
        
            
                
            
        

    






Disclosure: Military and Government 

Witnesses Reveal the Greatest Secrets 

in Modern History 

"There  exists  a  shadowy  Government  with  it's  own  Air  Force,  its  own  Navy,  it's 

own fundraising mechanism, and the ability to pursue its own ideas of the national 

interest, free from all checks and balances, and free from the law itself." 

- Senator Daniel K. Inouye 

"In  the  councils  of  Government,  we  must  guard  against  the  acquisition  of  unwar- 

ranted  influence,  whether  sought  or  unsought,  by  the  Military  Industrial 

Complex.  The  potential  for  the  disastrous  rise  of  misplaced  power  exists,  and  will 

persist.  We  must  never  let  the  weight  of  this  combination  endanger  our  liberties 

or  democratic  processes.  We  should  take  nothing  for  granted.  Only  an  alert  and 

knowledgeable citizenry can  compel the proper meshing of the  huge industrial and 

military  machinery  of  defense  with  our  peaceful  methods  and  goals  so  that  secu- 

rity and liberty may prosper together." 

- President Eisenhower - January 1961 

By. Steven M. Greer, M. D. 

Important Editorial Notice 

The preliminary edition of this book has been compiled rapidly in preparation 

for  urgent  disclosures  in  the  public  media.  The  reader  will  benefit  by  understand- 

ing the extraordinary circumstance under which this work was created. 

Beginning in 1993, I started an operation known as Project Starlight under the 

aegis  of  CSETI  (The  Center  for  the  Study  of  Extraterrestrial  Intelligence).  This 

effort was designed to identify firsthand military and government witnesses to UFO 

events and projects, as well as other evidence to be used in a public disclosure. From 

1993,  we  spent  considerable  time  and  resources  briefing  the  Clinton 

Administration, including CIA Director James Woolsey, senior military officials at 

the  Pentagon,  and  select  members  of  Congress,  among  others.  In  April  of  1997, 

more  than  a  dozen  such  government  and  military  witnesses  were  assembled  in 

Washington  DC  for  briefings  with  Congressmen,  Pentagon  officials  and  others. 

There, we specifically requested open Congressional Hearings on the subject. None 

were forthcoming. 

In 1998,  we set out to 'privatize' the disclosure process by  raising the  funds to 

videotape,  edit,  and  organize  over  100  military  and  government  witnesses  to  UFO 

events  and  projects.  We  had  estimated  that  between  $2  million  and  $4  million 

would  be  needed  to  do  this  on  a  worldwide  basis.  By  August  of  2000  only  about 

5%  of  this  amount  had  been  raised  but  we  decided  to  proceed  since  further  delay 

was  deemed  imprudent  given  the  serious  issues  involved  here.  So  beginning  in 

August we began creating the Witness Archive Project and we set about the task of 

traveling all over the world to interview these witnesses in broadcast quality digital 

video  format.  Due  to  the  severe  limitation  of  funds,  this  effort  was  predominantly 

prepared  by  myself  and  a  few  other  volunteers  roughly  from  August  2000  through 

December 2000. 

The  creation  of  a  multi-part  expose  documentary  based  on  this  testimony  has 

been deferred pending suitable funding support. 

Beginning in late December 2000, I began editing over 120 hours of raw digi- 

tal video testimony at home using a dual-G4 Macintosh  with 90 Gigabytes of stor- 

age  and  a  digital  video  deck.  I  should  note  that  I  am  a  medical  doctor  and  not  an 

editor.  Nevertheless,  from  late  December  2000  until  late  March,  the  120  hours  of 

testimony  were  reduced  first  to  33  hours  of  select  testimony  and  then  18  hours  of 

super-select testimony. The 33 hours of select testimony  were dubbed to audiotape 

and  transcribed  resulting  in  approximately  1200  pages  of  testimony  transcript.  In 

March  and  early  April,  2001  I  edited  these  transcripts  into  a  readable  form,  which 

appear herein. 

I must emphasize that this has been done under the most severe time and fund- 

ing  constraints,  working  7  days  a  week  and  mostly  18  hours  a  day.  And  I  thought 

the Emergency Department was tough! 

I share this only so the reader will understand that these transcripts and other 
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materials  are  very  likely  to  contain  errors.  These  include  likely  errors  in  proper 

names  arising  from  the  phonetic  spelling  of  such  names  directly  from  transcribed 

audio  tapes  of  testimony.  I  apologize  in  advance  for  these.  A  later  edition  of  this 

book will be further corrected. 

The transcripts have only been altered to correct for a) length and b) grammar 

and  readability.  I  have  assiduously  avoided  changing  the  meaning  of  testimony  at 

all  times.  Statements  in  brackets  [  ]  are  for  clarification.  Statements  in  italics  and 

brackets [ ] reflect commentary on my part and are followed by my initials, SG. 

We have used just a fraction of the documents we have. Those appearing at the 

end of the sections are ones which relate to information in that section as a whole. 

These materials are, as you can now discern, only the tip of the iceberg of what 

we  have  recorded  on  digital  videotape.  That  is,  from  over  120  hours  of  testimony 

by over 100 witnesses we transcribed only 33 hours and then further edited materi- 

als down to less than half of that amount. Moreover, the full archive represents the 

testimony of only 100 witnesses of the more than 400 identified to date. 

As  you read this testimony remember that it is indeed only the beginning. The 

rest is up to you: Call and demand that Congress and the  President and the leaders 

of  other  countries  hold  hearings  into  this  subject  without  delay.  These  witnesses 

welcome a subpoena so that they may officially testify under oath to what they have 

experienced  and  said  here.  Indeed,  the  most  revealing  testimony  waits  to  be  seen 

since the deepest sources are refusing to come forward until protected through offi- 

cial Congressional hearings. 

This then brings me to my last point: The witnesses who have given testimony 

to  date  are  extraordinarily  brave  men  and  women  -  heroes  in  my  eyes  -  who  have 

taken  great  personal  risks  in  coming  forward.  Some  have  been  threatened  and 

intimidated.  All  are  risking  the  ever-present  ridicule  that  attends  this  subject.  Not 

a single one of them has been paid for his or her testimony: It has been given freely 

and  without reservation  for the good of  humanity. I  wish  to personally thank them 

here and extend to them my personal, highest respect and gratitude. 

Please,  I  implore  you  not  to  let  this  effort  and  their  sacrifice  be  in  vain.  Help 

us place this matter in front of the public, the media, and our elected representatives 

so that the full truth may be disclosed, so that those earth-saving technologies now 

classified may be released, and so humanity may enter a new chapter in its evolution 

as one of many people in the cosmos. 

N.B.  This  book  is  focusing  on  the  testimony  of  important  first-hand  wit- 

nesses.  We  have  thousands  of  government  documents,  hundreds  of  photographs, 

trace  landing  cases  and  more,  but  it  is  impossible  to  include  them  in  a  book  of  this 

length.  These  materials  will  be  made  available  for  any  serious  scientific  or 

Congressional inquiry. 

Steven M. Greer, M.D. 

5 April 2001 
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Section I 

The Big Picture 

•  Implications 

•  Unacknowledged - How Secrecy is Maintained 

•  Quotations from Prominent Figures 

•  Significance of the Witnesses 

•  Astronaut Edgar Mitchell 

•  Monsignor Corrado Balducci 

•  Documents related to Section I 

Implications for the Environment, World Peace, 

World Poverty, and the Human Future 

A Brief Summary 

For  most  people,  the  question  of  whether  or  not  we  are  alone  in  the  universe 

is  a  mere  philosophical  musing  -  something  of  academic  interest  but  of  no  practi- 

cal  importance.  Even  evidence  that  we  are  currently  being  visited  by  non-human 

advanced life forms seems to many to be an irrelevancy in a world of global warm- 

ing,  crushing  poverty  and  the  threat  of  war.  In  the  face  of  real  challenges  to  the 

long-term  human  future,  the  question  of  UFOs,  extraterrestrials,  and  secret  gov- 

ernment projects is a mere side-show, right? Wrong! Catastrophically wrong. 

The  evidence  and  testimony  presented  in  the  following  pages  establishes  the 

following: 

•  That  we  are  indeed  being  visited  by  advanced  extraterrestrial  civilizations 

and have been for some time. 

•  That  this  is  the  most  classified,  compartmentalized  program  within  the  US 

and many other countries. 

•  That  those  projects  have,  as  warned  in  1961  by  President  Eisenhower, 

escaped legal oversight and control in the US, the UK, and elsewhere. 

•  That  advanced  spacecraft  of  extraterrestrial  origin,  called  extraterrestrial 

vehicles  (ETVs)  by  some  intelligence  agencies  have  been  downed,  retrieved  and 

studied since at least the 1940s and possibly as early as the 1930s. 

•  That  significant  technological  breakthroughs  in  energy  generation  and 

propulsion  have  resulted  from  the  study  of  these  objects  (and  from  related  human 

innovations  dating  as  far  back  as  the  time  of  Nicola  Tesla)  and  that  these  tech- 

nologies  utilize  a  new  physics  not  requiring  the  burning  of  fossil  fuels  or  ionizing 

radiating to generate unlimited amounts of energy. 

•  That  classified,  above  top-secret  projects  possess  fully  operational  antigrav- 

ity  propulsion  devices  and  new  energy  generation  systems  that,  if  declassified  and 

put  into  peaceful  uses,  would  empower  a  new  human  civilization  without  want, 

poverty, or environmental damage. 

Those  who  doubt  these  assertions  should  carefully  read  the  following  testi- 

mony  of  dozens  of  military  and  government  witnesses  whose  statements  clearly 

establishes  these  facts.  Given  the  vast  and  profound  implications  of  these  state- 

ments,  whether  one  accepts  or  doubts  them,  all  must  demand  that  Congressional 

hearings  be  convened  to  get  to  the  truth  of  this  matter.  For  nothing  less  that  the 

human future hangs in the balance. 
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Implications for the Environment: 

We  have  identified  insiders  and  scientists  who  can  prove,  in  open 

Congressional hearings, that we do in fact possess classified energy generation and 

antigravity propulsion systems capable of completely and permanently replacing all 

forms  of  currently  used  energy  generation  and  transportation  systems.  These 

devices access the ambient electromagnetic and so-called zero point energy state to 

produce  vast  amounts  of  energy  without  any  pollution.  Such  systems  essentially 

generate  energy  by  tapping  into  the  ever-present  quantum  vacuum  energy  state  - 

the  baseline  energy  from  which  all  energy  and  matter  is  fluxing.  All  matter  and 

energy  is  supported  by  this  baseline  energy  state  and  it  can  be  tapped  through 

unique  electromagnetic  circuits  and  configurations  to  generate  huge  amounts  of 

energy  from  space/time  all  around  us.  These  are  NOT  perpetual  motion  machines 

nor  do  they  violate  the  laws  of  thermodynamics  -  they  merely  tap  an  ambient 

energy field all around us to generate energy. 

This  means  that  such  systems  do  not  require  fuel  to  burn  or  atoms  to  split  or 

fuse.  They  do  not  require  central  power  plants,  transmission  lines,  and  the  related 

multi-trillion  dollar  infrastructure  required  to  electrify  and  power  remote  areas  of 

India,  China,  Africa  and  Latin  America.  These  systems  are  site-specific:  they  can 

be set up at any location and generate energy. Essentially this constitutes the defin- 

itive solution to the vast majority of environmental problems facing our world. 

The environmental benefits of such a discovery can hardly be overstated but a 

brief list include: 

•  The  elimination  of  oil,  coal,  and  gas  as  sources  of  energy  generation,  thus 

the  elimination  of  air  and  water  pollution  related  to  the  transport  and  use  of  these 

fuels. Oil spills, global warming, illnesses from air pollution, acid rain, etc can and 

must be ended within 10-20 years. 

•  Resource  depletion  and  geo-political  tensions  arising  from  competition  for 

fossil fuel resources will end. 

•  Traditional  technologies  exist  today  to  scrub  manufacturing  effluent  to  zero 

or  near  zero  emissions  for  both  air  and  water  but  they  use  a  great  deal  of  energy 

and thus are considered too costly to  fully  utilize. Moreover, since they are energy 

intensive,  and  our  energy  systems  today  create  most  of  the  air  pollution  in  the 

world,  a  point  of  diminishing  return  for  the  environment  is  reached  quickly.  That 

equation  is  dramatically  changed  when  industries  are  able  to  tap  vast  amounts  of 

free  energy  (there  is  no  fuel  to  pay  for  -  only  the  device  which  is  no  more  costly 

than other generators) and those systems create no pollution. 

•  Energy intensive recycling efforts will be able to reach full application since 

the energy needed to process solid waste will again be free and abundant. 

•  Agriculture, which is currently very energy dependent and polluting can be 
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transformed to use clean non-polluting sources of energy. 

•  Desertification  can  be  reversed  and  world  agriculture  empowered  by  utiliz- 

ing desalinization plants that are currently very energy intensive and expensive but 

will  become  cost-efficient  once  able  to  use  these  new,  non-polluting  energy  sys- 

tems. 

•  Air  travel,  trucking,  and  inter-city  transportation  systems  will  be  replaced 

with  new  energy  and  propulsion  technologies  (antigravity  systems  allow  for  silent 

above  surface  movement).  No  pollution  will  be  generated  and  costs  will  decrease 

substantially since the energy expenses will be negligible. Additionally, mass trans- 

portation  in  urban  areas  can  utilize  these  systems  to  provide  silent,  efficient  intra- 

city movement. 

•  Noise  pollution  from  jets,  trucks  and  other  modes  of  transportation  will  be 

eliminated by the use of these silent devices. 

•  Public  utilities  will  not  be  needed  since  each  home,  office  and  factory  will 

have  a  self-contained  device  able  to  generate  whatever  energy  is  needed.  This 

means  unsightly  transmission  lines  that  are  subject  to  storm  damage  and  power 

interruption  will  be  a  thing  of  the  past.  Underground  gas  pipelines  which  not 

infrequently  rupture  or  leak  and  damage  earth  and  water  resources,  will  not  be 

needed at all. 

•  Nuclear  power  plants  will  be  decommissioned  and  the  technologies  needed 

to clean up such sites  will be available. Classified technologies do exist to neutral- 

ize nuclear waste. 

Utopia?  No,  because  human  society  will  always  be  imperfect  but  perhaps  not 

as  dysfunctional  as  it  is  today.  These  technologies  are  real.  I  have  seen  them. 

Antigravity  is  a  reality  and  so  is  free  energy  generation.  This  is  not  a  fantasy  or  a 

hoax.  Do  not  believe  those  who  say  that  this  is  not  possible:  they  are  the  intellec- 

tual descendants of those who said the Wright brothers would never fly. 

Current  human  civilization  has  reached  the  point  of  being  able  to  commit  pla- 

neticide: the killing of an entire world. We can and we must do better. These tech- 

nologies exist and every single person who is concerned about the environment and 

the  human  future  should  call  for  urgent  hearings  to  allow  these  technologies  to  be 

disclosed and declassified and safely applied. 

Implications for Society and World Poverty: 

From  the  above,  it  is  obvious  that  these  technologies  that  are  currently  classi- 

fied  would  enable  human  civilization  to  achieve  true  sustainability.  Of  course,  in 

the near term, we are talking about the greatest social, economic and technological 

revolution in human history - bar none.   I will not minimize the world-encom- 
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passing  changes  that  would  inevitably  attend  such  disclosures.  Having  dealt  with 

this  issue  for  much  of  my  adult  life,  I  am  acutely  aware  of  how  immense  these 

changes will be. 

Aside  from  the  singular  realization  that  homo-sapiens  are  not  the  only  -  or 

most  advanced  -  creatures  in  the  universe,  this  disclosure  will  cause  humanity  to 

be faced  with the greatest risks and opportunities in  known history. If  we do noth- 

ing, our civilization will collapse environmentally, economically, geo-politically and 

socially.  In  10  to  20  years,  fossil  fuel  and  oil  demand  will  outstrip  supply  signifi- 

cantly  -  and  then  it  is  the  Mad  Max  scenario  where  everyone  is  warring  over  the 

last  barrel  of  oil.  It  is  likely  that  this  geo-political  and  social  collapse  will  precede 

any environmental catastrophe. 

The  disclosure  of  these  new  technologies  will  give  us  a  new,  sustainable  civi- 

lization.  World  poverty  will  be  eliminated  within  our  life  times.  With  the  advent 

of  these  new  energy  and  propulsion  systems,  no  place  on  earth  will  need  to  suffer 

from want. Even the deserts will bloom... 

Once  abundant  and  nearly  free  energy  is  available  in  impoverished  areas  for 

agriculture,  transportation,  construction,  manufacturing  and  electrification,  there 

is  no  limit  to  what  humanity  can  achieve.  It  is  ridiculous  -  obscene  even  -  that 

mind-boggling  poverty  and  famine  exist  in  the  world  while  we  sit  on  classified 

technologies  that  could  completely  reverse  this  situation.  So  why  not  release  these 

technologies  now?  Because  the  social,  economic,  and  geo-political  order  of  the 

world  would  be  greatly  altered.  Every  deep  insider  with  whom  I  have  met  has 

emphasized  that  this  would  be  the  greatest  change  in  known  human  history.  The 

matter is  so highly classified  not because it is so silly, but  because its implications 

are  so  profound  and  far  reaching.  By  nature,  those  who  control  such  projects  do 

not  like  change.  And  here  we  are  talking  about  the  biggest  economic,  technologi- 

cal,  social  and  geo-political  change  in  known  human  history.  Hence,  the  status 

quo is maintained, even as our civilization hurtles towards oblivion. 

But  by  this  argument,  we  would  have  never  had  the  industrial  revolution  and 

the Luddites would have reigned supreme to this day. 

An  international  effort  to  minimize  disruption  to  the  economy  and  to  ease  the 

transition  to  this  new  social  and  economic  reality  is  needed.  We  can  do  this  and 

we  must do this. Special interests in certain oil, energy and economic sectors  need 

to be reigned in and at the same time treated compassionately: Nobody likes to see 

their  power  and  empire  crumble.  Nations  very  dependent  on  the  sale  of  oil  and 

gas  will  need  help  diversifying,  stabilizing  and  transitioning  to  a  new  economic 

order. 

The  United  States,  Europe,  and  Japan  will  need  to  adjust  to  a  new  geo-politi- 

cal  reality  as  well:  As  currently  poor  but  populous  countries  dramatically  develop 

technologically  and  economically,  they  will  demand  -  and  will  get  -  a  meaningful 

seat at the international table.   And this is as it should be.   But the international 

Implications 

17 

community will need to put in place safeguards to prevent such potential geo-polit- 

ical rapprochement between the first and third  world  from  devolving into bellicose 

and disruptive behavior on the part of the newly empowered. 

The  US  in  particular  will  need  to  lead  through  strength  -  but  avoid  the  cur- 

rent  trend  toward  domination.  Leadership  and  domination  are  not  the  same  and 

the  sooner  we  learn  the  difference  the  better  off  the  world  will  be.  There  can  be 

international  leadership  without  domination  and  hegemony  and  the  US  needs  to 

realize these distinctions if it is to provide much-needed leadership on this issue. 

These  technologies,  because  they  will  literally  and  figuratively  decentralize 

power, will enable the billions living in misery and poverty to enter a world of new 

abundance.  And  with  economic  and  technological  development,  education  will 

rise  and  birth  rates  will  fall.  It  is  well  known  that  as  societies  become  more  edu- 

cated,  prosperous  and  technologically  advanced  -  and  women  take  an  increasingly 

equal  role  in  society  -  the  birth  rate  falls  and  population  stabilizes.  This  is  a  good 

thing for world civilization and the future of humanity. 

With  each  village  cleanly  electrified,  agriculture  empowered  with  clean  and 

free  energy,  and  transportation  costs  lowered,  poverty  will  dramatically  fall  in  the 

world.  If  we  act  now,  by  2030  we  will  be  able  to  effectively  eliminate  all  poverty 

in  the  world  as  we  know  it  today.  We  only  need  the  courage  to  accept  these 

changes and the wisdom to steer humanity safely and peacefully into a new time. 

Implications for World Peace and Security 

A few years ago I was discussing this subject with the former Chairman of the 

Senate  Foreign  Relations  Committee,  Senator  Claiborne  Pell.  He  explained  to  me 

that  he  had  been  in  Congress  since  the  1950s  but  had  never  been  briefed  on  this 

subject.  I  told  him  that  the  nature  of  these  black  projects  has  resulted  in  most  of 

our leaders being left out of any decision making on this subject, and what a shame 

this is. I said, "Senator Pell, all that time you were Chairman of Foreign Relations, 

you  were  deprived  of  the  opportunity  to  deal  with  the  ultimate  foreign  relations 

challenge..."  and  I  pointed  to  the  stars  above  our  heads.  He  said,  "You  know  Dr. 

Greer, I am afraid that you are right. 

It  is  true  that  our  great  diplomats  and  wise  elders,  such  as  Senator  Pell, 

President  Jimmy  Carter,  and  other  international  leaders  have  been  specifically  and 

deliberately prevented from  having access to or control over this subject. This is a 

direct  threat  to  world  peace.  In  the  vacuum  of  secrecy,  operations  supervised  by 

neither  the  people,  the  peoples  representatives,  the  UN,  nor  any  other  legitimate 

entity have taken actions that directly threaten world peace. 

Testimony  corroborated  by  multiple  military  witnesses  who  do  not  know  one 

another and who have had no opportunity for collusion will show that the US and 
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other countries have engaged these ETVs in armed attack, in some cases leading to 

the  downing  of  these  vehicles.  As  I  said  to  Mrs.  Boutros  Ghali,  wife  of  the  then 

Secretary  General  of  the  UN,  if  there  is  even  a  10%  chance  that  this  is  true,  then 

this constitutes the gravest threat to world peace in human history. 

Having  personally  interviewed  numerous  credible  military  and  aerospace  offi- 

cials  with  direct  knowledge  of  such  actions,  I  am  certain  that  we  have  done  this. 

Why?  Because  these  unknown  vehicles  have  traversed  our  airspace  without  our 

permission  and  because  we  wanted  to  acquire  their  technology.  Nobody  has 

asserted  that  there  is  an  actual  threat  to  humanity  from  these  objects:  It  seems  to 

me  that  any  civilization  capable  of  routine  interstellar  travel  could  terminate  our 

civilization  in  a  nanosecond  if  that  was  their  intent.  That  we  are  still  breathing  the 

free  air  of  Earth,  is  abundant  testimony  to  the  non-hostile  nature  of  these  ET  civ- 

ilizations. 

We  have  also  been  informed  that  the  so-called  Star  Wars  (or  National  Missile 

Defense  System)  effort  has  really  been  a  cover  for  black  project  deployment  of 

weapon  systems  to  track,  target  and  destroy  ETVs  as  they  approach  Earth  or  enter 

Earth's  atmosphere.  No  less  a  figure  than  Werner  Von  Braun  warned  on  his 

deathbed  of  both  the  reality  and  the  madness  of  such  a  scheme,  apparently  to  no 

avail  (refer  to  the  testimony  of  Dr.  Carol  Rosin,  former  spokesperson  for  Werner 

Von Braun). 

Well, unless we change directions we are likely to end up where we are going. 

With the types of weapons currently in the covert arsenal - weapons more fear- 

some even than thermonuclear devices - there is no possibility of a survivable con- 

flict.  Yet  in  the  darkness  of  secrecy,  actions  have  been  taken  on  behalf  of  every 

human  that  may  endanger  our  future.  Only  a  full,  honest  disclosure  will  correct 

this  situation.  It  is  not  possible  for  me  to  convey  in  words  the  urgency  of  this  dis- 

closure. 

For  10  years  I  worked  as  an  emergency  doctor  and  saw  how  every  possible 

object  can  be  used  as  a  weapon.  Every  technology,  unless  guided  by  wisdom  and 

a  desire  for  that  good  and  peaceful  future  -  the  only  future  possible  -  will  be  used 

for  conflict.  Super-secret  projects  that  answer  to  no  legally  constituted  body  -  not 

the  UN,  not  the  US  Congress,  not  the  British  Parliament  —  must  not  be  allowed 

to continue to act in this way on behalf of humanity. 

One of the greatest dangers of extreme secrecy is that it creates a hermetically 

sealed,  closed  system  impervious  to  the  free  and  open  exchange  of  ideas.  In  such 

an  environment,  it  is  easy  to  see  how  grave  mistakes  can  be  made.  For  instance, 

the  testimony  here  will  show  that  these  ETVs  became  very  prominent  after  we 

developed our first nuclear weapons - and began to go into space. There were mul- 

tiple  events  -  corroborated  here  by  numerous  credible  military  officials  -  of  these 

objects  hovering  over  and  even  neutralizing  ICBMs  (Intercontinental  Ballistic 

Missiles). 
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A  closed  military  view  of  this  might  be  to  take  offense,  engage  in  counter- 

measures,  and  attempt  to  down  such  objects.  In  fact,  this  would  be  the  normal 

response.  But  what  if  these  ET  civilizations  were  simply  saying,  "Please  do  not 

destroy  your  beautiful  world  -  and  know  this:  we  will  not  let  you  go  into  space 

with  such  madness  and  threaten  others...".  An  event  showing  concern  and  even  a 

larger cosmic  wisdom could  be construed over and over again as an act of aggres- 

sion. Such misunderstandings and myopia are the stuff wars are made of. 

Whatever  our  perceptions  of  these  visitors,  there  is  no  chance  that  misunder- 

standings  can  be  resolved  through  violent  engagement.  To  contemplate  such  mad- 

ness is to contemplate the termination of human civilization. 

It is time for our wise elders and our levelheaded diplomats such as Senator Pell 

to be put in charge of these weighty matters. To leave this in the hands of a clique 

of  un-elected,  self-appointed  and  unaccountable  covert  operations  is  the  greatest 

threat to US national security and  world  security  in  history. Eisenhower  was right, 

but nobody was listening. 

In  light  of  testimony  showing  that  covert  actions  have  been  taken  that 

involved  violent  engagement  of  these  visitors,  it  is  imperative  that  the  interna- 

tional  community  in  general  and  the  US  Congress  and  President  in  particular  do 

the following: 

•  Convene  hearings  to  assess  the  risks  to  national  and  international  security 

posed by the current covert management of the subject. 

•  Enforce an immediate ban on weapons in space and specifically ban the tar- 

geting  of  any  extraterrestrial  objects  since  such  actions  are  unwarranted  and 

could endanger the whole of humanity. 

•  Develop a special diplomatic  unit to interface  with these extraterrestrial civ- 

ilizations, foster communication and peaceful relations. 

•  Develop  a  suitably  empowered  and  open  international  oversight  group  to 

manage  human-extraterrestrial  relations  and  ensure  peaceful  and  mutually 

beneficial interactions. 

•  Support  international  institutions  that  can  ensure  the  peaceful  use  of  those 

new  technologies  related  to  advanced  energy  and  propulsion  systems  (see 

below). 

In addition to the above, a less obvious  - but perhaps equally pressing  - threat 

to  world  peace  arises  from  the  fact  that  the  covert  control  of  this  subject  has 

resulted  in  the  world  being  deprived  of  the  new  energy  and  propulsion  technolo- 

gies discussed earlier. 

World  poverty  and  a  widening  gap  between  rich  and  poor  are  serious  threats 

to  world  peace  and  would  be  corrected  by  the  disclosure  and  peaceful  application 

of these technologies (see above). The real threat of war over a shrinking supply of 
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fossil fuels in the next 10-20 years further underscores the need for this disclosure. 

What  happens  when  the  4  billion  people  living  in  poverty  want  cars,  electricity, 

and  other  modern  conveniences  -  all  of  which  depend  on  fossil  fuels?  To  any 

thinking  person,  it  is  obvious  that  we  must  transition  quickly  to  the  use  of  these 

now classified technologies - they are powerful solutions already sitting on a shelf. 

Of  course,  a  number  of  insiders  have  pointed  out  that  these  technologies  are 

not your grandfather's Oldsmobile: They are technological advances, like any other, 

that  could  be  put  to  violent  uses  by  terrorists,  bellicose  nations,  and  madmen.  But 

here  we  enter  a  catch  22:  If  these  technologies  are  not  forthcoming  soon,  we  will 

face a certain meltdown in human civilization and the environment; if they are dis- 

closed, immensely powerful new technologies will be out there for possible destruc- 

tive uses. 

In the near term, it is prudent to view humanity as likely to use any new tech- 

nology  violently.  This  means  that  international  agencies  must  be  created  to  ensure 

-  and  enforce  -  the  exclusive  peaceful  use  of  such  devices.  The  technologies  exist 

today to link every such device to a GPS (Global Positioning System) monitor that 

could  disable  or  render  useless  any  device  tampered  with  or  used  for  anything  but 

peaceful  power  generation  and  propulsion.  These  technologies  should  be  regulated 

and  monitored.  And  the  international  community  must  mature  to  a  level  of  com- 

petence  to  ensure  their  exclusive  peaceful  use.  Any  other  use  should  be  met  with 

overwhelming resistance by every other nation on earth. 

Such  a  pact  is  the  necessary  next  step.  Maybe  someday,  humanity  will  live  in 

peace  without  the  need  for  such  controls  but  for  now,  the  situation  is  like  that  of 

chained dogs - some strong leashes are warranted and I believe are essential. 

It  is  important  that  such  concerns  not  be  a  rationale  for  further  delaying  the 

disclosure of these technologies. We have the knowledge and means to ensure their 

safe  and  peaceful  use  -  and  these  must  be  applied  soon  if  we  are  to  avoid  further 

degradation of the environment and an escalation of world poverty and conflict. 

In  the  final  analysis  then,  we  are  faced  with  a  social  and  spiritual  crisis  that 

transcends  any  technological  or  scientific  challenge.  The  technological  solutions 

exit - but do we possess the will, wisdom, and courage to apply them for the com- 

mon  good? The  more  one  contemplates  this  matter,  the  more  it  is  obvious  that  we 

have one possible future: Peace for man, peace on Earth, and peace in space - a uni- 

versal Peace, wisely enforced.  For every other path truly leads to ruin. 

This  then  is  the  greatest  challenge  of  the  current  era.  Can  our  spiritual  and 

social  resources  rise  to  this  challenge?  Nothing  less  than  the  destiny  of  the  human 

race hangs in the balance. 

UNACKNOWLEDGED - How Secrecy is Maintained 

Can the government keep a secret? 

A  really  big  secret  -  the  biggest  of  all  time?  When  the  peccadillos  of  every 

politician  and  government  leader  are  prime  time  news,  could  the  government  hide 

from  us  the  most  astounding  discovery  in  the  history  of  the  world  -  the  existence 

of extraterrestrial life? 

Well, yes - and no. 

First,  the  concept  of  government  must  be  redefined,  because  there  exists  the 

government  of  'we  the  people',  elected  and  appointed  officials,  public  representa- 

tives, the executive, legislative and judicial branches,etc etc, a la your standard jun- 

ior high civics course. 

But  then,  there  is  also  the  unacknowledged  'government':  the  'government'  of 

deep cover, deep black projects, contract agents and companies, and shadowy mid- 

level functionaries whose task it is to ensure that the government of 'we the people' 

knows little or nothing about the unacknowledged 'government'. 

The  right  hand  does  not  know  -  or  often  want  to  know  -  what  the  left  hand  is 

doing.... 

But we're getting a little ahead of ourselves now. First some background. 

For  nearly  eleven  years  I  have  quietly  researched  how  real  secrecy  is  main- 

tained,  in  the  latter  half  of  the  twentieth  century.  What  I  have  found  is  astonish- 

ing, and frankly unbelievable. What you are about to read is the truth - but I admit 

that I would not have believed it had someone told me this 10 years ago. You may 

want to read the rest of this article as if it were a fictional story. You may feel more 

comfortable  looking  at  all  of  this  from  a  distance.  But  let  some  part  of  you  know 

that this is the truth. 

This  section  is  not  about  whether  UFOs/ETs  are  real,  or  are  visiting  earth. 

Let's  get this out of the  way  first, since it is the easy part: UFOs are real; they are 

of extraterrestrial origin; they have been around for decades (if not centuries); there 

is  no  evidence  that  they  are  hostile;  there  is  probably  more  than  one  type  of  life 

form  visiting  us;  and  aspects  of  the  'government'  have  known  this  for  50  years,  at 

least. 

The more difficult part of this subject is getting your mind around the fact that 

something  this  extraordinary  is  real,  and  yet  remains  somehow  unreal,  hidden, 

secret,  enigmatic.  That  the  official  government  -  and  the  official  keepers  of  truth 

in the media and science- have been deceived for this long is a tribute to the sophis- 

tication, depth, breadth and ubiquity of a secret program unparalleled in history. 

Indeed,  the  story  of  how  -  and  why  -  this  deception  has  existed  exceeds  the 

extraterrestrial  phenomenon  itself  in  bizarreness,  mystery  and  incredulity  .  In  fact, 

it  seems  that  the  effectiveness  of  the  secrecy  is  itself  related  to  the  stunning 

incredulity of the nature of the secrecy.   Put another way, the whys, hows, and 
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wherefores of these secret projects are so bizarre and unbelievable, that they provide 

their  own  best  cover:  no  one  would  believe  it  even  if  they  came  upon  it.  It  is 

absolutely over the top. 

To be honest, my own first reaction to what you are about to read was, "yeah, 

right...".  But  then  confirmation  after  confirmation,  and  independent  corrobora- 

tion  after  independent  corroboration  convinced  me  of  it.  And  then  I  was  saying, 

"Oh God..." 

Space  here  only  permits  me  to  share  with  you  the  highlights  of  6  years  of 

intense,  behind-the  -scenes  research.  Someday,  I  hope  the  entire  story  can  be  told, 

names and all, but for now allow me to paint for you a broad picture, and some of 

the details. This information comes from personal, private and exquisitely sensitive 

meetings  and  long  discussions  with  very  senior  and  relevant  military,  intelligence, 

political  and  private  corporate  sources.  The  search  for  truth  regarding  these  secret 

projects  has  brought  me  to  heads  of  state,  royalty,  CIA  officials,  NSA  operatives, 

US  and  foreign  military  leaders,  political  leaders  and  high-tech  corporate  contrac- 

tors.  The  process  has  been  exhaustive,  relentless  and  mind-blowing.  Safety  and 

prudence requires that I leave their names out of this for now; by the time you fin- 

ish reading this, the reason will be obvious. 

Beginning at least as early as World War II, we found that certain officials in 

the  US  government  knew  that  we  were  not  alone,  that  there  were  advanced 

machines  flying  around  in  certain  regions  of  the  WWII  conflict  which  were  not 

ours,  and  not  theirs.  A  medical  colleague  and  friend,  whose  relative  was  a  cele- 

brated  WWII  pilot,  has  told me  that  this  pilot  was  sent  to  Europe  by  the  president 

to figure out what these so-called 'foo' fighters were. He reported back to the pres- 

ident that they were extraterrestrial spacecraft. 

From  there  on,  it  gets  more  and  more  strange.  A  retired  general,  who  later 

became  right  hand  man  to  a  certain  CIA  director,  told  me  this:  That  as  a  military 

officer  in  1946,  he  was  responsible  for  writing  'non-responsive'  letters  regarding  a 

series  of  day  time  sightings  of  UFOs  over  Idaho.  He  said  people  knew  the  UFOs 

were real, but soon a Cold War was on, and later a few hot wars ensued, and every- 

one  was  concerned  with  global  thermonuclear  war-  so  who  had  time  to  worry 

about these enigmatic but harmless ETs. 

Who indeed. 

Multiple  new,  independently  corroborating  witnesses  told  us  of  the  crash  and 

retrieval  of  ET  spacecraft  in  1947  in  New  Mexico  and  in  1948  in  Kingman 

Arizona. Now THIS really got someone's attention, and the name of the game was, 

henceforth,  ADVANCED  EXTRATERRESTRIAL  TECHNOLOGY.  How  does 

it  work;  what  can  it  be  used  for;  how  will  they  use  it;  what  if  the  Soviets  figure  it 

out before  we do;  what if it leaks out and some new  Hitler uses it to dominate  the 

world; what if people panic when they learn of it; what.... 

And a million more questions, at the time all unanswered. 
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And thus was born the secret project of the millennium. 

After  all,  at  the  time,  we  were  working  on  the  development  of  the  hydrogen 

bomb  -  and  our  arch-enemy  the  Soviets  were  hot  on  our  tail.  What  could  be  more 

destabilizing  to  an  already  fragile  world  order  than  the  introduction  of  inter-stellar 

propulsion  technology  to  a  world  of  vacuum  tubes  and  internal  combustion 

engines?  To  say  we  were  facing  a  quantum  leap  in  technological  capability  is  an 

understatement. And we wanted it safely for ourselves. 

So,  'National  Security'  demanded  that  this  entire  matter  be  kept  quiet  at  all 

costs. And no cost was spared in doing so. 

But there  was one very large  and busy  fly in this ointment: The ETs  were fly- 

ing,  sometimes  in  formation,  with  thousands  of  witnesses,  over  the  skies  of 

America, and the rest of the world. Now, how do you hide that? 

The  mind  hides  it.  In  an  Orwellian  twist,  it  was  found  from  past  psychologi- 

cal  warfare  efforts  during  WWII  that,  indeed,  if  you  tell  a  lie  often  enough,  espe- 

cially  if  told  by  'respected'  authority  figures,  the  people  will  believe  it.  It  appears 

that  one  of  the  masters  of  psychological  warfare  during  WWII  was  put  in  charge 

of  this  in  the  late  1940s.  General  Walter  Bedell  Smith  helped  coordinate  the  psy- 

chological  warfare  components  of  this  problem,  and  helped  launch  the  big 

lie:UFOs, even though millions have seen them, do not exist. 

For  every  sighting  which  made  its  way  into  public  awareness,  there  would  be 

official  denial  and,  worse,  ridicule  of  the  event  and  the  observers.  Harvard 

Astronomer  Donald  Menzel  was  trotted  out  to  tell  the  world  that  it  was  all  hyste- 

ria, that UFOs were not real, that it was all poppycock. 

So  well  into  the  1950s,  a  relatively  small  group  of  people knew  the  truth,  and 

kept  the  truth  to  themselves.  When  an  event  occurred  which  got  the  media's  atten- 

tion, authority figures would deny and ridicule it. Since humans are generally inse- 

cure  social  creatures,  and  more  like  lemmings  that  we  would  like  to  admit,  it 

became  clear  that  if  you  wanted  to  avoid  embarrassment,  ridicule  and  social 

estrangement,  you  kept  quiet  about  UFOs,  even  if  you  had  seen  one  up  close  and 

personal.  Add  to  this  the  active  encouragement  of  wacky  stories  and  bizarre  tall 

tales  within  the  civilian  UFO  subculture,  aided  by  the  naturally  occurring  level  of 

crazies  and  crack-pots  in  society  generally  and  ,  well,  you  get  the  picture.  Any 

respectable  person  -  and  especially  the  'respectable'  media,  scientists  and  political 

leaders- would have to view this as the 'topic non grata' to avoid. 

(Having  gone  through  what  I  have  in  the  past  11  years,  I  really  can't  say  I 

blame them...) 

But  this  is  all  very  conventional  stuff,  really.  The  bizarre  twists  began  in  the 

1950s,  when  a  new  model  for  covert  projects  evolved;  a  frankenstein  was  created, 

but  now  it  has  gotten  a  will  of  its  own,  has  gotten  up  off  the  table,  breaking  all 

restraints, and is moving around amongst us. 

In late 1993 and into 1994, 1995 and 1996, from one meeting to another, a 
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shocking  truth  emerged.  Somehow  on  the  way  to  the  90s,  something  awful  had 

happened:  The  entire  matter  had  been  largely  privatized,  was  10  levels  deep  black 

and  was  operating  outside  the  constitutional  chain  of  command  of  the  US  or  any 

other  government.  Now,  I  know  what  you  are  thinking  -  I  thought  the  same  at 

first - but hear me out. 

Within  a  few  months  of  that  initial  meeting  in  July  of  1993,  I  and  /or  mem- 

bers of our team had met with very, very senior officials of the CIA, Congress, the 

Clinton  Administration,  the  UN,  the  Joint  Chiefs  of  Staff,  the  military  in  England 

and elsewhere. Our initial logic  was  first to  make the case  to these folks that since 

the  Cold  War  was  over,  a  window  of  opportunity  had  opened  through  which  a 

major  disclosure  on  this  matter  could  be  made.  The  time  had  come  to  return  this 

matter  to  the  international  community.  Right?  Wrong!  Virtually  without  excep- 

tion,  leaders  in  the  military,  intelligence  fields,  politics  and  national  security  areas 

agreed  that  the  time  had  come  for  the  truth  to  be  told.  Problem  is,  they  had  no 

access  to  the  truth,  or  the  data,  or  the  cases,  or  the  technology  or  the  deceased  ET 

bodies  in  storage  (yes  we  know  where  they  are  and  it  is  not  Wright  Patterson  Air 

Force Base any longer). 

Those  who  I  thought  would  be  in  the  loop  were  out,  and  the  ones  running 

the  show  were  a  strange  combination  of  covert  operatives  and  private  corporate 

interests. From then on it was through the looking glass we go. 

My  ancestors  fought  in  the  American  Revolution  in  North  Carolina.  They 

fought  for  the  establishment  of  a  constitutional,  representative  form  of  govern- 

ment;  now  I  wondered  what  had  happened  to  the  constitution.  Like  a  very  bad 

dream,  I  kept  hoping  to  awaken  to  find  it  was  not  true.  How  could  I  share  this 

with others? Who would believe it? It was bad enough for a doctor in NC to main- 

tain that we were being visited by advanced extraterrestrial life forms, but this? 

I  asked  a  friend  who  was  on  the  staff  of  President  Reagan's  National  Security 

Council  how  this  could  be  true.  How  could  some  of  the  most  powerful  people  in 

the  world  -  in  government,  in  the  military,  the  senior  intelligence  and  national 

security areas  -  not only  not  know about this, but have NO  ACCESS to this infor- 

mation? I asked him if we let the President know exactly who out there really does 

know  about  this  and  he  called  them  into  the  Oval  Office  and  said,  "I  am  the 

President  of  the  United  States  and  I  want  you  to  tell  me  everything  you  know 

about this matter", what would they do? 

He laughed and said, "Steve, if they don't want the President to know, they will 

simply  lie  to  the  president  and  say  no  such  thing  exists.  Its  done  all  the  time...."  I 

was stunned by the cynicism of this, and by the clear breech in constitutional law. 

Under the ruse of 'plausible deniability' to 'protect' senior government officials, 

this  apparently  is  done  in  certain  sensitive  areas,  and  the  UFO  matter  is  the  most 

sensitive of all. 

In a meeting with a very senior leader in the intelligence community, whose 
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position  any  one  in  the  public  would  assume  allowed  him  to  know  every  bit  of 

important  secret  information,  I  discovered  that,  even  though  this  official  knew  the 

matter was real, that the UFOs were real, he had no access to either past or current 

information or projects dealing with the ET subject. Again, I was stunned. 

Ditto  for  very  senior  Senate  investigators  with  subpoena  power  and  top  secret 

clearance.  Ditto  for  people  at  the  Joint  Chiefs  of  Staff.  Ditto  for  senior  UN  peo- 

ple.  Ditto  for  senior  Ministry  of  Defense  officials  in  Great  Britain.  Ditto  for  heads 

of state. 

And  so  it  went,  on  and  on.  No  deception  this;  these  meetings  were  arranged 

by  personal,  back-door  contacts  and  friends.  Ironically,  these  leaders  were  turning 

to  us  for  information,  analysis  and,  strangely,  action,  to  get  this  secret  mess  fixed. 

My pointing out that I am only a country doctor from North Carolina, with a wife, 

four  kids,  a  minivan  and  a  golden  retriever  did  not  change  this  reality.  So  in  my 

'spare' time, I have done what I could. 

UNACKNOWLEDGED  SPECIAL  ACCESS  PROJECTS.  USAPS.  This 

term  -  concept,  really  -  took  some  time  to  take  hold.  Call  me  naive,  but  I  really 

believe  in  democracy  and  the  constitution,  the  office  of  the  president,  the  impor- 

tance  of  a  congress  and  so  on.  But  such  quaint  notions  at  some  point  had  to  be 

assimilated  in  my  mind  and  reconciled  with  this  new  reality:  That  the  president, 

and congress and the courts and the UN and all the other world leaders exist. They 

worry about taxes, money, programs of this sort or another. But the really big stuff 

- leave them out of it. After all, these people come and go every 2 or 4 years. What 

they  don't  know  won't  hurt  them;  besides,  we're  doing  them  a  favor  by  keeping 

them  innocent  of  any  knowledge  of  these  secret  projects.  At  any  rate,  these  proj- 

ects are UNACKNOWLEDGED, and they don't really exist at all... 

What  is  a  USAP?  It  is  a  top  secret,  compartmentalized  project  requiring  spe- 

cial  access  even  for  those  with  a  top  secret  clearance,  AND  it  is  unacknowledged. 

This  means  that  if  someone  -anyone-  including  your  superiors,  including  the  com- 

mander  and  chief,  the  president,  asks  you  about  it,  you  reply  that  no  such  project 

exists. You lie. 

People in these USAPS are dead serious about keeping their project secret, and 

will  do  nearly  anything  to  keep  the  story  covered,  and  to  keep  both  other  officials 

and the public disinformed. 

And the grand daddy of all USAPS is the UFO/ET matter. 

Remember  that  a  top  secret  Canadian  document  written  by  Wilbur  Smith  in 

1950  stated  that  he  had  found  that  a  secret  US  group  was  working  on  the  UFO 

matter,  including  the  technology  behind  the  UFOs,  and  that  this  was  the  most 

secret  undertaking  in  the  US  government,  exceeding  even  the  secrecy  surrounding 

the development of the H-bomb. 

Now  imagine  if  you  will,  this  project  50  years  later,  A  lot  of  water  has  gone 

beneath the bridge. There has been 50 years and countless billions spent on vari- 
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ous  aspects  of  the  project:  reverse  engineering  extraterrestrial  technology  to  figure 

out  how  it  works;  experiments  with  non-linear  propulsion  and  communications 

systems;  massive  public  disinformation  efforts  and  the  deceit  of  constitutionally 

elected and appointed officials and bodies; and more. 

Add  to  this  active  disinformation  -  the  hoaxing  or  simulation  of  false  ET 

events,  to  deceive  the  public  and  serve  as  decoys,  thus  taking  peoples'  attention 

away  from  the  real  action.  Abductions.  Mutilations.  Hybrid  babies  floating  in 

space  and  in  underground  bases.  Secret  pacts  between  one-world  -government 

forces  and  the  sinister  aliens.  And  so  forth  ad  nauseam.  Tragically,  the  tabloid 

media,  book  publishers,  the  UFO  subculture/industry  and  the  general  public  eat 

this stuff up by the gallon measure. 

Not  only  does  this  nonsense  serve  as  effective  decoys  to  the  unfunded  and 

unprofessional  civilian  UFO  subculture,  it  creates  the  patina  of  craziness  and  taw- 

driness  needed  to  keep  'respectable'  scientists,  mainstream  media  and  public  offi- 

cials silent. It keeps the whole matter safely off their radar screens. 

From  the  mid  1940s  to  the  mid  to  late  1950s,  as  these  matters  go,  this  secret 

group  was  somewhat  conventional.  A  number  of  officials  in  the  Truman  and 

Eisenhower administrations knew about it and were involved. It was genuinely felt 

to  be  imperative  to  the  national  security  that  this  matter  be  kept  quiet  for  a  while. 

And  I  believe  they  were  acting  in  good  faith,  and  within  the  reasonable  limits  of 

our constitutional democracy. 

But apparently sometime in the  mid to late Eisenhower  years, a pattern devel- 

oped where those who 

legally  should  be  in  the  loop  were  shoved  out.  We  have  more  than  one  cor- 

roborating  source  that  this  was  the  case  in  the  late  Eisenhower  years  and  the 

Kennedy Administration. 

First  hand  witnesses  have  told  us  that  Eisenhower  was  furious  that  he  was 

being  kept  in  the  dark  about  a  number  of  important  aspects  of  the  UFO/ET  mat- 

ter.  He  had  seen  the  ET  spacecraft  and  bodies,  and  yet  he  found  that  extraordi- 

nary  projects  were  under  way,  and  he  was  out  of  the  loop.  Is  it  any  wonder  then 

that,  notwithstanding  the  fact  that  he  was  a  5  star  general  and  conservative 

Republican,  he  warned  of  the  "military-industrial  complex"  in  his  last  address  to 

the nation as president? People forget that it was this 5 star general - and not Abby 

Hoffman  -  who  coined  the  term  military-industrial  complex,  first  warning  us  of 

the dangers of its excesses. Why? Because he had seen those excesses up close and 

personal. 

Fast forward to June of 1963. Kennedy is flying to Berlin to deliver his famous 

speech  proclaiming  "I  am  a  Berliner".  On  board  Air  Force  One  is  a  military  man 

who  relates  the  following:  Kennedy,  on  the  long  flight,  at  one  point  began  dis- 

cussing  the  UFO  matter  with  this  military  officer.  He  admitted  that  he  knew  the 

UFOs were real, had seen the evidence, but then astonished the officer by stating 
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that  "the  whole  matter  is  out  of  my  hands,  and  I  don't  know  why...".  Kennedy 

said  that  he  wanted  the  truth  to  come  out,  but  that  he  couldn't  do  it.  And  this  is 

the  President  of  the  United  States,  the  Commander  in  Chief  of  the  armed  forces, 

stating  that  the  matter  is  out  of  his  hands,  and  he  doesn't  know  why.  I  wonder  if 

he found out before he was killed later that year. 

Eisenhower  ,  Kennedy,  Clinton  Administration  figures,  military  leaders,  intel- 

ligence  leaders,  foreign  leaders.  All  out  of  the  loop.  But  all  know  its  real.  What  is 

going on? 

USAPS  is  only  part  of  the  story.  The  smaller  part.  Remember  Eisenhower 

warning  of  the  military-industrial  complex?  Operative  word:industrial,  private,  pri- 

vatized.  In  discussing  this  matter  with  a  former  head  of  the  Ministry  of  Defense 

in Great Britain in July of 1995, I found that he was similarly kept out of the loop. 

We found once again that the really secret stuff was kept from even a man who was 

head  of  MI5  and  the  MoD.  The  answer  existed  in  part  with  USAPS,  but  more 

largely with private contract entities. 

The  US  government  builds  almost  nothing  (thank  goodness...).  The  B2 

Stealth  bomber  is  not  built  by  the  US  government,  but  FOR  the  US  government 

by private industry.  And private industry keeps  secrets even better than USAPS. It 

makes  sense:  after  all  these  years  no  body  knows  the  formula  for  Coca  Cola.  Not 

even  the  President  of  the  United  States  can  get  it.  The  formula  is  secret,  and  pri- 

vate. 

Now if you will, combine the proprietary power of private secrets with a com- 

bined liaison with USAPS and you build a covert fortress which is virtually impen- 

etrable.  Because  if  you  try  to  get  at  it  through  the  private  sector,  it  is  protected  by 

proprietary  privilege.  And  if  you  try  to  get  to  it  through  the  public  sector  -  gov- 

ernment  -  it  is  hidden  in  USAPS,  and  the  'government'  as  you  and  I  ordinarily 

think of it is clueless. 

And  from  personal  experience  I  can  tell  you  that  if  you  inform  the  leaders  of 

this,  they  will  hold  their  heads  in  their  hands  and  say,  as  I  once  did,  "Oh  my 

God..." 

So, what is the essential profile of this covert operation? 

Description:  This  group  is  a  quasi-governmental,  USAPS  related,  quasi-pri- 

vate  entity  operating  internationally/transnationally.  The  majority  of  operations  are 

centered  in  private  industrial  'work  for  others'  contract  projects  related  to  the 

understanding  and  application  of  advanced  extraterrestrial  technologies.  Related 

compartmentalized  units,  which  are  also  USAPS,  are  involved  in  disinformation, 

public  deception,  active  disinformation,  so-called  abductions  and  mutilations, 

reconnaissance  and  UFO  tracking,  space-based  weapons  systems,  and  specialized 

liaison  groups  (for  example  to  media,  political  leaders,  the  scientific  community, 

the  corporate  world  etc).  Think  of  this  entity  as  a  hybrid  between  government 

USAPS and private industry. 
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The  group  consists  primarily  of  mid-level  USAPS-related  military  and  intel- 

ligence  operatives,  USAPS  or  black  units  within  certain  high-tech  corporate  enti- 

ties,  and  select  liaisons  within  the  international  policy  analysis  community,  certain 

religious  groups,  the  scientific  community  and  the  media,  among  others.  The 

identities  of  some  of  these  entities  and  individuals  are  known  to  us,  though  most 

remain unidentified. 

Approximately  1/3  to  1/2  or  those  comprising  the  decision-making  body  are 

now  in  favor  of  a  public  disclosure  of  some  type  on  this  matter;  these  are,  in  gen- 

eral, the younger members who have less complicity in past excesses. The remain- 

ing members are opposed or ambivalent regarding a near-term disclosure. 

Actual  policy  and  decision-making  seems  to  rest  predominantly  at this time in 

the private, civilian sector, as opposed to USAP-related military and intelligence offi- 

cials, though some information indicates that there is significant relative autonomy 

in  certain  areas  of  operations.  It  is  our  current  assessment  that  a  rising  degree  of 

debate exists regarding certain covert operations and the advisability of a disclosure. 

Many  compartmentalized  operations  within  'black'  or  USAPS  projects  are 

structured  so  that  those  working  on  the  task  may  be  unaware  that  it  is  UFO/ET 

related.  For  example,  some  aspects  of  the  so-called  'Star  Wars'  effort,  or  SDI,  are 

intended  to  target  extraterrestrial  spacecraft  which  come  into  close  proximity  to 

earth,  but  the  vast  majority  of  scientists  and  workers  in  the  SDI  program  are 

unaware of this. 

We have learned from three separate, corroborating sources that since the early 

1990s,  at  least  2  extraterrestrial  spacecraft  have  been  targeted  and  destroyed  by 

experimental space-based weapons systems. 

The vast majority of political leaders, including White House officials, military 

leaders, congressional leaders, UN leaders and other world leaders are not routinely 

briefed on this matter. When and if inquiries are made, they are told nothing about 

the  operations,  nor  is  the  existence  of  any  operation  confirmed  to  them.  In  gen- 

eral  the  nature  of  this  covert  entity  ensures  that  such  leaders  do  not  even  know  to 

whom such inquiries should be addressed. 

International  cooperation  exists  to  a  wide  extent,  though  some  witnesses  state 

that  certain  countries,  particularly  China,  have  aggressively  pursued  somewhat 

independent agendas. 

Major  bases  of  operations,  apart  from  widely  diversified  private  sites,  include 

Edwards  Air  Force  Base  in  California,  Nellis  Air  Force  Base  in  Nevada,  particu- 

larly  S4  and  adjacent  facilities,  Los  Alamos  New  Mexico,  Fort  Huachuca  Arizona 

(Army  Intelligence  Headquarters),  the  Redstone  Arsenal  in  Alabama,  and  a  rela- 

tively  new,  expanding  underground  facility  accessible  only  by  air  in  a  remote  area 

of  Utah,  among  others.  Additional  facilities  and  operations  centers  exist  in  a  num- 

ber  of  other  countries,  including  the  United  Kingdom,  Australia,  and  Russia. 

Numerous agencies have deep cover, black, USAPS related units involved with 
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these  operations,  including  the  National  Reconnaissance  Office  (NRO),  the 

National Security Agency (NSA), the CIA, the Defense Intelligence Agency (DIA), 

the  Air  Force  Office  of  Special  Investigations  (AFOSI),  Naval  Intelligence,  Army 

Intelligence,  Air  Force  Intelligence,  the  FBI,  and  a  group  known  as  MAJI  control. 

An  even  more  extensive  list  of  private,  civilian  and  corporate  entities  have  signifi- 

cant  involvement.  The  majority  of  scientific,  technical  and  advanced  technology 

operations  are  centered  in  the  civilian  industrial  and  research  firms.  Significant  - 

and lethal - security is provided by private contractors. 

The  majority  of  personnel  as  well  as  the  leadership  of  most  if  not  all  of  these 

agencies  and  private  groups  are  uninvolved  and  unaware  of  these  compartmental- 

ized,  unacknowledged  operations.  For  this  reason,  sweeping  accusations  related  to 

any  particular  agency  or  corporate  entity  are  wholly  unwarranted.  'Plausible  deni- 

ability  '  exists  at  many  levels.  Moreover,  specialization  and  compartmentalization 

allows  a  number  of  operations  to  exist  without  those  involved  knowing  that  their 

task is related to the UFO/ET subject. 

Both positive inducements to cooperate and penalties for violating secrecy are 

extraordinary.  A  senior  military  source  has  related  to  us  that  at  least  10,000  peo- 

ple have received $ 1 million or more each to ensure their cooperation, over the past 

few  decades.  Regarding  penalties,  we  know  of  more  than  one  credible  case  where 

individuals have had their families threatened should they break the code of silence, 

and  we  have learned of two recent alleged  'suicides' at a private contract industrial 

firm  which  occurred  after  the  victims  began  to  violate  secrecy  on  a  reverse-engi- 

neering project related to ET technology. 

Funding:  A  senior  congressional  investigator  has  privately  related  to  us  that 

'black  budget'  funds  apparently  are  used  for  this  and  similar  operations  which  are 

USAPS.  This  'black  budget'  involves  conservatively  $10  billion  ,  and  may  exceed 

$80  billion  per  year.  The  amount  dedicated  to  the  UFO/ET  operation  specifically 

is  unknown  at  this  time.  Additionally,  significant  funds  are  derived  from  overseas 

sources  and  private  and  institutional  sources.  Amounts  deriving  from  these  activ- 

ities are also unknown by us. 

This is part of what we know at this time. Obviously, there are more questions 

than answers here, and what is unknown exceeds what is known. Nevertheless, we 

have,  I  believe,  made  significant  and  historic  advances  in  understanding  how  this 

entity  operates.  I  have  presented  this  general  assessment  to  a  number  of  important 

military, political and policy institute figures, and was surprised that it was regarded 

as  quite  accurate  and  in  agreement  with  independent  assessments  arrived  at  sepa- 

rately by them. 

But the larger question is why? As in life in general, the whats, whos and hows 

are always easier than the whys.  Why the continued secrecy and deception? 

I  am  reluctant  to  go  too  much  further  out  on  this  limb,  because  here  we  get 

into questions related to ultimate motive and purpose, which is always a rather 
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squishy  area,  ill-defined  in  the  best  of  cases.  And  this,  I  am  afraid,  is  no  ordinary 

matter,  and  the  emotions,  motives  and  purpose  behind  such  extraordinary  and 

high-stakes  actions  are  likely  complex  and  dissonant.  Indeed,  such  motives  are 

likely  a  very  mixed  bag,  ranging  from  the  initially  noble  and  well-intentioned,  to 

the depraved. 

Sen.  Barry  Goldwater  told  me  in  1994  that  the  secrecy  surrounding  the  ET 

subject  was  "a  damn  mistake  then  and  a  damn  mistake  now...".  I  am  inclined  to 

agree  with the senator here, but the drive for secrecy  was not and is not altogether 

rooted in stupidity. Rather, I see it rooted in fear and a lack of trust. 

While I generally dislike psycho-babble, I believe the psychology of all of this 

is important. It is my belief that secrecy, especially extreme secrecy of this degree, 

is always a symptom of illness. If you have secrets in your family, it is a sickness, 

born  out  of  fear,  insecurity  and  distrust.  This,  I  feel,  can  be  extended  to  commu- 

nities,  companies,  and  societies.  Ultimately,  the  drive  for  secrecy  is  a  symptom  of 

a  deeper  malaise  derived  from  a  fundamental  lack  of  trust,  and  an  abundance  of 

fear and insecurity. 

In  the  case  of  UFOs/ET,  the  early  days  of  the  1940s  and  1950s  were,  I  sense, 

a  time  of  fear  bordering  on  panic.  We  had  just  emerged  from  a  devastating  world 

war,  and  unleashed  the  horror  of  nuclear  weapons.  The  USSR  was  expanding  its 

empire,  and  arming  itself  to  the  teeth  with  bigger  and  deadlier  nuclear  weapons. 

And they were beating us in the race into space. 

Now  along  come  extraterrestrial  spacecraft,  which  are  retrieved  along  with 

deceased (and one living) life form. Panic. Fear. Confusion. Countless  unanswered 

questions arise, all tinged with fear. 

Why are they here? How  will the public react? How can  we secure their tech- 

nology - and keep it from our mortal enemies? How can we tell the people that the 

most powerful air force in the world cannot control its airspace? What will happen 

to religious belief? To the Economic order? To Political stability? To the keepers of 

current technology? To.... 

It  is  my  opinion  that  the  early  days  of  secrecy  were  predictable  ,  even  under- 

standable, and possibly even justifiable. 

But as the decades rolled by, and especially with the end of the Cold War, fear 

alone does not fully explain the secrecy. After all, 1996 is not 1946 - we have been 

to  space,  landed  on  the  moon,  detected  planets  around  other  star  systems,  found 

the  building  blocks  of  life  in  far-away  space  ,  and  about  50%  of  the  population 

believe the UFOs are real. And the soviet empire has collapsed. 

I believe two other  significant factors are at play  now: Greed and control, and 

the inertia of decades of secrecy. 

Greed  and  control  are  easily  understood:  Imagine  being  involved  with  a  proj- 

ect  unraveling  and  then  applying  advanced  extraterrestrial  technology.  The  power 

and economic impact - and thus value - of such technology exceeds the combined 
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significance  of  the  internal  combustion  engine,  electricity,  the  computer  chip  and 

all  forms  of  telecommunications.  We  are  talking  about  the  technology  of  the  next 

millennium.  You  think  the  computer/information  age  revolution  is  big?  Fasten 

your seat belts, because down the road - sooner or later - will be the non-linear, zero 

point technological revolutions based on advanced ET technologies. 

No  wonder  the  corporate,  military-industrial  complex  interest  and  secrecy- 

exceeds  even  that  of  the  government  related  USAPS.  The  formula  for  Coca  Cola 

has nothing on this. 

The  bureaucratic  inertia  of  large  secret  operations  is  yet  another  matter.  After 

decades  of  operations,  and  of  lies,  public  deceptions  and  worse,  how  does  such  a 

group  unravel  all  the  webs  it  has  weaved?  There  is  a  certain  addictive  allure  to 

secret  power  for  some  types  of  people;  they  are  charged  by  having  and  knowing 

secrets.  And  there  is  the  specter  of  a  sort  of  cosmic  Watergate,  with  all  manner  of 

people  calling  for  this  head  or  that.  It  becomes  easier  to  maintain  the  status  quo, 

something all bureaucracies are adept at doing. 

And  even  now  there  is  fear.  Not  just  fear  of  being  exposed  in  the  age  of 

Watergate,  this  -gate  and  that-gate,  but  a  rather  xenophobic  and  primitive  fear  of 

the  unknown.  Who  are  these  humanoids,  why  are  they  here;  how  dare  they  enter 

our  airspace  without  our  permission!  Humanity  has  a  long  tradition  of  fearing  - 

and  hating  -  that  which  is  different,  unknown,  from  elsewhere.  Witness  the  still- 

rampant  racial,  ethnic,  religious,  and  nationalistic  prejudice  and  hatred  which  rav- 

age  the  world  of  humanity.  There  is  an  almost  ingrained  xenophobic  response  to 

the  unknown  and  that  which  is  different.  And  it  is  certain  that  the  ETs  are  more 

different from us than, say, protestants are from catholics in Ireland. 

I  once  asked  a  physicist  involved  with  military  and  intelligence  operations 

related to UFOs why we were attempting to destroy these spacecraft with advanced 

space-based  weapons.  He  immediately  became  agitated  and  said,  "Those  cowboys 

running  this  thing  are  so  arrogant,  so  out  of  control,  that  they  view  any  entry  by  a 

UFO  into  our  air  space  as  an  offense  worthy  of  a  hostile  response.  And  they  are 

going to get us into an inter-planetary conflict if we are not careful..." 

And  so  it  goes.  Fear.  Fear  of  the  unknown.  Greed  and  control.  Institutional 

Inertia.  These  are  a  few  of  what  I  see  as  the  current  animating  forces  driving  the 

continued secrecy. 

But where to from here? How to transform this situation from extreme secrecy 

to disclosure? 

Extreme  secrecy,  especially  on  something  this  far-reaching  and  important, 

undermines  democracy,  subverts  the  constitution,  concentrates  enormous  techno- 

logical power in the hands of the unelected few and puts the entire planet in harms 

way. This must end. 

I  suggest  that  the  Administration,  in  cooperation  with  Congress,  sponsor  open 

hearings where these witnesses, who now number over 400,   could openly testify 
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to  what  they  know  about  the  UFO/ET  matter.  This  would  constitute  a  definitive 

disclosure,  I  assure  you.  In  this  regard,  you  can  help  in  two  ways  :  1)  Write  the 

President  and  ask  that  he  issue  an  executive  order  permitting  these  witnesses  to 

safely  come  forward,  and  at  the  same  time  write  your  Senator  and  Congressman 

and  request  that  they  sponsor  open  hearings  where  these  witnesses  may  speak.  2) 

Contact  me  immediately  if  you  or  someone  you  know  may  be  a  current  or  former 

government,  military or corporate  witness . We  have protective  measures in place, 

and the more witnesses we have, the stronger the case - and the greater the margin 

of safety for all concerned. Please help us if you can. 

The  international  community  and  the  United  Nations  should  similarly  hold 

open hearings on this matter. We have witnesses from all over the world, and ideally, 

an international disclosure and evidence gathering effort should begin immediately. 

The  world  community  should  not  sit  by  passively,  thus  abdicating  responsi- 

bility to secret operations. CSETI has for 5 years been involved in a citizens diplo- 

macy  effort,  and  made  significant  breakthroughs  in  developing  protocols  to  con- 

tact  these  extraterrestrial  visitors.  Rather  than  passively  watching  this  as  some  dis- 

tant  'phenomenon',  we  should  attempt  to  establish  communication  with  these  life 

forms, and begin the early stages of an open inter-planetary relationship. If you are 

interested  in  learning  more  about  how  you  can  be  involved  in  such  a  research  and 

diplomacy effort, contact us. 

Lastly,  we  must be prepared to forgive. There is  nothing to be gained by call- 

ing  for  severe  retribution  for  those  involved  with  either  current  or  past  secrecy. 

Many may have felt they were doing the right thing at the time, and even currently. 

We  do  not  need  a  cosmic  Watergate,and  we  must  collectively  renounce  it.  We 

should  be  willing  to  look  to  the  moment  and  to  the  future,  and  forgive  the  past. 

There  is  precedent  for  this:  In  the  early  days  of  the  Clinton  Administration,  there 

were  sweeping  disclosures  about  past  excesses  and  crazy  experiments  within  the 

Department  of  Energy,  and  the  former  Atomic  Energy  Commission.  We  learned 

of  plutonium  being  put  on  the  oatmeal  of  kids  in  orphanages,  of  deliberate  radia- 

tion  releases  in  populated  areas  to  see  'what  would  happen',  and  so  forth.  This 

truth  came  out,  and  the  world  did  not  end.  Nobody  had  to  go  to  jail.  The  gov- 

ernment did not collapse, and the sky did not fall. Let us move forward, with some 

real compassion and forgiveness, and begin this century anew. 

Ultimately, if the people will lead, the leaders will follow. Courage, vision and 

perseverance  are  needed  to  transform  this  situation,  and  create  a  time  of  openness, 

trust  and  to  lay  the  foundation  for  both  global  and  inter-planetary  peace.  If  our 

leaders  currently  lack  this  courage  and  vision,  then  we  must  manifest  it  for  them. 

The  stakes  are  too  high  to  look  the  other  way  while  our  future  is  stolen  from  us. 

The  future  of  life  on  earth,  and  our  place  in  the  cosmos,  are  at  risk.  Together,  let 

us work to secure it, for our children and our children's children. 
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"But  what  happened  was  that  Eisenhower  got  sold  out.  Without  him  know- 

ing  it,  he  lost  control  of  what  was  going  on  with  the  entire  UFO  situation.  In  his 

last  address  to  the  nation,  I  think  he  was  telling  us  that  the  Military  Industrial 

Complex  would stick  you in  the back if  you  were not totally vigilant.  And, I think 

that  he  felt  like  he  had  not  been  vigilant.  I  think  he  felt  like  he  trusted  too  many 

people.  And,  Eisenhower  was  a  trusting  man.  He  was  a  good  man.  And  I  think 

that  he  realized  that  all  of  a  sudden  this  matter  is  going  into  the  control  of  corpo- 

rations that could very well act to the detriment of this country. 

"This frustration, from  what I can remember,  went on  for months. He realized 

that  he  was  losing  control  of  the  UFO  subject.  He  realized  that  the  phenomenon 

or  whatever  it  was  that  we  were  faced  with  was  not  going  to  be  in  the  best  hands. 

As far as I can remember, that was the expression that was used, "It is not going to 

be in the best hands". That was a real concern. And so it has turned out to be." 

"It  had  been  discussed  with  me  on  numerous  occasions  what  could  happen  to 

me militarily if I discussed this. I would say that the government has done as good 

a job enforcing secrecy through the installation of abject fear as they have done with 

anything within the memory of modern man. I really believe they have done a job. 

"One older officer discussed  with  me  what possibly could happen if there  was 

a  revelation.  He  was  talking  about  being  erased  and  I  said,  'Man,  what  do  you 

mean erased?' And, he said, 'Yes, you will be erased-disappear." And I said, "How 

do  you  know  all  this?'  And  he  said,  'I  know.  Those  threats  have  been  made  and 

carried out. Those threats started way back in 1947. The Army Air Force was given 

absolute  control  over  how  to  handle  this.  This  being  the  biggest  security  situation 

that this country has ever dealt with and there have been some erasures.'" 

"I  don't  care  what  kind  of  a  person  you  are.  I  don't  care  how  strong  or  coura- 

geous  you  are.  It  would  be  a  very  fearful  situation  because  from  what  Matt  [this 

older  officer]  said,  'They  will  go  after  not  only  you.  They  will  go  after  your  fam- 

ily.'  Those  were  his  words.  And,  so  I  can  only  say  that  the  reason  that  they  have 

managed  to  keep  it  under  wraps  for  so  long  is  through  fear.  They  are  very  selec- 

tive  about  how  they  pull  someone  out  to  make  an  example  of.  And  I  know  that 

that has been done." 

—Brigadier General Stephen Lovekin 

"These  two  gentlemen  began  to  question  me  about  this  event.  They  were 

being  pretty  rough  about  it,  to  be  honest  with  you.  I  remember  literally  putting 

my hands up and saying, 'Wait a minute fellows. I am on your side. Just a minute.' 

Because they were not really nice. They were very intimidating and made it quite 
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clear  to  the  point  that  nothing  that  was  seen,  heard,  or  witnessed,  that  transpired 

was to leave this building. 'You are not to say a  word about it to your co-workers. 

And off base, you just forget everything that you may have seen or heard concern- 

ing this. It didn't happen.'" 

—Merle Shane McDow, US Navy Altlantic Command 

"It  is  sort  of  strange  but  we  send  people  to  prison,  we  send  people  to  their 

death because of eyewitness  accounts of crimes.  Our legal system is based on that 

to a large degree. Yet in my following of unusual aerial phenomena for the past 50 

years, there seems to be some reason to discredit very viable and very reputable wit- 

nesses when they say something is unidentified." 

"I  do  know  that  there  are  agencies  of  our  Government  that  can  manipulate 

data.  And  you  can  create  or  recreate  [whatever  you  want].  Craft,  intelligently 

operated craft, have basically violated our laws of physics on this planet. And they 

have  done  that  for  a  long  time.  The  fact  that  the  Government  at  this  point  —  I 

know we have been investigating since 1947 - has not come up with an answer, to 

me  indicates  that  there  is  something  seriously  wrong.  Are  we  this  incompetent  in 

science?  I  don't  think  so.  Are  we  this  incompetent  in  intelligence?  I  know  we  are 

not  this  incompetent  in  intelligence.  Now,  Project  Blue  Book,  when  it  was  closed 

by Dr. Condon's group, I have every reason to believe that this was a total deliber- 

ate whitewash." 

"UFO's  have been investigated for an extended period of time and the general 

public  is  not  being  made  aware,  fully  aware  -  but  are  given  only  bits  and  pieces, 

programmed responses and things like that." 

—Lt. Col. Charles Brown 

"I  know  that  some  people  I  worked  with  did  disappear  on  certain  programs 

and  were  never  heard  from  again.  They  just  disappeared.  There  has  been  evidence 

of  that  all  through  my  work.  You  know,  that  people  go  out  on  projects  [and  dis- 

appear].  But  [to  protect  myself  from  this]  I  wouldn't  go  any  further  on  a  project 

because I could see something strange coming. So, a lot of people have disappeared 

you know, that are higher up." 

—Dr. B. 

'"You  weren't  supposed  to  be  there.'  'You  are  not  supposed  to  see  this.'  'You 

are  going  to  be  dangerous  if  we  let  you  go.'  I  thought  that  they  were  going  to  kill 

me, really." 

"They had a Lieutenant Colonel from the Air Force and he did not identify 
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himself.  And  he  told  me,  'If  we  just  took  you  out  in  the  jungle,  they  would  never 

find  you  out  there.'  I  didn't  want  to  test  him  to  see  if  he  would  really  do  that  so  I 

just  said,  'Yeah.'  And,  he  said,  'You  have  got  to  sign  these  papers.  You  never  saw 

this.'  I  'don't  exist'  and  'this  situation  never  happened.'  And  if  you  tell  anybody, 

you will just come up missing. 

"They  are  yelling  at  me  and  hollering  and  cursing.  'You  didn't  see  anything. 

We will do you and your whole goddamn family.' 

"It  was  basically  that  for  about  eight  or  nine  hours...  "We  are  going  to  take 

you off in a helicopter and  we are going to  kick  your ass  out in the jungle and  we 

are going to end you.'" 

"These different agencies are on their own. They don't obey the law. They are 

rogue.  Do  I  think  that  this  is  a  project  that  goes  up  through  the  government  and 

everyone  has  a  piece  in  it?  No.  I  think  these  guys  operate  on  their  own  and  no 

one  knows  what  they  do.  It  is  so  easy  to  do  today.  And  there  is  no  oversight,  no 

control. They just do whatever they want." 

"Lethal, deadly force has been used. For those of you who don't know, I know 

marine  snipers  and  I  have  heard  other  guys  talk  about  it  and  I've  heard  that  these 

guys  go  on  the  streets  and  they  stalk  people  and  they  kill  them.  I  know  that  the 

Army  Airborne  snipers  do  the  same  thing.  They  use  Delta  Force  to  go  grab  these 

people and silence them by killing them." 

—Lance Corporal Jonathan Weygandt 

"At  times  I  used  to  carry  nuclear  weapons.  In  other  words,  I  was  mentally  fit 

to  carry  nuclear  weapons,  but  I'm  not  mentally  fit  if  I  see  a  UFO.  This  criticism 

and  this  ridicule  have  done  more  to  keep  the  story  coming  out  than  almost  any- 

thing else." 

—Maj. George A. Filer, III 

"I  believe  that  governments  and  the  military,  and  indeed  private  researchers, 

politicians-  whoever-  should  place  everything  in  the  public  domain  on  this  issue. 

Governments  can't,  I  think,  have  it  both  ways.  You  cannot  say  on  the  one  hand, 

as the parry line often goes, that UFOs are of no defense significance, and then on 

the other keep back some of the data. 

"You  simply  can't  do  that.  You  have  to  have  it  one  way  or  the  other.  And  if, 

as  governments  consistently  say  when  the  politicians  probe  on  this  issue  or  when 

the media inquire, that there's really nothing to worry about, then okay, let's see all 

the data." 

—Nick Pope. British Ministry of Defense Official 
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"We were gone over with a Geiger counter and there was one return on one of 

the  guys,  and  something  was  taken  out  of  his  pocket.  This  guy  was  removed  very 

quickly.  And,  I  will  swear  on  my  life,  I  never  saw  him  again.  He  was  removed. 

This happened to a lot of people. It led to a suicide that the Air  Force is responsi- 

ble for. This is a real person with a real name." 

"We  were  brought  in  and  there  were  sheets  on  top  of  the  law  enforcement 

desk.  There  were  about  10  of  us.  And  there  were  one,  two,  three,  four,  five,  six, 

seven  stacks  of  documents,  pre-typed.  One  was  a  pre-typed  statement,  all  generic, 

of what we saw- which was not what we saw. It said we were off-duty and saw only 

unknown  lights  flipping  amongst  the  trees.  I  clearly  remember  that.  I  said,  what 

if we don't sign this, Major Zigler? And, he says, you have no choice. And, he says, 

I have no choice but to ask you to do this." 

"Two  people  came  up  behind  each  of  us,  and  I  do  remember  someone  head- 

ing  toward  him,  and  I  heard  the  sound  of  what  sounded  like  an  aerosol.  And,  I 

went  black.  My  nose  ran  profusely  and  my  chest  got  tight.  I,  obviously,  was  not 

getting into the car properly, so I was beaten, literally hit in the ribs and 

pushed _ Anyway, I have 20 minutes of recall and I'm gone for a day.  And, it's 

established with other people. People said I was on emergency leave or on leave or 

off the base. But I  was just  under the base.  And, there  were other personnel down 

there. 

...I  had  marks,  by  the  way,  from  an  IV,  or  something,  when  I  came  out  of 

there.  I  had  the  bruise  and  I  had  a  bandage.  I  will  admit  that.  That's  for  real.  I 

had it. I'm terrified to know or think of what might have happened." 

"The only reason I have  my records is because I  was advised to steal some of 

them, by an Air Force Colonel, because he said they would vaporize you. He said, 

they  are  going  to  fireproof  you.  I  was  looked  at,  almost  like  a  Frank  Serpico  kind 

of guy. I was not a team player because I was talking to everyone." 

"Unfortunately,  my  friend,  Alabama,  went  AWOL  trying  to  get  back  home.  At 

O'Hare  Airport, he  was captured by the  FBI and returned to duty immediately.  All 

he  wanted  to  do  was  go  home.  But  he  was  put  back  on  flight  duty.  I  was  riding 

with the senior master Sergeant on vehicle patrol, just totally depressed with every- 

thing,  when  Alabama called in- this is a real person- and  said he  was  going  to kill 

himself  if  he  couldn't  go  home.  And,  this  guy  turned  the  pick-up  truck  quick  and 

was  heading  toward  the  post.  He  said,  you  stay  on  the  goddamn  radio...  I  saw  all 

the  units  across  the  flight  line  responding  and  everything.  Anyway,  Alabama  had 

a  short  M16,  and  he  put  it  in  his  mouth,  and  took  the  top  of  his  head  off.  This 

was the first time I ever saw death, violent death, at 19. We were as different as 
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night  and  day,  me  and  this  kid.  You  know,  he  was  the  south,  I  was  the  north.  He 

was  very  religious.  I  respect  that,  but  we  had  nothing  in  common.  He  was  a  nice 

guy. And, they did not do anything to help us..." 

—Larry Warren, US Air Force, Security Officer 

"During  the  discussion  of  UFO's,  the  question,  ultimately,  is  going  to  come 

up,  can  any  government  keep  secrets,  let  alone  the  U.S.  Government?  And  the 

answer  to  that  is  unequivocally  yes.  But  one  of  the  greatest  weapons  the  intelli- 

gence community has at  their disposal is a predisposition by the  American people, 

the  American  politicians  and  the  debunkers-  people  who  wish  to  try  to  debunk 

UFO  information.  They  immediately  come  out  and  say,  oh,  we  can't  keep  secrets, 

we can't keep secrets. Well, the truth is, yes, we can. 

"The  National  Recognizance  Office  remained  secret  for  many,  many  years. 

The  mere  existence  of  the  NSA  remained  secret.  The  development  of  the  atomic 

weapon  remained  secret  until  once  you  exploded  one  you  eventually  had  to  tell 

some people what was going on. 

"And  we  are  conditioned  by  our  own  paradigms  not  to  accept  the  possibility 

or  probability  of  a  highly  advanced  intelligent  civilization  coming  here  to  visit  us. 

You have evidence in the  form of highly credible reports of objects being  seen, of 

the  entities  inside  these  objects  being  seen.  Yet,  we  look  for  a  prosaic  explanation 

and  we  throw  out  the  bits  and  pieces  of  the  evidence  that  doesn't  meet  our  para- 

digm. So it is a self-keeping secret. You can conceal it in plain sight. It is political 

suicide  to  go  and  start  hitting  up  intelligence  agencies  to  get  this  information 

released.  So,  most  of  your  members  of  Congress,  and  I  know  I've  worked  with  a 

lot  of  them  along  that  line,  will  balk  and  try  not  to  do  it.  I  can  name  you  three 

members  of  Congress  that  were  point  blank  asked  to  have  a  congressional  inquiry 

on what happened here at Roswell." 

"We  have  got  to  get  the  documentation  as  it  exists  in  the  Government  files. 

We have got to get it released before it ultimately is destroyed. A good example is 

the  Blue  Fly  and  Moon  Dust  files.  I  had  classified  documents  the  Air  Force 

acknowledged.  When  I  got  members  of  Congress  to  help  me  open  up  more  files, 

they were immediately destroyed and I can prove this. 

"Somewhere along the line, they may see that material and realize there is some 

very  highly  sensitive  information  that  would  have  a  damning  effect  upon  the 

national  security  of  United  States  should  it  become  compromised.  It  needs  to  be 

further  protected,  to  insure  that  there  is  only  a  limited  access  to  that  information 

to  a  small  number  of  people.  So  small  you  can  put  them  on  a  list  of  paper,  on  a 

piece of paper, and list them by name. Thus, you have the special access programs. 

The  controls  that  were  supposed  to  be  put  on  the  special  access  programs  are  not 

there. When Congress did their review of the way we protect documents, and the 
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way  we  go  ahead  and  implement  our  secrecy  programs,  they  found  that  you  had 

special  access  programs  within  special  access  programs  -that  is  was  essentially 

impossible to keep control of them all by Congress. And, I'm telling you right now, 

it is essentially impossible to keep control of them all. 

"When  it  comes  to  UFO  s,  the  same  criteria  applies.  Therefore,  only  a  small 

nucleus  within  the  intelligence  community,  numbering  less  than  a  hundred-  no,  I'd 

suggest  less than 50- control  all that information. It is  not  subject to congressional 

review  or  oversight  at  all.  So,  Congress  needs  to  go  ahead  and  ask  the  hard  ques- 

tions and convene a. hearing." 

—Sgt. Clifford Stone, US Army 

"I  became  part  of  a  group  that  would  investigate,  gather  the  information,  and 

in  the  beginning  it  was  still  under  the  Blue  Book,  Snowbird  and  different  covert 

programs.  I  would  go  interview  people  who  claimed  they  had  seen  something  and 

try  to  convince  them  they  hadn't  seen  something  or  that  they  were  hallucinating. 

Well, if that didn't work, another team would come in and give all the threats. And 

threaten  them  and  their  family  and  so  on  and  so  forth.  And  they  would  be  in 

charge  of  discrediting  them,  making  them  look  foolish  and  so  on  and  so  forth. 

Now  if  that  didn't  work,  then  there  was  another  team  that  put  an  end  to  that  prob- 

lem, one way or another." 

— Master Sgt. Dan Morris, US Air Force, NRO Operative 

"A  CNN  reporter  in  Washington,  D.C.,  the  second  time  that  Gorbachov  came 

to  America,  was  able  to  interview  Gorbachov  and  his  wife.  When  they  got  out  on 

the  street  they  drove  the  security  detail  up  the  wall.  And  a  CNN  reporter  asked 

Gorbachov  'do  you  think  we  should  get  rid  of  all  our  nuclear  weapons?'  And  his 

wife  stepped  in  and  she  said,  no,  I  don't  think  we  should  get  rid  of  all  our  nuclear 

weapons because of alien spacecraft. 

"Now  CNN  put  this  story  on  for  the  half  hour,  on  CNN  headline  news;  I 

heard  this  and  I  jumped  up  and  put  a  blank  tape  in  to  record  the  next  half-hour. 

Well,  that  story  disappeared  and  you  know  who  intercepted  that.  It  was  the  CIA 

that  got  involved  with  that,  because  I  know  that  they  were  monitoring  CNN  and 

all  international  headlines  at  that  time.  They  squashed  that,  but  I  heard  it.  And 

this  tells  me  that  my  information  is  correct  about  Ronald  Reagan,  from  my  NSA 

source. The secrecy is just total overkill as far as I'm concerned. And the Congress 

needs to know about this information." 

"He  said  that  we're  trying  to  get  a  lid  on  this  to  try  to  minimize  the  sightings 

and quell the news media and the witnesses that are reporting these sightings to the 

news  media.  The  Air  Force  wanted  to  push  this  thing  under  the  rug  and  continue 

to research it and just get a handle on it. He confirmed that the Air Force wanted 
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to steer the news media off on some crazy idea that these sightings were created by 

college pranks and balloons and meteorological problems." 

"What  he  told  me  regarding  the  security  ramifications  were  that  if  their  mili- 

tary  personnel  talked  about  this  they  could  be  court  marshaled  or  at  least  threat- 

ened  to  be  court  marshaled  to  get  him  to  back  down.  Other  intimidations  would 

be to hold their paychecks back, transfer them to other bases where a lot of people 

would not want to go to, like Alaska." 

"Basically,  these  projects  were  controlled  by  the  Majestic  12  group,  which  is 

no  longer  called  MJ12.  I'm  trying  to  find  out  the  new  name  of  this  group.  My 

contact  that  worked  at  Area  51  knows  the  name  of  the  group,  but  he's  refusing  to 

tell  me  the  name.  Basically  it's  an  oversight  group  intermingled  with  the  National 

Security  Council  and  the  National  Security  Planning  Group  in  Washington,  D.C. 

There  is  a  group  called  the  National  Security  Planning  Group  that  overseas  every- 

thing.  And  Majestic  12  is  intermingled  with  these  people,  the  National  Security 

Planning Group. 

"They have full control. They alert the President of  what's taking place and he 

either  authorizes  or  just  says,  hey,  you  guys  go  at  it.  They  have  full  control.  They 

have  no  Congressional  oversight  whatsoever.  They  answer  to  nobody,  except  for 

the  President  of  the  United  States.  But  they  are  trying  to  push  even  that  aside, 

away from the President, from what I understand. 

"The Presidents no longer have that much control over these groups any- 

more. It's like a separate entity." 

—A. H., Boeing Aerospace Employee 

"I  was  absolutely  amazed  at  what  happened  after  that.  My  life  just  turned 

upside  down  in  an  instant.  From  being  a  happy  go  lucky  chap,  within  a  space  of 

six  months  I  was  put  through  hell  and  turned  into  one  of  the  most  horrible  per- 

sons you could ever imagine coming across. Purely through harassment, stress, vic- 

timization, you name it, I had it." 

—Officer Alan Godfry, British Police 

"I didn't want to look at it any longer than that, because I felt that my life was 

in  jeopardy.  Do  you  understand  what  I'm  saying?  I  would  have  loved  to  have 

looked  at  it  longer,  I  would  have  loved  to  have  had  copies.  I  would  love  to  have 

said  more about it, discussed it  more, but I knew I couldn't. I knew the  young  fel- 

low who was sharing this was really, really overstepping his bounds at that point. 

"I  felt  that  he  just  needed  somebody  to  talk  to.  He  hadn't  discussed  it,  could- 

n't discuss it, and he wasn't doing it for any ulterior motive other than the fact that 

I think he had the weight of this thing on him and it was distressing to him." 
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"I  knew  that  I  couldn't  go  anyplace  for  at  least  five  years  without  telling  the 

State Department where I was, after I left the military. Any time I traveled I had to 

notify  and  get  permission,  even  in  the  United  States.  They  had  to  know  where  I 

was all the time. As an example, if we went to Vietnam there was always someone 

there with us, with a gun, ready to annihilate us basically if we should fall into the 

hands  of  the  enemy.  They  didn't  want  the  enemy  to  get  us;  we  would  be  killed 

instead. 

"So we knew  we  were operating under these  sort of conditions. Your life  was 

in  jeopardy  all  the  time,  should  you  fall  into  the  wrong  hands.  So  we  were  aware 

of  that.  I  was  told  when  I  left  that  I  would  be  investigated  on  a  regular  basis  to 

make  sure  that  I  wasn't  involved  in  any  peculiar  activities  that  didn't  suit  the  gov- 

ernment's needs." 

—Sgt. Karl Wolfe, US Air Force 

"There  was  a  point  in  time  when  I  had  some  people  come  out  and  tell  me  I 

shouldn't  talk  about  this.  They  didn't  threaten  to  kill  me  but  I  got  the  message  I 

shouldn't  talk  about  it.  But  I'd  already  talked  about  it  so  much  it  didn't  really  mat- 

ter anymore.  And like I said at the [ 1997 CSETI] congressional briefings, I really 

started feeling like this topic was like sex. You know, everybody knew about it but 

nobody  talked  about  in  mixed  company.  I'm  waiting  to  tell  more  whenever  there's 

a  congressional  hearing  where  I  could  be  protected.  I  trust  Dr.  Greer.  I  feel  he's 

done  everything  he  said  he  would  do  as  far  as  protection,  secrecy  of  what  I  give 

him,  for  now.  I  want  it  to  come  out  when  it's  necessary  and  proper  and  can  do 

some  good.  I  don't  want  people  going  around  that  are  trying  to  get  rid  of  these 

people  or  hurting  them  or  challenging  them  or  making  them  so  frightened  they 

move away-like this one particular man I know of who has just disappeared off the 

face of the Earth. This one man, he has disappeared.  I just don't want that." 

—Mrs. Donna Hare, NASA Employee 

"Of corporations involved in  this  matter,  Atlantic Research Corporation is one 

of  the  big  ones.  So  it's  not  very  often  heard  about.  It's  an  insider  beltway  bandit, 

if  you  want  to  call  it  that  very  low  profile,  mostly  has  all  of  its  work  done  within 

Intelligence.  TRW,  Johnson  Controls,  Honeywell:  All  of  them  at  some  point  or 

another  became  involved  with  the  Intelligence  field.  Certain  works,  activities  were 

contracted  out  to  them.  Atlantic  Research  was  one  of  them  -way  back.  These  are 

entities that  were created out of people in the Pentagon to become a "beltway ban- 

dit"- received projects, grants, and monies to do certain projects that were so highly 

classified  and  compartmentalized  that  you  know  only  about  four  people  would 

know what was going on.  So it was that tightly controlled." 

—Mr. John Maynard, DIA Official 
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"As you may know, when you get cleared for one of these classified programs 

you  wear  your  special  badge  and  you  know  you  can  talk  to  anybody  who's  in  the 

room  with  a  lot  of  candor  and  it  feels  like  that's  ones  psychological  group-  there's 

a lot of camaraderie that builds up. And you had access to special libraries. So one 

of the things that we could do is go up to the library that the Air Force ran and sort 

of  paw  through  top-  secret  material.  Since  I  was  interested  in  UFOs,  when  I  had 

some  usual  business  to  take  care  of,  I'd  also  look  in  their  library  to  see  what  they 

had  on  UFOs.  And  for  about  a  year  I  was  getting  quite  a  few  hits  on  the  subject 

about  various  reports.  Then  all  of  a  sudden,  the  whole  subject  material  vanished. 

The  entire  classification  for  the  subject  just  vanished.  The  librarian  in  our  group 

that  I  was  working  with  said  he'd  been  in  that  vault  for  twenty  years  and  knew 

exactly  how  things  were  normally  done.  He  said,  this  is  remarkable.  He  said,  I've 

never  seen  that  before,  you  just  don't  have  a  whole  subject  vanish  out  from  under 

you. He said, I think there is something there that you hit on." 

"In the meantime, there  was one other thing that came about as a result of my 

association with Jim McDonald. I liked the guy, he was really an energetic physicist 

and wouldn't let any grass grow under his feet. When he got a case he would dig his 

teeth  into  it  and  present  an  overwhelmingly  convincing  story  to  professional  soci- 

eties. He would talk to the American Institute of Aeronautics and Astronautics and 

the  American  Physical  Society,  and  I  happened  to  be  members  of  both.  So  when- 

ever he was in town I would pick him up, escort him, made sure he felt welcome. 

"So  once  when  I  was  traveling  through  Tucson,  where  he  lived,  I  stopped-  I 

had a two-hour layover to catch an airplane- and he came out to the airport to have 

a  beer  with  me.  I  said,  what's  new,  Jim?  He  said,  I  think  I've  got  it.  I  said,  what 

do  you  think  you  got?  He  said,  I  think  I  got  the  answer.  I  said,  what  is  it?  He 

said,  I  can't  tell  you  yet.  I  have  got  to  be  sure.  It  was  six  weeks  after  that  that  he 

tried to shoot himself. A couple months after that he finally died. 

"Knowing  what  I  think  I  now  suspect  about  the  skills  of  our  counterintelli- 

gence people, I think  we had the capacity to convince him to do it himself. I think 

that's what happened..." 

"Clearly  in  order  to  have  effective  control  of  this  subject,  you  have  to  control 

it  at  all  levels  and  the  most  obvious  level  is  the  media.  So  you  have  to  look  at  all 

the kinds of media there are, the movies, the magazines, and of course in the early 

days  that's  all  it  is,  newspapers  and  movies  and  magazines.  Now  we  have  the 

Internet  and  video  and  all  those  other  sorts  of  things.  But  as  the  technology  has 

blossomed in these other avenues, the people worrying about this control have also 

just  moved  into  those  avenues  right  along  with  them.  So  every  time  a  new  avenue 

comes up they have a new counterpoint." 

—Dr. Robert Wood, McDonnell Douglas Aerospace Engineer 
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"One  of  the  MPs  took  me  aside  and  he  just  said,  look  mister,  you  don't  go 

and  start  any.  Nothing  happened  down  here.  And  he  said,  if  you  do  you  know 

there'd  be  real  serious  problems.  The  way  my  character  was  at  that  time,  I  just 

said,  I'm  a  civilian  and  you  can  go  to  hell.  And  that's  when  he  said,  you  may  be 

the  one  going  to  hell.  He  said,  somebody  would  be  picking  my  bones  out  of  the 

sand if I talked." 

—Glen Dennis, NM UFO Crash Witness 

"In  the  military  they  do  ridicule  you  and  I  was  ridiculed  a  few  times  about 

these UFO events. I was told that I would never make Master Sergeant if I brought 

this crap up again. My superior said, 'If you keep this crap up you will never make 

Master  Sergeant.  You  will  get  orders  for  Tech  but  you  will  never  make  Master 

Sergeant. They will force you out of the military.'" 

—Sgt. Leonard Pretko, US Air Force 

"Probably  there  are,  in  every  part  of  the  world,  invisible  links  with  a  definite 

invisible college that is keeping this secret. They are dealing with this subject from 

the  standpoint  of  research  secretly  in  order  to  have  gains  and  technologies  to  be 

applied in a various  ways. The UFO problem is not only a scientific problem, it is 

also an intelligence problem. 

"This  is  the  second  important  face  of  the  UFO  reality.  When  we  begin  to 

understand  this  we  may  understand  a  lot  of  things,  because  all  this  has  to  do  with 

power. Power everywhere, in every country, with every government, with every sit- 

uation." 

—Dr. Roberto Pinotti, Italian UFO expert 

"The  black  budget  world  is  like  trying  to  describe  Casper  the  friendly  ghost. 

You might see a cartoon of him but you don't know how big he is, you don't know 

where his funding comes from, you don't know how many there are because of the 

compartmentalization  and  the  oath  that  people  have  to  take.  I  know  people  today 

that  worked  on  one  of  the  things  that  I  worked  on,  and  if  you  asked  them  about 

it-even  if  it  is  being  discussed  on  the  Internet-  they  would  say  no,  I  have  no  idea 

what  you're  talking  about.  They're  in  their  seventies  now,  but  they  still  absolutely 

would  never  admit  that  they  even  know  what  you're  talking  about.  You  have  no 

idea, but it's probably larger than you think." 

—Dr. Paul Czysz, McDonnell Douglas Career Engineer 

"But  it  has  been  the  subject  of  disinformation  in  order  to deflect  attention  and 

to  create  confusion  so  the  truth  doesn't  come  out.  Disinformation  is  simply 

another  method  of  stonewalling.  And  that's  been  used  consistently  for  the  last  50 

years or so: Weather balloons over Roswell as opposed to a crashed craft of some 
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sort.  That  is  disinformation.  We've  seen  that  for  50  years.  And  it's  the  best  way 

to hide something." 

"Whatever  activity  is  going  on,  to  the  extent  that  it  is  a  clandestine  group,  a 

quasi-Government  group,  a  quasi-private  group,  it  is  without  any  type,  as  far  as  I 

can tell, of high level Government oversight. And that is a great concern." 

—Astronaut Edgar Mitchell 

Mr.  Callahan:  When  they  got  done,  they  actually  swore  all  these  other  guys  in 

there  that  this  never  took  place.  We  never  had  this  meeting.  And  this  was  never 

recorded. 

Dr. Greer: Who said that? Who was saying that? 

Mr.  Callahan:  This  was  one  of  the  guys  from  the  CIA.  Okay?  That  they  were 

never there and this never happened. At the time I said, well I don't know why you 

are  saying  this.  I  mean,  there  was  something  there  and  if  it's  not  the  stealth 

bomber,  then  you  know,  it's  a  UFO.  And  if  it's  a  UFO,  why  wouldn't  you  want 

the people to know? Oh, they got all excited over that. You don't even want to say 

those  words.  He  said  this  is  the  first  time  they  ever  had  30  minutes  of  radar  data 

on  a  UFO.  And  they  are  all  itching  to  get  their  hands  onto  the  data  and  to  find 

out  what  it  is  and  what  really  goes  on.  He  says  if  they  come  out  and  told  the 

American  public  that  they  ran  into  a  UFO  out  there,  it  would  cause  panic  across 

the  country.  So  therefore,  you  can't  talk  about  it.  And  they  are  going  to  take  all 

this data. 

"Well  when  they  read  the  reports  that  came  through  the  FAA  decided  it  had 

to protect themselves—you can't say you saw a target, even though this is what he 

said.  So  they  made  him  change  his  report  to  say  'position  symbols',  which  makes 

it sound like it wasn't really a target. Well if it's not a target then a lot of the other 

position  symbols  that  we  are  separating  [on  radar]  aren't  targets  either.  And  when 

I  read  that,  I  thought  oh,  there  is  something  fishy  here,  that  somebody  is  worried 

about something or other and they are trying to cover up. 

"When  the  CIA  told  us  that  this  never  happened  and  we  never  had  this  meet- 

ing, I believe it was because they didn't want the public to know that this was going 

on.  Normally  we  would  put  out  some  type  of  a  news  release  that  such  and  such 

happened." 

"Well,  I've  been  involved  in  a  lot  of  cover-ups  with  the  FAA.  When  we  gave 

the  presentation  to  the  Reagan  staff  I  was  behind  the  group  that  was  there.  And 

when they were speaking to the people in the room, they had all those people swear 
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that  this  never  happened.  But  they  never  had  me  swear  it  never  happened.  And 

it always bothered me that we have these things going on and when you see some- 

thing or you hear something on the radio or TV, the news, that it's put down as it's 

not there.  I have a hard time saying nothing." 

—John Callahan, FAA Head of Accidents and Investigations 

"NORAD  [North  American  Air  Defense  Command]  knows  about  it.  They 

had  called  NORAD.  The  senior  NCO  pulled  me  to  the  side  and  said  that 

NORAD  knows  about  it—that's  the  only  people  we  notify.  We  don't  talk  about 

this.  We  don't  tell  anybody  about  this.  The  people  that  know,  know.  We  just 

watch,  see  what  happens,  and  that's  it.  That's  our  job.  I  insisted  there  has  to  be  a 

report  filed  or  something  filed,  you  know?  And  he  said  that  there  is  a  report  that 

you  can  file—it's  about  an  inch  thick,  and  the  first  two  pages  are  about  the  sight- 

ing.  The  rest  of  it  is  basically  a  psychological  profile  of  you,  your  family,  your 

bloodlines, everything. 

"When  the  Air  Force  goes  through  it,  they  can  discredit  you  completely  by 

either  saying  that  [you  were]  on  drugs,  or  your  mother  was  a  communist,  or  any- 

thing  to  discredit  you.  You'd  never  get  a  promotion,  and  [youd]  spend  the  next 

three and one-half years up at the North Pole, living in a tent, checking the weather 

balloons.  You  know—no  hope  for  promotion.  So,  the  message  was  pretty  loud 

and clear: you just shut-up and don't say anything to anybody." 

"Another  experience  I  had  happened  on  third  shift.  I  was  on  the  radar,  and 

NORAD  called  me  and  informed  me  that  there  was  a  UFO  coming  up  the 

California coast and it would be in my area pretty soon. 

"I  said  what  do  you  want  me  to  do?  And  they  said,  "Nothing,  just  watch  it, 

don't  write  it  down."  We  have  a  log  book  in  which  we  are  supposed  to  keep  track 

of anything out of the ordinary. But they said, "Don't log it or anything, just watch 

it.  We  are  just  letting  you  know—heads  up."  NORAD  was  well  aware,  obviously, 

that  these  UFOs  were  around,  and  the  action  of  the  people  when  I  first  saw  the 

UFO on radar was as if it happens quite often." 

"The  government,  they  cover  up.  They  don't  want  anybody  talking  about  it. 

But  this  is  such  remarkable  technology.  These  people  come  from  who  knows 

where.  I would think youd want everybody to know... 

"On  a  personal  note,  after  the  first  event  happened  in  Oregon,  I  came  home 

on  leave  and  told  my  Dad  about  it.  He  was  red,  white,  and  blue  through  and 

through—an  old  WWII  hero  and  all  that,  and  very  patriotic.  I  was  explaining  to 

him  about  these  UFOs  that  we  routinely  see  out  there,  and  he  said,  'No,  the 

Government  says  that  there  are  no  UFOs.'  I'm  saying,  Dad,  I've  seen  these  on 

radar with my own eyes.  And he says, come on, the Government would never lie 
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to him. You know? But here's his son; I would never lie to him. 

"So,  he  just  didn't  know  what  to  do.  It  wasn't  until  years  later,  until  after 

Watergate,  that  he  said,  'Hey,  sit  down  and  tell  me  about  this.  The  Government 

is  lying  to  me  about  a  little  thing  like  Watergate,  so  obviously  they  are  out  lying 

about something big.'" 

"It's  a  Government  cover-up  that  doesn't  need  to  be  here  any  more.  There  is 

no  more  Cold  War.  I  believe  the  same  thing  Dr.  Greer  does,  that  the  technology 

they  have  could  enable  us  to  stop  burning  our  fossil  fuels  and  stop  the  damage  to 

the  ozone,  etc.  These  people  have  technologies—they  must  have  something.  And 

the  Government  knows  about  it.  They  have  these  aliens,  they  have  these  space- 

craft,  they  have  this  technology,  all  this.  There's  a  lot  of  back-engineered  technol- 

ogy,  that's  pretty  obvious.  Who  are  they  to  cover  this  up  when  other  Governments 

are  coming  forward,  admitting,  and  showing  their  files—why  isn't  our 

Government?" 

—Michael Smith, US Air Force Radar Controller 

"They  didn't  want  anybody  to  know  anything  about  what  we  were  seeing. 

And I think that started the cover-up. And then it got out of hand. 

"But I know that the only people that they are keeping it secret from today are 

the  Americans.  Everybody  else  knows  about  it  and  accepts  it.  And  all  of  the  other 

Governments in the world except England and the U.S. primarily, are accepting it. 

"It's very irritating to me personally, to see that go on." 

—Franklin Carter, US Navy Radar Technician 

"In  the  past  pilots  that  had  seen  things  and  had  talked  about  it  were  let  go. 

Some  were  released  from  their  flying  and  treated  as  nutcases  and  things  like  that. 

So that was the last I said of it for many, many years." 

—Neil Daniels, United Airlines Pilot 

"There  is  a  publication  called  JANAP  146  E  that  had  a  section  that  says  you 

will  not  reveal  any  information  regarding  the  UFO  phenomenon  under  penalty  of 

$10,000.00  fine  and  ten  years  in  jail.  So  they  were  quite  adamant  that  whatever 

experiences you had you were not to go public with it without their permission." 

"The  subject  never  came  up  with  Air  Traffic  Control.  In  any  event  I  would 

never  have  opened  my  mouth.  There  was  a  Captain,  Pete  Killian,  who  was  writ- 

ten  about  in  some  of  the  UFO  books.  He  was  a  Captain  with  American  Airlines 

back in the  '50's that evidently  had a  sighting and testified before the Senate com- 

mittees.  And  then  there  was  another  captain  that  actually  took  a  photograph  of  a 

UFO  off  his  wings.  And  of  course  they  were  subject  to  ridicule.  I  didn't  want  to 

go that direction.   So, I never reported anything to FAA or the military.  A lot of 
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pilots just did not want to get involved in this because of peer pressure and ridicule. 

So the secret has been kept." 

"I have a very personal friend that was a B-24 pilot during W.W.II that got into 

[the]  O.S.S.  And  he  was  one  of  the  first  people  into  Japan  after  the  atomic  bomb 

was  dropped  on  Hiroshima,  Nagasaki.  He  ended  up  on  Project  Bluebook,  Section 

13,  which I believe  was the top-secret portion of that investigation.  At the time  he 

was  a  captain  in  the  Air  Force.  He's  in  his  late  '70s  now  and  he  is  still  being  car- 

ried on active duty as a captain. I don't know if he's being paid but if he's on active 

duty  he  should  be  a  three  star  general  with  time  and  rank  and  he  should  be  paid. 

And the whole reason that they have kept him on active duty is to keep his national 

security oath active because of what he knows. There are certain things that he will 

not  talk  to  me  about  because  of  that  security  oath  even  though  I  had  a  top  secret 

clearance with the Navy and we are both very interested in the same thing. 

"For  whatever  reason  the  Government,  or  those  agencies  of  Government, 

deem  necessary to protect their agendas,  which obviously  now, aren't our agendas. 

I  think  it  is  time  for  us  to  act,  to  end  this  charade.  And  to take  whatever  steps  are 

necessary  to  insure  that  the  human  race  evolves  properly  and  enjoys  the  fruits  of 

that evolution." 

—Lt. Frederick Fox, US Navy Pilot 

"I  wrote  up  a  report  about  this  incident;  it  was  in  my  log  and  I  turned  it  in. 

When we got to the base  we had to report to our squadron commander right away. 

And  in  that  room  with  my  squadron  commander  was  a  fellow  from  AFOSI  (we 

had an Air Force Office of Special Investigations on the base). He was there in the 

office  with  the  commander.  He  asked  for  my  logs  and  he  wanted  a  quick  briefing 

although  it  seemed  to  me  he  knew  pretty  much  what  had  happened  already.  But 

we  gave  him  a  quick  briefing  and  then  he  asked  us  both  to  sign  a  non-disclosure 

agreement saying this was classified information- we were not to release this to any- 

body,  and  that  was  it.  We  couldn't  talk;  he  told  us  we  could  not  talk  about  this  to 

anyone,  including  any  of  the  other  crews,  our  spouses,  our  family,  even  amongst 

each other." 

"Bob  Kominski  headed  up  the  organization  to  look  at  all  aspects  of  these 

{UFO  related  ICBM  }  shutdowns.  Kominski  relates  to  me  in  writing  that  at  some 

point he was told by his boss that the Air Force said, "Stop the investigation; do no 

more  on  this  and  in  addition  do  not  write  a  final  report."  Again,  this  is  very 

unusual especially in light of the fact that CINC-SAC headquarters was stating that 

this  was  of  extreme  importance  to  find  out  exactly  what  happened  here.  And  yet, 

the  head  of  the  investigative  team  was  told  during  the  investigation  to  stop  the 

investigation and not write a final report." 

—Captain Robert Salas, US Air Force, SAC Launch Controller 
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"After  an  article  [came  out  about  the  incident],  the  shit  hit  the  fan!  I  started 

being  harassed  at  work.  I  started  getting  odd  telephone  calls  that  would  come  dur- 

ing the day. At night, at my house I would get telephone calls- all night long some- 

times  3:00  in  the  morning,  4:00  in  the  morning,  midnight,  10:00,  people  would 

call and start  screaming at  me. You are going down  mother fucker! You are  going 

down  mother  fucker!  And  that's  all  they  would  say.  And  they'd  keep  screaming 

that until I finally hung up the phone. 

"One  night  somebody  blew  up  my  mail  box  by  putting  a  big  load  of  skyrock- 

ets  in  it.  The  mailbox  went  up  in  flames.  And  that  night  at  1:00  in  the  morning 

the phone rang. I picked it up and somebody said, skyrockets in your box at night, 

oh what a beautiful sight, mother fucker! 

"And things like that have happened on and off since 1982." 

"I  believe  this  nutty  fringe  around  UFO's  is  part  of  a  concerted  effort  to  keep 

serious study of it down. Anytime anybody tries to study this subject seriously, we 

are subject to ridicule. I'm a full professor at a relatively major university. And I'm 

certain that my colleagues at the university laugh at me and hoot and holler behind 

my  back  when  they  hear  that  I  have  an  interest  in  studying  unidentified  flying 

objects- and that's just one of the things that we have to live with." 

"What  happened  to  the  film  is  an  interesting  story  in  itself  as  Major 

Mansmann  related  to  me  and  other  people.  Some  time  after  I  had  gone,  the  guys 

in  civilian  clothes-  I  thought  it  was  the  CIA  but  he  said  no,  it  wasn't  the  CIA,  it 

was  somebody  else-  took  the  film  and  they  spooled  off  the  part  that  had  the  UFO 

on  it  and  they  took  a  pair  of  scissors  and  cut  it  off.  They  put  that  on  a  separate 

reel.  They  put  it  in  their  briefcase.  They  handed  Major  Mansmann  back  the  rest 

of the film and said here, I don't need to remind you Major of the severity of a secu- 

rity  breach;  we'll  consider  this  incident  closed.  And  they  walked  off  with  the  film. 

Major Mansmann never saw it again." 

—Prof. Robert Jacobs, US Air Force 

"A  Lieutenant  Commander  whom  I  didn't  know  very  well  came  over  and  he 

asked,  you  know,  what  was  up  Jordan?  What  have  you  got  in  your  log?  And  he 

says,  you  don't  need  to  put  that  in  there.  Now  to  me  that  was  highly  irregular, 

highly  irregular  to  say  that  particularly  on  a  ship's  logs.  I  did  have  the  contact 

logged in there. And I started writing in UFO." 

—Harry Allen Jordan, US Navy 

"A few days later the Commanding Officer and the Executive Officer came on 

the closed circuit television system that  we had on board. It  was the only  way that 

they could address the crew of 5,000.   He [the Commanding Officer] looked at 
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the  camera  -  and  I  will  never  forget  this  -  and  he  said,  'I  would  like  to  remind  the 

crew that certain events that take place on board a major naval combative vessel are 

considered  classified  and  should  not  be  discussed  with  anyone  without  a  need  to 

know.' And that was all he said." 

—James Kopf, US Navy Crypto Communications 

Significance of the Witnesses 

Steven M. Greer, M.D.  (Transcribed and edited from an oral presentation) 

The  Disclosure  Project  is  an  endeavor  that  we  have  been  working  on  since 

1992.  During  this  time  we  have  identified  over  400  military,  intelligence,  and  cor- 

porate  witnesses  to  special  access  projects  within  the  United  States  and  elsewhere 

that  deal  with  what  the  public  calls  UFOs,  extraterrestrial  intelligence,  and 

advanced  energy  and  propulsion  systems.  The  purpose  of  The  Disclosure  Project 

is  to  present  this  witness  testimony  so  that  policy  makers,  leaders  and  the  public 

will  realize  that  the  subject  is  real  and  is  of  profound  significance  to  humanity.  I 

want  to  emphasize  that  out  of  the  more  than  400  witnesses  whom  we  have  identi- 

fied,  we  have  interviewed  on  camera  approximately  100  of  them.  Of  those,  120 

hours of videotaped testimony has been created. 

This book can only contain a very small tip of the iceberg ~ less than one-half 

of one percent of the total testimony we have. But it will give an idea of the extent 

of the  knowledge these  men  and  women  who have  heroically come forward to tell 

the  world,  our  elected  representatives,  and  our  scientists  the  truth  about  a  topic 

that  has  been  the  subject  of  much  ridicule,  fantasy,  and  speculation  for  over  fifty 

years.  The  testimony  which  is  contained  herein  has  been  given  voluntarily  and  at 

times  with  great  concern  by  these  witnesses.  Many  of  them  have  been  concerned 

for  their  safety  and  for  the  safety  of  their  families.  However,  they  have  felt  that  it 

is important for the world's public and for the representatives of the American peo- 

ple  in  Congress  and  in  the  White  House  to  know  the  truth  about  this  very,  very 

important subject. 

Another  point  I  would  like  to  make  about  these  testimonies  is  that  we  must 

not  reject  out  of  hand  the  declaration  of  these  witnesses.  Indeed,  there  is  no  sen- 

sible basis for this. For if  we  begin to dismiss dozens of  military, intelligence, and 

professional civilians  who are  witnesses, then it brings into question  how  we  view 

witness testimony on many other subjects. If we use that same standard, then every 

conviction  which  has  its  basis  in  witness  testimony  in  the  United  States  should  be 

overturned.  Every  scientific  observation  should  be  discarded  and  most  of  known 

history relegated to the dustbin. As Monsignor Balducci at the Vatican has pointed 

out to us, such an irrational dismissing of witness testimony would mean that even 

the Bible would be suspect, since it is almost totally based on human witness testi- 

mony  of  the  people  who  recorded  the  accounts  during  the  times  of  Christ. 

Monsignor  Balducci  emphasizes  that  to  reject  such  strong,  credible  witness  testi- 

mony  from  so  many  corroborating  sources  is  irrational  and  undermines  the  foun- 

dations  of  human  society.  This  human  testimony  is  key,  and  in  a  sense  it  is  more 

important than any physical evidence, because it is multiple, it is corroborating and 

it cannot be tossed out in a cavalier fashion. 

Their testimony is important for another reason too: It confirms multiple 
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aspects of the phenomenon from people who, in almost all cases, do not know one 

another.  You  will  hear  multiple  people  speak  about  these  objects  and  how  they 

have  moved  and  how  they  have  similarly  performed.  These  are  people  who  have 

never  met  each  other  and  who  have  never  worked  with  each  other,  and  whose 

careers span 40 to 50 years of  military service  yet the similarity particularly in the 

details  of  their  testimony  is  astounding.  You  will  also  hear  about  how  the  secrecy 

has  been  enforced.  There  is  a  consistent  thread  that  runs  through  their  testimony- 

again,  even  though  these  witnesses  do  not  know  one  another.  For  nearly  all  of 

them,  I  have  been  their  only  point  of  contact  to  this  project.  Yet  their  testimony 

is corroborative, consistent and logically reinforcing. Moreover, many of these wit- 

nesses  were responsible  for the  nuclear arsenal of the US  and other countries:  Are 

we to believe that  these same people who  were entrusted  with  so great a responsi- 

bility are to be dismissed on this matter? 

One  of  the  problems  with  this  subject  over  the  years  is  that  it  has  been  delib- 

erately ridiculed. It has been the subject of extraordinary disinformation and delib- 

erate secrecy, which has caused the public to think that there is really nothing sub- 

stantial  connected  to  it.  Academia,  the  media,  and  many  of  our  leaders  have 

trusted  authority  figures  when  they  have  dismissed  or  belittled  this  subject-  and 

they have been deceived. Ironically, the very people would pride themselves in not 

being  so  gullible  as  to  'believe'  in  UFOs,  Extraterrestrial  Intelligence  and  related 

matters have taken this ridicule and disinformation hook, line and sinker. 

This  information  is,  in  fact,  sensational  but  it  should  not  be  trivialized  with 

sensationalism.  The  purpose  of  this  summary  is  to  focus  on  the  truth,  on  the  tes- 

timony and on the evidence in existence today. We feel that any objective scientist 

or  member  of  the  public  who  reviews  this  information  will  conclude  that  indeed 

we  are  being  visited  by  advanced  extraterrestrial  civilizations,  that  there  are 

advanced  and  exotic  propulsion  and  energy  systems  behind  these  craft,  that  these 

systems  have  been  studied  through  compartmented  special  access  projects  within 

the  United  States  government  and  elsewhere,  and  that  this  has  huge  ramifications 

for the future of the human race. 

None of these witnesses, not a single one of the over 400 military, intelligence, 

and aerospace witnesses, feel that there is any threat to humanity or the Earth from 

this  phenomenon.  However,  as  Admiral  Roscoe  Hillenkoetter,  one  of  the  early 

heads of the Central Intelligence Agency said in a letter to the Congress and to the 

American  people  in  1960,  "I  urge  immediate  Congressional  action  to  reduce  the 

dangers  from secrecy about  Unidentified Flying Objects—" It is the secrecy  which 

is  the  threat,  not  the  extraterrestrial  life  forms,  and  not  the  extraterrestrial  vehicles 

and  not  even  the  advanced  technologies  behind  them.  The  conservative 

Republican,  two-term  President  and  five-star  general,  Dwight  Eisenhower,  said 

that  we  should  be  careful  of  the  excesses  of  the  military  industrial  complex.  We 

now have learned that one of his chief concerns was that special access projects 
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within  the  military-industrial  and  intelligence  sectors  dealing  with  these  UFOs, 

were escaping the legal constitutional oversight of the American Congress and even 

of  the  American  presidency.  Eisenhower's  fears  have,  alas,  been  proven  as  well 

founded  since  we  now  see  extraordinary  funds  being  put  into  projects  that  are 

being  denied  to  the  American  people,  Congress  and  even  recent  Presidents.  And 

yet  the  technologies  within  these  classified  projects,  if  released,  will  give  us  an 

entirely  new  and  sustainable  civilization,  free  of  pollution  and  free  of  the  extreme 

poverty and suffering that we see today. 

We  will  present  information  which  elucidates  three  essential  areas:  Number 

One:  What  is  the  evidence?  What  does  the  testimony  support?  And  what  do  the 

government  documents  support?  Number  Two:  What  are  the  mechanisms  for 

maintaining  secrecy?  How  has  something  of  this  depth  been  kept  secret  from  our 

representatives,  and  how  has  it  been  kept  off  the  national  and  international  radar 

screen  effectively  for  over  fifty  years?  Without  understanding  this,  the  evidence 

itself  has  little  foundation,  because  one  might  conclude  that  this  couldn't  be  true 

otherwise  we  would  know  about  it.  The  argument  is  often  made  that  the  govern- 

ment leaks secrets like a sieve, and that indeed if any of this were true, many of the 

people  in  society  and  in  high  places  in  our  government  would  know  about  it.  So 

the secrecy around this issue, which has been extraordinary, must also be explained. 

And  the  third  component  is  the  why:  Why  has  it  been  kept  secret?  What  are  the 

implications of this knowledge? 

It is my opinion that the "why" explains the "how" of secrecy. The secrecy can 

only  be  comprehended  by  understanding  why  something  like  this  would  be  kept 

secret to the degree is has. And to make this quite clear, we need to appreciate that 

this  is  not  just  about  little  green  men  or  science  fiction-oriented  accounts  of  extra- 

terrestrial  intelligence.  It  is  about  actual  spacecraft  that  have  visited  this  planet;  it 

is also about the fact that we have studied these craft and we have studied them sci- 

entifically  under  rigorous  conditions  for  at  least  forty  to  fifty  years.  And  it  is  also 

about  the  fact  that  the  technologies  which  have  been  derived  from  these  objects- 

especially  those  technologies  related  to  exotic  energy  and  propulsion  systems, 

would have profound implications for the human race. 

The testimony presented here is only a small tip of the iceberg of what we have 

identified.  Many  of  the  witnesses  who  have  not  agreed  to  be  filmed  at  this  time 

are men and women who wish to be subpoenaed before the Congress of the United 

States to give their testimony. All of these witnesses feel that this is something that 

should  be  the  subject  of  a  specific  inquiry  by  the  United  States  authorities,  the 

Congress,  and  the  executive  branch,  as  well  as  the  international  community.  We 

feel  that  this  is  something  that  the  public,  the  media,  the  scientific  community  and 

all  those  concerned  with  the  future  of  our  planet  should  request  of  their  represen- 

tatives: That these hearings be convened during the year 2001. 
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VIP AND WITNESS QUOTATIONS ON 

UNIDENTIFIED FLYING OBJECTS AND 

EXTRATERRESTRIAL INTELLIGENCE 

Section I:  The Scientists 

Carl Sagan, Ph.D. 

Late Professor of Astronomy and Space Sciences, Cornell University 

"It  now  seems  quite  clear  that  Earth  is  not  the  only  inhabited  planet.  There  is 

evidence  that  the  bulk  of  the  stars  in  the  sky  have  planetary  systems.  Recent 

research  concerning  the  origin  of  life  on  Earth  suggests  that  the  physical  and 

chemical  processes  leading  to  the  origin  of  life  occur  rapidly  in  the  early  his- 

tory of the majority of planets within our Milky Way galaxy—perhaps as many 

as  a  million—are  inhabited  by  technical  civilizations  in  advance  of  our  own. 

Interstellar  space  flight  is  far  beyond  our  present  technical  capabilities,  but 

there  seems  to  be  no  fundamental  physical  objections  to  preclude,  from  our 

own vantage point, the possibility of its development by other civilizations."1 

Margaret Mead, Ph.D. 

Anthropologist, author 

"There  are  unidentified  flying  objects.  That  is,  there  are  a  hard  core  of  cases- 

-perhaps  20  to  30  percent  in  different  studies—for  which  there  is  no  explana- 

tion.  We  can  only  imagine  what  purpose  lies  behind  the  activities  of  these 

quiet,  harmlessly  cruising  objects  that  time  and  again  approach  the  earth.  The 

most likely explanation, it seems to  me, is that they are simply  watching  what 

we are up to..."2 

J. Allen Hynek, Ph.D. 

Former  Chairman,  Department  of  Astronomy,  Northwestern  University; 

Scientific Consultant, Air Force Project Blue Book (1947-1969) 

"Each wave of sightings adds to the accumulation of reports which defy analy- 

sis by present methods...  An investigative process in depth is necessary here 

1 Sagan, Carl: "Unidentified Flying Objects", The Encyclopedia Americana. 1963. 

2 Mead, Margaret: UFOs—Visitors from Outer Space?", Redbook, Vol. 143, September 1974. 
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if, after twenty years of confusion, we want some answers." 

"When the long awaited solution to the UFO problem comes, I believe that it 

will prove to be not merely the next small step in the march of science but a 

mighty and totally unexpected quantum jump."3 

Frank B. Salisbury, Ph.D. 

Professor, Plant Physiology, Utah State University 

"I  must  admit  that  any  favorable  mention  of  the  flying  saucers  by  a  scientist 

amounts  to  extreme  heresy  and  places  the  one  making  the  statement  in  dan- 

ger  of  excommunication  by  the  scientific  theocracy.  Nevertheless,  in  recent 

years  I  have  investigated  the  story  of  the  unidentified  flying  object  (UFO),  and 

I am no longer able to dismiss the idea lightly."4 

James E. McDonald, Ph.D. 

Senior Physicist, Institute of Atmospheric Physics, University of Arizona 

"The  type  of  UFO  reports  that  are  most  intriguing  are  close-range  sightings  of 

machinelike  objects  of  unconventional  nature  and  unconventional  perform- 

ance  characteristics,  seen  at  low  altitudes,  and  sometimes  even  on  the  ground. 

The  general  public  is  entirely  unaware  of  the  large  number  of  such  reports  that 

are  coming  from  credible  witnesses...  When  one  starts  searching  for  such 

cases, their number are quite astonishing."5 

American Institute of Aeronautics and Astronautics UFO Subcommittee 

(1967): 

"From  a  scientific  and  engineering  standpoint,  it  is  unacceptable  to  simply 

ignore  substantial  numbers  of  unexplained  observations...  the  only  promising 

approach  is  a  continuing  moderate-level  effort  with  emphasis  on  improved 

data  collection  and  objective  means...involving  available  remote  sensing  capa- 

bilities and certain software changes."  [emphasis added] 

and regarding The Condon Report (Project Blue Book), 1986: 

"The  opposite  conclusion  could  have  been  drawn  from  The  Condon  Report's 

content; namely, that a phenomenon with such a high ratio of unexplained 

3 Hynek, J. Allen: From interview in The Chicago Sun Times, August 28, 1966; The UFO 

Experience: A Scientific Inquiry. Regnery Co., 1972. 

4 Salisbury, Frank B.: Fuller, John G., Incident at Exeter. Putnam, 1966 (quoting a paper pre- 

sented at the U.S. Air Force Academy in Colorado in May 1964. 

s McDonald, James  E.:   "Symposium  on  Unidentified  Flying Objects",  Hearings  before  the 
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cases  (about  30  percent)  should  arouse  sufficient  scientific  curiosity  to  con- 

tinue its study."6 

Peter A. Sturrock, Ph.D. 

Professor,  Space  Science  and  Astrophysics,  and  deputy  director  of  the  Cenrer 

for Space Sciences and Astrophysics, Stanford University 

"The  definitive  resolution  of  the  UFO  enigma  will  not  come  about  unless  and 

until  the  problem  is  subjected  to  open  and  extensive  scientific  study  by  the 

normal procedures of established science and administrators in universities." 

"Although..  .the  scientific  community  has  tended  to  minimize  the  significance 

of  the  UFO  phenomenon,  certain  individual  scientists  have  argued  that  the 

phenomenon  is  both  real  and  significant...  To  a  scientist,  the  main  source  of 

hard  information  (other  than  his  own  experiments  [and]  observations)  is  pro- 

vided by the scientific journals. With rare exceptions, scientific journals do not 

publish  reports  of  UFO  observations.  The  decision  not  to  publish  is  made  by 

the editor acting on the advice of reviewers. This process is self-reinforcing; the 

apparent  lack  of  data  confirms  the  view  that  there  is  nothing  to  the  UFO  phe- 

nomenon, and this view works against the presentation of relevant data.. ."7 

Helmut Lammer, Ph.D. 

Physicist, Space Research Institute, Department for Extraterrestrial Physics, 

Austria 

[Writing about the formations in the Cydonia region of Mars] 

"It  is  the  authors  belief  that  the  Viking  data  are  not  of  sufficient  resolution  to 

permit  the  identification  of  possible  mechanisms  of  the  origin  for  these 

objects,  although  some  results  to  date  suggest  that  they  may  not  be  natural. 

Clearly  these  mysterious  objects  deserve  further  scrutiny  by  the  forthcoming 

Mars  missions.  If  one  of  these  missions  finds  that  the  face  on  Mars,  the  pyra- 

mids  and  the  other  strange  structures  are  indeed  artificial,  then  the  "unlikely" 

Prior  Colonization  or  Previous  Technical  Civilization  hypotheses  would  pro- 

vide a possible answer."8 

Professor Hermann Oberth (1894-1989) 

German rocket expert and a founding father of the space age. 

6 American   institute of Aeronautics and Astronautics,   UFO  Subcommittee  (1967),  The 

Encyclopedia of UFOs. 1980. 

7 Sturrock, Peter A.: "An Analysis of the Condon Report on the Colorado UFO Project", Journal 

of Scientific Exploration, Vol. 1, No. 1, 1987. 

8 Lammer, Helmut: "Atmospheric Mass Loss on Mars and the Consequences for the Cydonian 

Hypothesis and Early Martian Life Forms", Journal of Scientific Exploration, Vol. 10, No. 3, 1996. 
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"It  is  my  thesis  that  flying  saucers  are  real  and  that  they  are  space  ships  from 

another  solar  system.  I  think  that  they  possibly  are  manned  by  intelligent 

observers  who  are  members  of  a  race  that  may  have  been  investigating  our 

earth  for  centuries.  I  think  that  they  possibly  have  been  sent  out  to  conduct 

systematic,  long-range  investigations,  first  of  men,  animals,  vegetation,  and 

more  recently  of  atomic  centers,  armaments  an  centers  of  armament  produc- 

tion."9 

Dr. Carl Justav Jung 

"A purely psychological explanation is ruled out.. .the discs show signs of intel- 

ligent  guidance,  by  quasi-human  pilots...the  authorities  in  possession  of 

important  information  should  not  hesitate  to  enlighten  the  public  as  soon  and 

as completely as possible."10 

Astronaut Edgar Mitchell, Ph.D. 

In 1971, Dr. Mitchell became the sixth person to  walk on  the  moon as part of 

the US Apollo Space program. 

"I  am  an  American  astronaut  and  a  trained  scientist.  Because  of  my  position 

people  in  high  places  confide  in  me.  And,  as  a  result,  I  have  no  doubt  that 

aliens  HAVE  visited  this  planet.  The  American  government  and  governments 

throughout  the  world  have  thousands  of  files  of  UFO  sightings  which  cannot 

be  explained.  As  a  scientist,  it  is  logical  to  me  that  at  least  some  of  these  will 

have  been  witness  of  alien  craft.  As  a  former  astronaut,  the  military  people 

who have access to these files are more willing to talk to me than to people they 

regard  as  mere  cranks.  The  stories  I  have  heard  from  these  people,  who  are 

more  highly  qualified  than  me  to  talk  about  UFOs,  leave  me  in  no  doubt  that 

aliens have already visited Earth..." 

...  "when  I  learned  that  aliens  really  do  exist,  I  wasn't  too  surprised.  But  what 

did shock me when I started investigating extra-terrestrial reports a decade ago 

is  the  extent  to  which  the  proof  has  been  hushed  up.  It  isn't  just  the  US  gov- 

ernment  which  has  kept  quiet  about  alien  visits.  It  would  be  arrogant  of  an 

American like myself to assume that ETs would only choose to visit my coun- 

try. Indeed, I've heard convincing stories about governments all over the world 

that know of alien visits - including the British government."11 

9  Oberth, Hermann: "Flying saucers Come From a Distant World", The American Weekly, October 

24, 1954. 

10  Jung, Carl: Flying Saucers: A Modern Myth of Things Seen in the Sky (R.F.C. Hull translation), 

1959. 

11 Anonymous: "Yes, Aliens Really Are Out There, Says the Man on the Moon".  The People [a 

London Newspaper], October 25, 1998. 
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Section II:   The Government Speaks - Political, Military and 

Intelligence Figures 

President Harry S. Truman: 

"I can assure you that flying saucers, given chat they exist, are not constructed 

by any power on earth."12 

President Gerald Ford: 

"...I  have  taken  a  special  interest  in  these  [UFOJ  accounts  because  many  of 

the  latest  reported  sightings  have  been  in  my  home  state  of  Michigan... 

Because  I  think  there  may  be  substance  to  some  of  these  reports  and  because 

I  believe  the  American  people  are  entitled  to  a  more  thorough  explanation 

than  has  been  given  them  by  the  Air  Force  to  date,  I  am  proposing  that 

either  the  Science  and  Astronautics  Committee  or  the  Armed  Services 

Committee  of  the  House,  schedule  hearings  on  the  subject  of  UFOs  and 

invite  testimony  from  both  the  executive  branch  of  the  Government  and 

some  of  the  persons  who  claim  to  have  seen  UFOs...  In  the  firm  belief  that 

the  American  public  deserves  a  better  explanation  than  that  thus  far  given  by 

the  Air  Force,  I  strongly  recommend  that  there  be  a  committee  investigation 

of  the  UFO  phenomena.  I  think  we  owe  it  to  the  people  to  establish  credi- 

bility  regarding  UFOs  and  to  produce  the  greatest  possible  enlightenment 

on this subject."13 

President Jimmy Carter: 

"If  I  become  President,  I'll  make  every  piece  of  information  this  country  has 

about  UFO  sightings  available  to  the  public,  and  the  scientists.  I  am  con- 

vinced that UFOs exist because I've seen one..."14 

President Ronald Reagan: 

".. .when you stop to think that we're all God's children, wherever we may live 

in  the  world,  I  couldn't  help  but  say  to  [Gorbachev],  just  think  how  easy  his 

task and mine might be in these meetings that we held if suddenly there was 

12 Truman, Harry: White House press conference, April 4, 1950. 

13 Ford, Gerald: Letter to L. Mendel Rivers, Chairman of the Armed Services Committee, March 

28, 1966. 

14 Carter, Jimmy: The National Enquirer, June 8, 1976; confirmed by White house media liaison 

Jim Purks, in a letter dated April 20, 1979. 
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a  threat  to  this  world  from  some  other  species  from  another  planet  outside  in 

the universe..." 

"Perhaps  we  need  some  outside,  universal  threat  to  make  us  recognize  this 

common  bond.  I  occasionally  think  how  quickly  our  differences  worldwide 

would vanish if we were facing an alien threat from outside this world."15 

J. Edgar Hoover: 

"I would do it [study UFOs], but before agreeing to do it, we must insist upon 

full access to discs recovered. For instance in the L.A. case, the Army grabbed 

it and would not let us have it for cursory examination."16 

General Nathan D. Twining: 

While  he  was  the  Commanding  General  of  the  Air  Material  Command  he 

wrote the following: 

"It is the opinion that: 

a.  The phenomena reported is something teal and not visionary or fictitious. 

b.  There  are  objects  probably  approximating  the  shape  of  a  disc,  of  such 

appreciable size as to appear to be as large as a man-made aircraft. 

c. 

There is a possibility that  some of the incidents  may be caused by  natural 

phenomena, such as meteors. 

d.  The  reported  operating  characteristics  such  as  extreme  rates  of  climb, 

maneuverability  (particularly  in  roll),  and  action  which  must  be  considered 

evasive when sighted or contacted by friendly aircraft and radar, lend belief to 

the  possibility  that  some  of  the  objects  are  controlled  either  manually,  auto- 

matically, or remotely."17 

General Walter Bedell Smith (CIA Director, 1950-1953): 

"The  Central  Intelligence  Agency  has  reviewed  the  current  situation  concern- 

ing  unidentified  flying  objects  which  have  crated  extensive  speculation  in  the 

press and have been the subject of concern to government organizations... 

15 Reagan, Ronald: 1) White House transcript of speech at Fallston High School, December 4, 

1985; 2) Speech to the United Nations General Assembly, September 21, 1987. 

16 Hoover, J. Edgar: Letter to Clyde Tolson, July 15, 1947. 

17Twining, Nathan: Letter to Commanding General of the Army, September 23, 1947. 
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Since  1947,  approximately  2,000  official  reports  of  sightings  have  been 

received,  and,  of  these,  about  20%  are  as  yet  unexplained.  It  is  my  view  that 

this  situation  has  possible  implications  for  our  national  security  which  tran- 

scend the interests of a single service.  A broader, coordinated effort  should be 

initiated  to  develop  a  firm  scientific  understanding  of  the  several  phenomena 

which apparently are involved in these reports..."18 

H. Marshall Chadwell (Assistant Director, Scientific Intelligence, CIA): 

"Since  1947,  ATIC  has  received  approximately  1500  official  reports  of  sight- 

ings  plus  an  enormous  volume  of  letters,  phone  calls,  and  press  reports. 

During  July  1952  alone,  official  reports  totaled  250.  Of  the  1500  reports,  Air 

Force  carries  20  percent  as  unexplained  and  of  those  received  from  January 

through July 1952 it carries 28 percent unexplained. 19    [emphasis in original] 

Captain Edward J. Ruppelt (Former head [1951-1953], U.S. Air Force 

Project Blue Book): 

"This  report  has  been  difficult  to  write  because  it  involves  something  that 

doesn't  officially  exist.  It  is  well  known  that  ever  since  the  first  flying  saucer 

was  reported  in  June  1947  the  Air  Force  has  officially  said  that  there  is  no 

proof  that  such  a  thing  as  an  interplanetary  spaceship  exists.  But  what  is  not 

well  known  is  that  this  conclusion  is  far  from  being  unanimous  among  the 

military  and  their  scientific  advisors  because  of  the  one  word,  proof;  so  the 

UFO investigations continue."20   [emphasis in original] 

Admiral Roscoe Hillenkoetter (First Director, CIA, 1947-1950): 

"It  is  time  for  the  truth  to  be  brought  out...  Behind  the  scenes,  high-ranking 

Air Force officers are soberly concerned about the UFOs.  But through official 

secrecy  and  ridicule,  many  citizens  are  led  to  believe  the  unknown  flying 

objects  are  nonsense...  I  urge  immediate  Congressional  action  to  reduce  the 

dangers from secrecy about Unidentified Flying Objects.. ."21 

Major General E. B. LeBailly (Director of Information, office of the 

Secretary of the Air Force): 

18  Smith, Walter: Memorandum to National Security council, 1952. 

19  Chadwell, H. Marshall: Memorandum to Director of Central Intelligence, 1952. 

20  Ruppelt, Edward: The Report on Unidentified Flying Objects. Ruppelt, Doubleday, New York, 

1956. 

21  Hillenkoeter, Roscoe: Aliens from Space. Major Donald E. Keyhoe, 1975. 
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"...many  of  the  reports  that  cannot  be  explained  have  come  from  intelligent 

and  technically  well  qualified  individuals  whose  integrity  cannot  be  doubted. 

In addition, the reports received officially by the Air Force include only a frac- 

tion  of  the  spectacular  reports  which  are  publicized  by  many  private  UFO 

organizations."22 

Congressman William Stanton (Pennsylvania): 

"The Air Force failed in its responsibility in thoroughly investigating this inci- 

dent  [April  17,  1966  sighting,  Pennsylvania]...  Once  people  entrusted  with 

the  public  welfare  no  longer  think  people  can  handle  the  truth,  then  the  peo- 

ple, in turn, will no longer trust the government."23 

Wilbert Smith (Department of Transport - Canada, senior radio engineer, head 

of Project Magnet): 

"The  matter  is  the  most  highly  classified  subject  in  the  United  States 

Government,  rating  higher  even  than  the  H-bomb.  Flying  saucers  exist.  Their 

modus  operandi  is  unknown  but  concentrated  effort  is  being  made  by  a  small 

group  headed  by  Doctor  Vannevar  Bush.  The  entire  matter  is  considered  by 

the United States authorities to be of tremendous significance."24 

Lord Hill-Norton, Admiral of the Fleet, Great Britain (Five Star): 

"I  have  frequently  been  asked  why  I  am  so  keenly  interested  in  UFOs; 

people  seem  to  think  it  odd  that  someone  who  has  been  so  closely  involved 

with  Defense  for  many  years  should  be  so  simple.  I  am  interested  for  several 

reasons.  First,  I  have  the  sort  of  inquiring  mind  that  likes  to  have  things  sat- 

isfactorily  explained,  and  the  one  aspect  of  this  whole  matter  which  is  starkly 

clear  to  me  is  that  UFOs  have  not  been  explained,  to  my  satisfaction.  Indeed, 

so  far  as  I  am  concerned  the  U  stands  more  for  unexplained  than  unidenti- 

fied.  Second,  there  is  a  very  wide  range  of  other  unexplained  phenomena 

which  may or  may not be related to UFOs but  which  have come to  my  notice 

in  the  UFO  connection.  Third,  I  am  convinced  that  there  is  an  official  cover- 

up  of  the  investigations  which  governments  have  made  into  UFOs,  certainly 

in the United States... The evidence that there are objects which have been 

22 LeBailly, E.B.: "Unidentified Flying Objects"(No. 55); hearing by Committee on Armed 

Services, House of Representatives, April 5, 1966. 

23 Stanton,  William: Quoted in  Ravenna Record-Courier,  Pennsylvania, April   1966,  cited  in 

Mysteries of the Skies. Lore and Deneault, Prentice-Hall, 1968. 

24  Smith, Wilbert: Memorandum on Geo-magnetics, November 21, 1950. 
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seen  in  our  atmosphere,  and  even  on  terra  firma,  that  cannot  be  accounted 

for either as man-made objects or as any physical force or effect known to our 

scientists seems to me to be overwhelming."25   [emphasis in originai] 

Major-General Wilfred de Brouwer (Deputy Chief, Royal Belgian Air 

Force): 

"In any case, the Air Force has arrived to the conclusion that a certain number 

of  anomalous  phenomena  has  been  produced  within  Belgian  airspace...  Until 

now, not a single trace of aggressiveness has been signaled; military or civilian 

ait traffic has not been perturbed or threatened. We can therefore advance that 

the  presumed  activities  to  date  constitute  a  concrete  menace...  The  day  will 

undoubtedly  come  when  the  phenomenon  will  be  observed  with  technologi- 

cal  means  of  detection  and  collection  that  won't  leave  a  single  doubt  about  its 

origin... 

25 Hill-Norton, 1988, Foreword to Above Top Secret, Timothy Good, William-Morrow, New York, 

1988. 

26 DeBrouwer, Wilfred: UFO Wave Over Belgium—An Extraordinary Dossier (original title in 

French), SOBEPS, 1991. 
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[Our deepest gratitude goes to James Fox for sharing with us this interview. SG] 

In  February  1971  Astronaut  Edgar  Mitchell  flew  on  Apollo  14  and  was  the  6th  man  to 

walk  on  the  moon.  In  his  testimony,  he  acknowledges  the  fact  that  there  have  been  ET  visita- 

tions  here  on  Earth  as  well  as  crashed  craft  and  recovered  materials  and  bodies.  He  also  speaks 

of  the  concealment  that  has  been  prevalent  surrounding  this  subject  for  over  50  years  and  the 

lack  of  oversight  and  visible  Government  control.  He  is  concerned  over  our  stewardship  of  this 

Earth and sees our growing environmental crisis as real. 

EM: Astronaut Edgar Mitchell 

JF: James Fox 

EM:  In  the  literature  we  see  accounts  from  military  people  who  have  had 

encounters  in  flight,  and  been  vectored  to  chase  unidentified  objects.  These  are 

people who have official positions  whose job was to know about possible extrater- 

restrial visitation and to do something with it, people within Government. 

There's  a  lot  that  does  go  on  with  these  high  security  classifications-they  are 

under  military  rules.  I  think  it  is  a  fairly  muddy  area  when  we  are  talking  about 

this level of activity. There are some stories [about how secrecy has been enforced] 

that  are  rather  ghastly,  as  a  matter  of  fact.  I  can't  validate  those.  I  don't  know  that 

they  are  necessarily  true.  But,  like  many  other  stories,  they  put  fear  in  the  hearts 

of people and that's, perhaps, why many people don't want to come forward. 

My  interest  basically  is  what's  the  nature  of  the  universe  we  live  in?  What  is 

our  relationship  to  the  larger  reality?  If  [UFOs]  are  a  part  of  the  larger  reality  and 

we  are  denying  it,  that  to  me  is  unconscionable.  I  don't  live  that  way.  I  went  into 

space  to  learn  about  the  universe  we  live  in,  to  get  new  insights,  to  go  beyond  the 

boundaries  of  our  known  existence.  And  if  these  phenomena  are  really  indicators 

of  new  information  about  the  cosmos  at  all,  and  intelligent  life  in  the  cosmos,  and 

our  ability  to  travel  in  the  cosmos,  then  we  ought  to  get  to  the  bottom  of  it.  It  is 

just my curiosity that drives me. 

There seems to have been, over the last 50 years at least, a great deal of secrecy 

surrounding  the  so-called  UFO  events.  It's  a  very  complex  subject.  We  are  not 

dealing  with  something  that's  very  simple  here.  We  have  sightings  of  all  sorts. 

We've  been  reporting  thousands  and  thousands  of  sightings  for  50  years  or  so. 

Large numbers of those sightings are indeed  misperceiving natural phenomenon in 

some  way.  But  a  large  number  of  them  are  not  misperceiving.  They  are  well  doc- 

umented  events  that  represent  flying  craft  that  do  not  match  anything  we  have  in 

an Earthbound arsenal, which is very short of saying we have validated in the pub- 

lic  domain  that  they  are  ET  craft.  We  have  to  rely  upon  people  who  have  been 

there and interacted, have firsthand data. 
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The only people I know of that claim to have been in that  position are  former 

intelligence,  military,  and  Government  people,  and  some  contractor  people  whose 

official  duties  in  the  early  days  were  to  investigate  this  and  know  about  it.  Those 

people  were under, at that time,  great restrictions and  high security clearances that 

prevented  them  from  telling  the  general  public  about  it.  It  would  appear  that 

period  has  long  past  but  they  are  still  under  security  restriction,  or  at  least  believe 

they are. 

Yes there have been ET visitations. There have been crashed craft. There have 

been material and bodies recovered. And there is some group of people somewhere 

that  may  or  may  not  be  associated  with  Government  at  this  point,  but  certainly 

were at one time, that have  this knowledge. They  have been attempting to conceal 

this knowledge or not permit it to be widely disseminated. 

I cannot answer who are these people. But there is a lot of evidence that points 

to  what  I  call  a  clandestine  group-  people  who  have  some  quasi  affiliation  with 

Government  and  certain  Government  facilities  but  operate  in  a  very  stealth  and 

secret  way  that  is  not  generally  under  high  level  Government  control  as  far  as  we 

can  tell.  From  all  that  I  know,  yes  there  has  been  ET  visitation  and  may  continue 

to  be.  There  have  been  craft  that  have  been  recovered.  There  has  been  a  certain 

amount  of  reverse  engineering  that  has  allowed  some  of  these  craft,  or  some  com- 

ponents,  to  be  duplicated.  And,  that  there  are  Earthlings  who  are  utilizing  some 

of this equipment in certain ways. 

And, that, perhaps a large part of the activity that's classified as UFO activity- 

abductions and the whole host of this type of activity- may very well not be due to 

ET  activity  at  all.  I  would  suspect  if  any  is  due  to  ET  activity,  it  is  a  rather  small 

part.  And  a  larger  portion  is  due  to  human  type  activity,  Earthling  type  activity  in 

a very clandestine fashion. 

I  will  stop  short  of  attaching  motivation  to  this.  I  don't  know  the  motivation. 

But  if  it  is  normal  human  motivation,  it  has  to  do  with  power  and  control  and 

greed and money and so forth. 

I think it is  long past time to  open this up to the public. I  do not see anything 

that  suggests,  really,  malevolent  intent...  We  see  things  that,  like  abductions  for 

example,  that  many  would  claim  are  hostile.  To  the  extent  that  that  may  be  true, 

I would more likely attribute it to some other [non ET] cause. 

There is a mountain of evidence, if you will, that essentially amounts to smok- 

ing  gun  evidence  that  has  not  been  brought  forward  at  this  point,  at  least  not  by 

the powers of Government. 

The question of, has it been kept secret, or how could it be kept secret? It has- 

n't  been  kept  secret.  It's  been  there  all  along.  But  it  has  been  the  subject  of  disin- 

formation  in  order  to  deflect  attention  and  to  create  confusion  so  the  truth  doesn't 

come  out.  Disinformation  is  simply  another  method  of  stonewalling.  And  that's 

been used consistently for the last 50 years or so: Weather balloons over Roswell as 
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opposed  to  a  crashed  craft  of  some  sort.  That  is  disinformation.  We've  seen  that 

for 50 years. And it's the best way to hide something. 

It  shouldn't  be  any  more  of  an  effect  that  ET's  have  come  here  than  that  we 

have  gone  to  the  moon.  Okay?  It's  just  a  part  of  the  way  things  are.  And  we  have 

to  understand  it  and  put  it  in  context  of  the  story  of  ourselves,  our  knowledge  base, 

of  cosmology,  the  nature  of  our  existence,  who  are  we,  how  does  the  world  work. 

And  of  course  that  knowledge  does  change  our  understanding  of  how  the  world, 

or  the  universe  at  large,  works.  Until  the  last  30  years,  it  was  conventional  wisdom, 

both  in  science  and  theology,  that  we  are  alone  in  the  universe,  that  we  are  the 

whole,  single  repository  of  life  anywhere  in  the  known  universe.  Well  no  one 

believes that anymore. That changes our concept of who we are and how we fit. 

And  it  is  becoming  very  clear  that  the  way  we  have  conducted  ourselves  as 

stewards  of  life  on  planet  Earth  is  wanting.  We  haven't  been  good  stewards.  We 

have  environmental,  global  problems  right  now  that  are  bringing  civilization  to  a 

crisis.  And  people  don't  want  to  hear  that  but  it's  slowly  becoming  obvious  that 

that  is  true.  And  so,  this  knowledge  of  who  we  are,  how  we  manage  a  planet,  how 

we fit into the larger scheme of things, is a very important question. 

Well,  Dr.  Greer  did  indeed  mount  an  initiative  and  did  go  to  Washington,  did 

speak  with  high  level  Government  people,  did  present  some  of  the  witnesses  that 

we've  talked  about  here,  to  give  briefings.  He  has  asked  for  congressional  hearings 

on  these  matters.  I  attended  and  helped  him  with  that.  And  I  believe  it  is  a  very 

important  effort  that  we  get  congressional  oversight  of  all  of  this.  But  so  far,  that 

hasn't  happened.  We  briefed  certain  members  of  Congress,  some  of  their  staff, 

some  of  the  people  from  the  White  House.  We  talked  with  people  in  the 

Pentagon.  And  in  general,  it  was  well  received  and  some  were  quite  amazed  at  what 

they heard. But so far it hasn't resulted in any great activity. 

JF: Was this news to a lot of their ears? 

EM:  To  some  people,  yes.  Others,  not  really  so  much.  But  I  will  say,  it  led 

me  to  the  belief  that  people  in  high  level  Government  have  very,  very  little,  if  any, 

valid  information  about  this.  Most  have  no  more  knowledge  than  the  man  in  the 

street. They were out of the loop of the things we were talking about, that's right. 

JF: Is that a concern for you? 

EM:  Oh  yes,  it's  a  very  great  concern.  I  have  expressed  this  concern  over  and 

over.  That  is  exactly  what  I'm  saying:  whatever  activity  is  going  on,  to  the  extent 

that  it  is  a  clandestine  group,  a  quasi-Government  group,  a  quasi-private  group,  it 

is  without  any  type,  as  far  as  I  can  tell,  of  high  level  Government  oversight.  And 

that is a great concern. 
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[Astronaut  Mitchell  here  is  referring  to  the  1997  Briefings  that  Dr.  Greer 

organized  for  Congress,  White  House  personnel,  the  Pentagon  and  others.  There 

were over a dozen government and military witnesses present who testified regard- 

ing  what  they  personally  had  seen  related  to  UFOs  and  ET  matters.  It  was  indeed 

disconcerting  to  see  so  many  high  government  officials  and  senior  Pentagon  offi- 

cers who had been kept in the dark about something as important as this. SG] 

Testimony of Monsignor Corrado Balducci 

September 2000 

(Through translator) 

Monsignor  Balducci  is  a  Vatican  theologian  and  an  insider  close  to  the  Pope.  He  has  been 

featured  on  national  Italian  television  numerous  times  to  express  that  extraterrestrial  contact  is 

a  real  phenomenon  and  "not  due  to  psychological  impairment".  In  this  testimony  he  explains 

that  not  only  the  general  populous  but  also  highly  credible,  cultured,  and  educated  people  of 

high  status  are  recognizing  more  and  more  that  this  is  a  real  phenomenon.  He  goes  on  to  speak 

about  the  extraterrestrial  people  as  part  of  God's  creation  and  that  they  are  not  angels  nor  are 

they devils.  However they are probably more spiritually evolved. 

CB: Monsignor Corrado Balducci 

SG: Dr. Steven Greer 

SG: Monsignor Balducci,  what are your thoughts about the existence of extra- 

terrestrial intelligence? 

CB:  I've  spoken  at  quite  a  few  conferences  about  this  matter  in  these  last  few 

years.  And  willingly, I  have talked about  this. It  is  time that  we theologists should 

say  something.  So  many  say  that  this  is  all  false,  that  nothing  exists,  especially  in 

my  field,  my  ecclesiastical  field.  [I  am  asked:]  What  in  the  world  are  you  doing 

becoming interested in these things that are all false? 

What I do is say [is], dear Monsignor, my friend, and I begin to explain to him 

a  little  bit,  and  then  he  says,  "I  never  knew...".  We  have  come  to  the  point  that 

we  can't  anymore  deny  that  there  is  something  that  is  happening,  that  something 

is happening here in this field of ufology, not just flying saucers, but there might 
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be  actual  people,  beings,  extraterrestrial  beings.  And,  anymore,  this  is  something 

that  comes  from  human  common  sense.  I  said,  we  have  come  to  the  point,  and 

why have we come to this point? Because there are so many witnesses, so many, so 

many witnesses who have said they have seen these flying saucers or these extrater- 

restrials.  Which  means  that  there  must  be  something  there  or  someone,  or  some- 

thing that is guiding them from far away or something that is inside. There are too 

many to ignore. And this is common sense. 

The  conclusion  today  of  people  of  common  sense  is  that  there  is  something 

real  that  is  happening  here.  There  is  not  only  witness  testimony  of  general  people 

of  the  populous,  but  also  of  people  that  are  highly  credible,  cultured  people,  edu- 

cated people, and scientists that were skeptical in the beginning. But when they saw 

one of these objects, then they believed this was a phenomenon. 

I  want to speak as a theologist right  now. To be so skeptical is against normal 

common  sense,  it's  against  reason.  Human  testimony  is  the  most  common  way  of 

communication  and  dialogue.  Because,  when  we  listen  to  people,  we  have  to  have 

faith that  what they are saying is true. It's a dialogue between one  who says some- 

thing  and  believing  what  the  person  has  to  say,  or  not  believing  what  the  person 

has to say. 

But if we go ahead, like this, and. this is the real point that really moved me as 

a  theologian,  if  we  continue  saying  this  isn't  true,  then  what's  going  to  happen? 

Then  whatever  human  witness  testimony  we  have  for  anything  else  will  not  be 

given  the  importance  deserved  to  witness  testimony.  And  this  witness  testimony, 

if it becomes diminished will have a lot of negative repercussions: individual nega- 

tive aspects, social negative aspects, and religious aspects. And especially for what 

concerns the Christian religion. 

From the human and social point of view, life will just end because this extends 

to  everything  that  we  buy,  if  we  have  this  kind  of  paranoia  about  human  witness 

testimony.  It  is  against  common  sense  to  deny  this  phenomenon.  Remember,  that 

I said there would be consequences for the Christian religion; especially, I said, with 

the Christian religion. 

We  can  show  that  at  a  certain  historical  point  there  lived  a  man  named  Jesus. 

And  in  the  end,  this  is  based  on  human  witness  testimonies.  The  fact  is  that  we 

have  these  historical  people  who  wrote  about  this.  He  must  have  been  an  extraor- 

dinary  man  because  they  didn't  make  such  a  record  about  everybody.  He  also 

demonstrated  he  was  also  God,  not  just  man.  We  see  in  the  Testaments,  in  the 

Gospels,  that  he  did  some  of  these  miracles,  which  showed  that  he  was  God.  But 

also the Gospels are human witness testimony. 

And  how  do  we  know  that  this  Gospel  is  from  that  man  and  this  Gospel  is 

from this man and that it is true? If you start taking apart and destroying the value 

of human witness testimony, the consequences are great, tremendous, especially for 

the Christian religion. 
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SG:  How  would  you  view  extraterrestrial  life  theologically?  Do  you  see  them 

as part of God's creation? 

CB:  Of  course.  When  we  are  talking  about  extraterrestrial  beings,  we  have  to 

take as a supposition that a being is a body or material and a soul. In other words, 

a  body  that  may  be  better  than  ours.  It's  possible  that  an  extraterrestrial  is  like  a 

person.  But  a  human  person,  according  to  my  opinion,  is  like  this:  worse  than  we 

are, it cannot exist. We are the worst. 

What is the combination that humanity has? The fact is that the soul is a slave 

to  the  body.  We  are  inclined  more  toward  evil  than  good.  Lower  than  this,  there 

isn't anything. I could say that  maybe in  the extraterrestrials there could be people 

like us, but if there are people like us, I  will say that there are many more that are 

much  more  superior  to  us.  And  this  superiority  translated  in  the  spiritual  world 

means  that  they  probably  would  say  mankind  does  more  towards  self  interest  and 

evil than they do good. In other words, they are probably so evolved that evil does- 

n't  even  enter  into  it  as  much  because  they  would  be  that  much  more  spiritually 

evolved in their combination of body and soul. 

It's  also  possible  for  another  reason:  God.  God  in  his  wisdom  wouldn't  have 

created only us as humans. 

SG:  In  America,  there  have  been  some  reactionary  fundamentalists  who  have 

said that these are the work of the devil? What do you think of this? 

CB: The devil  has  nothing to do  with this! I  haven't talked about this publicly 

in the past, but angels and devils don't need [space] craft; they don't need the flying 

saucers.  They  don't  need  these  things.  God  would  never  allow  the  devil  to  show 

humanity  this  kind  of  manifestation  in  such  a  great  form.  He  would  never  permit 

this. Don't even think about it being the devil. These extraterrestrials are not angels 

and not devils. And they are not the dead so don't add them in there either! 

There  is  such  a  gap  between  us  and  the  angels.  In  other  words,  in  the  evolu- 

tion between humanity and angels, is it possible that God created such a difference? 

Isn't  there  something  in  between?  He  did  one  step  higher  [than  humanity].  But 

this  is  very  logical  to  think  that  God  created  something  between  the  humans  and 

the angels. It is probable that this UFO phenomenon  shows the existence of extra- 

terrestrials who exist between the angels and humans. 

In  other  words,  God  had  a  reasoning  for  creating  creation.  He  had  a  reason. 

He had a goal. And he did it because all of these creatures bring glory to God. The 

angels and we [humans] reflect the glory of God. And also the extraterrestrials that 

[have  been]  created.  Absolutely,  it  is  in  the  idea  of  love,  a  universal  love.  For  His 

glory,  is  it  possible  that  He  just  created  us?  And  [especially  since]  we  [humans] 

have trouble bringing glory to God. 
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From the Vatican observatory and during this council where the Vatican spoke 

about  the  astronomy  projects  they  have,  I  read  that  the  Vatican  talked  favorably 

about  extraterrestrial  possibilities.  This  was  for  the  jubilee  year,  and  this  was  the 

jubilee event of the scientist. 

With  faith  and  science  there  can't  be  any  kind  of  opposition  because  [for]  sci- 

ence the real  goal is to  look  for the secrets of  nature. But  God brought His secrets 

to  nature  and  left  it  up  to  humans  to  figure  it  out.  This  is  done  by  God,  the  cre- 

ator,  a  God  that  manifests  himself  in  the  creation.  There  can't  be  any  contradic- 

tions that this is the same God [for both science and religion]. 

It is desirable [that the extraterrestrials exist] because if they are better than we 

are, they are going to intervene, then they are going to help us. And it is desirable. 

And  it  says  in  the  Bible,  everything  that  exists  in  the  universe  is  in  the  creation 

divine. There are no extraterrestrials which are not part of the divine creation. 

If God created all of them,  then He  gives His love and He extends Himself to 

all.  St.  Paul  says  this.  And  also  Father  Pio  says  this.  There  were  two  things  that 

were asked of Father Pio, who has just become a Saint. He was asked if the life on 

other  planets  were  creatures  of  God.  He  responds:  Why  do  you  wish  that  they 

weren't there? The power of God would [then] be limited to this little planet Earth. 

Why  would  you  want  that  there  would  not  be  other  creatures,  other  people,  who 

would  love  God  [also]  ?  Coming  off  Earth,  we  are  nothing.  God  didn't  limit  his 

glory  to  this  little  planet.  On  other  planets  there  must  be  beings  that  have  not 

sinned like we have. 
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Introduction 

(transcribed and edited from an oral presentation by Dr. Greer) 

This area of testimony deals specifically with pilot encounters, radar cases and 

related  cases.  It  should  be  pointed  out  that  for  decades,  people  who  have  been 

skeptical  of  the  UFO  subject  have  asserted  that  if  these  objects  were  real,  they 

would  have  been  tracked  on  radar.  We  have  no  fewer  than  20  witnesses  from  the 

Air  Force,  the  Marines,  the  Navy,  the  Army,  and  civilian  authorities  in  the  United 

States and abroad who are qualified air traffic controllers and pilots who have seen 

and tracked these objects on radar. Please note that these people state emphatically 

that  these  objects  have  not  been  weather  balloons;  they  have  not  been  air  inver- 

sions; they have not been "swamp gas". They have been structured craft often trav- 

eling  at  thousands  of  miles  per  hour,  then  suddenly  stopping,  hovering  or  moving 

in  a  nonlinear  fashion.  These  objects  have  been  tracked  going  from  one  spot  to 

hundreds of miles away or further within one radar sweep. These are solid objects. 

They are metallic and they give strong and unambiguous radar returns. 

This is not a situation any more where we just have one or two witnesses, and 

one  must  consider  this  very  seriously  as  you  evaluate  the  evidence:  To  have  more 

than  a  dozen  of  these  witnesses  on  tape  testifying  that  these  objects  have  been 

tracked on radar, and at times as many as a dozen radars tracking at the same time, 

means  that  we  are  dealing  with  an  actual,  real,  physical  and  technological  craft  -- 

not  something  that  is  imaginary,  not  something  that  is  a  mass  hallucination,  and 

not  something  that  can  be  written  off  as  some  kind  of  anomaly.  As  Air  Force 

Colonel  Charles  Brown,  pointed  out,  the  Air  Force  Project  Grudge,  as  far  back  as 

1950,  had  radar  confirmation  of  these  objects  by  ground  radar,  ground  visual,  air- 

borne  radar,  and  airborne  visual  -  and,  "It  does  not  get  any  better  than  that". 

Many  of  these  witnesses  have  also  observed  these  objects  returning  on  multiple 

nights  to  similar  areas  and  have  checked  out  their  equipment  rigorously  to  be  sure 

that there were no technical glitches in either the software or the hardware. 

This  of  course  is  explosive.  The  testimony  of  these  witnesses  forever  puts  to 

rest the argument that these objects don't exist because we have, in addition to their 

testimony, the radar tracings; we have documentation of these events; and we have 

people  who have been on the inside of such events ranging  from the 1940s all the 

way up into the 1990s. 
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Testimony of FAA Division Chief John Callahan 

October 2000 

For  6  years  Mr.  Callahan  was  the  Division  Chief  of  the  Accidents  and  Investigations 

Branch of the FAA in Washington DC. In his testimony he tells about a 1986 Japanese Airlines 

747 flight that was followed by a UFO for 31 minutes over the Alaskan skies. The UFO also 

trailed a United Airlines flight until the flight landed. There was visual confirmation as well as 

air-based and ground-based radar confirmation. This event was significant enough for the then 

FAA  Administrator,  Admiral  Engen,  to  hold  a  briefing  the  next  day  where  the  FBI,  CIA, 

President Reagan's Scientific Study Team, as well as others attended. Videotape radar evidence, 

air traffic voice communications and paper reports were compiled and presented. At the con- 

clusion of this meeting, the attending CIA members instructed everyone present that 'the meet- 

ing  never  took  place'  and  that  'this  incident  was  never  recorded'.  Not  realizing  that  there  was 

additional evidence, they confiscated just the evidence presented, but Mr. Callahan was able to 

secure video tape and audio evidence of the event. 

JC: FAA Division Chief John Callahan 

SG: Dr. Steven Greer 

JC:  I  was  the  Division  Chief  of  the  Accidents  and  Investigations  Branch  of  the 

FAA in Washington, D.C. I stayed there for about six years and then retired. 

This  particular  incident  started  with  a  phone  call  from  the  people  in  Alaska. 

He  says,  we  got  a  problem  here.  I  don't  know  what  to  tell  the  media.  The  whole 

office  is  full  of  the  media  from  Alaska.  I  said,  what's  the  problem?  He  said,  well, 

it's  that  UFO.  I  said,  what  UFO?  He  said,  well  last  week  we  had  a  UFO  chase  a 

747  across  the  skies  up  here  for  about  30  minutes  or  so  and  we  didn't  think  too 

much  of  it,  he  says.  But  apparently  the  word  got  out  and  we  have  all  these  news 

people here and we want to know what to tell them. 

So  being  an  old  Government  employee,  I  told  him  what  you  always  tell  him. 

Tell  them  it  is  under  investigation  and  then  get  all  that  data  together.  I  wanted  all 

the  discs  that  they  had  and  all  the  tapes  that  they  had  available  flown  overnight  to 

the [FAA] tech center in Atlantic City. 

They  called  the  military  and  they  told  the  military  they  wanted  all  their  tapes. 

The  FAA  controls  all  the  airspace  above  the  United  States  and  its  territory.  It  does- 

n't  belong  to  the  military.  It  doesn't  belong  to  the  guys  shooting  the  rockets  off.  It 

belongs  to  the  United  States  Government  and  it  is  controlled  by  the  FAA.  So  I 

told  him  to  get  the  military's  tapes  and  all  their  data  and  ship  that  down.  Well  they 

called  back  an  hour  or  so  later  and  they  said,  the  military  said  they  were  short  on 

their  tapes  and  they  had  to  put  them  back  in  service,  but  it's  only  been  12  days. 

Now, the tapes were supposed to be kept for 15 days. 

The  FAA  Administrator  sent  my  boss,  who  was  the  associate  director  of  the 

FAA,  and  me  down  to  Atlantic  City  to  look  at  this  thing  to  see  if  he  had  something 

to worry about.   It took us two days to look at all the data.  We went in and told 
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him  we  wanted  this  room  set  up  to  be  just  like  it  was  in  Anchorage  [during  the 

encounter].  And  we  wanted  all  that  data  to  come  to  this  radar  scope.  And  we 

wanted to see everything the controller saw. We wanted to hear everything he heard. 

And we wanted it all tied together, the radar, the digital radar and the sound. 

Some of the people that  were working on that side of the fence and who were 

displaying  this,  had  already  reviewed  the  tapes,  and  they  didn't  feel  comfortable 

showing us what was on there.  But we looked at all of it. 

When  the  Air  Traffic  Controller  had  asked  the  military  man,  do  you  see  any- 

thing? The  military  guy says,  yes, I  have a  target at  such and such, 1:00 and eight 

miles from the Japanese pilot, 747. 

The  way  it  started  is  there  was  a  Japanese  Airline  747,  was  coming  from  the 

northwest  going across the  Alaskan territory.  And he  was  at either 31,000, 33,000, 

or 35,000 feet. And it was around 11:00 at night, but you can check the real times. 

He  called  and  asked  the  Controller  if  the  Controller  had  any  traffic  at  his  altitude. 

And  the  Controller  said,  no.  Basically  it  was  a  midnight  operation  and  they  didn't 

have  too  much  traffic.  And  he  said,  well  I  have  a  target  at  my  11:00  or 1:00 posi- 

tion about eight miles away. 

Now  in  the  747  they  have  radar  in  the  nose  that  picks  up  the  weather  outside 

there.  So  his  radar  is  picking  up  a  target.  He  sees  this  target  with  his  eyes.  And 

the  target,  the  way  he  described  it,  was  a  huge  ball  with  lights  running  around  it. 

And I think he said it was like four times as big as a 747! 

And  the  military  man  said  something  like,  yeah,  I  see  him  35  miles  north  of 

Anchorage.  And  who's  that  at  11:00  or  1:00  in  his  position?  And  the  FAA 

Controller said, I don't have anybody [any regular traffic] ? Do you have anybody? 

The military controller said, it's not mine. 

ATC  called  the  military  controller  and  asked  them  if  they  had  anybody  out 

there.  And  they  said  no,  all  their  traffic  was  on  the  west  side.  And  he  came  back 

and  said,  we  have  no  traffic  here.  And  a  couple  of  times  during  the  operation,  the 

Japanese pilot would say, he's now at 11:00, he's now at 1:00, he's now at 3:00. The 

UFO  was  bouncing  around  the  747  here.  And  when  he  would  say  that,  the  mili- 

tary  guy  would  cut  in  and  say,  he's  now  at  2:00  or  3:00  and  he  would  confirm  the 

position.  The  military  controller  has,  what  they  call,  height-finding  radar,  and  they 

have  long-range  radar  and  short-range  radar.  So  if  they  don't  catch  it  on  one  of 

their  systems  they  catch  it  on  the  other.  And  if  you  listen  to  the  military  man,  at 

one time  he  said, I  have it on the height radar, or  my range radar,  which indicated 

that  they  had  a  target  on  his  system.  Well  they  ran  through  for  the  best  part  of  31 

minutes.  The  UFO  would  be  in  one  position  or  the  other  following  the  Japanese 

747. After a while they changed his altitude and it still stayed with him. They gave 

him  a  360.  When  you  are  a  747  and  you  make  a  360,  it  takes  you  a  few  minutes 

to turn around. You cover a lot of space. And it still stayed with him. It was either 

in the front, on the side, or behind him. They would see it at 1:00 in front of the 
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747 seven or eight miles [away]. And then on the next sweep, which would be like 

10  seconds  later,  it  would  be  behind  him,  seven  or  eight  miles.  And  it  always 

stayed seven or eight miles away from the target. 

[Note the familiar non-linear maneuvers of this UFO, covering many miles in less 

than 10 seconds. This is corroborated by dozens of other UFO-radar events in the tes- 

timony of many other witnesses.  SG] 

When  it  was  all  done  and  we  went  back  to  Washington  the  next  day,  the 

Administrator [of the FAA] had called down and wanted to know if he had a prob- 

lem or not. And my boss had told him, well we took a video of it and it looks like 

there  might  have  been  something  there.  Well  the  FAA  Administrator  said  can  you 

come  up  and  give  us  a  quick  five-minute  run-down  of  what  happened?  So  we  go 

up  to  the  10th  floor  [of  FAA  Headquarters  in  Washington  DC]  and  give  a  four  or 

five  minute  debriefing  for  the  Administrator  who  was  at  the  time  Admiral  Engen. 

He  said,  well  have  you  got  that  video  with  you?  Can  you  show  me  the  video?  I 

said, yeah, you just plug it in and play it. 

So  we  plugged  it  in  for  him.  He  started  watching  it  and  after  about  five  min- 

utes,  he  told  his  staff  to  cancel  his  meetings.  So  he  watched  the  whole  thing,  just 

over a half an hour. 

We  get  all  done,  and  he  says,  what  do  you  guys  think?  My  boss  gave  a  good 

political answer and he said he wasn't sure what it was... So his take was, don't talk 

to  anybody.  And  don't  talk  to  anybody  until  I  give  you  the  okay.  Then  the  next 

day  I  got  a  call  from  someone  with  the  Scientific  Study  Group  [for  President 

Reagan],  or  the  CIA,  I'm  not  sure  who  it  was,  the  first  call.  And  they  had  some 

questions  about  the  incident.  And  I  had  said,  I  don't  know  what  you  are  talking 

about, you probably want to call the Admiral [FAA Administrator Engen]. 

Well a few minutes later the Admiral calls down and says, I have set up a brief- 

ing tomorrow  morning at 9:00 am in the round room. Bring all the stuff  you  have. 

Bring  everybody  up  there  and  give  them  whatever  they  want.  We  want  to  get  out 

of  it.  Just  let  them  do  whatever  they  want.  So  I  brought  all  the  people  from  the 

Tech Center. We had all kinds of boxes of data that we had them print out; it filled 

up  the  room.  They  brought  in  three  people  from  the  FBI,  three  people  from  the 

CIA, and three people from Reagan's Scientific Study team ~ I don't know who the 

rest of the people were but they were all excited. 

We  let  them  watch  the  video.  Then  they  had  all  kinds  of  questions  about  the 

frequency,  the  rate  of  the  antennae  turning,  on  and  on  and  on,  how  many  radar's, 

how  many  antennas,  how  does  the  data  get  processed.  They  were  all  excited  -  the 

only  way  a  man  would  be  if  that  was  his  job.  When  they  got  done,  they  actually 

swore  all  these  other  guys  in  there  that  this  never  took  place.  We  never  had  this 

meeting. And this was never recorded. 
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SG: Who said that? Who was saying that? 

JC:  This  was  one  of  the  guys  from  the  CIA.  Okay?  That  they  were  never  there 

and this never happened. At the time I said, well I don't know  why you are saying 

this. I  mean, there  was something there and if it's  not the stealth bomber, then  you 

know,  it's  a  UFO.  And  if  it's  a  UFO,  why  wouldn't  you  want  the  people  to  know? 

Oh, they got all excited over that. You don't even want to say those words. He said 

this  is  the  first  time  they  ever  had  30  minutes  of  radar  data  on  a  UFO.  And  they 

are  all  itching  to  get  their  hands  onto  the  data  and  to  find  out  what  it  is  and  what 

really  goes  on.  He  says  if  they  come  out  and  told  the  American  public  that  they 

ran  into  a  UFO  out  there,  it  would  cause  panic  across  the  country.  So  therefore, 

you  can't  talk  about  it.  And  they  are  going  to  take  all  this  data.  So  I  said,  okay, 

take all the data if that's what you want. 

SG: Who took that data? 

JC:  Well,  that  group.  I  don't  know  who  it  went  to,  but  that  group  took  it.  But 

they  took  only  what  we  had  there.  They  didn't  ask  me  if  there  was  anything  else 

that  I  had.  They  said,  they  are  taking  all  this  data.  And  I  said,  fine.  Now,  I  had 

the  original  video  that  I  took  and  I  had  the  pilot's  report  that  came  through,  the 

first  report.  And  I  had  the  FAA's  first  report  that  was  all  downstairs  on  my  table. 

They  didn't  ask  for  that  so  I  didn't  give  it  to  them.  And  later  on  when  I  retired, 

that was the stuff that was in my office and all that came with me. And we've been 

sitting on it ever since. 

[We  have  obtained  all  of  these  materials,  including  the  radar  video,  ATC  voice 

transcripts, the FAA report, and the computer printouts of the event.  SG] 

At  the  end,  the  Japanese  747  is  leaving  the  airspace,  and  there's  a  United 

Airlines  flight  coming  up  to  land  in  Alaska.  The  Controller  says  to  the  United, 

we've  got  a  Japanese  747  up  here  and  he's  being  chased,  followed,  by  a  UFO  and 

we'd like you to check him out. Can  we leave you at that altitude? And the United 

says, fine, or sure.  And so they give  him a left turn, 20 degrees or so, keep him at 

his altitude and they kind of run him in toward the Japanese 747. 

Once  the  two  airplanes  pass,  that  target  [UFO]  follows  the  United  down 

through  the  airspace  until  he  gets  on  final  approach  and  then  the  UFO  just  disap- 

pears. 

Well  when  they  read  the  reports  that  came  through  the  FAA  decided  it  had  to 

protect  themselves  ~  you  can't  say  you  saw  a  target,  even  though  this  is  what  he 

said.  So  they  made  him  change  his  report  to  say  'position  symbols',  which  makes 

it sound like it wasn't really a target. Well if it's not a target then a lot of the other 
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position  symbols  that  we  are  separating  [on  radar]  aren't  targets  either.  And  when 

I  read  that,  I  thought  oh,  there  is  something  fishy  here,  that  somebody  is  worried 

about something or other and they are trying to cover up. 

When  the  CIA  told  us  that  this  never  happened  and  we  never  had  this  meet- 

ing, I believe it was because they didn't want the public to know that this was going 

on.  Normally  we  would  put  out  some  type  of  a  news  release  that  such  and  such 

happened. 

And  I  think  it  was  mysterious  that  the  military  tapes  disappeared.  It  wasn't 

right. We went from 30 days to 15 days [for the time period required to keep radar 

tapes].  And  the  first  indication  makes  it  look  like  it,  the  military,  knew  more  than 

we  did  about  who  the  visitors  were  and  they  didn't  want  anybody  else  to  know. 

And  of  course  the  people  that  are  involved  at  the  lower  levels  don't  really  know 

what  is  going  on  above  them.  When  someone  calls  up  and  says  put  those  tapes 

back in service, they just put them back in service. They really don't care. 

When  they  asked  me  what  I  thought  I  told  them  that  it  looked  like  we  had  a 

UFO that was up there. The reason it  wasn't [consistently] on the FAA's tapes  was 

because it was too large of an aircraft, and it was picked up as weather, so we would- 

n't  record  it.  [The  system  is  programmed  to  filter  out  such  things].  The  pilot,  the 

Japanese  pilot  did  see  it.  The  Japanese  pilot  drew  pictures  of  it.  Eventually  they 

gave the Japanese pilot a hard time because of  what he said. He was embarrassing 

his country. 

[The tragedy of this JAL 747 pilot is a poignant reminder of the power of ridicule 

in keeping this subject secret. The pilot was forced to take a desk job for a prolonged 

period and was humiliated. See the testimony of former NASA research scientist Dr. 

Richard Haines regarding his knowledge of the event and how he helped get the pilot 

flying again. SG] 

Our  military  controllers  said  they  had  seen  it.  Our  FAA  controllers  said  they 

had  seen  it.  Our  FAA  controllers,  after  a  period  of  time,  came  back  and  said  they 

really  didn't  see  a  target,  that  they  saw  something  else,  which  makes  it  sound  like 

somebody is helping them fill out their reports. And that looked suspicious. 

But  who  do  you  tell  that  you  were  involved  in  a  UFO  incident  without  them 

looking  at  you  like  you  ain't  wrapped  too  tight?  And  this  I  think  is  the  way  our 

country  is  set  up  now.  The  only  ones  that  see  a  UFO  in  the  TV  programs  are  the 

rednecks  out  in  the  country  that  are  going  coon  hunting  or  alligator  hunting  at 

night.  You  don't  find  anybody  with  any  kind  of  smarts  or  some  professional  indi- 

vidual  saying  hey,  last  night let  me tell  you  what I saw. They don't display that in 

the  United  States.  So  if  you  talk  about  seeing  a  UFO,  you  are  putting  yourself  in 

a  funny  kind  of  category.  That's  probably  one  of  the  reasons  why  you  don't  hear 

about it anymore.   But as far as I'm concerned, I saw a UFO chase a Japanese 747 
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across  the  sky  for  over  half  an  hour  on  radar.  And  it's  faster  than  anything  that  I 

know of in our Government. 

Well,  I've  been  involved  in  a  lot  of  cover-ups  with  the  FAA.  When  we  gave 

the  presentation  to  the  Reagan  staff  I  was  behind  the  group  that  was  there.  And 

when they were speaking to the people in the room, they had all those people swear 

that  this  never  happened.  But  they  never  had  me  swear  it  never  happened.  And 

it always bothered me that we have these things going on and when you see some- 

thing or you hear something on the radio or TV, the news, that it's put down as it's 

not there.  I have a hard time saying nothing. 

It still bothers me that I've seen all this, I know all this, and I'm walking around 

with  the  answer,  and  nobody  wants  to  ask  the  question  to  get  the  answer.  And  it 

kind  of  irritates  me  a  little  bit.  And  I  don't  believe  our  Government  should  be  set 

up that  way. I think  when  we have  something like this, that  you can probably  find 

out  more  about  what's  going  on  in  the  world  [by  not  covering  it  up].  If  they  [the 

UFO's]  can  travel  that  far,  that  distance  with  that  type  of  machinery,  who  knows 

what  they  could  do  here  for  the  health  of  the  nation,  the  people,  the  food  they 

could  give  them,  the  cancers  we  could  cure.  They  have  to  know  more  than  us  to 

be able to travel at that speed. 

For those people that say that if these UFO's existed, they  would some day be 

on  radar  and  that  there'd  be  professionals  who  would  see  it,  then  I  can  tell  them 

that  back  in  1986  there  were  enough  professional  people  that  saw  it.  It  was 

brought  down  to  headquarters,  FAA  headquarters,  Washington  D.C.  The 

Administrator  saw  the  tape  of  it.  The  people  that  we  were  debriefing,  they've  all 

seen. Reagan's Scientific Study team, three of those professors, doctors, they've seen 

it.  As  far  as  I  was  concerned  they  were  the  ones  that  verified  my  own  thoughts 

about  it.  They  were  very,  very  excited  about  the  data.  They  had  said  that  this  was 

the only time a UFO was ever recorded on radar for any length of time  where it is 

30 some minutes. And they have all this data to look at. 

Now  a  30-minute  radar  return  filled  up  boxes  across  the  room,  and  the  boxes 

were  stacked,  you  know,  two  or  three  high.  There  was  a  lot  of  paper  there  to  look 

at.  They  knew  the  frequency  now  of  the  radar.  They  knew  how  fast  it  turned. 

They knew where it was. They had the military that confirmed it. 

And  yet  I  think  the  way  the  Government  wants  the  outside  people  to  view 

those  that  have  seen  something  like  this  is  like  they  are  kooks,  like  they're  not 

wrapped  too  tight.  And  you've  got  to  watch  out  for  them.  That's  the  image  that 

they put out.  I guess I really don't care about the image... 

SG:  Do  you  recall  the  names  of  the  CIA  people  and  others  at  this  meeting  at 

FAA Headquarters? 

JC:  When I gave him my card the CIA guy said, 'you know, we are with the 
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company  (they  don't  say  CIA).  In  the  company,  we  don't  have  cards.  We  don't 

have  company  cards.'  They  may  have  a  card,  but  it's  nothing  to  do  with  the  com- 

pany.  And  he  said  that  there's  nothing  we  can  give  out.  On  the  Admiral's  calen- 

dar, they should have who reserved the room and who was there for the day of the 

briefing. 

What  I  can  tell  you  is  what  I've  seen  with  my  own  eyes.  I've  got  a  videotape. 

I've  got  the  voice  tape.  I've  got  the  reports  that  were  filed  that  will  confirm  what 

I've  been  telling  you.  And  I'm  one  of  those,  what  you  would  call  the  high 

Government officials in the FAA. I  was a Division Chief.  I  was only three or four 

down from the Admiral. We investigated all the airline incidents, all the accidents. 

[Indeed those who would say that these objects are not real because there is no proof 

of  them  recorded  on  radar  and  being  analyzed  by  competent  professionals,  can  now 

stand corrected. Presented here is a very senior FAA official stating on the record that 

the event happened and that the CIA and other Government officials ordered the event 

be kept secret and who confiscated (or so they thought) the evidence. We are profoundly 

grateful for the courage shown by Mr. Callahan in coming forward and in preserving 

and conveying the evidence of this case.  SG] 
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The following is a chronological summary of the alleged aircraft 

sightings by Japan Airlines Flight 1628, on November 18, 1986: 

All times listed are approximate UTC unless otherwise specified. 

0219 - The pilot of JL1628 requested traffic information from the ZAN Sector 

15 controller. When the controller advised there was no traffic in 

the vicinity, JL1628 responded that they had same direction traffic, 

approximately  1  mile  in  front,  and  it  appeared  to  be  at  their 

altitude.  When  queried  about  any  identifiable  markings,  the  pilot 

responded that they could only see white and yellow strobes. 

0225 - JL1628 informed ZAN that the traffic was now visible on their radar, 

in their 11 o'clock position at 8 miles. 

0226 - ZAN contacted the Military Regional Operations Control Center, 

(ROCC), 

and tasked if they were receiving any radar returns near the position 

of JL1628.  The ROCC advised that they were receiving a primary radar 

return in JL1628's 10 o'clock position at 8 miles. 

0227 - The ROCC contacted ZAN to advise they were no longer receiving any 

radar returns in the vicinity of JL1628. 

0231 - JL1628 advised that the "plane" was "quite big", at which time the ZAN 

controller approved any course deviations needed to avoid the traffic. 

0232 - JL1628 requested and received a descent from FL350 to FL310.  When 

asked  if  the  traffic  was  descending  also,  the  pilot  stated  it  was 

descending "in formation". 

0235 - JL1628 requested and received a heading change to two one zero.  The 

aircraft  was  now  in  the  vicinity  of  Fairbanks  and  ZAN  contacted 

Fairbanks Approach Control asking if they had any radar returns near 

JL1628's position.  The Fairbanks Controller advised they did not. 

0236 - JL1628 was issued a 360 degree turn and asked to inform ZAN if the 

traffic stayed with them. 

0238 - The ROCC called ZAN advising they had confirmed a "flight of two" in 

JL1628's  position.  They  advised  they  had  some  "other  equipment 

watching this", and one was a primary target only. 

0239 - JL1628 told ZAN they no longer had the traffic in sight. 

0242 - The ROCC advised it looked as though the traffic had dropped back and 

to the right of JL1628, however, they were no longer tracking it. 

244  - JL1628 advised the traffic was now at 9 o'clock 

245  - ZAN issued a 10 degree turn to a northbound United Airlines flight, 

after pilot concurrence, in an attempt to confirm the traffic. 

0248 - JL1628 told ZAN the traffic was now at 7 o'clock, 8 miles. 

0250  -  The  northbound  United  Flight  advised  they  had  the  Japan  Airlines 

flight  in  sight,  against  a  light  background,  and  could  not  see  any 

other traffic. 

0253 - JL1628 advised they no longer had contact with the traffic. 

A subsequent review of ANC ARTOC's radar tracking data failed to confirm any 

targets in close proximity to JL1628. 



PERSONNEL STATEMENT 

FEDERAL AVIATION ADMINISTRATION 

Anchorage Air Route Traffic Control Center 

The  following  is  a  report  concerning  the  incident  to  aircraft  JL1628  on 

November 18, 1986 at 0230 OTC. 

My  name  is  Carl  E.  Henley  (HC)  I  am  employed  as  an  Air  Traffic  Control 

Specialist by the Federal Aviation Administration at the Anchorage Air Route 

Traffic Control Center, Anchorage, Alaska. 

During the period of 2030 UTC, November 17, 1986, to 0430 UTC, November 18, 

1986 I was on duty in the Anchorage ARTCC. I was working the D15 position 

from 0156 UTC, November 18, 1986 to 0230 UTC, November 18, 1986. 

At  '"approximately  0225Z  while  monitoring  JL1628  on  Sector  15  radar,  the 

aircraft  requested  traffic  information.  I  advised  no  traffic  in  his 

vicinity. The aircraft advised he had traffic 12 o'clock same altitude. I 

asked  JL1628  if  he  would  like  higher/lower  altitude  and  the  pilot  replied, 

negative. I checked with ROCC to see if they had military traffic in the area 

and to see if they had primary targets in the area. ROCC did have primary 

target  in  the  same  position  JL1628  reported.  Several  times  I  had  single 

primary returns where JL1628 reported traffic. JL1628 later requested a turn 

to  heading  210°,  I  approved  JL1628  to  make  deviations  as  necessary  for 

traffic.  The  traffic  stayed  with  JL1628  through  turns  and  decent  in  the 

vicinity of FAI I requested JL1628 to make a right 360° turn to see if he 

could  identify  the  aircraft,  he  lost  contact  momentarily,  at  which  time  I 

observed a primary target in the 6 o'clock position 5 miles. I then vectored 

UA69 northbound to FAI from ANC with his approval to see if he could identify 

the  aircraft,  he  had  contact  with  the  JL1628  flight  but  reported  no  other 

traffic,  by  this  time  J11628  had  lost  contact  with  the  traffic.  Also  a 

military C-130 southbound to EDF from EIL advised he had plenty of fuel and 

would take a look, I vectored him toward the flight and climbed him to FL240, 

he also had no contact. 

Note: I requested JL1628 to identify the type or markings of the aircraft. 

He could not identify but reported white and yellow strobes. I requested the 

JL1628 to say flight conditions, he reported clear and no clouds. 
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PERSONNEL STATEMENT 

FEDERAL AVIATION ADMINISTRATION 

Anchorage Air Route Traffic Control Center 

January 9, 1987 

The following is a report concerning the incident involving aircraft JL1628 

north of Fairbanks, Alaska on November 18, 1986 at 0218 UTC. 

My  name  is  Samuel  J.  Rich  (SR).  I  am  employed  as  an  Air  Traffic  Control 

Specialist by the Federal Aviation Administration at the Anchorage Air Route 

Traffic Control Center, Anchorage, Alaska. 

During the period of 0035 UTC, November 18, 1986, to 0835 UTC, November 18, 

1986, I was on duty in the Anchorage ARTCC. I was working the D15 position 

from 0230 UTC, November 18, 1986, to 0530 UTC, November 18, 1986. 

I returned from my break at approximately 0218 UTC to relieve Mr. Henley on 

the sector R/D15 position. In the process of relieving Mr. Henley I heard the 

pilot of JL1628 ask if we had any traffic near his position. I continued to 

monitor the position as Mr. Henley was too busy to give me a relief briefing. 

I  monitored  the  situation  for  approximately  twelve  minutes  at  which  time  I 

assumed the D15 position and Mr. Henley moved to the R15 position. During the 

twelve minute period I heard the JL1628 pilot report the color of the lights 

were  white  and  yellow.  After  the  radar  scale  was  reduced  to  approximately 

twenty miles I observed a radar return in the poition the pilot had reported 

traffic. 

After assuming the D15 position I called the R0CC at approximately 0230 UTC to 

ask if they had any military traffic operating near JL1628. The ROCC said 

they had no military traffic in the area. I then asked them if they could see 

any traffic near JL1628. ROCC advised that they had traffic near JL1628 in 

the same position we did. 

I asked ROCC if they had any aircraft to scramble on JL1628, they said they 

would call back. I received no further communication regarding the request 

for a scramble. 





PERSONNEL STATEMENT 

FEDERAL AVIATION ADMINISTRATION 

Anchorage Air Route Traffic Control Center 

January 9, 1986 

The following is a report concerning the incident to Japan Airlines Flight 

1628 (JL1628) North of Fairbanks, Alaska on November 18, 1986 at 0218 UTC. 

My  name  is  John  L.  Aarnink  (AA).  I  am  employed  as  an  Air  Traffic  Control 

Specialist by the Federal Aviation Administration at the Anchorage Air Route 

Traffic Control Center (ARTCC), Anchorage, Alaska. During the period of 2230 

UTC,  November  17,  1986  to  0630  November  18,  1986  I  was  on  duty  in  the 

Anchorage ARTCC. I was working the C15 position from approximately 0218 UTC, 

November 18, 1986 to 0250 UTC, November 18, 1986. 

I was on my way to take a break when I noticed the unusual activity at the 

Sector  15  positions.  I  plugged  into  the  C15  position  and  assisted  them  by 

answering  telephone  lines,  making  and  taking  handoffs  and  coordinating  as 

necessary.  As  to  the  specific  incident,  I  monitored  the  aircrafts 

transmissions and observed data on the radar that coinsided with information 

that the pilot of JL1628 reported. I coordinated with the ROCC on the BRAVO 

and CHARLIE lines. They confirmed they also saw data in the same location. 

At approximately abeam CAWIN intersection, I no longer saw the data and the 

pilot  advised  he  no  longer  saw  the  traffic.  I  called  the  ROCC  and  they 

advised they had lost the target. I then unplugged from the position and 

went on a break. 



Testimony of Sgt. Chuck Sorrells, US Air Force (ret.) 

December 2000 

Chuck  Sorrells  is  a  career  Air  Force  military  man  who  was  at  Edwards  Air  Force  Base  in 

1965  when  not  one,  but  at  least  seven  UFOs  appeared  over  Edwards  Air  Force  Base  airspace, 

moving  in  extraordinary  fashion  at  enormous  speeds,  making  right-hand  turns  and  other 

maneuvers  which  no  known  aircraft  was  capable  of  at  the  time.  They  appeared  on  multiple 

radars,  were  seen  visually  by  several  people,  and  a  special  UFO  officer  scrambled  and  authorized 

a  jet  to  intercept  these  objects.  This  event  lasted  for  five  or  six  hours.  An  edited  transcript  of 

the audio tape of the event follows his testimony. 

CS: Sgt. Chuck Sorrells 

SG:  Dr. Steven Greer 

CS: My  name is Chuck Sorrells. I  went into the  Air Force in 1954 and retired 

in  1974.  I  was  a  Tech  Sergeant.  Most  of  the  time  I  was  an  Air  Traffic  Controller. 

I've been at Edwards Air Force Base in California, and in Japan, Thailand, Alaska, 

and several places in the states. 

This  event  happened  October  the  7th  of  1965  at  Edwards  Air  Force  Base.  It 

was  on  a  midnight  shift  and  I  was  the  Air  Traffic  Controller  on  duty  in  the  tower. 

At  about  1:30  or  so  in  the  morning,  I  noticed  this  real  bright  light  to  the  east  of 

my  tower.  It  was  a  light  green  and  it  had  a  red  light  underneath  it.  The  red  light 

was  a  pulsating  type  light,  and  it  had  a  white  light  on  top  that  just  glowed.  It  was 

very  bright  and  quite  large.  I  observed  it  for  quite  a  while,  because  there  wasn't 

any  aircraft  in  the  area  at  the  time.  I  called  the  dispatcher  down  at  the  base  oper- 

ations  and  the  weatherman  that  was  on  duty  that  night  (the  forecaster),  and  got 

them  all  to  go  outside  and  take  a  look.  I  had  one  of  the  guys  from  the  interceptor 

detachment  that  was  on  the  base  look  also,  and  I  had  the  captain  down  there  look. 

We  talked  about  it  for  a  while,  and  the  RAP-CON  people  (that's  radar  people  on 

the base) didn't have any aircraft in the area at the time. 

We  called  it  down  to  the  Air  Defense  people  at  Los  Angeles  defense  sector. 

The  director  down  there  called  around  to  his  sites,  and  at  one  point  in  time  they 

had  at  least  four  different  radar  sites  that  were  getting  radar  returns  on  it.  [The 

UFOs] were getting seen at a couple of other towers, like George Tower, and there 

were a couple of other places that were seeing them. So, there were several people 

on the ground looking at these UFOs, and about four radar sites [looking at them]. 

This [went] back and forth and back and forth for two or three hours. They finally 

decided to scramble an aircraft on it, to go up and take a look at it. This was coor- 

dinated with the other, higher headquarters, and I think NORAD was involved. 

[See  the  testimony  of  military  air  traffic  controller  Michael  Smith  regarding 

NORAD being involved in this unambiguous UFO case, their denials notwithstand- 

ing.   SG] 
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The jet [went] up to take a look at  it, and they tried to run him  in to intercept 

these  targets.  At  the  very  beginning,  I  had  one—the  big,  large  light.  Some  time 

later, it  was just sitting there, mostly stationary, but it  was too close to the horizon 

to  be  a  star or  anything  like  that.  It  was  down  below  the  mountains  [and]  the  hills 

and stuff, so it wasn't a star, [and] I couldn't correlate for what it could possibly be. 

Then,  all  of  a  sudden,  there  [were]  three  more  objects,  and  they  had  similar  char- 

acteristics  as  far  as  the  lighting  [was]  concerned.  But  these  three  stayed  together. 

They stayed in a formation and stayed together, and then moved down to the south 

of me and sat there, stationary, for a while. A little later on, three more appear [ed], 

but  these  three  [were]  individual  ones.  They  would  fly  individually  around  and  go 

north,  south,  east,  west—a  lot  of  maneuvers.  At  this  point  I  had  seven  of  them  at 

one  time.  This  is  when  they  decided  to  scramble  the  jet  interceptor.  It  was  getting 

way up in the early morning hours by that time. 

They  were  having  no  luck  intercepting  these  UFOs.  They  kept  asking  me,  in 

the tower, where was this object in relation to the airplane? The only thing I could 

do was line him up with my runway, where I knew what heading he was on in rela- 

tion to where I was. Then, as soon as he'd get to the end of the runway, I'd tell him 

to  turn  to  a  certain  heading  and  head  straight  forward.  Well,  about  three  different 

times  that  night,  he'd  say  "contact",  and  that  "contact"  means  he  had  contact  with 

something  on  his  radar  in  the  cockpit  of  the  aircraft.  What  it  was,  we  don't  know 

to this day. But they were real. 

At  one  point  in  time  the  interceptor  was  up  to  40,000  feet.  When  he  went 

near  the  object,  the  object  just  rose  real  fast,  real  sudden,  straight  up,  and  he  just 

went under it. There's a place on the tape where the Director says, "How's he look- 

ing,  tower?"  And  I  said,  he's  low.  He  [replied],  "Well,  he's  at  40,000  feet",  and  I 

said, I don't care—he's still low. 

[The tape he refers to is an audiotape of the actual conversations of this hours-long 

encounter.  We have this tape. Refer to the transcript of this tape below.  SG] 

That  UFO  just  went  way  high.  They  searched  on  their  radar,  the  height  find- 

ers, and everything for it. I highly suspect it was above their radars at that point. 

SG:  How high would that be? 

CS:  Probably  100,000  feet  or  something  like  that.  80,000  to  100,000  feet 

was probably their capability back in those days. 

The  interceptor  did  have  contact  about  three  different  times,  and  then  he'd 

lose  it.  These  objects  played  around  there  for  the  remainder  of  my  shift.  About 

daylight,  the  UFOs  started  getting  higher  and  higher  and  higher  in  the  atmos- 

phere. By the time it was light enough that you wouldn't see the rest of the stars, 
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they were gone too—they just disappeared into the atmosphere. 

I know craft of all types, so I know a lot of things this was not. I know it was 

not  a  helicopter.  I  know  it  was  not  an  airplane.  I  know  it  was  not  a  balloon—a 

weather  balloon  or  any  other  type  of  balloon.  1  know  it  was  no  known  aircraft  or 

flying  object  that  we  know  of  today,  or  at  that  time.  And  it  wasn't  a  laser  show.  It 

wasn't  anything  like  that,  but  they  could  move  real  fast.  They  could  be  to  the  east 

of my field, and then in just a short period of time they could be to the west. They 

could  probably  go  30-40  miles  in  the  time  you  could  snap  your  fingers  twice.  I 

mean, just fast! And they could rise—just go straight up. It seemed like they could 

do  that  instantaneously.  At  some  points  they  would  hover  and  just  sit  for  a  long 

period  of  time—then  they  would  move.  The  smaller  three  individual  ones  had  a 

lot  more  movement  than  the  other  ones.  The  original  very  large  UFO  didn't  move 

all  that  much.  After  a  couple  of  hours,  though,  it  moved  a  little  bit  from  the  east, 

down a little bit toward the south, and then  moved back toward the east a little bit 

again—like  that.  But  it  didn't  make  any  sudden,  fast  movements  until  they  tried 

to run an intercept on it, and then it went straight up. 

The  three  that  were  flying  around  individually  would  dart  north,  south,  east, 

[and]  west,  and  they  were  the  ones  that  really  went  fast.  They  were  the  ones  that 

were  actually  nearer  to  the  base  and  nearer  to  the  ground.  I  judged  that  their  alti- 

tude would be around 2,000 feet or less at times. I know that we were getting radar 

cuts  on  them.  I'd  find  a  cut  anywhere  from  4,000  to  10,000  [or]  11,000  feet.  So, 

that's pretty low to the surface. 

These  UFOs  had  to  be  something  that  would  return  a  radar  signal,  and  that 

had  to  be  something  solid  and  metal.  Radar  is  a  very  simple  thing:  its  a  radio 

beam  that  hits  something,  bounces  off  something,  and  comes  back.  So,  it  had  to 

be something the radar  would bounce off, and it  wouldn't bounce off a rubber bal- 

loon  or  anything  like  that.  It  would  have  to  be  something  with  a  metallic  nature 

that would cause it to bounce back and make an indication on your radar screen. 

SG: Can you estimate the speed of these objects? 

CS:  It  would  have  to  be  in  the  thousands  of  miles  per  hour—up  in  that  area, 

speed  wise.  These  things  would  have  to  be  very,  very  fast.  The  radar  people  were 

having  a  hard  time  determining  [their]  speed  because  they'd  be  in  one  place  and 

they'd  sit  for  a  little  while,  and  then  they'd  move  real  fast.  By  the  time  the  radar 

screen  got  around  to  finding  them,  the  UFO  was  already  at  another  location.  It 

was very difficult to get any  kind of a  speed on them. You could be  watching one 

in  the  east,  and  if  you  looked  around  for  a  little  bit,  if  your  attention  was  diverted 

someplace else for just a minute, you'd look back and he'd be over in the west. They 

could  make  quick  turns  and  had  all  sorts  of  maneuverability  that  we  didn't  know 

anything about at the time.  It was a very strange evening. 
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These  events  happened  over  at  least  a  four-hour  timeframe.  In  those  days, 

every base had what they called a UFO officer—an unidentified flying object offi- 

cer. We had one, and he was  the guy that actually gave the order to take a look at 

this  thing.  The  Air  Defense  Director  for  the  Los  Angeles  defense  sector  and  the 

radar  controllers  wanted  to  take  a  look  at  it,  but  they  had  to  get  his  say-so  before 

they could go ahead and do it legally. 

At  that  point  in  time  at  Edwards  Air  Force  Base,  we  had  a  rocket  site.  They 

were experimenting  with a whole lot of different fuel combinations, and they  were 

doing  a  lot  of  rocket  burns  over  there  just  to  see  what  thrust  they  could  get.  From 

my  standpoint,  that  looked  like  the  area  where  this  huge  UFO  was  just  sitting— 

just about over that rocket site. 

The  F-106  that  they  did  scramble  that  night  was  what  they  call  a  cold  bird.  It 

wasn't armed in any way. 

SG:  During  your  Air  Force  career,  did  you  hear  of  other  people  having  these 

types of encounters with UFOs? 

CS: Yes, there were. I've heard guys talk about seeing things like that, but they 

wouldn't necessarily come forward and say what they had seen, because they didn't 

want  the  stigma  attached  to  them  that  they  were  crazy  or  they  were  seeing  things. 

Or they didn't want the ribbing that they were going to get from their buddies. 

The  tape  that  is  in  existence  now  of  the  event  that  night  is  made  up  of  radio 

patches  and  telephone  patches  that  were  recorded  at  the  various  radar  sites  that 

were  involved.  There  would  be  another  tape  as  well,  someplace,  from  the  tower 

that I was in, because everything that was going on in the tower [was] recorded. 

The  [largest  number  of]  objects  that  I  saw  at  any  one  time  was  seven.  There 

was  one  large  one,  and  then  there  [were]  three  smaller  ones  with  the  same  type 

characteristics, but these three kind of stayed together. At a certain point after this, 

there  were  three  other  ones  that  were  flying  around  individually,  but  at  one  point, 

I  had  as  many  as  seven,  visually,  at  one  time.  From  hearing  the  tapes  now,  I  hear 

that there might have been as many as 11 in the area that night. 

I can't tell you what [they were], but I can tell you a lot of things [they weren't]. 

[There  isn't]  anything  that  we  know  of  today  that  has  those  types  of  characteris- 

tics—could  do  the  maneuvers  and  do  the  speed,  with  no  sound.  At  some  points, 

they were close enough to the tower that if it had been a jet or something, I would 

have heard the sound from it.   I wish I knew what they were... 

[This extremely important case involves a seasoned Air Force Air Traffic Controller, 

an official "UFO officer", 4 separate radar stations, lock-on from on-board radar on a 

jet interceptor, many hours, and many objects over several hours. The debunkers and 

those who would ridicule the UFO matter need to be able to explain away all of these 
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elements—and the voice tape of the actual event. The only conclusion is the obvious one: 

these UFOs were real and were not swamp gas, ball lightning, hallucinations, or any of 

the other absurd explanations offered by academia and officialdom for these events. SG] 

Excerpts from Edward Air Force Base Audio tape - 1965 

P = Voices of various Pilots 

A = Voices of various Air Traffic Controllers 

O = Voices of various Officers        H = Height coverage officer 

SP = San Pedro station 

FS = Flight Supervisor 

A: 

Do you get anything between Victorville and Edwards? 

P: 

Here's one out here. 

A: 

Does it appear now that they are moving away and moving out? 

P: 

[too faint to copy] 

A: 

They're going, huh? 

P: 

I already.. .officer.. .I don't think got here in time to see'em. They're going up. 

A: 

Humm. Does it look like they are moving away and moving out? 

P: 

Yes, it sure does. They're goin'. The ones to the south, they're going straight 

up. All of them are. 

A: 

Humm. About how many were there? 

P: 

At one time I had seven. 

A: 

Uh huh. 

P: 

At the present time I have 1-2-3-4-5 rising too. 

A: 

Are those five also rising? 

P: 

All five of 'em are rising. 

P:      Well Sir, they are all rising now. 

O:     (Clark) is that right? 

P:      Yes sir: They're all going up now. 

O:     (Clark) Okay, you've got one bright star just about south of us. Where from 

that? You know, that bright one - I think it's about a 45-degree angle up. 

P:      All of them from here now, that the red light has stopped and they all appear 

to be heading______  

O:     Is that right? 

A:      I'm gonna watch that bright one again. 

O:     Okay 

[Voices in background are relating what pilot says through a radio or phone, 

talking to other parties.] 

P:      There's 3-4 of them, well south and dim. 

P:       I still see a red light occasionally out of one of them. 
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O: 

Where are they from that big bright one? 

P: 

Beneath them and just a little bit south. And there's three of 'em almost in 

a straight line. 

O: 

Uh huh. 

P: 

Almost horizontal. 

O: 

I see. 

P: 

And I still see a red light occasionally from those, but not from the big one. 

P:  This  space  -  this  space  officer  that  has  been  observing  this  here  with  me  all 

night. Here, let me get him back on and see if he is getting the same impres- 

sions of it I'm getting. I don't like to be the only one seeing these type things. 

A:      Roger [laughs] 

O:     The man says the tower boy there is froze.   He has had somebody confirm 

his story.   He said they are all pulling up at a very rapid rate right now. 

A:      Well, we'll wait and go. All we need is their request. 

O:     Alright sir. 

A:      We've lost radar contact with them. 

O:  

is  on  the  other  phone.  I  might  get  a  consultation  to  see  if  he's  see- 

ing  the  same  thing  I'm...  it  appears  to  me  that  they  are  all  rising  in  altitude 

rapidly.  It  would  appear  to  be.  Yep.  How  about  the  bright  one?  Does  it 

appear  to  be  straight  up?  How  about  straight  -  that's  much  higher  now 

than when we first saw it. Yeah. 

O:     It's [unknown name] again. Base Ops confirms my - what I'm seeing. They 

are all rising and the weather man in Base Ops has been observing these 

things all night with me and he has been using reference points to try to 

judge if they're moving. 

O:     Right. 

O:     And he confirms that they are very much higher now that's what they were. 

They are, they are definitely going up. 

O:     Do you have any estimate on the altitude now? 

O:     I'd hate to venture a guess.   I would say something like, maybe 30,000 - 

40,000, but now this is strictly way out ... off the eyeball guess. 

O:     Not on my low altitude? 

O:     No sir, I wouldn't say. Not nearly what they were. At first sighting on that one, 

I would have judged it's altitude to be no more man, at the most 5,000 feet. 

O:     Well, we had some measured altitude but, said UFO officer was gonna want 

us to take a look.  We were waiting to go.   But I haven't heard anything yet 

from him. 
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O:     I didn't think he's made it to Base Ops yet. 

O:     Well, I wanted this captain down here at _______ to see it before we went or 

something.  I  can't  make  out  any  red  lights  anymore...  [two  voices  talking  at 

once].  One  is  still  definitely  flickering.  Well,  they're  all  still  flickering  but 

they are so far away now I can't make out the red light. It was like there was 

just  a  small  red  light  on  the  bottom  of  it  like  an  obstruction  light  of  some 

type. 

A: You know, we have a lot of traffic. Well, not a lot of traffic, but we have some 

traffic  moving  in  that  area  now.  I  was  wondering  maybe  if  they  might  have 

gotten up out of the way or something.   This whole thing is nice, isn't it? 

A:      Yeah, it was [slurred]. 

O:     This is Captain Clark back on again. 

O:     Yes Captain Clark! What did you find out out there? 

CC:   On that bright star now, lets see if I have the right one, coming down and to 

the right slightly you find three that are kind of a "V". 

O:     That's the ones you're looking at? 

A:      Yes sir. 

CC:  And then I see one on the bottom bar of that V, the V kind of aims up to the 

right. 

A:  The  three  to  the  south...  they  seem  to  be...  one  of  them  will  blink  and  then 

it will be the other one and then another one. 

A:      Well, now. I have observed it now for an hour and 50 minutes. 

O:     Yeah. 

A:      Almost two hours now and in that time it has gained altitude twice and 

moved what would appear to be five or six miles to the west. 

O:     Uh-huh. 

O:     [another] Does anybody have the winds over there? 

A:      Yes sir. I have it here in the tower. It's presently calm. No more than 2 knots 

and they are easterly winds. And these things are moving westerly. 

O:     Oh, hold it.  I've got a report here from Lans.  My airman says he's got one 

moving there. He's taking my binoculars up now to take a look. 

O:     Okay, sir.   Here's height coverage from the site.   Okay,  __________  Major 

Strubble  break  through.  The  rest  of  you  people  on  the  line,  if  you  want  to 

hear the Major speak. 

A:      The height people are on now. 

H:     Okay.   The target has moved 3 miles to Zero Nine One.   It's moved from 
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Zero Three Zero degrees at 80 miles to Zero Six Zero at 30, at uh 50 

_________ on the site. 

O:     Which site? 

H:     From San Pedro 

O: 

Alpha Zero has a contact.  He says about 15 right or 20. 

A: 

Two Two Zero? 

O:  Right. 

O:  Alpha, do we got any flights down there anywhere now? 

A: 

No sir, we don't. We're gonna let them fly. 

SP:    345. Range about 80. 

H:     Okay. That's Interceptor. 

A:      They're gonna swing him Zero Nine Zero again shortly here. Right over the 

tower. Okay, turn it starboard Zero Nine Zero. 

H:     Pedro? 

SP:    Man, are you getting any data off these objects now? 

H:     Pedro, hi. 

SP:    This is Pedro. How are ya doing? 

H:     Right. Kind your Number One into manual and follow the Interceptor and 

I'll tell you when to chase ahead of it. 

A: 

Alright, I have Alpha Lima in sight now. 

A: 

Yeah, he says he's got contact.  12 o'clock, 16. 

A:  That's it. 

H:  Okay Pedro.  Turn your height finder 7 degrees ahead of him.  Turn your 

height finder 7 degrees ahead of that height - ahead of that Interceptor. 

O:  That should be a contact. 

H:  Hey, tower? 

A: 

Yes? 

H:  How's he looking now? Is he headed toward anything? 

A:  Pretty good. He looks good. 

H:  Are the blips merging... I mean, uh... 

A:  Yes, he's converging on him. 

H:     Okay, keep going... keep going ahead.  Go as far as 25 to 15 degrees ahead 

of the target. 

O:      Hey Tower ___________  

A:      They are converging.  He seems to be maybe just a little bit south of it.  Left 

turn, left turn.  Low left turn.  He's low and left. That thing is rising. 

H:     Tower, how's things look now? 
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A:      He's low! Search high- search high. Search very high, the thing is rising. It's 

rising rapidly. 

O:     It looks like its right above him from the Tower now. 

A:      It looks almost directly above him and rising. 

H:     Okay. Pedro, come back. Come back to the 'ceptor 

A: 

But I have the object in sight. It's much higher than it was, though. 

H:  Okay. Alpha Lima's gonna climb to 40,000. 

A: 

Okay 

H: 

Okay, Pedro. Turn your height finder to Zero Three Zero degrees. 

A: 

Have Alpha Lima show a landing light. 

O:     Mark that spot, Sherm. We lost the possible contact on search radar again. 

A:      What altitude? 

H:     Okay. Zero One, now should be Zero Six Zero for 20. 

H:     I've got a possible contact on search radar bearing from your station Zero 

Seven Five for 10. 

SP:    Zero Seven Five at 10? 

H:     Roger. Anything out there? 

SP:    I have one at Zero Seven Five, could _______  

H:     Rog. 

SP:    And high. He's in our blanked out area now. 

H:     Which height finder? 

[several speaking at once] 

O:     Lans, this is Tower. 

H.     Rog. 

O:     This is Captain Clark. Do you have any height on these things over here to 

the east of Edwards? 

H:     Negative. Unable to get them on height finder. We're trying to mark them 

now with the Interceptor passes under them. 

CC:  Right. 

H:     Or in the vicinity of them.  And we are unable to get them on the height 

finder at the present time. If you give me an approximate time that he does 

pass under this, I got the surveillance man at the site standing by to mark this 

position. I'll have both height finders search that area. 

H: 

Luminous object 12 o'clock? 

A: 

Should be 12 o'clock. 

?: 

[calls out]   Luminous object 12 o'clock. 

A: 

Have him turn port another 10 degrees.   Port Zero Six Zero. 
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H:     Zero Six Zero now. 

A:      He'll be passing to the right of it. 

H:     Have you got anything else in sight? 

A:      No sir, just those two that we tried on there.   And he appeared from the 

Tower to pass way beneath it. 

H:     Edwards? 

A:      Yes sir? 

H:     Is there one about southeast of you, about 3 miles at this time. 

A:      He's at 3? 

H:     Right. Yes, southeast much closer.   We've got a possible contact there on 

something. 

A:     Just a moment, I see something, let me throw my glasses on it. 

H.     One Two Zero. 

A:      Let me throw my glasses on it. 

[background] 

H:     Pedro, what's the ground speed on that target you got? 

SP:    That I just gave you? 

H:     Right. 

SP:    I don't know.  I scanned him twice and now he's gone. 

H:     Painted him twice and he's gone. That's what I was afraid of.  Hey, Tower? 

Hey, Tower? Hmmm. Sir I hate to be an optimist but that fighter looks like 

he's going some place. 

H:     I've got a possible contact on search there. 

A: 

He's about 16,000 feet? 

H:  16,000? 

A: 

Right. Sir? W.D.? Yo! 

H:  Roger. Right. That target at Edward there is 16,000. 

O:  You've got him on target at 16,000? 

H:  Right. 

O:  That's One Six thousand? 

H:  Right 16,000.   Pedro?   Keep your height finder locked on it.  And search. 

Keep any eye on it. 

SP:  Is that a uniform One Zero Six? 

H:  Negative. This is an uninitiated tract.  It's uh... ___________at Edwards. 

SP:  Roger. I see. We'll initiate it. 

H:  Keep an eye on it. Last time we did, it split.  Remember? 

O:  You still got prism search? 

H:  Tower, come back on the air. Sir. Yes. That target has disappeared off of radar. 
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H:  He's coming in head on at it. 

O:  Roger. Were you able to establish a track out of that? 

H:  Negative.  Edwards was able to establish a track...   Have you still got it on 

height finder? Hey Tower? 

A: 

Yes, sir. 

H:  Zero One bearing One Two Zero for 10 coming now. 

A: 

One Two Zero at 10. What altitude? 

H:  He's descending to One Five. 

A: 

I don't have it. 

H:  Okay. Zero One's got a visual - a flashing target below his present position. 

A: 

He's got one? 

H. 

Yes he does. 

A: 

All right. Zero Zero Eight. He's in the right place. 

H:     Let's see, he's orbiting now. Looks like he's turning starboard directly over ya. 

A:      Does he have a ____________? 

H:     Hey, Edwards? 

A: Yes? 

H:     Do you have Zero One now? 

A:     Yes, I have him tracked. 

H:     Is he still in the vicinity of the target? 

A:  I  can't  definitely  say  that  that  is  a  target.  We  saw  it.  We  have  what  he's  look- 

ing at but it doesn't appear to be ah, flashing from the Tower. I think we have 

what  he's  looking  at.  We  do have  something  out  there.  I  can't  say  what  it  is. 

[loud background noise continues] 

A:      But that's not a target, huh? 

A:  It  doesn't  look  like  the  other  ones  did.  It  looks  further  away.  It  looks  like  he's 

coming back over the field now. He's heading out west of me now, right? 

H:     Say again. 

A:      He's out west of me now, right? 

H:     Roger. 

O:     Did the Interceptor make any contact with that target Zero One Zero? 

H:  He  ran  right  over  it...  I  don't  think  -  I  don't  know  if  he  made  contact  visual 

on it or not. 

A:      ... it's stationary... 

H:     Is he stationary? 

A:      Rog.   16,000? 

H:     You still got that bat on the radar? 

SP:    I still have him on search... 
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?:       Search One Zero Nine and see what you get. 

H:     You had him at 16,000 though, right? 

SP:    Right. He's stationary, he hasn't moved but about one degree. He's still the 

same. 

H:     Okay. Put that height finder on automatic and 1 want to send a request to it. 

SP:    Will do. 

A:      We've got radar contact out here at your One Three Zero position for 12. 

O:     Are you running an ETM on it now? 

H:     Affirmative 

O:     I don't have a contact on it now ___________ .   Okay, does Zero One have a 

visual contact on these things? 

A:     Yes. 

O:     Okay, we'll cover off Lima Zero One then. 

A:      I don't have another one in sight. 

H:    You lost them all, huh? Zero One said he saw some reflections off the ground 

that appear to be flashing. 

A:      Reflections off the ground that appear to be flashing? 

H:     Right, off the lakebed. 

A:      Huh. 1 don't know what that could be - my beacon? 

H:     No, he knows the beacon. Okay sir, might as well key off and break this line 

down then. 

FS:    I'll be doggone. 

H:  He  went  through  it  15,  25,  and  40,000  feet  on  these  visual  objects  and  uh, 

supposedly  flew  right  under  it  according  to  ground  observations,  visual 

observations, and I recorded nothing flying underneath it. 

FS:    Okay, well thanks very much. It was kind of interesting anyway. 

H:     Yeah, it is. We're as curious as you are. 

FS:    Yeah. 

H:     Guess we'll never know. 

FS:    Yeah. I guess not. Okay, well thanks for calling. 

Testimony of Mr. Michael W. Smith - US Air Force 

November 2000 

Michael  Smith  was  an  Air  Traffic  Controller  with  the  Air  Force  in  Oregon  and,  subse- 

quently,  in  Michigan.  At  both  of  these  facilities  he  and  others  witnessed  UFOs  tracked  on  radar 

and  moving  at  extraordinary  speeds.  He  also  confirms  that  personnel  were  expected  to  main- 

tain  secrecy  concerning  these  observations,  and  that  NORAD,  the  North  American  Air  Defense 

Command,  was  fully  apprised  of  these  events.  In  fact,  in  one  event  in  Michigan,  NORAD  was 

fully engaged, and steered B-52s returning to base around these UFOs. 

My name is Michael W. Smith. I was in the Air Force from 1969 to 1973 and 

was  an  Aircraft  Control  and  Early  Warning  Operator,  which  was  basically  an 

Aircraft  Control  person.  Our  job  was  to  track  and  give  altitudes  for  military  air- 

craft, and to detect and identify any incoming aircraft coming into our airspace. 

In  spring  of  1970,  while  I  was  stationed  in  Klamath  Falls,  Oregon.  I  came  up 

to the radar site on the evening shift, and where there [were] normally two or three 

people  in  the  radar  room,  there  [were]  quite  a  few,  from  the  cooks  to  mainte- 

nance—all  kinds  of  people.  I  asked  what  was  going  on,  and  they  said  that  they 

were  watching  a  UFO  on  radar.  I  immediately  was  stunned  and  asked  if  the 

Pentagon  [had  been]  notified  or  if  we  [had]  called  the  President.  They  said  no, 

they  don't  do  that.  And  I  said,  well,  we  should  call  the  news  media  or,  you  know, 

call somebody—this  was earth-shaking  news to  me.  And they said, "No, just calm 

down." 

NORAD  [North  American  Air  Defense  Command]  knows  about  it.  They 

had  called  NORAD.  The  senior  NCO  pulled  me  to  the  side  and  said  that 

NORAD  knows  about  it—that's  the  only  people  we  notify.  We  don't  talk  about 

this.  We  don't  tell  anybody  about  this.  The  people  that  know,  know.  We  just 

watch,  see  what  happens,  and  that's  it.  That's  our  job.  I  insisted  there  has  to  be  a 

report  filed  or  something  filed,  you  know?  And  he  said  that  there  is  a  report  that 

you  can  file—it's  about  an  inch  thick,  and  the  first  two  pages  are  about  the  sight- 

ing.  The  rest  of  it  is  basically  a  psychological  profile  of  you,  your  family,  your 

bloodlines, everything. 

When  the  Air  Force  goes  through  it,  they  can  discredit  you  completely  by 

either  saying  that  [you  were]  on  drugs,  or  your  mother  was  a  communist,  or  any- 

thing  to  discredit  you.  You'd  never  get  a  promotion,  and  [you'd]  spend  the  next 

three and one-half years up at the North Pole, living in a tent, checking the weather 

balloons.  You  know—no  hope  for  promotion.  So,  the  message  was  pretty  loud 

and clear:  you just shut-up and don't say anything to anybody. 

This  UFO  was  stationary,  wasn't  moving  at  all.  Then  it  would  slowly  lower 

itself down until it got behind a mountain so that you lost radar contact.  It would 
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stay down for about 15 minutes, and the next thing you knew, it was right back up 

there  at  80,000  [or]  90,000  feet.  Then,  [in]  the  next  sweep  of  the  radarscope,  it 

would  be  200  miles  away,  stationary—completely  stopped.  It  would  hover  there 

for  5  [or]  10  minutes,  and  then  slowly  start  descending  until  it  dropped  off  radar. 

Then it would come back up. It did this three times, that I saw. 

This  happened  one  more  time  that  I  know  of.  I  heard  that  it's  not  an  infre- 

quent  occurrence  out  there.  They  have  them  quite  often,  but  I've  personally  seen 

it twice. 

There's no aircraft that can accelerate and decelerate that fast without having the 

pilot's  face  go  through  the  windshield.  I  mean  it  is  impossible  to  operate  that  way 

with gravity... So, it was obviously something we didn't have. We never scrambled 

interceptors on them, so it was obviously something the Russians never had. It was 

a  UFO.  That's  the  only  explanation  there  was  for  it.  NORAD  knew  about  it  and 

they just handled it like it's just a UFO—watch it and see what happens. Don't take 

any actions, don't tell anybody, don't write it down, and don't disclose it. 

NORAD  is  in  charge  of  all  of  the  air  space  of  the  United  States  and  North 

America.  It's  their  job  to  identify  any  incoming  aircraft,  any  threats—Russian 

planes or any aircraft at all. The first thing they do is check it  with the flight plans 

of  airlines  or  private  carriers  or  whatever.  Everything  is  identified,  so  when  some- 

thing  like  this  just  pops  up  on  the  scope  with  no  flight  plan  and  doing  erratic 

behaviors,  it's  their  job  to  identify  it.  They  have  a  tie-in  with  all  the  radar  stations 

in  North  America.  It  all  goes  to  Cheyenne  Mountain,  CO  [NORAD  HQ].  They 

have a big screen and they can see any area of the country at any time. 

Another  experience  I  had  happened  on  third  shift.  I  was  on  the  radar,  and 

NORAD  called  me  and  informed  me  that  there  was  a  UFO  coming  up  the 

California coast and it would be in my area pretty soon. 

I  said  what  do  you  want  me  to  do?  And  they  said,  "Nothing,  just  watch  it, 

don't  write  it  down."  We  have  a  log  book  in  which  we  are  supposed  to  keep  track 

of anything out of the ordinary. But they said, "Don't log it or anything, just watch 

it.  We  are  just  letting  you  know—heads  up."  NORAD  was  well  aware,  obviously, 

that  these  UFOs  were  around,  and  the  action  of  the  people  when  I  first  saw  the 

UFO on radar was as if it happens quite often. 

The  first  time  you  see  a  UFO  on  radar  you  realize  the  Government  knows 

about this, so why aren't they telling the press? 

But  when  I  was  pulled  to  the  side,  it  was  explained  that,  yes,  there  are  UFOs. 

Yes,  we  know  [about]  them.  Yes,  NORAD  knows  about  them.  But  that's  it.  This 

is  a  secret.  You  are  not  supposed  to  talk  about  it.  Don't  tell  anybody  about  it. 

Don't  make  any  reports.  Don't  write  it  down.  Just  shut-up  and  you'll  get  your  next 

stripe, and you'll be promoted, and we'll go on from there. 

Another  encounter  happened  while  I  was  stationed  in  Michigan.  It  was  in 

1972—I believe it was in the fall of 1972. I was working alone that night. By then 

110 

Disclosure 

I  was  promoted  to  a  Sergeant.  I  got  a  phone  call  from  the  switchboard  operator, 

and  he  said  he  had  the  State  Police  on  the  phone  and  they  wanted  to  talk  to  me. 

He  was  real  frantic  when  he  got  on  the  phone,  and  said  that  there  [were]  three 

UFOs  over  the  north  tower  of  the  Mackinac  Bridge.  Mackinac  Bridge  connects 

the upper peninsula and the lower peninsula of Michigan. 

I  immediately  turned  on  the  radar,  but  my  immediate  reply  to  the  officer  was 

[that]  they  are  not  on  radar,  and  I  hung  up  the  phone.  It's  just  something  that's 

programmed  into  you—that's  what  you  are  supposed  to  say,  "There's  nothing  on 

radar", even if you see something. But actually, the north tower seemed to be a lit- 

tle  bit  bigger,  and  then  I  realized  that  they  were  the  UFOs.  One  took  off,  left  the 

other  two.  circled  Mackinac  Island  and  came  back  to  the  other  [two].  Then  all 

three started going along Interstate 75, north from St. Ignace. 

In  the  meantime,  I  got  calls  from  the  Sheriff's  Department.  They  were  fran- 

tic, saying, "We are chasing these UFOs up the highway." My response was, there's 

nothing  on  radar.  Several  people  called—several  civilians.  I  believe  there  was  a 

newspaper  person  that  called.  In  the  meantime,  I  called  NORAD  and  told  them. 

They looked it up and they said, "Oh, they are going up 1-75?" I said yes, at about 

70-80 miles an hour. 

Now, about halfway between St. Ignace and [unintelligible], there is Kincheloe 

Air  Force  Base,  which  is  a  SAC  base  [closed  in  1977].  They  have  B-52  bombers. 

They  had two that  were on  final approach, and that crosses 1-75. Apparently, they 

diverted  those  two  bombers  because  they  didn't  want—[whether]  they  have 

nuclear  weapons  or  not—to  take  a  chance  on  them  meeting  UFOs  about  the  same 

altitude, crossing the highway. So they diverted the two B-52s. 

As the UFOs came closer, I realized that they  were coming this  way—follow- 

ing the highway right by my radar site, which is up on top of a hill. 

Then I saw a bright bluish glow go by silently, followed by the flashing red and 

blue lights of the police cars that were chasing them. 

If I had said, oh, yes, I have them on radar, then the next thing I know, news- 

papers  are  going  to  be  up  there  wanting  to  talk  to  me  and  I'd  probably  get  court 

marshaled...  It  was  just  instinct,  saying  there's  nothing  on  radar  when  there  actu- 

ally was. I was watching them come up the highway. They were so close together, 

they  looked  like  one  return.  In  other  words,  it  looked  like  it  was  one  aircraft  and 

it was very low. 

It doesn't matter if he's wearing a badge or not—you don't talk about it. In the 

log  book,  [I]  wrote  this  down,  and  I  told  my  Senior  NCO  the  next  day  about  it— 

but  that's  all  you  are  supposed  to  do.  Don't  tell  anybody  else.  Don't  write  it  down, 

although I did write it down. But, I doubt you'll ever find that log book. 

The  government,  they  cover  up.  They  don't  want  anybody  talking  about  it. 

But  this  is  such  remarkable  technology.  These  people  come  from  who  knows 

where.  I would think you'd want everybody to know... 
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On  a  personal  note,  after  the  first  event  happened  in  Oregon,  I  came  home  on 

leave and told  my Dad about it. He  was red,  white, and blue through and through- 

-an  old  WWII  hero  and  all  that,  and  very  patriotic.  I  was  explaining  to  him  about 

these UFOs that we routinely see out there, and he said, "No, the Government says 

that  there  are  no  UFOs."  I'm  saying,  Dad,  I've  seen  these  on  radar  with  my  own 

eyes.  And  he  says,  come  on,  the  Government  would  never  lie  to  him.  You  know? 

But here's his son; I would never lie to him. 

So,  he  just  didn't  know  what  to  do.  It  wasn't  until  years  later,  until  after 

Watergate,  that  he  said,  "Hey,  sit  down  and  tell  me  about  this.  The  Government 

is  lying  to  me  about  a  little  thing  like  Watergate,  so  obviously  they  are  out  lying 

about something big." 

It's a Government cover-up that doesn't  need to be here any more. There is no 

more  Cold  War.  I  believe  the  same  thing  Dr.  Greer  does,  that  the  technology  they 

have  could  enable  us  to  stop  burning  our  fossil  fuels  and  stop  the  damage  to  the 

ozone,  etc.  These  people  have  technologies—they  must  have  something.  And  the 

Government  knows  about  it.  They  have  these  aliens,  they  have  these  spacecraft, 

they  have  this  technology,  all  this.  There's  a  lot  of  back-engineered  technology, 

that's  pretty  obvious.  Who  are  they  to  cover  this  up  when  other  Governments  are 

coming forward, admitting, and showing their files—why isn't our Government? 

While  I  was  in  the  Air  Force,  there  were  a  number  of  other  people  that  had 

witnessed  UFOs  on  radar,  also.  A  number  of  pilots  I've  talked  to  had  chased  them 

or  come  close  to  them  or  flown  in  formation  with  them.  For  example,  a  friend  of 

mine  was  in  a  tower  and  there  was  a  flight  of  three  interceptors  coming  in.  And 

he  said,  "No,  there's  four  of  them."  And  the  Captain  is  going,  "No,  there's  three 

of  us."  And  he  said,  "Well,  look  around."  Sure  enough,  there  was  a  UFO  flying 

in formation with them. 

When  Dr.  Greer  brought  us  down  to  Washington,  D.C.  for  the  Congressional 

briefing  [in  April  1997],  I  was  very  nervous.  I  didn't  know  what  to  expect. 

However,  there  were  about  12  other  people  there  that  really  amazed  me.  My  story 

is  very  tame  compared  to  what  they've  experienced  and  what  they've  encountered. 

It  was  a  real  eye-opener,  how  deep  this  secrecy  goes,  how  deep  the  cover-up  is— 

everyone from astronauts to senators who know that there's something going on. 
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Cmdr.  Graham  Bethune  is  a  retired  Navy  commander  pilot  with  a  top-secret  clearance.  He 

was  a  VIP  Plane  Commander  who  flew  most  of  the  high-ranking  officers  and  civilians  from 

Washington  D.C.  In  his  testimony  he  explains  how  he  was  flying  a  group  of  VIP's  and  other 

pilots  into  Argentia,  Newfoundland  when  they  all  witnessed  a  300  foot  UFO  that  traveled 

10,000  feet  straight  up  in  a  fraction  of  a  second  toward  their  plane  and  was  on  radar.  He  has 

documented the event extensively. A selection of those documents follow this testimony. 

GB: Cmdr. Graham Bethune 

SG: Dr. Steven Greer 

GB:  My  name  is  Graham  Bethune.  I  am  a  commander,  retired  pilot  from  the 

Navy  and  I  went  through  the  regular  Navy  program  of  training  pilots.  I  graduated 

in  1943  from  Pensacola,  the  Academy  Air.  And  of  course  all  Navy  pilots  are 

trained  navigators,  which is very important  when  you are  going to talk about  what 

we're going to discuss here, because we had to know all of the star systems and we 

had  to  know  these  types  of  things.  I  navigated  maybe  13  years  around  the  planet 

with  the  stars.  And  when  I  first  graduated  from  Pensacola  in  1943  I  went  to  the 

South  Atlantic  and  we  were  hunting  German  submarines.  This  was  all  night  fly- 

ing. Everything we did was at night in patrol planes. 

I  was  transferred  to  Air  Transport  Squadron  One  in  1950.  I  was  sent  to 

Keflavik,  Iceland,  along  with  two  other  officers  after  a  meeting  that  they  had  in 

Washington,  D.C,  where  Iceland  was  involved  in  seeing  UFOs  over  Keflavik, 

Iceland, and they wanted troops up there to protect them. 

During  our  meeting  they  were  explaining  to  us  why  they  had  requested  the 

troops and  what they  were  seeing.  And  we asked them  if they could really go  into 

more  detail  about  the  type  of  craft  that  they  were  seeing.  And  their  explanation 

was  that  they  were  seeing  most  of  them  at  night  ~  lighted  craft,  circular.  And  we 

knew  coming  from  a  naval  air  test  center,  we  tested  everything  there,  that  we  had 

nothing like that that we had tested. 

So  I  asked  them,  well,  what  did  our  government  tell  you  that  they  were?  And 

they  said,  you're  government  said  they  were  experimental,  probably  experimental 

Russian bombers (laughter). 

The  flight  was  normally  about  ten  hours.  But  this  particular  night  we  had  a 

16-knot  head  wind.  And  about  maybe  300  to  400  miles  outside  of  Argentia, 

Newfoundland  I  saw  something  below  the  horizon,  on  the  water,  that  looked  like 

approaching  a  city  at  night.  It  was  just  kind  of  an  ambient  light,  no  definition 

whatsoever.  But  it  looked  like  the  same  thing  that  you  would  see  if  you  were 

approaching  a  large  city  at  night.  So  I  watched  it  for  a  while.  It  was  about  1:00 

am. 
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And  then  finally  I  called  Kinden's  attention  to  it,  who  was  sitting  in  the  right 

seat.  He  was  route  checking  me.  And  he  took  a  look  at  it  and  he  didn't  know  what 

it  was.  We  couldn't  figure  out  ...  there  was  nothing  out  there.  We  had  passed  over 

the  guard  ship  already.  In  those  days,  they  had  a  guard  ship  that  was  between 

Iceland  and  between  Newfoundland.  The  guard  ship  had  given  us  the  latest 

weather.  The  weather  was  clear.  There  was  no  Northern  Light  activity,  which  they 

give  as  part  of  the  weather  report.  And  we  had  ship  plots.  There  were  no  ships 

plotted  in  that  area.  So  we  asked  control  if  he  could  give  us  another  fix  and  find 

out  if  we  were  really  on  course.  We  thought  maybe  we  had  drifted,  that  we  were 

seeing  Labrador  or  maybe  the  tip  of  Greenland.  So  he  said,  no,  we  were  right  on 

course. 

So  we  watched  it  for  a  while  and  we  were  drifting  to  the  right  of  it.  Our  head- 

ing  was  222  degrees,  225  degrees.  We  were  at  10,000  feet,  I  would  say  it  was  40 

miles  away  originally.  When  we  were  about  25  or  30  miles  away  we  could  see 

defined  lights  and  there  was  a  pattern  on  the  water.  So,  with  that  pattern  we  could- 

n't  figure  out  what  was  going  on.  Maybe  the  Navy  was  doing  something  that  was 

highly  classified,  recovering  something  down  in  the  ocean  or  something  of  this 

nature, we thought. And it was a circular pattern. And it was very large. 

So  I  sent  the  crew  chief  back  to  get  the  other  plane  commander,  Al  Jones, 

because  they  wanted  to  land  at  Argentia.  There  were  31  passengers  and  we  had 

two  VIP  crews  that  had  pilots  also,  and  patrol  plane  pilots.  And  at  the  time  that 

they  came  forward,  the  lights  went  out  on  the  water.  There  was  nothing  on  the 

water. This was about 15 miles away. I mean it was just dark. 

Now  standing  behind  me  was  the  navigator,  the  radioman,  and  also  the  plane 

captain  -  the  cockpit  was  full.  All  of  a  sudden  we  saw,  on  the  water,  a  yellow  halo 

that  was  very,  very  small,  about  15  miles  away.  And  it  came  up  to  10,000  feet  like 

that - a fraction of a second. 

[Note  the  similarity  of  movement  of  this  UFO  with  other  accounts:  It  covered  15 

miles in a second or so.  SG] 

And  I  thought  that  it  was  going  to  go  right  through  us.  So  I  disengaged  the 

autopilot,  pushed  the  nose  over,  because  I  was  going  to  go  under  it  at  the  angle  that 

it was coming toward me. 

So  what  happened,  the  minute  that  I  did  that,  it  was  up  at  our  altitude  and  I 

could  see  nothing  outside  of  the  cockpit  but  this  craft.  And  so  I  didn't  know  which 

way  to  go.  And  then  all  of  a  sudden  I  heard  a  racket.  I  didn't  know  what  it  was. 

And  I  said,  Fred,  what  the  hell  was  that?  He  looked  around  and  he  said,  everyone 

was  ducking  in  the  back  of  us  and  they  collided  and  they  are  all  lying  on  the  deck 

back  there,  scrambling  on  the  deck.  So  when  I  looked  back  it  wasn't  there.  And 

he said, it's over here on the right hand side.   Now it was about a mile or so away. 
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It kind of drifted forward, maybe to a position five miles away, and that's where it 

stayed with us for quite some time. 

This  is  when  we  could  first  see  it  wasn't  above  our  altitude.  It  was  below  our 

altitude. But it was still above the horizon where you could see the side of the craft. 

You  could  see  the  dome  and  you  could  see  the  color  around  the  perimeter  of  the 

craft. 

And then we knew that it was a friendly encounter. We knew that it knew that 

we  were  there.  We  knew  that  it  came  out  to  see  us.  But  we  didn't  think  at  that 

time  that  the  reason  that  it  did  this  was  because  they  wanted  to  show  us  what  the 

Icelanders were talking about. 

So  we  watched  it  for  a  while.  And  Al  says,  well,  let  him  get  in  the  seat.  So  I 

let  him  get  in  the  seat  and  he  disengaged  the  autopilot  and  was  going  to  chase  it. 

Now  we had a head wind of about 60-knots, so our ground speed was only maybe 

120,  130-knots.  And  so  he  wasn't  going  to  go  too  far  in  chasing  this  thing.  But 

he did turn to chase it. 

So  I  decided  that  I  would  go  back  to  see  how  the  passengers  reacted  and  also 

talk to the doctor  who  was back there.  And so I  went  to him  first, I said, Doc, did 

you see what we saw? And he said, yeah, he looked me straight in the eye and said, 

yeah,  it  was  a  flying  saucer.  He  says,  I  didn't  look  at  it  because  I  don't  believe  in 

such  things.  Well,  it  took  me  a  couple  of  seconds  to  realize  what  he  was  saying. 

He couldn't believe, being a  psychiatrist, in that  kind of thing.  So I  went back  for- 

ward and I said, Al, whatever you do don't tell anybody we saw anything, they will 

lock  us  up  as  soon  as  we  get  on  the  ground.  He  says,  it's  too  late.  I  just  called 

Gander control, to see if they could track this by radar. So that's how the story got 

out. 

So when we landed at Argentia, the Air Force was there and they interrogated 

us.  And  the  captain  that  did  the  interrogation  did  a  real  good  job.  But  you  could 

tell this wasn't his first time that he had ever interrogated anybody as far as this type 

of  encounter  was  concerned.  He  made  a  good  report,  which  went  to  the  head- 

quarters of the Air Force in Washington, D.C. 

Initially  the  color  was  yellow.  Since  then  I've  learned  from  the  boys  upstairs 

why  we  saw  different  colors  as  it  was  coming  toward  us.  The  colors  were  around 

the  perimeter.  And  it  turned  from  a  yellow  to  an  orange  to  almost  a  fiery  red  and 

then  almost  a  purplish  red.  And  they  said  that  that  had  to  do  with  the  amount  of 

energy  being  used  or  dissipated.  It  had  to  do  with  the  power  so  to  speak.  And  so 

when it slowed down, close to us, in a fraction of a second, it was back to the yel- 

low range. And it was foggy around it to where it was like a plasma mist or some- 

thing of this nature. 

When  we  were  asked  about  the  crafts  size  300  feet  came  to  my  mind.  And 

when  I  got  the  report  out  of  the  Archives  in  1991 I  had  never  seen  anybody  else's 

report, everyone said it was anywhere from 250 to 350 feet in diameter. And when 
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I talked to the others they said it was just something that they knew and estimated. 

Now  the velocity  when it left us  was estimated  from between 1,000  miles an hour 

to  2,000  miles  an  hour.  And  when  I  looked  at  the  report,  Al  Jones  had  estimated 

1,800  miles  an  hour.  Mine  was  1,000.  Another  was  1,500 miles,  but  in  that  range. 

It  turns  out  that  the  radar  report,  which  I  have  never  seen  said  it  was  1,800  miles 

an hour 

We  had  nothing  that  would  go  that  fast.  And  of  course  I  was  at  the  naval  air 

test  center.  This  is  where  we  had  our  test  pilot  training  school.  This  is  where  we 

did all the highly classified tests of aircraft. And to my knowledge we had nothing 

anywhere near that speed or anything that was circular. 

Now  this  craft  went  15  miles  in  that  short  period  of  time  (one  second  or  so). 

Now  you  could  calculate  how  fast  it  came  toward  us.  And  then  just  like  put  the 

brakes  on  in  front  of  us.  You  take  something  300  feet  in  diameter,  and  you  don't 

see much out of your cockpit window. 

I've been corresponding  with  a magnetic engineer for several years that's  writ- 

ing a book. He's already gotten pretty close to 100 pilot reports (of UFOs with mag- 

netic effects on the aircraft). And I gave him, in detail, everything that happened. 

When I went to set the automatic pilot back, the magnetic compass which was 

in  the  center  of  the  panel  was  swinging  back  and  forth.  I  said  to  Fred,  I  said,  did 

you  see  that?  He  said,  you  should  have  seen  it  when  the  craft  was  close.  He  said 

it  was  spinning.  And  so  then  we  looked  at  the  other  compasses.  At  that  time  the 

craft was sitting out maybe five miles from us. We had what we called Bird Dogs. 

They  are  low  frequency  radio  components  that  will  point  to  the  station  when  you 

tune  in  the  station.  These  two  Bird  Dogs  were  pointing  toward  the  craft.  We  had 

two  other  compasses.  We  had  a  remote  compass,  which  is  out  in  the  wing;  it  was 

reacting. There were a total of five different directional gyros in that airplane. And 

out of the five, three of them were acting up. 

I  was  told  that  it  was  tracked  by  radar.  He  said,  as  far  as  he  knew  the  radar 

report  was  sent  in  to  the  Air  Force  Headquarters  in  Washington,  D.C.  It  usually 

goes  from  there  to  Wright  Patterson  AFB.  But  my  boss  found  the  report  in  the 

Archives in Wright Patterson in Project Blue Book after talking to Colonel Watson, 

and he confirmed the speed of 1,800 miles. I said  where did you find that out? He 

said, well, it was a radar report and it said that. So something happened to the radar 

report before they microfilmed it. Because what I have on microfilm I got from the 

Archives (and the radar report is missing). I was told by a friend of mine at Wright 

Patterson  AFB  that  I've  known  for  years  that  they  had  allowed  Steven  Spielberg 

microfilm this, the Blue Book records or whatever for Close Encounters of the Third 

Kind.  So  he  (Spielberg)  had  a  pretty  high  clearance.  He  had  to  be  associated  with 

some of the ... well, you know who, as far as the control group is concerned. 

The  other  plane  commander  I  located  many  years  ago  but  he  was  with  this 

company and he wouldn't talk. After he retired, I got a hold of him again in 1996 
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and I flew out to where he lived and I said, what we will do is we'll just take a tape 

recorder  and  we'll  just  discuss  it.  So  that's  what  happened.  In  the  report  that  I 

wrote,  his  statement  is  in  there,  several  pages  of  his  statement.  His  schematic  of 

what he saw is in there. And it was amazing how they matched. 

[We have this full report with the other pilot's corroboration of events.  SG] 

The  document  that  I  found  [See  Government  Documents]  was  the  official 

document  that  the  Air  Force  had  put  together.  And  it  was  originally  filed  under 

Project Grudge 

[Refer  to  the  testimony  of  AF  Colonel  Charles  Brown  who  was  part  of  Project 

Grudge.  SGJ 

But  on  the  front  page  it  says  Project  Twinkle  where  they  put  a  lot  of  reports 

that they had to get rid of somehow. 

[Note that Colonel Brown confirms in his testimony that really sensitive cases were 

placed in another project outside of Grudge and beyond his access.  SG] 

There  were  18  pages  according  to  the  Archives.  But  they  only  found  17  on  a 

film. So the other could have been a radar report. 

At  that  time,  Admiral  McCormick,  who  had  relieved  Eisenhower,  was  the 

NATO  Commander,  the  Supreme  Allied  Commander.  Now  his  aides  had 

approached  me.  Everybody  seemed  to  know  about  this  event.  Like  Admiral 

Radford, who became the first Joint Chiefs of Staff, his aides knew about it because 

he  had  talked  to  me  about  it.  So  there  were  quite  a  few  who  knew  about  this.  So 

this  was  how  I  learned  a  lot  that  really  was  not  official  and  was  really  not  in  any 

books. 

[Note that Colonel Corso and others relate that the very sensitive material was con- 

veyed verbally, 'brain to brain.'  SG] 

Later in May, I had an Intelligence officer come to the house.  And he showed 

me  pictures.  The  first  pictures  that  I  had  ever  seen.  There  was  nothing,  absolutely 

nothing  there  that  looked  close  to  it.  There  was  one  that  was  100  feet  in  diame- 

ter.  It didn't look like it was damaged too much. 

[He implies here that these were photos of retrieved or crashed objects since he can 

comment on the extent of damage.   SG] 
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So  he's  the  one  that  I  asked  a  lot  of  questions.  I  said  what  happens  to  this 

report.  And  he  told  me  exactly  what  happens.  He  says  there  is  a  committee.  Now 

these  are  his  words:  "There  is  a  joint  intelligence  committee..."  And  he  said,  "... 

and they make the decisions as to where it goes." 

They  were  coming  to  me  a  lot  of  times  and  showing  me  photographs.  A  lot 

of  them  looked  like  what  we  would  call  Foo  Fighters.  A  lot  of  them  looked  like 

just a round, bright disc of some kind. 

There was a Secretary of the Navy Kimball... I was what you would call a VIP 

Plane  Commander  in  the  Flag  Division,  which  flew  most  of  the  high-ranking  offi- 

cers  and  civilians  out  of  Washington,  D.C.  Several  of  these  officials  told  me  what 

they had seen. For example, there were two craft flying together out in the Pacific. 

And  a  bright  disc  came  up  beside  one  of  them  and  stayed  with  them  for  a  while 

and flew around it. 

Our  office  came  under  the  headquarters  of  Wright  Patterson.  It  was  a  central 

district. You had pilot meetings. You had all these types of meetings. And I would 

go  down  there  about  once  or  twice  a  month  to  the  meetings,  plus  I  would  go 

maybe two or three times a year for seminars ... it would be a week or so. 

Once,  while  on  the  flight  line  where  we  parked  our  plane  we  weren't  too  far 

from  what  looked  like  a  hanger.  It  looked  like  a  corrugated  metal  hanger.  And  it 

was open most of the time. Every time my boss and I would go by there he could- 

n't  understand  why  I  was  not  interested  in  going  and  looking  at  what  was  behind 

the  metal  wall  back  there.  And  he  told  me  basically  that  they  had  a  craft  (UFO) 

back there. And he told me basically that they did have ET bodies there. Now he's 

not the first one that ever told me that. 

From discussions that he had had with Admiral Forney he learned that Admiral 

Forney  (who  was  our  missile  chief  and  had  spent  time  at  White  Sands)  was  con- 

vinced  that  craft  from  other  planets  were  visiting  us.  He  kept  bringing  up  Colonel 

Watson  also.  He  said  Colonel  Watson  let  him  look  at  a  lot  of  these  files,  plus  he 

was  the  one  that  told  him  about  what  they  had  there.  He  saw  what  they  had  there 

[the  ET  craft  and  bodies],  and  as  I  said  he  couldn't  understand  why  I  wasn't  inter- 

ested. I said, well, really I don't have any interest because I will never be able to talk 

about  it.  And  I  know  enough  now  from  what  I've  seen  that  I  know  they  exist.  It 

was a craft at Wright Patterson AFB. It was a craft that did crash somewhere. 

SG: Extraterrestrial? 

GB: Extraterrestrial craft, exactly. Yes. And the bodies that he was talking about 

were extraterrestrial. 

Well,  I'm  convinced  of  what  I  saw.  To  my  knowledge  we  wouldn't  have  had 

anything of that size.  And I'm certain that it was from another planet, not from 
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this  planet.  Our  technology  was  not  such  at  that  time  that  we  could  have  any  kind 

of a craft like that, I'm sure of that. 

I  had  a  top-secret  clearance.  But  here  we  get  back  to  the  need  to  know.  And 

I  am  sure  that  in  a  lot  of  cases  the  other  people  had  the  need  to  know  about  cer- 

tain things that I didn't have. And so I'm sure that if we had anything from another 

planet,  that  some  of  these  engineers  would  be  involved,  whether  they  were  mag- 

netic  engineers  or  aeronautical  engineers  or  whatever  they  were,  they  would  be 

involved. 

Regarding  Corso's  book,  I  was  involved  in  some  things  that  I'm  suspicious 

were  of  the  same  nature.  They  were  asking  us  to  see  if  we  could  find  a  contractor 

in  the  area  that  could  build  something  like  this,  to  back-engineer  something  like 

this. And we never thought about it when he said, well, it wasn't our technology. 

Later  in  the  '60s,  we  were  just  moving  into  a  new  home.  My  son  was  about 

eight  years  old.  And  we  were  sodding  the  backyard.  And  I  went  into  the  house  to 

wash  up  and  he  came  into  the  house  and  says,  dad,  mommy  wants  you  outside.  I 

said,  what  for?  He  said,  we're  looking  at  flying  saucers.  Well,  I  thought  to  myself 

what  the  heck  does  he  know  about  flying  saucers?  So  I  go  outside  and  here  she  is 

standing  and  pointing  to  something  up  above  us.  And  you  know  what  it  was?  It 

was  a  ship  and  there  were  smaller  craft  all  around  it.  So  I  go  back  in  the  house  to 

get the binoculars because I wanted to get a good look at this. So I come back and 

the ship itself had gone but I got a chance to see two or three of the small ones. So 

when  we  got back in the  house I said to  my  wife,  how did  you find out about  fly- 

ing saucers? Because we were not supposed to tell even our wives of our encounter, 

which was in 1951. 





































































Testimony of Mr. Enrique Kolbeck - Senior Air Traffic Controller 

October 2000 

Mr.  Enrique  Kolbeck  is  a  senior  Air  Traffic  Controller  at  Mexico  City  International 

Airport.  In  his  testimony  he  speaks  about  the  frequent  UFO  sightings  seen  at  the  airport  visu- 

ally  and  on  radar.  They  are  clocked  at  tremendous  speeds  and  making  almost  instantaneous 

hairpin  turns.  Of  the  140  air  traffic  controllers  at  the  airport,  he  estimates  that  over  50  have 

seen  this  phenomenon.  During  one  sighting,  32  controllers  visually  saw  the  same  red  and  white 

lights  simultaneously  moving  around  a  conventional  landing  aircraft.  There  have  been  reports 

from all four air traffic control centers in Mexico of these UFOs. 

My  name  is  Enrique  Kolbeck.  I  am  an  Air  Traffic  Controller  at  Mexico 

International Airport.  I have been a controller for 25 years. 

From  the  Mexico  Control  Center,  we  have  had  many  sightings  of  UFO  phe- 

nomenon.  They  appear  suddenly  and  frequently  cross  the  flight  paths  of  the 

incoming  aircraft.  We  see  them  on  the  radar  screen  and  sometimes  the  pilots  give 

us information about what they are seeing. We don't have any kind of control over 

this  kind  of  phenomenon,  of  course.  And  the  pilots  definitely  feel  insecure  about 

the control of the airspace around their aircraft. 

Flying saucers: In the past, to hear that would be very funny. Today, it is very 

serious  for  us.  Especially  after  the  incident  we  had  with  Aeromexico  flight  109. 

Four years ago more or less, we had an incident that was very dangerous involving 

an  unidentified  object.  The  UFO  was  flying  over  a  very  important  building  in  the 

city.  It is located on the final track of runway five for Mexico City Airport. 

This flight was coming from Guadalajara to Mexico City and I passed the con- 

trol  of  this  aircraft  to  the  other  controller.  It  is  beginning  the  approach  for  runway 

five precisely. We saw two objects on the screen, two craft, very close to the aircraft 

at  that  moment.  But  it  very  suddenly  and  quickly  disappeared.  We  had  radar  con- 

tact  for  more  or  less,  thirty  seconds.  And  the  pilot  doesn't  report  anything.  Then 

later  we  discovered  that  this  aircraft  in  the  final  turn  hit  his  principle  landing  gear 

on this kind of object. 

It  is  important  that  you  know  that  we  received  information  two  hours  later 

from  people  who  were  watching  the  phenomenon  fly  over  the  building.  Then  we 

heard  something  about  the  airplane  hitting  this  object  and  it  was  very,  very  dan- 

gerous for us- because we have responsibility to know about everything that is fly- 

ing in our airspace. 

We have a lot of reports about UFOs flying very close to the final track, within 

four  or  five  miles  from  the  final  approach.  It  is  very  real  and  on  radar;  we  have 

information  about  those  encounters,  precisely.  In  the  week  of  the  Aeromexico 

encounter, we had about seven reports from pilots at different in times. It is impor- 
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tant  that  you  know  that  these  UFOs  appear  on  our  radar  screens  and  show  up  like 

a point digitally. 

They  moved  definitively  very  fast.  The  human  aircrafts-  Boeing  727,  Boeing 

757- move in a different way and of course their speed is completely different from 

the  UFOs.  When  you  have  the  view  of  the  airspace  and  the  radar  screen  you  see 

the  UFOs  go  around  twenty  or  thirty  miles  in  a  second.  That  is  very  real.  And  of 

course  it  is  nothing  like  other  human  aircraft.  The  UFOs  can  turn  suddenly  and 

turn almost ninety degrees in a second or a half second 

When  this  kind  of  phenomenon  appears,  we  see  it  sometimes  twelve  times  a 

day,  or  it  may  appear  twelve  times  a  month  or  a  week  ~  you  don't  have  informa- 

tion about when these UFOs will appear. 

Also,  the  UFOs  can  go  vertically  straight  up  very  quickly.  That  is  completely 

different, of course, from even the military aircraft. 

But  this  phenomenon  doesn't  come  with  a  flight  plan.  Nobody  knows  any- 

thing  about  them.  They  appear  when  they  want  to  appear.  The  pilots  sometime 

become  scared  and  require  immediate  information.  A  lot  of  pilots  report  when 

they  have  a  sighting  and  sometimes  report  problems  with  their  instruments  of 

flight,  the  electronic  instruments.  These  UFOs  come  within  2-5  miles  of  their  air- 

craft. 

I have been seeing these UFOs on radar for seven years. Many sightings  were 

reported near the volcano outside Mexico City 

Once,  near  the  volcano,  a  Mexican  pilot  had  an  experience  with  three  objects 

flying around him. Two of these objects were flying on top of the wings of the air- 

craft  and  the  other  flew  in  front  of  him.  We  had  the  radar  register  that  informa- 

tion. 

We  have  around  140  controllers  at  the  Mexico  Center.  I  think  that  50  at  least 

have  seen  the  objects  on  the  radar  screen  and  had  visual  contact  with  the  UFOs. 

On  one  occasion  we  had  two  Mexican  aircraft  flying  from  the  north  to  land  when 

one of them reported seeing a small object of red color passing beside him very fast. 

And  the  aircraft  that  was  flying  behind  him  also  reported  it.  Within  one  minute 

of that, we saw it from the tower - a lot of people ran to the windows to watch this 

phenomenon.  One  was  red  and  the  other  two  were  white.  Around  32  air  traffic 

controllers had the same sighting of this UFO! 

In  Mexico,  we  have  four  Control  Centers  and  52  airports.  In  the  four  Control 

Centers,  we  have  been  getting  information  about  radar  tracking  this  kind  of  phe- 

nomenon.  Yes,  in  all  four.  In  Matzatlan,  we  have  information  that  around  fifteen 

years  ago  two  commercial  flights  and  another  private  aircraft  were  flying  in 

Mazetlan  airspace  very  close  to  the  border  of  the  United  States.  There  were  about 

four  or  five  UFOs  flying  around  there.  The  human  pilots  were  so  scared  that  they 

decided  finally  to  land  on  Mazetlan.  They  didn't  consider  the  airspace  safe  at  that 

moment. 
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Our  Mexican  authorities  have  sent  out  a  lot  of  information  about  pilots'  and 

controllers' reports of UFOs in our country. 

I  am  sure  that  your  country  [the  USJ  has  information  about  these  UFOs.  I 

am  sure  that  in  your  country  a  lot  of  controllers  have  information  about  pilots' 

reports and sightings of pilots. I am sure. 

We also have a case  where this lady took a picture  with her camera of a UFO 

at  the  same  time  that  we  have  a  detection  on  the  radar  screen  40  miles  away.  We 

received  information  from  different  sources  about  that  sighting  which  happened 

near Metepec. 

After that event,  we had a very busy  week  with sightings- they  happened each 

day  for  a  week.  Some  pilots  have  seen  these  objects  or  flying  saucers  going  down 

inside of the volcano. 

Just like other radars in the world, our radar doesn't detect light. It only detects 

solid  objects  flying.  That  is  very  important.  When  you  have  information  from 

pilots, controllers and people walking in the street seeing at the same time the same 

object, definitely you are talking about something real. It is very real. 

Really, the important thing for me and for the professional guys like me is that 

they  represent  traffic.  At  one  time,  we  had  registered  on  radar  information  about 

twelve  or  fifteen  UFOs  at  the  same  time!  At  the  same  time!  They  were  very  close 

to the city and the airport also. 

The  pilots  report  the  size  of  some  of  these  objects  at  around  100  meters  or 

greater.  I  remember  reports  of  a  Mexicana  aircraft  flying  from  Santa  Cruz  to 

Mexico  City  and  they  had  a  sighting  of  a  very  large  UFO.  Another  pilot  flying  40 

miles  behind  the  first  aircraft  has  the  same  object  in  sight.  They  are  talking  about 

how  enormous  it  was.  With  40  miles  between  the  aircraft,  the  object  was  enor- 

mous. 

Testimony of Dr. Richard Haines 

November 2000 

Dr.  Haines  has  been  a  NASA  research  scientist  since  the  mid  1960's.  He  has  worked  on 

the  Gemini,  Apollo,  and  Skylab  programs  as  well  as  several  others.  Over  the  past  30  years,  Dr. 

Haines  has  compiled  over  3,000  cases  of  unusual  visual  and  radar  sightings  of  unexplained  aer- 

ial  phenomena.  He  notes  that  numerous  foreign  cases  also  appear  in  the  literature  and  are  very 

similar  in  nature  to  the  American  reports.  In  one  case  here  in  America,  a  B-52  captain  told  him 

that  he  and  his  crew  had  five  round  spheres  appear  just  off  of  each  wingtip,  behind  their  aircraft, 

above  the  aircraft,  and  below  and  they  kept  up  with  the  plane  at  cruise  altitude  and  speed.  The 

captain  tried  to  shake  the  spheres  with  evasive  maneuvers  but  each  sphere  kept  exact  position. 

There  are  other  cases  where  pilots  look  into  the  transparent  cupola  of  some  of  a  UFOs  and  detail 

can be seen inside. 

My  name  is  Richard  Haines.  I've  been  a  research  scientist  since  the  mid- 

1960s,  working  [for  NASA]  in  the  field  of  aeronautics,  aerospace  physiology,  etc. 

I've worked on the Gemini program, the Apollo program, the Skylab program, and 

on  several  other  aeronautical  programs.  I  retired  from  federal  service  in  1988  and 

since then have taught at a local university. 

And from a science point of view, I can't ignore the data [on UFOs]. The phe- 

nomenon  is  just  so  beautiful,  so  powerful,  so  curious  that  it  demands  some  scien- 

tific involvement. 

I feel that the pilot sightings are very valuable because of a number of factors: 

The  pilots  are  highly  educated  and  trained  for  the  first  point.  What  that  means  is 

that  they  have  a  career  at  stake.  And  they  are  not  going  to  come  forward  with  a 

report of some strange object or light off the side of the aircraft or near the aircraft 

unless they've already eliminated all of the prosaic explanations. They are just risk- 

ing their career to do so. Another reason is that they are flying aircraft that are just 

packed with electromagnetic sensors on board of all kinds and equipment that may 

be  influenced  by  EM  radiation.  And  so  if  we  can  find  some  characteristic  change 

in  those  instruments,  or  the  radio,  or  radar,  or  the  direction  finder,  or  viewers,  or 

DME's,  or  various  kinds  of  on-board  cockpit  instruments,  we  are  learning  some- 

thing  about  the  nature  of  the  radiation  related  to  the  phenomena.  And  of  course 

that's what science is about. Science can get interested in the phenomenon if it has 

some good, firm data to work with. 

In many cases, Air Force interceptors have been sent up to identify or investi- 

gate  the  phenomenon.  And  the  pilot  might  ask  for  radar  coverage.  Did  you  see 

anything  on  radar?  I  have  many,  many  cases  in  my  AIRCAT  files  where  there  is 

good, positive, visual radar correspondence. 

AIRCAT stands for Air Catalogue. This is a rather extensive library I've been 
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collecting  for  almost  30  years  now  from  commercial,  military,  private  and  test 

pilots.  I  have  over  3,000  cases.  I  have  tape  recordings  or  video  recordings  of  the 

interviews  with  some  of  the  pilots.  I  have  FAA  tapes  that  you  can  obtain  as  a  cit- 

izen  through  Freedom  of  Information  Act  requests.  And  so  this  database  is  very 

large. Those cases that are not complete are usually the result of a hesitancy on the 

part of the pilot to disclose everything. If they are a commercial pilot, for instance, 

there may be concerns about job security or ridicule. 

In  half  of  the  cases  the  phenomenon  appears  to  approach  the  airplane,  not  the 

other  way  around.  It's  as  if  the  aircraft  is  the  focus  of  attention  or  curiosity  of  the 

phenomenon.  The  pilot  is  flying  along  minding  his  own  business  and  something 

comes  up  alongside  one  wing  for  15  minutes  at  cruise  altitude,  cruise  speed.  And 

sometimes it will flip over to the other wing or stay right at the nose of the aircraft 

and then do barrel rolls along the flight axis- some very interesting maneuvers. The 

kind of flight maneuvers that our aircraft are generally not capable of doing. 

I  have  here  an  interesting  case  involving  magnetic  compass  deviation.  It  took 

place  on  May  26th,  1979  at  about  midnight  in  south  central  Utah  involving  a  pri- 

vate  aircraft.  James  Gallagher  left  Blackfoot,  Idaho  before  midnight,  and  was  now 

10,000  feet  altitude  in  his  light  aircraft.  He  was  just  south  of  the  Challis  National 

Forest,  intent  upon  landing  at  Freedman  Memorial  Airport  at  Haley,  in  Idaho, 

about 14 miles south of Sun Valley. In his own words, "I looked up in front of me 

and  saw  these  five  orange  objects  in  a  horizontal  formation  in  front  of  me.  And 

then  they  tilted  like  an  aircraft  would  dip  its  wings.  And  I  thought,  it  was  lights 

on  an  aircraft  of  some  kind.  Then  they  spread  out.  And  I  knew  damn  well  it  was- 

n't  an  aircraft.  At  one  point,  the  object  regrouped  and  formed  a  vertical  line.  Then 

they  moved  around  randomly  apparently  coming  closer  to  me.  Then  all  five  came 

to the left side of my aircraft. My magnetic compass started spinning and my auto- 

matic  direction  finder  started  spinning.  At  that  point,  they  were  in  a  straight-line 

formation  and  then  they  just  blinked  out.  I  did  have  trouble  receiving  on  the  radio 

because of heavy static and my engine started running rough." 

[See the testimony of Commander Bethune and Neil Daniels, which involved these 

types of EM effects. SG] 

It's also of interest to note that a Braniff flight crew also reported seeing orange 

objects below their altitude the same  morning  while  flying  at 35,000 feet only 120 

miles  south  of  Gallaghers  sighting.  And  again  at  2:53  AM  when  they  were  some 

70  miles  northwest  of  Ogden,  Utah,  ground  radar  also  tracked  the  objects  during 

this encounter. So there we have an interesting case involving several aircraft, com- 

passes deviating, radio  frequency interference, and radar. There is a  wealth of data 

there.  And it just amazes  me  that  my colleagues in the physical sciences,  for some 

reason aren't interested in this subject. 
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Recently,  I  went  through  thousands  of  pilot  reports.  I  was  looking  in  that 

review just for American registered aircraft. I found 100 cases that I felt had some 

important  impact  where  flight  safety  was  impaired  or  reduced  in  some  way.  Now, 

in  the  process  of  doing  that  I  had  to  read  all  the  foreign  cases  as  well.  And  I  was 

blown away by  the  similarity of close encounters of  American and foreign aircraft 

and  flight  crews.  It  suggests  that  the  phenomenon  is  worldwide,  obviously.  We 

take that for  granted  now. It is not showing  up differently  by culture,  for instance. 

The  behavior  of  the  phenomena  near  an  aircraft  is  the  same  for  foreign  aircraft  as 

it is American aircraft, as I would expect. 

So we start raising questions about intelligence. Is there some intelligent guid- 

ance  behind  the  phenomenon?  Well  that's  a  scientific  question.  That  is  a  valuable 

scientific  question.  And  to  me,  where  I  am  right  now  in  the  data  analysis,  I  think 

there  is.  I'm  gaining  more  and  more  data  to  make  this  case  that  there  is  a  high 

degree of intelligence and control behind this phenomenon. 

But  when I look historically  back at the data  from 50  years ago-  well, I know 

something  about  aerospace  technology  from  the  space  program,  at  least.  I  can  say 

that  at  least  in  the  non-black  programs  we  could  not  do  what  these  objects  were 

reported as doing. And so that says that if it is intelligent, it is probably not human 

intelligence. 

To  me  intelligence  is  generally  shown  by  non-random  regular  events.  My 

book  called  Project  Delta  is  an  analysis  of  multiple  objects  seen  either  from  the 

ground  or  the  air.  There  are  many  pilot  cases  there.  But  when  I  look  carefully  at 

the flight dynamics, the flight formations that multiple objects seem to display next 

to  a  pilot,  I  have  to  say  that  they  are  precisely  guided,  that  they  know  where  they 

are  in  three-dimensional  space  at  any  moment.  They  know  where  their  neighbors 

are in three-dimensional  space. They seem to be able  to communicate  so that they 

all  execute  maneuvers  simultaneously,  not  like  the  Navy  Blue  Angels  that  take  a 

fraction of a second before the reaction time sets in. 

I had a B-52 captain tell  me  once that  he  was  flying in  the front left seat of a 

brand  new  B-52  from  Wichita,  Kansas,  where  it  was  made  by  the  Boeing 

Corporation.  His  job  was  to  ferry  that  aircraft  with  a  light  crew  to  an  Air  Force 

base in the southwestern part of America. It was a clear, sunny day, beautiful bright 

sky,  and  an  object,  a  round  sphere,  probably  four  or  five  feet  in  diameter  with  no 

markings, no rivets, no seams, no insignias, no USAF on the side- showed up right 

off his left wing tip. Well, his co-pilot said, Captain, we have an object off our right 

wing  tip  and  he  described  it  and  it  was  the  same  shape,  size,  everything,  identical 

to this one on the left wing. So there are two objects now keeping up with the air- 

craft at cruise altitude and cruise speed. 

Well,  to  make  a  long  story  short,  he  told  me  that  an  object  showed  up  behind 

the  aircraft,  above  the  aircraft,  below  the  aircraft  and  off  each  wing  tip,  five  total. 

And, I said, well, what did you do.  He said, well, I hit the autopilot button on the 
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control  column  and  went  into  evasive  maneuvers,  which  is  kind  of  standard  oper- 

ating  procedure,  to  try  to  shake  these  things.  He  said  if  they  were  balloons,  they 

weren't  going  to  keep  up  with  us  very  long.  If  they  were  birds,  why  were  they  at 

that  altitude  and  flying  at  300  or  400  miles  an  hour,  so  forth  and  so  on.  Good, 

typical piloting behavior, checking off what they weren't, you see. Well, he said, no 

matter  what  he  did  with  that  aircraft,  they  stayed  with  the  aircraft,  perfectly 

aligned.  It  is  called  station  keeping.  So  he  said,  after  a  while  of  this,  we  are  run- 

ning  out  of  fuel  and  I  have  a  job  to  do.  So  he  added  power,  got  back  up  to  cruise 

altitude,  and  put  her  back  on  autopilot.  After  15  or  so  minutes  more  the  objects 

departed from the aircraft in the exact opposite order they arrived. Intelligence. To 

me that's not random. That is intelligence. That is deliberate. 

I  can  say  happily  that  we  don't  know  of  any  major  cases  where  deaths  have 

occurred  from  UAP  [Unidentified  Aerial  Phenomena].  I  think  the  reason  for  that 

is  very interesting: There  have not been any collisions that  we know of  with com- 

mercial flights  from UAP because the phenomenon seems to get out of the  way in 

time. They are highly maneuverable. 

Well  now,  think  about  that  for  a  moment.  That  if  this  phenomenon  is  so 

maneuverable  that  it  can  avoid  a  collision  at  the  last  minute-  and  this  technical 

report  has  scores  of  cases  like  that,  zipping  over  the  top  of  the  aircraft  just  at  the 

last  moment.  The  pilot  doesn't  do  anything.  That  says  something  about  intelli- 

gence  doesn't  it?  It  suggests  technology,  at  least.  It  suggests  an  understanding  of 

energy management that I don't think we have. 

Now the skeptics will say that these are all visual illusions. And I can't buy that. 

Not  all  these  cases,  not  with  three  sets  of  eyeballs  in  that  cockpit,  not  with  radar 

confirmation,  not  with  ground  confirmation  by  radar  and  even  additional  aircraft 

nearby. 

I think it is fair to say that pilots, being human beings, are subject to the same 

psychological  pressures  as  anyone  is  our  culture,  against  reporting  these  strange 

experiences.  The  authorities  tell  us  there  is  no  threat.  They  tell  us  that  there  is 

nothing  to  worry  about,  that  there  is  really  nothing  there.  So  why  report  some- 

thing  that's  not  really  there?  So  pilots,  being  professionals,  have  careers  at  stake. 

And  so  it  is  easier  not  to  report  them  and  usually  they  don't  report  them.  My  esti- 

mate  is  that  for  every  one  pilot  who  does  come  forward  and  makes  a  confidential 

or a public report, there are 20, 30 other pilots who don't. 

As a result of this review of my AIRCAT files, I found a number of cases back 

in  the  '60s  for  instance  when  the  Air  Force  was  still  heavily  involved  in  this  sub- 

ject,  where  they  stepped  in  and  interrogated  commercial  pilots.  Not  just  their  own 

military  pilots,  but  also  commercial  pilots.  The  Air  Force  ended  the  interview  by 

saying you are not to tell anybody about what you saw. 

Captain  Kenja  Terochi  [sp]  was  piloting  a  Boeing  747,  Japan  Airlines,  from 

Paris, France to Tokyo, over the polar route. I interviewed him by phone- I am the 
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only  civilian  to  interview  this  gentleman  after  he  and  his  crew  had  a  major  sight- 

ing  over  northern  Alaska  on  their  way  to  Anchorage  to  land  for  refueling.  And  as 

a  result  of  his  following  the  rules,  which  he  did,  making  the  report  out,  landing 

safely, delivering the cargo, being a good pilot, Japan Airlines asked him to not fly 

anymore.  I  happened  to  meet  the  Chief  Medical  Officer  for  Japan  Airlines  on  that 

incident and I asked  him  why? Why did  you relieve  Captain Terochi from  his fly- 

ing duties? And his answer was, well, we convened a medical review board on this 

incident and we decided that it was not wise for Japan Airlines to have a pilot fly- 

ing who sees such strange things. And that was the answer given. 

I have to tell you the end of the story and it was that I may have said too much 

to  this  Japanese  gentleman  in  a  three-piece  suit  from  Japan  Airlines.  But  I  said, 

well,  I  have  to  disagree  with  you  sir.  I  think  you  have  a  fine  pilot  there;  Captain 

Terochi  is  a  very  fine  pilot.  He  did  follow  the  instructions.  He  did  report  accu- 

rately. He did maintain control of the aircraft: at all times. He did deliver his cargo. 

And  he  is  not  the  only  pilot  that  I  know  of  who  has  seen  such  strange  things  as 

that,  very  large  objects,  for  instance.  This  was  a  huge  object  near  his  aircraft.  And 

he  said,  well,  that's  very  interesting.  Would  you  like  to  submit  any  information  on 

his  behalf?  I  said,  I'd  be  delighted.  So  I  came  home  and  put  together  a  packet 

about  two  inches  thick  where  I  said  all  this  in  writing.  And  I  appended  examples 

from  my  files  of  similar  cases  to  show  that  Captain  Terochi  was  not  the  only  per- 

son who has ever had an experience like this. 

So  I  sent  it  off  to  Tokyo.  I  Never  heard  another  thing  for  about  six,  eight 

months- maybe even a year. But I learned later that he was reinstated to flying sta- 

tus. So he is now flying again, I'm happy to say. 

[See also the testimony of FAA official John Callahan. SG] 

When  we  look  at  daylight  sightings  of  UFO  phenomena,  in  general,  there  is 

probably  more  commonality  than  difference.  For  instance,  the  great  majority  of 

the  phenomena  reflect  ambient  light.  It  is  like  a  bumper  of  a  car  that  is  polished 

chrome  and  reflects  sunlight  and  you  see  a  little  image  of  the  sun.  Well,  that's  the 

kind of surface characteristics that the objects almost always have. Not always, but 

usually.  Another  classification  of  surface  characteristics  is  pitch  black,  almost  a 

black hole where it is absorbing light. 

However, very seldom do we see seams, markings, rivets, any sort of insignias. 

There  are  almost  none.  These  are  just  smooth  aeronautically  shaped  objects-  very 

seldom  do  we  find  sharp  edges.  Quite  often  there  is  a  little  protrusion  either  on 

the  top  or  the  bottom,  or  both,  that  some  people  describe  as  a  cupola  or  a  cockpit 

of  some  sort.  And  very  often,  they  are  transparent.  And  detail  can  be  seen  inside 

the  windows.  It  is  very  interesting  for  a  pilot  to  look  you  in  the  eye  and  tell  you 

that he saw this at 100 yards distance, at altitude.   That has a great emotional 
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impact on me, I must say. 

I  have  a  number  of  cases  where  the  object  does  not  reflect  light,  but  is  pitch 

black. It is like a black hole. It almost absorbs light. One case, in particular, comes 

to mind. This is a Canadian pilot flying by himself in a two engine propeller cargo 

aircraft,  a  DC-3.  He  is  flying  about  sundown  to  the  south  after  having  dropped 

off an oil crew at a little strip in the north of Canada. He is flying about 5,000 feet 

altitude  about  ready  to  land  and  his  wife  is  down  there  with  the  radio  on.  And  he 

radios  to  her,  hey  honey,  I'm  going  to  be  home  in  20  minutes.  He  said  to  me  that 

off  to  the  western  horizon  he  noticed  a  black  speck.  And  at  that  great  distance  off 

to his right,  he thought it  was another aircraft  so he kept an eye on  it. He said this 

object, whatever it was, was at his altitude and moving rather quickly from right to 

left  until  it  was  pretty  much  right  ahead  of  him.  And  then,  he  said  it  stopped.  It 

came  to  an  abrupt  halt  right  in  front  of  his  aircraft  and  the  distance  was  lessening 

between  them.  It  got  bigger  and  bigger  and  bigger.  I  said,  well,  what  did  it  look 

like? He said, it looked like a bullet. It was flat on its rear-end, pointed on its front, 

and  kind  of  parallel  at  the  top  and  then  it  tapered  down  to  the  point  on  the  front. 

Well,  what  did  you  do?  He  said,  nothing  I  could  do.  It  was  just  there  in  front  of 

me  and  then  it  maintained  distance-  it  just  kept  a  constant  distance.  It  didn't 

change  in  size,  in  other  words.  Well,  after  some  minutes  it  just  continued  on  its 

way in its original direction. 

End  of  story?  Almost.  He  radioed  his  wife  to  describe  what  had  happened 

and  found  out  that  he  had  lost  some  time.  Some  time  had  past  longer  than  should 

have, normally, from where he was to where he should be going to land the aircraft. 

And  I  suspect  when  the  object  was  right  ahead  that's  when  the  missing  time 

occurred. 

[See the testimony of officer Alan Godfrey who had a similar time-altering experi- 

ence in England during a very close encounter.  SG] 

There  are  very  often  multi-colored  lights  on  these  objects,  daytime  and  night. 

But  the  lights  are  not  FAA  approved.  Very  often  they  are  blue  lights,  and  that  is 

not  an  approved  aircraft  color  you  see.  So  something  else  is  going  on  here.  The 

lights  are  often  sequenced  on  and  off,  on  and  off,  in  some  regular  pattern.  They 

would  be  rotating  clockwise  around  the  circumference,  for  instance,  and  aircraft 

don't have that... 

Testimony of Mr. Franklin Carter - US Navy 

December 2000 

Mr.  Carter  was  trained  as  an  electronic  radar  technician  in  the  Navy  in  the  50's  and  60s. 

He  tells  of  an  incident  where  he  witnessed  a  clear,  unambiguous  radar  contact  speeding  along  at 

3,400  miles  an  hour.  There  were  other  radar  operators  as  well  who,  at  various  times  in  1957 

and  1958,  also  witnessed  these  unusually  fast  moving  objects.  At  the  time,  the  fastest  human 

aircraft  clocked  in  at  1,100  miles  and  hour.  In  one  case  an  Air  Force  operator  tracked  one  of 

these  UFOs  300  to  400  miles  out  in  space.  When  these  reports  repeatedly  kept  coming  in  to 

General  Electric  who  manufactured  the  radar,  their  technicians  came  in  and  modified  the  elec- 

tronics so that the radar would limit it's reporting to 12 to 15 miles out into space. 

My  name  is  Ally  Franklin  Carter.  In  September  of  1955,  1  joined  the  U.S. 

Navy  under  their  Electronics  training  program.  I  wanted  to  become  a  radar  tech- 

nician.  And  so  I  went  to  basic  training  in  Great  Lakes,  Illinois,  and  went  to  E.T. 

[electronic  technician]  school  there  graduating  in  the  fall  of  1957.  I  chose  as  my 

duty  station  a  radar  picket  ship  called  the  U.S.S.  Kretchmer  DER-329.  It  was  a 

converted  destroyer  escort  and  it  was  destined  to  have  the  latest  radar  equipment 

that  the  Navy  had  for  air  search  and  surface  search.  And  we  were  stationed  in  the 

north Atlantic between Argentia, Newfoundland and the Azore Islands. 

We  tracked  everything  that  we  could  see,  both  on  the  surface  and  in  the  air 

and,  we  reported  it  to  NORAD  in  Colorado  Springs,  Colorado.  If  it  was  an 

unknown,  they  would  scramble  fighters  out  of  Westover  Mass.  to  come  out  and 

investigate. 

But  we  had  a  very  unusual  experience  one  night.  I  was  a  radar  specialist  and 

my job was to maintain the radar's aboard the ship. 

And  in  the  early  summer  of  1957  because  the  ship  was  undermanned,  I  also 

served  as  a  radar  operator.  So  I  served  four  on  and  eight  off,  duty  watches,  as  an 

operator  if  there  was  nothing  wrong  with  the  radar.  I  got  off-duty  one  night  at 

midnight and  went to bed and was called and told to come fix the radar, there  was 

something  wrong  with  it.  When  I  got  up  to  CIC  and  I  asked  them  what  the  prob- 

lem  was.  They  said,  well,  we  are  tracking  an  aircraft  here  at  3,400  miles  an  hour. 

And  I  said,  well,  there  is  something  wrong.  So  I  took  that  radar  offline,  put  the 

stand-by  radar  online  and  went  to  work.  And  I  started  running  all  the  tests.  And 

everything  was  normal.  And  I  completed  all  of  the  preliminary  tests  that  you 

would run to check out a radar and everything checked out absolutely normal. 

So  I  went  back  into  CIC  and  I  said,  what  did  the  target  just  before  this  one 

do?  And  they  said,  well,  it  was  perfectly  normal.  It  was  an  airliner,  and  it  was  the 

right  course  and  speed.  And  by  this  time  an  hour  had  gone  by  and  I  said,  well, 

what are you tracking now?  And they said, well, on the other radar everything is 
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tracking  fine.  So  I  said,  let's  put  this  back  on.  We  put  it  back  online  and  it  was 

tracking normally. Everything was normal. So as a result of talking with him I said 

I can't  find anything  wrong  with the radar. But they  had clear plots. And they told 

me this had been an absolute stellar contact — this was a blip that was better than 

a  half-inch  across  which  indicated  a  really  large  target  or  something  very  close.  It 

tracked  every  sweep.  And  if  you  get  anomalies  usually  what  will  happen  is  every 

sweep  or  every  other  sweep  you'll  get  a  blank  or  maybe  every  10  sweeps  but  it'll 

blank out. But this one was solid on every sweep and that indicates a solid target. 

So I asked the duty officer if he was going to report it. And he said no. And I 

said, why not? And he said, well, he says, you've just told me there is nothing wrong 

with the radar. You've run all the checks you can run. There is nothing wrong with 

the  radar.  We  know  we  tracked  the  thing.  If  we  report  it  then  Colorado  Springs  is 

going  to  ask  us  what's  wrong  with  our  equipment  and  you've  already  said  there  is 

nothing  wrong.  So  you  and  I  then  have  a  problem.  We  both  are  in  trouble.  We've 

got to come up with a story. And he says, I'm not going to report it. 

Then  one  night  I  was  on  the  plot  board,  maybe  three  or  four  months  later. 

And  here  comes  this  contact.  And  with  the  second  blip  you  could  see  that  this 

thing  was  really  moving.  It  was  moving  like  three  or  four  inches  on  a  360-mile 

scale.  And  so  sure  enough,  I  plotted  it  and  it  was  3,400  miles  an  hour.  And  again 

we  didn't  report  it.  But  they  say  there  is  nothing  wrong,  this  is  our  friend  back. 

We didn't make a big deal out of it but we sure would have liked to know what that 

was:  3,400  miles  an  hour  in  1957!  The  closest  thing  that  we  had  was  about  1,100 

miles an hour then. 

It  continued  to  happen  during  the  year,  the  last  part  of  '57,  and  up  until  May 

of  '58.  It  happened  at  least  three  more  times.  And  I  had  radar  operator  friends 

that  would  tell  me,  well,  we  had  another  one  of  those  fast  ones  last  night.  And  it 

always was at night. 

Later  at  a  conference  a  psychologist  from  the  University  of  Missouri  Medical 

School  was  making  a  presentation.  And  as  a  part  of  his  presentation  he  was 

explaining how much grief he was taking from the faculty in wanting to know why 

he  was  involved  in  something  like  UFO's.  And  he  said,  I'll  tell  you  why.  I  have 

this  guy as a client. He  was in the  Air Force. He  was in  Alaska and he  was on the 

dew  line.  He  tracked  things  at  3,400  miles  an  hour.  And  they  told  him  he  was 

crazy. And he's still, now all these years later (this was in the late '50 s) having psy- 

chological  problems.  So  I'm  trying  to  help  people  (ike  him,  and  I  figured  that's 

what I was trained for and that's why I'm doing it. 

[I have  found that  many  witnesses  have suffered from the  official ridicule and 

denial of something that they know to be true. Some have related truly horrifying con- 

sequences to the continued cruel denial and ridicule from the government, media, and 

academic community.   SG] 
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When  he  said  3,400  miles  an  hour,  I  made  an  effort  to  track  him  down  after 

his  talk  and  got  the  name  of  the  client.  I  actually  talked  to  this  client,  who  was  a 

Sergeant in the Air Force. He had been on the dew line with the big stationary bal- 

listic missile radars that they had. And he said, yes, we tracked them at 3,400 miles 

an hour. He said, the interesting part of it  was we tracked them 300 and 400 miles 

out  in  space.  And  he  said,  we  complained  to  General  Electric  who  had  built  the 

system.  And  so  we  kept  reporting  these  events  and  they  kept  telling  us  we  could- 

n't  report  that  stuff.  So  we  said,  well,  we  are  doing  it  and  it  is  real.  And  so  they 

came in and actually made movies of the scope and when they took them back and 

analyzed what they were seeing, they came back and put a fix into the radar so their 

distance  into  space  was  like  12  or  15  miles.  They  said,  that's  all  the  ballistic  mis- 

siles  will  ever  go.  You  don't  need  to  see  any  further.  So  they  just  limited  the 

receivers  to  where  the  scope  would  only  expand  to  where  they  could  see  12  to  15 

miles out in space. His name was Dave Wallace. 

Later I talked to a lady  who  came forward about two  years ago  who  had been 

an  Army  radar  operator  stationed  in  California  during  the  '50's.  And  she  also 

reported  that  she  had  tracked  craft  at  3,400  miles  an  hour  which  seemed  to  be  a 

kind  of  a  common  speed  at  that  point.  But  she  said  that  the  Army  would  also 

refuse to report the events. 

A navy man I spoke [to] had tracked, on a destroyer in the Gulf of Mexico, an 

underwater  craft.  And  there  were  a  squadron  of  ships  on  maneuvers  in  the  Gulf. 

He said that they had a solid target on scopes from two or three of these ships and 

that they tried to box it in but it escaped every time they tried to do that. And then 

it  would  stop  and  they'd  go  back  again.  It  was  kind  of  like  it  was  playing  with 

them. And they did that for two or three hours one day and it finally took off. 

When  people  claim  that  these  UFOs  may  be  the  figment  of  my  imagination, 

I say I was a damn good E.T. [electronics technician]. I knew my radar. It was my 

love  at  the  time.  And  I  know  the  systems  and  that  there  was  nothing  wrong  with 

those  systems.  I  knew  that  we  were  tracking  real  contacts.  I  knew  the  difference 

between  what  they  call  running  rabbits  and  all  of  the  other  test  bogeys  that  they 

would give us. 

I  doubt  very  seriously  that  in  1956  and  '57,  that  the  U.S.  had  craft,  even  in 

the  experimental  stage,  that  could  fly  3,400  miles  an  hour,  repeatedly.  In  particu- 

lar,  where this  was,  we are sitting in the  middle of the North  Atlantic  with at least 

1,200  miles  to  any  land  and  not  near  any  test  range.  They  were  flying  around  the 

top  of  the  globe  with  those  kinds  of  speeds  for  those  distances  to  get  from  land 

point  to  land  point.  I  don't  believe  we  had  anything.  I  was  kept  abreast  and  told 

of all of the latest missiles, all of the latest aircraft that any of the foreign countries 

had.  I was on a secret, need to know basis. 

I'm quite sure that higher officials were concerned about the fact that they did- 

n't know what it was.   We didn't have anything that would fly that fast.   They 
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decided  to  limit  that  information  so  as  not  to  let  the  Russians  know  what  we  did- 

n't  have  or  didn't  know.  They  didn't  want  anybody  to  know  anything  about  what 

we were seeing. And I think that started the cover-up. And then it got out of hand. 

But I  know  that the only people that they are  keeping it  secret from today are 

the  Americans.  Everybody  else  knows  about  it  and  accepts  it.  And  all  of  the  other 

Governments in the world except England and the U.S. primarily, are accepting it. 

It's  very  irritating  to  me  personally,  to  see  that  go  on.  I  have  thought  a  lot 

about how  your life  would change if the Government came out tomorrow and said 

that  they  have  been  lying  to  you.  Well,  we  all  know  now  that  that  would  be  noth- 

ing  new.  They've  lied  to  us  about  almost  anything.  But  I  think  people  are  at  the 

point where they could accept the fact that we are not alone. 

I  think  it  is  important  that  we  recognize  that  there  are  civilizations  that  we 

need  to  communicate  with.  And  I  think  we've  reached  that  point  in  our  evolution 

as  a  human  race  that  we  need  to  recognize  that.  And  the  thing  that  disturbs  me  is 

that  the  U.S.  is  going  to  be  a  third  world  nation  in  that  field  if  we  are  not  careful 

by  having  all  of  this  secrecy  and  refusing  to  set  up  any  kind  of  diplomatic  proto- 

cols  as  I  know  that  you  [Dr.  Greer]  have  called  for  and  which  I  believe  in  very 

strongly.  Because  they  are  out  there.  Other  nations  recognize  them  and  they  are 

going to talk to the people [ETs] that are willing to talk to them on a peaceful basis. 

I'm hoping that people will come to their senses and stop hiding this stuff from the 

U.S.  citizens.  It's  appalling  to  me  to  know  that  we  can  have  the  kind  of  sightings 

that they've had in Mexico City and you never hear one single word in the national 

press  of  the  U.S.  That's  appalling.  That's  an  indictment  of  our  system.  They  are 

reporting  this  stuff  in  China,  in  Cuba.  They  are  reporting  it  everywhere  except  the 

U.S. The Chinese have all of our atomic secrets and all of our missile secrets. And 

yet the American people can't be told that there are craft out here from another part 

of  the  solar  system  or  the  universe.  They  think  that  they  can't  handle  it,  which  is 

a ridiculous argument. 

I also investigated a military sighting by a friend of mine. We knew each other 

in  business  for  about  seven  or  eight  years.  And  he  did  not  know  that  I  had  any 

interest  in  UFO's.  And  I  did  not  know  that  he  knew  what  a  UFO  was  until  I  saw 

him  make  a  report  of  a  sighting  one  day.  So  I  called  him  up  and  talked  to  him 

about it. He told me about his sighting when he  was a Lieutenant in the Air Force. 

He was a navigator on a RB-36, which had the big cameras and they did all of the 

secret  photographing  back  in  the  '50's.  He  was  the  navigator  on  one  of  these  with 

22  people  aboard  his  plane.  They  were  up  over  North  Dakota  and  somebody 

called  from  the  tail  gunner  section  and  said  look  out  over  the  left  wing.  And  out- 

they  estimated  100  yards  from  the  left  wing-  was  this  100-foot  disc.  And  this  was 

as  clear  as  day.  He  says  they  talked  to  the  radar  control  tower  and  they  had  it  on 

radar. All of the guys got up and went and took pictures of it. They had been given 

cameras.   Now this is another part of it- the secrecy thing.   They had been given 
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35mm cameras and told how  to fill out a report if they saw a UFO. He said all 22 

guys  got  up  and  looked  out  the  window  and  saw  this  thing  for  about  five  or  six 

minutes and then it just took off. 

I've  talked  to  him  about  it  many  times.  We've  had  a  number  of  discussions 

about this secrecy issue. What  was interesting  was that  when he landed, they  were 

met  by  an  Air  Force  group.  They  debriefed  all  of  these  people  and  told  them  that 

they  could  not  discuss  it  for  12  years,  that  they  were  under  a  secrecy  oath.  And 

then  a  week  later  a  group  from  Washington  came  out  and  debriefed  them  and 

reminded  them  of  their  secrecy  oath.  They  confiscated  all  of  the  camera  and  the 

films and everything. And then when he was discharged from the Air Force he was 

a  Colonel  in  the  Reserves,  they  reminded  him  again  that  he  had  signed  a  secrecy 

oath about this. His name is Jim Lloyd. 

Testimony of Mr. Neil Daniels - Airline Pilot 

November 2000 

Mr.  Daniels  is  a  pilot  with  over  30,000  of  flight  time  spanning  59  years.  He  entered  the 

Air  Force  and  became  a  B-17  pilot  surviving  29  combat  missions.  After  leaving  the  Air  Force 

he  worked  for  United  Airlines  for  35  years.  He  tells  about  the  time  in  March  of  1977  when  he 

was  flying  a  commercial  flight  from  San  Francisco  to  Boston.  The  plane  was  on  autopilot  when 

by  itself  it  began  to  bank  left.  He  looked  out  the  window  and  noticed  a  brilliant  bright  light. 

The  first  and  second  officers  both  saw  it  also.  They  were  perplexed  because  all  three  compasses 

reported different readings. 

Well,  I  went  into  the  Air  Force  on  December  the  10th,  1941  just  three  days 

after  Pearl  Harbor.  I  had  quite  a  bit  of  flying  time  before  I  went  in  so  I  went 

through  Cadet  school  and  we  graduated  in  November  of  '42.  And  shortly  there- 

after  I  was  overseas.  I  ended  up  in  England  in  the  8th  Air  Force  as  a  pilot  on  B- 

17's.  I  survived  29  missions  in  combat.  And  came  on  back  home.  And  when  I 

was released back to civilian status I was fortunate enough to get a job with United 

Airlines.  And I stayed  with them  for 35 years  until I reached the  mandatory retire- 

ment date of age 60. 

I started flying when I was 16. And I started writing in my logbook and closed 

it out just the other day after 59 years of flying. I ended up with 30,000 plus hours 

of flight time. 
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The  one  and  only  sighting  that  I  had  was  in  March  of  1977.  I  was  flying  a 

DC-10  on  a  flight  from  San  Francisco  to  Boston.  And  it  was  United  Flight  94. 

We  were  about  halfway  between  Buffalo  and  Albany  at  37,000  feet,  fog  cover 

underneath,  dark  night,  when  all  of  a  sudden  the  airplane  which  was  on  auto  pilot 

started  a  15  degree  turn  to  the  left.  And  of  course  I  looked  out  the  window  and  1 

saw this brilliant light. 

The  first  officer  saw  it  and  the  second  officer  got  out  of  his  seat  and  took  a 

look. And that's  when the  Air Traffic Control in Boston  wanted to know  what  was 

happening.  So  we  told  them  when  we  figured  it  out  we'd  give  them  a  call.  And 

about  that  time  the  first  officer  hit  the  auto  pilot  release  button  and  went  back  to 

manual  control.  As  I  was  looking  out  the  window  this  thing  that  we  had  seen  dis- 

appeared  back  towards  the  left  of  the  airplane  and  to  our  rear  at  a  very  rapid  rate. 

The  whole  event  took  place  in  probably  less  than  three  minutes  or  so.  So  Air 

Traffic  Control  said,  okay  994,  you  are  now  clear,  direct  Albany,  on  into  Boston, 

J94 and so forth. 

Well, the first officer's autopilot, which is connected to the Captain's compass, 

is  out  in  the  left  wingtip  of  the  airplane.  And  apparently  for  some  reason  or 

another  the  magnetic  force  was  interrupted  to  cause  the  aircraft  to  veer  off  course 

because  it  is  hooked  up  to  the  compass.  All  three  compasses  were  giving  different 

readings, which is very unusual. So what we gathered was it was an enormous mag- 

netic force in whatever that ball was that we saw out there, that white light. 

After  we  turned  the  autopilot  off  and  the  first  officer  straightened  out  the  air- 

plane the  magnetic interference that  had  made the compasses all different readings 

ended  and  all  returned  to  normal.  And  the  object  had  disappeared  away  from  us. 

So everything returned to a normal state. 

The  object  was  round  with  very,  very  bright  lights.  It  is  hard  to  describe  the 

intensity  of  it  because  it  was  like  the  intensity  of  a  flashbulb,  the  old  fashioned 

flashbulbs,  but  it  didn't  light  up  the  inside  of  the  airplane.  It  was  just  a  white, 

white, bright light, round. 

There was no danger involved that we could see. It took off, it went back, and 

disappeared  out  of  sight.  It  didn't  try  to  make  any  attack  on  us  or  anything  like 

that. 

Well,  it  was  about  October  and  my  boss  and  I  were  standing  in  a  duck  blind 

up by Kaloosa. It was a beautiful day and the ducks weren't flying. And I was just 

there  and  I  thought  well,  I'll  tell  him  about  this.  So  I  did.  I  told  him  about  the 

incident.  And  that's  when  he  said  that  he  was  sorry  that  I  had  mentioned  that 

because  they  weren't  accepting  the  fact  that  there  was  the  possibility  of  anything 

like that to be seen. 

In  the  past  pilots  that  had  seen  things  and  had  talked  about  it  were  let  go. 

Some  were  released  from  their  flying  and  treated  as  nutcases  and  things  like  that. 

So that was the last I said of it for many, many years. 
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Quite a few pilots have told me of their incidents and their sightings and what 

has happened. And one especially, was a sighting back on the east coast and he saw 

this  thing  for  a  long  time,  something  like  18  minutes.  And  when  he  reported  it  to 

his  boss,  it  was  a  different  airline  not  United  Airlines,  they  investigated  it  and  the 

Government said,  well, that's  swamp  gas.  At 18,000 feet, doing 250 knots,  swamp 

gas! No one wanted to really admit that there might possibly be something there... 

I think it  goes all the  way back to the  fact that people don't  want to admit the 

possibility  that  there  are  other  entities  out  there  that  might  come  down  to  be  seen 

here. They don't want to admit it at all. The military seems to be the one that does- 

n't want to admit anything, and of course, our Government... 

Testimony of Sgt. Robert Blazina (retired) 

August 2000 

Mr.  Robert  Biazina  is  a  retired  military  man  with  a  top-secret  clearance.  He  worked  trans- 

porting  nuclear  weapons  all  over  the  world.  He  personally  witnessed  a  UFO  maneuvering  in  the 

clear  nights  sky  at  an  incredible  speed  straight  up.  Another  time  he  and  a  civilian  747  both  saw 

on their radar screens an object travel an estimated 10,000 miles an hour directly at them. 

MR.  BLAZINA:  I  enlisted  on  October  1st,  1940  and  retired  on  June  30th, 

1961.  We  hauled  nuclear  weapons  for  the  services,  took  them  all  over  the  world, 

wherever  they  needed  them.  You  had  to  have  a  top-secret  clearance  to  be  in  the 

organization. 

My  first  experience  with  UFOs  was  in  1952.  I  was  on  a  flight  from  Seattle, 

coming  back  to  Sacramento.  It  was  between  10  and  12  midnight.  It  was  a  clear, 

dark  night.  Sitting  there,  looking  ahead,  I  saw  this  orange  glow  in  front  of  us.  I 

didn't  want  to  ask  the  pilot  if  he  saw  it  because  I  thought  I  was  just  tired.  And  he 

did  the  same  thing.  Finally,  he  couldn't  wait  any  longer  so  he  asked  me  if  I  could 

see  anything  unusual.  I  told  him  that  I  saw  this  red  glow  in  front  of  us.  He  felt 

better.  We  watched  it.  Finally  he  said,  "Well,  let's  try  to  catch  up  and  see  what  it 

is." 

We added power and we kept getting closer and of course it got larger until we 

got  up  to  about  Redding,  California.  It  went  into  a  descent  and  we  followed  it. 

We picked up quite a bit of speed in a shallow dive and it went clear into 
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Sacramento  and  across  the  city  and  right  over  the  capital  building.  We  were  right 

on  it.  We  had  the  aircraft  redlined,  as  fast  as  it  could  go.  At  that  point,  it  went 

vertical and it disappeared in a matter of two seconds, straight up. 

[Note  the  similarity  of  maneuverability  between  this  object  and  other  accounts, 

especially  straight  up  against  gravity  at  tremendous  speeds,  indicating  anti-gravity 

propulsion. SG] 

It was just starting to take some kind of shape when it went vertical. 

While  in  the  Air  Force  Reserves  in  the  1970s,  we  were  coming  back  from 

Germany.  We  were  in  a  C-141  and  we  were,  at  the  time,  35,000  feet  plus.  We 

were around two hours out of Dover, Delaware. Again, it was clear skies, but dark. 

We  observed  this  object  on  our  radar  screen.  We  had  two  of  the  scopes  on  board, 

the pilots had one and the navigator had one, and it was on both of them. It would 

come  directly  at  us,  but  we  couldn't  see  it  visually  and  then  it  would  turn  off.  It 

made  several  passes  at  us,  in  fact,  one  time  it  came  directly  on  our  nose,  so  close 

that the pilot took evasive action. 

At  the  same  time,  there  was  a  civilian  747  off  to  our  right  that  we  could  see. 

We contacted him and the pilots talked back and forth. They were seeing the same 

thing  on  their  radar  that  we  were  seeing  and  we  couldn't  figure  it  out.  We  called 

the controllers in the states and they had nothing on their screen. All they said was 

to  report  when  we  landed.  We  went  in  and,  there  was  pilot,  co-pilot,  navigator, 

and  two  flight  engineers.  The  pilot  wrote  up  what  we  saw  and  we  all  signed  the 

statement and turned it in, but that was the last that we ever heard. 

The  navigator,  he  worked  it  out  and  said  that  it  (the  UFO)  was  traveling 

10,000  miles  per  hour,  plus.  It  did.  It  just  came  right  across  that  screen  and  then 

turned off at the last second and then we didn't see it until it came at us again. 

Testimony of Lieutenant Frederick Marshall Fox, US Navy (retired) 

September 2000 

Lieutenant  Fox  was  in  the  Navy  in  the  60's  flying  attack  planes.  He  had  a  top-secret 

clearance  and  served  in  Vietnam.  He  is  a  retired  pilot  of  33  years  with  American  Airlines.  In 

his  testimony,  he  reveals  that  there  is  a  publication  called  JANAP  146  E  that  has  a  section 

which  states  that  no  one  is  to  share  any  information  regarding  the  UFO  phenomenon  under 

penalty  of  $10,000  fine  and  10  years  in  prison.  During  one  incident  in  late  1964,  while  fly- 

ing  an  A4  Skyhawk,  he  says  that  all  of  a  sudden  a  darkened  saucer  shaped  object  about  30  feet 

in  diameter  appeared  on  his  left  side.  There  were  many  other  events  over  the  course  of  his 

career  where  he  observed  saucer  shaped  and  cigar  shaped  UFOs  over  military  installations  as 

well  as  one  time  seeing  two  red  lights  traversing  the  night's  sky  from  horizon  to  horizon  in 

three  seconds.  He  was  afraid  to  bring  up  these  events  to  others  due  to  the  inherent  ridicule 

in the subject. 

FF: Lieutenant Frederick Fox 

SG: Dr. Steven Greer 

FF:  My  name  is  Frederick  Marshall  Fox.  I  was  born  in  White  Plains,  New  York 

in  1938.  I  served  in  the  Navy  from  1960  to  1965  and  was  on  active  duty  in 

Vietnam  on  the  U.S.S.  Ticonderoga  during  the  Gulf  of  Tonkin  incident.  And  then 

I served three years in the reserves and was recalled for the Pueblo crisis. I flew for 

33 years with American Airlines and retired at age 60. 

In  the  Navy  my  rank  was  Lieutenant  and  I  was  a  nuclear  weapons  delivery 

pilot so I had a top-secret clearance. 

Well,  as  far  as  the  Navy  goes  I  was  Code  4  PUBS,  which  was  a  confidential 

publications  and  communications  officer.  There  is  a  publication  called  JANAP 

146  E  that  had  a  section  that  says  you  will  not  reveal  any  information  regarding 

the  UFO  phenomenon  under  penalty  of  $10,000.00  fine  and  ten  years  in  jail.  So 

they  were  quite  adamant  that  whatever  experiences  you  had  you  were  not  to  go 

public with it without their permission. 

I flew attack planes- the A4 Skyhawk. Theyd have us go out so the CIC could 

vector the fighters into targets, etc. 1 was out about 180 miles from the carrier one 

night by  myself at about 20,000 feet  when an object showed up on  my left side. It 

didn't  have  any  hostile  intent;  it  was  just  there  observing  me.  And  I  sort  of 

observed  it  and  came  away  with  a  very  peaceful  feeling.  I  never  said  anything  to 

anybody  until  later  in  my  career  with  the  airlines.  I  later  found  out  a  fellow  ship- 

mate of mine had a similar incident. 

The  object  was  maybe  30  feet  in  diameter...  Maybe  it  was  an  intelligence 

gathering disc.  It was saucer shaped. 

SG:   How far away from you was it? 
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FF:  Oh,  it  was  right  off  my  wing.  I  mean  it  was  right  there.  I  could  feel  its  pres- 

ence. But if anything it was protecting me. You know, I'm out there alone at night 

180 miles from the carrier by myself, and it can be a little, you know, a little anx- 

ious.  Of  course,  this  is  during  the  Vietnam  War  so  you  don't  know  what  is  going 

to happen. 

SG: Do you know about the year that this happened? 

FF:  1964.  It  was  August  or  September.  It  just  appeared.  I  mean  I'm  there  alone 

and  all  of  a  sudden  I'm  aware  of  something.  And  I  look  up  and  here  it  is.  And 

after  observing  it  and  having  this  close  encounter,  then  it  just  sort  of  disappeared. 

It dematerialized. It was like a black shape in the black night. There were no lights 

or anything. But there was a form. I suppose if there had been lights it might have 

created  an  anxiety  which  maybe,  whomever  was  there,  didn't  want  me  to  experi- 

ence at the time. I mean I was, what, 24 at the time. 

There were events over the course of my career where I observed classic saucer 

shape,  cigar  shape  objects.  These  were  over  military  installations,  White  Sands, 

Albuquerque, etc. 

The  subject  never  came  up  with  Air  Traffic  Control.  In  any  event  I  would 

never  have  opened  my  mouth.  There  was  a  Captain,  Pete  Killian,  who  was  writ- 

ten  about  in  some  of  the  UFO  books.  He  was  a  Captain  with  American  Airlines 

back in the  '50 s that evidently had a sighting and testified before the Senate com- 

mittees.  And  then  there  was  another  captain  that  actually  took  a  photograph  of  a 

UFO  off  his  wings.  And  of  course  they  were  subject  to  ridicule.  I  didn't  want  to 

go  that  direction.  So,  I  never  reported  anything  to  FAA  or  the  military.  A  lot  of 

pilots just did not want to get involved in this because of peer pressure and ridicule. 

So the secret has been kept. 

I happen to have friends from Japan that are very open. The Japanese are very 

open  about  this.  In  fact  I  was  put  in  touch  with  a  captain  of  the  JAL  [Japan 

Airlines]  747  Freighter  that  had  the  close  encounter  with  that  huge  spherical  UFO 

over Anchorage, Alaska that the FAA was brought in on. 

[See the testimony of Dr. Richard Haines and Senior FAA Official John Callahan. 

SG] 

And of course even he succumbed to peer pressure and was relegated to a desk 

job in training and in obscurity. 

I  had  more  sightings  in  the  airlines  than  I  did  in  the  military.  I  will  mention 

one  sighting  that  took  place  in  January  back  in  the  late  '60s.  I  was  flying  a  night 

freighter  747  from  L.A.  to  Kennedy.  It  was  a  crystal  clear  night  and  there  was  a 

partial moon so you could see.   And I was sitting in the right seat and I saw two 
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red  lights,  singular,  non-blinking  like  they  were  flying  in  formation.  I  saw  them 

out  to  my  front  right  window.  And  I  watched  them  about  30  degrees  off  my  hori- 

zon  and  I'm  flying  at  37,000  feet  so  they  are  up  pretty  high.  And  they  went  from 

the  eastern  horizon  to  the  western  horizon  in  about  three  seconds.  That's  pretty 

darn fast; what they were, I have no idea. 

In  1978  a  friend  of  mine  by  the  name  of  F.  Lee  Spiegel,  who  worked  for  one 

of  the  major  radio  networks  in  New  York,  evidently  found  out  through  informa- 

tion  he  received  aboard  one  of  our  flights  that  I  was  particularly  interested  in  the 

UFO  phenomenon.  I  was  contacted  and  asked  to  be  a  representative  of  the 

Airlines  at  the  symposium  for  the  peaceful  uses  of  outer  space  at  the  United 

Nations  in  November  of  1978.  It  was  an  important  meeting  at  the  UN  and  they 

took it very seriously. 

I have a very personal friend that was a B-24 pilot during W.W.II that got into 

[the]  O.S.S.  And  he  was  one  of  the  first  people  into  Japan  after  the  atomic  bomb 

was  dropped  on  Hiroshima,  Nagasaki.  He  ended  up  on  Project  Bluebook,  Section 

13,  which  I  believe  was  the  top-secret  portion  of  that  investigation.  At  the  time  he 

was  a  captain  in  the  Air  Force.  He's  in  his  late  '70's  now  and  he  is  still  being  car- 

ried on active duty as a captain. I don't know if he's being paid but if he's on active 

duty  he  should  be  a  three  star  general  with  time  and  rank  and  he  should  be  paid. 

And the whole reason that they have kept him on active duty is to keep his national 

security oath active because of what he knows. There are certain things that he will 

not  talk  to  me  about  because  of  that  security  oath  even  though  I  had  a  top  secret 

clearance with the Navy and we are both very interested in the same thing. 

For  whatever reason the Government, or those agencies of Government, deem 

necessary  to  protect  their  agendas,  which  obviously  now,  aren't  our  agendas.  I 

think  it  is  time  for  us  to  act,  to  end  this  charade.  And  to  take  whatever  steps  are 

necessary  to  insure  that  the  human  race  evolves  properly  and  enjoys  the  fruits  of 

that evolution. 

Testimony of Captain Massimo Poggi 

September 2000 

Captain  Poggi  is  a  senior  747  captain  for  Alitalia  .  He  relates  an  event  where  when  flying 

from  Rome  to  Sao  Paolo  in  July  of  1999  he  witnessed  a  glowing  green  halo  soaring  past  just  500 

feet  below  his  747.  The  aircraft  experienced  a  sudden  jump  when  this  UFO  passed  underneath. 

Very  noisy  static  came  through  his  headphones  during  this  experience.  At  another  time  while 

flying  over  Turin  Italy  in  1992,  he  saw  a  distant  elliptical  sphere  maintaining  a  very  steady  posi- 

tion  relative  to  the  clouds  as  if  stationary.  He  saw  this  UFO  through  a  spotting  scope.  After 

looking away to briefly speak to his co-pilot, he looked back and it was gone 

My name is Massimo Poggi. I am a senior captain, of a Boeing 747 in Alitalia, 

Italy's airline. 

On the 1st of July, 1999, I was flying from Rome to Sao Paolo, Brazil. Almost 

at  the  mid-Atlantic  position  we  had  a  background  noise  on  our  headphones  which 

was  increasing  and  became  very,  very  noisy  with  static.  Then  in  a  couple  of  sec- 

onds  we  saw  a  halo,  a  glowing  green,  glowing  light,  diffuse,  just  flying  very  fast 

below  our  nose,  below  our  aircraft.  At  the  same  time  the  747  had  a  sudden  jump, 

just  one,  only  one  jump.  Half  a  second  later  the  noise  and  light  had  disappeared. 

That's the only jump we had in eleven hours [of] flight. 

This  object  was  very,  very  near.  We  were  flying  at  930  kilometers  per  hour, 

about  500  knots,  and  the  object  that  crossed  under  us  was  a  lot  faster-  I  think 

1,000 knots, or much more. 

The  object  was  below  us  but  not  by  much-  maybe  500  feet.  It  was  very  near, 

yes. For an aircraft flying, it was a near collision. 

At  another  time  I  was  flying  over  Turin,  Italy,  in  1992.  I was  the  captain  of  a 

DC-9.  My  attention  was  caught  by  an  aircraft  far  away  that  was  maintaining  its 

position  in  relation  to  the  clouds  as  if  it  was  stationary.  After  20  years  of  flight 

experience, this appeared strange. 

So I pick up  from  my bag a  spotting scope and looking at it. I saw something 

like  an  elliptical  sphere  with  a  line  crossing.  This  was  not  an  aircraft  turning.  It 

was very steady. Just then air traffic control called my flight so I had to speak with 

my  co-pilot  briefly  but  when  I  looked  again  nothing  was  there.  It  just  disappeared 

from its position and it was not in any other position. I searched for it everywhere. 

In a normal flight, if it was an aircraft that was flying it wouldn't disappear. 

I have spoken in the past to military pilots who have said that they had scram- 

bled  to  pursue  UFOs.  One  told  me  about  something  he  saw  when  he  was  at  an 

Air  Force  base  with  other  pilots  and  a  sergeant  and  other  military  personnel.  At 

this air base in northern Italy they saw something like a classic UFO that was land- 

ing just outside the airport perimeter where there was a wall around the airport. 
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They  saw  a  little  human-like  figure  but  he  wasn't  touching  the  ground.  And  when 

he called to alert  the other pilots to come, the little  man jumped over the  wall and 

the UFO lifted off and disappeared very, very fast. The sergeant, after twenty years, 

is still shocked by this. 

I really believe the UFOs are real.  It is extraterrestrial, of course.  I hope it is 

extraterrestrial because if not, it would be very dangerous in human hands... 

Testimony of Lieutenant Bob Walker -US Army 

October 2000 

Lieutenant  Walker  was  a  2nd  lieutenant  in  the  Army.  After  World  War  II  at  a  NASA  (then 

NACA)  open  house  he  saw  a  30-foot  saucer-shaped  craft  which  had  been  brought  back  from 

Germany  for  study.  On  another  occasion  he  was  piloting  an  aircraft  for  a  TV  station  when  a 

disc  shaped  object  came  in  from  the  west.  He  had  his  camera  and  climbed  to  12,000  feet  to 

take  some  photos  of  it.  After  landing,  he  immediately  had  the  pictures  developed  and  enlarged. 

The  object  turned  out  to  be  a  football  shaped  silver  object  with  points  at  each  end.  His  film  was 

subsequently  taken  from  him  under  unusual  circumstances.  In  his  testimony  he  also  speaks  of 

a  time  when  he  happened  into  a  diner  late  at  night  near  Ft.  Campbell  in  Kentucky  and  over- 

heard  conversations  from  MPs  about  how  a  flying  saucer  had  landed  next  to  a  nearby  farmhouse 

and  the  MP's  were  there  cordoning  off  the  area.  Creatures  were  present  and  were  shot  at  by  the 

frightened farmhouse owner. 

I went to the University of Virginia where I received a B.S. Degree. I had par- 

ticipated  in  ROTC  so  at  graduation  I  was  commissioned  as  a  2nd  Lieutenant  in 

the regular army. 

After  the  war  [WWII]  was  over  we  began  bringing  a  lot  of  things  back  from 

overseas.  I  remember  they  brought  a  German  U-boat  to  the  piers  at  Ft.  Monroe. 

And  during  the  same  period  of  time,  NACA  [the  predecessor  of  NASA]  had  an 

open  house  one  weekend.  I  headed  over  to  NACA  to  one  of  the  wind  tunnels 

because I was interested in aircraft. And in the wind tunnel was  what I describe as 

a  flying  saucer.  There  was  no  doubt  about  the  form  of  the  craft  that  was  there.  It 

was 25 to 35 feet in diameter. Probably four or five feet in depth and thickness but 

then it just tapered down on the ends. 

I got as close to it as maybe ten feet, and it was on a pedestal. It was propped 

up  and  I  thought  that  is  a  strange  craft.  This  is  before  the  UFO  interest  began 

developing but this had been brought back from Germany and it was in the wind 
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tunnel.  My  curiosity  was  how  is  this  maneuvered.  One  section  of  the  slant  had  a 

Plexiglas  canopy  over  it.  From  what  I  was  told,  whoever  was  the  pilot  would  lie 

down  prone  and  fly  this  craft  from  a  prone  position  and  the  plastic  was  over  the 

edge of the flying saucer. An average pilot could get in. 

As  to  how  it  was  propelled,  I  don't  know.  I  don't  remember  seeing  exhaust. 

There  were  no  propellers.  It  wasn't  one  of  those  lighter  than  air  aircraft  by  any 

means. There was no visible means of propulsion. 

Later,  I  worked  for  a  TV  station  and  often  flew  for  them.  So  I  always  took  a 

camera  with  me  whenever  I  went  up  and  this  one  particular  afternoon  I  had  been 

up  probably  a  half  an  hour.  I  monitored  the  airport  and  the  tower  to  make  sure 

that  I  was  not  getting  in  anybody's  way.  I  usually  flew  at  around  2,000  feet.  And 

I  happened  to  catch  a  strange  transmission  from  the  tower.  The  tower  said  that 

there  was  a  disc  shaped  object  coming  in  from  the  west.  And  I  thought,  "Well  this 

is  a  pretty  good  opportunity.  I  will  take  a  look  and  see  if  I  can  see  it."  I  guess  now 

if  I  were  to  estimate  altitude  the  object  would  be  somewhere  not  less  than  50,000 

and on up. 

So  I  called  the  tower  after  they  were  making  people  alert  of  what  was  coming 

over  the  area.  And  the  tower  said,  "What  do  you  want  to  do?"  And  I  said,  "If  you 

don't  mind,  will  you  release  me  from  2,000  and  let  me  go  to  12,000,  which  was 

my  maximum  altitude  without  oxygen.  And  they  said,  "Go  right  ahead."  And  it 

took  me  several  minutes  to  climb  from  two  to  twelve  and  I  got  up  and  about  that 

time  a  silver  ball  was  passing  over  and  I  took  a  number  of  shots  on  35mm  film  as 

it was going over. 

And  the  next  thing  that  I  knew  it  was  gone.  After  I  had  gotten  down,  I  asked 

what  happened  and  they  said,  "Well,  they  had  alerted  the  fighters  at  Langley  to 

take  a  look  at  what  it  was.  And  by  the  time  they  could  get  scrambled  and  get  in 

the air and get to that altitude, it was gone. 

Since  I  was  working  at  a  TV  station  that  was  owned  by  the  newspaper,  I  felt 

free  to  go  to  the  newspaper  and  into  the  photo  lab  and  I  said,  "I  am  really  curious 

as to what we have got here. If you don't mind, let's develop this film right now." 

So  I  gave  it  to  the  photographer  in  charge  who  was  a  friend  and  he  developed 

it  and  you  could  see  the  silver  ball  in  the  picture.  And  I  said,  "Well,  let's  carry  it  a 

little  bit  further.  If  you  don't  mind,  let's  magnify  this.  Let's  blow  it  up."  I  don't 

know  how  many  times  we  blew  it  up  until  we  got  to  the  point  where  the  silver  ball 

filled  the  whole  frame  of  an  8x10.  It  was  fuzzy  but  it  was  a  magnification  of  what 

we  had  just  taken.  And  after  we  magnified  it,  we  saw  it  wasn't  a  circular  ball  any- 

more. It was a football shaped object. It came to points on either end. 

I  didn't  make  it  known  to  anybody  but  somehow  somebody  knew  that  I  had 

this  picture  and  I  got  a  call,  probably  about  six  or  eight  weeks  later.  And  they  said, 

"We  are  into  this  area  of  gathering  information  on  possible  UFOs  and  I  understand 

that you took some pictures and would you mind loaning them to us so that we 
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could just take a look." I didn't ask for credentials or anything like that and 1 said, 

"Well,  in  addition  to  pictures  I  also  have  kind  of  an  interesting  collection  of  news 

items that have come over AP for the past five years." And, they said, "Well, bring 

those along. We are interested. We would like to look at that." 

And they gave me an address over in the Fan district, in Richmond. It was one 

of the older homes and I  went in and the  man  who  had called  me introduced  him- 

self  and  said,  "I  am  real  grateful  that  you  brought  these  over.  We  will  take  good 

care  of  them.  We  will  get  them  back  to  you."  Didn't  say  whom  he  was  with.  He 

never identified himself. 

The house  was not  furnished  as though it  was a home. It was very lightly  fur- 

nished. It was an older home and didn't have anything in it of any value, as I recall. 

No  antiques  and  no  oriental  rugs  or  anything.  In  fact,  it  was  kind  of  shabby.  It 

kind  of  made  me  curious  as  to  what  he  did  and  who  else  was  in  the  house.  But  I 

turned  it  over  to  him  and  I  thought,  "Well,  call  me  when  you  are  finished  or  else 

I  will  come  back  and  get  it."  And  he  didn't  call  me  for  about  two  or  three  weeks. 

And I thought, "Well, that is enough time." 

Since I didn't hear from him and I didn't have his telephone number, I thought 

I  would  go  on  back  to  the  house  and  pick  it  up.  Well,  I  got  to  the  house  and  the 

house  was  empty.  I  had  no  idea  who  the  person  was.  I  was  very  naive-  more  so 

because  I  didn't  keep  a  negative  on  it  and  I  didn't  keep  a  print.  These  were  origi- 

nal  things  that  I  had.  The  newspaper  didn't  keep  a  copy  either  because  when  we 

did  that  we  were  just  doing  it  for  our  own  interest.  It  wasn't  for  print  or  publica- 

tion. And they disappeared from my life forever. 

But this UFO was large enough for me to see for many, many miles away. This 

was  a  clear  day.  I  think  it  was  an  evening  in  June  or  July  when  the  weather  was 

very  tranquil.  The  direction  of  flight  was  just  so  direct.  There  was  no  floating 

around.  It  had  a  course  and  it  was  sticking  directly  to  it.  I  could  see  it  but  it  was 

above  the  horizon  so  it  could  have  been  at  least  a  hundred  miles  or  more  away.  It 

was over me from the time I would go to 2,000 to 12,000 feet. 

Another  time,  I  was  interviewing  the  Director  of  NASA  at  Langley  and  we 

began  talking  about  flying  saucers.  I  got  the  typical  nebulous  but  not  evasive 

answers.  And  one  of  the  things  we  were  talking  about  was  different  aircraft  and 

UFOs and  we  were  kind of blending the  subject in together very  nicely. So I said, 

"Well  what  about  aircraft  in  the  future?  What  are  they  going  to  be  like?  And  he 

said, "We have aircraft now. We have vehicles or aircraft now that we could actually 

fly but they are so unique and so unorthodox that the public would not accept them. 

He was explaining that these craft were not conventional. I guess he was refer- 

ring to the fact, no rudder, no tail, no wings or whatever. 

Around  1956  or  1957,  I  was  stationed  at  Ft.  Knox,  Kentucky.  I  was  at  Ft. 

Knox  up  until  11:00  one  night  and  then  got  in  my  car  and  drove  to  Ft.  Campbell 

where I had some collateral duties.   I got into Ft. Campbell at about 1:00 in the 
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morning.  There  was  a  little  diner  that  stayed  open  all  night  and  as  I  went  to  the 

diner for coffee and donuts that night before I went back to the barracks, I noticed 

that  it  was  pretty  full.  And  I  thought,  "Well  this  is  kind  of  strange."  And  MPs 

were  in  town.  And  I  said,  "What  is  going  on?  Have  you  had  an  accident,  an  air- 

craft down or something like that?" No... 

Everybody  was  real  excited  that  a  flying  saucer  had  landed  behind  a  nearby 

farmhouse and from bits and pieces I was trying to pull in as much as I could. You 

could  not  get  there  because  they  had  it  cordoned  off.  MPs  had  totally  surrounded 

the  property.  I  learned  that  this  flying  saucer  had  landed  and  the  creatures  in  the 

flying  saucer  had  jumped  over  the  house  and  had  landed  in  the  front  of  the  house. 

The  people  in  the  house  were  frightened  to  death.  One  of  them  grabbed  a  shot- 

gun  and  as  one  of  the  creatures  went  up  to  the  front  door,  he  fired  a  shotgun 

through the screen door. 

The  creatures  from  the  flying  saucer  decided  that  this  was  not  a  very  good 

place  to  be  so  they  ran  back  out.  They  jumped  over  the  house  and  went  to  the 

back  wherever  the  flying  saucer  was  located  and  took  off  and  disappeared.  MPs 

were  there  and  I  am  sure  that  this  is  in  a  military  report  somewhere.  They  were 

from  Ft.  Campbell  because  this  is  the  nearest  base  and  the  ones  who  were  outside 

were from the base also. The state police were out there also... 

Testimony of Mr. Don Bockelman -  US Army 

September 2000 

Mr.  Bockelman  was  a  Launch  Area  Electronics  Technician  for  the  US  Army.  He  was  also 

trained  as  a  systems  analyst  and  worked  on  Nike  Hercules  missiles.  For  two  years  he  worked  for 

Honeywell  making  nuclear  tipped  torpedoes.  Mr.  Bockelman  heard  numerous  first  hand 

accounts  from  various  radar  operators  that  they  were  seeing  extremely  fast  targets  moving  at 

3500  miles  an  hour.  Some  of  these  were  making  impossibly  small-radius  turns.  At  one  time  he 

witnessed an attempted to shoot one down with an air defense missile near Mount Vernon, WA. 

I  was  trained  by  the  U.S.  Army  as  a  Launch  Area  Electronics  Technician.  I 

worked  on  Nike  Hercules  batteries  for  two  and  a  half  years  in  Europe  in  the  late 

1960s.  I  was  also  trained  as  a  systems  analyst,  to  analyze  and  to  troubleshoot  and 

fix  any  problems  that  would  occur  in  the  launch  area.  I  also  worked  in  the  IFS, 

which  is  Integrated  Fire  Control  on  that  site  for  about  seven  months.  I  worked  for 

Honeywell here in Seattle for two years making nuclear tipped torpedoes. 

There are technicians and operators dealing with really high speed, very mobile 

targets  which  were UFOs on  radar. I heard a number of those accounts from oper- 

ators.  They  were  stationed  at  different  places  around  the  world.  Integrated  Fire 

Control  is  where  the  radars  were  stationed  in  relation  to  the  missiles  and  it  is  a 

whole  bunch  of  radars.  They  would  recount  stories  where  vehicles  would  come  in 

and  they  would  track  them  and  pass  them  off  and  they  would  be  going  700  miles 

an  hour  and  accelerate  to  3,500  miles  in  the  atmosphere  quite  rapidly.  It  was  off 

the scale in terms of  what the technology  for our potential  Russian targets  were. It 

was off the scale. I want to say that these operators are very adept. They are trained 

to determine the difference between radar strikes and any atmospheric disturbances 

that can approximate targets. They are experts at it. 

So  when  they  were  tracking  targets,  they  were  tracking  the  actual  physical 

objects  in  the  atmosphere.  They  were  100%  convinced  that  there  were  physical 

targets that were in the atmosphere and were involved in a variety of different types 

of  travel.  That  was  in  the  late  1960s  that  I  was  hearing  these  reports.  The  reports 

went back into the 1950s because a lot of the older operators had been on Ajax sites 

and  they  were  tracking  them.  Primarily,  the  reports  that  I  got  were  from  the 

United  States.  The  military  official  position  is  completely  opposite  of  what  people 

who operate very sophisticated radar systems routinely perceive. 

After  leaving  the  military,  one  evening  I  was  sitting  in  my  living  room  and  it 

was  in  October  of  1978  and  I  had  all  the  lights  off  and  I was  just  sitting  there  let- 

ting my mind wander and quite abruptly all of a sudden four amber lights started 
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shining  in  the  room  and  filling  it  with  a  diffuse  amber  light.  Needless  to  say,  I 

turned  around  quite  rapidly  to  determine  what  it  was  that  I  was  seeing.  And  there 

were  three  lights  who  were  approximately  equal  distance  from  each  other  and  a 

fourth one off of the equal distance spacing a little bit, but in the same plane. 

Then  this  jet  came  from  due  west.  I  saw  this  object  while  I  was  standing  on 

the back porch of my house, and it was then attacked and fired on by an air defense 

missile. As it turned out it was a high explosive missile right at the target. Shrapnel 

was falling to the ground. It had exploded and the object was accelerating away at 

a  mind-boggling speed away  from  where the attack occurred. The actual attack on 

the  craft  occurred  about  ten  miles  east  of  Sedro  Woolley.  I  would  say  about  three 

miles north of the area called Lyman [and] Hamilton. 

About  the  objects  which  we  tracked  on  radar  while  I  was  in  the  military,  out- 

side  of  the  speed,  the  thing  that  was  most  impressive  about  these  targets  is  their 

capacity to have abrupt turns. People who are in air defense look at mass and turn- 

ing radius. We had nothing that  was capable of  matching  their capacity for  minus- 

cule turning radiuses. We are talking about virtually no radius turns at high speeds. 

2,000  miles  an  hour  and  right  angle  turns.  And  not  only  turns  but  descents  and 

ascents.  They  would  descend  rapidly.  It  didn't  seem  to  make  any  difference  to 

them in which direction where they went. 

They would give you specific orders to not disclose to anybody ever. If it  was 

a large event, then the reaction was by order you can never speak about it. 

November  14th,  1998,  I  was  sitting  in  my  front  room  again  only  this  time  I 

was  watching  a  movie.  The  lights  were  off  in  my  house.  I  saw  an  object  and  my 

estimates  were  that  it  was  approximately  a  mile  across,  1,100  feet  thick.  Moving 

at approximately 600 miles an hour without sound. I did get a very, very clear view 

of its shape because that evening it was clear and the moon was out. I could see its 

shape very well. There were hundreds of lights on it. 

It  was  roughly  triangular  shape.  A  little  bit  of  a  truncated  triangular  shape 

because  at  the  backside  it  was  like  a  triangle  which  is  kind  of  cut  off.  I  could  see 

the  sides  of  it.  There  were  rows  of  lights  going  up  the  sides.  There  were  rows  of 

lights  going  around  the  perimeter.  There  were  rows  of  lights  going  across  the  bot- 

tom.  I  saw  a  number  of  silent  jets  then  come  from  the  south  in  single  file  at  four- 

minute  intervals  and  fly  through  the  flight  path  [of  the  UFO].  The  jets  were  so 

quiet  you  almost  can't  hear  them  on  tapes.  I  have  never  seen  this  particular  model 

of jets and I am pretty good at identifying military jets. 

The  second  jet  I  filmed.  When  he  was  flying  through  the  flight  path  of  the 

object,  he  turned  on  a  bright  light.  1  can  only  imagine  what  the  purpose  of  it  was, 

but  four  different  jets  came  at  four-minute  intervals.  All  in  the  same  exact  flight 

pattern. 
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Introduction 

(transcribed and edited from an oral presentation by Dr. Greer) 

This  section  deals  with  the  Strategic  Air  Command  and  UFO  events  involv- 

ing nuclear facilities. I wish to emphasize again that the witnesses we have here are 

diverse.  They  range  from  the  Atomic  Energy  Commission  to  people  who  have 

been  at  Strategic  Air  Command  facilities  and  at  missile  launch  control  facilities 

throughout  the  United  States  and  Canada.  These  witnesses  give  unmistakably 

clear  testimony  about  the  fact  that  these  extraterrestrial  vehicles  appear  to  be  quite 

concerned  with  our  weapons  of  mass  destruction.  And  in  fact,  more  than  one  of 

these  witnesses  have  stated  to  me  that  they  believe  that  these  extraterrestrial  vehi- 

cles were there because they were very concerned that we might blow ourselves up- 

or  that  we  might  begin  to  go  into  space  and  be  a  threat  someday  to  other  civiliza- 

tions. 

I  believe  this  is  very  important  because,  while  none  of  these  witnesses  has 

stated mat there ever was any hostile action taken by these objects, it is quite clear 

that  they  are  concerned  about  what  we  may  do  with  weapons  of  mass  destruction. 

And  this  speaks  to  something  very  profound:  That  we  have  reached  the  point 

where  the  only  possible  future  is  one  that  is  peaceful.  The  weapons  are  too  pow- 

erful  and  the  stakes  are  too  high  to  advance  any  further  and  contemplate  the  use 

of  such  weapons.  We  must  advance  forward  into  space  without  using  these  vast 

weapons  within  our  arsenal  against  any  life  form.  The  extraterrestrial  civilizations, 

which  appear  to  be  monitoring  our  activity  and  have  been  doing  so  for  decades, 

may indeed have this as one of their chief concerns. And it is very likely that entry 

into  inter-planetary  society  has  as  its  primary  requirement  the  ability  for  a  people 

to  advance  into  space  peacefully.  For  we  are  not  talking  now  of  muskets  and 

canons  and  swords  but  of  thermonuclear  weapons,  pulsed  laser  weapons,  and 

exotic  technologies  which  can  rip  the  fabric  of  time-space.  It  must  be  clear  to  all 

that  the  only  survivable  future  is  a  peaceful  one.  This  peace  is  the  hallmark  of  the 

maturation of the human race. 

It  is  also  possible  that  people  within  the  national  military  command  structure, 

as  well  as  the  national  security  apparatus  of  the  United  States  and  other  countries, 

have misinterpreted some of the actions from these extraterrestrial vehicles as a vio- 

lation of our airspace or our sovereignty. I chink we must take a wider look at this 

and consider the fact that if  we  were to come across a planet  which,  within a hun- 

dred years, had gone from an agrarian civilization to one capable of the early stages 

of  space  flight  and  which  had  thousands  of  thermonuclear  devices  capable  of 

destroying  worlds,  that  perhaps  we  would  be  concerned  as  well.  I  think  that  we 

have  to  begin  to  look  in  the  mirror  as  a  people  and  ask  ourselves  what  we  should 

be  doing  to  ensure  a  peaceful  future  for  our  planet  and  also  to  guarantee  that  we 

keep these weapons out of space forever. 
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In discussing this issue about the Strategic Air Command facilities and nuclear 

events,  you  will  learn  that  on  some  occasions  these  objects,  which  have  hovered 

over  control  launch  facilities  or  missile  silos,  have  been  able  to  take  these  devices 

off-line:  That  is,  they  have  been  able  to  render  inert  intercontinental  ballistic  mis- 

siles. I do not believe that this is a  sign of any  hostility on their part but their  way 

of saying, "Please don't destroy this beautiful planet; and know this: we will not let 

you  destroy  ours."  I  think  it's  very  important  for  people  to  understand  that  such 

actions  however,  may  have  been  misinterpreted  by  certain  authorities  within  the 

vacuum  of  secrecy  and  this  is  something  we  must  look  at  very  carefully  as  a  civi- 

lization.  What  happens  within  the  darkness  of  secrecy?  Secrecy  grows  on  itself, 

and  it  creates  an  information  and  perspective  vacuum  where  there's  not  enough 

give and take with people of differing views or from different walks of life. In that 

milieu, it's  very easy  for paranoia and  misinterpretation to  set in and that is one of 

the  great  inherent  risks  of  obsessive  secrecy  -  the  kind  of  secrecy  which  President 

Eisenhower warned us about in January of 1961. 

Testimony of Capt. Robert Salas 

- US Air Force 

December 2000 

Capt.  Salas  graduated  from  the  Air  Force  Academy  and  spent  seven  years  in  active  duty 

from  1964  to  1971.  He  also  held  positions  at  Martin  Marietta  and  Rockwell  and  spent  21  years 

at  the  FAA.  In  the  Air  Force,  he  was  an  air  traffic  controller  and  a  missile  launch  officer  as  well 

as  an  engineer  on  the  Titan  3  missiles.  He  testifies  about  a  UFO  incident  on  the  morning  of 

March  16,  1967  where  16  nuclear  missiles  simultaneously  became  non-operational  at  two  dif- 

ferent  launch  facilities  immediately  after  guards  saw  UFOs  hovering  above.  The  guards  could 

not  identify  these  objects  even  though  they  were  only  about  30  feet  away.  The  Air  Force  did  an 

extensive  investigation  of  the  incidents  and  could  not  find  a  probable  cause.  At  a  debriefing 

about  the  incident,  an  officer  from  the  Air  Force  Office  of  Special  Investigations  required  him 

to  sign  a  non-disclosure  form  and  told  him  that  he  was  not  to  talk  about  the  event  to  anyone 

including  his  family  or  other  military  staff.  At  a  time  during  the  Cold  War  when  minor  tech- 

nical  anomalies  were  openly  communicated  amongst  the  staff,  this  incident  was  not  and  to  this 

day Capt. Salas thinks this to be very unusual. 

RS: Capt. Robert Salas 

SG: Dr. Steven Greer 

RS: My name is Robert L. Salas and I graduated from the Air Force Academy and 

spent  about  seven  and  a  half  years  in  the  Air  Force  on  active  duty  from  1964  to 

1971.  Then  I  went  to  work  for  Martin  Marietta  first  in  Denver  and  then  Rockwell 

International  here  in  the  southern  California  area.  I  worked  for  the  FAA  in  1974 

and worked for them for about 21 years and retired in 1995 from federal service. 

In  the  Air  Force  I  was  an  air  traffic  controller-  we  called  it  ground  control 

intercept  controller.  And  then  I  was  a  missile  launch  officer.  After  that  I  was  an 

engineer on the Titan 3 propulsion system out of Los Angeles Air Force station. 

The  UFO  incident,  happened  on  the  morning  of  March  16,  1967.  I  was  on 

duty  along  with  my  commander  Fred  Mywald.  We  were  both  on  duty  at  Oscar 

Flight as part of the 490th strategic missile squad and there are five launch control 

facilities assigned to that particular squadron. We were at Oscar Flight. 

It  was  still  dark  out  and  we're  sixty  feet  underground  [at  the  ICBM  launch 

control facility]. It  was early  in the  morning and I received a call from  my topside 

security  guard  who's  the  flight  security  controller  and  he  said  that  he  and  some  of 

the  guards  had  been  observing  some  strange  lights  flying  around  the  site  around 

the  launch  control  facility.  He  said  they  were  acting  very  unusual  just  flying 

around, and I said, "You mean UFO? He said, well, he didn't know what they were 

but they were lights and were flying around. They were not airplanes; they weren't 

making any noise. They were not helicopters; they  were making some very strange 

maneuvers and he couldn't explain it. Well, I just kind of shook my head and said, 

"Call me if anything more important happens." 
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Basically  we  just  ended  the  conversation.  It  wasn't  more  than  a  few  minutes- 

maybe a half hour later- and he calls back and this time he's very frightened; I can 

tell by the tone of his voice he's very shook up. He says, "Sir, there's a glowing red 

object  hovering  right  outside  the  front  gate  -  I'm  looking  at  it  right  now.  I've  got 

all  the  men  out  here  with  their  weapons  drawn".  Of  course  he  was  very  disturbed 

while he was telling me this; he was very excited. 

I  didn't  know  what  to  make  of  it  but  he  wanted  me  to  give  him  instructions 

or  orders,  tell  him  what  to  do.  And  I  think  I  said  something  like,  "Make  sure  the 

perimeter fence is secure." Then right away he said, "I've got to go sir, one of these 

guards has been injured", and he hung up. 

I  immediately  went  over  to  my  commander  who  was  taking  a  nap  ~  we  have 

a little cot down there  for rest periods ~ and I was telling him about the telephone 

call  we  just  received.  As  I  was  relating  this  to  him  our  missiles  started  shutting 

down  one  by  one.  By  shutting  down,  I  mean  they  went  into  a  "no-go"  condition 

meaning  they  could  not  be  launched.  So  we  get  bells  and  whistles-  a  red  light  no- 

go condition. 

As I recalled at the time, it seemed like every one of them shut down but later 

in recalling this incident with my commander Mywald, he said he felt we only lost 

maybe seven or eight of these weapons. 

SG: Can you describe what these weapons were, for the record? 

RS:  These  weapons  were  Minuteman  One  missiles  and  were  of  course  nuclear- 

tipped warhead missiles. 

As  they  started  shutting  down,  immediately  he  gets  up  and  we  both  start 

querying  the  status  board.  We've  got  the  ability  to  query  and  determine  what  the 

cause of the shutdowns  were. As I recall,  most of them  were guidance and control 

system  failures.  And  then  he  started  reporting  to  the  command  post.  In  the  mean- 

time  I  called  upstairs  to  find  out  what  the  status  was  of  this  object  and  the  guard 

said, well, the object has left- it just left at high speed. 

The  injured  guard  was  apparently  trying  to  climb  this  barbed  wire  but  it  had 

nothing  to  do  with  the  UFO  firing  anything  or  injuring  this  airman.  I  asked  him 

what the object looked like and all he could say was that it was an oval shape glow- 

ing a reddish orange around the object. 

SG: How far away and what altitude was it? 

RS:  Well,  he  said  it  was  hovering  right  over  the  fence  and  that  would  have  been 

within about 30 feet from him. The fence was maybe eight feet high. 

There was also another incident that happened within a week of this, just after, 

where there were radar reports and quite a few more witnesses. 
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[See the corroborating testimony of Lieutenant Colonel Arne Arneson] 

The Air Force did an extensive investigation of the entire incident and was not 

able to come up with a probable cause for the shutdowns. And I've got quite a few 

witnesses that will testify to that- we've got a couple of people who worked on the 

investigative  team- and I've  got correspondence from the  man  who actually organ- 

ized  the  investigative  team.  There  was  no  viable  explanation  for  this  [shutdown  of 

multiple ICBMs]. Each missile is basically self-supporting. Most of them are pow- 

ered by commercial power but each missile has its own power generator. 

The  only  connection  between  the  capsule  and  the  missile  sites  themselves  is 

what  we  call  SIN-lines  or  sensitive  information  network  lines.  They're  basically 

buried cables but inside the capsule itself and these lines go to the missiles directly. 

The missiles are not connected to each other so having a fault at one site would not 

affect missiles at another location. 

At our site anywhere from six to eight went down but they went down in rapid 

succession  which  again  is  an  extremely  rare  happening.  We  rarely  had  more  than 

one  missile  go  down  for  any  reason  at  all.  And  this  was  very  rare.  Weather  was 

ruled  out.  Like  I  said  an  extensive  investigation  was  done  and  power  surges  were 

ruled  out.  There  was  only  one  possibility  that  was  looked  at  by  one  of  the  Boeing 

engineers  that  did  some  test  in  the  laboratory  and  he  thought  that  some  kind  of  an 

electromagnetic  force  or  field  might  have  caused  the  signal  to  go.  But  it  would 

have had to go through the buried cable to each of these missiles. 

After  I  talked  to  my  guard  upstairs,  my  commander  talked  to  the  command 

post.  When  he  finished  talking  to  the  command  post  he  turned  to  me  and  said, 

"The  same  thing  occurred  at  ECHO  Flight."  ECHO  Flight  is  another  squadron, 

I'd  say  probably  50  -  60  miles  away  from  our  location  but  they  had  the  same  sort 

of  thing  happen.  They  had  UFOs  that  were  hovering,  not  at  the  launch  control 

facility  but  at  the  actual  launch  facilities  where  the  missiles  are  located.  They  had 

some  maintenance  and  security  people  out  there  at  the  time  and  they  observed  the 

UFOs at those sites. Now they lost all ten of their weapons- all ten. 

SG: This is around the same time? 

RS:  It  was  the  same  morning.  So  that  morning  we  lost  anywhere  from  between 

16 to 18 ICBMs at the same time UFOs were in the area and were observed by air- 

men.  Those  missiles  were  down  the  entire  day  because  we've  got  testimony  from 

Colonel  Don  Crawford,  who  relieved  the  crew  at  ECHO  Flight  and  he  was  there 

when  the  missiles  were  being  brought  up  to  alert  status  and  he  said  it  took  the 

whole day. So I'm assuming it took our missiles all day to be brought back up also. 

When  we  got  relieved,  I  went  upstairs  and  the  first  thing  I  did  was  look  in  the 

guard's eye and say, "Hey, were you telling me the truth about this object?"   He 
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swore  up  and  down  he  was  telling  the  truth.  I  believed  him  for  a  couple  of  rea- 

sons.  I  knew  he  was  frightened  when  he  called  me  down  there  and  then  when  I 

looked him in the eye and he told me about the situation I certainly believed him. 

I  wrote  up  a  report  about  this  incident;  it  was  in  my  log  and  I  turned  it  in. 

When we got to the base we had to report to our squadron commander right away. 

And  in  that  room  with  my  squadron  commander  was  a  fellow  from  AFOSI  (we 

had an Air Force Office of Special Investigations on the base). He was there in the 

office  with  the  commander.  He  asked  for  my  logs  and  he  wanted  a  quick  briefing 

although  it  seemed  to  me  he  knew  pretty  much  what  had  happened  already.  But 

we  gave  him  a  quick  briefing  and  then  he  asked  us  both  to  sign  a  non-disclosure 

agreement saying this was classified information- we were not to release this to any- 

body,  and  that  was  it.  We  couldn't  talk;  he  told  us  we  could  not  talk  about  this  to 

anyone,  including  any  of  the  other  crews,  our  spouses,  our  family,  even  amongst 

each other. 

That  was  the  end  of  that.  I  was  there  at  Malmstrom  [phonetic  sp]  for  another 

two  years  after  that  and  in  that  time  we  were  never  given  a  de-briefing  on  any  of 

the  incidents-  neither  the  ECHO  incident  or  our  own,  which  is  very  unusual 

because  we got briefed every  morning on any of the anomalies that  were  going on 

with  the  equipment.  We  got  briefed  and  we  discussed  these  technical  issues  that 

were going on with the weapons but we never heard anything else about these inci- 

dents. And these were major happenings. These were major happenings. 

I've  got  a  copy  of  a  telex  which  we  received  under  FOIA  coming  from  SAC 

headquarters  and  coming  to  Malstrom  and  other  bases  right  after  the  morning  that 

happened  saying  that  this  incident  was  of  extreme  concern  to  SAC  headquarters 

because  they  couldn't  explain  it.  Nobody  could  explain  what  happened.  And  yet 

we  never  got  de-briefed.  And  we  were  cleared  for  very  high  classification  because 

these are nuclear weapons we're dealing with. 

We  did  get  the  security  incursion  alarms  at  those  sites  when  the  missile  went 

down.  That  is  unusual  because  usually  when  a  missile  went  down  for  something 

like  guidance  failure,  we  wouldn't  get  security  incursion  alarms,  which  means  a 

perimeter is breached, an object crossed the fence, or something broke the security 

alarm  system  that  we  had  on  the  perimeter  of  the  launch  facility.  I  did  sent  out 

guards to a couple of those facilities to investigate that. 

The  reason  I  think  this  story  is  very  significant  is  because,  going  back  to 

August  of  1966  at  Minot,  ND,  a  very  similar  thing  happened  at  one  of  the  launch 

control facilities at Minot  Air Force Base. They  had the same kind of  weapon sys- 

tem  that  we  had-  they  had  M-1  missiles.  This  [UFO]  was  observed  on  radar,  there 

was some communication failure and the object was observed over the launch con- 

trol facility. 

That  happened  in  August  1966  and  that's  a  well  documented  incident.  About 

a week prior to my incident, in March 1967, I've got a record of a call from one of 
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the  security  guards  who  was  out  roaming  looking  at  the  launch  facilities  and  saw 

an  object  very  similar  to  what  I  just  described  over  the  launch  facility.  The  com- 

mander  reported  it  to  command  post.  About  a  week  to  ten  days  after  our  incident, 

there's  a  very  well  documented  incident  that  happened  at  Malstrom.  In  this  case, 

near  Malstrom  Air  Force  Base,  a  UFO  was  tracked  by  radar  and  was  observed  at 

relatively close range by a truck driver and highway patrolman. The  Air Force did 

an  investigation  and  there's  an  extensive  report  on  the  Air  Force  investigation  of 

this UFO sighting because it flew around the base and very close to the base. 

So  this  is  a  whole  series  of  things  that  happened  having  to  do  with  the  same 

kind of weapon system, the Minuteman Missile. 

The  reports  that  were  made  to  me  by  my  guards  were  official  reports.  These 

were not jokes- they were not meant to be anything but official reports because we 

were  dealing  with  strategic  weapons  during  the  Cold  War,  during  the  Vietnam 

War.  They  were  professional,  these  guards,  and  they  were  not  about  to  joke  about 

weapons being down, about what they were seeing. So these were not rumors, they 

were  official  reports.  If  they  were  recanted  for  any  reason,  these  men  should  have 

been  court-martialed  for  giving  false  reports  during  a  very  sensitive  incident.  And 

none of that happened. 

Bob  Kominski  headed  up  the  organization  to  look  at  all  aspects  of  these  shut- 

downs.  Kominski  relates  to  me  in  writing  that  at  some  point  he  was  told  by  his 

boss  that  the  Air  Force  said,  "Stop  the  investigation;  do  no  more  on  this  and  in 

addition do not  write a final report." Again, this  is very  unusual especially in  light 

of  the  fact  that  CINC-SAC  headquarters  was  stating  that  this  was  of  extreme 

importance  to  find  out  exactly  what  happened  here.  And  yet,  the  head  of  the 

investigative  team  was  told  during  the  investigation  to  stop  the  investigation  and 

not write a final report. 

I  heard  that  many  of  the  guards  that  reported  this  incident  were  sent  off  to 

Vietnam,  as  a  matter  of  fact.  I  know  for  a  fact-  this  I  can  attest  to-  that  one  of  the 

guards that I sent out to the launch facilities and observed an object came back and 

was very shaken by the experience. And he was taken off guard duty from then on. 

He was sent somewhere else because he was too shaken by the experience. 

[See the official government documents regarding these and related UFO events at 

or near nuclear facilities.  SG] 
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September 2000 

Lt.  Col.  Arneson  spent  26  years  in  the  USAF.  He  had  an  above  top-secret  SCI-TK  (Special 

Compartmented  Tango  Kilo)  clearance.  He  worked  as  a  computer  systems  analyst  for  Boeing 

and  was  the  Director  of  Logistics  at  Wright-Patterson  AFB.  At  one  point  he  was  the  cryptog- 

raphy  officer  for  the  entire  Ramstein  AFB  in  Germany  and  while  there  one  day  he  received  a 

classified  message  that  said  that  a  UFO  had  crashed  in  Spitsbergen  Norway.  While  at 

Malmstrom  AFB  in  Montana  he  again  saw  a  message  that  said  that  a  metallic  circular  UFO  was 

seen  hovering  near  the  missile  silos  and  that  all  the  missiles  went  off-line  so  that  they  could  not 

be launched. 

DA: Lt. Col. Dwyyne Arneson 

SG: Dr. Steven Greer 

DA:  My  name  is  Dwynne  Arneson.  I  was  born  in  Rochester,  Minnesota  back  in 

1937,  and  went  to  Rochester  High  School.  From  there  I  graduated  and  went  on 

to St. Olaf College in Northfield, Minnesota where I got my degree in physics and 

math.  Upon  graduation,  I  competed  for  Officer's  Training  School  in  the  Air  Force 

and  then  was  selected  to  get  a  commission,  went  to  Officers  Training  School,  and 

was  commissioned  back  in  1962.  I  went  on  to  spend  twenty-six  years  in  the  U.S. 

Air Force as a communication-electronics officer and retired in 1986. I had assign- 

ments  all  over  the  world,  including  Vietnam,  Europe  -  you  name  it,  I've  probably 

been there. 

I  held  a  top-secret  SCI-TK  clearance.  That  means  Special  Compartmented 

Tango  Kilo  information,  which  is  above  top  secret,  if  you  will.  It  takes  a  special 

investigation to get that sort of a clearance. Upon getting out of the Air Force, and 

retiring as a colonel in 1986, I applied for work at Boeing, and I came to work for 

Boeing  as  a  computer  systems  analyst,  and  I've  been  working  since  1987  in  that 

capacity with Boeing. I retired in 1986 as Director of Logistics at Wright-Patterson 

Air Force Base. 

I  had  various  opportunities  to  see  things  that  come  through  my  perusal.  One 

instance  was  back  in  1962  when  I  was  a  lieutenant  at  Ramstein  Air  Force  Base  in 

Germany.  I  was  the  crypto  officer  for  the  entire  Ramstein  Air  Base.  I  was  a  top- 

secret  control  officer.  And  in  that  capacity,  I  happened  to  see  a  classified  message 

go  through  my  com  center,  which  said  that  "A  UFO  has  crashed  on  the  Island  of 

Spitsbergen, Norway, and a team of scientists are coming to investigate it." 

I  do  not  recall  where  the  message  came  from,  where  it  was  going  to,  because 

in  that  capacity  we  were  oftentimes  told,  "What  you  see  here,  leave  here."  But  I 

can recall seeing that. 

The  next  thing  that  comes  to  mind  is  one  that  took  place  in  1967.  I  was  in 

charge of the Communication Center, the Twentieth Air Division at Malmstrom 
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Air  Force  Base,  Montana.  I  was  again  the  top-secret  control  officer  there.  I  dis- 

patched all the nuclear launch authentications to the SAC missile crews, so — I had 

a very good top-secret background. 

One  day,  I  happened  to  see  a  message  that  came  through  my  communications 

center.  There  again,  I  cannot  quote  the  date,  where  it  came  from,  where  it  was 

going to, but I do recall reading it and seeing it. It said, basically, that "A UFO was 

seen  near  missile  silos"...  and  it  was  hovering.  It  said  that  the  crew  going  on  duty 

and  the  crew  coming  off  duty  all  saw  the  UFO  just  hovering  in  mid-air.  It  was  a 

metallic  circular  object  and  from  what  I  understand,  the  missiles  were  all  shut 

down. 

And  then  later  on,  years  later  while  working  here  at  Boeing,  I  heard  from  a 

man named, Bob Kaminisky, who had retired from Boeing and he said, "Yes, I was 

the  engineer  assigned  by  Boeing  to  come  up  and  check  out  the  missiles  to  make 

certain  that  they  in  fact  had  not  gone  down  upon  their  own."  And  he  said,  "I  gave 

them a complete bill of health." And I worked for Bob in Boeing and I was a good 

friend of his. 

Even before he passed away, we had many, many conversations on this subject, 

and he was just a very incredible man. 

[See the testimony of Lieutenant Colonel Bob Salas regarding these ICBM missile 

events at Malmstrom AFB.  SG] 

What I mean by "missiles going down," is that they went dead. And something 

turned those missiles off, and so they could not be put in a mode for launching. 

At  another  time,  when  I  was  Commander  of  a  radar  squadron  up  in  Maine,  at 

Caswell  Air  Force  Station,  Maine,  we  were  right  next  door  to  Loring  Air  Force 

Base. It  was  where they launch the B-52s and the KC  tankers and things  like that. 

I  had  a  lot  of  security  friends  over  there  at  Loring  who  told  me  about  UFOs  hov- 

ering near the nuclear weapon storage area on Loring Air Force Base. 

[This corroborates the testimony of Lieutenant Colonel Joe Wojtecki. See that tes- 

timony regarding a significant event at Loriing AFB.  SG] 

A little bit of background, not to belabor the point, but ~ when I was assigned 

as  Director  of  Logistics  at  Wright-Patterson,  I  left  the  wife  and  kids  back  in 

Oklahoma  City.  It  was  my  daughter's  last  year  of  high  school,  so  I  went  out  there 

on  my own for about a  year.  And in the  search for an apartment out there, I came 

across  this  lady,  Chris  Weedon  by  name,  who  had  a  little  five-acre  English  manor 

outside  of  Dayton.  She  had  three  rooms  for  rent,  three  bedrooms.  So  I  rented  one, 

and  I  kind  of  became  her  son.  I  helped  her  cut  the  grass,  I  mowed  the  lawn,  etc. 

She was up in her seventies. 
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Her  husband  was  a  Lieutenant  Colonel  Spencer  Weedon.  Now,  he  died  about 

twelve  years  prior  to  that,  and  from  everybody  that  I  met,  they  said  he  was  just  a 

brilliant  guy.  He  had  a  photographic  mind,  and  he  was  one  of  the  lead  investiga- 

tors  of  UFOs  at  Wright-Patterson.  In  fact  I  have  a  tape  at  home,  produced  back 

in  the  1950s,  of  a  debate  between  Spencer  Weedon  and  that  Major  Donald 

Keyhoe. It was done in the Armstrong Circle Theater. So he was her husband. 

The  one  person  I  happened  to  meet  and  took  quite  a  shine  to,  and  he  to  me, 

was  a  Dr.  Adolph  Raum.  Now,  he  at  that  time  was  eighty-three  years  old.  I  think 

he has since died. One night after supper and after a few martinis, I jokingly asked 

Adolph,  "What  do  you  know  about  the  little  gray  men  that  are  supposedly  on  ice 

here  at  Wright-Patterson?"  And  I  distinctly  recall  his  face  turning  ashen  white,  his 

voice got very stern, and he said, "Arne," he says, "all I can tell you is that they were 

not  weather  balloons,  and  we  will  not  talk  about  it  again.  Do  you  understand?" 

And  there  was  no  uncertainty  in  my  mind  that  we  wouldn't  talk  about  this  further. 

He  was  from  Switzerland  originally.  He  was  on  the  first  A-Bomb  test  in  the  U.S. 

and  he  knew  Dr.  Oppenheimer  personally.  Even  though  I  had  a  top-secret  clear- 

ance, there were areas that we just couldn't get near, and we just could not find any- 

thing about some of these areas at Wright-Patterson that may have held some bod- 

ies  or  ~  who  knows  what  they  held?  And  a  lot  of  my  technicians  that  worked  for 

me  as  a  communication  electronics  officer,  would  tell  stories  about  objects  going 

across their radar screens at fantastic speeds. Nothing we had could go that fast. 

SG: What years would this have been? 

DA: Well, this was back in the mid-seventies when I had that radar squadron com- 

mander's  job  at  Caswell  Air  Force  Station,  Maine.  That's  when  these  technicians 

would tell me about events like that. 

As  a  commander  of  a  radar  squadron,  you  have  people  who  are  operational 

types as well as the people who are the technician types, who actually maintain the 

radars. In fact, in that capacity,  we  would take and have battle exercises. We  were 

the  only  radar  squadron  in  the  U.S.  under  operational  control  of  the  Canadian 

NORAD  Division.  Now,  you'd  see  the  B-52s  coming  down  from  Canada,  the 

fighter  interceptors  being  directed  against  them,  or  whatnot.  So  these  men  knew 

how  fast  things  were  flying.  They  knew  the  speed  of  bombers.  They  knew  the 

speed  of  the  current  fighter  force  that  we  had.  The  radar  technicians  I  had,  the 

maintenance  men  working  for  me  —  they  were  in  the  position  to  say,  "Yes,  that 

scope  was  in  A-l  condition  -  or  the  radar  is  in  A-l  condition."  So  things  could 

check  out.  The  experience  of  the  operational  types,  the  experience  of  the  mainte- 

nance  guys  —  they  confirmed  that  the  system  was  operating  perfectly.  And  they 

said,  "That  thing  is  going  two  or  three  thousand  miles  an  hour."  I  heard  it  from 

different sources that related similar events at different radar stations throughout 
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the U.S., not just at Caswell Air Force Station. We had radar stations back in those 

days all over the U.S. and stories like that are not uncommon at all. 

If you think about it, all this vast universe we have, if we're the only intelligent 

life here, God has sure got bad judgment... 
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Professor  Jacobs  is  a  respected  professor  at  a  major  US  university.  In  the  1960s  he  was  in 

the  Air  Force.  He  was  the  officer  in  charge  of  optical  instrumentation  and  his  job  was  to  film 

ballistic  missile  tests  launched  from  Vandenberg  Air  Force  base  in  California.  In  1964,  during 

a  test  of  the  first  missile  they  filmed,  they  caught  on  film  a  UFO  traveling  right  next  to  the  mis- 

sile.  He  says  it  looked  like  two  saucers  cupped  together  with  a  round  ping-pong  ball  like  sur- 

face  on  top.  The  film  showed  that  from  the  ball  a  beam  of  light  was  directed  at  the  missile.  This 

happened  four  times,  from  four  different  angles,  as  the  missile  was  about  60  miles  up  and  trav- 

eling  at  11,000  to  14,000  miles  an  hour.  The  missile  tumbled  out  of  space  and  the  UFO  left. 

The  next  day  he  was  shown  the  film  by  his  commanding  officer  and  was  told  to  never  speak  of 

this  again.  He  said,  if  it  ever  comes  up  you  are  to  say  that  it  was  laser  strikes  from  the  UFO. 

Professor  Jacobs  thought  this  unusual  because  in  1964  lasers  were  in  their  infancy  in  the  labs  but 

he  never  the  less  agreed  and  hasn't  talked  about  it  for  18  years.  Years  later,  after  an  article  came 

out  about  the  film,  professor  Jacobs  started  receiving  harassing  phone  calls  at  early  hours  in  the 

morning.  His mailbox was even blown up out in front of his house. 

What  we  photographed  up  at  Vandenberg  Air  Force  Base  affected  me  for  the 

rest  of  my  life  and  made  a  huge  impact  on  my  understanding  of  the  universe  and 

of Governmental manipulation of our minds. 

The background of this event is that we were testing ballistic missiles that were 

to  deliver  nuclear  weapons  on  target.  That's  what  they  were  there  for.  We  weren't 

launching  real  nuclear  weapons  we  were  launching  dummy  warheads.  They  were 

the  exact  size,  shape,  dimension  and  weight  of  a  nuclear  warhead.  I  was  the  offi- 

cer  in  charge  of  optical  instrumentation  at  Vandenburg  Air  Force  Base  in  the 

1369th  photo  squadron  and  as  such  it  was  my  duty  to  supervise  the  instrumenta- 

tion  photography  of  every  missile  that  went  down  in  that  western  test  range.  In 

those days  we called them ICBM's, inter-county ballistic  missiles, because  most of 

them blew up on  launch.  And our job was to determine  why they blew  up, to pro- 

vide  the  engineers  good  engineering  sequential  photography  so  that  they  could  see 

what  was  wrong  with  the  burners  that  took  off  in  flight.  For  my  achievement  in 

setting up the photographic station to track these tests I was awarded the Air Force 

Guided  Missile  insignia.  I  was  the  first  photographer  in  the  Air  Force  to  get  the 

Missile Badge and it was a highly coveted thing at the time. 

The  incident  was  definitely  in  1964  because  Major  Mansmann  confirmed 

that; he had written it down and knew the exact date of it. 

They  counted  down  the  missile  and  we  heard  engine  ignition  lift-off  so  we 

knew  the  missile  was  underway.  We  were  looking  down  south,  southwest,  and  the 

missile  popped  up  through  the  fog.  It  was  just  beautiful  and  I  hollered,  there  it 

is.   Our guys on our M45 tracking mount with a 180-inch lens on it filmed the 
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missile.  And  the  big  BU  telescope  swung  over  and  got  it  and  we  followed  the 

thing.  And  sure  enough  we  could  see  all  three  stages  of  powered  flight  boosters, 

they  burned  out  and  dropped  away.  And  then  of  course,  to  our  naked  eye  all  we 

saw  was  a  smoke  trail  going  off  into  subspace  as  it  headed  off  towards  its  target 

which was an island in the Pacific. Well, that was our first filming of a launch and 

we got it. 

We sent the film back down to the base and- I don't know exactly how long it 

was  after  the  event,  it  might  have  been  a  day  or  two-  I  was  called  into  Major 

Mansmann's  office  at  the  First  Strategic  Aerospace  Division  Headquarters.  I 

walked  into  his  office  and  they  had  a  screen  and  a  16mm  projector  set  up.  There 

was a couch and Major Mansmann said sit down. And there were two guys in gray 

suits,  civilian  clothes,  which  was  fairly  unusual.  Major  Mansmann  said  watch  this 

and  turned  on  the  film  projector.  I  watched  the  screen  and  there  was  the  launch 

from the day or two before. 

It  was quite exciting. Because of the length of the telescope, as the  Atlas  mis- 

sile entered the frame  we could see the  whole third stage.  That  was pretty exciting 

optics.  We  watched  that  stage  burnout.  We  watched  the  second  stage  burnout. 

We  watched  the  third  stage  burnout.  And  then  on  that  telescope  we  could  see  the 

dummy  warhead.  It's  flying  along  and  into  the  frame  came  something  else.  It  flew 

into the frame like and it shot a beam of light at the warhead. 

Now  remember,  all  this  stuff  is  flying  at  several  thousand  miles  an  hour.  So 

this thing [UFO] fires a beam of light at the warhead, hits it and then it [the UFO] 

moves to the other side and fires another beam of light, then moves again and fires 

another  beam  of  light,  then  goes  down  and  fires  another  beam  of  light,  and  then 

flies  out  the  way  it  came  in.  And  the  warhead  tumbles  out  of  space.  The  object, 

the  points  of  light  that  we  saw,  the  warhead  and  so  forth,  were  traveling  through 

subspace about 60 miles straight up. And they were going somewhere in the neigh- 

borhood  of  11,000  to  14,000  miles  an  hour  when  this  UFO  caught  up  to  them, 

flew in, flew around them, and flew back out. 

Now,  I  saw  that!  I  don't  give  a  Goddamn  what  anybody  else  says  about  it.  I 

saw that on film! I was there! 

Now  when  the  lights  came  on,  Major  Mansmann  turned  around  looked  at  me 

and said, were you guys screwing around up there? And I said, no sir. And he said, 

what  was  that?  And  I  said,  it  looks  to  me  like  we  got  a  UFO.  Now  the  thing  that 

we  saw,  this  object  that  flew  in,  was  circular,  was  shaped  like  two  saucers  cupped 

together  with  a  ping-pong  ball  on  top.  The  beam  of  light  came  out  of  the  ping- 

pong ball. That's what I saw on film. 

Now  Major  Mansmann  said  to  me  after  some  discussion  about  it,  you  are 

never to speak of this again. As far as you are concerned, this never happened. And 

he said, I don't need to emphasize the dire consequences of a security breach, do I? 

I said, no sir.  And he said, fine.  This never happened.  As I started for the door, 
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he said, wait a minute. He said, years from now if you are ever forced by someone 

to talk about this, you are to tell them it was laser strikes, laser tracking strikes. 

Well,  in  1964  we  didn't  have  any  laser  tracking  strikes.  We  didn't  have  any 

laser  tracking  at  all.  Lasers  were  in  their  infancy  in  1964.  They  were  little  play- 

things  in  laboratories.  So  I  said,  yes  sir,  and  walked  out  and  that  was  the  last  I 

talked about it for 18 years. 

I didn't talk about it to anybody at Vandenburg Air Force Base, nobody in  my 

squadron  knew  about  it.  Nobody  saw  the  film  but  me.  My  Commanding  Officer 

Major  Lewis  S.  Clement,  Jr.  didn't  see  it.  My  Operations  Officer  Captain  Kenneth 

R.  Callahan  didn't  see  it.  His  assistant  Lieutenant  Ronald  O.  Baylor  didn't  see  it. 

Their  assistant,  Chief  Ward  Officer  Spooner  didn't  see  it.  Nobody  in  my  squadron 

saw  it.  And  I  didn't  talk  about  it  to  anybody  under  direct  orders  from  Major 

Florence  J.  Mansmann,  Jr.  Consequently  no  one  at  Vandenburg  that  I  know  of 

knows anything about this. 

That  sounds  real  suspicious  doesn't  it?  Somebody  should  have  seen  it. 

Somebody  should  have  talked  about  it.  Well,  they  didn't  because  in  those  days,  I 

didn't  talk  about  top-secret  things  that  I  was  told  not  to  talk  about.  There  are 

things that I know about that I did in the service that I won't talk about to you now 

because  they  are  top-secret  and  I  could  get  my  ass  in  trouble  for  talking  about 

them. 

After  18  years  it  occurred  to  me  that  I  could  talk  about  this  one  incident 

because  nobody  ever  told  me  it  was  classified  top-secret.  If  you  parse  what  Major 

Mansmann  said,  he  said,  you  are  to  say  this  never  happened.  Well,  that's  not  clas- 

sifying  it  top-secret,  is  it?  That's  why  I  felt  free  to  talk  about  it.  It's  not  a  second- 

hand  story.  This  happened  to  me.  And  I  was  a  part  of  a  United  States  Air  Force 

cover-up for 18 years. 

After  an  article  [came  out  about  the  incident],  the  shit  hit  the  fan!  I  started 

being  harassed  at  work.  I  started  getting  odd  telephone  calls  that  would  come  dur- 

ing the day. At night, at my house I would get telephone calls- all night long some- 

times  3:00  in  the  morning,  4:00  in  the  morning,  midnight,  10:00,  people  would 

call and start screaming at  me. You are going down  mother fucker! You are going 

down  mother  fucker!  And  that's  all  they  would  say.  And  they'd  keep  screaming 

that until I finally hung up the phone. 

One  night  somebody  blew  up  my  mail  box  by  putting  a  big  load  of  skyrock- 

ets  in  it.  The  mailbox  went  up  in  flames.  And  that  night  at  1:00  in  the  morning 

the phone rang. I picked it up and somebody said, skyrockets in your box at night, 

oh what a beautiful sight, mother fucker! 

And  things  like  that  have  happened  on  and  off  since  1982.  I  told  you  that 

since this History Channel thing came up and since you've started asking questions 

and  this  thing  is  in  the  wind  again,  I'm  starting  to  get  telephone  calls  again.  My 

wife and I get phone calls out here in nowhere { ____ } where we've retreated out to 
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our  farm.  And  it's  strange  -  They  don't  say  anything.  You  pick  up  the  phone  and 

say  hello,  hello,  and  there's  a  hmmmmmmmmmmmmmm,  click.  It's  disconcert- 

ing.  But  I've  learned  to  not  give  a  flip.  I  just  don't  care  anymore.  What  are  they 

going  to  do  kill  me?  What  are  they  going  to  do  discredit  me?  Are  they  going  to 

do  any  more  than  Philip  Klass  has  already  done  to  me?  Are  they  going  to  make 

me look foolish? That's about all they can do. 

I  believe  this  nutty  fringe  around  UFO's  is  part  of  a  concerted  effort  to  keep 

serious study of it down. Anytime anybody tries to study this subject seriously, we 

are subject to ridicule. I'm a full professor at a relatively major university. And I'm 

certain that my colleagues at the university laugh at me and hoot and holler behind 

my  back  when  they  hear  that  I  have  an  interest  in  studying  unidentified  flying 

objects- and that's just one of the things that we have to live with. 

The  Air  Force  denied  everything.  Was  I  in  the  Air  Force?  The  Air  Force 

denied it. Was I ever at Vandenburg? Well of course I couldn't be because if I was- 

n't  in  the  Air  Force  how  could  I  have  been  at  Vandenburg?  Did  I  put  a  tracking 

site  up  along  the  California  coast?  No,  there  was  no  tracking  site  in  California. 

Which is a crock! The tracking  site  is  still  there right  where I put it.  And they  use 

it  to  show  you  every  time  the  space  shuttle  lands  in  California-  that's  where  you 

first  see  it  from.  And  they  are  still  photographing  missiles  from  Vandenburg  from 

that tracking site. 

At  any  rate,  to  corroborate  my  story,  Lee  Graham  tracked  down  Florence  J. 

Mansmann,  Jr.,  the  same  Major  who  had  ordered  me  to  shut-up  about  it  and  he 

was  now  a  Ph.D.  at  Stanford  and  a  rancher  in  Fresno,  California.  And  he  wrote 

back to Lee saying everything Bob said in his story is absolutely true. 

He  corroborated  my  story  and  he  continued  to  do  that  year  after  year,  every 

time  somebody  brought  it  up,  every  time  somebody  would  contact  him  he  cor- 

roborated  my  story  by  saying,  yes,  that's  exactly  what  happened.  It  takes  a  lot  of 

guts  to  do  that.  I  became  a  fan  of  Sonny's  [Mansmann];  he  is  now  deceased.  He 

was my hero for a while. 

I  wasn't  in  the  room  at  the  time  but  what  happened  to  the  film  is  an  interest- 

ing  story  in  itself  as  Major  Mansmann  related  to  me  and  other  people.  Some  time 

after  I  had  gone,  the  guys  in  civilian  clothes-  I  thought  it  was  the  CIA  but  he  said 

no, it wasn't the CIA, it was somebody else- took the film and they spooled off the 

part  that  had  the  UFO  on  it  and  they  took  a  pair  of  scissors  and  cut  it  off.  They 

put  that  on  a  separate  reel.  They  put  it  in  their  briefcase.  They  handed  Major 

Mansmann  back  the  rest  of  the  film  and  said  here,  I  don't  need  to  remind  you 

Major  of  the  severity  of  a  security  breach;  we'll  consider  this  incident  closed.  And 

they walked off with the film.  Major Mansmann never saw it again. 

And  as  far  as  I'm  concerned  nobody  else  ever  saw  it  again  certainly  not  at 

Vandenburg.  I'm  certain  that  it  left  Vandenburg  and  went  somewhere  else.  Major 

Mansmann, who's a very good reader of film, said it must have been extraterres- 
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trial.  They  assumed  that  the  beam  of  light  that  struck  the  dummy  warhead  was 

some sort of plasma beam because it looked like a plasma beam. 

Major  Mansmann  was  a  man  of  great  honor  and  great  scientific  standing  in 

the  community.  For  him  to  corroborate  it  is  good  enough  for  me.  Even  if  I  did- 

n't believe myself, I would believe Major Mansmann. 

So  there  were  two  of  us  who  were  Air  Force  Officers  at  the  time  and  we  saw 

something  and  we  both  corroborated  with  each  other  that  we  saw  it.  And  what  I 

have to ask skeptics or people who disbelieve what I'm saying is why would I make 

this  up?  Why  would  Major  (and  Doctor)  Mansmann  make  it  up?  What  have  we 

to  gain?  I've  got  nothing  but  pain  and  suffering  out  of  it,  out  of  talking  about  it. 

I've been harassed at  my home. This  was  used against  me, partially in losing a job 

once  in  teaching.  I've  had  a  hell  of  a  time  after  I've  told  this  story  but  I  continue 

to  tell  the  story  because  I  think  it  is  important  for  people  to  understand  that  this 

sort  of  shit  goes  on  in  the  Government.  That  the  Government  covers  up  infor- 

mation  that  we  are  entitled  to  know  about  as  citizens  of  this  country.  That's  why 

I tell my story. That's why I'm telling it to you. 

Now, I'll continue to tell it as long as I'm alive. And I'll always tell it the same 

way  because  it  only  happened  one  way.  I  never  vary  the  story  because  I  can't;  it's 

the  truth.  And  I've  been  the  subject  of  humiliating  letters  and  phone  calls  from 

skeptics like James O'Berg at NASA and Phillip J. Klass, who's a paid informant of 

the  United  States  Government  who  persisted  in  belittling  me.  And  that's  fine  if 

they want to belittle me but don't belittle Sonny Mansmann! 

The Air Force's position right now is there was no such incident and there was 

no film of it. 

The  thing  that's  important  to  me  about  this  whole  operation  is  very  simply 

this: the biggest event in the history of humankind is the discovery that we are not 

alone,  that  there  are  other  living  entities-  intelligent  entities-  in  this  universe  and 

that  we  aren't  here  alone.  That's  a  huge,  enormous  discovery.  It's  the  discovery  of 

the  lifetime  of  humankind,  isn't  it,  to  find  out  that  we're  not  here  alone?  That's 

why  I  think  it  is  important  to  talk  about  these  things.  I  think  that's  exciting.  And 

I  think  that  it's  important  for  us  as  humans  to  come  to  terms,  to  grow-up  and  rec- 

ognize  that  we  may  not  be  the  paragon  of  animals  after  all.  That  there  may  be 

something  out  there  that's  bigger  and  more  exciting  than  we  are.  And  that  just 

maybe, just maybe they are telling us something. 

Because  what  I  saw  that  day  was  something  shooting  down  a  dummy  nuclear 

warhead.  What  message  would  I  interpret  from  that?  Don't  mess  with  nuclear 

warheads.  That's  probably  the  message  I  would  interpret  from  that.  Maybe  some- 

body doesn't want us annihilating Moscow; maybe we should stop doing that. 

[I have interviewed many military officers who have reached the same conclusion 

after extraterrestrial vehicles have appeared at nuclear facilities: Maybe others have 
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evolved to the point of interstellar travel and know how dangerous these weapons are 

and understand their use would end our civilization. And they certainly do not want 

us going into space with such weapons.  SG] 

Ronald Reagan one night went on television and did a most astonishing thing: 

He stood up in front of America and said we are going to build a defensive shield, 

we are going to call it SDI, the strategic defense initiative, and its mission is going 

to  be  to  protect  us,  to  protect  all  of  us.  Ronald  Reagan  said  we  are  going  to  share 

this  with  everybody.  We  are  going  to  share  it  with  the  Russians-  our  enemies,  the 

guys that only a few years ago we were pretending to annihilate. Now suddenly we 

are going to protect them with a shield. From who are we going to protect them? 

Perhaps  that  was  the  first  shot  across  the  bow,  the  first  warning  shot  from 

somebody saying, knock this off kids it's time to grow-up. You don't want to anni- 

hilate this planet, do you? Could be... 

The  information  I've  just  given  you  about  my  take  on  what  happened  there  is 

based  on  not  only  my  own  speculation  but  having  read  other  things  and  talked  to 

other  people  over  the  intervening  years.  Perhaps  our  paranoia  is  unfounded  and  if 

we  encounter  beings  with  superior  technologies  maybe  we  should  embrace  them 

and be nice to them because they might be showing us how to survive. 















Testimony of Colonel Ross Dedrickson, US Air Force (ret.)/AEC 

September 2000 

Colonel  Dedrickson  is  a  retired  Colonel  from  the  USAF.  He  went  to  Stanford  business 

school  where  he  studied  management.  Back  in  the  50  s  part  of  his  responsibilities  included 

maintaining  the  inventory  of  the  nuclear  weapon  stockpile  for  the  AEC  and  accompanying 

security  teams  checking  out  the  security  of  the  weapons.  Many  reports  kept  coming  in  that 

UFOs  were  seen  at  various  nuclear  storage  facilities  and  some  of  the  manufacturing  plants.  He 

has  seen  them  himself  many  times  and  was  present  when  the  famous  fly-over  over  the  Capital 

happened  in  July  of  1952.  At  that  incident  he  recalls  seeing  nine  illuminated  disc-type  craft. 

He  also  tells  of  at  least  two  occasions  where  extraterrestrials  destroyed  nuclear  weapons  headed 

out  to  space,  one  heading  to  the  moon  to  be  detonated  for  tests.  It  was  destroyed  because 

"nuclear weapons in space ... were not acceptable to the extraterrestrials..." 

RD: Col. Ross Dedrickson 

SG: Dr. Steven Greer 

RD:  I  am  Lauren  Ross  Diedrickson,  Colonel,  U.S.A.E,  retired.  I  got  a  Bachelor 

of Science degree and then  the  Air Force sent  me to the  Stanford Business School 

to  study  management  and  then  promptly  assigned  me  to  Washington,  DC.  I 

served  in  the  Chief  of  Staff's  Office  for  orientation  and  then  they  put  me  into  the 

U. S.  Atomic Energy  Commission  where I became responsible for  maintaining the 

inventory  and  the  accountability  of  the  nuclear  weapon  stockpile.  I  was  involved 

in  the  security  and  auditing  the  manufacturing  facilities  and  the  storage  facilities 

for all the nuclear weapons in the U.S. 

While  I  was  at  the  AEC  in  1952,  I  had  my  first  incident  with  UFOs  which 

was in mid July when they flew over Washington, D. C. I saw my first nine UFOs. 

And of course, during that period of time I made a lot of contacts. I was a staff 

officer  for  the  military  liaison  committee  between  the  chairman  of  the  AEC  and 

the  Secretary  of  Defense.  I  became  acquainted  with  not  only  the  Army,  Navy,  and 

Air  Force,  but  civilian  agencies,  the  CIA,  the  National  Security  Agency,  and  other 

contacts  which  I  developed.  During  that  period  of  time  one  of  my  functions  was 

to accompany a security team which visited all of the nuclear facilities to check on 

the  security  of  weapons.  And  we  were  getting  reports  of  visits  by  UFOs  over  the 

storage  facilities  and  even  some  of  the  manufacturing  facilities.  And  that  went  on 

continuously  Now,  we  found  that  the  formal  reports  were  few  and  far  between. 

Security people  were reluctant to report many of  them because of  the protocol and 

the bureaucracy involved in reporting them - they just avoided reporting. 

Later I  was assigned to the  Sandia Corporation as a  military liaison and I  was 

involved  in  establishing  a  quality  assurance  program  for  the  manufacture  and  the 

quality and the maintenance of their nuclear weapons. So we had to visit all of the 

manufacturing facilities such as the Pantex facility, which assembled the nuclear 

191 

192 

Disclosure 

components.  And  so,  there  again  we  observed  the  UFOs  who  were  very  much 

interested in the facilities that we were visiting. We did get constant referrals: "What 

are all these UFOs [hovering] there for? 

And so, then after that siege which went through the entire '50s, I was assigned 

to  the  Unified  Command  under  Admiral  Felt  during  the  '60s.  I  was  the  officer  in 

charge  of  the  Alternate  command  post  involved  with  nuclear  weapons  operation 

planning.  During  that  period  of  time,  I  maintained  contacts  with  NORAD,  with 

the SAC operations, and was involved with operational plans for the use of nuclear 

weapons.  And  during  this  period  of  time,  I  also  learned  of  a  number  of  incidents 

which  happened  involving  UFOs.  And  then  further  on  I  finally  retired  from  the 

Air  Force  and  joined  the  Boeing  Company  where  I  was  assigned  to  the  Minute 

Man  program  where  I  was  responsible  for  the  accounting  of  all  the  nuclear  fleet, 

the  Minute  Man  One,  Two,  and  Three.  And  during  that  period  of  time,  I  also 

learned  about  incidents  involving  nuclear  weapons.  And  among  these  incidents 

were  those  where  a  couple  of  nuclear  weapons  that  were  sent  into  space  were 

destroyed by the extraterrestrials. 

[See the testimony of Professor Robert Jacobs.  SG] 

But  in  talking  to  various  contacts  throughout,  they  would  allude  to  the  fact 

that  these  did  happen.  There  was  for  example,  a  Minute  Man  missile  that  was 

destroyed  after  a  launch  from  Vandenberg  Air  Force  Base.  That's  now  a  public 

matter  of  record.  In  this  incident,  they  actually  photographed  the  UFO  following 

the  missile as it climbed into  space and, shining a beam on it, neutralized the  mis- 

sile.  And  this  was  recorded.  It  was  all  hushed  up.  And  they  split  up  the  team  that 

observed it but of course eventually the news came out. And it was later published 

and we confirmed it. 

SG: Were over-flights of nuclear facilities taken seriously? 

RD:  Oh  yes.  Oh  yes  indeed.  In  fact,  they  were  taken  so  seriously  that  the 

observers  would  often  not  report  them  because  it  involved  so  much  bureaucracy 

and  protocol,  and  et  cetera.  They  deliberately  would  not  report  them.  On  most 

of those cases where the UFOs became identified at least on a radar or with reports, 

why,  they  would  try  to  scramble  aircraft  to  intercept  them.  It  was  a  very  aggres- 

sive, you might say, response from our own government. Well, there was one inci- 

dent  when  we  exploded  a  nuclear  weapon  over  the  Pacific  and  this  was  in  about 

'61  I  believe.  The  consternation  that  it  caused  [from  the  ETs]  was  because  it  shut 

out  communications  over  the  Pacific  basin  for  a  number  of  hours  in  which  no 

radio  transmission  was  available  at  any  time.  And  this  was  very  significant.  And 

of course this was one that the extraterrestrials were really concerned about because 
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it  affected  our  ionosphere.  In  fact,  the  ET  spacecraft  were  unable  to  operate 

because  of  the  pollution  in  the  magnetic  field  which  they  depended  upon.  It  was 

my  understanding  that  in  either  the  very  end  of  the  '70s  or  the  early  '80s  that  we 

attempted  to  put  a  nuclear  weapon  on  the  Moon  and  explode  it  for  scientific 

measurements and other things which was not acceptable to the extraterrestrials. 

SG: And what happened? 

RD:  The  ETs  destroyed  the  weapon  as  it  went  toward  the  Moon.  The  idea  of  any 

explosion  of  a  nuclear  weapon  in  space  by  any  Earth  government  was  not  accept- 

able to the extraterrestrials and that has been demonstrated over and over. 

SG: How was that demonstrated? 

RD:  By  the  destruction  of  any  nuclear  weapon  sent  into  space.  When  I  was 

assigned  to  the  Atomic  Energy  Commission  on  Independence  Avenue  in  July  of 

1952  this  UFO  event  happened.  And  it  just  so  happened  that  I  was  out  that 

evening  and  the  incident  occurred  and  looking  up,  I  held  my  hand  up,  and  they 

were  bigger  than  my  thumb  over  my  head  over  Washington.  They  were  very  visi- 

ble.  I  counted  nine  the  night  that  I  saw  them.  They  were  the  typical  disk-type  air- 

craft  —  spacecraft.  But  they  were  there.  They  were  illuminated.  They  were  quite 

visible.  Their  configuration  was  very  conspicuous.  They  were  not  aircraft  because 

I have been a pilot for twenty years, and I'm acquainted with what aircraft look like. 

And then later on our visits to Los Alamos and Livermore we found that peo- 

ple were interested in the extraterrestrial technology, very much so. 

SG:  Did  those  conversations  indicate  that  there  were  materials  of  extraterrestrial 

origin that were being studied? 

RD: Oh yes. Oh yes. In fact, that was the time when Area 51 became notorious. 

Well, I guess there's more and more people like me that are getting along in 

years that would like to recall some of the incidents that they've encountered. And 

the truth is going to come out sooner or later. 





















Testimony of Harry Allen Jordan - US Navy 

November 2000 

Mr.  Jordan  spent  6  and  a  half  years  in  the  US  Navy  and  was  a  radar  operator  on  the  USS 

Roosevelt  in  1962.  Trained  in  operations  intelligence,  he  has  a  classified  clearance  and  also 

worked  in  electronic  countermeasures.  He  testifies  that  as  a  radar  operator  on  the  Roosevelt,  he 

had  a  radar  contact  with  a  huge  object  above  65,000  feet  traveling  at  about  1,000  knots.  The 

Captain  launched  two  Phantom-2  aircraft  to  investigate.  As  the  Phantoms  approached  the 

UFO,  it  disappeared  and  about  half  an  hour  later  it  re-appeared  but  this  time  closer  to  the  ship. 

He  described  the  intimidation  which  followed  the  event.  He  later  found  out  that  in  the  prior 

year  the  Roosevelt  had  a  huge  UFO  event  that  was  photographed  where  people  saw  a  saucer 

descend  from  the  clouds.  This  happened  more  frequently  after  the  Roosevelt  took  on  nuclear 

weapons.  Many  years  after  Mr.  Jordan  was  discharged  from  the  Navy,  he  says  that  he  was  lis- 

tening  in  on  his  HAM  radio  to  the  Space  Shutde  STS  48  communications  when  he  heard  them 

speaking  about  seeing  an  alien  spacecraft.  He  describes  the  harassment  which  followed  after  it 

was known what he had heard. 

My  father  was  attached  to  the  Anacosta  Naval  Air  Station  in  Washington, 

D.C.  and  I  was  born  in  '43. And  he  was  at  the  Anacosta  Naval  Air  Station  in  July 

of  '52  [when  all  of  the  UFO  over-flights  of  Washington  DC  occurred].  I  remem- 

ber this later because of a lot of reports. And when I was a young kid one night in 

the  summer  when it  was  very clear, these lights came  up the river. They  were like 

sparklers.  There  were  giant  ones.  There  were  amber  ones.  They  were  a  bluish 

white  color  and  floated  over  the  trees  very  quietly.  Some  of  them  moving  very 

slowly  and  some  moving  fast.  Kind  of  like  soap  bubbles  but  they  weren't  moving 

according  the  wind  or  anything.  They  weren't  balloons  that  were  light  or  anything 

like that. 

And  this  went  on  for  about  one-half  hour.  And  then  we  heard  some  kind  of 

a horn and then all of a sudden saber jets were coming up the Potomac River chas- 

ing  these  things.  Some  of  them  went  straight  up  and  out  of  sight.  And  the  thing 

that  reminded  me  of  this  mostly  was  when  I  saw  the  movie  Close  Encounters  of 

the  Third  Kind.  The  hair  kind  of  stood  up  on  the  back  of  my  neck  because  those 

little  light  bulbs  that  came  through  the  toll  gates  on  the  freeway  reminded  me 

exactly of what I saw when I was a little kid. 

Well,  these  objects  tied  in  with  the  famous  fly-over  in  1952  in  Washington, 

D.C.  And  I  put  two  and  two  together  and  I  was  there  and  saw  those  at  that  time. 

There  were  newspaper  articles  in  the  Washington  Post,  the  New  York  Times  and 

Life Magazine about that. 

When  I  was  in  High  School  I  enlisted  in  the  military  service.  After  I  enlisted 

I went through classification in Norfolk, Virginia. They sent me to the aircraft car- 

rier U.S.S. Franklin D. Roosevelt.   I spent a total of six and one-half years in the 
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United States Navy and was honorably discharged in 1967 as a petty officer. 

When I first went into the service I picked up the U.S.S. Roosevelt in 1962 in 

Palermo,  Sicily.  I  came  on  board  as  a  radar  operator  and  was  trained  in  OI 

Division,  which  is  Operations  Intelligence  Division.  But  it  took  me  a  year  to  get 

my  classified  clearance  to  work  on  certain  radar  and  electronic  countermeasure 

equipment.  My  cruise  book  is  from  1962  to  1963.  And  in  Newport,  Rhode  Island 

they  trained  us  on  the  state-of-the-art  radar.  I  got  a  commendation  for  detecting 

a Russian bear aircraft from Commander Gibson at that time. 

I  knew  what  commercial  aircraft  were.  I  could  check  their  "is  it  friend  or  foe 

signals",  etc.  I  knew  about  the  tactics  the  Soviets  used.  Soviet  military  aircraft 

would  get  into  commercial  air  corridors  and  try  to  be  masked  by  the  IFF  squawk 

in the back of commercial aircraft, you know. 

Anyway,  I  was  on  mid-watch  during  my  second  med-cruise.  It  was  oh,  some- 

time  between  midnight  and  2:00am.  And  I  had  a  contact  come  on  the  radarscope. 

This new radar that we had used a SPA 50-inch repeater. We used to have SPA 8's, 

and  a  VG,  a  vector  guide  that  we  would  plot  aircraft  on.  And  I  know  the  differ- 

ence  between  surface  search  radar  and  air  search  radar.  There  are  differences  in 

polarity of the radio signal and things like this and how the waves come back. We 

knew all this stealth kind of stuff, you know, active and passive electronic counter- 

measures. 

So  I  know  the  difference  between  a  flock  of  geese,  or  wave  returns  or  false 

echoes. We could even generate false signals: Part of my job was to generate false 

signals  to  mid-shipmen  who  would  come  on  board  the  Roosevelt  for  training  on 

radar  equipment  to  see  if  they  could  tell  the  difference  between  an  internally  false 

signal  that's  generated  and  a  real  signal  on  a  radarscope.  And  in  fact,  this  was  the 

first  thing  that  challenged  me  to  check  it  out  and  see  if  the  contact  I  had  on  the 

scope was genuine. 

This target  was above 65,000 feet and the  strength of the signal  was as strong 

as  the  surface  contact  on  the  water  of  an  aircraft  carrier  so  this  contact  was  huge. 

It  got  my  attention  and  the  attention  of  others  that  were  on  watch.  There  were 

four  enlisted  on  watch  and  two  officers  at  the  time  that  this  occurred.  We  chal- 

lenged  it  and  checked  the  codes  out.  It  was  not  commercial.  And  then  it  began 

to move fairly slowly at first, and then very quickly. It was doing better than 1,000 

knots.  The  first  time  I  picked  it  up  on  radar  it  was  hovering,  it  was  stationary. 

Then  it  was  doing  about  1,000  knots.  Then  when  we  tried  to  make  contact  it  was 

over  500  miles  away.  When  you  have  that  high  an  altitude  you  can  detect  aerial 

contacts at a much greater distance than a line of sight or a UHF communications. 

In  this  particular  case  it  was  showing  up  on  height  finding  equipment  and  it 

was  showing  up  on  radar  equipment.  The  CO  came  in  and  he  wanted  to  know 

what  the  heck  was  going  on  here.  And  they  looked  at  it  and  asked  what  the  hell 

was that, you know? And it got the attention of the Captain at that time, Captain 
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Clark-  my  commander  was  Commander  Gibson.  There  was  only  one  person  on 

watch  in  ECM  and  in  the  matter  of  15  minutes  the  ship  was  being  turned  and  two 

Phantom-2's were being prepared for launch. 

Now I got on a set of headphones and I'm on a  SPA 8 repeater now.  And I'm 

listening  to  communications  between  the  pilots  and  the  CO  flight  ops.  And  when 

you  go  to  general  quarters  you  do  the  same  thing  and  I  was  used  to  doing  this 

because  one  of  my  jobs  during  general  quarters  was  to  sit  right  next  to  the  com- 

mander  of  our  division  and  to  listen  to  the  aircraft.  My  job  was  to  log  in  all  the 

tally-ho's and everything [a tally-ho is  when contact is  made  with the target by the 

fighter  pilot].  My  job  was  as  a  recognition  expert,  also-to  be  able  to  identify  dif- 

ferent types of navy ships, foreign ships, commercial ships, maritime ships, and air- 

craft.  Not  only  electronically  but  visually  and  be  familiar  with  electronic  finger- 

prints. 

In  any  event,  the  Phantom-2's  went  to  after-burners.  And  they  were  about 

100 miles or so away from this contact and turned on the conical scan radar to lock 

on  and  it  winked  out.  Just  disappeared.  I  could  see  the  two  Phantom-2  s  on  my 

scope  and  this  thing  winked  out.  They  flew  around  for  about  10  minutes  and  then 

they headed back to the ship. 

After  they  landed,  about  35  minutes  later,  this  thing  winks  back  on  again  and 

it's  about  12  to  15  miles  from  the  ship,  hovering  at  about  30,000  feet.  It's  a  clear 

night,  stars  are  out  and  I  look  out  so  I  can  talk  to  other  crew  on  my  headphones. 

Everybody is connected, your air plotter, your surface plotter, your officer, your flag 

plot,  the  Captain,  or  whoever  the  officer  of  the  watch  is  up  in  the  conning  tower. 

On an aircraft carrier this is very serious business because you have a lot of people 

involved and a lot of safety factors involved. And so it's not a normal thing just to 

fire things up that quick. 

In  any  event,  they  went  out  and  the  lookouts  couldn't  see  anything.  Nobody 

could  see  anything.  But  it  was  there  on  our  radarscope.  It  was  not  a  false  signal. 

I never saw anything [either]. I could [tell from] the reports coming over my head- 

phones. 

The  thing  that  really  startled  me  the  most  was  that  after  I  got  a  break  I  went 

down  the  corridor  and  for  the  first  time  I  saw  two  armed  marines  there.  Two 

marines  there,  the  one  that  usually  stands  with  the  Captain,  and  they  are  outside 

ECM and  they  wouldn't let  me in there.  And I had a clearance to be in there.  And 

then  I  saw  other  officers  there  whom  I  had  never  even  seen  before.  So  something 

went down. 

Now,  the  next  morning  we  went  down  to  eat  breakfast  and  after  mid-watch  a 

lot  of  the  Airedales  were  down  there  talking  about  the  weird  operation  that  night 

and  what  had  happened.  And  of  course  I  couldn't  say  anything.  I  didn't  say  any- 

thing because I was told by my CO that, Jordan, you know, what you have in your 

log, this never happened. And I wasn't the only one there on watch that night. So 
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anybody  who  was  there  at  that  time  knows  what  I'm  talking  about  and  knows  that 

it's  the  truth.  But  less  than  a  dozen  people  knew  what  went  on  that  night.  And 

that ship had 5,000 men on it. 

After that particular med-cruise a few of us started talking about it. And I later 

ran into a Navy chief at the school up in OCS  who told  me a story about  when  he 

was  down  in  the  Caribbean  and  they  had  a  GQ  and  they  were  on  operation  readi- 

ness  inspection  with  the  ships.  And  they  saw  this  large  UFO  come  up  out  of  the 

water  and  take  off.  And  he  said  that  the  movie  the  Abyss  was  based  on  that  par- 

ticular story and that was a part of the Navy records. 

I have since contacted many of my shipmates because of everything that's been 

going  on  with  UFO's  lately.  I  had  been  in  touch  with  Mr.  Chet  Grazinsky  who 

has  been  a  tremendous  help  because  he  also  witnesses  a  UFO  encounter  on  board 

at  another  time.  In  talking  with  Mr.  Grazinsky  who  was  with  the  Roosevelt  in  '61, 

the  year  prior  to  when  I  arrived  on  board,  I  learned  that  they  had  a  huge  UFO 

event.  This  UFO  actually  came  down  out  of  the  clouds-  not  only  lights  but  they 

saw  a  saucer.  And  photographs  were  taken  and  we've  been  trying  to  get  in  touch 

with  the  photographer  who  took  those  photographs.  Grazinsky  saw  it.  And  there 

were documents that I have seen that refer to the Roosevelt having several instances 

of UFO flyovers particularly  after they took on board nuclear  weapons, there  were 

these UFO events. 

[There is a continuing pattern of extraterrestrial vehicles showing concern about 

our nuclear weapons and related facilities. SG] 

You  are  a  little  skittish  about  talking  about  UFOs  with  people  because  they 

probably  think  you  are  bouncing  balloons  off  the  wall  or  something.  But  people 

cannot  know  what  they  themselves  have  yet  to  experience.  But  this  happened.  It 

was real. 

In  this  case,  the  radar  contact  was  not  leaving  any  kind  of  a  heat  signature.  It 

was not leaving any kind of a trail. It was not moving at an usual speed. This thing 

was  moving  10,  15  miles  in  30  seconds,  20  miles,  then  30  miles,  then  40  miles, 

then  100  miles.  And  in  three  and  one-half  minutes  this  thing  moved  almost  500 

miles.  And  then  it  was  moving  from  one  altitude  to  another  in  a  way  that  would 

cause  any  normal  pilot  to  black  out.  This  was  a  real  contact.  This  signal  from  this 

contact at that distance and that altitude was sending back a signal as strong as the 

Roosevelt itself and the Roosevelt was over 1,000 feet long. 

A  Lieutenant  Commander  whom  I  didn't  know  very  well  came  over  and  he 

asked,  you  know,  what  was  up  Jordan?  What  have  you  got  in  your  log?  And  he 

says,  you  don't  need  to  put  that  in  there.  Now  to  me  that  was  highly  irregular, 

highly  irregular  to  say  that  particularly  on  a  ship's  logs.  I  did  have  the  contact 

logged in there. And I started writing in UFO... 
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As  far  as  I  know  it  was  not  recorded  anywhere  on  the  ship  unless  it  is  in  the 

Captains log or the Division Commanders log. 

Years later during the [Space Shuttle] STS 48 mission, while they were in orbit, 

I  was  listening  on  the  HAM  radio.  1  have  an  OMNI  antennae  and  the  astronauts 

were  saying,  'we  have  the  UFO  under  observation'.  And  then  I  heard  them  say  we 

have  the  alien  spacecraft  under  observation.  I  was  one  of  the  HAM  operators  who 

did  hear  that.  So  I  called  Dr.  Kasher  about  that,  he  is  a  friend  of  mine  who  had  a 

son  going  to  school  where  I  teach,  and  I  told  him  they  are  talking  about  alien 

spacecraft.  They  actually  use  that  term  over  the  airways.  And  it  just  stunned  me. 

It just stunned me... 

Now  get  this:  After  word  got  out  about  this  I  was  in  touch  with  a  friend  of 

mine,  Vince  DiPietro  at  Goddard  Space  Flight  Center.  Next  I  get  a  call  out  of  the 

blue  from  the  payload  manager  at  Johnson  Space  Center  for  the  shuttle  and  they 

wanted  to  talk  to  me  about  the  videotape  I  had  on  that  mission,  that  videotape  we 

happen to have [showing  what appears to be a  weapon system attempting to strike 

a  UFO  near  Earth  orbit].  He  wanted  to  know  what  was  up  and  what  I  was  lis- 

tening on and what I had on my HAM radio. 

Later  I  saw  Inter-Agency  cars  right  across  the  street  and  guys  in  suits  taking 

pictures  of  me.  They  also  took  pictures  of  me  and  my  wife  in  Kansas  City  when 

we  were  at  Worlds  of  Fun.  I  told  other  people  about  this  because  I  got  very  skit- 

tish  about  what  was  going  on  here.  I  took  down  the  license  number  of  the  vehicle 

and it was registered at an Air Force Base. 

I  also  had  an  Air  Force  Intelligence  Officer  visit  me  at  my  house.  I  asked  to 

see  his  credentials.  He  wore  civilian  clothes  and  he  showed  me  credentials-  it  was 

U.S.  Air  Force.  He  just  wanted  to  come  in  and  see  my  HAM  equipment  and  so 

forth  and  so  on.  And  of  course  I  can  understand  that.  I've  got  nothing  to  hide  so 

I took him down in the basement and showed him all my stuff. 

The planet is becoming intellectually celibate in  my opinion. People are walk- 

ing  around  in  a  daze.  They  have  no  idea,  no  idea  what  is  going  on.  Many  corpo- 

rations  have  been  getting  wealthy  [from  UFO  related  research  and  materials].  Yes 

they've  been  providing  humanity  as  a  whole  with  technological  change  that  bene- 

fits us all but they really aren't sharing the meat and the source of where it all came 

from and ultimately they are not sharing the truth about UFO's. 

Testimony of Mr. James Kopf - US Navy/ National Security Agency 

October 2000 

Mr.  Kopf  joined  the  Navy  in  1969  and  worked  in  communications  part  of  the  time  on  the 

USS  JFK  which  was  carrying  nuclear  weapons.  He  worked  for  the  NSA  from  1980  till  1997. 

In  his  testimony  he  tells  how  in  the  summer  of  1979  all  the  electronics  and  communications  on 

board  the  USS  JFK  stopped  functioning  when  a  huge  glowing  orange-yellow  UFO  hovered 

above.  He  personally  saw  this  pulsating  UFO,  as  did  a  number  of  others.  All  eight  teletype 

machines  were  printing  randomly  and  the  ship  went  to  battle-station  alert  for  two  hours.  A 

radar  operator  friend  of  his  told  him  that  the  radar  screens  were  glowing  and  then  went  black  - 

they  couldn't  detect  anything.  A  few  days  after  this  incident  the  Commanding  Officer  and 

Executive  Officer  came  on  the  ship-wide  closed  circuit  TV  system  and  reminded  the  crew  that 

certain  events  that  take  place  on  board  the  ship  are  considered  classified  and  should  not  be  dis- 

cussed  with  anyone.  When  the  ship  finally  returned  to  Norfolk,  VA,  men  in  suits  arrived  to 

interview various crewmembers. 

JK: James Kopf 

SG: Dr. Steven Greer 

JK: I joined the Navy in April of 1969 and attended Radio A School in Bainbridge, 

Maryland.  Then  I  reported  to  the  USS  John  F.  Kennedy,  which  was  CVA  67  at 

the  time;  it  was  already  on  deployment  to  the  Mediterranean.  I  worked  in  the 

communications  section  for  a  few  years  and  then  I  moved  to  the  navigational  sec- 

tion  of  the  Kennedy  where  I  was  working  with  the  Quartermasters.  I  did  admin- 

istrative  work  for  the  Navigator.  After  that,  I  was  transferred  to  Commander 

Fighter Wing 1, Naval Air station Oceania in Virginia Beach, Virginia. 

In  1979,  I  applied  for  a  job  at  the  National  Security  Agency  and  was  hired  in 

1980.  I  did  that  job  for  three  years  and  then  I  moved  to  the  electrical  division 

under  the  General  Services  Administration  at  Ft.  Meade,  Maryland.  In  1986, 

they  did  away  with  all  the  GSA  Services  so  I  became  an  actual  NSA  employee  in 

1986  and  worked  in  the  facility  section  at  NSA  until  my  termination  in  June  13, 

1997. 

The  UFO  incident  occurred  on  the  USS  John  F.  Kennedy.  I  am  not  sure  of 

the  exact  date.  It  was  in  the  summer  of  1971  and  more  than  likely  it  was  the  end 

of  June  or  the  first  part  of  July.  At  the  time  of  the  incident,  I  was  working  in  the 

communications  section  of  the  Kennedy  My  job  was  a  broadcast  operator,  which 

meant that I retrieved messages from a series of teletypes that received fleet broad- 

casts from the communications stations in the Atlantic. 

We  were  in  the  Southern  Atlantic.  We  had  been  performing  an  operational 

readiness  exercise  in  and  around  Cuba  and  the  Caribbean  Sea.  They  were  war 

games.  All  the  military  do  these  exercises  from  time  to  time  to  keep  proficiency 

up.  We  had  just  completed  this  exercise  and  we  were  getting  ready  to  head  back 

to Norfolk the evening that the incident occurred.  They had just finished a long 
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flight  operation,  in  excess  of  18  hours.  So  most  of  the  crew  had  just  gone  below 

decks after a rather long flight. 

I  was  on  duty  in  the  communications  room  and  the  teletypes  were  crypto.  All 

the  communications  came  through  cryptographic  equipment,  which  was  very  sus- 

ceptible  to  interference  from  time  to  time.  So  I  kept  a  close  watch  on  incoming 

messages and if I noticed any abnormalities, I would call facilities control and have 

them  adjust  the  receivers  to  keep  their  signals  clear.  This  particular  night  I  took  a 

message off the Teletype then I turned around to check the teletypes again and saw 

something I had never seen before. 

All  eight  teletypes  were  just  typing  complete  garbage.  Totally  incoherent.  I 

had seen one or two mistakes in the messages but never anything this extensive. So 

I  immediately  called  the  facilities  control  on  the  intercom  to  inform  them  that  my 

broadcast  was  out  and  they  informed  me  that  they  were  busy  because  all  commu- 

nications had just gone out, ship-wide. This had never occurred before. 

We had an intercom and a pneumatic tube system that  went between the com- 

munications room to the signal bridge, which is located at the very top of the island 

structure  of  the  carrier.  And  we  heard  a  very  excited  voice  come  on  yelling  that 

"God  was  here.  It  was  the  end  of  the  world."  And  we  looked  at  each  other  and 

thought  that  that  was  strange.  What  was  going  on  there?  Another  few  seconds 

went  by  and  another  voice  came  on,  more  controlled.  This  person  said  that  there 

was  something  over  the  ship.  Well,  I  looked  at  a  friend  of  mine,  a  shipmate,  and 

he looked at me and we decided to go have a look. 

So  we exited the  Communications Center and  went to the  catwalk on the port 

side  of  the  ship  on  the  edge  of  the  flight  deck  and  we  observed  a  large  glowing 

sphere  over  the  ship.  It  was  hard  to  decide  what  size  this  thing  was  because  there 

was no perspective. It was late in the evening. The sun had gone down, it was twi- 

light,  but  it  looked  huge.  I  would  say  anywhere  from  three  or  four  hundred  feet 

to  a  quarter  of  a  mile  depending  on  how  high  it  was.  If  it  was  high,  it  was  huge. 

It  glowed  in  a  pulsating  matter  between  a  yellowish  and  an  orangeish  color.  I 

couldn't  see  any  details  other  than  a  glowing  spherical  object.  Then,  general  quar- 

ters  went  off  on  the  ship-  battle  stations-and  we  had  to  go  back  to  our  watch  sta- 

tion,  which  was  our  battle  station.  We  stayed  at  general  quarters  or  battle  stations 

for about two hours. 

It was only several minutes after we got back to the communications center that 

the  messages  started coming  in again. Incoming  worked but outgoing  was  still not 

working. So it wasn't that long that  we were out of communication. Maybe twenty 

minutes  at  the  most.  I  stayed  on  watch  until  my  watch  ended,  which  was  at  mid- 

night.  After  that,  I  talked  to  a  few  shipmate  friends  that  I  had  on  the  ship.  One  in 

particular  worked  in  the  radar  department  and  he  was  on  watch  during  the  inci- 

dent.  He  told  me  that  all  the  radar  screens  were  glowing-  and  then  nothing.  They 

couldn't detect anything on radar. We stayed up most of the night talking about it. 
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We  heard  that  the  compasses  were  not  working  on  the  bridge  and  that  the 

radar navigational system had gone offline. I heard from some people that the first 

voice on the intercom that we heard yelling "it was the end of the world" was actu- 

ally  a  lookout  who  was  on  watch  on  the  signal  bridge.  We  heard  that  this  person 

had to be sedated; he  was very upset.  And  we heard that the second voice that  we 

heard was actually a signalman that was on watch on the signal bridge; he was the 

one that said that it was something over the ship in the more controlled voice. 

A few days later the  Commanding  Officer and the Executive Officer came on 

the closed circuit television system that we had on board. It was the only way that 

they  could  address  the  crew  of  5,000.  He  [the  Commanding  Officer]  looked  at 

the camera - and I will never forget this - and he said, "I would like to remind the 

crew that certain events that take place on board a major naval combative vessel are 

considered  classified  and  should  not  be  discussed  with  anyone  without  a  need  to 

know." And that was all he said. 

The  Commanding  Officer  and  the  Executive  Officer  were  pretty  upset  during 

the  incident  because  they  had  no  control  over  anything.  They  were  very  vulnera- 

ble, which I am sure is very upsetting for any military people to not be in control. 

[See  the  similar  testimony  of  Merle  Shane  McDow  concerning  how  Admiral 

Trane 

reacted during a major event at Atlantic Command.  SG] 

The  propulsion  system  still  worked.  We  could  maintain  a  speed  and  course 

and we could steer but from all the stories that I heard, anything that was electronic 

in  nature  ceased  to  operate  or  was  malfunctioning.  This  includes  any  computer 

systems. 

At  the  time,  it  did  have  nuclear  weapons  on  board.  This  was  a  known  fact  to 

us  but  we  were  in  the  Mediterranean  and  we  were  not  supposed  to  talk  about  it. 

They weren't going to deploy a carrier anywhere in the world without nuclear capa- 

bilities. 

I did get a message from a former Navy serviceman that said that he was on a 

destroyer  in  the  vicinity  and  that  they  had  tracked  an  object  on  radar  sometime 

that  summer.  I  also  got  a  message  from  a  man  who  had  been  a  sailor  on  the  ship 

who  had  worked  with  the  computers  and  he  remembered  somebody  getting  him 

up  to  come  and  reboot  the  computer  system  and  he  had  said,  "What  happened?" 

And  they  said,  "A  UFO  was  over  the  ship."  And  he  laughed  it  off.  He  thought  it 

was  a  joke.  And  he  just  chalked  it  up  to  a  computer  crash  and  rebooted  the  sys- 

tem.  It  wasn't  until  he  read  my  story  that  he  remembered  that  and  he  said,  "They 

weren't joking." But all this time he thought it was just a joke. 

The  UFO  was  only  over  the  ship  for  maybe  five  minutes  or  less  however  the 

ramifications  of  the  disruptions  lasted  for  at  least  an  hour.  That  is  why  we  stayed 

at battle stations for two hours.   I guess they were waiting to see if it came back. 
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And they were still trying to restart systems and get things back to fully operational. 

It took them probably at least an hour. 

There  were  no  aircraft  in  the  air.  They  were  all  on  board  when  the  incident 

started. They kept two F-4 Phantoms, which were called a Ready CAP, Combat Air 

Patrol. From  what I heard, they  would  not operate. They  were trying to start  those 

jets and from what I heard, they wouldn't start. They were out of commission. 

I observed no noise from the object. It was quiet on the flight deck at the time 

because  there  was  no  flying,  no  aircraft  running.  So  it  was  rather  quiet.  We  dis- 

cerned no sound whatsoever. 

Some  men  arrived  on  the  ship  when  we  returned  to  Norfolk  to  interview  peo- 

ple.  They  were  wearing  suits.  Lord  knows  where  they  came  from  or  what  agency 

they  were  from.  I  wasn't  a  legitimate  observer-  I  wasn't  even  supposed  to  be  out 

there,  so  I  guess  nobody  really  even  knew  that  I  saw  it.  But  I  heard  that  all  the 

bridge  crew,  the  people  who  run  the  bridge,  were  interviewed  by  these  gentlemen 

in suits and some people in some operational areas of radar were also interviewed. 

We  had  an  organization  on  this  ship  called  IOIC,  Integrated  Operations 

Intelligence  Communications,  something  to  that  effect.  I  heard  that  they  were  out 

there taking pictures of this thing during the event. 

I  am  convinced  that  somebody  in  the  government  knows  a  lot  more  than  we 

know.  I  have  my  own  theories  as  to  why  it  is  being  hidden.  I  think  that  there  are 

many reasons that the information is being kept from the public. 

SG: What would those be? 

JK:  They  probably  feel  that  the  general  public  couldn't  handle  the  knowledge  of 

extraterrestrials  visiting.  I  think  that  they  have  information  that  would  seriously 

undermine  the  economy  of  the  country.  I  think  there  are  devices  that  could  pro- 

duce energy at very low cost and with no pollution but corporate greed would pro- 

hibit that. 

That  would  be  the  part  that  would  bother  me  the  most  about  the  cover-up.  I 

think  of  all  the  pollution  that  there  is  and  all  that  could  have  been  saved.  That 

would  bother  me  more  than  anything.  And  also  I  think  that  anytime  the  military 

discovers  something  like  this,  they  want  to  keep  it  quiet  because  they  don't  know 

who knows about it. There is a paranoia in the military. I have seen it. 

It  is  definitely  time  for  disclosure  on  this.  It  has  been  kept  secret  too  long.  I 

think  we  have  a  right  to  know  what  we  have  to  face,  being  it  an  asteroid  heading 

for  Earth  or  an  extraterrestrial  visitor.  I  think  as  human  beings  we  have  a  right  to 

know what our future may bring.  It is our God given right. 

[Once  again,  this  is  a  significant  event  involving  a  nuclear  armed  ship  which 

resulted in the ship being electronically disabled.   See the similarity of this event to the 
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electronic disabling of ICBMs at Malmstrom AFB and other nuclear facilities in the 

testimony of Colonel Arneson, Colonel Diedrickson, Lieutenant Colonel Salas, et al. 

SG] 

Testimony of Lt. Colonel Joe Wojtecki, US Air Force (retired) 

October 2000 

Lt.  Colonel  Wojtecki  spent  20  years  in  the  Air  Force  and  retired  in  1988.  He  spent  most 

of  his  time  with  Strategic  Air  Command  and  Tactical  Air  Command.  He  tells  of  a  night  in  April 

of  1969  while  stationed  at  Loring  AFB  in  Maine  when  he  and  his  flight  instructor  both  saw 

three  very  bright  lights  in  a  perfect  equilateral  triangle  silently  moving  across  the  sky.  They  esti- 

mated  that  this  UFO  was  lower  than  3,000  feet.  He  discovered  the  next  morning  when  he 

reported  for  duty  that  for  six  hours,  a  UFO  was  seen  hovering  over  a  group  of  B-52's  contain- 

ing  nuclear  weapons.  Every  time  a  plane  drew  near  to  the  lights,  they  would  part  and  move  in 

ways  that  were  very  unconventional.  When  the  planes  left,  the  lights  came  together  again  and 

focused  on  the  group  of  B-52's.  Many  years  later  Lt.  Col.  Wojtecki  attended  a  lecture  given  by 

Dr.  Greer  and  saw  a  photograph  of  a  UFO  that  was  the  exact  configuration  that  he  had  seen 

years earlier. 

JW: Lt. Col. Joe Wojtecki 

SG: Dr. Steven Greer 

JW:  My  name  is  Joe  Wojtecki.  I  completed  a  20-year  career  in  the  Air  Force  and 

retired as a Lieutenant Colonel in the spring of 1988. During that 20 years, I spent 

a  substantial  portion  of  my  assignments  within  Strategic  Air  Command  and 

another  substantial  portion  in  Tactical  Air  Command.  And  then  I  completed  my 

career in the Pentagon at the Secretary of the Air Force level. 

Well, the event in which you and I have a dual interest occurred very early dur- 

ing  my  Air  Force  service.  It  was  April  17  of  1969,  if  my  reflections  and  my  log- 

book  help  me  accurately  pinpoint  the  date.  I  had  just  received  my  private  pilot's 

license the day before on April 16th.  And on the evening of April 17th, the next 
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day,  my  instructor  and  I  had  a  brief  flight  wholly  contained  within  the  traffic  pat- 

tern  at  Loring  Air  Force  Base  in  Northern  Maine.  And  the  purpose  of  that  flight 

was  to  give  me  a  night  certification  check  ride.  There  was  a  solid  overcast  that 

night  at  3,000  feet  above  ground  level,  which  gave  us  plenty  of  necessary  altitude 

for  the  touch  and  go  landings  and  maintaining  VFR  -  visual  flight  rules  -  require- 

ments.  We  were  landing  to  the  south.  There  was  a  light  breeze  from  the  south. 

The  runways  at  Loring  were  aligned,  190  degrees  to  the  south  and  010  degrees  to 

the north, northeast. And the breeze was fairly gentle but it was significant enough 

that we did have the south runway as active. 

With  my  instructor  in  the  right  seat  and  me  flying  the  airplane  from  the  left 

seat, the tower called us by our Cessna registration number and asked us if we had 

seen  anything  unusual  north  of  the  Base.  And  that  was  the  way  they  posed  the 

question.  Did  you  see  anything  unusual  north  of  the  Base?  I  was  pretty  focused 

on  the  instruments  and  trying  to  impress  my  instructor  with  my  ability  to  control 

the  airplane  at  night  but  he  had  time  on  his  hands  so  he  responded  to  the  tower's 

call and said that, in fact, he had, on our previous pattern seen a bright flash of light 

north of the Base. 

Both  my  flight  instructor  and  I  were  living  on  Loring  Air  Force  Base  at  that 

time  so  it  was  a  matter  of  minutes  to  drive  back  into  the  housing  area  after  we 

landed.  So  from  the  time  we  responded  to  that  inquiry  from  the  tower  until  the 

time  we  had  driven  back  into  the  housing  area  and  were  getting  out  of  the  car,  it 

was probably something in the area of 30 minutes. 

As we got out of the car my flight instructor was looking back to the northeast 

in the direction of the runway and said, what is that? And I looked up in the direc- 

tion  he  was  looking  in  the  sky  over  the  runway.  What  we  saw  were  three  very 

bright  but  independent  lights.  I  mean,  three  separate  lights;  we  assumed  they  were 

independent.  And  they  were  in  a  perfect  equilateral  triangle  with  the  point  south 

and  the  other  two  points  of  the  triangle  directly  behind  it  to  the  north.  The  curi- 

ous  thing  about  this  formation  of  lights  that  caused  us  to  watch  it  for  an  extended 

period  of  time  -  10  or  15  minutes  we  watched  it  -  was  that  first,  it  was  silent. 

Second, it was moving slowly but in a perfectly constant altitude, perfectly constant 

velocity,  and  perfectly  constant  direction  from  north  to  south.  We  pieced  together 

later  it  was  actually  coming  from  the  direction  where  my  flight  instructor  had 

reported seeing the flash of light earlier. What was equally curious about this, since 

there  was  absolutely  no  sound  whatsoever  associated  with  these  lights,  was  that 

they  appeared  to  be  drifting.  But  since  they  were  traveling  to  the  south,  and  hav- 

ing  just  landed  the  airplane  within  the  previous  half-hour,  we  knew  unequivocally 

that  the  wind  direction  was  from  the  south  and  anything  drifting  would  have  been 

moving  in  the  opposite  direction.  So  there  was  some  propulsion.  It  was  moving 

in a purposeful  manner.  And  we also knew, because  we  had just landed, that there 

was a 3000-foot cloud ceiling. And the lights that we were seeing were so brilliant 
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that  there  was  no  way  that  they  were  in  any  way  obscured  by  cloud  or  any  other 

atmospheric  conditions.  So  we  knew  that  it  was  less  than  3,000  feet  above  the 

ground. We  weren't sure how far away it was but it did appear to be over the run- 

way, which based on the formation of the lights would have made it very large if it 

had been a single craft. 

Well, we agreed after watching it with some fascination for a period of 10 min- 

utes or so that we had no idea what it was. But there  was also not much we could 

do about it... 

The  next  morning  I  reported  for  duty.  This  would  now  have  been  the  morn- 

ing  of  April  18th.  The  first  duty  I  had  each  day  was  to  report  to  a  wing  stand-up 

briefing  in  the  wing  command  post.  This  was  a  Strategic  Air  Command  base 

equipped with, as I recall, three squadrons of B-52's, two squadrons of 135's, and a 

squadron  of  F-106  interceptors.  When  I  arrived  at  the  command  post  the  next 

morning  about  6:30  in  the  morning,  it  was  unusually  active  and  unusually  well 

staffed. In fact, it  was a beehive of activity.  And there  were people  who had obvi- 

ously been there most of the night from their general appearance and apparent level 

of  frustration.  So  I  very  quickly  learned  that  what  had  been  occurring  during  the 

night  began  at  about  the  time  my  flight  instructor  and  I  saw  these  lights.  And  it 

seems that these lights did position themselves over the alert force of the B-52's, over 

the  alert  pad  of  a  number  of  B-52  s  configured  for  their  wartime  mission  should 

they be required to perform it. Therefore this was a very sensitive area, naturally. 

[See the testimony of Staff Sergeant Stoney Campbell who was at a SAC base in 

Oklahoma  when  a  similar  event  occurred  directly  over  the  nuclear-armed  B-52  alert 

force. SG] 

These  lights  were  very  interested  in  that  wartime  configuration,  it  would 

appear.  So  this  was  the  center  of  focus  of  the  lights.  They  positioned  themselves 

in that area. 

It had been a typical training  day  for the 47th bomb  wing at Loring  Air Force 

Base.  So  there  were  a  lot  of  aircraft  sorties  returning  to  base  that  night  from  their 

daily  training  missions  and  that  sort  of  thing.  And  as  sorties  returned,  I  was  told 

by  those  who  had  been  there  overnight  they  were  asked  to  close  with  and  try  to 

identify  these  lights.  And  this  included  B-52's,  KC  135's  and  some  of  the  F-106 

interceptors  that  had  been  out  during  their  particular  training  missions.  And  the 

pattern  was  the  same:  each  time  an  aircraft  would  approach,  the  lights  would  part 

in  ways  that  defied  any  aerodynamic  knowledge  that  anybody  there  had  or  could 

explain.  There  was  rapid  acceleration,  rapid  changes  in  direction  including  verti- 

cal.  They  were  doing  things  that  something  that  is  flying  by  the  rules  of  aerody- 

namics  that  we  understand  would  not  have  been  at  able  to  do.  Then  always  to 

return to their point of interest which was the aircraft in the alert area.  And then 
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at  some  point  late  in  the  night,  early  in  the  morning  their  curiosity  was  satisfied 

and they took off very expeditiously in a straight line and were gone. 

I would be guessing how many hours this whole event took from beginning to 

end but it was probably in the range of six and perhaps more hours in duration. 

[See the testimony of Chuck Sorrells regarding the 1965 Edwards AFB event that 

lasted a similarly long period.  SG] 

So I filed it away. And I just mused about it and I discussed it with a few peo- 

ple over the  years but not  too  many. Until a day in the early 1990s — I forget the 

exact  year  and  date  but  it  was  about  '93  or  '94  -  that  I  had  occasion  to  attend  a 

lecture  by  Dr.  Steven  Greer  in  Hampton,  Virginia.  And  saw  a  photograph  of  what 

I now understand is a very familiar sighting among those who have been privileged 

to  actually  see  a  UFO.  And  when  I  saw  the  photograph,  I  literally  jumped  out  of 

my  seat,  grabbed  my  wife  by  the  hand  and  I  said,  that's  it.  That  is  exactly  what  I 

had  seen  nearly  25  years  ago,  at  that  point.  But  to  see  that  picture  just  brought 

back  the  image  so  strikingly  clear  that  there  was  no  doubt  in  my  mind  that  that 

was  exactly  what  we  had  seen  over  the  runway  in  April  of  1969.  And  it  was  only 

then  that  I  had  any  notion  that  it  was  in  fact  a  single  machine  not  three  inde- 

pendent machines. 

[See the testimony of Clifford Stone and Nick Pope regarding the massive triangu- 

lar craft seen in Belgium and Germany in the late 1980s and early 1990s. The photo 

Lieutenant Colonel Wojtecki refers to is one in our collection from an event over Belgium 

in 1990. SG] 

SG: Were these objects at Loring AFB on radar? 

JW:  I  will  deduce  with  some  degree  of  knowledge  that  they  must  have  been 

because of the repeated attempts of returning aircraft to close  with them,  from dis- 

tances and altitudes where they couldn't have acquired them visually because of the 

low  ceiling  that  night.  So  I  would  deduce  from  that  fact  that  they  were  being 

tracked  on  radar,  both  ground  control  radar  and  airborne  radar  on  the  aircraft  that 

were  returning  to  base.  It  would  be  a  very  reasonable  deduction  to  say  that  they 

were easily being tracked on radar. 

I  was  the  Public  Information  Officer  at  that  time  so  I  can  say  with  a  high 

degree of certainty that there was no public statement regarding the incident. 

I'm sure that SAC was involved in real time as it was happening. And if there 

were radar tapes, perhaps there was a record of the events in that regard... 
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I do remember very clearly that no aggressive action was taken by the Air Force 

by  anybody  at  the  wing  in  response  to  the  lights  because  they  in  fact  showed  no 

aggressive  or  threatening  behavior  whatsoever.  They  were  simply  in  airspace  that 

was  restricted  air  space.  But  they  were  not  doing  anything  that  would  prompt  any 

sort of a security response. 

Upon reflection and in retrospect it is curious how quickly that subject just was 

dropped.  It just wasn't discussed. 

But  very  clearly  having  seen  the  photograph  that  is  part  of  your  presentation, 

I know  exactly  what it  was. It is  what  you  have photographs of  from  many differ- 

ent locations at many different times.  It was the triangular, very large, ship. 

SG: Was it bigger than a conventional plane? 

JW:  Oh  absolutely.  That's  why  I  was  so  surprised  when  I  saw  the  photograph  to 

learn that those lights which were so far apart could conceivably be part of a single 

machine. And why I naturally assumed, and for all those years believed, I had seen 

three  separate  machines  operating  independently-  although  their  formation  was  so 

perfect  that  in  retrospect,  clearly  there  is  no  reason  to  assume  they  were  three, 

except  that  for  them  to  be  part  of  one  unit  it  would  have  to  have  been  so  enor- 

mously  large  compared  to  anything.  And  at  that  time,  B-52's  were  considered 

pretty  big  airplanes.  And  this  of  course  dwarfed  anything  that  would  have  been 

part of a B-52. 
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Sergeant Campbell entered the Air Force in 1966. In the summer of 1967 he was guard- 

ing a B-52 at a SAC AFB in Oklahoma when suddenly, direcdy over one of the B-52's, a huge 

bluish haze appeared. It was in the form of a boomerang wing and was glittery and not solid. 

It was picked up on radar and seen by numerous people. 

I  entered  the  Air  Force  in  '66.  My  basic  training  was  in  San  Antonio.  From 

there  I  went  to  Altus  Air  Force  Base  in  Oklahoma,  from  there  to  Vietnam,  from 

Vietnam  to  Greece  and  was  discharged  honorably  in  Greece  and  returned  back  to 

the States. I went in as an enlisted man, came out with the rank of Staff Sergeant. 

This  was  30  years  or  more  ago.  This  happened  in  Alms,  Oklahoma  at  a  SAC 

Air  Force  Base.  I  was  guarding  a  B-52.  SAC  is  the  strategic  air  command  and  we 

were  guarding  nuclear  weapons.  I  was  on  guard  duty,  guarding  a  B-52  bomber  in 

the  bomber  area,  which  is  divided  in  two  sections  with  what  we  called  the  Hurry 

House  in  the  middle.  And  that's  where  the  officers  and  the  flight  crew  stay  on 

ready  if  they  are  on  alert  to  disburse  to  the  planes  quickly.  This  would  have  been 

in  the  summer  of  1967,  sometime  in  the  summer  period.  There  were  approxi- 

mately  four  planes  on  each  side.  It  would  have  been  at  night,  probably  late,  mid- 

night  to  probably  sometime  in  the  morning,  between  that  period  of  time. 

Suddenly,  over  one  of  the  B-52's  which  were  armed  with  nuclear  weapons,  there 

appeared  a  bluish  haze,  almost  in  the  form  of  a  boomerang  or  a  wing  shape.  And 

in this  haze there  was a glittery  light. We had no idea  what this  was. We do know 

that  the  SAC  teams  were  called  to  ready  so  they  came  out  to  the  planes.  But  prior 

to that, this [object] just hovered over the plane for a short period of time and then 

it  vanished.  We  were  told  later  that  it  was  picked  up  on  radar.  It  wasn't  as  if  you 

actually saw it glide away.  It was like in a whoosh it was gone. 

It  covered  most  of  the  wingspan  of  the  B-52--it  was  large.  It  was  large.  But 

it  was  also  very  transparent.  It  was  not  a  solid  mass.  It  was  not  what  you  would 

think of if you think of a UFO. 

This  was  something  that  actually  showed  up  on  radar.  And  the  perimeter 

guard  saw  it.  And  the  other  people  on  the  other  post,  because  there  is  one  guard 

per  B-52  bomber.  There  is  a  red  zone  around  each  bomber  that  you  are  not  to 

allowed in it.  So even the guard himself does not go past that red line. 

The  object  was  just  above  the  B-52.  Just  above  it,  I'm  talking  like  no  more 

than 20 feet.  It was just above eye level. 

The alarm in the Hurry House must have gone off because the pilots came out 

to the planes.  They boarded the planes and they started them up and were ready 
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to  taxi  to  take-off  whenever  notified.  They  just  started  their  engines  and  then  they 

must  have  gotten  word  [that  the  UFO  had  gone].  We  didn't  hear  what's  going  on 

in the cockpit but they shut down the planes and then they went back in the Hurry 

House. 

We had never seen anything like this so it was unusual. It was something that 

we were mystified by. 
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Introduction 

From an oral presentation by Dr. Greer 

In  this  section  you  will  hear  from  people  who  have  been  involved  in  events 

where objects of extraterrestrial origin  have landed or have crashed or been  forced 

down  and  which  have  been  retrieved.  This  is,  of  course,  explosive  testimony.  It 

establishes  the  reality  of  the  phenomenon  and  also  of  the  fact  that  we  have  been 

studying  this  phenomenon  for  years.  Many  people  might  believe  that  this  is  lim- 

ited  to  the  so-called  "Roswell  event"  of  the  1940s;  this  could  not  be  further  from 

the truth. In fact there have been multiple events, at least a couple of dozen, where 

objects of extraterrestrial origin have been downed, acquired, and studied. 

We believe that this is something  which is of extreme importance because one 

cannot  consider  that  covert  programs—having  spent  hundreds  of  billions  of  dol- 

lars over the decades on research and development, so-called "reverse engineering" 

or  "back  engineering"  extraterrestrial  technologies—have  not  had  significant 

breakthroughs.  The  testimony  will  show  that  in  fact  we  have:  That  we  have  had 

breakthroughs  that  have  trickled  out  to  our  society  in  the  form  of  certain  advances 

in  electronics,  materials,  and  sciences.  However,  the  central  breakthrough  dealing 

with the physics of the quantum vacuum space — the so-called "zero-point energy" 

phenomenon, as  well as antigravity and electrogravitic propulsion—has been  with- 

held  from  our  society.  In  addition,  programs  studying  extraterrestrial  technologies 

and extraterrestrial life forms are projects that are on going to this day. 

This  is  something  that  would  be  of  great  importance  to  the  world  and  the  sci- 

entific  community,  but  more  importantly  it  is  of  great  importance  to  our  public 

officials who, we know, have not been briefed adequately on this subject. 
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[We are grateful to Mr. Fox for sharing this interview with us.] 

Gordon  Cooper  was  one  of  the  original  Mercury  Seven  astronauts  and  the  last  American 

to  fly  into  space  alone.  In  his  testimony  he  recounts  how  he  observed  UFOs  flying  in  the  same 

formation  as  his  fighter  group  over  the  skies  of  Germany  These  UFOs  made  maneuvers  that 

could  not  be  done  by  conventional  fighters.  He  felt  they  must  have  be  under  intelligent  con- 

trol  to  communicate  with  one  another  due  to  the  type  of  maneuvers  they  were  mimicking.  At 

another  time,  while  filming  conventional  aircraft  performing  precision  landings,  a  saucer  flew 

directly  overhead  and  landed  ahead  of  them  on  a  dry  lakebed.  The  entire  event  was  filmed 

including detailed close-ups. The film was sent back to Washington and was never returned. 

GC: Gordon Cooper 

JF: James Fox 

GC:  These  objects  [UFOs]  kept  coming  over  flying  in  the  same  kind  of  formation 

that we fly in our fighters while we were flying in Germany We were flying F-86's. 

They would come over and do the same maneuvers that we made except every once 

in  a  while  one  of  them  would  go  zip,  and  make  a  maneuver  that  you  can't  do  in  a 

conventional fighter. 

What  started  it  was  that  the  weatherman  was  tracking  a  weather  balloon  and 

he  saw  these  objects  with  his  binoculars.  That  started  people  getting  out  and  look- 

ing at them and we decided to put some airplanes out and see what they were. But 

we  couldn't  get  to  them.  They  were  higher  and  faster.  So  we  couldn't  tell  whether 

they  were  large  and  far  away  or  smaller  and  closer  in.  It  was  difficult  to  gauge 

exactly what their size was. 

[Astronaut Gordon Cooper and the others know  what  weather balloons resemble 

and  these  UFOs  were  not  "weather  balloons",  as  the  absurd government  claims  have 

maintained for over 50 years.  SG] 

JF: Were they in formation? 

GC: They were definitely in formation. 

JF: What year was this? 

GC: In 1951. 

JF:  Do  you  think  the  Russians  had  that  kind  of  technology  back  then  [that  could 

do this]? 
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GC:  No. 

JF:  You  definitely  determined  that  they  were  objects  that  were  under  intelligent 

control? 

GC:  Well,  yes.  They  weren't  just  random.  They  were  flying  fighter  formations 

very definitely under control. 

JF: Can you describe what they looked like? 

GC:  They  were  just  typical  saucer  shaped,  double  saucer  shaped,  and  metallic 

looking. I think they were definitely piloted vehicles. Each one of them had a pilot 

in it. I think they were very definitely in communication with one another because 

they  would  make  a  turn  such  that  they  had  to  be  in  communication  to  be  coordi- 

nated. 

One would zip off to the side, do a lateral maneuver off to the side... 

Later at Edwards Air Force Base I was having some of the cameramen film pre- 

cision  landings  and  we  were  right  on  the  edge  of  a  dry  lake.  A  saucer  flew  right 

over them, put down three landing gears, and landed out on the dry lakebed. They 

went  out  there  with  their  cameras  ...  towards  the  UFO.  It  lifted  off,  put  the  gear 

back in the well, and flew off at a very high rate of speed and disappeared. 

So  while  I  was  going  through  all  of  the  regulation  books  and  finding  out  the 

number  to  call  in  Washington  to  report  this,  I  had  the  cameraman  go  over  and 

develop  the  film.  By  the  time  they  got  back  with  the  developed  film  I  had  higher 

and  higher  and  higher  level  officers  talking  to  me.  Finally,  a  Colonel  told  me  that 

when  the  film  arrived  on  my  desk  to  put  it  in  a  courier  file.  There  would  be  a 

courier  there  at  my  office  and  they  would  arrange  for  him  to  fly  in  our  base  air- 

plane  back  to  Washington  with  these  films.  [The  Colonel  said]  to  not  run  prints, 

etc., etc., etc. So we stuck them in the courier packets. 

JF: Did you watch the film? 

GC:  We  didn't  have  a  chance  to  run  it.  I  had  a  chance  to  hold  it  up  to  the  win- 

dow to look at it. It was certainly good film. 

JF: Were there close-up shots? 

GC:  Good close-up shots. Nothing like I had ever seen. 

JF: Was the vehicle in the close-ups like the vehicles you had seen? 
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GC:  About  the  same  shape.  Double  inverted  saucer  shape.  It  didn't  have  wings 

on  it  or  anything.  It  was  pretty  much  the  same  shape  [as  the  ones  we  saw  in 

Germany]. 

Well,  at  the  time  this  happened  I  was  involved  in  research  and  development 

and  doing  very  classified  projects  at  the  task  center.  I  knew  that  we  didn't  have  any 

vehicles  [like  that]  at  that  time.  I  am  99.9%  sure  that  the  Russians  didn't  have  any 

of  that  type  either.  At  that  point  in  time  there  was  no  doubt  in  my  mind  that  it 

was made someplace other than here on Earth. 

But  you  send  it  [the  evidence]  on  just  like  you  are  told  to  do  and  you  do  what 

they  tell  you  to  do.  At  the  time  I  was  working  on  a  little  program  that  nobody 

knew  about  and  we  weren't  allowed  to  discuss  it  with  our  family  or  anybody.  That 

was the U-2 program.  It [this event] was in the same category [of secrecy] really. 

I  don't  know  why  [it  is  kept  so  secret].  In  my  opinion,  I  think  they  were  wor- 

ried  it  would  panic  the  public  if  they  knew  that  someone  had  vehicles  that  had  this 

kind  of  performance  way  back  right  after  WWII.  So  they  started  telling  lies  about 

it.  Then  I  think  they  had  to  cover  it  with  another  lie,  tell  another  lie  to  cover  their 

first  lie  and  now  they  don't  know  how  to  get  out  of  it.  Now  it  is  going  to  be  so 

embarrassing  to  admit  that  all  of  these  administrations  have  told  a  lot  of  untruths. 

It will be embarrassing to get out of it. 

JF:  Do you think they want to get it out? 

GC:  I  think  that  basically  each  and  every  President  would  probably  like  to  get  out 

of  it,  come  clean  on  the  deal  and  not  have  to  continue  to  tell  untruths.  Eventually 

something  is  going  to  happen  that  will  make  all  of  them  have  egg  all  over  their  faces 

and they are going to have to admit that they haven't been truthful at all. 

JF: Who has kept this secret? 

GC: Well, somebody has kept it pretty secret for quite a while, haven't they? 

[When  asked  about  meeting  with  the  United  Nations  Secretary  General  about 

UFOs  in  the  1970s,  Gordon  Cooper  says:]  Kurt  Waldheim  was  really  interested  in 

the  subject  and  he  thought  that  it  would  be  a  good  idea  to  form  a  committee  and 

to  do  the  investigation  at  that  level  [of  the  UN]  but  nothing  ever  got  done.  It  was 

typical  of  the  U.N.  They  talked  a  good  game  but  they  never  get  around  to  doing 

anything about it. 

By  NASA's  own  figures  there  are  some  400,000  other  planets  out  there  that 

could  be  habitable.  I  just  can't  believe  that  God  would  inhabit  this  one  planet  and 

then  leave  all  of  those  others  bare.  In  my  personal  opinion,  I  just  feel  that  we  are 

out  here  in  the  hinterland  of  all  of  the  galaxies.  We  are  way  out  in  the  sticks.  All 

of these other galaxies are closer to one another.   I think they probably have a lot 
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of  travel  to  and  from  one  another.  Once  in  a  while  we  will  get  a  few  travelers  or 

stragglers or come through from distant other galaxies. 

I  wrote a letter [to the UN] suggesting that  we form a  group at the U.N. level 

and  start  gathering  information  around  the  world  and  let  it  be  handled  and  coor- 

dinated  at  that  level  There  were  a  Jot  of  countries  that  had  information.  There 

are a lot of countries like Russia is now. The government of Russia right now works 

directly with the civilian UFO groups. You have differences from country to coun- 

try  to  country.  But  we  should  have  all  of  this  information  come  together  and  be 

correlated in one place. 

Just  think  about  what  we  could  do  from  a  technical  point  of  view:  some  of 

them  may  be  remotely  operated.  They  may  be  radio-controlled  so  to  speak  like 

what  we  call  unmanned  or  unpiloted  vehicles.  I  think  that  some  of  them  undoubt- 

edly have crews in them and in my opinion I think those people are probably very 

similar to us. 

I  think  definitely  there  was  something  other  than  a  weather  balloon  that 

crashed at Roswell. 

JF: Do you think the truth was lost? 

GC:  I  think  the  truth  has  been  very  submerged  in  all  of  the  lies  that  have  been 

told. 

JF:  Do you think they would cover up one of those saucers that you saw? 

GC:  Very  likely.  I  would  like  to  think  that  they  reverse-engineered  it,  did  some- 

thing of benefit with it. That would be the logical thing to do. 

JF:  Did  you  know  where  that  footage  went  of  the  flying  saucer  that  landed  on  the 

tarmac? 

GC:  It went to Washington; that is all I know. 

JF: Did you ever keep in touch with anybody about it, or discuss it? 

GC:  How  would  I  keep  in  touch  with  anybody?  There  is  no  way  in  the  military 

or within the government of keeping track of something that is classified unless you 

are directly involved in it and I was not. I had no way of knowing what happened. 

JF: Was it included in part of the Project Blue Book investigation? 

GC:  No, it was not. And that was one of the complaints that I had about Project 
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Blue Book.  In my opinion, Project Blue Book was totally a whitewash. 

[Other high level witnesses such as Colonel Brown and Dr. Wood have concluded 

the same: Blue Book was a PR whitewash while the real research went on elsewhere. 

SG] 

There  were  a  number  of  other  things  that  I  had  occasion  to  know  about  that 

were not included in the Blue Book either. 

In  my  opinion,  I  think  they  are  coming  from  some  other  planet.  There  is  no 

doubt in my mind. I think they are for real and I think that eventually we will find 

out that there is regular travel to this Earth from other planets. 

Who was flying these vehicles we saw? I think there were extraterrestrial pilots 

flying them, no doubt about it. 

[When  asked  about  'black'  or  invisible  projects,  Gordon  Cooper  says:]  That 

was  one  reason  that  we  did  the  U-2  Program  the  way  we  did  it.  We  had  put  no 

classifications  on  that  program  because  when  you  classify  a  program  then  a 

Congressman  or  a  Senator  thinks  they  can  go  out  and  tell  all  of  the  details.  They 

are  privileged  to  be  able  to  do  that.  They  trample  all  over  security  and  tell  the 

details to whomever they want to. We didn't classify it at all until Gary Powers was 

shot  down.  The  world  really  didn't  know  about  the  U-2.  At  least  in  the  United 

States we didn't know about them. 

[Cooper and others have told me of projects beyond classification and Colonel Corso 

spoke  of  the  E.  T.  projects  as  being  conveyed  'brain  to  brain.  Extremely  tightly  held 

unacknowledged projects such as those dealing  with UFOs really are beyond top-secret 

and access is blocked to Congress and the public.  SG] 

I  think  we  have  a  lot  of  potential  learning  from  them  [the  extraterrestrials].  If 

we  can  just  set  up  the  schedule  of  how  to  go  about  doing  it.  They  can  come  land 

in  my  backyard  anytime.  If  they  want  to  come  land  in  my  backyard  I  would  wel- 

come them. 

I think they are just the same as we are just a little higher, a little better, and a 

little faster. 

I  have  a  good  friend  who  is  a  commercial  airline  pilot  and  he  has  had  about 

three  different  occasions  where  a  UFO  has  pulled  up  right  alongside  his  wing  and 

stayed  in  formation  with  him.  He  is  in  a  major  airline.  The  airline  has  a  policy 

that their crews aren't allowed to talk about UFOs. 

Testimony of Brigadier General Stephen Lovekin, Esq. 

October 2000 

Brigadier  General  Lovekin  entered  the  military  in  1958.  In  1959  he  joined  the  White 

House  Army  Signaling  Agency  and  served  under  President  Eisenhower  and  then  under 

President  Kennedy  with  an  above  top  secret  clearance.  He  was  familiar  with  Project  Blue  Book 

and  related  how  that  project  documented  highly  scientific  and  specific  UFO  cases  from  very  reli- 

able  sources.  They  reviewed  photos  taken  from  Air  Force  pilots,  Marine  Air  Corps  pilots,  and 

some  foreign  pilots  and  multiple  reports  of  radar  lock-ons  He  was  also  shown  a  piece  of  metal- 

lic  debris  taken  from  the  Roswell  crash.  While  working  under  President  Eisenhower,  he  discov- 

ered  that  Eisenhower  had  a  keen  interest  in  UFO's,  but  that  Eisenhower  came  to  realize  that  he 

had lost control of the subject. 

SL: Brigadier General Stephen Lovekin 

SG: Dr. Steven Greer 

SL:  I  graduated  from  the  George  School,  which  is  a  private  co-educational  prep 

school  in  Philadelphia,  in  1958  and  went  into  the  military.  After  going  through 

advanced  infantry  training,  I  was  transferred  to  the  Pentagon  where  I  worked  for 

the  Radio  Frequency  Engineering  Office.  I  finished  there  and  then  joined  the 

White House  Army Signaling Agency in May of 1959. I served under Eisenhower 

from May of 1959 until he got out of office and then I served under Kennedy until 

I left the service in August of 1961. 

My  job  was  to  learn  to  deal  with  code  [and  code  breaking].  In  the  process  of 

dealing  with  that  I  learned  a  lot  about  Project Bluebook  [which  deals  with  UFOs]. 

Bluebook  was  discussed  quite  openly  in  the  office.  Sections  of  Bluebook  were 

opened  for  discussion.  There  were  other  matters  as  well  that  were  brought  to  our 

attention:  One  afternoon  when  we  were  just  about  ready  to  finish  up  training, 

Colonel  Holomon  brought  out  a  piece  of  what  appeared  to  be  metallic  debris;  it 

looked like a  yardstick. It had inscriptions on it.  And the inscriptions  were pointed 

out  by  Colonel  Holomon  to  each  one  of  us  who  were  in  that  class  (I  think  that 

there were six or seven of us at that time). We were told that this object came from 

matters connected to Operation Bluebook. 

What they were trying to say was, "Look, we have this physical evidence to go 

along  with  what  you  have  seen  in  Bluebook;  we  have  now  been  able  to  get  our 

hands  on  and  show  you  this  material"  and  that  is  what  he  did.  He  went  on  to  fur- 

ther  explain  that  this  was  the  material  that  had  come  from  a  New  Mexico  crash  in 

1947  of  an  extraterrestrial  craft  and  that  was  discussed  at  length.  If  I  am  not  mis- 

taken,  we  spent  perhaps  another  hour  or  so  discussing  this.  The  next  day  it  was 

discussed  again.  He  did  not  describe  what  the  bodies  looked  like,  although  they 

did discuss the fact that there were bodies, extraterrestrial bodies. There were either 

three or five bodies... three or five stands out in my mind as the number that was 
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taken.  One  was  partially  alive  at  the  time  that  this  happened  and  I  do  not  know 

what may have happened to him after that. 

The  Air  Force  at  that  time  was  very,  very  much  concerned  with  Bluebook 

and  there  were  strict  regulations  involving  anything  that  had  to  do  with  the 

reporting  of  UFOs  or  talking  about  a  UFO.  If  you  wanted  to  ruin  your  career, 

it  was  explained  to  us,  the  thing  that  would  do  this  the  fastest  was  to  talk  about 

UFO's.  I  was  enlisted  then  and  was  the  lowest  thing  down  on  the  totem  pole. 

We  were  being  groomed  for  Top  Secret  and  above,  and  that  we  certainly  would 

not  be  cleared  for  any  kind  of  confidential  material  should  this  information  be 

released. 

We  saw  an  awful  lot.  We  saw  a  lot  of  pictures  of  UFOs.  Some  pictures  that  I 

saw  I  think  were  maybe  a  little  bit  better  than  the  ones  you  see  today.  These  pic- 

tures of UFOs were taken by Air Force pilots. 

SG: So you saw official pictures the military took of UFO's? 

SL:  Oh,  indeed  they  did.  Yes.  Not  only  did  the  Air  Force  take  these  pictures  but 

also  some  were  taken  by  civilian  pilots  —  and  some  were  taken  by  Marine  Air  Corps 

pilots  and  some  were  foreign.  It  was  made  quite  clear  that  there  were  a  number  of 

others  that  were  in  place  in  other  agencies  that  were  being  used  at  that  time  that 

were  not  being  put  in  the  Bluebook.  I  inferred  from  that  that  perhaps  those  pic- 

tures  were  better  than  the  pictures  that  they  were  showing  us.  I  think  that  Colonel 

Holoman gave that impression to everybody in the class. 

[See  the  testimony  of  Colonel  Charles  Brown  of  Project  Grudge  who  also  confirms 

that  the  really  significant  evidence  was  compartmented  outside  of  Blue  Book  and  in 

some cases even Grudge.  SG] 

This  piece  of  an  extraterrestrial  craft  was  a  grayish  foil-like  material  maybe 

eight  to  ten  inches  long  or  so.  It  seemed  giant-like  because  it  was  the  first  time  that 

I  had  ever  seen  anything  like  this  before  and  all  eyes  were  just  peeled  on  that  par- 

ticular  thing.  And  when  he  told  us  what  it  was  it  was  frightening.  It  was  eerie. 

You could have heard a pin drop in the room when it was first mentioned. 

SG: And what did he tell you it was? 

SL:  Well,  he  said  that  it  had  been  taken  from  one  of  the  ET  craft  that  had  crashed 

in  New  Mexico  and  that  it  had  been  taken  from  a  box  of  materials  that  the  mili- 

tary  was  working  on.  They  didn't  use  the  word  "reverse  engineering"  at  that  time 

but  it  was  something  similar  to  reverse  engineering  that  they  felt  like  they  needed 

to work on and it was going to take years to do this.   I do remember that at the 
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Army  Engineers  at  Ft.  Belvoir,  they  were  doing  a  lot  of  experimentation  and  that 

surprised me.  It surprised me an awful lot. 

The  inscriptions  looked  like  hieroglyphics.  It  is  hard  to  describe  hieroglyph- 

ics but if you have ever seen any ancient Egyptian writings you will know that the 

hieroglyphics  were  animated  in  some  form  and  these  appeared  to  be  animated.  If 

I  knew  the  code  that  was  supposed  to  be  used  to  find  out  how  this  language  was 

to  be  interpreted  then  we  could  understand  it.  The  writing  was  very  expressive, 

you could tell it was expressive. 

[Lovekin explained at another time that his group in the Pentagon was shown this 

item as an example of advanced, difficult to break code.  SG] 

He had a stainless steel box with a lock on it almost like a carpenter's box but 

maybe bigger. And that is  where he got this from and that is where he put it back. 

And  I  gathered  that  was  not  the  only  thing  that  was  in  that  box.  But  that  is  the 

only  thing  that  he  did  show.  This  occurred  in  the  Radio  Frequency  Engineering 

Office. 

At  the  Pentagon,  you  have  to  remember,  we  had  one  instructor,  a  Lieutenant 

Colonel. And his job was to not only teach us but to make us believers as well and 

that  is  when  he  produced  that  piece  of  material  from  what  appeared  to  be  a  stain- 

less steel box. It was maybe a kind of a dusty gray like-foil and it looked like it may 

have been burned on a grill. He indicated that that was not the only piece of infor- 

mation  that  he  had  and  the  only  object  that  he  had.  He  had  several  others.  Maybe 

the  whole  box  was  filled.  I  don't  know,  but  that  is  the  only  piece  that  he  took  out 

to  show  us.  And  the  reason  he  did  this  was  to  make  sure  that  we  understood  we 

were dealing with something that was totally out of context from what we had been 

dealing  with  earlier  but  that  we  might  be  dealing  with  in  the  future.  I  think  he 

intended for us to know that our futures were going to be dealing with this subject 

matter more and more. 

He  did  describe  the  inscriptions  as  being  symbols  of  instruction  and  that  is  as 

far as he  would go but he did infer that the instructions,  whatever they  might have 

been,  were  something  that  was  important  enough  for  the  military  to  keep  working 

on  a  constant  basis.  He  made  it  quite  clear  that  this  was  something  thar  was  of 

grave  importance.  We  were  in  the  basement  of  the  Pentagon  and  in  those  days. 

That  was  in  1959;  there  was  a  tremendous  amount  of  security  there  in  that  area  of 

the  Pentagon.  And  anybody  who  has  worked  there  knows  what  I  am  talking 

about.  You  could  almost  carry  on  an  entire  war  in  the  basement  and  no  one  else 

would know what was going on on the floors above. That is how secure it was. 

I was working on top-secret clearance. I had gotten a secret clearance and by the 

time I finished the school I had been given a top-secret one but I was given one step 

higher than that because at that time they didn't have a clearance specifically dealing 
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with this (UFO) problem. If you dealt with a problem you got a Q Clearance, which 

was a nuclear clearance. Maybe later on they decided that they were going to change 

that  but  I  remembered  that  that  was  the  big  question,  "How  are  we  going  to  give 

security clearances to these people who have been through this course?" 

There  were  probably  1,500 reported  cases  at  that  time  that  were  eligible  to  be 

put  in  Bluebook.  The  findings  that  were  put  in  there  were  highly  scientific.  This 

information  was  information  that  would  never  get  out  to  anyone  else  but  it  was 

designed  for  the  use  of  particular  military  personnel.  So  what  was  there  was 

extremely exact and specific. These cases were as bona fide as they possibly could 

be.  They  were  talking  about  people  who  had  sterling  reputations  either  in  the  mil- 

itary  or  in  the  civilian  capacity  of  some  form  or  another  but  they  were  not  taking 

any loose cannons. This was information they thought was extremely accurate. 

There  were  stories  about  radar  lock  on.  Several  of  those  stories  came  out  of 

Ohio  at  Wright  Patterson  Air  Force  Base  but  several  others  came  from  California, 

Texas,  and  Washington  from  what  I  can  recall.  I  would  estimate  that  there  prob- 

ably  were  between  two  and  three  hundred  cases  of  radar  lock  on  [with  UFOs]. 

That is why those cases were in there because they were authentic. 

I  was  told  that  the  material  they  showed  us  came  from  the  New  Mexico  site 

but  there  were  other  sites  and  there  were  other  crashes  of  ET  craft.  They  did  not 

say  where. They  were not pinpointed but it  was  made quite clear that that  was not 

the only site that they had gathered information from and also material. 

[See the testimony ofA.H., Clifford Stone, et al.  SG] 

The  Wright  Patterson  Air  Force  Base  was  brought  up  on  a  number  of  occa- 

sions.  Apparently  there  were  more  lock-ons  at  Wright  Patterson  than  at  any  other 

Air Force Base. Edwards Air Force Base was mentioned as an experimental station. 

When  I  say  mentioned,  in  that  context  I  mean  Edwards  was  involved  in  testing 

whatever  ET  materials  they  found.  It  was  said  that  that  was  what  was  being  done. 

Radar lock-ons had come from Edwards Air Force Base [too]. 

[See the testimony of Chuck Sorrells regarding the 1965 multiple UFO radar lock- 

on at Edwards.  SG] 

I  should  note  that  I  was  there  in  the  Pentagon  at  the  same  time  that  Colonel 

Philip Corso was there. 

I  did  not  have  any  more  contact  with  the  subject  matter  of  UFO's  until  after 

I  came  in  contact  with  the  President  [Eisenhower].  I  had  heard  that  he  did  an 

awful lot of doodling on paper, on notebook paper, particularly at conferences that 

he  wasn't  particularly  happy  with.  He  would  take  to  doodling  and  one  of  the 

things that he did was doodle various forms of UFOs. 
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I never saw  Kennedy do this  but President Eisenhower did it, and he did it in 

my presence as well as several other people who were attached to the White House 

Army  Signaling  Agency  where  I  was  assigned.  When  I  first  came  to  work  for  the 

President  I  didn't  meet  him  until  probably  a  month  and  a  half  after  I  had  been  on 

board.  At  that  time  it  was  a  very  formal  meeting.  Right  after  that  I  got  an  oppor- 

tunity  to  travel  a  little  bit  with  the  President.  We  did  some  traveling  towards 

Florida.  And  I  had  an  opportunity  to  see  him  under  fire,  as  it  were,  and  how  he 

handled  certain  people  that  he  didn't  like  and  when  he  did  that  he  would  doodle. 

He  was  probably  one  of  the  world's  best  doodlers  and  everybody  would  kid  him 

about  it.  I  wouldn't,  but  I  wasn't  in  a  position  to  do  so  but  the  higher  officers 

would  kind  of  say  little  things  every  now  and  then.  He  would  just  smile  and  keep 

on doodling. 

Well, on some of those occasions he had just been given messages or had been 

given  information  pertaining  to  sightings  or  information  about  UFO's  and  I 

know  that  for  a  fact  because  I  was  in  the  COM  Center  and  I  saw  that  informa- 

tion.  When  he  would  get  these  reports  it  would  excite  him.  He  was  just  a  kid. 

He  would get so excited and give orders like D-day  was happening all over again. 

He  was  very,  very  interested  in  the  shapes  and  sizes  of  the  UFOs  and  what  made 

them go. 

The  White  House  itself  has  a  huge  COM  Center  in  the  basement.  It  is  run 

by the Air Force but the Army is there. Every place where the President  would go 

including  Camp  David  has  a  COM  Center  that  deals  specifically  with  presidential 

traffic. The information would be conveyed usually by a Warrant Officer. 

Our  Chief  Warrant  Officer  had  been  in  the  Army  for  probably  30  years  or 

more.  When  he  would  get  that  kind  of  information  [about  UFOs]  he  sometimes 

would close himself off and he  would be alone for a  while and then he  would call 

in  whomever  he  needed  to  call  in.  But  dealing  specifically  with  UFOs,  I  can  only 

remember  on  one  or  two  occasions  where  that  information  came  directly  from  the 

COM  Center  to  him.  Most  of  the  time  it  seemed  to  come  indirectly  to  the 

President. 

Most  of  that  material  when  it  is  passed  through,  it  is  "for  eyes  only,"  and  that 

means  that  if  you  have  a  direct  interest  in  it  then  you  will  see  it.  If  you  don't  then 

you won't. You knew that there were sightings of UFOs. You knew that there were 

new  findings.  If  you  had  been  around  the  President  long  enough  you  could  just 

judge  by  his  expressions  what  he  was  reading  and  what  interested  him.  It  was  just 

something that you knew from being around him. 

SG:  He showed particular interest in this subject? 

SL:   Very, very much interest.   In fact, I would say that this subject was probably 

among his highest of interests at that time. Yes indeed. 
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Reports  about  these  UFOs  were  not  terribly  rare.  It  happened  quite  fre- 

quently. I wouldn't dare say how many times but it happened frequently. 

What  happened  was  not  one  particular  agency  could  handle  dealing  with  the 

entire  subject  matter,  dealing  with  the  engineering  portion,  to  sighting  informa- 

tion,  to  reporting  it  into  Bluebook.  The  whole  process  of  dealing  with  the  UFO 

phenomenon could not be handled anymore by one agency and so in order to keep 

it  alive  it  was  given  to  various  parts  of  the  government  to  work  on.  And  I  guess 

that  they  thought  that  they  could  also  keep  the  intelligence  factor  as  secret  as  pos- 

sible by giving agencies a little bit here and a little bit there. And that type of com- 

partmentalization oftentimes is done with matters like this. 

But  what  happened  was  that  Eisenhower  got  sold  out.  Without  him  knowing 

it  he  lost  control  of  what  was  going  on  with  the  entire  UFO  situation.  In  his  last 

address to the nation I think  he  was telling  us that the Military Industrial  Complex 

would  stick  you  in  the  back  if  you  were  not  totally  vigilant.  And  I  think  that  he 

felt  like  he  had  not  been  vigilant.  I  think  he  felt  like  he  trusted  too  many  people. 

And  Eisenhower  was  a  trusting  man.  He  was  a  good  man.  And  I  think  that  he 

realized  that  all  of  a  sudden  this  matter  is  going  into  the  control  of  corporations 

that could very well act to the detriment of this country. 

This  frustration,  from  what  I  can  remember,  went  on  for  months.  He  realized 

that  he  was  losing  control  of  the  UFO  subject.  He  realized  that  the  phenomenon 

or  whatever  it  was  that  we  were  faced  with  was  not  going  to  be  in  the  best  hands. 

As far as I can remember, that was the expression that was used, "It is not going to 

be in the best hands". That was a real concern. And so it has turned out to be. 

It  had  been  discussed  with  me  on  numerous  occasions  what  could  happen  to 

me militarily if I discussed this. 1 would say that the government has done as good 

a  job  enforcing  secrecy  through  the  installation  of  abject  fear  as  they  have  done 

with  anything  within  the  memory  of  modern  man.  I  really  believe  they  have  done 

a job. 

One  older  officer  discussed  with  me  what  possibly  could  happen  if  there  was 

a  revelation.  He  was  talking  about  being  erased  and  I  said,  "Man,  what  do  you 

mean erased?" And he said, "Yes, you will be erased-disappear." And I said, "How 

do  you  know  all  this?"  And  he  said,  "I  know.  Those  threats  have  been  made  and 

carried  out.  Those  threats  started  way  back  in  1947.  The  Army  Air  Force  was 

given absolute control over  how to  handle this. This being the biggest  security  sit- 

uation that this country has ever dealt with and there have been some erasures." 

I  know  he  was  very  convincing  when  he  said  this  and  he  was  in  a  position  to 

know.  He  was  much  older  than  I  and  he  had  been  involved  with  the  CIA.  He 

knew  what  he  was  talking  about.  He  wasn't  kidding.  So  I  guess  fear  has  done  it. 

I  don't  care  what  kind  of  a  person  you  are.  I  don't  care  how  strong  or  courageous 

you  are.  It  would  be  a  very  fearful  situation  because  from  what  Matt  [this  older 

officer] said, "They will go after not only you.   They will go after your family." 

236 

Disclosure 

Those  were  his  words.  And  so  I  can  only  say  that  the  reason  that  they  have  man- 

aged  to  keep  it  under  wraps  for  so  long  is  through  fear.  They  are  very  selective 

about  how  they  pull  someone  out  to  make  an  example  of  And  I  know  that  that 

has been done. 

In  this  country  during  the  early  1950s,  numerous  bases  were  built  that  would 

allow the President and Congress and VIPs to go in case of attack. That is to main- 

tain  the  government  to  function  and  so  forth.  Mt.  Weather,  Virginia  was  one  of 

those.  Ft.  Ritchie,  Maryland  was  another.  Camp  David,  Maryland  was  another. 

There  was  another  one  in  West  Virginia  at  that  time  which  we  only  knew  as 

Concrete.  That  was  the  code  name.  Mt.  Weather,  for  example,  is  underground. 

It  is  designed  specifically  to  be  impenetrable,  as  far  as  we  knew,  from  atomic 

weaponry.  When  I  first  went  on  tour  there,  I  was  told  about  special  equipment 

that they  had. We had to go through all of  these places  where the President  would 

go  just  to  familiarize  ourselves  on  what  to  do  and  how  to  do  it.  And  there  was 

equipment  up  there  to  deal  specifically  with  the  UFO  problem.  There  was  a  stan- 

dard  operating  instruction  on  what  to  do.  UFOs  had  been  sighted  around  Mt. 

Weather  not  only  on  one  or  two  occasions  but  on  numerous  occasions  from  what 

I  understand.  They  also  have  been  sighted  in  West  Virginia  at  the  place  that  I 

referred to as Concrete. 

We  have  gotten  so  much  momentum  with  the  secrecy  that  has  shrouded  this 

subject  matter  that  we  are  liable  to  wind  up  in  a  big,  fat  crash.  And  granted  I  am 

not  privy  to  the  things  that  I  would  like  to  be  privy  to  but  as  I  see  it  when  you 

propagate  a  lie  and  propagate  a  fear  of  the  truth,  you  put  yourself  in  a  very  vul- 

nerable position. 

They  have  been  keeping  this  secret  for  a  long  time  so  evidently  they  have 

known  how to do it. But at some point in time, because of the interest I think that 

the  media  has  taken,  there  will  be  people  coming  out  speaking  that  have  never 

thought  about  speaking  before,  particularly  about  Nellis  and  what  has  been  going 

on  there.  And  you  can't  create  anything  positive  through  fear.  Fear  only  degener- 

ates the human soul and the human psyche, the human mind if you will. 

I  think  secrecy  has  been  enforced  because  what  would  be  revealed  would 

totally  destroy  an  economy  that  was  designed  by  certain  capitalists  in  this  country 

a  long,  long  time  ago  to  maintain  them  and  their  corporations  from  here  to  eter- 

nity.  I  think  oil  has  a  special  interest  in  seeing  that  it  maintains  its  position  where 

ir  is,  regardless  of  what  kind  of  pollution  or  disastrous  side  effects  may  have 

occurred and continue to occur. 

I think that what we are dealing with is certain electromagnetic devices that are 

powered by sources that  we just don't quite understand as  of  yet -well,  we are cer- 

tainly  not  advertising  them  anyway.  But  these  devices  would  generate  free  power. 

And  free  power  would  be  something  that  corporations  panic  about.  I  think  this 

government panics about it.   Looking at it from a governmental point of view: 
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How  are  you  going  to  tax  free  power?  And  from  everyone  that  I  have  talked  to 

who  knows  something  about  this  subject  matter,  they  do  believe  that  the  sources 

of energy  that  keep these  vehicles in propulsion are  sources of energy that are just 

as free as free could be. They don't cause any harm to the environment. They don't 

cause any footprints to be left anywhere... 

Given  the  fact  that  we  are  having  a  real  question  about  how  to  deal  with  the 

high  price  of  Arab  oil  right  now,  Bush  as  you  know,  is  crying  to  insist  that  we  go 

into some of the arctic regions and take more oil out. I for one don't see that as an 

answer.  With  the  global  warming  situation  being  what  it  is,  that  would  just  be 

another nail in our coffin. But at some point in time  we are going to have to share 

this  information  that  would  allow  us  to  have  free  energy.  The  government  knows 

about  this.  It  is  foolish  for  them  to  try  to  make  the  rest  of  us  look  like  imbeciles 

and say that this can't happen. Well, it can happen. 

The question  was, "Did I hear that  we had ever picked up signals  which could 

not  be  identified  or,  if  they  could  be  identified,  were  they  coming  in  from  strange 

craft  that  perhaps  had  put  us  under  surveillance?"  Yes  I  did  hear  that.  I  heard  that 

from  at  least  five  or  six  reports  that  wound  up  in  Bluebook.  In  fact,  several  of  the 

reports  had  come  in  through  pilots'  radios.  So  whatever  intelligence  we  were  deal- 

ing  with  at  that  time  knew  how  to  deal  with  us.  They  knew  how  to  communicate 

with us and we knew they were of extraterrestrial origin. 

[See also the testimony of John Maynard and others.] 

Testimony of Merle Shane McDow, US Navy Atlantic Command 

October 2000 

Mr.  McDow  entered  the  Navy  in  1978  and  gained  a  top-secret,  Special  Compartmented 

Intelligence  (SCI)  clearance  with  a  Zebra  Stripes.  He  was  assigned  to  the  Atlantic  Operational 

Support  Facility,  Atlantic  Command,  then  under  Admiral  Trane.  Mr.  McDow  was  present 

when  a  UFO  was  tracked  by  radar  and  seen  by  pilots  visually  moving  at  high  speed  up  and  down 

the  Atlantic  coast.  The  Command  Center  was  put  on  Zebra  alert  and  Admiral  Trane  gave  the 

order  to  force  down  the  UFO.  Mr.  McDow  discusses  the  threats,  intimidation  and  confiscation 

of logbooks that occurred after the event. 

MM: Merle McDow 

SG: Dr. Steven Greer 

MM:  I  enlisted  in  the  United  States  Navy  in  August  of  1978,  and  was  assigned  to 

the USS America, where unfortunately I sustained some injuries on the flight deck 

while  performing  my  duties.  I  then  went  to  CINC-ANT  Fleet,  Atlantic 

Command  Support  Facility  in  Norfolk,  Virginia  on  Hampton  Boulevard.  I  was 

directly  assigned  to  AOSF,  Division  22;  we  were  a  group  of  about  eleven  people 

then.  We  were  directly  responsible  for  briefing  Admiral  Trane  who  was  the 

Commander  in  Chief,  Atlantic  Command.  We  briefed  him  on  current  military 

operations  around  the  world,  what  the  Soviets  were  doing  that  day,  what  they  had 

done the night before, etc. 

AOSF  is  just  an  acronym  for  Atlantic  Operational  Support  Facility  and 

CINC-ANT  Fleet  is  another  acronym  for  Commander  in  Chief-Atlantic  Fleet, 

which  Admiral Trane  was at  the time. Everyone on  the eastern  seaboard answered 

to this man. 

After  a  six  month  wait  I  got  a  top-secret,  Special  Compartmented  Intelligence 

(SCI) clearance, with a zebra stripe identification badge, which permitted access to 

all facilities on the base at all times. 

I  had  unrestricted  access  to  any  facility  at  any  time  as  well  as  the  Command 

Center to  which it  was specifically assigned. My station  was up on the  mezzanine, 

or  the  third  deck  as  we  called  it,  over  the  Command  Center.  My  job  was  to  make 

sure  that  any  incoming  and  outgoing  audio/video  information  that  came  into  the 

Command  Center  was  recorded  and  duly  logged  for  reference  in  case  they  needed 

it later. 

I  recorded  all  of  the  video  and  audio-  everything  that  is  going  on-  even  when 

they called a Condition Zebra alert. This was generally a training exercise that they 

would  announce  beforehand  by  saying,  "This  is  a  drill.  This  is  a  drill.  Set 

Condition  Zebra."  and  unauthorized  personnel  would  then  be  escorted  out  of  the 

Command Center if they didn't already know that they had to leave. 

Condition Zebra is the highest level of alert that the Navy has - or had at that 
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time  -  for  generally  dealing  with  global  nuclear  threats,  in  particular  the  Soviets. 

Soviet Bearcats were routinely patrolling up and down the eastern seaboard watch- 

ing  what  we  were  doing.  And  we  would  set  a  Condition  Zebra  if  we  had  the  need 

to put planes in the air to escort the bearcats out of the area if they were a little too 

close to our airspace or if they had ships in the area that were suspicious acting, for 

instance.  Or  we  would  have  a  drill,  for  instance,  when  they  would  get  out  the 

MAD  books  to  wage  nuclear  war.  The  Watch  Officer  and  the  Junior  Watch 

Officer, the JOD, had keys to a safe and they would get these books out called the 

MAD  books  -  Mutual  Assured  Destruction  -  and  they  would  have  the  codes  that 

were necessary to transmit to the submarines if necessary, to launch a nuclear strike. 

And  not  many  people  were  allowed  in  the  Command  Center  when  that  was  going 

on  because  they  actually  did  use  the  codes  and  so  forth.  I am  sure  the  Soviets  and 

any  others  person  who  were  enemies  of  the  United  States  would  like  to  get  their 

hands on that information. 

The  Zebra  Classification-  well,  without  that  you  were  not  allowed  authorized 

access to these facilities during this drill and the Zebra Drill was specifically for the 

highest  level  of  top-secret  information  that  was  being  exchanged  between  the 

Command Center and ships and/or submarines at sea. 

Well,  about  this  incident:  The  day  started  out  pretty  routine.  I  would  say  this 

was  around  the  first  week  or  two  in  May  [1981]  to  the  best  of  my  knowledge.  So 

everything was going along pretty routinely when they dimmed the lights (they did 

this  first  in  the  Command  Center  when  they  set  a  Condition  Zebra  alert).  Most 

of the time when they set these drills they would say, "This is a drill. This is a drill. 

Set  Condition  Zebra."  But  they  turned  the  lights  down  this  time  and  they  didn't 

say,  "This  is  a  drill."  And  the  Watch  Officer  and  the  Junior  Watch  Officer  looked 

at  each  other  and  told  some  of  their  assistants  to  verify  whether  or  not  this  was  a 

drill as the event was taking place. And the early warning system-I believe it came 

in  from  an  Air  Force  base  in  Greenland  or  Nova  Scotia  at  that  time-  said  that  we 

had  contact  with  an  unidentified  flying  object  that  had  entered  our  air  space.  And 

they said that this was not a drill and so it  was treated with the utmost promptness 

and  everyone  started  running  around  like  mad  once  they  realized  that  it  wasn't  a 

drill. It took on a whole different air. 

Within  moments  of  that,  the  Watch  Officer  summoned  Admiral  Trane  over  to 

the  Command  Center  because  this  was  a  little  out  of  his  area  of  authorization  for 

lack  of  a  better  way  to  put  it.  It  required  Admiral  Trane  s  oversight.  And  within 

minutes  Admiral  Trane  was  rushed  into  the  Command  Center  into  his  viewing 

booth  that  he  had  right  under  the  Mezzanine  there  and  the  first  thing  that  Admiral 

Trane  wanted  to  know  was  how  many  contacts  we  had,  where  they  were,  which 

direction were they going, and were the Soviets responding. Because we knew that 

it  wasn't  the  Soviets  that  had  entered  our  airspace.  That  was  verified  from  the  get 

go, from the start. 
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At that point, when Admiral Trane found out that it wasn't the Soviets and that 

he  wanted  to  know  were  the  Soviets  responding  to  this  threat  also,  that  was  the 

moment  that  he  gave  authorization  to  put  two  planes  up  to  go  see  what  this  thing 

was.  And that  was  when the  chasing up and down the eastern seaboard began. We 

launched  planes  from  as  far  north  as  Greenland  to  NAS  (Naval  Air  Station) 

Oceania.  This  object,  we  had  it  on  radar-  this  event  lasted  almost  an  hour.  You 

could  hear  the  pilots  live  voice  transmissions  being  piped  into  the  Command 

Center.  And  they  had  visual  confirmation  of  the  object  and  made  descriptions  of 

the object. Pilots were able to close a couple of times and were able to see that the 

object  was  not  an  aircraft  that  we  were  familiar  with-  it  was  nothing  that  we  had 

and  nothing  that  the  Soviets  had.  That  was  determined  very  quickly.  This  vehicle 

or  whatever  it  was  that  they  were  chasing  showed  very  erratic  flight  up  and  down 

the coast, quick flight. 

It  would  actually  be  off  the  coast  of  Maine,  for  instance,  and  would  leave  the 

airspace  in  that  area  so  quickly  that  we  were  having  to  have  planes  coming  out  of 

Dover  Air  Force  base  just  to pick  it  up  just  in  what  seemed  like  moments.  Well,  I 

know  for  a  fact  that  it  would  take  an  F-14  probably  thirty  minutes  to  traverse  that 

much  distance  but  this  object,  whatever  it  was,  was  just  popping  up.  One  minute 

it  was here and the next  minute bam, it  was down several hundred  miles down the 

coast, just playing tag. 

[See  the  accounts  of  Dr.  Paul  Czysz,  Commander  Bethune,  and  many  others 

regarding this type of non-linear and extraordinary propulsion. SG] 

It did go all the way down to a point off the coast of Florida around Mayport, 

the  Naval  Air  station  that  we  have  down  there  at  Cecil  Field.  And  that  was  before 

it  turned  and  took  what  would  have  been  an  easterly  direction  from  our  vantage 

point back up towards the Azores before we actually lost track of it. 

During all this, we were using satellites called the KH-11 satellites that we use 

for information gathering.  And this satellite did have a very  high capability of tak- 

ing really good photographs of things literally within a few feet of the ground from 

a  vantage  point  out  in  outer  space.  And  they  were  trying  to  get  the  KH-11  satel- 

lite  to  track  this  thing  to  get  some  photographs  of  it.  The  photographs  that  we  did 

get  back  in  the  Command  Center  later  on  came  from  the  first  encounters  that  the 

planes  had  with  it  off  of  the  northern  North  American  coast.  They  did  get  close 

enough  to  get  some  photographs  taken  that  were  later  brought  over  to  the 

Command Center. 

Well,  from  the  photograph  I  remember  the  shape  was  more  like  a  cylinder;  it 

was  quite  flat  and  long.  It  had  abrupt  ends.  The  ends  didn't  taper  down  like  most 

aircraft.  It  just  came  to  an  abrupt  end  and  it  did  appear  to  be  reflecting  sunlight 

and you could clearly tell that it was metallic.   And the pilots were giving infor- 
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mation  such  as  it  was  not  leaving  behind  a  vapor  trail,  no  discernable  lights  or 

markings  on  it,  no  cockpit  windows  or  doors,  nothing  like  that.  It  just  seemed  to 

be one solid thing whatever it was. 

What was really bugging Admiral Trane, what was really driving him nuts, was 

this  thing  absolutely  had  complete  control  of  the  situation  and  could  be  anywhere 

that  it  wanted  to  be  in  a  matter  of  seconds.  One  minute  we  were  closing  on  it  off 

the  coast  of  Maine  and  the  next  minute  it  is  in  Norfolk  heading  south  towards 

Florida.  And  it  is  all  that  we  can  do  to  get  the  early  warning  radar  up  and  down 

the coast to watch for this thing as it just had it's day with us. 

Admiral Trane and his staff were quite concerned about it to say the least. They 

were quite concerned especially once they found out that it wasn't the Russians and 

it wasn't us and he wasn't aware of anyone else who had the technology to build such 

a craft that could move about so easily and so quickly. I remember distinctly look- 

ing  over  the  rail  of  the  mezzanine  and  just  watching  complete  chaos  break  out 

because of their inability to keep an eye on this thing, whatever it was. 

The  UFO  was  moving  around  so  erratically  and  so  quickly  up  and  down  the 

coast... They  were trying  to notify as  many commands as they could  up and down 

the  coast  to  track  this  thing  or  get  a  plane  up.  Admiral  Trane  was  scrambling  and 

authorizing  planes  just  left  and  right  up  and  down  the  whole  eastern  seaboard  to 

try  and  cut  this  thing  off  and  to  get  some  planes  from  the  north  and  south  to  lit- 

erally  track  it  and  to  force  it  down.  It  was  clear  that  they  wanted  to  recover  it,  to 

force it down by whatever means possible. 

The  order  was  given  by  Admiral  Trane  to  try  and  get  this  object  forced  down 

out  of  the  sky  if  at  all  possible,  by  whatever  means  possible.  After  they  found  out 

and  knew  for  certainty  that  it  wasn't  the  Russians,  they  didn't  care  who  it  was  as 

long  as  it  wasn't  the  Russians.  They  didn't  care  who  it  was  or  where  it  was  from. 

They wanted it and they wanted it bad. 

The  information  coming  in  from  the  Command  Center  was  being  relayed  to 

us from different radar sites that we have up and down the eastern coast that watch 

our airspace. 

I  would describe the officers  as being  scared. Yeah, they  were scared to put it 

in  a  nutshell.  Admiral  Trane  was  usually  a  very  calm  man  of  very  mild  demeanor 

a really nice fellow. And you never really saw him lose control or raise his voice or 

get  excited  about  anything.  But  this  really  got  him  upset  to  say  the  least.  I  would 

say  that  was  the  impression  that  I  had  from  most  of  the  officers  there-  they  were 

just as much in the dark and scared as everybody else. 

They  would  actually  not  track  it  down  the  coast.  It  would  just  appear  hun- 

dreds  of  miles  from  the  last  sighting.  And  the  pilots  said  that  one  moment  it  was 

there  and  the  next  moment  it  wasn't.  And  I  think  that  that  was  one  of  the  things 

that really had Admiral Trane's hackles up because he didn't have any control of it 

or the situation. 
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This  thing  just  had  a  mind  of  its  own  and  was  causing  such  an  uproar  up  and 

down  the  eastern  coast.  Admiral  Trane  was  ultimately  responsible  at  that  time  and 

I am sure it  was  stressing  him out quite a  great deal. You could tell by  his  tone of 

voice. You could just tell by listening to him that he was very, very, very worried. 

But  on  radar  we  were  keeping  track  of  it  one  minute  and  then  we  would 

absolutely  lose  it,  and  then  we  would  pick  it  up.  It  would  just  appear  as  an  unau- 

thorized vehicle in military airspace. 

And trust me, the military knows where every commercial flight is at all times. 

We knew  where every plane  we  had  was at all times. We knew  where every com- 

mercial  flight coming through our airspace  was at all times. There just  wasn't any- 

thing  going  on  that  we  didn't  know  about  it.  All  the  planes  that  were  scrambled 

were put  up off of  the shore  facilities- the  Navy  has shore facilities, the Naval  Air 

station for example, Oceania. 

When  you  set  a  Condition  Zebra,  whether  it  is  a  drill  or  not  people  are  not 

authorized to be there who do not have a Zebra Access Badge. It is a zebra striped 

area  on  your  clearance  badge.  They  have  to  leave  the  Command  facility  and  we 

have  Marines  stationed  inside  and  outside  the  building  there  that  were  under 

orders  to  shoot  any  unauthorized  personnel  that  remained  in  the  Command 

Center during one of these episodes. That was for the interest of national security. 

For example, one time a Condition Zebra  was called and the Marine comes in 

and  wants  to  know  what  is  going  on.  Is  this  a  drill  or  so  forth?  They  have  got 

orders  to  start  shooting  people.  And  I  know  because  I  actually  got  the  Junior 

OOD's  attention  and  said,  "Hey,  you  guys  need  to  tell  this  guy  something.  He  is 

ready  to  start  shooting  people."  They  haven't  told  him  to  stand  down  yet,  which 

he  did.  And  I  remember  wanting  to  just  get  the  hell  out  of  there  because  he  came 

in  there  and  he  said,  "You  have  got  a  minute  or  two.  If  I  don't  find  out  some- 

thing"-  he  was  ready  to  come  in  there  and  start  shooting  people,  destroying  evi- 

dence. 

When  this  event,  as  I  refer  to  it,  ended,  the  object  that  we  had  been  chasing 

up  and  down  the  seaboard  headed  out  over  the  Atlantic,  over  the  Azores.  I  do 

remember  them  saying  that  it  had  pulled  up  at  a  66  degree  angle  as  it  approached 

the Azores like this, and it just pulled up at a 66 degree angle without slowing down 

or  anything  and  left  the  atmosphere  and  was  gone  into  space.  It  just  took  off  into 

space and was gone like that (snaps fingers). I mean it just absolutely left. You are 

talking  about  something  that  covered  thousands  of  miles  in  a  blink  of  an  eye  and 

it was just gone and it just left everyone sitting around scratching their heads. "Gee 

whiz, I wonder what that was." 

It was comical in a way to see how the vast military might of the United States 

was  put  on  its  knees  by  something  they  had  no  idea  what  it  was,  where  it  came 

from,  where  it  was  going  or  anything.  The  only  thing  that  they  knew  for  sure  was 

that it wasn't the Soviets and they were very adamant about finding that out. 
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So  we  secured  from  Condition  Zebra.  They  turned  the  lights  up.  Everyone 

was  sitting  around  talking  about  it  down  on  the  command  floor.  I  am  up  here  by 

myself  on  the  third  deck.  Admiral  Trane  is  down  here  in  his  briefing  area.  They 

stayed  for  a  few  minutes  before  they  left.  I  made  a  note  of  it  in  my  logbook  like 

you had to do. Then I really didn't give it much more thought. 

Later,  these  two  guys  came  in,  in  suits.  They  weren't  in  military  uniform. 

They  just  came  in,  in  suits  and  they  had  their  little  badges  on  but  they  didn't  have 

Zebra  Striped  badges.  It  was  like  a  visitor  badge.  You  could  tell  that  they  weren't 

regular  personnel.  And  I  didn't  know  them  from  Tom,  Dick,  or  Harry.  I  had  never 

seen these guys before. So we go downstairs to the first floor and there were several 

little  conference  rooms  and  they  took  me  into  one  that  they  already  set  up  and  sat 

me down- and they had my logbook. They got that and took it down with me. 

These two gentlemen began to question  me about this event. They  were being 

pretty rough about it to be  honest  with  you. I remember literally putting  my  hands 

up  and  saying,  "Wait  a  minute  fellows.  I'm  on  your  side.  Just  a  minute,"  because 

they  were  not  really  nice.  They  were  very  intimidating  and  made  it  quite  clear  to 

the  point  that  nothing  that  was  seen,  heard,  or  witnessed,  that  transpired  was  to 

leave  this  building.  "You  are  not  to  say  a  word  about  it  to  your  co-workers.  And 

off  base,  you  just  forget  everything  that  you  may  have  seen  or  heard  concerning 

this.  It  didn't  happen."  They  were  nasty,  I  guess  is  a  good  way  to  put  it.  I  dis- 

tinctly  remember  sitting  back  in  my  chair  and  I  put  my  hands  up  and  had  to  tell 

these guys, "Wait a minute, we are on the same side fellows. We don't have a prob- 

lem here." 

You  got  the  impression  that  they  would  do  bodily  harm  to  you  otherwise, 

without  really  coming  out  and  threatening  you.  You  could  just  tell  by  their  tone 

of voice when someone is saying, "Hey buddy, do what I say or else." 

If  this  object  had  been  hostile  and  wanted  to  drop  weapons  or  shoot  missiles 

at us, or whatever, it would have been very easy for them to do that. There was no 

question  about  that.  We  didn't  have  anything  at  that  time  that  could  hold  a  can- 

dle to whatever this was. And it just had its own free run of our airspace and could 

do  anything  it  wanted  as  far  as  traveling.  We  did  not  pose  any  threat  to  it  what- 

soever. That was painfully obvious, very much so. I do believe that Admiral Trane 

knew  that  too  and  was  quite  afraid.  Just  in  a  word  I  would  say  that  that  old  boy 

was just plain scared. 

SG: Whatever happened to the photographs of the UFO? 

MM:  That  is  a  really  good  point  that  you  raised  about  what  happened  to  the  35 

mm  slides that  we  had. That is a really good point that  you have there because  we 

never  got  around  to  putting  them  up  on  the  Telesign  [sp]  for  Admiral  Trane  to 

actually view. They were just prepared.   I can remember her [the technician deal- 
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ing  with  the  slides]  telling  me  that  these  two  men  in  suits  came  in,  got  up  all  the 

film developed and undeveloped and all the materials that they  had  with it and the 

slides. My logbook, I  never did see that again. I know that  we had a new  logbook 

the next day- a brand spanking new one to start  with. I don't know  what  happened 

to it and nobody really knew what happened to it. 

This  technician  also  said,  "These  two  guys  came  in  here  and  read  us  the  riot 

act  and  wanted  this,  that  and  the  other  and  rounded  up  all  their  stuff  and  they 

weren't real nice." 

This  event  went  down  as  just  an  unidentified  flying  object.  They  never  did 

know  what  it  was.  I  remember  the  Watch  Officer  and  the  JOD  and  the  OOD, 

Officer  of  the  Deck  and  Junior  Officer  of  the  Deck,  I  do  remember  them  looking 

at  each  other  talking.  And  I  am  just  hanging  my  head  over  listening  and  they  are 

talking  to  each  other  about  how  to  put  it  in  their  logbook.  They  just  said,  "Put  it 

down as an unidentified flying object contact and that is it." 

I  would  say  that  the  facilities  that  actually  had  this  UFO  on  radar-  there  were 

five that I am sure of, and that is from Greenland all the way  to Florida, and there 

may be some others that I don't know. I know this because Admiral Trane was giv- 

ing  orders  to  NAS  Oceania,  "Let's  get  some  planes  up  from  there,  scramble  some 

fighters."  He  did  make  a  call  for  them  to  alert  Dover  Air  Force  Base,  Patuxent 

River, Maryland, Cecil Field down in Florida... 

When  I  got  out,  I  received  an  official  United  States  Navy  document  on  the 

Navy letterhead. They gave me this document where for five years it was absolutely 

out  of  the  question  for  me  to  leave  the  country  under  any  circumstances  whatso- 

ever.  And  to  leave  the  state  of  Virginia  I  had  to  contact  the  Roanoke  office  of  the 

FBI  and  let  them  know  if  I  just  wanted  to  cross  the  state  line  to  go  into  North 

Carolina. And that was for five years after I was discharged. 

I also wanted to tell you about this member of my wife's family. Jack Booth is 

his name. He is dead now but he  was in the army and he was stationed at Roswell 

when  the  Roswell  incident  happened.  He  was  my  wife's  uncle-  my  wife's  mother's 

brother.  He  was  from  Bluefield,  West  Virginia.  He  said  that  when  he  was  just  a 

kid in the army, he was at Roswell (NM) when this thing, whatever it was, crashed. 

And he was there pulling guard duty when they went out to the crash site. A truck- 

load  of  them  went  to  pick  debris  up  and  whatnot,  and  he  was  there  when  they 

actually  did  recover  the  bodies.  He  said,  "I  am  telling  you  that  they  put  little  bitty 

guys  in  body  bags  and  they  weren't  humans.  They  were  just  little  odd-looking  fel- 

lows.  They  were  nothing  like  a  human."  And  they  put  them  in  body  bags  and  one 

or  two  of  them  were  still  conscious  or  alive  or  something  like  that  from  the  crash. 

There were actual survivors from this crash according to him. 

They were picking up all the little pieces of the craft and he said that they actu- 

ally  put  those  guys  down  shoulder  to  shoulder  on  their  hands  and  knees  and  went 

across the debris area picking up any little speck and scrap that they had. And they 
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did  it  for  days.  He  said  that  they  were  all  threatened.  He  said  they  just  came  right 

out  and  said,  "Look,  if  you  say  anything  about  this  you  might  just  turn  up  miss- 

ing tomorrow." 

[See the testimony of Glen Dennis, John Weygandt, Brigadier General Lovekin, et 

al regarding such threats.  SGJ 

He  did  say  that.  They  didn't  make  any  bones  about  it  and  came  right  to  the 

point  about  letting  them  know  how  much  they  wanted  to  keep  this  under  wraps. 

He said, "I'm telling you - I was there." 

Another  man  I  met  who  knew  about  this  subject  was  John  Michael  Murphy. 

He  was  a  Marine  Corp  Corporal  when  I  was  in  the  Navy.  He  was  stationed  down 

there  at  the  security  barracks  at  CINC-ANT  Fleet.  He  was  part  of  the  security 

detail there for the base. Murphy swore up and down that  when he  was  still in the 

Marine Corp that  he had actually  guarded a spaceship, an  extraterrestrial craft at a 

facility not far from Dover Air Force Base over in Delaware. Knowing Murphy as 

I  did,  I  would  believe  him.  I  would  believe  Murphy.  This  would  have  been  1979 

maybe, 1980. 

[This testimony is of great significance because the witness had such a high security 

clearance top secret SCI with Zebra stripes and was personally involved in a prolonged 

encounter  with  an  extraterrestrial  vehicle  for  over  one  hour  that  was  on  at  least  five 

radar scopes, visually contacted by pilots, etc. It underscores the need for a general dis- 

closure on the subject since the dangers to  world peace and security resulting  from our 

forces chasing and attempting to down such advanced craft are obvious. In briefings 

that I have done for senior CIA and Pentagon officials, often we find these men are not 

at all adequately informed about the subject and might react in a similarly dangerous 

fashion shown here by Admiral Trane's orders to down the object. In the vacuum of 

secrecy, terrible mistakes can be made due to a lack of knowledge and perspective. For 

this reason we continue to call for an ending of secrecy on this subject so that our mili- 

tary  and  national  security  leaders  can  be  adequately  informed  and  so  diplomats  and 

other leaders in society can formulate an appropriate, safe, and peaceful response to the 

extraterrestrial  civilizations  which  are  already  observing  our  world.  The  stakes  are  too 

high to allow this matter to be the domain of only covert projects or unprepared mili- 

tary leaders. The danger here is not from the extraterrestrial vehicles per se but from a 

lack of knowledge and preparation in how to properly deal with their presence.  SGJ 

Testimony of Lt. Colonel Charles Brown (retired), 

US Air Force 

October 2000 

After  returning  from  WW  II  an  Air  Force  hero,  Col  Brown  worked  in  the  Air  Force  Office 

of  Special  Investigations.  He  was  assigned  to  work  on  Project  Grudge  where  he  was  responsi- 

ble  for  investigating  UFO's  and  came  to  recognize  that  on  some  cases  there  were  no  viable  con- 

ventional  explanations.  He  later  came  to  believe  that  Bluebook  was  a  deliberate  whitewash  to 

the  public.  Among  others  he  was  privy  to  reports  of  cases  where  four  independent  radars  were 

tracking objects that were traveling 5000 miles an hour. 

CB: Lt. Col. Charles Brown 

SG: Dr. Steven Greer 

CB:  I'm  a  retired  Lieutenant  Colonel  in  the  United  States  Air  Force.  I  spent 

approximately  23  years  in  military  service,  and  the  latter  seven  years  as  a  Senior 

Foreign  Service  Officer.  In  my  career  I  spent  about  15  years  abroad.  I  started  out 

as  an  enlisted  man  in  the  army  in  the  West  Virginia  National  Guard  in  the  fall  of 

1939  [and]  enlisted  in  the  regular  U.S.  Army  in  the  Signal  Corp.  in  June  of  1940 

upon  graduation  from  high  school.  I  started  training  as  a  pilot  in  July  of  1942  and 

was  commissioned  as  a  Second  Lieutenant  pilot  in  April  of  '43,  then  trained  as  a 

B-17 pilot aircraft Commander. 

I  went  to  Europe  and  arrived  there  in  early  November  of  1943  and  com- 

menced  combat  as  a  B-17  pilot  on  13,  December,  1943.  I  flew  my  29th  and  last 

complete  mission  on  the  11th  of  April,  1944.  Combat  during  this  period  was 

fairly  severe.  I  just  completed  a  survey  of  my  31  attempts  at  missions.  And  every 

time  we  went  into  the  air,  we  had  235  casualties  during  those  31  missions.  And  I 

was very fortunate to complete it... 

[I  was] given a regular  Air  Force commission in early 1950. I left active duty 

in  the  fall  of  '65  and  gave  up  my  promotion  to  Colonel  to  accept  employment  as 

a  Senior  Foreign  Services  Officer.  I  then  served  seven  years  with  the  Agency  for 

International  Development.  Six  of  those  seven  years  were  spent  in  Southeast  Asia 

as a regional inspector for the Agency. 

Basically,  because  of  my  counter-intelligence  training  and  police  work  in  an 

outfit called Air Force Office of Special Investigations, and because I was one of the 

few  pilot  trained  investigators,  I  ended  up  doing  a  lot  of  investigations  of  aircraft, 

unusual aircraft accidents in  which sabotage  was suspected. And as a consequence 

became  acquainted  with  some  outstanding  scientists  and  worked  with  the  Air 

Technical  Intelligence  Center  on  a  project  called  Grudge.  At  that  time  Office  of 

Special Investigations was a worldwide investigative unit in the Air Force. We were 

given the responsibility of investigating  what became known as unidentified flying 

objects. The title within the center was Project Grudge. 
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My  job  was  in  District  D-05  of  Wright  Patterson  Air  Force  Base  where  we 

received  these  worldwide  reports.  My  job  was  to  hand  carry  these  reports  over  to 

the  technical  center  and  coordinate  them  with  the  project  officer  and  answer  any 

questions  from  an  investigative  viewpoint  that  I  could  assist  on.  I  did  that  for 

approximately two years until the fall of 1951. 

When  I  left  Wright  Patterson,  Colonel  Dunn  was  nice  enough  to  give  me  a 

two-page  letter  of  appreciation  for  my  work  with  Project  Grudge.  And  so  far  as 

I  know,  that  is  certainly  one  of  the  early  formal  recognition's  of  work  of  an  Air 

Force  officer  with  Project  Grudge.  Now,  the  behind  the  scenes  efforts  that  could 

have  been  going  on  simultaneously,  fortunately,  I  was  not  privileged  to  but  I  did 

gain a feeling [of what was going on] in that many of the investigations were never 

answered.  Normally,  in  the  investigative  field,  you  have  an  allegation  of  some- 

thing or in the case of a  UFO, a sighting  let's  say. You carry  it through to its con- 

clusion  and  a  result.  And,  in  many  of  those  instances,  although  it's  been  a  long 

time  ago,  I  do  know  that  there  were  no  viable  scientific  results  [reported].  And  as 

a  consequence,  it  developed  my  interest  into  the  unidentified  flying  objects. 

Having  spent  several  hundred  hours  in  the  air  at  that  point,  I  followed  it  through- 

out the rest of  my  Air Force career. And in  Strategic  Air Command, I  was a coor- 

dinating  officer  between  the  Deputy  for  Intelligence  and  Continental  Army 

Command,  which  at  that  time,  had  responsibility  for  the  missile  defense  of  the 

United States. 

When  an  object  is  moving  a  few  thousand  miles  an  hour,  12-14  minutes  is  a 

tremendous  amount  of  time.  I  do  remember  speeds  in  excess  of  four  to  five  thou- 

sand miles an hour, which were far in excess of any known aircraft that  we had or 

any  of  the  enemies.  And  being  an  Intelligence  Officer  one  of  my  responsibilities 

was to have at least a rough idea of enemy capabilities and of their equipment. 

Once, we flew into Nellis Air Force Base and another pilot and I were flying a 

Gooney  Bird  [C-47A  Skytrain].  The  sky  was  totally  clear.  And  an  object  went 

across  southwest  to  northeast  and  it  transited  the  entire  heaven,  looking  at  it  from 

my  right,  and  it  went  out  of  sight  on  the  left,  in  probably  less  than  15  seconds.  It 

was  moving  at  a  speed  that  I  couldn't  even  begin  to  calculate.  It  was  certainly  no 

satellite. It was a controlled object in flight. 

Some of the objects reported were tracked on radar. We had objects with four- 

way  confirmation,  ground  visual,  ground  radar,  airborne  visual,  airborne  radar. 

And so far as I'm concerned, it doesn't get any better than that! 

[Here we have a senior military and foreign service official, a hero of our country, 

confirming the excellent nature of the radar evidence and the reality of these UFOs 

while  in  Air  Force  Project  Grudge.  This  starkly  contradicts  the  official  Air  Force  and 

government claims that no adequate evidence exists to confirm the reality of UFOs and 

therefore there is nothing to study.   SG] 
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You  are  not  talking  about  someone's  imagination.  And  in  this  same  time- 

frame,  I  heard  so-called  experts  that  the  Air  Force  brought  in  and  concoct  stories 

from swamp gas to things like that. If it's an aircraft  with wings and then the laws 

of air dynamics apply, you don't stop that thing and reverse it in a blink of an eye. 

And things like that did occur. 

It is sort of strange but we send people to prison, we send people to their death 

because  of  eyewitness  accounts  of  crimes.  Our  legal  system  is  based  on  that  to  a 

large  degree.  Yet  in  my  following  of  unusual  aerial  phenomena  for  the  past  50 

years, there seems to be some reason to discredit very viable and very reputable wit- 

nesses when they say something is unidentified. Well, you show me the individual 

that  can  identify  everything  in  the  heavens,  and  I  will  show  you  the  Second 

Coming.  Just,  that  simple!  Because  I  don't  care  how  technically  qualified  you  are 

~ for someone who is not there to voice an opinion and say oh, they saw such and 

such [is  nonsense].  And  my question is,  where did they  get off,  what  was the stop 

that  dropped  them  that  qualified  them  to  be  experts?  And  I  have  a  real  problem 

with that. 

I truly believe that these phenomena have been visiting this planet long before 

Project  Grudge.  I  think  there  is  adequate  evidence  of  it.  And  the  more  we  learn 

about the planet, the  more  we learn  how little  we truly know.  And so the advance 

of science is something that has to keep evolving and we have to keep learning. 

CB: I do not remember  much of that.  And I  would do very little in terms of look- 

ing at Gun Camera film, for example. Photographs I tried to, to do rather well on. 

SG: Had you heard that Gun Camera footage of UFOs exists? 

CB:  I  had  every  reason  to  believe  they  existed.  But  I  also  had  reason  to  believe 

that the Gun Camera film was handled very carefully, not for general observations. 

[Note that Colonel Brown repeats what Commander Graham Bethune and others 

have observed: that the compartmented nature of projects dealing with the UFO sub- 

ject  creates  a  situation  where  someone  like  Colonel  Brown,  working  inside  Project 

Grudge would not have access to other evidence, projects and information.  SG] 

CB:  President  Truman,  who  was  a  rather  direct  individual  [knew  about  these 

objects]  over  White  House  airspace.  I've  seen  radar  photographs  of  organized 

lights  of  unidentified  objects,  balls  of  light,  if  you  will  [over  the  White  House]. 

These  are  on  radar,  ground,  visual  ground  radar,  airborne  visual,  airborne  radar. 

Now the airborne visual, strangely enough, by the time you get a couple of fight- 
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ers down there, those things apparently disappeared whenever they wanted to. 

[He is referring here to the multiple encounters of UFOs over the White House and 

surrounding areas in July of 1952.  SG] 

So President Truman gets involved. He sees all of the newspaper headlines and 

things.  He  says  I  want  the  man  who  is  responsible  for  investigating  these  things. 

So,  I  think  General  John  Sanford  was  an  Air  Force  Assistant  Chief  of  Staff 

Intelligence.  Someone  said,  well,  General  Sanford  is  the  Chief  of  Air  Force 

Intelligence. So President Truman said, is he the guy that's responsible for it? Well, 

they  said,  well  yes,  sir,  overall,  but...  Truman  said,  is  he  handling  the  investiga- 

tion?  They  said,  no  sir.  That  would  be  a  man  out  at  Wright  Patterson  AFB. 

Truman  said,  then  that's  the  man  I  want  to  brief  me.  So  I  do  know  that  they  flew 

into Washington. And I have every reason to believe that he briefed the President. 

Later  when  I  was  in  Britain,  they  were  having  a  NATO  exercise  out  in  the 

North Sea area. And a couple of these little friendly balls of light  got in the traffic 

pattern. Well, you can imagine what happened when they flew over the deck with- 

out landing,  needless to  say.  And it threw the  Navy into absolute consternation, as 

you  can  imagine.  Well,  the  newspapers  picked  it  up  and  they  were  in  those  days 

able  to  talk  to  the  sailors  and  the  airmen  involved.  And  everyone  is  screaming  for 

an  investigation.  They  [the  British]  said,  we  have  no  investigative  agency,  blah, 

blah.  Well,  to  make  a  long  story  short,  some  years  later,  the  group  Captain  I 

worked for, who retired as an Air Vice Marshall... we were talking about this inci- 

dent.  And  he  said  that  the  U.K.  agency  investigating  UFO's  was  one  floor  above 

me in the same building that I worked in for three and one-half years, and yet they 

did not admit its existence! 

[This testimony is corroborated by British Foreign Service Official Gordon 

Creighton who, while not knowing Colonel Brown, tells an almost identical account 

of 

a covert UK office dealing with the matter.  SGJ 

Well, this is just the tip of the iceberg, because some of the very unusual sight- 

ings were in the U.K. 

[See the testimony of Nick Pope, Larry Warren, et al.  SG] 

And  they  were  also  talking  about  the  little  Foo  Fighters  that  were  over 

Germany.  The  Germans  thought  they  were  ours  and  we  thought  they  were 

Germans.  Now  in  the  real  world,  balls  of  light  do  not  have  a  place  being  guided 

by  an  Intelligence,  being  airborne,  and  causing  consternation  or  playing  games. 

There is no explanation other than they are from someplace else.   So as far as I'm 
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concerned,  that  is  totally  inexplicable,  based  on  my  judgment,  my  background, 

and my research. 

I  do  know  that  there  are  agencies  of  our  Government  that  can  manipulate 

data.  And  you  can  create  or  recreate  [whatever  you  want].  Craft,  intelligently 

operated craft, have basically violated our laws of physics on this planet. And they 

have  done  that  for  a  long  time.  The  fact  that  the  Government  at  this  point  -  I 

know we have been investigating since 1947 - has not come up with an answer, to 

me  indicates  that  there  is  something  seriously  wrong.  Are  we  this  incompetent  in 

science?  I  don't  think  so.  Are  we  this  incompetent  in  intelligence?  I  know  we  are 

not  this  incompetent  in  intelligence.  Now,  Project  Blue  Book,  when  it  was  closed 

by Dr. Condon's group, I have every reason to believe that this was a total deliber- 

ate whitewash. 

[This is confirmed by Government documents and the testimony of Dr. Robert 

Woods and others.  SG] 

And  my  judgment  is  that  there  is  an  excellent  chance  that  elements  of  the 

United  States  Government,  for  reasons  unknown,  have  failed  to  advise  the  public 

of everything that has transpired. 

UFO's  have  been  investigated  for  an  extended  period  of  time  and  the  general 

public  is  not  being  made  aware,  fully  aware  -  but  are  given  only  bits  and  pieces, 

programmed  responses  and  things  like  that.  So  it  is  strange  that  you  should  be 

interviewing  me  prior  to  a  national  election  [October  2000]  because  all  you  have 

to do is turn on a television set or listen to a radio and you hear and see the results 

of  professional  programming.  We  make  blind  men  see  and  injured  people  walk 

and  things  like  that.  And  we  make  people  talk  in  a  certain  fashion  and  we  give 

them intelligence. We can do a lot of things. We also hide a lot of things. 

SG:  Please  tell  us  about  your  work  with  new  energy  research  and  how  that  has 

been suppressed. 

CB:  I  knew  from  engineering  manuals  and  from  research  done  at  MIT  that  if  we 

went from totally dry air to totally saturated air, you should improve the efficiency 

of  an  engine  by  about  2%.  Well,  by  humidifying  air  [through  this  process  we  dis- 

covered]  —  at  that  time  I  thought  it  was  all  I  was  doing  —  I  was  getting  20%  to 

30%  improvement  in  the  efficiency  of  an  internal  combustion  engine.  Well,  engi- 

neering  people  and  scientists  just  wouldn't  believe  it.  So  I  went  ahead,  not  know- 

ing  any  better,  I  started  selling  these  devices  which  improved  engine  performance 

so remarkably. Well,  some  strange things started to happen and Government agen- 

cies  moved  in,  and  particularly  the  Federal  Trade  Commission.  The  EPA  was  sat- 

isfied that it worked.   But there was no Government support.   Finally the admin- 
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istrator  of  the  EPA  had  asked  the  director  of  their  research  lab  in  North  Carolina 

if  he  would  work  with  me.  So  I  showed  up  without  knowing  that  he  had  called 

him  with a diesel vehicle. Very  spectacular results in that,  so far as I know, it  was 

the  first  diesel  ever  tested  in  a  United  States  EPA  laboratory  that  simultaneously 

reduced  all  aspects  of  measured  diesel  emissions,  plus  improved  fuel  economy  up 

to 23%. So far as I know, no one has every equaled it. 

The  Federal  Trade  Commission  later  performed,  literally,  an  illegal  act.  The 

statement,  precise  statement  made  to  the  attorney  for  a  large  dealer  in  Washington 

was, we don't care whether it works or not. We just don't want people buying these 

large American cars. I could not, when I got that report, I couldn't imagine an offi- 

cer of the United States Government—this is 1979-'80—saying that. 

So I flew to Washington and went to the Congress and saw a Senator with the 

Science  and  Technology  committee,  and  met  the  General  Counsel.  He  questioned 

me  at  length.  I  had  documentation.  He  then  said  they  would  act.  When  1  pointed 

out  the  unfairness  of  the  FTC  aspect,  they  wrote  a  scathing  letter  to  the  Chairman 

of the Federal Trade Commission and sent me a copy of it. Within three weeks from 

that date, I lost my vehicle, about $100,000 worth of equipment, and a test vehicle 

was  stolen.  I  had  sponsored  the  U.S.  Army  race  team  on  a  little  sprite  racing  car. 

They  stole  my  unit  off  of  that  car  after  we  had  just  won  the  race.  The  Captain  of 

the Army race team  was a Master Sergeant in the Army. We'd created a super car. 

And  they  stole  that  car  from  the  U.S.  Army  in  Van  Nuys,  California.  So  in  three 

weeks,  psychologically  I  was  wiped  out.  This  is  no  longer  just  talk.  There's  a  real 

world  out  there.  And  as  one  who  had  engaged  in,  been  in  and  around  a  combat 

zone nine years of my life, to have to come back to this... It was quite traumatic. 

[Many researchers with devices that could replace fossil fuels or greatly reduce our 

dependence on them, have been subject to this type of abuse and sabotage. It is uncon- 

scionable to me that a hero of our country like Colonel Brown could be treated this way 

and no aspect of Government or law enforcement has  helped him. Meanwhile, the 

Earth's environment continues to be degraded. SG] 

We also had a project with the Maritime  Administration,  which  was  very suc- 

cessful.  The  conclusion  was  I  could  either  add  20%  in  horsepower  or  20%  in  fuel 

reduction, at the same time, simultaneous, with reducing emissions by 40%. 

[I have the results of these studies and they are remarkable. Imagine: 20 years ago 

we could have reduced emissions by 40% and increased fuel mileage by 20%, had sup- 

pression not occurred. SG] 

Near the end of the project, two months before, they said, our agreement is off. 

We are going to cancel the project. And I said, you can't do this.   [They said] we've 

252 

Disclosure 

done  it.  So  I  said,  well,  I'm  going  to  finish  the  project,  and  I  paid  for  the  last  two 

months of it. They said, we are not going to distribute the test results. Not only that, 

they said, we want all of your notes and all of your records. I'm saying, you really 

don't have a right to those. And they say, yes we do. We paid for them. So, you don't 

argue  with  the  Government.  So  I  made  copies  of  everything  I  had,  several  copies, 

distributed them at various points, and sent them the originals of all of this. What I 

did not know at the time, I put in a call to the chief engineer who had set up the proj- 

ect and he was never available. The number two engineer was never available. So I 

finally called the comptroller. And he said, they are no longer with us. I said, what 

are  you  talking  about?  He  said,  they  have  eliminated  the  research  division  in  the 

Maritime administration! So someone did not want this concept to be successful. 

Then,  later  on  a  business  trip,  at  two  minutes  after  midnight,  just  into  my 

birthday,  a  call  comes  into  my  hotel  room  when  I'm  just  getting  ready  for  bed.  A 

voice says, please get out of your room immediately. I said, well if you tell me who 

you are and why, I'll get out. Well, this is the desk clerk, and this poor man's voice 

was  breaking.  He  said,  we  just  got  a  call  there's  a  bomb  in  your  room.  I  said,  I 

don't  think  I'll  discuss  this  any  further.  So,  I  hung  up  and  went  out.  By  this  time 

they  are  evacuating  the  whole  motel.  And  so  I  said,  I'll  check  in  to  a  Holiday  Inn, 

which  I  did.  I  parked  in  a  lighted  area,  right  in  front,  this  beat  up  old  car  I  had 

with this device in it. I had several thousands of dollars of equipment in it and was 

taking it over to Purdue University to do some air tests. 

Anyway, next morning quarter of seven, I look out, there's a blank space where 

my  car  was.  They  had  stolen  my  car.  Police  recovered  it  two  or  three  weeks  later, 

and  found  drilled  holes  in  the  gas  tank  and  all  of  my  test  equipment  gone.  I  had 

built  a  prototype  carburetor.  That  was  the  last  time  I  ever  did  that.  I  had  actually 

built  the  thing.  And  everything  was  gone.  And  psychologically  again,  it  sort  of 

zapped me. 

So  we  have  a  call  that  there  was  a  bomb  in  my  room.  Somebody  was  follow- 

ing  me.  My  phone  was  tapped.  No  question  about  this.  And  there  was  no  logi- 

cal  reason  for  it.  My  unit  was  offered  by  this  car  dealer  free  with  every  new 

American  car,  truck,  or  van  purchased.  I  made  that  stipulation  it  had  to  be 

American made. 

My concept really just opened a door on a whole new field of science. This is 

not  just  my  judgment  but  that  of  at  least  three  or  four  Ph.D.'s,  in  physics,  chem- 

istry, and engineering. 

There  are  combustion  stimulating  molecules  and  radicals  generated  in  this 

process.  It  creates  a  thunderstorm  in  a  bottle  [and  creates  molecules  which  greatly 

increase fuel efficiency and decreases emissions.] 

My concept can  work as a retrofit item on older vehicles for people who want 

to keep them.   But particularly on the polluting, major polluting vehicles, which 
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are  18  wheelers,  diesel  automobiles,  diesel  buses  in  cities,  tow  boats,  and  ocean 

going  vessels.  I  think  the  potential  is  there  for  power  generating  plants,  based  on 

research done in Europe, in England, and by Max Planc in Germany. I  have every 

reason  to  believe  it  can  be  made  to  work  on  power  generating  plants.  You  would 

not  even  see  white  smoke  coming  out  of  one.  I'm  90%  certain  this  can  be  made 

to happen with a minimal investment. 

So anyway, my concept adds oxygen to the air among other things. Everything 

it  adds  is  an  oxidant.  It  helps  the  planet.  It  even  reduces  C02:  when  you  use  less 

fuel, CO2 is reduced. So far as I know, it is probably the most fault free concept. 

And in essence I was advised by an agency of the United States Government a 

few years ago, if I can do what I say I can do, it was a new field of science. Well, 

I've  known  it's  a  new  field  of  science  since  I  can  find  no  competitive  concepts.  It 

is  a  method  of  enriching  the  combustion  air,  or  charged  air  on  any  heat  cycle 

engine.  I've  tested  it  on  propane  and  done  extensive  multi-million  mile  testing  on 

diesel  and  gasoline.  I've  tested  it  on  gasoline  from  75  to  125  octane.  I  can  run  a 

vehicle  that  normally  requires  92  octane  on  75  octane  without  knock.  And  I  have 

done  so  for  a  period  of  three  months.  In  terms  of  the  potential  [of  this  technol- 

ogy], I've just scratched the surface. 

Had at the beginning, 25 years ago, the oil companies  gotten fully behind  me, 

it  might  extend  the  useful  life  of  existing  oil  on  this  planet,  which  is  a  finite 

resource. 
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Dr.  Carol  Rosin  was  the  first  woman  corporate  manager  of  Fairchild  Industries,  and  was 

spokesperson  for  Werner  Von  Braun  in  the  last  years  of  his  life.  She  founded  the  Institute  for 

Security  and  Cooperation  in  Outer  Space  in  Washington  DC  and  has  testified  before  Congress 

on  many  occasions  about  space  based  weapons.  Von  Braun  revealed  to  Dr.  Rosin  a  plan  to  jus- 

tify  weapons  in  spaced  based  on  hoaxing  an  extraterrstrial  threat.  She  was  also  present  at  meet- 

ings in the '70s when the scenario for the Gulf War of the '90s was planned. 

CR: Dr. Carol Rosin 

SG: Dr. Steven Greer 

CR:  My  name  is  Carol  Rosin.  I  am  an  educator  who  became  the  first  woman  cor- 

porate  manager  of  an  Aerospace  Company,  Fairchild  Industries.  I  am  a  Space  and 

Missile  Defense  Consultant  and  have  consulted  to  a  number  of  companies,  organ- 

izations,  and  government  departments,  even  the  intelligence  community.  I  was  a 

consultant  to  TRW  working  on  the  MX  missile,  so  I  was  part  of  that  strategy, 

which  turned  out  to  be  a  role  model  for  how  to  sell  space-based  weapons  to  the 

public. The MX missile is yet another weapon system that we didn't need. 

I  founded  the  Institute  for  Security  and  Cooperation  in  Outer  Space,  a 

Washington  DC  based  think  tank.  I  am  an  author  and  have  testified  before 

Congress and the Presidents Commission on Space. 

When  I  was  a  Corporate  Manager  of  Fairchild  Industries  from  1974  through 

1977,  I  met  the  late  Dr.  Werner  Von  Braun.  We  first  met  in  early  1974.  At  that 

time,  Von  Braun  was  dying  of  cancer  but  he  assured  me  that  he  would  live  a  few 

more  years  to  tell  me  about  the  game  that  was  being  played-  that  game  being  the 

effort  to  weaponize  space,  to  control  the  Earth  from  space  and  space  itself.  Von 

Braun had a history of  working  with  weapons systems. He escaped from Germany 

to  come  to  this  country  and  became  a  Vice  President  of  Fairchild  Industries  when 

I had met him. Von Braun's purpose during the last years of his life, his dying years, 

was to educate the public and decision-makers about why space-based weapons are 

dumb, dangerous, destabilizing, too costly, unnecessary,  unworkable, and an unde- 

sirable idea, and about the alternatives that are available. 

As  practically  a  deathbed  speech,  he  educated  me  about  those  concepts  and 

who  the  players  were  in  this  game.  He  gave  me  the  responsibility,  since  he  was 

dying,  of  continuing  this  effort  to  prevent  the  weaponization  of  outer  space.  When 

Werner  Von  Braun  was  dying  of  cancer,  he  asked  me  to  be  his  spokesperson,  to 

appear on occasions when he was too ill to speak. I did this. 

What  was  most  interesting  to  me  was  a  repetitive  sentence  that  he  said  to  me 

over  and  over  again  during  the  approximately  four  years  that  I  had  the  opportu- 

nity to work with him.   He said the strategy that was being used to educate the 
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public  and  decision  makers  was  to  use  scare  tactics...  That  was  how  we  identify 

an enemy. 

The strategy that Werner Von Braun taught  me  was that first the  Russians are 

going to be considered to be the enemy. In fact, in 1974, they were the enemy, the 

identified  enemy.  We  were  told  that  they  had  "killer  satellites".  We  were  told  that 

they were coming to get us and control us - that they were "Commies." 

Then  terrorists  would  be  identified,  and  that  was  soon  to  follow.  We  heard  a 

lot  about  terrorism.  Then  we  were  going  to  identify  third-world  country  "crazies." 

We now call  them  Nations of Concern. But he said that  would be the third enemy 

against whom we would build space-based weapons. 

The next enemy was asteroids. Now, at this point he kind of chuckled the first 

time  he  said  it.  Asteroids-  against  asteroids  we  are  going  to  build  space-based 

weapons. 

And  the  funniest  one  of  all  was  what  he  called  aliens,  extraterrestrials.  That 

would  be  the  final  scare.  And  over  and  over  and  over  during  the  four  years  that  I 

knew him and was giving speeches for him, he would bring up that last card. "And 

remember  Carol,  the  last  card  is  the  alien  card.  We  are  going  to  have  to  build 

space-based weapons against aliens and all of it is a lie." 

I  think  I  was  too  naive  at  that  time  to  know  the  seriousness  of  the  nature  of 

the  spin  that  was  being  put  on  the  system.  And  now,  the  pieces  are  starting  to  fall 

into  place.  We  are  building  a  space-based  weapons  system  on  a  premise  that  is  a 

lie,  a  spin.  Werner  Von  Braun  was  trying  to  hint  that  to  me  back  in  the  early  70s 

and right up until the moment when he died in 1977. 

What  he  told  me  was  that  there  is  an  accelerated  effort  in  place.  He  didn't 

mention a timeline but he said that it was going to be speeding up faster than any- 

body  could  possibly  imagine.  That  the  effort  to  put  weapons  into  space  was  not 

only based on a lie but  would accelerate past the point of  people even understand- 

ing it until it was already up there and too late. 

When  Von  Braun  was  dying  in  front  of  me,  the  very  first  day  that  I  met  him, 

he had tubes draining out of his side. He was tapping on the desk telling me, "You 

will come to Fairchild." I was a schoolteacher. He said, "You will come to Fairchild 

and you  will be responsible for keeping  weapons out of space." The way he said it 

with  this intenseness in his eyes, and added that  very  first day, the first time I  met 

him,  that  space-based  weapons  were  a  dangerous,  destabilizing,  too  costly,  unnec- 

essary, untestable, unworkable idea. 

The  last  card  that  was  being  held  was  the  extraterrestrial  enemy  card.  The 

intensity  with  which  he  said that,  made  me realize that  he  knew something that  he 

was  too  afraid  to  mention.  He  was  too  afraid  to  talk  about  it.  He  would  not  tell 

me  the  details.  I  am  not  sure  that  I  would  have  absorbed  them  if  he  had  told  me 

the  details  or  even  believed  him  in  1974.  But  there  was  no  question  that  that  man 

knew and had a need to know, I found out later. 
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There  is  no  doubt  in  my  mind  that  Werner  Von  Braun  knew  about  the  extra- 

terrestrial issue. He explained to me the reasons why weapons were going to be put 

into  space,  the  enemies  against  whom  we  were  going  to  build  these  weapons,  and 

that all of that was a lie. He mentioned that extraterrestrials were going to be iden- 

tified as the final enemy against whom we were going to build space-based weapons 

back  in  1974.  The  way  he  said  it  to  me,  there  was  no  doubt  in  my  mind  that  he 

knew something that he was too afraid to talk about. 

Werner  Von  Braun  never  spoke  to  me  about  any  of  the  details  that  he  knew 

related  to  extraterrestrials  except  that  one  day  extraterrestrials  were  going  to  be 

identified  as  an  enemy  against  whom  we  are  going  to  build  an  enormous  space- 

based  weapons  system. Werner Von Braun actually  told  me that the spin  was a lie 

-  that  the  premise  for  space-based  weaponry,  the  reasons  that  were  going  to  be 

given, the enemies that we were going to identify - were all based on a lie. 

I have been tracking the space-based weapons issue for about 26 years. I have 

debated  Generals  and  Congressional  Representatives.  I  have  testified  before  the 

Congress and the Senate. I have met with people in over 100 countries. But I have 

not  been  able  to  identify  who  the  people  are  who  are  making  this  space-based 

weapons  system  happen.  I  see  the  news.  I  see  the  administrative  decisions  being 

made. I know that they are all based on lies and greed. 

But I have yet to be able to identify  who the people are. That is after tracking 

this issue for 26 years. I know that there are big secrets being kept and I know that 

it  is  time  the  public  and  decision-makers  pay  attention  to  the  people  who  are  now 

going to be disclosing the truth. Then  we need to  make  some definite changes and 

build a system in space that will benefit every single person, and all of the animals, 

and  the  environment  of  this  planet.  The  technology  is  there.  The  solutions  to 

Earths  urgent  and  long-term  potential  problems  are  there.  I  have  a  feeling  that 

once we start studying this extraterrestrial issue, all of the questions are going to be 

answered that I have had for 26 years. 

But  I  have  concluded  that  it  is  based  on  a  few  people  making  a  lot  of  money 

and  gaining  power.  It  is  about  ego.  It  is  not  about  our  essence  and  who  we  really 

are on this planet and loving each other and being at peace and cooperating. It isn't 

about  using  technology  to  solve  problems  and  heal  people  in  the  planet.  It  isn't 

about that. It is about a few people who really are playing an old, dangerous, costly 

game for their own pocketbooks and power struggle. That is all it is. 

I believe that this entire space-based weapons game is initiated right here in the 

United  States  of  America.  What  I  hope  is  that  with  this  information  that  is  being 

disclosed,  the  new  administration  will  to  do  what  is  right.  That  is  to  transform  the 

war  game  into  a  space  game  so  that  we  use  the  technologies  that  are  available  not 

just as spin-offs of war technology, but as direct technological applications to build 

a cooperative space system that  will benefit the entire  world and that  will allow  us 

to communicate with the extraterrestrial cultures that are obviously out there. 
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Who  would  benefit  from  these  space-based  weapons?  They  are  the  people 

who  work  in  that  arena,  people  in  the  military,  in  industries,  in  universities  and 

labs,  in  the  intelligence  community.  This  is  not  just  in  the  United  States  but  it  is 

worldwide.  This  is  a  worldwide  cooperative  system.  Wars  are  cooperative.  Just  as 

peace  will  be  when  it  breaks  out.  But  right  now  there  are  a  lot  of  people  benefit- 

ing.  This  is  what  our  economy  has  been  based  on  in  this  country  and  spreading 

around  the  world-  war.  People  suffer  as  a  result.  It  is  not  fair.  It  never  has  been. 

People have screamed: "out of swords let us build plow shares, let's have peace and 

hold  hands  around  the  world,"  but  it  hasn't  worked  because  too  many  people  are 

benefiting.  Not  only  are  they  benefiting  financially,  but  from  what  my  experience 

is  there  are  people  who  actually  believe  that  Armageddon  should  happen  so  we 

have to have these wars. 

So  it  is  going  from  the  pocketbook,  to  the  religious  right:  some  people  actu- 

ally believe that we have to have wars for these religious reasons. There are people 

who  just  love  war.  I  have  met  warriors  who  just  love  to  go  to  war.  Then  there  are 

the  good  people,  the  soldiers,  who  just  take  orders.  They  have  to  feed  their  chil- 

dren  and  send  them  to  college  so  they  want  to  keep  their  jobs.  People  in  labora- 

tories have told  me that they  don't  want to  work on these technologies  for  war but 

if they don't they won't get a paycheck. Who is going to pay them? But  what I see 

is  that  there  are  not  only  dual  uses  for  these  technologies  but  there  are  many  uses 

for the same technologies. 

We can build space hospitals, schools, hotels, laboratories, farms, industries. It 

may sound  far out but if  we  don't do that  we are  going to build battle stations and 

weapons  pointed  down  all  of  our  throats  and  into  space.  Apparently  we  have  been 

doing  some  of  that  already.  We  have  a  choice  now  that  can  be  made.  We  can  all 

benefit  -  all  of  the  people  in  the  military  industrial  complex,  in  the  intelligence 

community,  in  universities  and  labs,  in  the  United  States  and  all  over  the  world  - 

we  can  all  benefit.  We  can  just  transform  that  industry  so  easily  with  just  a  deci- 

sion  based  on  our  highest  consciousness,  our  spirituality,  and  on  the  fact  that  we 

have  no  choice  unless  we  all  want  to  die.  And  we  don't.  So  we  can  all  benefit 

financially,  spiritually,  socially,  psychologically;  it  is  technologically  and  politically 

feasible to transform this game now and everybody will benefit. 

In 1977 I was at a  meeting in Fairchild Industries in a conference room called 

the  War  Room.  In  that  room  were  a  lot  of  charts  on  the  walls  with  enemies,  iden- 

tified enemies. There were other more obscure names, names like Saddam Hussein 

and  Khadafi.  But  we  were  talking  then  about  terrorists,  the  potential  terrorists.  No 

one had ever talked about this before but this was the next stage after the Russians 

against  whom  we  were  going  to  build  these  space-based  weapons.  I  stood  up  in 

this meeting and I said, "Excuse me, why are we talking about these potential ene- 

mies against whom we are going to build space-based weapons if, in fact, we know 

that they are not the enemy at this time?" 
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Well,  they  continued  the  conversation  about  how  they  were  going  to  antago- 

nize these enemies and that at some point, there was going to be a war in the Gulf, 

a  Gulf  War.  Now  this  is  1977,  1977!  And  they  were  talking  about  creating  a  war 

in  the  Gulf  Region  when  there  was  25  billion  dollars  in  the  space-based  weapons 

program  that  had  yet  to  be  identified.  It  wasn't  called  the  Strategic  Defense 

Initiative,  at  least.  Not  until  1983. This  weapons  system,  then,  had  obviously  been 

going  on  for  some  time  and  I  didn't  know  anything  about.  So  I  stood  up  in  this 

meeting  in  1977  and  said,  "I  would  like  to  know  why  we  are  talking  about  space- 

based  weapons  against  these  enemies.  I  would  like  to  know  more  about  this. 

Would  someone  please  tell  me  what  this  is  about?"  Nobody  answered.  They  just 

went on with this meeting as though I hadn't said anything. 

Suddenly I stood up in the room and said, "If nobody can tell me why you are 

planning  a  war  in  the  Gulf  when  there  is  a  certain  amount  of  money  in  a  budget 

so  that  you  can  create  the  next  set  of  weapons  systems  that  will  be  the  beginning 

of  the  sell  to  the  public  about  why  we  need  space-based  weapons,  then  consider 

this:  my  resignation.  And  you  will  not  hear  from  me  again!"  And  nobody  said  a 

word, because they were planning a war in the Gulf and it happened exactly as they 

planned it, on time. 

SG: Who was at this meeting? 

CR: The room was filled with people in the revolving door game. There were peo- 

ple  that  I  had  seen  once  in  a  military  uniform  and  other  times  in  a  gray  suit  and 

an  industry  outfit.  These  people  play  a  revolving  door  game.  They  work  as  con- 

sultants,  industry  people,  and/or  military  and  intelligence  people.  They  work  in 

the  industries  and  they  revolve  themselves  through  these  doors  and  right  into  gov- 

ernment positions. 

I  stood  up  in  this  meeting  and  asked  if  I  was  hearing  correctly.  That  when 

there  was  25  billion  dollars  expended  in  the  space-based  weapons  budget,  that 

there was going to be a war in the Gulf, stimulated, created, so that they could then 

sell the next phase of weapons to the public and the decision-makers. This war was 

going  to  be  created  so  that  they  could  dump  the  old  weapons  and  create  a  whole 

new  set  of  weapons.  So  I  had  to  resign  from  that  position.  I  could  no  longer  work 

in that industry. 

In  about  1990  I  was  sitting  in  my  living  room  looking  at  the  money  that  had 

been spent on space-based weapons research and development programs and I real- 

ized  that  it  had  come  to  that  number,  about  25  billion  dollars,  and  I  said  to  my 

husband,  "I  am  now  going  to  stop  everything.  I  am  now  going  to  stop  and  sit  and 

watch  CNN  television  and  I  am  going  to  wait  for  the  war  to  happen."  My  hus- 

band  said,  "Well,  you  have  finally  gone  over  the  edge.  You  have  flipped  out." 

Friends said, "You have really gone too far this time. There is not going to be a war 
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in the Gulf, nobody is talking about a war in the Gulf." 

I said, "There is going to be a war in the Gulf. I am going to sit here and wait 

for the war in the Gulf." And it happened right on schedule. 

As part of the war game in the Gulf, we in the public were told that the United 

States was successful in shooting down Russian Scud Missiles. We were rationaliz- 

ing  new  budgets  based  on  that  success.  In  fact,  we  found  out  later,  after  the  budg- 

ets were approved for the next phase of weapons, that it was a lie. We did not have 

successful  shoot-downs  the  way  we  were  told.  It  was  all  a  lie,  just  to  get  more 

money put in the budget to make more weapons. 

I  was  one  of  the  first  people  to  go  independently  to  Russia  when  I  heard  that 

they had "killer satellites." 

[See the testimony of Dr. Paul Czysz. SG] 

When  I  went  to  Russia  in  the  early  70s,  I  found  out  that  they  didn't  have 

killer  satellites,  that  it  was  a  lie.  In  fact,  the  Russian  leaders  and  people  wanted 

peace.  They  wanted  to  cooperate  with  the  United  States  and  with  the  people  of 

the world. 

Another  time  I  called  Saddam  Hussein  when  he  was  lighting  his  oil  fields  on 

fire.  My  husband  was  in  the  kitchen  while  I  was  making  this  phone  call.  I  got  a 

call  back  from  his  First  Attache  with  Saddam  Hussein  nearby  and  he  asked,  "Are 

you a reporter? Are you an agent? Why do you want to know?" 

I  said,  "No.  I  am  just  a  citizen  who  helped  to  start  the  movement  to  prevent 

the  weaponization  of  outer  space  and  I  have  found  that  a  lot  of  stories  that  I  have 

been  told  about  weapons  systems  and  the  enemies  are  not  true.  I  wanted  to  find 

out  what  would  satisfy  Saddam  Hussein  so  he  would  stop  making  these  oil  fields 

catch  fire  and  stop  antagonizing  people."  He  said,  "Well,  nobody  has  ever  asked 

him that question, what he wants." 

So when I hear that there is a possible threat of extraterrestrials - and I look at 

the history of thousands of years of possible ET visitations, and hear the disclosures 

of  honest  military-intelligence-industry  people  who  have  had  experiences  with 

UFO's,  with  crashes  and  landings,  with  live  and  dead  bodies  of  extraterrestrial 

beings  -  I  know  it  is  a  lie.  And  if  I  am  ever  told  that  these  are  enemies  against 

whom  we  have  to  build  space-based  weapons  systems,  based  on  my  own  personal 

experience  of  having  worked  in  the  military  industrial  complex  on  weapons  sys- 

tems and military strategy, I am going to know it is a lie.  It is a lie. 

Not only  will I not believe it, but I am  going  to go out as  loudly as I can and 

tell  everyone  to  take  a  look.  They  [the  ET's]  have  not  taken  us  away  yet.  We  are 

still here after thousands of years of visits.   If in fact they are still visiting us now 
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and we have not been harmed then we have to look at this as something that is not 

a hostile occurrence. 

It  would  be  my  hope  and  my  intention  to  do  everything  I  could  to  work  with 

people  who  are  working  to  communicate  with  and  cooperate  with  these  extrater- 

restrial  beings.  They  are  clearly  not  hostile.  We  are  here.  That  is  enough  proof  for 

me. 

There  is  no  limit  to  how  people  can  choose  to  live  on  this  planet.  We  have  a 

chance  to  do  that  and  I  think  that  the  window  is  closing  rapidly.  I  don't  think  that 

we  have  much  time  in  which  to  make  that  decision.  We  are  too  close  in  too  many 

ways to having some horrible disaster happen, having some sort of war take place, 

whether it is from high technology or an exotic weapons system. 

We  need  leadership  and  it  has  to  start  with  the  United  States  President  and 

that  is  who  we  all  have  to  reach.  If  you  are  international,  if  you  are  around  the 

world, if you are in the United States of America, whether you are from any party, 

any belief system or religion- the United States Commander in Chief, the President 

of the United States is the person that needs to be reached. We need to say that we 

want an ultimate, comprehensive, verifiable ban on all space-based weapons. 

Testimony of "Dr. B." 

December 2000 

"Dr.  B."  is  a  scientist  and  engineer  who  has  worked  on  top-secret  projects  almost  all  his  life. 

Over  the  years  he  has  directly  worked  on  or  had  involvement  with  such  projects  involving  anti- 

gravity,  chemical  warfare,  secure  telemetry  and  communications,  extremely  high-energy  space 

based  laser  systems,  and  electromagnetic  pulse  technology.  "Dr.  B."  has  direct  knowledge  of  the 

fact  that  certain  groups  have  used  these  space-based  systems  to  successfully  shoot  down  extra- 

terrestrial  spacecraft  and  their  occupants.  On  at  least  one  occasion  he  has  seen  extraterrestrial 

spacecraft in person. 

DR. B.: "Dr. B." 

SG: Dr. Steven Greer 

DR.  B.:  I  was  born  in  1943.  And  Norman  Miller  delivered  me  and  I  became  a 

project  of  Mk  Ultra  and  this  is  how  it  started.  My  dad  worked  with  Henry  Ford. 

My dad became a world-renowned scientist.  He worked with Howard Hughes. 

So,  as  Trump  would  say,  I  came  from  the  lucky  sperm  bank  science  club.  So 

I  was  around  all  this  as  a  kid.  Many  of  these  kinds  of  situations  where  there  were 

children  of  prominent  parents,  there  were  DNA  studies  going  on,  (which  really 

surfaced in Vietnam,  which is another story and is one of  the reasons  why the  war 

was  extended).  But  anyway,  they  were  watching  me.  And  sure  enough,  I  had  sci- 

entific ability. 

So, at 9 years of age, in  Ann  Arbor Michigan, I  was  working on  science proj- 

ects with the University... 

I  left  Michigan  when  I  was  15  years  old...  The  Government  came  down  and 

they  wanted  me  in  the  Air  Force.  So  I  filled  out  my  paperwork  when  I  was  15  to 

go  into  the  Air  Force.  And  then  the  Government  came  in  and  they  changed  my 

name.  I was B. B. and then they changed it [to] F. B. 

[This is not an uncommon occurrence in very deep cover arrangements. See Denise 

McKenzie's testimony regarding her supervisor's name change, SG] 

My  mother never could  understand the  name change.  And  my dad  was all the 

way out in California at the time. 

And so they came out here.  This is like out of a book, but it is true. They  had 

a  CIA  agent  and  an  FBI  agent,  one  of  each.  I  guess  they  had  both  to  overwhelm 

me.  And so, I signed the thing and I  went into the  Air Force  when I  was 16. They 

took  me  to  Little  Rock  and  kept  me  right  outside  this  Army  base  down  there  that 

was responsible for chemical and germ warfare. 

So  they  kept  me  up  there  for  six  months  until  I  was  17  years  old.  I  went  into 

the military and I went to Lackland Air Force Base and got trained and they then 
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took  me  on  to  Keesler  and  then  on  to  USAFI.  I  studied  for  about  a  year  in  the 

United States  Armed Forces Institute, USAFI, early  warning radar,  which took  me 

to  Point  Arena.  I  got  up  to  Point  Arena,  and  we  are  running  radar  sets  that  were 

325 to 425 MHz local oscillator frequency... 

We  had  an  ANF  PS35  Radar.  It  is  nine  stories  tall  with  a  466  foot  antennae, 

and  its  power  was  five  megawatts,  which  is  way  lower  than  HARP.  And  its  range 

was 455 miles. That was all classified information at that time. 

It  was  what's called a search  set.  And  we'd look out every  night over northern 

California,  and  thousands  of  bogies  (UFOs)  would  come  down  about  20  miles  out 

from  Point  Arena.  And  they  come  down  at  20,000  miles  an  hour.  Go  down  just 

about  to  Baha  and  then  they  would  turn  left  and  go  across  Mexico  where  they  are 

seen  going  5,000  mph.  They  had  a  vertical  descent  [of]  20,000  miles  an  hour,  lat- 

eral  speed  of  5,000  miles  an  hour,  almost  every  night.  We  had  a  room  with  what 

were called PPI Scopes, Planned Position Indicator Scopes. 

So  they  would  fill  out  these  DDS  Form  332's.  And  then  they  would  hand 

them to the Sergeant who was the guard, because this was a double security area. 

If  something  went  wrong  with  the  equipment  I  just  went  in,  troubleshoot  it 

and  fix  it.  And  my  serial  number  was  186017  either  69  or  89.  That  was  my  Air 

Force number. Check that out. 

But  they'd  shred  about  half  the  reports  [of  the  UFOs].  And  that  was  really 

weird,  you  know.  A  lot  of  shit  went  on  up  there.  But  that  was  the  beginning  of 

me in the military, big time, really deep, you know. 

This  would  have  been  about  1961,  1960.  A  thousand.  We  would  report  this 

over  to  [unintelligible]  Air  Force  Base,  which  is  right  inland  from  Novato 

[California]  there.  We  were  a  SAC  Squadron,  Strategic  Air  Command.  I  mean  all 

year round this went on. 

One  afternoon  I  told  Colonel  Harry  Bunting  the  NCO  in  charge  that  we  are 

shredding  these  reports,  these  DDS  332's.  I  said  why,  if  I'm  a  taxpayer,  do  I  have 

to hide the  truth about UFOs? He says, because the Government says  we  have  got 

to do it. I said I don't believe in that anymore. I can't believe in the Government. 

Later,  I  became  a  consultant  to  [a  number  of]  companies.  I  used  to  go  to 

EG&G  up  there  in  Vegas  when  they'd  go  to  Area  51.  I  used  to  go  to  the  Atomic 

Energy  Commission  at  Amarillo,  Texas.  I  used  to  go  to  Bell  Telephone,  Murray 

Hill  with  all  the  stealth  CIA  people.  I  used  to  go  to  Langley  all  the  time  for  the 

CIA.  I  used  to  go  to  Quantico  where  I  worked  for  the  FBI.  You  name  it,  I  was 

there.  Now,  why  was  I  there  in  all  these  companies?  Because,  as  you  look  around 

here,  obviously,  everything  in  here  I  create.  I'm  an  instrumentation  specialist.  I 

was very good at it and I started out when I was about 7 years old. 

I had my own company, it  was called Scopes Unlimited. Before that I worked 

for EH Research.  I was very high paid, very well paid so I retired in '71. 
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When I was still at Autonetics prior to my NASA days with the Rockwell con- 

tract,  I  worked  on  a  project  called  E  Y  E  L  A  S  S.  Which  became  a  billion  watt 

laser  system  that  we  launch  from  space  to  shoot  down  aliens,  which  I've  seen.  So 

I worked on that. 

Then,  when  I  got  over  to  the  Government  side,  I  began  to  see  some  strange 

communication stuff coming out of Bell Telephone, Murray Hill. 

SG: Are you confirming that we actually have targeted and hit ET craft? 

DR. B.:  Oh yeah, definitely. 

I have a friend of mine named Norm Hayes, who just lives down the road here, 

who's  another  rocket  scientist  friend  of  mine,  that,  is  really  hooked  up  in  the  laser 

area. 

We developed these systems in '62, '63. It was really going strong in the early 

'60s. 

SG: Please explain how we are doing this. 

DR. B.: It's called plasma. It is called electro-plasma light beams. 

SG: And they are based on platforms in space? 

DR.  B.:  Yeah.  They  are  actually.  They  are  on  platforms  in  space,  but  they  also 

have  them  in  747's  now.  There  was  one  on  the  front  cover  of  Popular  Science 

about a year ago. It's a new laser plasma device that they've developed. 

[Several witnesses who are reluctant to come forward without a Congressional sub- 

poena  have  confirmed  to  me  the  fact  that  we  have  and  are  targeting  extraterrestrial 

spacecraft and have destroyed several. If true, and my sources would suggest it is, this is 

one of the gravest threats to world security in human history and underscores how dan- 

gerous secrecy can be to our security when it escapes rational oversight.  SG] 

I also used to work with Hughes Aircraft and TRW. I was in on all those proj- 

ects over there. Hughes  was  mostly  working on telemetry  stuff  for communication 

in space with astronauts on channels that nobody else could listen in and on. 

[See  Harland  Bentley's  testimony  regarding  monitoring  an  Apollo  transmission 

about a UFO encounter on a secret channel. SG] 

And I worked at the skunk works at Lockheed.  And so, I was there watching 
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all this  stuffhappen,  you  know? I  mean, that's  what I did. But I couldn't talk about 

it. 

And so, believe me, you needed me. And, not to brag, but I've got all the arti- 

cles here. I was in the newspaper all the time, Electronic News, etc. 

I knew when I was over at EG&G that the security was not very friendly over 

there. I  mean, I  went to a lot  of EG&G plants, and the one in  Las  Vegas.  And the 

reason I  was always in there was because  when I  was at EH Research,  we  worked 

on  what  were  called  single  shot  testing.  And  we  were  working  on  a  technology 

which  later  on  became  known  as  EMP,  electromagnetic  pulse  technology.  I  was 

one  of  the  pioneers  making  measurement  equipment.  I  worked  a  lot  on  EMP 

technology, and that was over there. 

Now,  EG&G  was  all  around  the  country.  I  think  it's  a  German  company.  But 

the plant in Las Vegas was always a little strange. 

Martin  Marietta,  TRW,  just  photo  my  book,  they  are  all  in  there  ~  you  can 

prove I worked at all of these places. 

Also,  we  did  the  magnet  project  back  in  Canada  back  in  the  '50's,  which  was 

over  the  Great  Lakes,  which  I  explain  in  my  book.  We  did  Wright  Patterson  and 

Martin Marietta in Denver. The Ball Brothers; I've been in their plant  many times. 

They make glass jars, but they also make some really hot aerospace stuff. Rockwell, 

Lockheed,  Douglas,  Northrop,  Gruman  Aircraft,  TRW.  Hughes  Aircraft  was 

involved  big  time.  I  used  to  work  in  a  Hughes  facility  in  L.A.  -  the  one  up  here 

at Fullerton. I worked both facilities on a lot of hush-hush projects in those days. 

SG: What were they dealing with? 

DR.  B.:  Anti-gravity.  As  a  matter  of  fact,  I  used  to  go  out  to  Hughes  in  Malibu. 

They had a big think tank up there. Big anti-gravity projects; I used to talk to them 

out there. I'd give them ideas, because they bought all my equipment. 

[Refer  also  to  the  testimony  of  Mark  McCandlish,  Colonel  Williams  and  Don 

Johnson, who all saw a Hughes blue print of an anti-gravity project.  SG] 

But the American public will never, never hear about that. 

I have buddies of mine that work in aerospace. We have our little get together 

every once in a while. And a friend of mine flew a disc. You've probable seen that 

disc, you know, from Area 51. 

This  flying  disc  has  a  little  plutonium  reactor  in  it,  which  creates  electricity, 

which drives these anti-gravity plates. We also have the next level of propulsion, it 

is called virtual field, which are called hydrodynamic waves. 

Taking  that idea into the laboratory,  using 12 different lasers in a plasma sys- 

tem, we create hydrodynamic waves.  And so we create the triangle craft that you 
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photographed.  Those  were  built  near  Bentwaters,  England  and  that's  where  they 

are flying them, in England. 

This  is  how  I  left  NASA:  I  started  talking  about  spaceships.  I  had  some 

friends  that  I  was  working  with  down  at  Seal  Beach  where  we  were  building  up 

the  Saturn  II,  the  second  stage.  And  I  started  to  realize,  what  are  we  doing  down 

here?  This  is  stupid  [using  rocket  propulsion].  And  Werner  Von  Braun  was  in 

there,  him and his  storm troopers. They used to always  wear black  suits,  ski pants 

and  gold  helmets.  1  mean,  these  guys  dressed  up  like  Nazi's.  They  really  did.  We 

got  into  some  heavy  conversations  about  how  stupid  the  Saturn  was  and  how  we 

should  start  using  electrogravitic  [anti-gravity]  propulsion  around  some  pretty 

high  people  in  NASA.  And  I  got  into  some  pretty  serious  trouble  for  it.  I  was 

basically  warned  to  cool  off  on  that  level.  There's  more  to  it,  but  I  won't  take  you 

through it. 

SG: Did you know Werner Von Braun? 

DR. B.: Yes, personally. 

SG: What did he know about this subject of UFO's? 

DR.  B.:  He  didn't  talk  a  whole  lot  about  it.  I  knew  some  of  his  family.  He  was  a 

big family man. But he was incredibly uptight. I mean, this guy had to have ulcers 

all his life. What he wanted from me was the quality control of Rockwell, because 

we  were  having  a  lot  of  fires,  this  is  what  led  to  the  explosion  down  there  [at  the 

Cape  which  killed  the  astronauts].  We  had  what  were  called  cost  overruns.  We 

had  so  much  money,  we  were  so  profitable  [at  Rockwell],  that  they  had  extra 

money and they had to blow it on anything. 

They  just  had  to  blow  money  out.  That's  the  way  it  was.  Cost  overruns.  Plus, 

they  are  hiring  all  these  Mexicans.  We  are  engineers  and  we  had  to  use  Mexicans 

to sign our work off. And so, pretty soon a lot of these engineers didn't give a shit 

about  the  work.  You  just  hand  the  paperwork  in  and  you  sign  it  off.  So  you  end 

up with a broken bird and it goes to the Cape. Somebody is going to die from this. 

Not  only  was  I  talking  to  people  about  this  anti-gravity  propulsion  issue,  I'm 

also talking to Von Braun about it. I mean, I'm  loud,  you  know  me, I'm  very loud. 

And I was no quieter then. 

Then,  the  first  night  we  are  bringing  the  Saturn  rocket  out  of  the  hanger  I  get 

a  shake.  I'm  sitting  there  at  the  computer  console,  sound  asleep,  it's  4:00  in  the 

morning.  One  of  my  engineers  comes  up  and  shakes  me.  Mr.  B,  come  on  out- 

side,  there  is  something  big  happening.  You  said  it  was  going  to  happen.  I  said, 

what,  what  what?  They  had  just  pulled  the  bird  [Saturn]  out  and  we  are  taking 

pictures.  And a big disc came down in Seal Beach, California.   I don't have a pic- 
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ture  of  the  ship  hovering  over  it,  but  the  disc  came  down  and  400  employees  saw 

it at 4:00 in the morning, early spring.  It was 1966, about April of '66. 

SG: How has all of this been kept secret? 

DR. B.: I know that some people I  worked  with did disappear on certain programs 

and  were  never  heard  from  again.  They  just  disappeared.  There  has  been  evidence 

of  that  all  through  my  work.  You  know,  that  people  go  out  on  projects  [and  dis- 

appear]  .  But  [to  protect  myself  from  this]  I  wouldn't  go  any  further  on  a  project 

because I could see something strange coming. So, a lot of people have disappeared 

you know, that are higher up. 

At Bell Telephone, Murray  Hill, they talked of some  materials that, later on, I 

found  out  came  from  the  Roswell  crash,  not  just  fiber  optics  but  some  other  opti- 

cal materials. 

[See the testimony of Colonel Philip Corso, Don Phillips, et al.  SG] 

Another guy that I know dealt with the ship, the reverse engineered ship called 

the ARV. 

[Alien Reproduction Vehicle.  See testimony from Mark McCandlish, et al. SG]. 

That's  what  it  was  called  out  there  at  Area  51.  He  and  his  elite  buddies  were 

on  a  strike  force  for  the  CIA  and  found  a  craft  out  in  Arizona.  It  got  confiscated. 

They  hid  it  as  long  as  they  could.  They  were  going  to  try  to  sell  it  to  a  museum, 

but  it  got  confiscated.  Little  things  like  that  come  up  all  the  time.  And  one  of  my 

friends, I can't think of his name, he lived in Las Vegas and works with the CIA. I 

was  responsible  for  him  getting  inducted  in  there.  They  took  him  to  Area  51.  He's 

a  medical doctor, and they  showed him this  huge underground  facility and demon- 

strated  to  him  an  actual  ship  flying,  one  of  the  triangle  ones,  that  was  extraterres- 

trial. 

This  was  a  friend  of  mine  who  had  become  an  informant  for  them,  through 

me,  and  he  scared  the  hell  out  of  them  when  he  first  became  involved  in  that.  But 

he  had  worked  for  the  FBI  previously,  and  we  were  friends  then.  So  these  people 

have a way of coming into my life. Some of my buddies work at the FBI and Secret 

Service and they'll just bring  them  in. They don't  work directly, but they are doing 

jobs and being like informants. I don't  know  how to describe it: National Security, 

whatever.  And  so  they  end  up  getting  indoctrinated  at  some  point,  and  then  they 

become different. 
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[See  testimony  from  Clifford  Stone  about  "The  School"  and  how  those  who 

entered 

it came out with unpleasantly changed personalities. SG] 

At  some  point  I'll  give  you  some  names  but  right  now  I  don't  think  I  better 

because these people would get mad. But they are very high profile. Some of them 

are way up in the entertainment industry I might add. Yeah, way up there. 

I  went  high  profile  back  when  I  was  in  the  Air  Force  because  that's  the  only 

way I could stay alive, and it worked. 

SG: That's what I've done. 

DR.  B.:  Yeah,  you  have  to.  I  went  very  high  profile.  Millions  of  people  knew  my 

name in the '80s. 

When  I  was  up  at  Aspen,  I  was  staying  in  the  FBI  house  up  there.  That  pic- 

ture  that  you  saw  of  those  [UFO]  ships  was  taken  from  the  director  of  the  FBI's 

house  who  lives  in  Los  Angeles.  And  I  took  a  shot  right  out  his  window  [of  his 

house  in  Aspen].  Tell  me  how  that  went  over.  You  know?  He  knew  about  it.  I 

mean,  it's  there.  I'm  in  that  crowd  but  more  reclusive  now.  But  I  got  some  very 

powerful  political  friends  right  now  that  really,  really  like  what  I  do.  And  so,  this 

is a slow process but we are bringing this out. 

I'm  staying  out  of  some  of  it,  like  that  Kathy  O'Brien  thing  that  we  talked 

about.  Although  I  know  a  lot  about  it,  about  project  Monarch  [the  clandestine 

importation  of  drugs  by  a  rogue  Government  program].  The  reason  that  I  got 

exposed  to  that  was  because  during  my  tenure  with  the  Government,  I  was  wit- 

nessing  some  cocaine  drops  but  didn't  know  what  they  were  at  the  time.  Later  on 

I  found  out  what  they  were  and  they  were  down  in  Arkansas.  I  came  close  to  it 

because the black box money [rogue super secret projects funding] comes from that 

[drug money]. 

SG: From what? 

DR. B.: From the cocaine. Basically, what the DEA does is if you are a Mafia guy 

and  you  are  working  with  the  CIA  and  you  are  cooperating,  you  are  fine.  But  if 

you  don't  cooperate,  you  become  like  Manuel  Noriega.  That's  what  happened  to 

him.  But  the  mobsters  of  course  aren't  that  high  profile  so  if  DEA  takes  them 

down you don't get a national profile and a great stay in Florida. 

[As bizarre as this testimony may sound, I have interviewed other, very well placed 

people who have connected these black projects to the drug trade. One, a senior SAIC 

(Science Applications International Corporation) executive directly told me of this and 

how there was an army of 8000 men who did nothing but import drugs under the cover 
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of classified, need-to-know operations. He stated that of the 8000 men involved (as of 

1997 when we spoke of this) that 2000 of them had been killed for sometimes minor 

infractions of security. He assured me that this was a major covert funding source and 

that it was destroying our country, but nobody is willing to take on such a lethal and 

powerful group to stop it.  SG] 

Being  in  the  black  box  projects,  this  was  going  on  around  me,  and  in  those 

days,  it  was  there.  This  goes  back  to  the  '60's.  It  isn't  just  now.  Later  on,  when  I 

started  reflecting  back,  talking  to  friends  of  mine,  and  working  up  here  with  the 

Bohemian  Club,  for  example...  and  having  my  book  up  there,  and  talking  about 

what  goes  on  up  there  to  the  director,  whew,  it  was  all  brought  into  focus.  You 

know? Very big time. Big... 

SG: Which industries in particular? 

DR. B.: Which ones would I think? Oil industry. You see, you didn't see one peep 

out  of  either  candidate  about  the  gas  prices.  They  just  let  it  go.  And  they'll  keep 

jacking it up until it gets to be $4.00 a gallon like it is in Europe. 

I  work  with  this  guy  named  Jim  who  used  to  work  with  Howard  Hughes. 

Howard  Hughes  even  knew  about  it.  Howard  Hughes  had  Jim,  a  scientist  I  used 

to work with who was definitely into anti-gravity stuff. He was way into that stuff. 

And they made some real headway in it. 

SG: Did Lockheed have any anti-gravity involvement? 

DR.  B.:  Oh  yeah,  yeah.  Magnet,  this  goes  back  to  Project  Magnet,  and  Bell 

Aerospace—they  did  that  project,  Magnet.  I  talked  to  people  who  worked  on  that 

over  the  Great  Lakes.  Project  Magnet  was  the  first  joint  American,  Canadian  anti- 

gravity  project.  And  they  had  an  actual  disc  that  flew.  And  there  are  pictures  of  it 

around. 

SG: What year was that? 

DR. B.: '51. 

[See the Wilbur Smith document from Canada and related testimony of Colonel 

Philip Corso and his son and others such as Clifford Stone.  SG] 

A  few  years  ago  a  guy  came  down  from  Moffett  Field,  NASA  Ames  and  he 

took  me  to  dinner.  He  showed  me  his  Government  card  and  everything.  He  said, 

we have a little $50,000 grant we want to give you. I said, well, that's pretty inter- 
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esting. I haven't done anything for NASA in a long time. He says, all we want you 

to  do  is  come  up  with  an  idea  to  cut  down  wind  resistance  on  commercial  airlin- 

ers to get better fuel economy out of a jet. I said, fine. I'll do that. 

This  is  also  in  my  book.  I  have  pictures  of  it.  So  I  showed  him  a  design.  I 

took a 737, and said let's make the engine a flame jet generator, because it's a very 

great source of static energy. There are millions of ergs of electricity being wasted 

from  that  thing.  We'll  hook  that  up.  We'll  put  a  positive  charge  across  the  front 

of  the  plane,  the  wings.  We'll  put  a  negative  charge  on  the  trailing  surfaces.  We'll 

do  the  rudder,  the  elevator,  and  the  forward  part  of  the  wings.  We'll  use  Mylar  as 

insulation.  We'll  use  platinum  rhodium  plates  and  we'll  put  a  big  positive  charge. 

The  faster  the  thing  goes,  the  more  energy  it  puts  out.  It'll  shoot  out  a  positive 

charge  of  particles  out  in  front  in  a  trail,  so  it'll  cut  the  wind  resistance  to  almost 

nothing in this plane. 

It'll start  working around 200, 250 knots, just after the thing does take off: it'll 

be  at  V-3.  When  it  gets  to  altitude  it'll  be  awesome.  I  sent  him  some  drawings. 

And the guy calls me back in a week and says, Mr. B, this is way beyond what we 

wanted  from  you.  He  says  we  can't  do  this.  We  can't  do  this.  I  said,  why  not?  It'll 

work.  He  says,  yes  it'll  work,  but  we  didn't  want  anything  this  technical.  Well,  I 

realized  this  is  really  weird,  this  conversation.  (I  should  show  you  his  card  before 

you leave.) 

So then, I talked to my friends over at Aviation Weekly, Mark McCandlish and 

I  found  out  what  I  had  just  done  was  to  design  the  front-edge  of  a  B-2  Bomber, 

which  goes  supersonic.  I  had  just  given  them  the  design  to  what  they  already  had, 

and it freaked them out, because I gave them a classified design, which I had from 

the Lockheed Skunk Works 

That  came  from  my  buddy  over  at  Lockheed  skunk  works.  Who,  finally,  dis- 

appeared,  by  the  way.  He  got  started  talking  a  lot,  and  he  disappeared.  He's  not 

around  any  more.  He  just  disappeared  one  day.  Nobody  knows  where  he  went. 

His  place  was  closed.  Overnight  he  was  gone.  Yeah,  he  was  a  great  contact.  He 

told me all about the Aurora. 
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Lance  Corporal  Jonathan  Weygandt  enlisted  in  the  Marine  Corp  in  1994.  Stationed  in 

Peru  to  provide  perimeter  security  to  a  supposed  drug-traffic  radar  installation,  one  night  he  and 

two  other  Sergeants  were  told  to  secure  a  possible  crash  site  in  the  forest.  When  they  arrived 

they  saw  a  20-meter  egg-shaped  UFO  buried  in  the  side  of  a  gorge.  He  was  called  back  from 

the  craft  arrested,  handcuffed  and  threatened  and  abusively  interrogated.  One  of  the  men  told 

him  that  the  interrogators  basically  did  what  they  wanted  and  that  they  were  not  under 

Constitutional law. Weygandt believes that this UFO was shot down by a HAWK missile. 

JW: Lance Corporal Jonathan Weygandt 

SG: Dr. Steven Greer 

JW:  I  enlisted  in  the  Marine  Corp  under  the  delayed  entry  program  in  July  of 

1994  while  still  in  high  school.  I  enlisted,  of  course,  in  a  delayed  entry  for  a  year 

or  so.  I  went  to  boot  camp  on  the  18th  of  June.  I  graduated  8  September  1995. 

And from there my MRS was 0311, which was a grunt. 

In  late  January  of  1996,  I  was  given  new  orders  and  was  given  a  new  MOS, 

Military Occupational Skill listing as a 7212 Stinger Avenger. So I was in training 

to be an air defense gunner on the FIM 92 Alpha stinger missile, the surface to air 

missile, and the avenger weapon. And I was in training from February to late May 

of 1996. 

After graduating from that school, I was reassigned [to] a first duty station, sec- 

ond  marine  air  wing,  28th  Marine  Air  Control  Group,  Second  air  defense  battal- 

ion  troop  in  North  Carolina.  I  was  assigned  Battery  B  in  June  of  1996  and  I  went 

on several Ops, Operations - we call them Ops for short. Basically I was there and 

I  was  transferred  over  to  the  section  for  laser  strike  in  February  of  1997.  When  I 

got  back,  I  was  asked  if  I  wanted  to  go  and  I  said,  "Sure"  so  I  volunteered  and  I 

was sent to the section. We shipped out in March of that year to Peru. 

We  were  sent  there  to  provide  perimeter  security  to  this  radar  installation. 

Basically this radar station was tracking- supposedly -drug aircraft that were exiting 

in  and  out  of  Peruvian  and  Bolivian  air  space.  One  night  Sergeant  Allen  and 

Sergeant  Atkinson  came  to  us  and  said,  "Look,  we  have  got  a  situation  where  we 

have an aircraft crash and it is possibly friendly and they need us to go and secure 

the crash site." This is late at night, about 11:00 or 12:00 at night. 

I was on guard duty that night so I was already up and it was my shift. So we 

got  up  at  about  3:00  or  4:00 in  the  morning  and  headed  out  with  about  five  or  six 

hummers.  We  drove  to  where  we  needed  to  go  and  from  there  we  had  to  hump 

through  the  bush.  So  we  got  there  at  about  6:00  or  7:00,  just  when  it  started  to 

get light. 
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Well,  we  found  the  area  real  easy  because  there  was  a  huge  gash  in  the  land 

where  something  had  crashed.  It  didn't  break  anything-  I  don't  know  if  you  have 

ever  been  to  a  crash  site  where  you  had  trees  and  they  had  just  broken  like  in  half. 

Everything  was  burned  and  it  was  like  something  had  almost  cut  warm  butter  with 

a  knife.  It  was  like  something  on  fire  or  had  some  kind  of  energy  like  a  laser  had 

cut  it.  It  was  really  strange.  Anyway,  I  was  in  the  front  with  Sergeant  Allen  and 

Sergeant  Atkinson.  And  we  were  ten  or  twenty  meters  ahead  of  everyone  else.  We 

all had maps and radios and compasses so we wouldn't get lost. 

We  were  the  first  ones  to  see  this  thing.  It  had  gone  up  the  hill  and  then  off 

in  the  side  of  the  ravine  and  ridge.  This  is  about  a  200-foot  ridge,  at  least  -Solid 

rock.  It  was  buried  in  the  side  of  a  cliff.  Anyway,  we  didn't  go  straight  up,  we  went 

to the left and walked up to the top of the ridge and that is when we saw the craft. 

This  was  a  huge  ship.  And  when  I  first  saw  it  I  was  scared.  It  scared  the  heck 

out  of  me.  I  didn't  know  what  to  do.  It  was  really  confusing.  We  all  climbed  down 

and  it  was  buried  at  about  a  45-degree  angle  in  the  side  of  the  cliff  there  at  the 

ridge.  This  was  a  steep  cliff.  It  was  straight  up  and  down.  And  it  was  dripping  a 

syrup-like  liquid.  It  was  everywhere.  And  it  was  greenish-purple  and  it  kind  of 

fluctuated.  You  would  look  at  it  one  time  and  then  you  would  look  at  it  again  and 

it  was  almost  like  it  was  alive  and  changing  but  every  time  that  you  looked  at  it  you 

saw a different shade of greenish-purple. 

There  was  one  light  on  the  ship  that  slowly  went  around.  And  the  machine, 

I  could  hear  it  because  it  was  still  functioning  and  it  had  like  a  hum  to  it.  It  was 

like  a  bass,  like  say  if  you  unplugged  an  amp  from  a  guitar,  that  kind  of  deep  sound 

and  it  kind  of  fluctuated  and  then  finally  it  just  cut  off  and  everything  just  seemed 

to stop. 

When  I  was  looking  at  the  craft,  it  was  buried  so  I  could  see  the  back  of  it  and 

there  were  these  large  things  that  looked  liked  vents,  sort  of  like  a  fish  gill  on  the 

back.  I  couldn't  see  around  the  other  side  and  I  guess  that  it  was  the  same  way  on 

the  other  side.  Again,  this  liquid  that  had  come  out  of  the  ship  got  on  my  cam- 

mies  and  it  discolored  them  and  ate  them  almost  like  acid.  It  ate  some  of  the  hair 

off my arms- I didn't know that until later on. 

I  was  down  there  with  the  ship.  There  were  three  holes  in  it.  I  assumed  that 

they  were  hatches  but  there  was  no  way  to  tell.  They  were  not  flush  with  the  main 

body  of  the  craft.  They  were,  I  don't  know,  a  few  inches  below.  I  knew  that  there 

was  one  on  top  because  you  could  slightly  see  it.  I  don't  know  about  the  other  side. 

There  was  another  hatch  the  same  width  and  diameter  of  the  top  hatch  and  it  was 

kind  of  crooked  to  the  side  and  it  was  half  open.  I  didn't  see  any  lights  or  anything 

coming out of it but I felt this... presence. 

It  is  real  strange.  I  think  the  creatures  calmed  me.  It  was  weird  and  I  think 

they  were  trying  to  communicate  with  me,  like,  I  guess,  telepathically.  It  is  really 

weird and I don't believe in any of that stuff.   It is like basically sitting in your car 
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and  turning  on  an  a.m.  station  that  is  just  noise  and  just  turning  it  up  real  high. 

That is what I heard when I first got in there. 

The ship  was about ten  meters in  width and about 20  meters in  length, that is 

just an estimate  from  what I remember. But it  was  huge. It  was  shaped like some- 

thing  between  an  egg  and  a  teardrop.  It  looked  really  aerodynamic  at  least  in  the 

shape.  I  was  close  enough  to  make  out  detail  on  it  but  it  was  not  just  smooth. 

There  were  bumps  and  notches  and  things  on  it.  It  was  really  organic  -it  was 

almost  like  art.  It  looked  like  something  that  someone  made  in  a  shop.  It  looked 

like  it  could  have  been  hand  made  but  out  of  what  and  what  materials,  I  don't 

know. Definitely nothing like titanium. 

It  looked  metal  but  it  didn't  have  any  reflection  on  it.  The  sun  is  shining  on 

it  and  I  could  see  the  different  shades  of  the  craft  and  it  didn't  reflect  anything.  I 

guarantee that if I had shone a flashlight on it, it wouldn't have reflected it. 

I  wanted to get inside because someone- the creatures I think  were calling  me 

to  help  them.  Everything  was  going  to  be  all  right.  I  was  so  mesmerized  and  into 

it  and  suddenly  Sergeant  Allen  and  Sergeant  Atkinson  were  hollering  and  cussing 

at me to get the hell out of there. 

SG: Why? 

JW:  I  think  that  they  were  scared  and  they  didn't  want  me  to  get  hurt.  I  don't 

know.  And they  were real pissed off at  me. Basically  what happened  was after  we 

climbed  back  up,  the  DOE,  Department  of  Energy  people  were  there.  They  knew 

about  it  so  I  don't  know  why  we  went  there  still  to  this  day.  But  anyway,  I  was 

arrested.  I  had  all  my  gear  taken  from  me  by  men  in  black  cammies.  They  had  no 

nametags. They  were older men, probably in their late 30s or 40s. I was at the site 

probably fifteen or twenty  minutes-  we  were the first people on the position. Then 

there  were  other  people.  They  had  containment  suits.  They  must  have  just  got- 

ten  there.  I  don't  know  because  we  were  down  in  the  gorge.  When  we  climbed 

up,  there  were  the  guys  in  the  black  cammies.  They  took  me  and  put  me  on  a  cot 

that  they  had.  They  had  me  cuffed,  both  hands  down,  and  they  had  my  legs  tied 

together with those plastic fasteners that the police use. They are kind of like cuffs. 

And they took me in this huge 47 and we took off. 

SG:  Did they explain why they were treating you this way? 

JW:  No,  they  were  cussing  at  me  saying  that  I  was  a  "dumb  asshole."  "Why  don't 

you  fucking  people  ever  pay  attention  to  orders?"  "You  weren't  supposed  to  be 

there."  "You  are  not  supposed  to  see  this."  "You  are  going  to  be  dangerous  if  we 

let you go."  I thought that they were going to kill me, really. 
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Your  question  again  is  how  long  was  I  contained  or  subdued.  I  don't  know. 

For  about  two  days  I  think.  They  had  a  Lieutenant  Colonel  from  the  Air  Force 

and  he  did  not  identify  himself.  And  he  told  me,  "If  we  just  took  you  out  in  the 

jungle, they would never find you out there." 

[See the similarity of these threats with those made to Glen Dennis at Roswell 50 

years earlier.  SG] 

I didn't want to test him to see if he would really do that so I just said, "Yeah." 

And,  he  said,  "You  have  got  to  sign  these  papers.  You  never  saw  this."  I  "don't 

exist"  and  "this  situation  never  happened."  And  if  you  tell  anybody,  you  will  just 

come up missing. 

He  was  real  abrasive.  Just  a  cynical  asshole  I  guess  is  the  best  way  to  put  it. 

They  had  me  segregated  with  Air  Force  personnel  for  approximately  three  weeks 

and after that I was sent back. 

At this facility, I saw there were Americans but there were a lot of other nation- 

alities  there.  There  were  Chinese.  I  think  Germans  were  there.  A  lot  of  other  peo- 

ple were at this other base. All they did was take me to an interrogation room. 

I sat in there for, I don't know, fifteen hours with a light. They put this light in 

my  face  and  they  were  yelling  at  me.  I  couldn't  readily  identify  any  of  these  guys 

but 

I  knew  one  of  them  was  at  the  crash  site  because  I  recognized  him  and  he  was  in 

black fatigues. He was saying, "What did you see?" He was like growling. He goes, 

"Are  you a patriot? Do  you like the Constitution?" I'm like, "Yeah." He said, "We 

are on our own program. We don't obey. We just do what we want." And they are 

growling and they are relishing it. They are yelling at me and hollering and cursing. 

"You didn't see anything. We will do you and your whole goddamn family." 

It was basically that for about eight or nine hours... "We are going to take you 

off  in  a  helicopter  and  we  are  going  to  kick  your  ass  out  in  the  jungle  and  we  are 

going  to  end  you."  They  didn't  physically  put  their  hands  on  me  but  I  was  sitting 

in a chair and I was handcuffed to the chair and I couldn't move so basically it was 

just  harassment.  I  didn't  eat  anything  for  a  whole  day.  No  water.  No  nothing.  I 

just sat there. 

The group, my section was about eight to ten guys but just me, Sergeant Allen 

and  Sergeant  Atkinson  saw  this  ship.  We  were  the  only  ones  that  saw  it.  Now  the 

others  saw  the  crash  area  where  it  came  through  the  jungle.  They  saw  all  that. 

They  didn't  go  into  the  ridge.  Like  I  said,  we  were  ten  to  twenty  meters  in  front 

of  them  and  we  radioed  that  we  found  it  and  everything  was  fine.  It  was  in  late 

March, early April of 1997 when this happened... 

When  I  got  back  to  the  US  I  approached  Sergeant  Allen  about  it.  He  is  mar- 

ried  and  has  about  one  or  two  kids  and  I  went  to  his  house  on  base.  He  got  all 

upset and threw me out of his house.   He said he didn't want to talk about it.   I 
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guess they scared those guys too. You have got to understand I can't speak for the 

rest  of  the  armed  services  but  in  the  Marine  Corp  everything  is  monolithic:  When 

they  are  told  to  do  something,  they  are  going  to  do  it.  If  you  don't  want  to  go 

along, they will basically railroad you. 

I  didn't  want  to  keep  my  mouth  shut  about  it.  I  told  First  Sergeant  Powell 

about it. I don't think that he is still there anymore. We are talking three years ago. 

There was no debris that I saw but there were big gashes in the rear of the air- 

craft.  What  it  looked  like  is  it  had  been  hit  with  maybe  a  surface  to  air  missile. 

There were a couple of HAWK batteries, that's Homing All the Way Killers - that's 

a low to medium anti-aircraft missile. 

Basically,  it  doesn't  have  to  hit  the  target  in  order  to  destroy  the  target.  What 

it  does  is  it  gets  in  proximity  of  it  and  it  has  a  high  explosive  fragmentation  war- 

head and it basically explodes like a big shotgun in the vicinity of the targeted area. 

And by fragmentation it is suppose to destroy the target or damage it so it won't be 

able to continue its mission. So I think that we shot it down. 

This  is  what  I  think  happened.  We  shot  it  down.  The  other  guys  [at  the  radar 

facility]  knew  it  was  flying.  I  knew  that  these  aircraft  were  flying  because  I  had 

been  in  the  Command  Center  there  at  the  radar  installation  and  I  heard  a  couple 

of  women  there  in  the  Air  Force  talking  about  aircraft  flying  in  and  out  of  the 

atmosphere  at  mach  ten  plus.  So  these  aircraft  were  flying  around  there.  They 

would  reenter  the  atmosphere.  I  believe  that  the  higher  ups  knew  it  was  flying  in 

the area. 

This ship  was  not one of ours. In Stinger School they teach  you about all dif- 

ferent kinds of aircraft and I knew a lot of aircraft anyway. Essentially, when I saw 

it I said, "This is nothing that I knew of." 

Basically,  the  radar  was  sitting  on  a  hill  and  it  rotates.  There  is  a  command 

bunker  that  was  built  under  the  earth.  It  looks  like  Star  Wars  in  there.  It  is  totally 

air-conditioned.  It  is  really  nice.  There  are  computers  and  they  have  the  control 

panels that control the radar and I guess they are linked to other sites and get other 

data coming in. 

Well,  one  night  I  was  in  there  checking  people  going  in  and  out.  They  have 

IDs  and  I  would  check  them.  So  these  two  girls  came  walking  out  and  they  were 

talking, "Well, we have these aircraft flying again." And the other girl said, "Yeah, 

they are coming in and out of the atmosphere." And they log all these flights com- 

ing  in.  Later  a  man  comes  and  gets  the  logbooks  and  I  had  to  sign  off  for  him  to 

take all that. 

When  you  have  objects  that  reenter  the  atmosphere  and  then  stop  on  a  dime 

and  then  turn  around  and  go  exactly  the  opposite  direction  -  that  is  kind  of 

strange. Meteors don't do that. 

SG:  Is this something that was rare or something that was happening all the time? 
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JW:  Oh,  this  was  happening  all  the  time.  There  were  about  three  or  four  instances 

where I was on duty there that the same Air Force Officer came in there to get the 

log  books.  So  these  craft  were  tracked  from  this  particular  radar  and  were  logged 

in.  I  guess  the  reason  they  were  taking  them  is  that  they  didn't  want  people  to 

know that they were tracking these craft.  I am just assuming that. 

So  I  think  they  knew  this  craft  was  coming  in.  "We  can't  identify  it.  It  is  vio- 

lating  airspace  here.  They  could  have  radioed  the  Peruvians  and  said  to  take  them 

out  and  they  shot  them  down.  I  am  confident  that  when  I  saw  the  aircraft,  it  had 

been hit by something. Something had taken it out. 

I  am  not  doing  this  to  make  money  or  publicity  or  anything  but  I  think  it 

needs  to  be  told.  I  think  that  people  need  to  hear  it.  Whether  they  agree  with  me 

or not is of no consequence. 

It is not from Earth. I knew that when I looked at it. I wondered if those facil- 

ities were built for the intent to track UFO s or other objects and their cover was there 

to  track  drug  aircraft.  I  don't  know,  but  from  what  I  understand  they  were  doing  a 

whole lot more than just tracking drug aircraft. They had laser range finders and all 

kinds  of  high  tech  stuff  that  I  have  never  seen  before.  I  couldn't  really  explain  it. 

They  [the  laser  range  finders]  looked  like  big  telescopes  but  they  had  them  in  a 

bunker and it was able to rise up and zoom around- Just a bunch of weird stuff. 

The  base  I  was  taken  to  was  definitely  something  like  NATO  or  some  multi- 

national  deal.  I  keep  going  back  and  really  thinking  about  that.  Why  are  all  these 

guys  here?  Why  would  the  Chinese  be  concerned  with  drugs  being  smuggled  into 

the states? I know for a fact that our government is the one that is importing drugs. 

I  think  that  this  Command  Center  was  permanent.  This  thing  has  been  in  oper- 

ation for while... 

At the crash  site there  were about thirty of those  guys  with hazard suits on, at 

least.  They  marched  right  by  me  as  I  was  being  taken  away.  They  were  marching 

to  get  down  the  cliff.  I  guess  they  were  there  to  check  this  thing  out.  I  think  they 

went in there and they took everything out and they shipped it back home. 

The  behavior  of  these  people  was  like  this  is  routine  and  these  guys  were 

squared  away.  They  knew  exactly  what  they  were  doing.  They  had  been  trained 

to  do  this  stuff  before.  That  was  the  atmosphere:  professional,  cold,  unassuming 

nature.  We  are  here  to  do  a  job.  Get  the  fuck  out  of  our  way  is  basically  the  atti- 

tude. 

[See the testimony of Clifford Stone who in the 1970s and 80s served on such a 

retrieval team. SG] 

I almost lost my mind after this happened. 

SG: Why is that? 
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JW:  I  was  raised  in  a  Christian  home  to  believe  that  there  was  a  God  and  that  he 

created  everything  in  the  Universe  and  here  they  are  -  these  creatures  that  I  have 

never  seen  before  and  this  happens.  It  made  me  almost  crazy.  Not  suicidal,  but  I 

had to reevaluate everything that I knew. It is sort of like when you were a kid and 

you  had  been  told  that  Santa  Claus  is  real  and  then  you  find  out  that  he  is  not.  It 

is like now that you know that there is no going back. 

There  is  no  denial.  There  is  no  way  to  say,  "I  didn't  really  see  this."  What  do 

I  do?  Do  I  tell  people?  Who  is  going  to  believe  that  a  Lance  Corporal  in  the 

Marine Corp in the middle of the fucking jungle is going to see an aircraft like this? 

If I had to I would go with these creatures right now. I had this obsession with 

that I guess because of the pain and the experience in the Marine Corps, but I just 

wanted to escape and I  was thinking about being  with these creatures and  wanting 

to go with them and wanting to get out of here... 

[See the testimony of Larry Warren regarding Airman Burris and how he reacted 

after the encounter at Bentwaters AFB in the UK. SG] 

These  different  agencies  are  on  their  own.  They  don't  obey  the  law.  They  are 

rogue.  Do  I  think  that  this  is  a  project  that  goes  up  through  the  government  and 

everyone  has  a  piece  in  it?  No.  I  think  these  guys  operate  on  their  own  and  no 

one  knows  what  they  do.  It  is  so  easy  to  do  today.  And  there  is  no  oversight,  no 

control.  They  just  do  whatever  they  want.  They  are  evil.  These  people  are  evil. 

Do  I  think  that  it  goes  to  Bill  Clinton  and  the  Congress?  There  may  be  guys  up 

there  that  know  about  it  but  they  are  not  going  to  say  anything.  If  they  say  any- 

thing, they are through. 

Lethal,  deadly  force  has  been  used.  For  those  of  you  who  don't  know,  I  know 

marine  snipers  and  I  have  heard  other  guys  talk  about  it  and  I've  heard  that  these 

guys  go  on  the  streets  and  they  stalk  people  and  they  kill  them.  I  know  that  the 

Army  Airborne  snipers  do  the  same  thing.  They  use  Delta  Force  to  go  grab  these 

people  and  silence  them  by  killing  them.  If  this  goes  on,  where  do  they  get  the 

money  to  finance  all  this.  Very  simply,  they  are  selling  arms.  They  are  selling 

drugs.  A  lot  of  this  business  is  about  having  the  spec  ops  and  how  they  get  these 

unlimited  amounts  of  money.  Well,  it  is  not  coming  from  the  government  coffers 

-  it  is  coming  from  running  drugs  or  weapons  -  the  selling  of  hardware  or  what- 

ever. 

I have lived in honorable circumstances but I confessed to having smoked mar- 

ijuana so I could get out of the Marines. That is what I told them because I wanted 

out. Well, there were two ways to do it: I could have either told them that [or that] 

I  was  homosexual.  That  wouldn't  have  gone  over  too  well.  So  I  went  over  to  First 

Sergeant  Powell  and  I  told  him  that  I  wanted  to  get  out  and  what  was  the  quick- 

est way to get out and he said, "Tell them you smoked marijuana.  Only tell them 
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that  you  smoked  it  once."  So  I  told  them  that  and  they  had  the  CID  guy  come 

and  talk  to  me  and  I  said,  "Yeah,  I  smoked  marijuana.  I  took  one  puff  and  I 

inhaled." I was desperate to get out... 















Testimony of Major George A. Filer III 

November 2000 

Major  George  Filer  was  an  Air  Force  Intelligence  Officer  who  not  only  had  an  extraordi- 

nary  encounter  with  a  massive  UFO  on  radar  over  the  United  Kingdom,  but  later,  in  the  1970s 

while  he  was  at  McGuire  Air  Force  Base  in  New  Jersey,  found  out  that  an  extraterrestrial  bio- 

logical  entity  had  been  shot  at  Fort  Dix.  The  Extraterrestrial  fled  to  adjacent  McGuire  Air  Force 

Base,  where  it  died  on  the  tarmac.  He  testifies  that  this  life  form  was  then  picked  up  and  taken 

to  Wright-Patterson  Air  Force  Base.  Afterwards,  many  of  the  key  personnel  on  the  base  who 

had  a  connection  with  this  event,  were  quickly  transferred.  Major  Filer  also  points  out  that  the 

ridicule  factor  has  been  very  effective  at  silencing  people  who  have  seen  ETs  or  UFOs,  and  has 

helped to maintain secrecy. 

GF: Major George Filer 

SG:  Dr. Steven Greer 

GF:  My  name  is  George  A.  Filer,  III.  I  was  in  the  U.S.  Air  Force  and  my  final 

rank  was  major.  I  was  a  navigator  in  various  aircraft  and  tanker  transport  aircraft. 

I  was  an  intelligence  officer  most  of  my  career,  and  in  that  period,  frequently 

briefed generals and congressmen on our capabilities and the threat to our forces. 

Well, I was a briefing officer, and I would come to work [at] 4:00 or so in the 

morning.  On  the  morning  of  January  18,  1978,  I  drove  through  the  main  gate  at 

McGuire,  and  I  noticed  that  there  were  red  lights  out  on  the  runway,  and  that 

probably  something  was  going  on  out  there.  [I]  didn't  think  too  much  about  it 

until  I  got  to  the  21st  Air  Force  Command  Post,  [which]  was  where  I  worked.  I 

was  the  Deputy  Director  of  Intelligence  for  the  21st  Air  Force,  which  controlled 

half  the  military  aircraft  that  flew  the  presidents  and  the  various  VIPs  from  the 

Mississippi  River  around  to  India.  We  had  some  300  aircraft,  and  we  were  flying 

all  kinds  of  missions—almost  anything  that  had  to  do  with  military  airlift,  we 

accomplished. 

This  particular  morning,  when  I  went  into  the  command  post,  I  was  met  by 

the  head  of  the  command  post,  and  he  said  that  it  [had]  been  a  very  exciting 

evening—that  [we'd]  had  UFOs  over  McGuire  all  night,  that  one  had  apparently 

landed  or,  possibly,  crashed  at  Fort  Dix,  and  that  when  a  military  policeman  came 

upon  the  alien,  that  he  had  pulled  out  a  gun  and  shot  him.  And  I  said,  foreigner, 

[that  kind  of]  alien?  I  was  a  little  bit  confused  by  him  saying  alien.  And  he  said, 

"No,  an  alien  from  outer  space."  He  was  very  specific  about  the  fact  that  an  alien 

from  outer  space  had  been  shot  at  Fort  Dix,  and  that  he  had  run  away  after  being 

wounded,  and  headed  for  McGuire.  Now  McGuire  and  Fort  Dix  just  have  a  fence 

between  them,  and  this  alien  apparently  climbed  the  fence  or  went  under  it,  and 

got  to  McGuire  and  died  out  on  the  end  of  the  runway.  The  security  police  were 

out there and had captured the body, so to speak, and were guarding it.   He said 
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that  a  C-141  from  Wright-Patterson  was  coming  in  to  pick  up  the  body.  That 

made  me  stand  up,  because  I  didn't  realize  that  Wright  Patterson  had  C-l4ls—I 

thought  Military  Airlift  Command  was  the  only  one  who  owned  C-141  aircraft— 

so I was like, my gosh, what's going on here? He said, "We want you to brief us at 

the  standup  general  briefing  this  morning  and  explain  what  happened  to  every- 

body."  And,  I  said  you  want  me  to  tell  General  Tom  Sadler  and  everybody  in  the 

command post that we captured an alien?! 

They  said, "Yes,  we  want  you to brief [them] this  morning." Well, I did some 

checking  around,  and  I  called  the  38th  Military  Airlift  Wing  Command  Post  to 

check with them to see if the story was the same as I was given. They said, yes, that 

they  had  heard  the  same  information;  they  said  that  this  actually  did  happen—that 

an alien was found on the base. 

Later  that  morning,  I  was  told  that  they  decided  not  to  brief  it  in  the  standup 

briefing,  so  I  didn't  actually  brief  it.  Later  that  morning,  I  carried  the  code  word 

down to General Sadler's office, and I  noticed some commotion going on in there, 

and  that  some  of  the  security  police  people  were  there,  looking  rather  disheveled. 

Since  General Sadler  was a stickler  for everyone  looking  perfect, it  was surprising 

to  see  these  people  that  obviously  needed  shaves  and  were  in  fatigues,  so  then  I 

knew that this might tie into the story that I had heard. 

After the briefing I went to the photo lab; almost every day I went to the photo 

lab, because in these briefings, you have four screens and you have to keep them all 

filled  up  with  pretty  pictures,  and  so  on.  There,  they  indicated  that  they  had  taken 

pictures of something extraordinary, and I said, well, let me see them. The sergeant 

was  handing  them  to  me,  when  his  master  sergeant  said,  "He  can't  see  those,"  so 

all I knew is that they had some pictures that I wasn't allowed to see—but normally, 

being the general's briefer—I had never been stopped from seeing any pictures that 

they had. 

It  was  a  very  serious  operation.  There  are  nuclear  assets  on  the  base—they 

used  to  carry  nuclear  weapons  back  and  forth  to  Europe—and  I  talked  to  one  of 

the  security  policemen  who  [claimed]  to  have  been  out  there.  He  indicated  that 

he essentially  saw a small body that could have been like a child, but it seemed to 

have a larger-than-normal head. 

One interesting thing is that many of the key personnel on the base at that time 

who  had  a  connection  with  this  event,  were  quickly  transferred—from  the  wing 

commander  on  down—indicating  that  if  you  knew  something,  they  tended  to  split 

you up, so to speak, so you couldn't talk about it. This was done within a matter of 

weeks. The security policeman told me that he was transferred within a few days— 

as a matter of fact, he was taken to Wright Patterson within a day or two, debriefed 

by a number of people, and essentially told not to talk about it anymore. 

I  also  heard  that  they  listened  to  this  going  on,  on  the  radios,  and  they  heard 

that this chase was on; that the alien had been shot at Fort Dix. They were chas- 
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ing ic cowards McGuire—for whatever reason, it chose to run towards McGuire Air 

Force Base—and that both the state police and the military police were chasing this 

person or alien that came from what looked like a UFO. As I understand it, it was 

a disc-shaped craft. 

They  indicated  to  me  that  the  UFOs  had  been  in  the  area  for  quite  some  time 

that  evening,  that  they  had  [them]  on  radar,  and  that  the  tower  operator  had  seen 

them. Some of the other aircraft in the area had apparently seen them as well. 

There  were  six  or  eight  people  guarding  the  body;  then  there  was  the  com- 

mander of the security police, and a few of us in the command post [who knew of 

this event].  I assume that General Sadler was briefed about it. 

SG: Have you learned of other UFO events while you were in the military? 

GF:  Well,  I  happened  to  meet  a  lady  who  was  at  White  Sands,  and  was  an  engi- 

neer  working  out  there.  She  was  out  hiking  one  day,  and  she  told  me  that  she  and 

a couple of her friends had come up to the top of a hill, and they had looked down 

in  this  valley,  but  only  their  heads  were  showing  on  the  top  of  the  hill.  They  just 

happened to be looking over, and down the way the path was, and they saw a UFO 

on  the  ground  with  a  couple  of  little  aliens  picking  up  rocks  and  things.  They 

watched  it  for  an  extensive  period;  it  was  only  several  hundred  yards  away  from 

them, and they got a pretty good look at it. And eventually the aliens did see them, 

and they jumped in the craft and took off. 

I  had  personally  never  seen  anything  until  about  1962,  when  we  were  flying 

tankers  over  England,  and  London  Control  asked  us  to  intercept  a  UFO.  We  hap- 

pened to be done  with our refueling  mission, and  we accepted the assignment. We 

were just over the North Sea, and they asked us to fly to the center of England. We 

were  doing  some  400  miles  an  hour  in  a  dive  down  to  intercept  this  object.  They 

gave  us  headings,  and  it  was  pretty  much  hovering  in  the  Stonehenge  area— 

Oxford,  to  the  Stonehenge  area,  at  20-30  miles  out.  I  got  it  on  radar,  and  it  was  a 

very large return. 

We used to fly up by the Forth of Frith Bridge, which was kind of like the San 

Francisco Bridge—it is a very large bridge, and the return of the UFO  was  similar 

to  that  in  size  and  intensity.  In  other  words,  it  was  a  very  large  radar  return. 

Obviously,  London  Control  had  it  on  their  radar,  and  they  were  vectoring  us  to 

this object. When  we  got about a  mile  from the UFO, it just took off  into space— 

several  thousand  miles  an  hour,  almost  directly  up.  Frankly,  at  least  to  my  knowl- 

edge, we had nothing like that capability. 

My best guess is that it was a disc-type craft, but a fat disc—at least, there were 

lights  something  like  this  at  the  top  and  at  the  bottom.  It  was  more  than  just  a 

straight plate-like object; it had a dome on the top of it. 

If the radar return was accurate, it was probably 500 yards across in size, or 
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something—I mean it was a huge thing. We wrote it in the navigators log. 

I also had a sighting here, where we live. This is Briarwood Lake in Medford, 

New Jersey; we had just moved into this house. We were asleep—I'm just guessing 

it was 3:00 in the morning, asleep with my wife—and, suddenly, the room got very 

bright  in  the  middle  of  the  night.  I  got  up  out  of  bed,  and  opened  up  the  shade, 

and  looked  outside.  I  don't  know  if  most  people  have  seen  a  submarine  surfacing 

with  all  the  water  coming  up—well,  this  was  like  a  disc  about  30  feet  in  diameter 

surfacing, and what looked to me like water coming off of it. 

Around  the  craft  was  this  ionization—very  similar  to  the  Aurora  Borealis.  It 

moved across the lake  for a while, and then flew off at a fairly  high rate of speed. 

Because  of  that,  I  have  checked  with  a  lot  of  the  neighbors,  and  it's  amazing  how 

many people have actually seen craft on these lakes. 

Also,  occasionally  I  used  to  do  briefings  on  the  UFO  sightings  that  had 

occurred  around  the  world,  to  the  generals.  One  that  sticks  out  in  my  mind  is 

1976—there was a famous encounter near Tehran. 

Around  that  time,  this  particular  colonel  was  telling  me  that  the  F-106  had  set 

the  world's  record  for  speed.  They  had  these  aircraft  going  as  fast  as  they  could, 

and  they  would  be  diving  on  this  UFO  that  was  hovering  in  a  valley  in  Colorado. 

Just  like  my  experience  in  England,  when  they  got  near  the  craft,  it  took  off  and 

left  them  standing  still.  They  were  doing  1,500  mph  or  something—whatever  the 

top speed was at that time for these aircraft in a dive—but whoever was flying these 

had capabilities far beyond anything that we had for years and years—I think even 

today. 

I  think  these  are  something  alien:  it  is  a  non-human  [craft]  that  has  a  differ- 

ent form of propulsion and is coming here and doing reconnaissance. 

I've talked to a number of astronauts  who  have seen them; I've talked to other 

military  pilots  who  have  seen  them,  and  I  remember  Captain  Ramidge  who  I  used 

to work for in Athens, Greece—he had one during the Korean War fly right off his 

wing,  stay  with  him  like  for  an  hour—not  only  off  his  wing,  but  [doing]  acrobat 

things  around  his  aircraft!  I  don't  know  the  exact  percentage  of  people,  but  some- 

thing like 10 percent of the pilots and aircrews that you ask about it have had sight- 

ings. 

I sat in this room here a few  years ago, and a colonel  who  was in Intelligence 

told me he had his whole B-52 crew see a UFO. You know, these people don't vol- 

unteer and sit in front of  the  camera and tell about it, but there are an awful lot of 

people who have seen them. They know that they have advanced capabilities. They 

usually  see  some  kind  of  a  solid  object  that  appears  to  be  made  of  some  kind  of 

metal—usually  a  gunmetal  gray.  Particularly  at  night,  people  usually  report  vari- 

ous lights around them. 

SG:  What happened to the ET at McGuire? 
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GF:  It  seems  to  me  that  I  was  told  that  it  was  put  in  some  kind  of  a  casket  and 

flown away. 

I  also  think  that  in  1947,  in  that  time  frame,  something  crashed  out  West.  I 

think  that  something  happened  out  there,  at  least  based  on  what  you  might  say  is 

the talk in the military. 

The  tendency  is  to  make  things  classified  when  you  don't  know  what's  hap- 

pening—secret,  top  secret  or  whatever—and  if  it  comes  down  from  the  President, 

it's  a  very  high  classification:  probably  a  code  word  above  top  secret.  In  other 

words,  need  to  know  that  kind  of  thing,  and  once  that  caveat  or  designation  is  put 

on  something,  it's  very  difficult  to  get  it  downgraded.  You  can  go  to  the  archives 

and  despite  what  they  tell  you,  they  have  things  going  back  to  the  Second  World 

War  that  you  still  are  not  allowed  to  look  at.  Once  these  things  are  top  secret,  it 

just kind of moves on and forever stays top secret. You can base it on the fact, for 

example,  that  this  craft  had  advanced  technological  capabilities,  so  you  don't  want 

the  other  side  to  know  what  you  know,  and  how  these  things  work—it's  to  your 

advantage to keep this secret. 

But,  I  think  that  it's  time  that  these  various  programs  come  out.  The  way  that 

it's  been  kept  secret  to  this  extent  is  through  ridicule.  If  it  was  just  a  matter  of  it 

being  top  secret,  I  think  most  of  the  world  would  know  about  it  today,  but  they 

put in a kind of ridicule factor. You will hear someone telling a story like this, and 

people  will  say,  well,  he  must  be  crazy—he  believes  in  UFOs.  And,  they  brought 

this  ridicule  out  when  anyone  saw  anything,  but  my  experience  has  been  an  awful 

lot of policemen have seen these; an awful lot of FBI have seen these; an awful lot 

of military have seen these. 

At  times  I  used  to  carry  nuclear  weapons.  In  other  words,  I  was  mentally  fit 

to  carry  nuclear  weapons,  but  I'm  not  mentally  fit  if  I  see  a  UFO.  This  criticism 

and  this  ridicule  have  done  more  to  keep  the  story  [from]  coming  out  than  almost 

anything else. 

[We hear this over and over from military and other witnesses: the media and offi- 

cial ridicule is so intense, that it has served as a powerful force for silence and secrecy. 

Most people do not want to expose themselves or their families to such ridicule, and 

instead choose to remain quiet. SG] 

Testimony of Mr. Nick Pope, British Ministry Of Defense 

September 2000 

Nick  Pope  is  a  British  Ministry  of  Defense  official,  still  currently  employed  at  the  Ministry 

of  Defense,  who  headed  up  the  Ministry's  office  for  research  and  investigation  of  the  UFO  phe- 

nomenon  for  a  number  of  years  in  the  1990s.  In  his  testimony,  we  will  learn  of  incontrovertible 

evidence  in  several  events  with  massive  objects  moving  at  extraordinary  speeds,  witnessed  by 

military  personnel  with  impeccable  credentials,  and  tracked  on  radar—objects  which  are  not 

manufactured  on  this  earth.  He  will  also  confirm  the  Bentwaters  case  and  other  cases  within 

the  United  Kingdom,  and  acknowledge  the  existence  of  extensive  government  files  on  the  UFO 

phenomenon.  Mr.  Pope  supports  total  openness  and  honesty  on  the  UFO  issue,  and  believes 

that  there  should  be  a  full  disclosure  of  all  information  on  UFOs,  held  by  governments  all 

around the world. 

NP: Mr. Nick Pope 

SG: Dr. Steven Greer 

NP:  My  name  is  Nick  Pope.  I'm  a  serving  official  with  the  British  Ministry  of 

Defense,  which  I  joined  in  1985.  I've  done  a  number  of  different  tours  of  duty 

there,  the  most  relevant  of  which  is  from  1991  to  1994,  when  I  was  posted  to  a 

division  called  Secretariat  Air  Staff.  My  duties  there  were  to  research  and  investi- 

gate the UFO phenomenon for the British government. 

1 received somewhere between two and three hundred UFO reports each year. 

My job  was to evaluate these [and] to come to a decision about  whether there  was 

evidence  of  any  threat  to  the  defense  of  the  United  Kingdom.  After  an  in-depth 

investigation,  90-95  percent  of  those  sightings  turned  out  to  have  prosaic  explana- 

tions, but we were left with a hard core of sightings, which defied any conventional 

explanation whatsoever. These were a number of interesting cases involving sightings 

by military personnel, near misses between UFOs and aircraft, instances where UFOs 

were tracked on radar, and cases where UFOs were captured on film and video. 

Over  the  years  in  which  the  British  government  has  been  looking  at  the  UFO 

phenomenon,  there  have  been  numerous  cases  in  which  uncorrelated  targets  have 

been  tracked  by  military  flight  controllers  and,  certainly,  on  a  number  of  those 

occasions,  military jets  were either diverted from task or, indeed, scrambled, to try 

and  intercept  these  objects—not  to  engage  them  in  any  hostile  sense,  but  merely 

to close with them to identify them. 

Now,  on  those  occasions,  I  have  to  say,  we  have  not  been  successful  in  our 

attempts  to  make  an  interception.  Invariably,  we  find  that  the  speeds  and  maneu- 

vers of the UFOs are way ahead of the best things in our inventory, with regard to 

aircraft. They run rings around us, frankly. 

On  occasion—when  military  jets  have  actually  been  chasing  UFOs  to  try  and 

get gun camera footage, or to try and close within visual range to get an ID on what 
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the mystery craft is, these things have shown that not only are they capable of phe- 

nomenal  bursts  of  speed,  but  also  the  capacity  to  just  stop  and  turn  in  an  instant, 

raising all sorts of issues about the G-force implicit in such a maneuver—G-forces, 

which  frankly,  even  with  the  best  G-suit,  would  be  far  too  much,  I  think,  for  any 

human  to  survive.  That,  in  itself,  raises  interesting  questions  about  who's  operat- 

ing these things. 

To pick a few cases to talk about which are particularly impressive, I think one 

has  to perhaps start back in 1956, with a radar visual sighting that took place near 

the  Bentwaters  area.  Incidentally,  this  was  one  of  the  cases  written  up  in  Project 

Blue  Book  and  judged  to  be  particularly  specific.  To  cut  a  long  story  short,  there 

were  fighter  controllers  who  picked  up  a  radar  target,  which  was  not  readily  iden- 

tifiable  as  one  of  our  own  aircraft.  So,  we  simply  took  a  look  at  that  and  judged 

that  there  was  indeed  a  solid  structured  craft  in  the  air.  It  was  traveling  at  a  phe- 

nomenal speed compared to the envelope, as it were, of our own fighters. 

Jets were launched, and, indeed, the pilots did manage to close and get a visual 

sighting  on  this  object.  They  just  described  it  as  some  sort  of  structured,  possibly 

disk-shaped craft, but frankly, it was just too fast and maneuverable for them to get 

a  really  clear  view.  Again,  it  ran  rings  around  them.  So,  that  was  an  interesting 

example—one  of  many  of  these  craft  displaying  speeds  and  maneuvers  which  we 

couldn't hope to match. 

To  throw  in  an  example  of  a  [much  more]  modern  sighting  and  one  that  I 

was  directly  involved  in  the  investigation  of  [was]  on  the  30th  and  31st  of 

March,  1993  [when]  a  series  of  UFO  encounters  took  place  over  Great  Britain— 

the most interesting of which involved an occasion where two air force bases were 

actually  overflown  by  a  large  triangular  or  diamond-shaped  UFO.  The  two 

establishments  involved  in  this  are  RAF  Cosford  and  RAF  Shorebury,  in  the 

Midlands. 

At  RAF  Cosford,  this  part  of  the  sighting  happened  in  the  early  hours  of  the 

31st,  about  ten  past  one  in  the  morning.  The  guard  patrol  at  Cosford  saw  this 

UFO  fly  directly  over  the  base.  They,  of  course,  phoned  in  an  immediate  report, 

and  found,  interestingly,  there  was  nothing  showing  up  on  radar  at  all—even 

though  they  had  this  thing  going  right  over  their  heads.  They  phoned,  amongst 

other people, their colleagues at RAF Shorebury, which is about ten or twelve miles 

down  the  road.  The  meteorological  officer  took  the  phone  call.  You  have  to 

understand, there is only a skeleton staff at these establishments, so the "Met" offi- 

cer  there  took  the  call,  went  outside,  perhaps  just  thinking,  really,  that  this  was 

people playing a trick on him. 

But, sure enough—in  the distance  he saw  a bright  light heading  his  way. This 

thing got closer and closer. The way he described it to me, voice shaking with emo- 

tion  the  following  morning,  was  like  a  massive  flat  triangular-shaped  craft,  possi- 

bly raised a little bit like a diamond, passing over his head at a height of maybe no 
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more than 200 feet, slightly to one side, emitting a low frequency humming sound, 

which he said he could not only hear but feel. 

Intriguingly, this craft was firing a narrow beam of light down at the fields just 

beyond  the  perimeter  fence  of  the  military  base.  He  said  that  this  object  came 

toward  him  at  a  speed  of  probably  no  more  than  20  or  30  miles  an  hour—very 

slowly. 

Suddenly,  the  light  retracted  up  into  the  craft  and,  in  an  instant,  it  shot  off  to 

the  horizon  in  a  matter  of  seconds.  Bear  in  mind,  this  is  an  Air  Force  officer  with 

eight years experience in the service. He sees aircraft and fast jets every day of his 

life.  He  said  the  speed  of  this  thing  was  probably  about  ten  times  the  speed  of  an 

Air Force jet. When I asked him to estimate the size of this mystery craft, with typ- 

ical  military  precision  he  said  it  was  probably  midway  between  a  C-130  Hercules 

transport aircraft and a Boeing 747 jumbo jet. 

I launched a full  investigation into this incident, and in  fact, this  was one of a 

series  of  sightings  that  took  place  over  the  entire  country  on  that  particular  night, 

involving  not  just  members  of  the  public,  but  numerous  police  officers,  particu- 

larly  in  the  southwest  of  England  and  in  Wales,  and  also  in  the  Midlands.  I  made 

all  the  usual  checks.  We  impounded  the  radar  tapes  and  had  them  sent  up  to  the 

Ministry of Defense main building. We made all the series of checks that we could 

possibly  make—checking  for  everything  from  satellite  tracks  and  reentry  into  the 

Earth's orbit of space debris, to astronomical phenomena, meteorites, fireballs, mil- 

itary  aircraft  exercises,  weather  balloon  launches—however  unlikely  this  was,  we 

checked. That was always the philosophy—you check everything in this business. 

We drew a complete blank, and at the end of about a week or so of pretty solid 

work  on  this,  I  put  a  report  up  the  chain-of-command  through  my  Head  of 

Division to the Assistant Chief of the Air Staff—an Air Vice Marshal Two-Star Air 

Force  Officer.  We  put  this  up  to  him,  and  we  basically  said  that  an  uncorrelated 

target,  an  unidentified  craft—but  not  just  a  light  or  a  shape—a  structured  craft  of 

unknown  origin,  penetrated  what  we  call  the  UK  ADR,  the  United  Kingdom  Air 

Defense Region. 

On  that  particular  night,  it  flew  without  being  tracked  on  radar,  without  any 

aircraft  being  launched,  and  flew  with  total  impunity  over  two  military  establish- 

ments  and  over  a  large  part  of  the  rest  of  the  country—and  then  disappeared, 

object  unexplained.  The  Assistant  Chief  of  the  Air  Staff  thought  long  and  hard 

about  that.  I  suppose  it  was  a  Catch-22  situation.  He  simply  came  back  and  he 

said, "It's a very interesting case, but you've clearly run all the checks that you can 

make. There is frankly nothing more we can do, but it's fascinating." 

Now,  I  think  when  that  went  up  the  chain-of-command,  we  certainly  changed 

a  few  people's  minds  there  about  the  whole  nature  of  the  UFO  phenomenon,  and 

we got, I think, a number of senior civil servants and military officers to really real- 

ize that on their watch, as it were, this occurred and was not just nonsense. The 
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UFO phenomenon is not just lights and shapes in the sky. It's real, it's solid; it can 

involve  the  military  as  much  as  anyone  else.  1  think  that  that  remains  one  of  the 

most significant cases ever to have taken place in Britain, and frankly, it shows—if 

indeed  there  is  any  doubt  remaining—the  serious  defense  and  national  security 

issues raised by the whole UFO phenomenon. 

Over  the  years,  there  have  been  a  number  of  films  taken  by  military  aircraft 

through  gun cameras. Now,  unfortunately, this film footage does not seem to exist 

anymore,  but  one  of  my  predecessors  who  headed  up  the  division  where  I  worked 

under  its  previous  title  of  DS8,  that  is  Defense  Secretariat  8,  was  a  man  called 

Ralph  Noyes.  He  is  someone  who,  before  his  death,  also  as  a  Ministry  of  Defense 

employee,  spoke out publicly about the reality of the UFO phenomenon and  made 

the  point  to  all  who  would  listen  that  there  was  a  serious  phenomenon  here,  and 

it  did  need  and  deserve  serious  study.  Now,  Ralph  certainly  did  see  those  bits  of 

film  footage  [gun  camera  footage  of  UFOs  from  military  aircraft].  Ralph  told 

me—and  indeed,  I  think  his  testimony  has  gone  onto  the  written  record  as  well— 

that he was called to a briefing of senior Air Force personnel, and that they all gath- 

ered  around  to  look  at  some  of  this  footage  that  had  come  after  a  chase  where  a 

military  jet  had  been  sent  up  to  try  and  get  a  closer  look  at  a  UFO.  Ralph  Noyes 

told  me  that  he  and  all  these  people  on  the  Air  Staff  just  sat  around  gasping  with 

astonishment—  looking,  pointing,  wondering—but  frankly,  not  able  to  really  take 

it  that  much  further,  except,  again,  the  implicit  acknowledgement  that  there  are 

things operating in our airspace that have better capabilities than we do. 

When  I  say  that,  of  course,  I  include  the  point  about  prototype  craft,  because 

one  of  the  points  that  is  often  put  forward  about  the  UFO  phenomenon  is  the 

fairly  reasonable  question:  Couldn't  it  be  that  what  you  are  seeing  when  you  talk 

about  structured  craft  with  high  speeds  and  extraordinary  maneuvers,  is  just  the 

next generation of Air Force planes—prototype devices, whether they be aircraft or 

remotely piloted vehicles? 

Well,  speaking  as  a  serving  member  of  the  Ministry  of  Defense  and  having 

done the UFO job for three years, I can tell anyone who makes that point that yes, 

of course, at any given time,  there are prototype aircraft and devices that  we oper- 

ate,  but  we  know  where  we  operate  our  own  bits  of  kit.  We  operate  them  in  very 

carefully controlled and defined ranges and danger areas, and we do not make mis- 

takes  about  UFOs  and  prototypes.  We  don't  go  chasing  UFOs  if  it's  a  prototype. 

We can tell the difference. 

So,  when  the  public  sees  something—who  knows?  It  depends  where  they  see 

it.  But,  when  we're  talking  about  military  sightings,  and  when  we're  talking  about 

the  research  and  investigation  that  I  did,  if  I  had  stumbled  onto  a  prototype  test, 

then "A" I would have known, and "B" if I hadn't known, 1 would have been told. 

And, of course we would have butted out of that pretty quick. 
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Britain's  most  famous  UFO  case  is  the  Randelsham  Forest  incident,  which  is 

sometimes  also  referred  to  as  the  Bentwaters  Case.  That  involved  a  series  of  UFO 

incidents  over  a  number  of  nights  in  December  of  1980,  involving  nominally  the 

Royal  Air  Force  Bases,  but  in  fact,  they  were  operated  by  the  United  States  Air 

Force. They were RAF Bentwaters and RAF Woodbridge in Suffolk. 

[See  the  testimony  of  Larry  Warren,  Lori  Rehfeldt,  Clifford  Stone,  Lord  Hill- 

Norton, et al.  SG] 

Now,  in  this  case,  there  were  a  series  of  encounters  where  some  people  saw 

lights in the sky performing extraordinary maneuvers, but much more significantly, 

on  the  first  night  of  activity,  people  saw  a  structured  metallic  craft  actually  mov- 

ing—not  up  in  the  sky—but  right  down  pretty  much  at  ground  level.  It  was  mov- 

ing  through  Randelsham  Forest,  which  adjoins  the  two  bases.  At  one  point,  this 

small  metallic,  roughly  triangular-shaped  craft  seemed  to  actually  come  down  and 

land in a particular clearing. 

Now, all the witnesses to this are military personnel: they're trained observers; 

they don't make mistakes. Some of the skeptics have suggested that this could have 

been  a  mistaken  sighting  of  a  nearby  lighthouse.  That's  nonsense  for  two  reasons: 

firstly,  these  were  trained  military  observers  who  actually  were  familiar  with  the 

lighthouse and saw it pretty much every night of their tour of duty, [and] secondly, 

certainly  at  one  point  in  the  encounter,  the  lighthouse  was  clearly  visible  at  the 

same  time  as  the  UFO.  So,  this  simply  could  not  have  been  the  lighthouse,  as  the 

skeptics sometimes suggest. 

Although this case predated my  own tour of duty by ten  years, a little  more, I 

reviewed  the  case  and  I  looked  through  the  file.  I  tried  to  reopen  the  investigation 

into  this  incident.  The  most  important  thing  that  I  was  able  to  focus  on  was,  in 

fact, physical evidence that something had taken place, because after this craft had 

touched  down,  people  went  back  in  the  light  of  day  to  the  landing  site  and  found 

that  where  they'd  seen  this  craft  land  there  were,  in  fact,  three  triangular  indenta- 

tions  on  the  forest  floor.  What  I  mean  by  that  is  there  were  three  indentations 

which, when you drew lines between them, were pretty much in the shape of a per- 

fect equilateral triangle. 

One  of  the  things  that  was  done,  was  that  the  area  was  checked  for  radiation. 

This  is  where  I  came  in.  I  took  the  readings  that  were  taken,  [and]  it's  important 

to  say  these  readings  peaked  in  two  places:  they  peaked  in  the  indentations  them- 

selves, and also [in] some damage that was done to the sides of the trees in the clear- 

ing  -  as  if  this  thing  had  come  down  and  snapped  off  some  branches  and  stripped 

off some bark; as it had done so either coming in or going out. 

I  sent  the  figures  that  had  been  recorded  at  the  time  by  Lieutenant  Colonel 

Charles Halt, who was the deputy base commander—himself a witness at some of 
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these incidents. I sent the data from Halt and his team to the Defense Radiological 

Protection  Service,  which  is  part  of  the  Ministry  of  Defense.  They  came  back  to 

me,  and  they  were  frankly  bemused  by  this  whole  thing,  and  they  said  that  the 

radiations  from  the  indentations  in  the  ground  were  ten  times  background  for  that 

area—ten times what they should have been. 

Now  of  course,  it  is  important  to  say  that  the  levels  were  still  comparatively 

low:  Halt  and  his  team  were  not  endangered  by  this.  This  was  still  low-level  radi- 

ation.  But  again,  looking  at  it  from  a  scientific  point  of  view,  that's  not  the  point. 

The point is that  when compared  with control readings  immediately outside of the 

area,  you  had  this  peak  of  ten  times  normal  right  where  this  craft  came  down  on 

the forest floor. 

So,  that,  I  think  is  extremely  significant,  because  it  involved  sightings  by 

trained  military  observers  and,  also,  at  one  point,  this  craft  was  tracked  on  radar 

from  a  nearby  base,  RAF  Watten.  So,  you  had  sightings  on  radar,  sightings  by 

trained  military  personnel,  and  after  the  event,  in  the  cold  light  of  day,  the  unde- 

niable,  scientific,  methodological  evidence  of  the  radiation  readings.  So,  that,  by 

anyone's  standards,  has  to  be  an  extremely  significant  event,  and  proof,  I  think, 

beyond  all  question  of  doubt,  that  there  was  an  unknown  craft  in  that  particular 

clearing on that particular night. 

I have seen witness statements from the military personnel, and I've heard tes- 

timony  from  some  of  those  involved  that  suggests  that  much  more  went  on  that 

particular  night,  than  even  went  into  the  file  that  ended  up  in  the  Ministry  of 

Defense. 

There  are  also  incidents  where  it's  claimed  that  UFOs  have  taken  an  extreme 

interest in civilian nuclear power stations, military installations with nuclear assets, 

etc. 

[At the time it was secret that nuclear weapons were at the Bentwaters Air Force 

Base under U.S. control.  SG] 

During  my  tour  of  duty  in  Secretariat  Air  Staff  at  the  Ministry  of  Defense,  I 

operated  a  very  open  policy  with  regard  to  the  UFO  issue.  I  made  it  my  business 

to be quite open and honest about the official research and investigation that I  was 

doing,  and  not  to  suppress  any  data  on  this.  I  believe  that  governments  and  the 

military,  and  indeed  private  researchers,  politicians—whoever—should  place 

everything  in  the  public  domain  on  this  issue.  Governments  can't,  I  think,  have  it 

both  ways.  You  cannot  say  on  the  one  hand,  as  the  party  line  often  goes,  that 

UFOs are of no defense significance, and then on the other, keep back some of the 

data. 

You simply can't do that. You have to have it one way, or the other. And if, as 

governments consistently say when the politicians probe on this issue or when the 
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media inquire, that there's really nothing to worry about, then okay, let's see all the 

data.  Let's  check  that  that  decision  is  a  valid  one,  reached  through  a  proper 

methodology. 

I,  in  support  of  that  aim,  believe  that  there  should  be  a  full  disclosure  of  all 

information  on  UFOs  held  by  governments  all  around  the  world.  I  think  there  are 

some  encouraging  signs  that  that's  beginning  to  happen.  I  know,  for  example,  that 

early  in  2000  at  a  conference  in  San  Marino,  which  was  part  sponsored  by  the 

Ministry  of  Tourism  there,  so  it  had  an  official  flavor  to  it,  the  Italian  Air  Force 

actually sent a delegation on duty, in uniform, to talk about UFO cases received by 

the  Italian  Air  Force  and  Ministry  of  Defense  over  the  years.  I'm  also  aware  that 

this  has  happened  in  Chile.  As  I've  said,  my  own  efforts  to  try  and  be  very  open 

with  this  and  to  push  data  into  the  public  domain  as  well,  I  hope,  have  taken  the 

issue forward somewhat. 

Yes,  I  am  a  supporter  of  total  openness  and  honesty  on  this  issue.  Clearly,  it's 

a  very  important  issue:  one  that  raises  important  defense  and  national  security 

issues,  but  these  are  not  issues  that  should  be  addressed  by  a  small  clique  and  any 

one  grouping  of  people.  These  are  issues  of  global  significance,  which  should  be 

addressed  and  debated  by  everyone.  Indeed,  we  cannot  make  a  full  and  proper 

assessment  of  the  phenomenal  data  we  have,  without  bringing  in  all  sorts  of  peo- 

ple—scientists,  politicians,  military  experts—in  a  much  wider  way  than  perhaps 

this information is available now. 

I've made no secret of the fact that I believe some of these UFOs may well be 

of  extraterrestrial  origin.  I  know  that  that's  an  extraordinary  statement  for  a  serv- 

ing  officer  in  the  Ministry  of  Defense  to  make.  I  don't  make  it,  of  course,  as  an 

official announcement—it is me speaking in a private capacity—but it is me speak- 

ing on the basis of three years official research and investigation; three years of me 

looking  at  new  sightings  coming  in,  and  reviewing  the  250  or  300-odd  case  files 

held  by  either  the  Ministry  of  Defense  or  the  Public  Record  Office  on  the  UFO 

issue, some of which were classified secret at the time. So, I don't make these state- 

ments  lightly,  and  I  don't  do  so  on  the  basis  of  a  blind  leap  of  faith.  I  do  it on  the 

basis of the data held by government. 

It's  important,  as  well,  to  say  that  I  am  not  alone  in  this  assessment;  that  even 

within  the  Ministry  of  Defense  in  Britain  and  at  the  Air  Force  and  indeed  politi- 

cal  establishment,  I  am  not  a  lone  voice  here.  The  Ministry  of  Defense  is  not  a 

great  indivisible  organization—like  anything  else,  it  is  a  collection  of  individuals. 

So,  when  you  talk  about  government,  the  military,  and  the  establishment—what- 

ever  grouping  you  talk  about—what  you're  really  talking  about  is  a  group  of  indi- 

viduals. 

I've found that there are skeptics and believers in the world of officialdom, and 

there  are  more  believers  in  an  extraterrestrial  presence  than  many  might  expect— 

particularly in the Air Force. When you go out and speak to the Air Force in 
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Britain, somebody may have had a sighting, somebody may have tracked an uncor- 

related  target  on  radar,  or  [have  seen]  it  do  maneuvers  that  we  couldn't  possibly 

match. Either somebody has  had these experiences themselves, or  knows of some- 

body—a friend, a colleague—who's had the same thing. 

At the beginning of my tour of duty, I did make some effort to establish a dia- 

logue  with  opposite  numbers,  particularly  in  America.  I  was  given  the  party  line, 

I  guess,  that  officially  the  Americans  had  been  out  of  UFO  investigations  since 

1969, when Project Blue Book was closed down. I didn't, frankly, have time to fol- 

low that up and probe deeper. 

SG:  How  much  assistance  did  your  investigations  receive  from,  for  example,  the 

NSA  facility  at  Menwith  Hill  or  the  National  Reconnaissance  Office  satellite  pro- 

grams  that  do  reconnaissance?  Did  you  receive  any  confirmations  from  those  enti- 

ties or assistance from those entities? 

NP: I don't want to talk, I'm afraid, about any liaison with certain agencies on this. 

All I will say, in very general terms, is that if I had a particularly interesting case on 

which I felt I needed assistance from any other agency, with any other capability or 

bit  of  hardware,  then,  I  would  ask  through  channels.  But  really,  most  of  the  UFO 

cases that came my way I was happy with the assets that I had, and really did day- 

to-day research and investigation using national assets such as the UK Air Defense 

Region radar stations, the ballistic missile early warning center at RAF Filingdales, 

and such like. I don't want to go much further than that. 

Suffice  to  say  that  there  have  been  a  steady  stream,  over  the  years,  of  good- 

quality  cases  which  I  think  would  convince  any  open-minded  observer  who  actu- 

ally looked at the data, that there was something here which went significantly fur- 

ther than just lights in the sky. And something  which,  whatever the claims that are 

sometimes  made  about  this  phenomenon,  suggests  that  something  of  extreme 

defense  significance  is  happening,  not  just  in  UK  airspace,  but  indeed  I  think,  in 

airspace all around the world. 

In  Britain,  at  the  Public  Record  Office  at  present,  there  are  about  thirty  UFO 

files  open  to  the  public.  In  total,  I  believe,  there  are  between  around  about  250 

and  300  files.  Some  of  those  were  classified  secret;  now,  of  course,  [are]  declassi- 

fied.  Britain  will  get  its  Freedom  of  Information  Act  shortly.  I  hope  and  believe 

that most, if not all, of the British government and military UFO files will soon be 

released. 

What  there  is,  however,  is  a  body  of  evidence  which  when  placed  end  to  end 

and  looked  at  by  any  dispassionate  observer  with  any  military  or  scientific  experi- 

ence, will constitute proof of the reality of this phenomenon. 

One  important  fact  about  the  British  wave  of  sightings  in  March,  1993,  was 

that it happened three years to the very night after the wave of sightings that rocked 
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the establishment in Belgium, and led to the scrambling of  F-16s. That, again,  was 

late  on  the  30th  and  in  the  early  hours  of  the  31st  of  March.  So,  it's  one  of  those 

very  interesting  facts  that  perhaps  two  of  Europe's  most  significant  UFO  waves 

actually happened on the very same night of the year, three years apart. 

Although  it  predated  my  involvement,  one  of  the  most  significant  waves  of 

sighting  in  Europe  took  place  over  Belgium  in  March  of  1990.  On  that  occasion, 

UFOs  were  seen  by  large  numbers  of  people  on  the  ground,  and  tracked  on  radar, 

resulting  in  two  F-16  fighter  interceptors  being  scrambled.  These  aircraft  then 

picked  up  the  UFOs  themselves  on  their  airborne  radar,  and  an  intriguing  game  of 

cat and mouse played itself out in the skies of Belgium over the next hour or so. 

Although  that  happened  before  I  was  posted  into  Secretariat  Air  Staff,  I  made 

contact  with  the  British  air  attache  in  Brussels.  I  asked  him,  really  for  my  own 

peace of mind and for  my own background research, to confirm the reality of that. 

He  had  certainly  spoken  directly  to  one  or  both  of  the  F-16  pilots  and  to  the  sen- 

ior  military  officer  involved  in  this,  Colonel  DeBrouer.  And  certainly  the  word 

that  came  back  to  me  officially,  via  our  embassy,  was  yes,  this  incident  happened 

pretty much as reported. 

Yes, there was a solid-structured craft there, which made some maneuvers way 

ahead  of  the  F-16s.  And  as  a  sort  of  unofficial  aside,  there  was  a  comment  going 

around  the  Belgian  Air  Staff,  which  was  to  the  effect  of,  "Thank  goodness  they 

were friendly." 

[See the testimony of Clifford Stone regarding the Belgian events and the official 

government documents.  SG] 
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Testimony of Admiral Lord Hill-Norton 

July 2000 

[We are grateful to James Fox for sharing this interview.] 

Lord  Hill-Norron  is  a  five-star  Admiral  and  the  former  Head  of  the  British  Ministry  of 

Defense  who  was  kept  in  the  dark  about  the  UFO  subject  during  his  official  capacities.  In  this 

short  interview,  he  states  that  this  subject  has  great  significance  and  should  no  longer  be  denied 

and  kept  secret.  He  emphatically  states,  "...that  there  is  a  serious  possibility  that  we  are  being 

visited—and  have  been  visited  for  many  years—by  people  from  outer  space,  from  other  civi- 

lizations;  that  it  behooves  us  to  find  out  who  they  are,  where  they  come  from,  and  what  they 

want.  This  should  be  the  subject  of  rigorous  scientific  investigation,  and  not  the  subject  of  rub- 

bishing by tabloid newspapers." 

I  know  a  good  bit  about  the  Bentwaters  incident.  I've  interviewed  a  number 

of the people who took part in it, and  what I have decided after careful thought, is 

that  there  are  only  two  explanations  for  what  happened  that  night  in  Suffolk.  The 

first  is  that  the  people  concerned—  including  Colonel  Halt,  who  was,  at  the  time, 

the  Deputy  Commander  of  the  Base,  and  a  lot  of  his  soldiers—claim  that  some- 

thing  from outside the earth's atmosphere landed at their air force base. They  went 

and stood by it; they inspected if, they photographed it. 

The  following  day  they  took  tests  on  the  ground  where  it  had  been  and  found 

radioactive  traces;  they  reported  this.  Colonel  Halt  wrote  a  memorandum,  which 

was sent to our Ministry of Defense. He has appeared on British television at least 

once,  to  my  knowledge—possibly  more  often—in  which  he  has  repeated,  effec- 

tively,  what  he  said  in  that  memorandum.  What  he  said  is  what  I  have  just 

described.  That  is  one  explanation—that  it  actually  happened  as  Colonel  Halt 

reported. 

The  other  explanation  is  that  it  didn't.  In  that  case,  one  is  bound  to  assume 

that  Colonel  Halt  and  all  his  men  were  hallucinating.  My  position  is  perfectly 

clear—either  of  those  explanations  is  of  the  utmost  defense  interest.  It  has  been 

reported  and  claimed—and  I,  myself,  have  raised  it  to  ministers  at  the  Defense 

Ministry  in  this  country—that  nothing  they  have  been  informed  about  regarding 

UFOs  is  of  defense  interest.  Surely,  to  any  sensible  person,  either  of  those  expla- 

nations  cannot  fail  to  be  of  defense  interest.  That  the  Colonel  of  an  American  Air 

Force  Base  in  Suffolk  and  his  military  men  are  hallucinating  when  there  are 

nuclear-armed aircraft on the base—this must be of defense interest. 

And,  if  indeed  what  he  says  took  place,  did  take  place—and  why  on  earth 

should  he  make  it  up—then,  surely,  the  entry  of  a  vehicle  from  outer  space  (and 

certainly  not  manmade)  to  a  defense  base  in  this  country  also  cannot  fail  to  be  of 

defense interest.   It simply isn't any good for our ministers—and the Ministry of 
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Defense  in  particular—to  say  that  nothing  took  place  that  December  night  in 

Suffolk, or that it is not of defense interest.  It simply isn't true. 

Since  my  name  has  become  connected  with  UFO  matters  in  quite  a  big  way 

in this country, and in one or two other countries too, I have frequently been asked 

why  a  person  of  my  background—a  former  Chief  of  the  Defense  Staff,  a  former 

Chairman  of  the  NATO  Military  Committee—why  I  think  there  is  a  cover-up,  or 

what  the  reasons  may  be  for  government's  wishing  to  cover  up  the  facts  about 

UFOs.  A  number  of  explanations  have  often  been  put  forward.  The  most  fre- 

quent, and perhaps the  most  plausible, is the government's concern (which [is] pri- 

marily  that  of  the  United  States,  and  that  of  my  own  country)  over  the  public's 

reaction if they [were] told the truth—which is that there are objects in our atmos- 

phere  which  are  technically  miles  in  advance  of  anything  that  we  can  deploy,  that 

we  have  no  means  of  stopping  them  coming  here,  and  that  we  have  no  defense 

against them, should they be hostile. 

I  believe  governments  fear  that  if  they  did  disclose  those  facts,  people  would 

panic:  people  would  rush  about  and  jam  switchboards  like  they  did  that  famous 

day  in  New  Jersey,  when  there  was  a  spoof  that  the  Martians  [had]  landed—peo- 

ple  will  go  mad,  and  they  will  jump  up  and  down.  I  don't  believe  that  at  all—I've 

said  so  in  print.  I  do  not  believe  that  people  today,  in  the  21st  century,  are  going 

to  panic  at  that  sort  of  information.  After  all,  they  have  put  up  with  the  intro- 

duction of nuclear weapons and the destruction of two Japanese cities 50 years ago. 

They  take  as  a  matter  of  course  that  we  can  land  vehicles  on  Mars—land  to  the 

precise  instant,  forecast  years  before.  So  why  should  they  panic?  They  are  much 

more  interested  in  doing  the  pools  or  the  lottery.  They  would  shrug  their  shoul- 

ders  and  take  it  as  a  matter  of  course.  Anyway,  they  don't  trust  politicians,  in  my 

experience. 

What  I'd  like  to  say  is  that  there  is  a  serious  possibility  that  we  are  being  vis- 

ited—and  have  been  visited  for  many  years—by  people  from  outer  space,  from 

other  civilizations;  that  it  behooves  us  to  find  out  who  they  are,  where  they  come 

from,  and  what  they  want.  This  should  be  the  subject  of  rigorous  scientific  inves- 

tigation, and not the subject of rubbishing by tabloid newspapers. 

It seems to me that the Benrwaters incident is a classic case where an apparent 

intrusion  into  our  airspace—and  indeed,  a  landing  in  our  country—  occurred, 

which  was  witnessed  by  serious-minded  people  in  the  military—  responsible  peo- 

ple,  doing  a  responsible  job.  And,  Bentwaters  is,  in  a  sense,  a  benchmark  for  how 

not to deal with these matters in the future. 

[See the testimony of Larry Warren, MOD official Nick Pope, Clifford Stone, Lori 

Rehfeldt, and others regarding the Bentwaters landing event in the UK. I should also 

mention that I personally spent a couple of hours with Lord Hill-Norton, and he was 

very concerned about the secrecy surrounding this subject—and the fact that he had 
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been deceived about it. Notwithstanding his five star Admiral status and his position 

as former head of the Ministry of Defense, he was never officially briefed on the subject. 

This is consistent with my experiences with President Clintons staff and his first Director 

of Central Intelligence (CIA Director) James Woolsey, senior members of Congress, very 

senior Pentagon officials, including the Director of Intelligence (J-2) for the Joint Chief 

of  Staff,  and  a  sitting  Director  of  the  Defense  Intelligence  Agency  (DIA)—all  of 

whom 

I have personally briefed, and had been left out of the loop on this very important mat- 

ter—or were directly denied information when inquiries were made. This is, of course, 

a dangerous  situation. The  secrecy  itself is a great threat to the national—and  world— 

security, makes a mockery of democracy and our constitutional form of government, and 

must be corrected by official action.  SG] 

Testimony of Security Officer Larry Warren, United States Air Force 

September 2000 

Larry Warren was a security officer at Bentwaters Air Force Base in the United 

Kingdom. He  was present during an event in 1980  when an extraterrestrial  vehicle 

landed,  hovered,  and  interacted  with  Air  Force  personnel  on  base.  Afterwards,  the 

many  personnel  who  had  witnessed  the  events  were  intimidated,  debriefed,  and 

forced to sign documents telling a  false  version of the  story. Warren's testimony is 

corroborated  by  multiple  other  military  witnesses  who  have  been  identified.  There 

are  official  documents  related  to  this  event;  there  is  a  photograph  related  to  the 

event; and there is physical landing-trace evidence. This entire event is also corrob- 

orated by Ministry of Defense official Nick Pope, and five-star Admiral, Sea Lord, 

former Ministry of Defense head Lord Hill-Norton, and Sergeant Clifford Stone. 

LW: Officer Larry Warren 

SG: Dr. Steven Greer 

LW:  My  name  is  Larry  Warren.  In  December  of  1980,  I  was  assigned  to  the  81st 

Tactical  Fighter  Wing  in  Suffolk,  East  Anglia,  at  the  NATO  Air  Base  Bentwaters, 

which is next to Woodbridge. I  was a security  specialist and  worked  with  securing 

the nuclear arsenal we secretly housed there at that time. 
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On  December  11th,  1980,  my  security  clearance  notice,  PRP,  came  through 

and I was approved. My clearance was a secret clearance at that time. 

The  UFO  incident  took  place  near  Woodbridge,  which  is  our  sister  base,  six 

miles  [away]  and  separated  [from  Bentwaters]  by  a  pine  forest  known  as 

Rendlesham  Forest.  I  was  into  my  second  week  on  the  flight  line,  working  the 

night shift. 

We  had  just  come  off  a  break.  The  previous  flight,  C-flight,  had  a  UFO 

encounter on Boxing Day [the first weekday after Christmas] morning, early in the 

hours—two  nights  before  my  event.  A  security  policeman  named  John  Burroughs 

and  an  Airman  Parker  were  at  the  East  Gate  at  Woodbridge.  Airman  Burroughs 

saw  what appeared to be an  object in the forest at  the east end of the runway, just 

within  the  trees.  There  were  multi-colored  lights,  and  he  suspected  maybe  an  air- 

craft  had  crashed.  He  called  in  Central  Security  Control  on  Bentwaters  and 

reported what he was seeing. A shift supervisor named Jim Penniston responded— 

he was a Staff Sergeant—[and] a few other personnel arrived. 

I  wasn't  involved  in  this,  but  this  is  what  I  know  of  it:  they  pursued  the  phe- 

nomena  into  the  woods—they  definitely  thought  there  was  an  air  crash,  and 

started to begin those procedures... 

They  found  that  it  was  not  an  aircraft,  but  a  triangular  object  about  six  feet  at 

the base, that rose to a nine-foot point. It was black like glass, with a great density 

to  it.  They  didn't  know  if  it  was  on  a  tripod  or  on  legs  of  some  sort,  but  it  had 

multi-color  lights  around  it.  I  do  know  this—based  on  his  own  testimony—that 

Sergeant  Penniston  and  these  men  did  bring  their  side-arms,  which  are  38-calibers 

that  the  law  enforcement  people  carried.  Sergeant  Penniston  drew  his  revolver 

when they encountered this object and saw clearly that it wasn't anything they were 

familiar with. These are all highly trained observers—as we all were at that time— 

for  aircraft  or  unusual  things.  Sergeant  Penniston  drew  his  revolver  and  aimed  it 

at the object. 

At  some  point  he  approached  this  [phenomenon],  very  close  to  it,  and 

observed a panel on its side with some sort of language similar to hieroglyphics. It 

was  somewhat  familiar  to  him,  but  he  couldn't  identify  the  script.  It  was  raised 

from  the  surface;  he  touched  it  and  felt  the  surface—it  felt  warm  to  a  degree,  and 

[was]  the  texture  of  glass,  almost—the  consistency  and  hardness.  They  sensed 

there  was  movement  within, through this opaque  kind of glass. Sergeant Penniston 

heard  a  voice.  These  men  had  four  hours  of  missing  time  [and]  their  radio  com- 

munication  had  failed  with  the  base.  Luckily  enough,  some  other  personnel  obvi- 

ously  did  respond  to  see  what  was  happening  with  these  people—and  some 

brought cameras and snapped some photos. 

[See the testimony of Sergeant Clifford Stone who confirms that film and photos 

were taken of these events and how they were handled.   SG] 
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These  men  were  debriefed  the  next  morning.  They  were  retrieved,  dazed, 

[from]  the  forest;  they  made  statements  immediately.  They  were  given  injections 

of what they were told was sodium-pentathol by some element of the Air Force. 

Airman Burroughs told me directly that he knew within the next two days that 

this  phenomenon  was  going  to  return—and  it  indeed  did.  Their  shift  had  ended 

that day; my shift came on. 

There  was  evidence  left  by  this  encounter—pod  indentations  on  the  ground. 

The  British  Suffolk  Constabulary  responded  to  this  the  next  morning,  because  it 

was  an  incident.  It  was  reported  to  them  from the Base Security Police Operations 

desk.  Col.  Charles  Halt  can  explain  this  very  accurately,  because  he  was  present 

on-site  for  the  investigation.  These  pods  were  in  a  perfect  nine-foot  separation, 

forming  a  triangle.  It  represented  something  [weighing]  two  and  one-half  metric 

tons  sitting  down  on  the  ground.  There  was  a  break  in  the  canopy  of  the  Corsican 

pines  where  something  clearly  came  through  it.  There  were  background  radiation 

readings  taken,  and  Nick  Pope  can  actually  offer  some  more  information  on  this 

via the Ministry of Defense. 

[See the important testimony of British MOD official Nick Pope which confirms 

this event and the radiation readings which were taken. SG] 

The  readings  were  25  times  higher  than  the  normal  natural  background  radi- 

ation  in  that  area.  How  these  readings  came  up,  is  that  Sergeant  Nevels,  who  was 

the  disaster  preparedness  man  at  the  base  at  the  time,  had  the  Geiger  counters  and 

knew  how  to  read  them.  These  readings  were  taken  from  this  ground-zero  area— 

there was residual radiation on the trees and everything. 

I  was  put  on  a  very  remote  post  at  the  end  of  the  RAF  Bentwaters  flight  line, 

called  Perimeter  Post  18;  it  was  an  alert-man  position.  I  went  to  my  position.  It 

was  uneventful  for  about  an  hour  and  one-half.  What  I  noticed  first,  was  an  ani- 

mal  disturbance  where  some  deer  ran  down  to  a  rather  low  fence  we  had  at  that 

time  surrounding  the  base.  This  herd  of  deer  jumped  the  fence  and  ran  past  my 

position, right over the runway. They seemed spooked, or I had that feeling. 

Suddenly,  I  started  to  hear  chatter  on  the  open  frequencies.  We  had  Motorola 

radios  at  that  time.  We  had  four  channels  of  security  police  and  operational  active 

channels.  I  started  to  hear  commentary  about  lights  over  the  forest  toward 

Woodbridge:  "Those  lights  are  back  again,"  and  I  was  looking  up.  Suddenly,  at 

this  point  I  [got]  a  call  from  Lieutenant  Bruce  Englund,  who  is  a  security  police 

officer.  He  was  the  shift  commander  at  that  time,  and  said,  "Warren,  deactivate 

your  post.  You  are  going  to  be  picked  up  by  a  GOV,"  which  is  government-oper- 

ated  vehicle.  A  truck  pulled  up  and  Sergeant  Bustinza,  who  [was]  my  reporting 

officer,  was  the  driver.  Lieutenant  Englund  was  in  the  passenger  seat,  and  there 

were other personnel—new personnel like me—in the back.   I was told to get in. 
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We  went  immediately  to  the  Bentwaters  motor  pool.  There  was  a  lot  of  chatter 

about  people  trying  to  find  the  Base  CO  [Commanding  Officer],  and  they  were 

saying,  "Change  frequencies,  put  all  the  radios  down."  All  of  this,  I  must  tell  you, 

was recorded in CSC on the tapes they made of that night. Those were stolen, and 

so  were  the  logs  of  that  period—[Col.]  Charles  Halt  can  confirm  this,  also.  They 

came  up  missing  in  a  few  days  when  he  went  looking—that  list  of  personnel  on 

duty  and  a  lot  of  different  things:  incident  reports  and  everything.  They  were 

gone... 

We  had  our  NATO  rounds  in  the  weaponry,  which  is  very  unusual,  and  there 

was  an  urgency  among  senior  people.  We  went  down  a  logging  trail  into  the  for- 

est,  and  there  was  an  armored  vehicle  after  [we  got]  about  a  half  a  mile  into  the 

woods.  I  haven't  talked  about  this  in  a  while,  because  I  wrote  it  and  thought  I'd 

never  have  to...  The  feeling  in  the  forest  was  very  strange.  Movement  was  odd. 

Perception  was  odd  the  minute  we  entered  the  forest.  I  will  tell  you  this—there 

was  a  problem.  Something  was  wrong.  We  pulled  up.  There  were  some  other 

vehicles.  They  took  our  weapons  off  us.  We  broke  up  into  four  man  units  and 

headed  down  a  trail  into  the  forest.  [Col.]  Charles  Halt  was  out  there  that  night 

with  a  smaller  party  of  senior  people.  Lieutenant  Englund  joined  them  at  one 

point.  There  was  a  lot  of  radio  contact,  but  we  had  to  maintain  radio  silence—the 

lower  ranking  guys.  But,  I  could  hear  on  other  open  channels  [the  others]  saying, 

"You guys coming in have to avoid those hotspots. We don't want you walking all 

over them." I think they had anticipated these objects returning. 

Sergeant  Burroughs,  by  the  way—from  the  first  night—knew  it  was  coming 

back, and arrived at the field, off-duty, in civilian clothes, obsessed to get back near 

the [phenomenon]. 

You  can  hear  on  the  actual  tape  [Col.]  Charles  Halt  made  that  night:  one  of 

the people on the perimeter  securing an access  to the  forest, calling [Col.] Charles 

Halt  on  the  radio,  saying,  "Airman  Burroughs  and  two  other  individuals  wish  to 

rendezvous  at  your  location."  And  [Col.]  Charles  Halt  responds,  "Tell  them  neg- 

ative at this time; we'll tell them when they can come out here. We don't want any- 

one  out  here  right  now."  This  tape  you  will  have,  and  [it]  should  be  heard  by  all 

interested parties. 

What  I  saw—I  wish  it  was  much  simpler  than  what  it  was.  As  we  moved 

through  this  forest  in  this  small  group,  I  was  with  Sergeant  Bustinza;  Robert  Ball 

was there, shift supervisor, and a lot of other people. We came to a clearing called 

Capel Green at  the end of the Corsican pines, and there  was a phenomenon on the 

ground  in  this  field:  it  was  like  a  mist;  it  looked  like  a  fog  on  the  ground.  There 

was a cinematic film camera—a movie camera— present, and there was a very large 

video  camera  there—they  were  very  large  at  that  time.  These  came  from  public 

affairs  on  Bentwaters.  There  was  anticipation  of  the  return  of  the  [phenomenon]. 

There is a trail on this film, which has been established; this isn't just me talking. 
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Anything I'm telling you can pretty much be backed up in any court of law—espe- 

cially with the body of the evidence, and I'm willing to do that. 

I  was  observing  this—it  was  like  watching  a  movie.  This  mist  was  on  the 

ground  and  it  was  being  observed.  There  was  disaster  preparedness  present.  There 

was  a  house  off  to  the  left,  a  farmer's  house.  I  had  never  been  out  in  this  forest 

before.  There  was  a  light  on  in  this  house,  so  those  people  were  home.  There  was 

a  dog  barking,  I  remember  clearly.  I  saw  a  light  come  in.  We  could  see  the  beam 

of  the  Orford  Lighthouse  in  this  clearing,  by  the  way—very  clearly.  This  case  has 

been  written  off  as  a  misidentification  of  this  lighthouse—an  exaggeration,  or 

whatever. In reality, it has been there for over 100 years and was no surprise to any- 

one.  This  object,  a  red  basketball-shaped  object,  came  in  from  the  North  Sea  area 

over  the  trees.  I  thought  it  was  a  taillight  on  an  aircraft,  but  it  moved  so  quickly. 

The mist on the ground appeared to have structure, and it  was 50 feet across. This 

basketball-sized amber light didn't seem solid—I couldn't tell you what it was—but 

it was 20 feet above the object, this mist. As soon as I got a fix on that and every- 

one  else  did,  the  cameras  were  upon  it—these  people  were  reacting.  Then  there 

was an explosion—it's very hard for me to describe it: this thing broke up into mul- 

tiple shards of extremely bright light! 

I,  and  others,  suffered  burns  to  the  eyes—I  have  documents  of  this,  because  I 

stole  them  from  Bentwaters  when  an  officer  advised  me  to.  He  said,  "Your  mili- 

tary  record  is  going  to  vaporize  as  soon  as  you  are  gone."  So  my  eyes  were  dam- 

aged—flash burns to the retinas and all. This is established medically—it was as if 

I'd  stared  at  an  arc  welders  torch  for  about  10  minutes,  which  is  unadvisable. 

Everything was very bizarre at that point. 

This  explosion  of  light  was  very  silent,  and  where  the  explosion  of  light  hap- 

pened,  there  appeared  a  structured,  solid  object,  rather  large—probably  30  feet  at 

the  base,  to  a  pyramid-type  shape.  It  was  very  rough—it  would  distort  if  you 

looked  at  it,  with  a  rainbow-like  effect.  And  yet,  through  peripheral  vision,  you 

could  get  a  clear  fix.  I  will  tell  you,  there  is  real  evidence  for  this  thing—where  it 

sat—to this day. This one won't let anyone down—this case—believe me! 

This  thing  was  there,  on  the  ground—and  it  was  filmed,  and  it  was  pho- 

tographed. 

There  were  some  British  bobbies  present  on  Charles  Halt's  tape.  You  hear  the 

Suffolk Constabulary pull up in the forest, with their British police vehicle, because 

their siren was on for a bit. These police are unattainable— they won't talk to any- 

one.  They  had  a  camera,  and  one  was  taken  off  of  the  British  police.  Already,  an 

international incident was brewing here. 

Our  Wing  Commander,  Gordon  Williams—who  was  at  a  party,  I  believe,  that 

night—arrived  on-site  with  other  senior  people.  There  were  British  military  pres- 

ent. They could  have been at  the party.  And, I  will  say, they seemed to know  how 

to deal with an event like this. 
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I  have  no  recollection  of  any  sound  emitting  from  this  object.  It  was  almost 

like  a  mirage,  and  yet,  I  know  it  was  solid  because  it  left  traces  and  evidence  and 

all, but it was so beyond anything I have ever seen, and it [was] right in front of us. 

I was only 30 feet away from it at one point—too close. 

There  was  a  life  form  in  association  with  it—so  I  can  just  cut  to  the  chase:  I 

remember  thinking,  what  are  these  children  doing  here?  And  the  mind  starts 

scrambling.  There  was  a  bright  light,  and  there  was  movement.  These  things  had 

an upper body, I clearly saw, and  when I saw an arm  move—my,  you  know—you 

just,  you  are  in  another  place  at  that  point.  And,  these  senior  people  were  very 

close to that [phenomenon]. 

What  I  saw  was  on  the  right  side  of  this  bizarre  machine:  this  bright  light 

moved out, and it  was bluish-gold and about a foot off the  ground. It split—it  was 

only  about  four  feet  in  height  from  the  ground  up,  but  it  split  away—and  three 

individual,  oblong  cocoons  of  light  with  these  three  individual  people  in  [them], 

were there. 

SG:  But they looked like humans? 

LW: They were humanoid. Yeah. 

SG:  Do you know the height of them? 

LW:  Yeah,  they  would  have  been  about,  in  height,  four  feet.  I  mean,  you  think  of 

children.  The  light  diminished,  and  that's  when  you  could  see  what  was  in  it. 

They  were  hairless,  but  there  was  clothing.  There  was  an  apparatus  attached—I 

can't  describe—a  dark  thing.  I  could  not  see  the  lower  extremities  because  of  the 

light—these  were  not  walking  on  the  ground—these  things.  And,  I  wish  I  never 

saw  this,  but  there  was  a  white  membrane  around  what  are  large  eyes—and  the 

white membrane was moving, adapting. It was like your eyes adjusting to light. 

The  Commander  was  there—and  this  is  where  I  swear  there's  got  to  be  a  pro- 

tocol,  in  the  event  of  something  like  this.  He  moved  forward,  and  at  that  point  we 

were  called  out  of  the  area  by  rank.  In  fact,  a  lot  of  lower-ranking  people  were 

involved in this, and [were] sent back to the  vehicles. On  our  way back,  there  was 

a  lot  of  phenomena  in  the  forest.  These  light  beings,  or  whatever,  were  there;  and 

there  were other craft around, above the trees, almost as if  they  were guarding this 

thing  and  backing  it  up.  I  will  tell  you  that  Airman  Burroughs  was  in  the  parking 

area where all the vehicles were. They would not let him out to the sites. 

Charles  Halt  was  pursuing  other  light  phenomena  and  had  beams  fired  down 

to the  ground right in  front of  him—literally—pencil-sized beams  from these cres- 

cent-like  objects.  Col.  Halt  was  making  a  tape  recording  as  it  all  happened—four 

hours of audio; you've got 18 minutes of dynamite! 
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My  event  was  happening  about  a  half  a  mile  away.  In  fact,  on  that  tape,  you 

hear the beginning of  my event. I  will clarify this: I  was on the record long before 

the whole tape became public, and I was the one that made the whole tape go pub- 

lic.  I  turned  it  over  to  CNN—and  I've  never  taken  a  penny  for  anything  I've  done 

with this, ever. I never have. 

As  we  left,  Airman  Burroughs  told  me  another  object  appeared—right  in  the 

midst of a lot of security personnel at the parking area where all the trucks [were]. 

It  appeared right  in  the  midst  of  them.  Airman  Burroughs  grabbed  this  object,  and 

it  moved  over  the  ground—ten  meters—with  him  holding  onto  it!  It's  an  absolute 

fact:  he  physically  touched  it!  He  moved  with  this  thing  on  it.  It  took  off.  It  got 

away  from  John...  Another  beam  of  light  came  down.  There  was  one  guy,  a  part 

of  the  security  personnel,  in  a  pick-up  truck.  This  thing  was  following  him—one 

of  these  beings  and  the  light—literally  following  him.  He  jumped  into  the  pick- 

up  truck,  slammed  the  door,  and  it  passed  through  the  glass  right  in  front  of  him, 

and  he  freaked  and  kicked  the  windscreen  right  out  of  the  truck!  This  thing  went 

out  the  other  window.  I  know  this  person—this  was  happening  in  front  of  many 

people  too!  It  went  out  the  other  window,  which  was  rolled-up  because  it's 

December.  As  he  turned  away  from  the  vehicle,  a  blue  beam  of  light  came  down 

from  above  the  trees,  and  this  thing  got  on  it  and  ran  right  up  into  something  that 

was  dark  and  looked  like  a  pinecone  with  white  pins  of  light  on  it.  It  was  dark 


against  the  night  sky,  and  was  watching  over  this  event.  Another  Officer  has  said 

that  he  felt  that  these  objects  had  been  there  looking  for  something.  They  were 

conducting grid searches the night before. There were three nights of activity. 

They  were  there  for  a  reason,  and  it  was  kind  of  like,  okay,  we  are  here  for  a 

purpose; you guys are bothering us, so we are going to show you what you need to 

know—but we are going to accomplish what we need to do. 

I  will  tell  you  that  [Col.]  Charles  Halt  said  to  me  later,  "Were  you  aware  that 

on  that  night,  there  were  three  massive  triangular  objects  over  the  base,  over  the 

forest, and over the Woodbridge base the whole time?" And there was missing time 

with so many personnel over this period—it was amazing. 

Afterwards,  I  noticed  I  had  a  shock  of  gray  hair  that  did  fall  out—literally,  a 

shock  of  gray  hair  on  the  right  side.  My  eyes  were  watering  profusely.  I  had  a 

metallic taste in my mouth, and I was sweating profusely, and had cold chills. 

I  decided:  I'm  going  to  go  call  my  mother,  but  we  had  secured  phones  on  the 

base,  obviously.  Being  rather  young  and  naive,  I  didn't  pay  attention  to  the  COM- 

SEC  rules:  communication  security.  We  had  a  phone  where  I  knew  they'd  always 

listened in on  your calls, so I  went to a public phone box (when they used to have 

them  here  on  the  base)  and  reversed  the  charges  to  my  Mom.  I  said,  Mom,  you 

won't  believe  this.  I  said,  last  night  a  UFO  landed  on  the  base,  and  we  saw  every- 

thing,  and  you  wouldn't  believe  it!  And,  I'm  just  thinking,  she's  not  responding: 

Mom?   Mom?   She's gone.   I looked at Greg [a friend with me] and I go, oh my 
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God,  I  got  cut-off!  I  called  the  operator,  and  I  said,  listen,  can  you  reconnect  me? 

She  goes,  "Are  you  calling  from  the  base?"  I  go,  yeah.  She  goes,  "I'm  sorry,  you 

were  cut  off  from  the  base,"  and  then  she  hung  up  on  me.  I  looked  at  Greg,  and 

said, man, I think I'm in trouble. So, we ran back to my dorm. 

[Before  I  called  my  mother]  we  were  called  to  the  office.  Malcolm  Zickler,  a 

Major,  was  the  Chief  of  Security  Police,  and  his  underling  Major  Carl  Drury—all 

were  involved  in  one  aspect  or  another  with  these  events.  There  was  a  Jaguar  out- 

side the office, and there was another expensive car—I don't remember what it was 

now.  I  thought,  oh,  here  we  go—the  debriefing.  Well,  first  of  all,  there  were  all 

the  lower-ranking  guys.  There  were  no  people  above  sergeant  in  my  group.  We 

were  debriefed  in  a  compartmentalized  way,  which  I  understand  now,  but  then  I 

didn't.  And,  I  said,  oh  my  God,  they  are  going  to  tell  us  to  shut-up;  I  know  it!  I'll 

name  names.  There  were  people  in  plain  clothes  going  in  and  out  of  the  security 

police law enforcement desk, and that was unusual.   And, I'm like, oh boy! 

They  said,  "Did  any  of  you  retrieve  or  remove  anything  from  the  forest  while 

you  were  in  there?  Anything—a  rock,  twig,  anything?"  They  kept  asking  us  over 

and  over.  And,  they  said,  "If  you  have,  and  are  not  going  to  tell  us  now,  you  are 

subject  to  the  UCMJ,"  all  these  rules:  Article  XV,  beyond  that,  JL-11,  everything. 

We  were  young;  we  were  all  new—we  were  like,  oh  my  God,  we  haven't  even 

started here, and  we are in trouble. We were  gone over  with a Geiger counter, and 

there  was  one  return  on  one  of  the  guys,  and  something  was  taken  out  of  his 

pocket.  This  guy  was  removed  very  quickly,  and  I  will  swear  on  my  life—I  never 

saw him again! He  was removed. This happened to a  lot of people. It led to a sui- 

cide  that  the  Air  Force  is  responsible  for—this  is  a  real  person  with  a  real  name. 

That  base,  by  the  way,  after  that,  eventually  had  the  highest  rate  of  suicide  in 

NATO—this  is  an  established  fact.  One  of  the  Captains  involved  was  found  hang- 

ing  in  his  back  garden  from  a  tree—married,  with  children—everything.  All  these 

people started to shoot and kill themselves. I've lived it—and I'm amazed I got out 

of there alive. 

So, we were brought into the office. There were rows of seats, a very small law 

enforcement  desk.  The  law  enforcement  operators  that  day  were  kept  out  of  the 

office.  Everything  was  different  on  that  base  now.  We  were  brought  in  and  there 

were  sheets  on  top  of  the  law  enforcement  desk.  There  were  about  10  of  us,  and 

there  were  one,  two,  three,  four,  five,  six,  seven  stacks  of  documents—pre-typed. 

One  was  a  pre-typed  statement,  all  generic,  of  what  we  saw—which  was  not  what 

we  saw.  It  said  we  were  off-duty  and  saw  only  unknown  lights  flipping  amongst 

the trees. I clearly remember that. I said, what if we don't sign this, Major Zickler? 

And,  he  [said], "You  have  no  choice."  And  he [said], "I have  no choice but to ask 

you  to  do  this."  I  kept  seeing  these  other  personnel  in  his  office,  because  we  were 

heading  there  next.  He  [told  us  to]  sign—I  think  there  were  four—documents. 

One was the UCMJ secrecy thing—I forget, JANAP-1-something—and that 
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clearly said, JANAR But, there  were other things that  we  couldn't read. They said, 

"You'll  be  able  to  read  them  later;  put  your  signature  on;  social  security  number." 

Then  we  were  filed  into  his  office.  There  was  a  movie  screen  set-up.  There  were 

two rows of chairs, metal chairs, folded out. Major Zickler left, and there were two 

gentlemen  in  civilian  clothes—big  people,  very  business-looking:  American.  They 

had  a  plastic  ID  with  a  photo  and  it  said  Armed  Forces  Security  Services.  I  don't 

know  if  that's  Air  Force—we  have  been  told  that  is  a  field  arm  of  the  National 

Security Agency. They were intimidating people. 

[See the testimony of Merle Shane McDow and others regarding this pattern of 

intimidating debriefing protocols.  SG] 

They  didn't  smile  or  anything.  We  were  in  uniform—they  asked  us  specifi- 

cally  to  wear  the  uniforms  we  were  wearing  in  the  field.  I  think  that  was  for  the 

Geiger counter thing. 

So  we  sat  down,  and  a  Naval  Commander  from  the  U.S.  Navy  ONI  [Office 

of  Naval  Intelligence]  in  London,  named  Commander  Richardson,  was  there.  He 

had the reins. He was in uniform and was very affable with us. 

Basically, it went like this: I am sitting next to a friend of mine from Alabama, 

who  we  called  Alabama.  Alabama  was  religious—at  this  point,  he  was  so 

unwrapped...He  had  a  handheld  Bible  and  was  reading  it.  He  was  gone.  And 

being  so  young,  at  19,  the  human  condition  isn't  apparent  to  a  lot of  people—peo- 

ple's  pain  and  trauma—but  I  was  watching  this  guy  I  knew  melting  down—next 

to  me.  He  is  one  guy  that  didn't  make  it—and  he  is  a  name,  and  he  had  a  family, 

and everything. They didn't care about that. 

But  what  Commander  Richardson  did  say  is  that—we  were  all  numb,  but  this 

is very clear—in a nutshell, "You airmen have been exposed to something that  we 

have  known about for longer than any one of  you in this room are aware of." And 

it  was  all  matter-of-fact.  He  said,  "There  is  a  phenomenon  that  has  been  coming 

here for  many,  many  years. Some of it comes and  goes;  some of it is a permanent 

presence."  They  didn't  say  a  phenomenon,  they  said  various  civilizations— 

advanced civilizations. And, there was a lot of talk about the reasons for secrecy— 

national  security. He  said, "You're best  to go on  with  your lives." One of the  guys 

in  the  room  said,  "What  if  we  say  something?"  And  he  goes,  "Know  this  now— 

your mail and phones will be monitored for as long as you are in the military." He 

said,  "The  best  way  to  go  about  it  is  not  discussing  this  with  anyone,  even  each 

other, from this point on.  Go  about  your lives;  forget about all this.  Move on  with 

your lives, with the knowing that you have seen something that few people will ever 

get to see." Every other word was loyalty to national security, our oath, serving the 

country—it  was  brainwashing,  because  all-of-a-sudden  it  was  repetitive  lines,  and 

there was a drone to his voice. 
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Then  they  showed  a  film.  They  said,  "We  are  going  to  show  you  a  film  that 

might  help  you  best  put  into  perspective  what  you  gentlemen  have  witnessed,  and 

help you, maybe, put it to bed a little bit for yourselves." We were also told, though, 

if any of us [had] any unusual dreams, there's a number  we were to call, daily, for 

the  next  month.  If  anyone  was  trying  to  pry  information  out  of  us  we  were  to  let 

[the authorities] know. They said that there would be a possibility of Soviet infiltra- 

tion  of  the  area—to  try  to  get  information  from  us.  At  that  time,  it  was  the  Cold 

War, and they said [to] be aware of anything; we were to report that immediately. 

They  ran  the  film—I  mean,  it  was  just  a  film  on  a  reel—it  was  not  narrated; 

he  did  not  narrate  it.  It  began  with  gun  camera  footage  [from]  what  I  can  only 

assume  [was]  maybe  the  1940s.  It  showed  some  propeller-driven  aircraft  in  broad 

daylight. It looked like the Florida Keys, and a fleet of silver discs [went] under the 

aircraft.  That  was  one  of  the  first  frames.  [The]  clip  [changed].  This  thing  went 

all  the  way  up  to  the  space  program.  The  best  clip  on  it  showed  the  berets  of  the 

5th Special  Forces in Vietnam on a red clay  hill [with]  low  scrub brush and a guy 

with a camera.. .1 don't even know the year, but it was in color. He turns the cam- 

era and this giant, green, delta-shaped thing rises out of the brush, very slowly and 

deliberately, below where they are, up to face level, camera level, and then contin- 

ues—but,  shrubbery  and  brush  is  falling  off  this  massive  thing,  and  a  flock  of  big 

pelicans  or  [other]  birds  goes  right  under  it—I'll  never  forget  that  in  my  life!  I 

remember that better than the incident in the field. 

The  space  program:  I  swear  to  God,  this  film  showed  structures  on  the 

moon—these box kind of things—that looked sand-colored. 

[See the important corroborating testimony of these structures by Karl Wolf.  SG] 

It  showed  that  lunar  car  moving  around.  I  remember  those  clearly,  because  I 

remember  being  a  child  when  all  that  was  happening.  Then—at  a  distance—the 

astronauts  pointing  at  these  box-looking  things,  and  structured  objects  moving  off 

the surface of the moon—filmed by Apollo missions. 

SG: What did the structures on the moon look like? What shape were they? 

LW:  The  structures  looked  like  a  continuation  of  the  color  of  the  moon,  but  there 

was structure to it. Like, huge box-kinds of things—very  square and angular struc- 

tures  without  windows.  But  they  were  artificial,  clearly,  and,  they  were  being 

filmed; and then, there were lights and weird things on top of hills. 

SG: Are they in good condition or old? 

LW:  Oh, no—they looked pristine. 

Testimony of Larry Warren 

317 

SG: And were the UFOs moving? 

LW:  Very  clearly,  in  different  scenes.  A  lot  of  it  was  with  the  lunar  car—that  mis- 

sion.  Some  of  it  was  the  astronauts  on  space  walks,  and  something  dark  coming 

right  up  near  them,  with  points  of  red  light.  I  remember  that.  All  of  this  was  very 

quick. They never showed it again. The Apollo mission is the era where it ended. 

So,  after  this  meeting,  and  calling  my  mother  and  getting  cut-off,  I  knew  I  was 

in  trouble.  I  was  called  to  the  communications  section  of  Bentwaters.  I  knew  what 

was  coming.  A  Staff  Sergeant  was  there,  and  the  Captain  debriefed  me.  I  was 

asked  questions.  There  was  a  reel-to-reel  tape  machine  present  in  the  debriefing, 

and  they  kept  asking  me,  "Have  you  given  sensitive  information  out  over  land 

lines?"  Over,  and  over.  And,  I  said,  no,  no.  And  they  said,  "Do  you  want  to  go 

with  that?"  And  I  said,  yes.  I  was  lying  through  my  teeth.  And  they  played  the 

tape—here's  me,  'Hi  Mom,  you'll  never  believe...'  They  said,  "Warren,  you  have 

to  understand,  every  phone  on  this  base  is  monitored  all  the  time  anyway."  I  was 

told  that  I  was  not  given  an  Article  XV  because  that  is  traceable.  I  would  be  fined 

$300.00,  and  if  I  caused  any  more  trouble,  I'd  lose  my  stripes.  There  is  a  paper 

trail  on  that  fine,  and  no  explanation.  Later,  I  was  threatened  with  the  IRS  and 

everything. Madness. They are crazy. The machine is crazy. 

Later,  we  were  eating,  and  Sergeant  Penniston  was  sitting  right  there. 

Someone  asked  me,  "What  the  hell  happened  to  us  last  night?"  And,  Sergeant 

Penniston,  who  was  senior,  he  goes,  "Shut  the  fuck  up,  Warren,  shut  the  fuck  up." 

Just  like  that.  I  was  like  this:  oh  my  God,  and  I  threw  my  tray  down  and  just 

walked out. It was all downhill from there, my friend. 

Later  that  night,  Sergeant  Bustinza,  myself—and  I  swear  it  happened  to  oth- 

ers—received  a  phone  call  to  meet  a  vehicle  in  the  parking  lot.  Sergeant  Bustinza 

and  I  were  to  meet  this  vehicle  at  5:00  p.m.  that  afternoon.  It  was  dark  at  that 

point  in  England.  We  both  walked  up.  I  said,  hi,  Busty,  how  you  doing?  He  goes, 

"All  right."  And,  we  both  walked  toward  this  vehicle.  The  door  was  open.  There 

was  a  guy  sitting  there.  In  reality,  what  happened  is,  two  people  came  up  behind 

each  of  us—and  I  do  remember  someone  heading  towards  him—and  I  heard  the 

sound  of  what  sounded  like  an  aerosol,  and  I  went  black.  My  conscious  memory 

for  years  was  that  the  interior  lights  in  the  car  were  too  bright,  and  I  just  blacked 

out.  In  reality,  we  were  hit  with  an  aerosol  of  some  sort.  My  nose  ran  profusely, 

and  my  chest  got  tight.  I,  obviously,  was  not  getting  into  the  car  properly,  so  I  was 

beaten—literally  hit  in  the  ribs  and  pushed.  I  was  resisting,  and  I  know  Sergeant 

Bustinza was doing the same thing. 

I  had  identified  myself  as  a  problem.  It  turns  out,  years  later,  that  he  had  made 

some  phone  calls  too.  We  were  taken  somewhere  on  the  Bentwaters  flight  line.  I 

knew  this  by  the  sound  of  where  we  went.  When  I  was  removed  from  that  car,  I 

cut my face, because I fell out of it—obviously, being immobile—and hit a patch 
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of concrete and ice, and was carried, literally— bodily, face down. I remember my 

nose  running  so  profusely,  and  I  couldn't  wipe  it  or  anything.  I  didn't  know  if  it 

was  bleeding  or  what.  I  know  we  descended.  I  will  tell  you  there  is  an  under- 

ground facility on that base that is—to this day—there. 

I have more memories of it being a very clinical situation. We do know, at this 

time,  a  lot  of  outside  people  were  on  the  base.  There  were  teams  in  the  forest. 

Aircraft  came  into  Woodbridge,  and  even  the  commanders  of  the  base  had  no 

access  to  get  near  it,  or  ask  why  they  were  there.  Teams  in  white  coveralls  were 

going  throughout  the  forest.  There  were  Intelligence  people  on  the  base  that  were 

never  there  before.  These  are  all  things  that  can  be  established  as  fact,  from  many 

other people. 

[See the testimony of Sergeant Clifford Stone who was involved with this external 

team investigating this event.  SG] 

Anyway,  I  have  20  minutes  of  recall,  and  I'm  gone  for  a  day—and,  it's  estab- 

lished with other people. People said I was on emergency leave, or on leave, or off 

the  base—but  I  was  just  under  the  base—and  there  were  other  personnel  down 

there. 

There was a lot of high tech machinery, huge vaulted, glass-like ceilings, pan- 

els of glass walls—like a subway wall—old, but huge glass panels. We were brought 

to  one  area,  and  I  have  a  conscious  memory,  whether  it  is  real  or  not,  of  looking 

into a  very dark void, and  having  someone to this  side of  me explaining that there 

were tunnels from the base to the North Sea. 

My  next  conscious  memory  is  just  broad  daylight—walking  out  into  the  sun- 

shine  from  the  base  photographic  lab.  A  lot  of  younger  guys  and  I  went  through 

this. I do remember being on a table and seeing Air Force senior people, and some 

other  unidentified  people,  talking  down  to  me.  I  know  I  was  looking  up  at  them 

with bright lights. I had marks, by the way, from an IV, or something, when I came 

out  of  there.  I  had  the  bruise  and  I  had  a  bandage.  I  will  admit  that.  That's  for 

real.  I  had  it.  I'm  terrified  to  know  or  think  of  what  might  have  happened,  so  I've 

only pursued these memories a little bit. 

I  wrote  my  Mother  a  letter,  and  I  wrote  the  letter  a  week  and  a  half  before 

Charles  Halt  authored  the  actual  Halt  memo,  which  was  gained  by  the  Freedom 

of  Information  Act.  It  is  a  document  that  reads  like  science  fiction  on  Air  Force 

letterhead.  It's  a  minimizing  of  the  event—I  believe,  intentional—but  it  reads  like 

science  fiction.  It  was  released  in  1983  through  Citizens  Against  UFO  Secrecy, 

based  on  information  I  supplied  them,  after  numerous  denials  that  it  existed  from 

the Air Force itself. 

Pod  casts  were  made  of  the  indentations  where  the  object  landed  on  the  first 

night. Charles Halt still has possession of one of them, and does show people this, 
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and  would  show  it  to  any  congressional  body,  I  think.  Most  of  them  ended  up 

missing. Soil analysis was done on the landing site, but it was all swept away. Years 

later, from 1988 to 1990, we did core samples, soil analysis, which was analyzed by 

Springborn  Environmental  Labs  in  Massachusetts  by  accredited  scientists.  We 

have  the  published  findings  in  the  book  Left  at  East  Gate.  An  absolute  [phenom- 

enon]  took  place  only  in  that  spot—to  a  level  of  three  feet  down.  Plants  do  not 

grow  in  this  one  spot—no  matter  what  crop—we've  talked  to  the  farmers—for  20 

years. However, the soil is darker. It does not absorb water. It is almost crystalline, 

mixed with a very dry dirt, like freeze-dried coffee. 

[See the testimony with Roberto Pinotti and the results from landing sites in Italy 

and France, which show similar changes.  SG] 

It  was,  in  a  theoretical  way,  heating  the  soil  to  a  degree  in  an  industrial 

microwave  oven—to  a  super  high  heat—and  then  dropping  it,  instantly,  into  a 

sub-zero freeze—in almost a conical direction—down. 

RAF Watten, a Royal Air Force Base, had radar returns of these objects on all 

nights  in  question.  RAF  Watten,  on  the  third  night  and  the  first  night,  picked  up 

an object descending into the forest. The next day, the U.S. Air Force went to RAF 

Watten, talked to the air traffic controllers, [and] told them that an alien spacecraft 

landed  in  Rendlesham  Forest.  There  was  contact  with  the  base  commander,  and 

they  were  borrowing  the  radar  tapes,  but  the  tapes  were  never  returned.  These  are 

all  real  people  that  are  apparently  talking  now.  I  also  know  that  on  one  of  the 

nights  in  question,  a  small  object  appeared  near  the  perimeter  of  RAF  Watten,  not 

far  from  our  base.  Of  course,  they  had  higher  security  because  of  the  IRA  threat 

at that time. A Royal Air Force police dog handler (K-9 team) was doing a perime- 

ter  patrol,  and  the  dogs  went  flat  down  on  the  ground.  These  people  are  talking 

now.  Then  they  saw  these  two  beings  near  the  fence  line—prodding  it—next  to  a 

triangular  object.  They  were  prodding  the  fence  with  these  light-like  objects. 

When they saw the RAF dog handlers, they fled toward this  machine that took off 

and headed off toward our base. 

When  people  ask  about  the  film  and  photographs,  there  is  confirmation—this 

isn't  a  story  I  came  up  with.  Captain  Mike  Verrano  verifies  on  the  Cable  News 

Network program, UFO: the  Bentwaters Incident,  from 1985, that indeed he drove 

the  wing commander Gordon Williams, the next  morning, to an awaiting jet. The 

pilot opened the canopy, and he said, "What do you  have in that  satchel?" And he 

said,  "I  have  actual  film.  We  have  actual  film  and  photographs  of  the  UFO."  So, 

Gordon  Williams  personally  handed  this  material,  in  a  satchel,  to  the  pilot,  Mike 

Verrano  [said].  I,  by  the  way,  asked  where  the  film  was  going,  and  I  was  told 

Germany.  That  was  Air  Force  command  at  that  time.  From  there,  we  know  that 

there was a paper trail, and that it was eventually sent back to Washington. 
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I  was  an  honorably  discharged  security  policeman.  I  have  an  honorable  dis- 

charge.  I've  heard  a  lot  of  nasty  things  said  about  me,  but  I  have  my  records.  The 

only reason I have my records is because I was advised to steal some of them—by 

an  Air  Force  Colonel—because  he  said  they  would  vaporize  you.  He  said,  "They 

are going to fireproof you." 

[See the testimony of Brigadier General Stephen Lovekin regarding his information 

about being "erased." SG] 

I  was  looked  at  almost  like  a  Frank  Serpico  kind  of  guy.  I  was  not  a  team 

player, because I was talking to everyone. 

Unfortunately,  my  friend  Alabama  went  AWOL  trying  to  get  back  home.  At 

O'Hare  Airport, he  was captured by the  FBI and returned to duty immediately.  All 

he  wanted  to  do  was  go  home,  but  he  was  put  back  on  flight  duty.  I  was  riding 

with the senior master sergeant on vehicle patrol, just totally depressed with every- 

thing, when Alabama called in—this is a real person—and said he was going to kill 

himself  if  he  couldn't  go  home.  And,  this  guy  turned  the  pick-up  truck  quick,  and 

was  heading  toward  the  post.  He  said,  "You  stay  on  the  Goddamn  radio..."  I  saw 

all the units across the flight line responding and everything. I never hear Mr. Halt 

comment on this at all, and that's why he  won't stand with me in a place—because 

I  bring  up  things  that  maybe  they  feel  bad  about.  As  he  says,  the  Air  Force  [was] 

on  the  sidelines  for  it  all.  Anyway,  Alabama  had  a  short  M16,  and  he  put  it  in  his 

mouth and took the top of his head off. This  was the first  time I ever saw death— 

violent death—at 19. We  were as different as  night and day,  me and this kid. You 

know—he  was  the  south;  I  was  the  north.  He  was  very  religious.  I  respect  that, 

but  we  had  nothing  in  common.  He  was  a  nice  guy.  And,  they  did  not  do  any- 

thing to help us... 

I  have  had  unbelievable  phone  problems  for  years—the  typical  things—[and] 

my  mail is still intercepted. In this country [the UK], it was, for years, opened and 

resealed in plastic,  with a letter of apology. Many of our packages don't get  where 

they are going. 

[I can verify this, as we have had great difficulty getting follow-up materials from 

Mr. Warren out of the UK. SG] 

Later,  my passport  was coming up  for renewal, and I sent it in. It  would  have 

expired  by  the  time  I  was  going  on  a  trip.  But  soon  after  sending  it  in  for  a  new 

one, I got a letter back saying, "Mr. Warren, your passport was altered or mutilated 

and  you  need  to  reapply  for  another  one."  I  said,  oh  my  God,  what  the  hell  was 

that?   So, I just, I said, oh fine, [and] filled it out.   Next response: "Mr. Warren, 
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you  must  reestablish  U.S.  citizenship."  I'm  like,  what?  I'm  calling  all  these  people. 

Finally,  in  Portsmouth,  New  Hampshire,  at  the  National  Passport  Center,  this 

woman  said,  "I  can't  tell  you  what's  happening  here."  After  a  while,  I  said,  listen, 

I'm  writing  a  book  called  Left  at  East  Gate,  and  she  goes,  "The  Bentwaters 

thing..."  She  said,  "Call  me  at  this  number"—it  was  her  home  number  in 

Lebanon,  New  Hampshire.  I  called  her,  and  she  said  to  me,  "I  have  the  official 

printout: 'This individual's passport is being revoked under some classification, due 

to  his  speaking  of  sensitive  defense  issues  at  a  public  forum  on  foreign  soil,'  and 

then some coding, DOD coding, under it." I have it all, and it is just bizarre. 

Our  agent  at  that  time,  Perry  Knowlton  in  New  York  City,  was  friends  with 

Ramsey  Clark,  the  former  U.S.  Attorney  General.  He  set  up  a  meeting  with  us, 

and  I  met  with  Mr.  Clark  in  person.  He  said  to  me,  "I'm  going  to  make  some 

phone calls for you," but he says, "I'm going to tell you this—after knowing every- 

thing—they  say  it  was  because  you  talked  about  nuclear  weapons,  that's  all."  Mr. 

Clark said, "People in England suspected there were nukes there all the time. I will 

tell you this: your passport was suspended because of the other things you've talked 

about,"  and  he  wouldn't  elaborate  any  more.  He  made  two  phone  calls,  and  the 

Department of State, with apologies, said it was an error. 

So, we've tried to do our best. I'd be willing to speak and swear to this in front 

of any congressional body. I have great respect for my country, and I think it is the 

people's right to know. 

[We  have  identified  the  names  of  numerous  witnesses  who  should  testify  before 

Congress  regarding  these  landing  events.  This  case  alone  establishes  the  reality  of  the 

UFO  and  extraterrestrial  issue.  There  are  also  corroborating  documents,  tapes,  and 

other evidence, such as the landing site effects and radiation measurements.  SG] 









Testimony of Captain Lori Rehfeldt 

October 2000 

Lori  Rehfeldt  was  stationed  at  the  81st  Security  Police  Squadron  at  RAF  Bentwaters  in 

England  during  the  UFO  events  that  occurred  in  December  1980.  She  and  a  colleague  were  on 

duty  late  that  night,  when  they  saw  in  the  distance  an  object  they  thought  was  a  plane  landing 

on  the  runway—coming  in  from  the  direction  of  the  North  Sea.  They  also  saw  it  silently 

explode,  split  into  three  parts,  and  speed  across  the  runway;  then  it  went  straight  up  and  disap- 

peared. 

1 enlisted in  the  Air Force in 1977, September and  went into basic training in 

January  of  1978.  My  first  base  was  RAP  Bentwaters  in  England,  and  I  went  there 

in May 1978. 

I  was  stationed  at  the  81st  Security  Police  Squadron,  and  my  job  was  pretty 

much  entry  controller,  and  working  in  law  enforcement.  I  was  put  on  B-flight: 

Bravo flight. 

So,  I  was  on  patrol  at  the  time,  and  I  had  a  colleague  with  me,  Airman 

Duffield. We  were both  Airman, First  Class,  which  was an E-3 at the time. It  was 

about 2:00 or 3:00 in the morning and it was a clear night. 

All of a sudden, we [saw] this light approaching that was coming from the area 

of  the  North  Sea,  so  it  was  coming  from  west  to  east.  At  first  we  thought  it  was 

just a regular aircraft coming in, and we looked over at the runway, waiting for the 

lights  to  go  on,  figuring,  you  know,  an  aircraft  [was]  coming  in.  Then  as  it  got 

closer  and  closer,  and  it  [was]  maybe  200  feet  away,  it  was  a  big  light  and  it  just 

stopped. 

This guy and I, we notice that the runway lights aren't on, and we see this light. 

Then,  all  of  a  sudden,  it  just  stops  in  mid-air.  Then,  all  of  a  sudden,  it  just  moves 

up,  down,  Jeft,  right.  And,  then  it  breaks  into  three  pieces,  and  speeds  across  the 

runway. 

Now  we  are  stunned.  We  are  like—what  was  that?  So,  we  immediately  got 

on  the  radio.  We  were  kind  of  excited  about  it,  and  we  [called]  and  [said],  Police 

Control,  this  is  Police  4,  be  advised  that...  I  think  the  guy  who  was  the  desk 

Sergeant  at  the  time  was  Sergeant  Cohen,  and  he  was  pretty  much  saying,  you 

know, "Say again?" 

So we repeated it and said, we saw this aircraft... The rate of speed that it was 

moving  when  it  went  across  was  tremendous.  It  was  moving  in  like  a  regular  air- 

craft,  then  when  it  stopped,  it  did  this  movement  and  split  into  three.  When  it 

sped  across  the  runway  going  west,  it  was  just  going  at  a  phenomenal  speed.  The 

only  other  thing  that  really  caught  our  attention  was  that  it  didn't  make  any  noise. 

There was no sound to it at all.  We just didn't know what it was. 
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As for the size, from the distance we were, I'd say it was probably about the size 

of a car or small truck. 

It  flew  right  across  the  runway.  The  runway  itself  was  maybe  a  football  field 

length  away,  because  the  runway  wasn't  that  far  from  us.  Then,  when  it  took  off, 

it went straight up, and then it disappeared. 

When  it  stopped,  that's  when  it  made  these  fast  movements—up,  down,  left, 

right—the  movement  was  very  geometric.  I  mean—it  was  not  a  normal  move- 

ment.  That  probably  threw  us  more  than  anything,  because  it  was  just  so  unusual. 

It was a lot faster than a jet plane. 

Currently  I'm  in  the  Army  Reserves,  stationed  out  of  Fort  Belvoir,  so  I'm  still 

active  Reserves;  I'm  a  Captain  now.  We  were  at  a  promotion  ceremony,  and  they 

introduced  some  of  the  guests  who  were  there.  One  of  them  happened  to  be  a 

retired  three-star  General,  General  Edmonston.  I  figured  as  a  three  star  General,  if 

anybody  knew  anything  about  what  happened  at  Bentwaters,  maybe  he  would. 

So, I  went  up to  him, and I  had all  my  ribbons on, and he  recognized  my  ribbons. 

He said, "Oh, so you used to be in the Air Force," and we were talking. I said, yes 

sir.  I  said,  in  fact,  I  was  stationed  at  some  really  interesting  places,  and  some  of 

them  are  now  closed.  I  said,  one  of  them  was  RAF  Bentwaters.  He  said,  "Oh, 

Bentwaters, yeah, that was a great base." And, I said, yeah, in fact I was there dur- 

ing the time when they had that huge UFO sighting. 

And,  we  went  from  a  very  sociable  conversation  to—well,  he  just  clamed  up. 

I  [asked],  did  you  know  anything?  Did  you  hear  anything  about  it?  And,  he  said, 

"Ah,  yeah,  yeah—if  I  did,  I'd  have  to  shoot  you."  Like,  ha,  ha,  ha.  And  at  that 

point  he  said,  "I  have  to  get  back  to  my  guests."  He  went  from  being  completely 

sociable  to  cold,  and  I  knew  he  knew  something—his  body  language  said  it.  I 

mean—he went from completely relaxed to rigid. 

Then,  this  other  guy  came  up  to  me,  who  I  think  knew  him.  They  were  all  in 

the  same  guest  party.  He  said,  "I  overheard  your  conversation."  He  happened  to 

be  an  electrical  engineer  for  the  Air  Force.  He  said,  "You  do  know  they  found 

something  out  there?"  He  said,  "Well,  we've  been  working  with  the  plastic,  with 

the  material  that  we  got  from  back  then."  And  he  said,  "Back  then  it  was  pretty 

raw,  but  now  we've  been  able  to  use  it  and  to  refine  it."  They've  been  able  to  use 

it,  and  it  can  take  so  many  degrees  of  heat  and  temperature.  He  mentioned  it  was 

a  gray  material—but  he  was  validating  that  there  was  something  out  there—and 

he said this material was not indigenous to here. 

[See the testimony of Clifford Stone regarding his involvement with the Bentwaters 

landing,  which  happened  after  Captain  Rehfeldt's  experience.  He  confirms  materials 

were obtained at this later event in December of 1980, about which Larry Warren also 

testifies.   SG] 

Testimony of Sergeant Clifford Stone, US Army 

September 2000 

Sergent  Stone  tells  an  amazing  story  about  the  history  of  UFO  s  and  extraterrestrials  dat- 

ing  back  to  the  early  40's  and  probably  before.  General  Douglas  MacArthur  organized  a  group 

called  the  Interplanetary  Phenomena  Research  Unit  back  in  1943  to  study  this  issue  and  it  con- 

tinues  to  this  day.  Their  purpose  is  to  recover  objects  of  unknown  origin  particularly  those  that 

are  of  non-Earthly  origin.  They  obtain  field  intelligence  information  and  pass  it  on  to  those 

who  are  the  "keepers  of  this  information."  Stone  says  that  even  Project  Bluebook  had  an  elite 

investigation  unit,  which  was  outside  of  Bluebook.  This  unit  was  thought  to  be  working  in  con- 

junction  with  Bluebook  but  in  fact  was  not.  Stone  has  seen  living  and  dead  extraterrestrials 

himself  in  his  official  duties  on  an  army  team  that  retrieved  crashed  ET  crafts.  He  thinks  that 

the  extraterrestrials  will  not  permit  us  to  explore  the  depths  of  outer  space  until  we've  learned  to 

grow  spiritually  and  that  they  will  make  themselves  known  soon  if  we  don't  first  acknowledge 

their presence. 

On  February  26th,  1942,  commonly  called  the  Battle  of  Los  Angeles,  we  find 

that there are some 15 to 20 unidentified craft flying over Los Angeles. We imme- 

diately  responded  by  trying  to  shoot  these  objects  down.  The  37th  Coastal 

Artillery  Group  expended  1,430  rounds.  We  immediately  set  out  to  try  to  find  out 

if there was some hidden base belonging to the Axis from where these planes could 

come,  some  commercial  airport  that  they  could  have  had  these  aircraft  housed. 

None of this bore out. Every search effort we made turned out to be fruitless. 

At  the  same  time  in  the  Pacific  they  were  experiencing  the  same  phenomena, 

the  so-called  Foo  Fighters.  General  MacArthur  directed  his  intelligence  people  to 

find  out  what  was  going  on.  I  have  reason  to  believe  that  in  1943  MacArthur 

found out that in fact  we  had things  not of this Earth and visitors from some other 

planet  visiting  our  planet  that  was  actually  observing  that  world  event  we  call  the 

Second  World  War.  One  of  the  problems  that  he  had  was  that,  should  this  be  the 

case,  and  should  they  prove  to  be  hostile,  we  knew  very  little  about  them  and  we 

had very little means to defend ourselves. 

MacArthur organized  what  was called the Interplanetary Phenomena Research 

Unit. 

[See  the  testimony  of  Buck  Sergeant  Leonard  Pretko  regarding  MacArthur's 

involvement in the ET issue and his knowledge of the retrieved spacecraft and ET's from 

the New Mexico Crash.  SG] 

It would later be taken over by General Marshall. And it continued all the way 

through  to  present  day.  Names  have  been  changed  and  records  still  haven't  sur- 

faced. The Army tries to state that it was not an official organization effort to try 

326 

Disclosure 

to  investigate  UFO's.  But  it  was  organized  by  a  General,  it  bore  a  fruit,  it  came  to 

conclusions  that  were  not  popular,  i.e.,  interplanetary  spacecraft.  And  they  con- 

tinued  to  do  exactly  what  they  do  today  and  that  is  to  be  part  of  a  multi-intelli- 

gence  operation  in  the  recovery  of  objects  of  unknown  origin  particularly  those 

that  are  of  non-Earthly  origin.  Their  purpose  is  to  assess  that  information,  get  raw 

field  intelligence  data,  and  process  that  data  into  some  type  of  useful  intelligence 

product  to  disseminate  to  the  field-  to  those  people  who  have  a  need  to  know  and 

those people that are, shall we say, the keepers of that information. 

One  of  MacArthur's  Air  Force  generals,  an  Army  Air  Corps  General  at  the 

time,  came  back  to  MacArthur  and  told  MacArthur  "what  we  have  is  something 

not of this Earth". I  would  suggest that by  this time even  the Germans  had  uncov- 

ered  evidence  that  we  were  being  visited  and  had  some  type  of  physical  evidence. 

MacArthur  definitely  had  physical  evidence.  From  the  documentation  I  saw 

[while working this issue in the Army], I was not able to ascertain exactly what that 

physical evidence consisted of but it was there. 

The one thing I  find quite unique is that the Germans  may have tried to back- 

engineer  one  of  these  objects.  We  definitely  tried  to  back-engineer  it.  But  we  find 

that  your  technology  has  to  be  on  par  with  the  acquired  technology  in  order  to 

back-engineer it... 

In  the  1950s,  the  United  States  Air  Force  had  an  elite  unit  to  investigate 

UFO's  outside  of  Bluebook.  Even  though  Bluebook  felt  that  this  unit  was  work- 

ing  with  them,  they  were  not.  This  unit  was  initially  organized  as  a  4602nd  Air 

Intelligence  Service  Squadron.  Among  its  peacetime  missions  was  operation  Blue 

Fly.  Operation  Blue  Fly  was  to  recover  objects  of  unknown  origin  that  fell  to 

Earth.  It  is  very  important  that  you  remember  these  were  specifically  objects  that 

fell to Earth- because we didn't have any spacecraft up there at this time. As a result 

of  this,  they  had  monitors  right  there  at  Wright  Patterson  that  when  UFO  reports 

came in they were looked at very closely to see if there was any possible necessity 

of sending out teams to recover any of this fallen debris. 

The  Air  Force  states  they  never  used  them.  I'm  telling  you  I  know  they  did. 

But  the  intent  of  the  Operation  Blue  Fly  peacetime  project  was  to  go  out  and 

recover  objects  of  unknown  origin  that  impacted  with  the  Earth.  Later  it  would 

be  expanded  in  1957  to  cover  all  objects  of  unknown  origin  meaning  spacecraft 

too.  And  it  would  become  part  of  what  they  would  call  in  the  October  of  1957 

timeframe, Project Moon Dust. 

Project  Moon  Dust  is  the  overall  field  exploitation  to  recover  only  two  items: 

First,  objects  of  non-U.S.  origin  that  survives  re-entry  into  the  Earth's  atmosphere 

and impacts  with the Earth and objects. Naturally,  we  would be interested in those 

items from a technical, scientific intelligence basis to determine, or try to ascertain 

the  technical  capabilities  of  any  potential  enemy  since  our  known  enemy  of  the 

U.S., the USSR at that time that was launching space vehicles into space. 
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The  other  area  of  interest  was  objects  of  unknown  origin.  Now  we  find  that 

there  were  quite  a  few  objects  of  unknown  origin  that  did  not  correlate  with  any 

known  space  launches,  impact  times,  or  any  known  space  debris  falling  back  to 

Earth. 

In  short,  under  [Project]  Moon  Dust  and  under  Blue  Fly,  we  have  recovered 

alien debris not of this Earth. 

The  degree  of  classification  that  we  have  now  has  changed  over  the  years. 

Back  during  the  time  of  the  Second  World  War  all  the  way  up  to,  say  1969,  you 

may  have  had  as  many  as  11  classifications.  Now  there  are  three:  confidential, 

secret  and  top-secret.  However,  if  you  have  information  that  is  highly  sensitive 

that  requires  protection  above  and  beyond  the  norm  of  what  is  provided  for 

those  classifications,  that's  when  you  have  the  Special  Access  Programs.  You  do 

not  get  that  type  of  information  out  into  public  domain  unless  it  is  officially 

sanctioned. 

During  the  discussion  of  UFO's,  the  question  ultimately  is  going  to  come  up 

can  any  government  keep  secrets  let  alone  the  U.S.  Government?  And  the  answer 

to that is unequivocally  yes. But one of the  greatest  weapons the intelligence com- 

munity  has  at  their  disposal  is  a  predisposition  by  the  American  people,  the 

American  politicians,  and  the  debunkers-  people  who  wish  to  try  to  debunk  UFO 

information. They immediately come out and say oh we can't keep secrets, we cant 

keep secrets. Well, the truth is, yes we can. 

The National Recognizance Office remained secret for many, many years. The 

mere  existence  of  the  NSA  remained  secret.  The  development  of  the  atomic 

weapon  remained  secret  until  once  you  exploded  one  you  eventually  had  to  tell 

some people what was going on. 

And  we are conditioned by our own paradigms  not to accept the possibility or 

probability of a highly advanced intelligent civilization coming here to visit us. You 

have  evidence  in  the  form  of  highly  credible  reports  of  objects  being  seen,  of  the 

entities inside these objects being  seen. Yet,  we look for a prosaic explanation and 

we  throw  out  the  bits  and  pieces  of  the  evidence  that  doesn't  meet  our  paradigm. 

So  it  is  a  self-keeping  secret.  You  can  conceal  it  in  plain  sight.  It  is  political  sui- 

cide to go and start hitting up intelligence agencies to get this information released. 

So most of  your  members of Congress, and I know I've  worked with a lot of them 

along  that  line,  will  balk  and  try  not  to  do  it.  I  can  name  you  three  members  of 

Congress that were point blank asked to have a congressional inquiry on what hap- 

pened here at Roswell. 

One of the  most ridiculous statements that I got  was that a person  would have 

to  be  a  chairperson  to  do  that.  So  I  asked  a  senator  from  Mississippi  if  he'd  do  it 

and  without  any  hesitation,  he  said  no.  I  said,  would  you  give  me  that  in  writing? 

I got that in writing but I'm hesitant to release it. I will show it to you but I'm hes- 

itant to release it simply because I made a promise not to. 
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We have got to get the documentation as it exists in the Government files. We 

have got to get it released before it ultimately is destroyed. A good example is the 

Blue  Fly  and  Moon  Dust  files.  I  had  classified  documents  the  Air  Force  acknowl- 

edged. When I got members of Congress to help me open up more files they  were 

immediately destroyed and I can prove this. 

Somewhere along the line they may see that material and realize there is some 

very  highly  sensitive  information  that  would  have  a  damning  effect  upon  the 

national  security  of  United  States  should  it  become  compromised.  It  needs  to  be 

further protected to insure that there is only a limited access to that  information to 

a small number of people. So small you can put them on a list of paper, on a piece 

of paper, and list them by name. Thus you have the Special Access Programs. The 

controls that were supposed to be put on the Special Access Programs are not there. 

When Congress did their review of the way we protect documents and the way we 

go  ahead  and  implement  our  secrecy  programs  they  found  that  you  had  Special 

Access Programs within Special Access Programs - that it was essentially impossi- 

ble  to  keep  control  of  them  all  by  Congress.  And  I'm  telling  you  right  now;  it  is 

essentially impossible to keep control of them all. 

When  it  comes  to  UFO's  the  same  criteria  applies.  Therefore,  only  a  small 

nucleus  within  the  intelligence  community  numbering  less  than  a  hundred  ~  no, 

I'd  suggest  less  than  50  —  control  all  that  information.  It  is  not  subject  to  con- 

gressional  review  or  oversight  at  all.  So  Congress  needs  to  go  ahead  and  ask  the 

hard questions and convene a hearing. 

There  would  be  quite  a  few  missions  to  describe  but  simply  put,  yes,  I  was 

involved  in  those  types  of  operations  to  retrieve  crashed  ET  objects.  A  lot  of  peo- 

ple  think  that  you  are  just  in  your  unit  waiting  in  the  rafters,  just  waiting  for  the 

next  UFO  crash,  a  landing  where  there  is  going  to  be  debris.  It  doesn't  work  that 

way. You have a real life. You have a real job in the military. However, if you are 

in an area where an event takes place and you are one of these people that they can 

go ahead and call upon in your field of expertise, then you are called in. 

Now, in order to prepare me  for this,  very early on  in  my  career they sent  me 

to  NBC  School  at  Fort  McCullen  [sp],  Alabama.  It's  a  three-week  school.  It's  for 

NBC  personnel,  NBC  meaning  Nuclear,  Biological,  and  Chemical.  And  it  would 

always be in the context of an NBC unit that I would be involved in UFO retrievals. 

You would go ahead and deploy as though it was a nuclear accident. There are pro- 

cedures  already  established  on  nuclear  or  biological  or  chemical  accidents.  So  you 

would proceed in that way. If you could get in there and do recoveries, if you could 

go  in  and  extract  the  debris  that  are  there  quiedy  behind  the  scenes  and  no  one 

knows,  you'd  do  it.  If  you  needed  an  officially  sanctioned  deception  program  to 

come into play, such as a bogus news release, you could do this also. 

For example, if you have an airplane accident we have standard procedures on 

how we handle that.  Those same procedures are utilized when you do a recovery 
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or  extraction  of  a  crashed  ET  spacecraft  or  debris  thereof  And  I  have  to  stress 

debris  simply  because  these  are  highly  advanced  technical  machines.  There  were 

not  that  many  crashes.  They  are  flawed  because  they  are  made  by  an  intelligence 

that is as mortal as you or me. Being mortal, we are subject to error. 

Now,  we  are  talking  about  a  highly  intelligent  civilization,  not  a  highly  incom- 

petent  civilization.  We  take  steps  and  they  take  steps.  But  at  the  same  time,  when 

you  go  out,  you  make  a  recovery.  And  when  you  make  that  recovery,  you  handle 

it  the  same  way  you  would  as  if  you  were  out  there  on  an  airplane  accident  or  you 

have  a  hazardous  material  type  situation,  because  it  works.  It  is  all  set  up.  The  only 

problem  you  have  is  that  you  have  people  out  there  that  are  very  quickly  going  to 

realize  that  this  is  not  something  of  this  planet.  To  be  sure,  with  the  Blue  Fly  recov- 

eries [ET craft], you do what is called an on-site analysis. 

In  short,  you  have  experts  out  there  who  know  what  missiles  are,  who  know 

what  aircraft  are.  They  are  looking  at  this  material.  They  are  telling  you  what  it 

isn't.  This  leaves  you  to  only  one  possible  conclusion,  something  that  did  not  orig- 

inate  on  the  face  of  this  planet.  That  was  the  intent  of  the  Blue  Fly  teams.  It  was 

very  critical  to  do  an  immediate  on-site  analysis.  Now,  the  way  you  package  the 

material  if  it  is  just  debris  is  handled  the  same  way  you  would  if  it  was  hazardous 

material.  You  took  precautions.  If  you  had  a  whole  craft,  you  took  very  serious 

precautions  because  while  I  still  state  the  ET's  are  not  hostile,  you  still  could  cause 

some  serious  accidents,  which  would  result  in  death.  I'm  not  going  to  get  into  how 

it  was  with  the  family  when  I  had  to  leave  on  these  operations  because  you  get  a 

little emotional because you think about what could happen... 

Of  course,  you  try  to  conceal  the  material,  particularly  if  you  have  a  large  craft 

and  it  is  disc  shaped  or  say,  wedge  shape  -  which  is  a  very  good  shape  that  we  get 

from  time  to  time.  And  you  take  precautions  particularly  if  you  have  to  go  ahead 

and  put  it  on  a  truck  to  bring  it  in.  If  you  have  to  put  it  on  a  truck  to  take  it  to  a 

safe  haven  area,  we  track  that  truck.  The  truck  has  an  800  number  so  if  there  is  a 

breakdown  they  can  secure  the  vehicle  and  stay  with  it.  But  they  have  a  number 

they  can  call  and  immediately  get  assistance  out  there  to  move  that  vehicle  to  a  safe 

haven  area.  And  there  are  procedures  outlined  in  this.  As  a  matter  of  fact,  you  have 

a  shipping  document.  And  that  shipping  document  has  the  number  right  on  it  to 

call. So you use a code word — I'll give you one that we used all the time: Tabasco. 

In  the  case  of  an  ET  craft,  you  are  going  to  get  a  specialized  team  out  there  that 

knows  what  to  do  should  there  be  a  biological  component.  One  of  the  big  con- 

cerns  we  had  was  biological  due  to  contamination  as  a  result  of  this  being  truly  of 

alien origin. 

I  am  prepared  to  state  that  I  have  been  at  locations  where  craft  of  unknown  ori- 

gin  that  did  not  originate  on  the  face  of  this  planet  were  there.  I  am  prepared  to 

state  that  while  I  was  there,  we  saw  living  and  dead  bodies  of  entities  that  were  not 

born on this planet.   I am prepared to state that we had what they referred to as 
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"interfacing"  with  those  entities.  I  am  prepared  to  state  that  they  have  a  school  to 

try  to  indoctrinate  people.  I  never  went  to  that  school.  I  always  refused.  I  am  pre- 

pared to state that when I got out of the service in 1990, that they held me for two 

months  so  that  I  might  better  reconsider  to  stay  in  and  not  get  out.  I  am  prepared 

to state that I had orders that stated that I was supposed to get out on December 1st 

of  1989,  and  that  they  revoked  those  orders.  Once  again,  in  violation  of  law  they 

held  me  for  two  months  pending  approval  of  my  retirement,  which  had  already 

been approved. The purpose of that was to try to convince me to stay in. 

We  have  contact  with  aliens  not  originating  from  some  foreign  country  but 

from some other solar system. And I have been a party to that. I've  worked it. I've 

been there. And I know some of the things we do is really, really, really, really ter- 

rible.  They  are  not  hostile  toward  us.  We  are  the  enemy  in  this  instance  ~  but  we 

are  the  enemy,  I  like  to  think,  for  the  good  reasons.  We  are  concerned  about  what 

some  other  country  might  do.  1  have  concluded  that  1  am  fighting  against  the 

clock.  That  I  have  but  a  short  time  to  try  to  convince  people  that  we  are  moving 

down an avenue  where  we are going to  militarize space. Once  we  militarize  space 

we will have a whole new avenue of technology open up to us. 

NASA says it is going to take another 1,400 years before we achieve what we 

call  interstellar  travel.  I'm  telling  you  by  the  end  of  this  century  we  will  be  doing 

that.  If  we  do  nothing  to  grow  spiritually  -  and  this  is  a  hard  thing  for  me  to  state 

~  but  if  we  do  nothing  to  grow  spiritually  we  will  not  achieve  interstellar  travel. 

They  will  stop  us.  What's  worse  they  will  make  themselves  known  to  an  unsus- 

pecting people on this planet. 

We  want to acquire this  technology. We  want to  make this technology part of 

our own technology. Within the next 25 years we are going to militarize space. As 

a result of militarizing space, we are going to acquire new technologies and we are 

going  to  evolve  new  technology  that  is  going  to  lead  us  into  interstellar  travel.  As 

a direct result, we will become a threat to them unless we spiritually grow also. 

But I feel that if we do not grow spiritually we are forcing the situation where 

the  entities  will  eventually  make  themselves  known.  And  they  will  make  them- 

selves  known.  And  no  power  on  Earth  can  stop  that  from  happening.  The  ET's 

will do this in order to stop us from going out into space as a threat. If this should 

happen,  it  will  happen  to  an  unsuspecting  world  population  and  that  can  create 

some very serious problems. 

[See the testimony of Dr. Carol Rosin regarding Werner Von Braun's concern over 

our weaponizing space. SG] 

But  this  doesn't  deal  just  with  the  United  States.  It  is  a  truth  that  the  entire 

world  has  to  be  informed  about.  And  that  truth  is  that  man  is  not  alone,  that  we 

have people from other planets, from other solar systems coming here. 
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I  believe  that  the  intelligence  community  had  good  intentions  when  they  clas- 

sified information dealing  with UFO's. I believe that they asked  some very  serious 

and  hard  questions:  What  impact  would  it  have  if  the  peoples  of  the  world  knew 

that  they  were  no  longer  alone  in  the  universe,  that  they  had  intelligence  that  was 

visiting  this  planet?  And  I  think  that  the  intentions  were  good  there.  As  intelli- 

gence  agencies  among  nations,  naturally  you  want  to  go  ahead  and  acquire  the 

technology  for  military  application.  So  you  want  to  try  to  keep  some  of  that 

knowledge as confidential as possible by classifying it as high as you possibly can- 

keeping  the  information  open  to  only  a  small  handful  of  people  thus,  Special 

Access  Programs.  However,  I  believe  that  while  it  was  full  of  good  intentions  in 

keeping this information classified, it is [now] hurting people. 

I  do  not  believe  that  any  government  has  the  right  to  try  to  make  individuals 

who merely see UFO's look crazy. I do not believe that any government has a right 

knowing  that  the  psychology  of  specific  individuals  may  ultimately  lead  to  a 

tremendous  amount  of  mental  depression,  ultimately,  leading  in  many,  many  cases 

to suicide or self destruction. When we see these types of things coming about, we 

have  an  obligation  to  reconsider  our  thoughts  and  positions.  I  would  suggest  [that] 

we need to break down the walls of secrecy, that we must be responsible in getting 

the  truth  out.  We  must  be  responsible  in  how  we  get  that  truth  out.  And  we  must 

be truthful. 

And  it  is  not  a  scary  story.  You  will  learn  that  the  ET's  have  a  perception  of 

God. You find they  have families. You find they have cultures. You find that they 

have  likes  and  dislikes.  You  look  for  those  things  that  are  similar  among  us,  not 

the  differences.  And  that  is  the  way  you  start  on  the  path  to  truth.  The  problem 

that  we  have  right  now  is  that  we  look  at  them  as  something  to  talk  about;  some- 

thing to marvel at and be amazed at. 

Well, back to my own story, we had just finished the training that I took to be 

an  NBC  NCO.  And  a  friend  of  mine  brought  me  back  to  Fort  Lee,  Virginia.  He 

was going to Fort Meade, Maryland and says, come on, I'll give you a ride to your 

base. And we discussed UFO's on the way to Fort Lee. 

Several weeks after I got back to Fort Lee, I got a call from this person and I was 

going to visit him at Ft. Meade. When I got to Fort Meade where he was supposed 

to be, they said, well, he is going to be tied up we'll talk to you later about his situ- 

ation as soon as he gets free. This person says, by the way, have you ever been to the 

Pentagon?  Well,  at  that  time  I  had  never  been  at  the  Pentagon.  So  they  said,  well, 

it is really a unique place. Why don't we go ahead and give you the twenty-five cent 

tour.  So  we  went  on  over.  We  went  in.  I  had  a  little  badge  that  was  given  to  me, 

no  picture  on  it.  But  the  guy  that  was  with  me,  his  had  a  picture  and  he'd  just  tell 

the guards he is authorized to come with me. And he'd always be the one to get me 

in. Finally we got to a place that has an elevator. We went down on it- I don't know 

how far down we went.   I can't tell you if there is one flight under the Pentagon, 
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two,  or  fifty.  But  we  went  down.  When  we  get  out  there,  there  are  two  monorails 

there.  I  mean,  there  are  monorails  under  the  Pentagon.  They  look  like  big  tubes, 

rather thick in the center, one on each  side. So  you  had these little  monorails  with 

cars that look like a bullet,  where you could seat two people in front and two peo- 

ple  in  back.  We  got  on  the  one  monorail  and  started  to  go,  it  seemed  like  maybe 

20 minutes, but I'm guessing at that because I don't know for sure. 

When  we  got  out,  he  says,  well,  let  me  show  you  some  interesting  sites  down 

this  corridor  here.  So  we  are  going  down  the  corridor  and it  looked  like  there  was 

a door at the far end of that corridor. As  we got closer and closer to that door, my 

guide  turned  to  me  and  stated,  you  know,  things  aren't  always  as  they  seem  to  be. 

He  says  a  lot  of  people  don't  know  about  these  underground  locations  underneath 

the  Pentagon.  Only  a  few  know  that  the  Pentagon  has  underground  monorails 

that connect up to other locations. He says, it is just like the walls here ~ they don't 

all seem like  walls.  And I said, what do you  mean they are not  walls? I said, what 

are  you talking about? I thought,  you  know, he  was trying to  make a joke.  At that 

time  he  says,  no,  it  is  like  the  wall  behind  you.  I  look  and  it  looks  like  a  wall  to 

me.  There  are  no  seams  or  anything  I  can  see.  Then  he  pushes  me.  I  try  to  grab 

myself but there is actually a door that opened. 

Well,  when  you  go  through  the  door  there  is  like  a  field  table  there.  And 

behind  the  field  table  you  had  this  little  entity.  The  entity  was  a  little  bigger  than 

the  3,  3  1/2  foot  tall  entities  that  are  a  lot  of  times  reported.  But  there  were  two 

men  on  either  side  of  the  table  slightly  behind  the  creature.  When  I  turned 

around,  I  looked  right  into  the  eyes  of  this  little  creature.  And  you  know,  it's  like 

you are seeing it but everything is being pulled from your mind-he was reading my 

whole  life.  It  is  hard  to  describe  what  I  really  felt  there-  your  life  up  to  that  point 

goes by in seconds. And I mean you were feeling everything. 

I  remember  going  down  and  grabbing  a  hold  of  my  head  like  this  and  falling 

to  the  floor.  The  next  thing  I  remember  I  wake  up  and  I  am  back  in  my  friend's 

office [back at Fort Meade]. And when I'm back in Jack's office they told me noth- 

ing happened that I had been there the whole day. But I knew better. 

I  will  go  this  far  to  state  that  there  is  an  interaction  between  entities  and  cer- 

tain Government agencies within the U.S. Government. I will not go so far to state 

that  they  are  giving  us  technologies  to  kill  ourselves.  They  are  not  along  that  line. 

Their  purpose  in  being  here  is  for  scientific  purposes  and  for  humanitarian  pur- 

poses. 

We  have  been  very  foolish  in  how  we  have  done  certain  things  and  we  have 

harmed  ourselves.  We  now  realize  that  we  have  harmed  ourselves  and  we  are  try- 

ing  to  take  corrective  action.  And  that  right  there  is  the  one  thing  that  the  ET  s 

are  checking  on.  There  is  the  biosphere  that's  been  damaged.  They  are  not  com- 

ing  here  to  repair  that.  They  are  coming  here  to  see  how  we  handle  it.  But  a  gov- 

ernment can't be the one that shoulders all of the responsibility and shoulders all 
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the  knowledge  and  all  the  understanding.  The  whole  situation  is  that  we  have  to 

work  in  unison  as  a  people,  a  united  people.  We  must  go  ahead  and  start  prepar- 

ing ourselves to where we ultimately will take that giant step to where we are going 

to  be  visiting  other  planets  out  there  in  other  solar  systems.  And  we  have  to,  once 

again,  I'll  use  the  word,  grow  spiritually  as  a  group  of  people,  the  people  repre- 

senting mankind on planet Earth. Yes there is some type- and I don't know to what 

extent- but there is some type of dialogue that is taking place between our visitors 

of all species, because there is more than one, and the various governments- not just 

the  U.S.  Government,  but  of  the  worlds.  Primarily,  these  are  the  more  developed 

nations  of  the  world  because  at  present  space  faring  nations  represent  the  greatest 

threat to them. 

Another  early  experience  I  had  was  an  accidental  viewing  of  something  I  was 

not supposed to see. We were in a facility and a friend and I went to a balcony area 

looking down over the briefing room. They had a Plexiglas  window that  separated 

the  balcony  and  what  was  going  on  downstairs-  you  couldn't  hear  what  was  being 

said.  But  we  started  to  notice  that  they  were  running  a  film.  And  the  film  showed 

various types of what we would call UFO's, today. It showed various types of alien 

creatures some that looked very much like us some that looked like us with marked 

differences.  We  were  not  aware  of  the  fact  that  there  were  people  now  up  there 

with  us.  And they said,  what are you  guys doing up  here? And  we told them,  well 

you  know  we  are  just  sitting  up  here  eating  our  snacks  because  we  didn't  want  to 

go  to  the  snack  bar.  They  said,  you  need  to  come  with  us  and  you  need  to  come 

with  us  now.  So  I  mean  they  pushed  us  grabbing  us  by  the  nape,  the  shirt,  and 

pushed us down the stairs. 

Once they got down the stairs, they pushed us on out the doors and into a van. 

The van was right there waiting, a panel van, where they pushed us in and shut the 

door.  And  then  they  drove  us  off.  We  don't  know  where  they  took  us  to  but  the 

location  where  we  finally  got  out  was  a  one-frame  military  style  building.  They 

took  us  in  there,  put  us  into  this  room.  The  room  had  the  military  cots  there.  It 

had  one  table  with  a  light.  And  we  were  sitting  back  trying  to  figure  out  why  are 

they doing this? Why is this going on? 

On  the  fifth  night,  I  got  out  and  they  drove  me  back  to  my  billets.  I  reported 

in  and  went  to  bed  because  I  was  dead  tired  and  all  I  wanted  to  do  was  get  some 

sleep.  The  next  morning,  which  was  a  Saturday  morning,  I  am  awakened  by  the 

CQ, that is, Charge of Quarters. And he says, I want to see you. Well, I was taken 

to  see  two  men;  one  guy  was  acting  like  a  good  guy.  The  other  guy  went  ahead 

and  said,  I  told  you  we  shouldn't  trust  him.  Let's  just  take  the  so  and  so  out.  Let's 

just  end  this.  Let's  shoot  him.  And  the  nicer  guy  says,  no,  no,  we'll  discuss  this. 

And  he  sent  the  guy  that  was  supposed  to  be  the  bad  guy  out-  we  use  that  tech- 

nique  sometimes  in  security-  good  cop,  bad  cop. The  one  that  was  supposed  to  be 

the bad guy, he went to get some food. 
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The good guy says, listen, he says, you like working with this UFO stuff. And 

I'm saying,  no, I don't.  And  he says,  well,  you know,  you  have experience  with it. 

You've  had  some  involvement.  He  says,  and  those  were  not  phony  pictures  up 

there.  He  says,  would  you  like  to  work  with  it?  Would  you  like  to  work  with  us? 

I  said,  no  I  wouldn't  like  that  at  all.  Eventually  he  goes  ahead  and  says,  look,  you 

like  working  with,  you'll  get  to  work  with  it,  you'll  get  to  learn  more  about  it,  he 

says.  He  says  the  whole  situation  is  that  by  the  end  of  this  year  we  are  going  to 

release everything we know. But here again the world is not a safe place. We have 

to  know  more  from  a  technological  viewpoint  and  a  military  standpoint  than 

potential enemies of this country know. So I'm asking  you —  work  with us. Well, 

I  thought  about  it.  And  you  know,  I  was  young.  And  I  thought  this  is  something 

that  I've  actually  been  involved  with  all  my  life,  that  it'd  be  fun,  that  I  could  go 

ahead  learn  certain  things,  answers  to  the  questions  I  had,  actually  get  a  better 

understanding of events in my life. 

I  do  believe  that,  one,  they  wanted  me  in  the  military;  two,  they  wanted  me 

involved  in  this  program;  three,  there  wasn't  really  concern  about,  if  at  some  later 

date,  I  started  to  talk  about  it.  They  were  only  concerned  what  I  might  have  to 

prove:  If  I  had  some  little  slivers  of  proof,  what  impact  would  that  have  on  my 

story.  But  I  know  they  did  not  want  me  out  of  the  military.  I  know  they  wanted 

me to stay in. I know they  wanted  me to go ahead and go to  what they referred to 

as  The  School.  But  I  would  never  commit  myself  to  go  to  what  they  were  refer- 

ring to as The School. 

I  was  told  that  if  you  go  to  the  school  it  will  open  up  a  whole  new  world  for 

you, a whole new avenue. But I had to agree to it. And I had to go ahead and sign 

specific papers to go to it.  And I  was not prepared to go to that school. I had seen 

people  who  were  involved  with  the  program  that  had  gone  to  that  school  and  let 

me  just  say  I  didn't  like  their  personality.  I  did  not  like  the  idea  that  by  you  going 

there it made you something special, it made you a prima donna, if you wish. That 

was  not  the  way  it  was  supposed  to  be.  I  felt  that  one  of  the  greatest  things  you 

can be is a servant and not vice versa. 

So  some  of  these  people,  I  did  not  like  their  disposition.  I  did  not  like  their 

attitudes.  And  I  did  not  want  to  become  like  them.  And  one  of  my  fears  was  if  I 

went to the school it would change me the same way. 

Now, there are events, there are recoveries [of ET craft]. But the recoveries are 

few  and  far  between.  One  of  the  events  that  took  place  in  1969  was  a  recovery  of 

a  craft  that  was  a  wedge  shape  craft  and  took  place  in  Indian  Town  Gap.  Now,  I 

know it was cold and I believe it to have been in the winter but there was no snow. 

We  were  on  a  field  training  exercise,  the  96th  Civil  Affairs  Group.  I  was  part  of 

the  96th  Civil  Affairs  Company.  I  was  the  NBC  Non-Commissioner  Officer  in 

Charge.  We  were  notified  that  they  had  an  incident  involving  a  downed  craft  and 

we needed to assist in recovery.  The persons that showed up knew exactly where 
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we  were  going  and  we  went  to  our  staging  area.  From  there  we  went  to  another 

location  in  Indian  Town  Gap.  We  didn't  have  any  problems  about  civilians  or 

curiosity seekers or anything like this. The situation is, we did the recovery. I real- 

ized that what I was seeing was not of human origin. 

When  we  got  there,  there  was  already  a  team  set  up.  Floodlights  were  always 

set  up  around  the  object. I  was  asked  to  get  closer  and  closer  to  the  object  to  take 

readings  with  the  APD  27.  As  I  did  this,  I  realized  what  I  was  seeing  was  not  of 

an  Earthly  origin.  I'm  hesitant  to  go  into  it  too  much,  because  I  don't  want  to  get 

emotional about it... 

Bentwaters  is  another  very  interesting  case.  With  Bentwaters,  we  went  there 

to digest some of the information. As far as the physical evidence, there were pho- 

tographs.  There  was  film  footage.  There  was  evidence  of  a  higher  than  normal 

background  radiation.  Not  all  that  high,  but  above  normal.  We  found  that  there 

were  some  abnormalities  in  the  area  we  referred  to  as  the  impact  point.  We  also 

noticed  that  the  trees  had  been  leveled  off  at  the  top.  When  we  got  there,  it  was 

late December, I want to say December 28th was the day that we arrived there. 

[See the testimony regarding this event from Larry Warren, Nick Pope, et al.  SG] 

We  gathered  up  the  materials.  We  took  these  materials  back  to  Lindsey  Air 

Force Base, all the hard evidence that we could get, all the documentation that was 

there.  There  were  sightings  that  were  picked  up  on  radar.  Both  the  British 

Government  and  the  U.S.  Government  were  aware  of  these  sightings.  The  hard 

evidence  that  we  had  was  taken  back  to  Lindsey  Air  Force  Base.  There  it  was 

digested to where there was some type of information that could be put out to brief 

Shape  Headquarters  [NATO].  And  I  don't  know  who  in  Shape  Headquarters  was 

briefed.  But  I  do  know  that  we  did  have  to  do  that.  The  information  was  then 

put with the special courier. I believe it was coming back to an air base close to the 

Washington,  D.C.  area  and  that  the  materials  transferred  on  to  Fort  Belvoir, 

Virginia,  headquarters  at  the  time  of  the  U.S.  Air  Forces  Special  Field  Activities 

Group,  Air  Forces  Field  Activities  Center.  They  then  took  this  material,  did  what- 

ever they did with it, and came up with the finalized intelligence product. 

The reason it went to Lindsey was because the U.S. Air Forces Field Activities 

Center  had  detachments  in  the  field.  The  closest  detachment  in  the  field  to 

Bentwaters  would have been  Lindsey  Air Force Base. They  were the ones that  got 

the material. They were the ones that were charged with safeguarding it until it got 

back  to  the  U.S.  They  were  asking  questions,  hard  questions,  critical  questions. 

They  were  asking  technical  questions  of  technical  people  that  were  involved.  I 

know  for  a  fact  that  some  of  the  radar  operators,  both  British  and  U.S.  were  ques- 

tioned. I know  some of  the people  were out there on two  different  nights and they 

were questioned. 
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I  was  also  involved  with  the  Belgian  UFO  events  in  June,  July  of  1989.  We 

were  assessing  information,  gathering  data  on  the  UFO  over  flights  of  Belgium. 

The  UFOs  also  went  all  over  Germany.  We  had  one  incident  there  on  the  border 

near the Soviet territory. We saw that the Soviets were pretty upset because this was 

a  huge  object.  It  was  triangular  shape  about  three  football  fields  on  either  side  of 

the triangle. It flew over what we call No-Man's Zone. As it flew over there we all 

were getting jittery. 

It was, I'd say summer, about August. You could feel your hair standing up on 

end.  It  was  more  than  just,  you  know,  getting  shivers  because  of  fright  or  some- 

thing like this. There was some type of physiological effect taking place. Once this 

incident  subsided,  we  put  fighters  on  alert.  We  notified  them  that  we  may  have  a 

Soviet  craft  coming  across  the  gap  and  we  were  going  to  intercept  it.  The  Soviets 

did the same thing. It went back over the Soviet airspace and they scrambled fight- 

ers  to  try  to  intercept  it.  It  wasn't  traveling  fast  at  all.  But  on  this  particular  night 

no one fired at it. 

There  were  pictures  taken.  There  was  consultation  with  the  Soviet  Union. 

With  this  going  on,  everyone  was  taken  in  and  briefed.  People  were  informed  that 

what  they  saw  was  nothing  more  than  a  Russian  MIG  27  that  had  strayed  across 

into  the  area  far  enough  into  the  No-Man's  Zone  to  create  a  problem  and  cause 

some  alarm.  But  it  was  no  MIG  27.  We  knew  exactly  what  we  were  looking  at. 

You  have  flashcards  which  are  silhouettes  of  the  various  craft  of  the  Soviet  Union 

and even our own. 

So we knew precisely  what we were looking at. What we saw was a craft that 

was  of  an  unusual  origin.  It  was  not  aerodynamically  sound.  And  when  I  state  it 

was  not  aerodynamically  sound,  I  mean  it  had  no  means  of  staying  aloft  like  that 

without  some  visible  means  of  aerial  support  like  a  helicopter.  That  wasn't  there. 

It  was  perfectly  silent  not  making  any  noise  roughly  three  stories  high.  This  was 

one  of  the  incidents  that  got  me  a  little  concerned,  made  me  think  about  wanting 

to get out and come back to the family, to have some family life. We had the inci- 

dent escalate. We had it escalate to where the Soviet Union filed an official protest 

through  the  Belgium  Government  to  the  U.S.  Government  stating  that  they  were 

very  concerned  about  the  Belgium  authorities  along  with  several  other  countries 

letting us fly stealth aircraft on reconnaissance missions into the Soviet Union. We 

notified  and  discussed  it  with  the  Soviet  Union.  We  briefed  at  least  the  Soviet 

Military  Liaison  Mission  Groups  that  this  had  nothing  to  do  with  our  involvement 

of sending stealth aircraft into their territory. 

The  Soviet  Union  was  alarmed  about  what  was  going  on.  They  even  alluded 

to it being our craft. They  were reassured that it  wasn't. We reassured the Belgium 

authorities  that  it  wasn't.  The  Belgium  authorities  had  their  own  UFO  sightings. 

We have seen this on TV. What  you don't  know about those sightings is that there 

was a tremendous- I don't want to call it a cover-up- there was a movement to keep 
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specific  information  about  those  sightings  under  wraps.  There  were  some  efforts 

to  go  ahead  and  alter  the  film  footage  of  the  radar  screens  to  the  point  where  it 

showed  the  UFO  going  underground,  which  it  did  not.  I  think  it  was  supposed 

to  have  gone  600  feet  into  the  Earth.  That  did  not  happen.  It  was  visible.  People 

saw  it.  The  pilots  saw  it.  The  pilot's  aircraft  locked  on  to  it.  But  these  were  things 

that  would  create  more  questions  that  we  were  willing  to  answer.  So  we  decided 

to keep this out of the press. And we were successful at it. 

[See the government documents related to this event and the following.  SG] 

Another  case  we  were  involved  with  was  the  Iranian  incident  of  September 

19th,  1976.  Both  fighters  were  taken  apart  to  try  to  find  out  if  there  was  any  way 

we  could  explain  what  really  happened  to  those  fighters  which  were  having  mal- 

functions  at  the  same  time.  There  was  a  situation  where  we  had  some  anomalies 

picked  up  out  where  the  sighting  was-  where  one  of  the  Air  Force  pilots  saw  the 

UFO  go  down  to  the  ground.  We  recorded  those  anomalies  with  audio  devices. 

We  took  film  footage  of  the  area  and  there  were  some  strange  things  that  showed 

up  on  that  film  footage.  Everything  that  took  place  there  at  the  landing  area,  I  am 

not  privy  to.  I  don't  have  all  the  information.  It  wasn't  something  I  had  to  be 

involved  in.  But  I  can  tell  you  this  much,  whatever  took  place  there  had  people 

out there for two to three weeks. 

In 1986, I believe it  was,  we  fired at a UFO on two occasions. The UFO took 

oft  like  nothing  happened.  In  '86  you  had  the  incident  where  you  had  20  or  more 

UFO's  flying  around  Brazilian  aircraft,  flying  rings  around  them.  These  docu- 

ments are important. 

Not  more  than  two-dozen  UFOs  had  been  retrieved  by  1969  when  I  was 

briefed first. We  were informed that there  had only been a couple dozen tops- that 

there  were  several  in  the  '40's  and  the  early  50's.  And  to  make  it  perfectly  clear 

about  those  events  that  took  place  then,  it  sounds  crazy  but  our  radar  wreaked 

havoc on the ET guidance systems and they had to make adjustments to their guid- 

ance systems for that. 

How  many  bodies  had  been  recovered?  Don't  know.  How  many  crashes  have 

occurred in which we only got debris because the ET's came and did their recovery 

before  we got there? Don't  know but it  has happened. It  has happened. When they 

had problems, just like we send out a distress call, they send out a distress call, which 

is something that a lot of people don't think about; it's a question that's never asked. 

But  here  again  we  think  of  them  as  something  intangible  like  that  stuffed  animal 

there. But they are living, breathing creatures as mortal as you and me. They think, 

they have loves, they have likes, they have dislikes, they have social culture. 

This  is  so  important  to  try  to  make  people  understand  that  that  is  the  case.  I 

want to put the human factor back into UFO's.  And when I say the human fac- 

338 

Disclosure 

tor, I mean that these are real people. You can call them entities. You can call them 

creatures. But  you sometimes find  yourself  wondering:  who are the more real peo- 

ple,  them  or  us?  And  these  are  things  that  really  need  to  be  brought  out-  the  fact 

that  they  are  just  like  you  and  me.  We  need  to  seek  out  the  similarities,  not  the 

differences and come to a greater understanding. Because eventually, in the not too 

distant  future,  we  are  going  to  have  that  final  contact  that  is  going  to  open  new 

doors. 

A lot of people sit back and say, well, they don't have bases here. Ah, yeah, they 

do. 

We  were  involved  in  a  major  engagement  in  1970  in  one  of  their  bases  in 

Vietnam  approximately  seven  miles  from  the  Cambodian  border.  If  you  want  to 

know  more  about  that,  I  did  an  audiotape  on  that.  And  I'll  make  you  a  copy  of 

the  audiotape.  I  will  apologize  for  actually  trying  to  hold  back  from  some  of  the 

stories simply because if I  start talking about  some of the  stories  you start reliving 

them. And you don't understand, I mean, you really don't understand... 

















































Testimony of Major General Vasily Alexeyev 

March 1997 

(Our deepest gratitude to Valery Uvarov for interviewing Major General 

Alexeyev and to Michael Hesemann for sharing this interview.) 

Major-General  Alexyev,  of  the  Space  Communications  Center  in  Russia,  is  considered  one 

of  the  most  knowledgeable  Russian  Generals.  He  states  that  if  extraterrestrials  are  capable  of  tra- 

versing  vast  distances,  then  they  are  probably  from  a  higher  level  of  civilization.  And  if  this  is 

true  then  they  must  be  concerned  with  normal  development  of  relations  between  people  -  con- 

structive  progress,  not  destructive.  He  says  that  if  we  look  at  our  Earth  history,  we  will  see  a  tale 

of  self-destruction,  murder  and  death  of  entire  peoples.  He  believes  that  advanced  civilizations 

would  not  tolerate  such  behavior  because  their  life  would  have  a  different  meaning  and  be 

understood in a larger context. 

Major-General  Alexyev  knows  of  many  eyewitness  reports  of  unusual  craft  documented  in 

specific  Soviet  papers.  Various  departments  within  the  Government  began  investigating  this 

phenomena  including  the  Defense  Ministry  and  the  Academy  of  Sciences.  They  have  many 

reports  of  UFO's  seen  over  locations  containing  high  concentrations  of  advanced  science  like 

nuclear  facilities.  In  some  cases  they  have  learned  how  to  create  situations  where  they  could 

deliberately  provoke  the  appearance  of  UFO's,  and  in  these  'contacts'  for  example,  they  would 

point  their  arms  in  various  directions  and  the  UFO's  would  respond  by  flattening  their  spheres 

in  the  same  direction.  There  was  a  case  just  outside  Moscow  where  a  warrant  officer  found  him- 

self  at  the  site  of  a  UFO  landing  and  the  extraterrestrials  made  contact  with  him  telepathically 

and asked him if he would like to visit inside the craft. 

VA: Vasily Alexeyev 

VU: Valery Uvarov 

VA: ... The information coming in from the bases was of interest if only because it 

was  not  merely  talk  and  rumors;  there  were  eye-witnesses  to  phenomena  and  that 

was reflected in specific documents and the reports of officials. At times, this infor- 

mation  was  of  such  a  fascinating  nature  that  it  was  impossible  not  to  believe  it. 

Later  the  question  no  longer  seemed  so  fantastic  and  began  to  be  examined  at  the 

level  not  only  of  the  Defense  Ministry  but  of  other  government  departments  as 

well. This interest specifically expressed itself in certain experts being sent to inves- 

tigate,  especially  to  those  places  where  UFOs,  let's  call  them  that,  appeared  quite 

frequently.  I  know  a  whole  number  of  military  bases  in  that  category.  As  a  rule, 

they are objects of strategic significance, rocket complexes, scientific test establish- 

ments,  in  other  words,  there  is  a  high  concentration  of  advanced  science  and  to 

some degree danger. Because every nuclear rocket, every new air force installation 

represents  a  breakthrough  both  in  science  and  military  terms,  it  is  first  and  fore- 

most  a  peak,  the  summit  of  human  achievement.  And  that  is  where  UFOs 

appeared fairly often.  Moreover, individual officers and commanders on the spot 
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who  knew  about  the  phenomenon  and  had  no  official  instruction  on  the  matter, 

acted on their own initiative to investigate UFOs, recording data, and so on. 

I know that in some places they even learned to create a situation which would 

deliberately  provoke  the  appearance  of  a  UFO.  A  UFO  would  appear  where  there 

was  increased  military  activity  connected,  say,  with  the  transportation  of  "special" 

loads.  It  was  enough  to  artificially  stimulate  or  schedule  such  a  move  for  a  UFO 

to  appear.  In  other  words,  some  kind  of  conditional  relationship  emerged  and  they 

detected  it.  We're  an  intelligent  nation;  nothing  escapes  us.  I  know  that  at  certain 

testing  ranges  -  I  won't  name  them,  although  it's  no  longer  a  secret  -  they  even 

learnt  to  make  contact  of  a  kind.  What  did  that  consist  of?  First  the  UFO 

appeared;  in  most  instances  it  was  a  sphere  but  there  were  other  kinds.  Contact 

was achieved with the help of physical indications of behavior - pointing your arms 

in various directions, say, and the sphere became flattened in the same direction. If 

you  raised  your  arms  three  times,  the  UFO  flattened  out  in  a  vertical  direction 

three times as well. 

In  the  early  1980s,  on  the  instructions  of  the  then  Soviet  leadership,  experi- 

ments  using  technical  devices  (theodolites,  radar  stations,  and  others)  were  carried 

out,  as  a  result  of  which  the  unidentified  objects  were  firmly  recorded  as  instru- 

mental data... 

Reports of UFO  sightings came in regularly.  And evidently somewhere  nearer 

the  core  of  our  leadership  in  the  sphere  of  the  Defense  Ministry,  the  Academy  of 

Sciences  and  so  on,  a  lot  of  this  kind  of  information  began  to  build  up.  And  not 

only  from  ordinary  laymen  but  from  scientists  and  professionals  as  well.  Military 

men  in  general  are  not  inclined  to  fantasize.  They  only  report  what  they  see,  what 

actually  occurs.  They  are  people  you  can  believe.  You  should  not  forget  that  the 

arms race was still going on at this time, a struggle for military and other priorities. 

New  discoveries  in  science  and  technology  were  being  made  all  the  time.  The 

UFOs  were  something  new  and  not  understood.  And  there  really  was  an  idea  that 

they  might  be  some  means  of  gathering  intelligence...  But  it  is  interesting  that  one 

of the official versions from the commission, including among the final points, was 

the  possibility  that  UFOs  belonged  to  an  extraterrestrial  civilization!  That  was 

interesting!  ... 

By  the  nature  of  my  work  I  received  information  from  various  military  units 

across  Russia,  the  Soviet  Union  as  it  then  was.  I  know  that  that  material  was  sent 

on  without  any  explanations  or  annotations  to  the  relevant  bodies  higher  up.  I  was 

aware  that  there  were  groups  engaged  in  investigating  UFOs  and  perhaps  some- 

thing more, but at that time the level of secrecy over this question was such that all 

that  took  place  was  receiving  information  and  subsequently  sending  it  on  higher 

up:  People  came  to  see  me,  but  as  we  were  military  men,  there  were  no  explana- 

tions  of  any  kind.  They  simply  said  they  were  interested  in  this  or  that.  Then  they 

came up with a table with pictures of all the shapes of UFOs that had ever been 
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recorded  -  about  fifty  -  ranging  from  ellipses  and  spheres  through  to  something 

resembling spaceships. Witnesses  were asked  what it looked like, then they pinned 

down  the  locality  and  so  on.  After  which  all  the  material  was  passed  on.  As  a 

result,  it  is  hard  to  say  how  the  work  was  continued,  to  what  extent  it  was  scien- 

tific.  I  knew  that  some  kind  of  work  was  going  on  in  the  Defense  Ministry,  the 

Academy of Sciences and the intelligence services. But things were such that those 

who weren't directly connected with the investigations didn't know  what was going 

on.  We  only  provided  the  information.  I  must  admit  that  there  was  an  awful  lot 

of  information.  And  here  around  Moscow,  above  many  air-defense  sites,  testing- 

ranges  and  other  installations  -  those  are  the  places  where  UFOs  appear  most 

often... 

It is a  global issue, a geopolitical one. I am sure that the  Americans and other 

countries  have  built  up  a  large  quantity  of  this  kind  of  information.  I  am  certain 

today  that  there  is  a  great  deal  of  this  information.  And  anyway,  this  issue,  like 

thermonuclear  weapons,  is  a  global  one.  It  is  a  question  of  the  survival  of  human- 

ity,  considering  how  poor  our  conceptions  about  the  environment  and  energy 

resources  are,  the  ecological  problems  that  are  emerging.  We  burn  up  the  oxygen 

and do a lot of other things and in the last resort it is hard to say where we will end 

up  and  to  what  extent  these  processes  are  irreversible.  A  way  out  has  to  be  found. 

There  must  be  some  kind  of  breakthrough.  With  those  problems  in  mind,  the 

study  of  UFOs  may  reveal  some  new  forms  of  energy  to  us,  or  at  least  bring  us 

closer  to  a  solution.  Therefore,  questions  bound  up  with  the  UFOs  and  all  the 

accompanying phenomena are, I believe on the  whole, the concern of all  mankind. 

And here our leaders at the relevant level should take matters seriously and find an 

acceptable  solution.  Many  prominent  scientists  of  world  rank  have  spoke  of  the 

need  for  such  an  approach.  Why  it  hasn't  come  about  yet  is  hard  to  say...  Many 

countries today have reached a certain level in science and in the study of this ques- 

tion.  We  have  obtained  certain  results  and  at  present  the  issue  is  the  creation  of 

some  single  body  that  would  bring  together  all  our  knowledge  on  this  matter.  I 

believe  things  would  be  easier  then.  The  Americans  have  got  something  interest- 

ing,  so  have  we.  Conclusions  have  been  made  and  data  assembled  for  years  gone 

by  as  well,  and  now  they  have  been  "shelved"  somewhere.  Perhaps  it  would  be 

enough  to  put  one  thing  together  with  another  for  the  whole  question  to  appear 

in a completely different light... 

There  was  a  case  with  us  outside  Moscow  when  two  warrant  officers  felt  an 

inner  urge  to  go  outside.  And  one  of  them  found  himself  directly  at  the  landing 

site  of  a  flying  device.  He  made  mental  contact  -  not  at  the  level  of  speech,  but 

telepathically  in  thought  forms.  He  was  given  an  invitation  to  visit  the  spaceship 

but  due  to  fear  or  some  purely  personal  reasons  he  couldn't  accept.  Later  he  made 

some  interesting  drawings  of  the  ship.  I  saw  their  explanatory  notes  and  drawings 

depicting what they had seen. Their account was supplemented by the reports and 
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drawings  of  the  duty  officers  and  their  deputies  and  a  whole  number  of  conscripts 

who  were  on  guard  duty.  In  all  the  accounts,  the  place  and  time  were  compatible 

and the drawings of the ship flying away had much in common... 

When  you have the  mass of documentary  material,  which  I have  worked  with, 

from specific people, eye-witnesses, and that over a period of several years, in dif- 

ferent  regions,  then  your  attitude  to  the  UFO  phenomenon  naturally  changes.  You 

know, I have kept some photographs for myself... 

There  are  a  large  number  of  facts  like  that,  inexplicable  for  contemporary  sci- 

ence. As if some kind of intelligence was reacting. 

VU: What do you think - are UFOs representatives of other civilizations? 

VA:  I  think  that  if  their  level  of  civilization  allows  them  to  move  in  space  across 

great  distances,  possibly  in  other  forms  of  material  -  and  that  is  indeed  the  case  - 

then  at  their  level  of  development  when  it  comes  down  to  it,  they  are  also  con- 

cerned  about  normal  relations  between  people,  some  sort  of  progress,  ultimately 

the  survival  of  intelligent  life,  if  it  does  exist  in  the  world.  And  if  we  look  at  the 

Earth  from  that  point  of  view  then  our  whole  history  is  a  tale  of  self-destruction 

and  not  creation.  It's  the  history  of  murders  and  the  death  of  whole  peoples.  Not 

a  singe  truly  civilized  society  could  tolerate  that.  Life  has  a  different  meaning.  No 

normal person can walk past if a child is drowning! They will save it if only because 

the child represents their future. And the higher the level of civilization the greater 

the awareness of that. If that works at the level of the single individual then it will 

also work at the level of civilizations. But they do not interfere nevertheless because 

each  civilization  should  develop  independently  according  to  certain  laws.  Outside 

interference  in  natural  processes  is  always  a  risky  business.  But  some  sort  of  cor- 

rection,  not  allowing  processes  of  disintegration  to  being  when  they  will  bring  the 

history  of  civilization  to  an  end,  is  evidently  included  in  the  plans  of  the  Higher 

Intelligence. 





































The State Security Committee 

October 24,1991   #1953/Sh 

TO: Com. P.Popovich, 

Pilot-Cosmonaut of the USSR, 

President, 

the All-Union Ufology Association 

Ref. Your # 5-53 of Sept. 24,1991 

Dear Pavel Romanovich, 

The  State  Security  Committee  has  never  been  engaged  in  systematic  gathering  and 

analysis  of  information  on  anomalous  phenomena  (the  so  called  unidentified  flying  objects). 

At  the  same  time,  the  SSC  of  the  USSR  has  been  receiving  statements  from  a  number  of 

persons  and  agencies  on  cases  of  observations  of  the  above  phenomena.  We  forward  You 

the  copies  of  such  statements.  At  an  earlier  date  the  same  material  was  sent  to  the  Central 

Machine Building Research Institute, the town of Kaliningrad. 

Appendix: Ref. material on 124 pages, unclassified, to the addressee 

only. 

N.A. Shem, 

Deputy Chairman of the Committee 

A P P E N D I X  

ANOMALOUS PHENOMENA OBSERVATIONCASES WITHIN THE 

TERRITORY OF THE USSR SINCE 1982 TILL 1990 

Included in the Appendix are the data on anomalous phenomena observation cases to 

have taken place in the following regions: 

1 

the city of Petropavlovsk on Oct. 20,1982 ......................... 4 

2 

the cities of Kursk, Voronezh, Elets on Oct. 17,1983 .............. 20 

3 

the residence sight of Guzen on Feb. 3,1985 ...................... 32 

4 

Habarovsk krai on May 23, 1985 .................................... 38 

5 

Primorski krai on Nov.12,1985..................................... 40 

6 

the city of Magadan on Nov. 25, 1986.............................. 4.7 

7       the Tiksi peninsula on Aug. 14,1987................................. 51 



8     the town of Mineralnye Vody on Dec. 14, 1987 ........................55 

9      the town of Nevinnomysovsk on Dec. 30,1987......................... 65 

10   Kamchtskaya oblast in 1987-1988 ..................................... 67 

11      the city of Habarovsk on May 6,1988 .............................. 70 

12      the city of Magadan on Oct. 1, 1988 ................................75 

13     the city of Sochi on July 26, 1989 ................................. 83 

14     the town of Kapustin Yar on July 28,1989 ........................... 96 

15   Astrahan oblast on Sep. 28,1989......................................104 

16    Magadanskaya oblast on Oct. 21,1989 ................................106 

17   Vladimirskaya oblast on Mar. 21,1990................................ 

CASE REPORT 

ON ANOMALOUS PHENOMENON OBSERVATION 

in the vicinity of the city of Petropavlovsk 

_____________________________________________________ on October 20, 1982 

On the case of a UFO appearance in the vicinity of the Petropavlovsk-1 airport 

On  October  20,  1982,  an  llyushin-62  airliner,  tail  number  86457,  of  the  206th  flight 

detachment,  Domodedovo  Aviation  Association,  enroute  from  Moscow  to  Magadan,  flight  63, 

made  an  unscheduled  landing  at  the  Petropavlovsk-1  airport  due  to  poor  weather  conditions 

at the destination airport. 

Approaching  the  Petropavlovsk-1  airport  the  crew  observed  a  shining  object  flying  at 

head-on and parallel headings and various speeds and flight levels. 

On  completion  his  mission  the  crew  captain  Mr.  Vesilievyh  made  an  entry  on  the  event 

in 

the 

Log 

of 

Crew 

Captains' 

Testimonials 

on 

Petropavlovsk-1 

Airport 

Electronic 

Aids 

Operation and Airport Services Performance. 

After  the  plane  landing  the  same  object  was  sighted  by  two  air  controllers,  an  Air  Force 

and  a  civil  aviation  ones,  stationed  at  the  airport  control  tower  (the  Petropavlovsk  airport  is 

jointly operated by the Air Force and civil aviation authorities). 

To  investigate  and  file  record  the  event  statements  were  taken  from  four  crew  members 

and  two  air  controllers,  the  airport  meteorological  service  statement  on  weather  conditions 

filed, 

and 

a 

transcript 

of 

crew-to-tower 

tape 

recorded 

communications 

made. 

An 

undesiphered  cassette  of  the  Mars-BM  flight  cassette  recorder  with  crew  communications  for 

the  last  30  minutes  of  flight  was  withdrawn  for  the  same  purpose.  The  cassette  desiphering 

proved to be unfeasible due to the lack of special equipment. 

The  investigation  revealed  that  at  19.29  (Moscow  time  in  text  only)  of  December  19, 

1982,  the  llyushin-62  airplane  checked  the  route  point  of  Sobolevo  at  a  flight  level  of  11400 

meters  and  began  descent  to  approach  the  Petropavlovsk-  1  airport.  Capt.  Vasilievyh  caught 

sight of two light bursts of a light-blue color 45 degrees portside below the level of flight, 

C Taxi strip 7. 457. 

C De 457. Runway clear. 

Signature (indistinguishable) 

10.20.82 

CASE REPORT 

ON ANOMALOUS PHENOMENON OBSERVATION 

in the vicinity of the cities of Kursk, Voronezh, Elets 

on October 17,1983 

REFERENCE NOTE 

on conversation with COL G.K.Skrypnik, CP Duty Officer of (deleted) 

The  conversation  with  COL  Skrypnik,  (deleted)  CP  Duty  Officer,  on  the  case  of  a  visual 

contact with a UFO that took place in the (deleted) CP quarters on October 24,1983. 

COL  Skrypnik  recounted  that  at  6  a.m.  on  October  17,  1083,  MAJ  Kiselev,  Duty  Officer 

of  the  (deleted)  CP  reported  a  visual  contact  with  a  UFO  which  was  sporadically  moving 

changing 

its 

altitude 

and 

brightness 

and 

periodically 

emittng 

a 

beam 

of 

light 

directed 

downwards.  The  UFO  was  of  a  round,  shape  with  a  bright  halo  around  it  and  a  darker  center. 

The 

UFO 

was 

moving 

randomly 

and 

had 

no 

definite 

direction. 

Observers 

sighted 

th 

appearance  of  periodic  light  beams  emitted  from  the  UFO  towards  the  Earth.  At  minimum 

distances  to  the  ground  the  UFO  looked  like  a  polyhedron  invariably  with  a  shining  halo 

around.  A  P-12  radar  engaged  at  Georgiu-Dezh  did  not  manage  to  acquire  the  object  and 

produce  any  valuable  data.  By  means  of  a  geodetic  level  sited  at  Kursk  the  UFO  was  visually 

fixed  illuminated  by  the  rays  of  the  rising  sun  at  an  elevation  angle  of  about  30-50  degrees 

above  the  horizon  and  an  azimuth  of  30-45  degrees.  All  the  UFO  observers  are  positive  that 

the  object  they  watched  was  not  identical  to  any  star  in  the  observation  sector.  That  was 

proved  by  the  UFO  random  movement  with  altitude  and  brightness  variations  and  the  periodic 

light  beam  directed  towards  the  Earth.  The  UFO  was  sighted  at  sunrise  when  no  stars  were 

visible. 

Later at about 7 a.m. the UFO began gaining altitude to disappear from sight. 

The  UFO  was  observed  by  Sen.  LT  Belan  in  Kursk,  Sen.  LT  Demin  at  Elets,  Sen.  LT 

Miagkov  at  Voronezh.  Bearings  on  the  object  they  reported  were  plotted  on  the  (deleted)  CP 

plotting  board  to  produce  a  cross  point  fix  over  the  city  of  Voronezh  which  fact  confirmed  that 

all of them had been observing the same object. 

All  the  information  on  the  UFO  observation  was  reported  by  COL  Skrypnik  through  the 

chain of command to COL Galitsin of the Moscow Air Defense District CP. 

APPENDIX: Extract from COL Skrypnik report on one page. 

EXTRACT 

from CP Duty Officers Report Log 

(deleted) 

At  6  o'clock  of  October  17,  1983,  MAJ  Kisilev,  (deleted)  CP  Duty  Officer,  reports  visual 

contact  with  an  unidentified  flying  object  moving  randomly  at  various  altitudes  and  uneven 

brightness.  Visual  contact  confirmed  by  Kursk,  Elets,  and  personal  observation  via  glasses. 

Elevation  angle  is  30-50  degrees  above  the  horizon,  azimuth  is  30-45  degrees  from  Kursk. 

No  stars  are  visible,  the  object  being  observer  against  the  rays  of  the  rising  sun,  H  =  100-200 

km.  At  06.09  reported  the  fact  to  COL  Galitsin  of  the  Moscow  AD  District  CP.  The  UFO  was 

observed  by  LT  Belan  in  Kursk,  Sen.  LT  Demin  in  Elets,  Sen.  LT  Miagkov  in  Voronezh.  The 

UFO was being observed for one hour (from 6 to 7 a.m.). 

Testimony of Master Sergeant Dan Morris, US Air Force, 

(Retired)/NRO Operative 

September 2000 

Dan  Morris  is  a  retired  Air  Force  career  Master  Sergeant  who  was  involved  in  the  extrater- 

restrial  projects  for  many  years.  After  leaving  the  Air  Force,  he  was  recruited  into  the  super- 

secret  National  Reconnaissance  Organization,  or  NRO,  during  which  time  he  worked  specifi- 

cally  on  extraterrestrial-connected  operations.  He  had  a  cosmic  top-secret  clearance  (38  levels 

above  top  secret)  which,  he  states,  no  U.S.  president,  to  his  knowledge,  has  ever  held.  In  his  tes- 

timony,  he  talks  of  assassinations  committed  by  the  NSA;  he  tells  how  our  military  deliberately 

caused  the  1947  ET  craft  crashes  near  Roswell,  and  captured  one  of  the  ETs,  which  they  kept 

at  Los  Alamos  for  3  years,  until  he  died.  He  talks  about  the  intelligence  teams  that  were  charged 

with  intimidating,  discrediting,  and  even  eliminating  witnesses  to  ET/UFO  events.  He  talks 

about  Germany's  re-engineering  of  UFOs,  even  prior  to  WWII.  He  talks  about  our  current 

energy  crisis—and  the  fact  that  we  haven't  needed  fossil  fuels  since  the  1940s,  when  free  energy 

technologies  were  developed—  but  have  been  kept  from  humanity.  This  is  the  real  reason  for 

the  secrecy  of  the  ET/UFO  subject.  "What  the  people  in  power  right  now  don't  want  us  to 

know  is  that  this  free  energy  is  available  to  everybody."  In  conclusion,  he  warns  against  the 

weaponization  of  space  and  the  shooting  down  of  ET  craft—this  could  force  them  to  retaliate, 

and that would be our destruction. 

Do you know  what a cryptographic center is? That's where all the coded mes- 

sages are sent, and that's top secret. Of course that doesn't mean much, top secret— 

there are about 38 levels above top secret. 

I  had  a  clearance  38  levels  above  top  secret,  which  is  cosmic  top-secret—it  is 

the top of all of those clearances. It is for [working with] UFOs and aliens, etc. No 

president has had that level; has ever been cleared for that level— Eisenhower was 

the  closest.  Well,  there  are  several  intelligence  agencies—the  Army  had  it,  the  Air 

Force had it, the Navy had it. And, then there were several secret intelligence agen- 

cies.  One  that  did  not  exist,  it  was  so  secret,  was  the  NRO.  You  couldn't  mention 

NRO.  It  is  the  National  Reconnaissance  Organization.  If  you're  on  that  level,  then 

there's  an  organization  worldwide  called  ACIO,  that's  Alien  Contact  Intelligence 

Organization.  If  you  pay  your  dues,  and  you  follow  the  rules,  your  government  is 

allowed  to  benefit  from  that  organization's  information.  Now,  some  people  call  it 

the  high  frontier.  The  Navy  Intelligence  refer  to  themselves  that  way  sometimes. 

They  all  work  together—Air  Force  intelligence,  Naval  intelligence,  and  the 

NRO—[and]  were  at  one  time  all  in  a  certain  part  of  Langley  Air  Force  Base  in 

Virginia.  Most  of  the  satellite  interpreters  were  there;  most  of  the  intelligence 

interpreters  from  the  Air  Force,  the  Army,  the  Navy  were  there;  that's  where  they 

worked and interpreted. 
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[See the testimony of Karl Wolfe.  SG] 

Now,  Eisenhower  wanted  somebody  to  be  in  charge—he  tried  the  CIA 

Director, and it didn't work. The CIA was working primarily for itself. Most of the 

intelligence  directors  of  the  services  were  working  for  themselves.  So  he  said,  "I 

want  it  to  be  independent;  I  want  it  to  be  civilian;  I  want  it  to  be  some  of  our  top 

scientists." So, it was organized, but the name of the NRO was kept secret for years. 

About  1968  was  when  it  came  into  being,  independently.  Before  that,  during 

the war, we had the OSS, the Office of Strategic Services, and that was mostly spy 

soldiers—you  know,  men  from  certain  parts  of  the  armed  forces  formed  under  the 

OSS. I  never spied  for the OSS. I  was in  Air Force intelligence, and another thing 

that gave me a high security clearance was I was a CONRAD courier. Now, if you 

don't  know  what  CONRAD  courier  means:  sometimes  during  the  hot  and  cold 

war  you  saw  the  president,  and  there  was  always  a  military  warrant  officer  with 

him? Well, he carried a little bag. Those  were the  war codes, and he could declare 

war—he  would  get  the  code  for  the  day,  and  it  was  in  two  men's  control,  all  the 

way  down  through  the  submarines  to  the  missile  launch  systems  and  the  bombers. 

Every  nuclear  weapon  was  controlled  by  the  President  through  that  little  bag  that 

that  one  officer  carried  next  to  him.  So,  those  codes  were  carried  by  two  men  all 

the  time.  It  was  transferred  to  all  the  commanders  throughout  the  field,  and  some- 

times  they  would  fly  on  civilian  airplanes.  The  guys  from  the  base—two  guys— 

always  armed,  would  go  to  the  airfield  and  meet  two  guys  that  were  CONRAD 

couriers,  and  they  would  give  them  the  codes.  So  I  was  a  CONRAD  courier  in 

1948, 1949, [and] 1950. Then the Korean War came along, and I went to Korea. 

After I retired from the Air Force—I was in the Air Force for 22 years—I was 

given  the  opportunity:  "You  want  to  go  to  work  for  somebody  else?  With  your 

clearances, you could go to work for somebody else." And I said, doing what? And 

they  said,  "Doing  the  same  thing  you  were  doing  for  the  Air  Force,  but  for  some- 

body  that  doesn't  exist."  And  I  said,  what  are  you  going  to  pay  me?  "We're  going 

to pay you good," [they answered], so it was worth it—plus I enjoyed it, because I 

was learning things. 

In the Air Force, I had already discovered that there were UFOs and aliens. Of 

course, then it was a great cover-up: you had Project Blue Book, two or three other 

ones  that  followed  Blue  Book,  and  so  forth,  that  were  designed  to  cover  that  up. 

Personally,  I  didn't  think  that  was  right,  so  I  would  keep  things—information. 

When I was working with this genius that had invented the Mode Six Transponder, 

he  would  talk  to  me  when  we'd  be  working  late  at  night,  and  he'd  start  telling  me 

things  that  were  secret  that  he  was  working  on.  Then,  he  would  sometimes  catch 

himself and say, "But  you don't  have a  need to know  that,  so I can't tell  you that." 

But  he  would,  because  we'd  be  working  alone  and  everything.  So,  I  learned  from 

him a lot of things that were classified—top secret, cosmic, and so forth. The Air 
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Force  would  call  me  in  every  once  in  a  while  and  ask  me,  "Did  he  ever  tell  you 

about  this?"  I'd  say  yes,  so  when  I  retired  from  the  Air  Force,  they  knew  that  I 

knew some of this stuff—that's why they gave me the chance to go work for some- 

body else who knew that too—the NRO. 

[See the testimony of John Maynard.  SG] 

The National Security Agency—the killers work in that. They're the guys that, 

when  it  becomes  necessary  for  a  "problem"  to  be  removed,  they're...  if  you  watch 

James Bond, they're double-O agents, if you get my meaning. Secretary of Defense 

Forestall  was the first real powerful, known person that  was eliminated because he 

was  going  to  release  the  information—and  nobody  has  ever  paid  for  that  crime; 

that crime has never really been thoroughly investigated by forces, to see what hap- 

pened  to  him.  Most  people  know  that  he  was  thrown  out  the  window  of  a  hospi- 

tal—but  he  wasn't  killed  by  being  thrown  out  the  window—but  he  never  got  up 

alive... 

There  are  other  people  who  have  been  eliminated  for  what  they  know.  One 

was  a  friend  of  mine,  Phil  Snyder,  who  worked  out  here  in  New  Mexico  building 

the  tunnels—the  biggest  one  that  he  was  involved  with  was  the  Duke  under- 

ground  facility.  He  was  an  explosives  expert,  and  when  he  blasted  through  this 

area,  it  wasn't  ours—it  was  some  other  alien's  place.  So  the  natural—our 

response—is  to  shoot.  So  we  did,  and  they  shot,  and  he  was  hit  with  a  radiation 

laser,  and  from  that  day  on  he  had  a  scar  from  here  clean  up  to  here.  When  he 

started  turning  public  and  was  speaking  in  public—  released  a  lot  of  stuff  on  his 

personal  computer  to  the  public—they  were  going  to  get  rid  of  him,  and  he  knew 

it. He told me, the last time I saw him, he said, "Man, I don't care, I'm in so much 

pain—if they  get rid of  me, it  would be a blessing." Well, they did  get rid of  him. 

His  roommate  happened  to  be  a  captain  in  the  Nevada  police  force  in  Las  Vegas, 

and  it  would  have  all  been  quiet  had  it  not  been  for  him.  They  said  he  committed 

suicide.  Well,  he  didn't,  and  his  roommate  went  and  got  the  coroner,  and  he  says, 

"Come  down,  I  want  to  show  you  this  body.  You  examine  that  guy  again—watch 

the  circle  around  his  neck:  that  was  made  with  a  piano  wire—you  check  it."  He 

says,  "He  could  not  close  his  hands,  and  he  couldn't  lift  his  arms  above  his  head 

since  he  was  shot  with  that  laser.  How  could  he  have  committed  suicide?"  Well, 

the  coroner  did  change  the  records—that  it  was  not  suicide,  but  it  never  got 

changed officially. 

I  know  that  Phil  loved  this  country,  and  he  thought  these  programs  were 

bypassing  our  form  of  government.  The  way  it  was  set  up,  there  were  too  many 

black projects going on—and none were approved by our Congress. 

[See the testimony of Clifford Stone.  SG] 
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No  Congress  ever  voted  on  any  of  these  black  projects,  and  he  believed  the 

American  people  had  a  right  to  know  what  they  were  spending  their  money  for, 

and what we were capable of doing—and he started talking, so they got rid of him. 

This  whole  project  of  bringing  this  out  in  the  open  will  probably  take  other 

people, too. But  myself—I'm  73 years old and I've had a  good life and no regrets, 

and I've loved this country, and I've been a Christian all my life, since I was about 

11 years old—so I believe God  wants  this  known, and I believe the cosmos  wants 

this known. And I believe that if we don't break the secrecy... We're doing our peo- 

ple a great harm, keeping it so secret, and if we don't break it, I believe somebody 

else will—somebody outside of this planet. I believe some of the people who have 

been with us the last fifty years will break the secret. 

I'll tell  you,  when I  was stationed at Air Proving Ground command in Florida, 

they were going to send me to Warner Robbins Air Force Base with a team, and with 

the two most powerful radars we had at the time. And SAC—that's when SAC was 

on  alert  all  the  time—was  going  to  run  penetration  missions  against  us.  It  was  all 

secret who was there. The commander of the base didn't know this unit was there— 

all  they  were  thinking  was—we  were  marked  as  a  weather  squadron,  and  we  had 

nothing  to  do  with  the  weather.  Anyway,  we  got  our  equipment  set  up  at  Warner 

Robbins,  and  we  were  operating—we'd  been  there  for  about  a  month.  We  were 

working on the big tower one day; it was down for maintenance, and there were five 

of us on the tower and two guys down in the control room. Somebody said, "Look, 

UFOs!"  "Yeah,  yeah,"—I  don't  think  that  anybody  turned  around  and  looked. 

That  was  the  days  of  the  Blue  Book,  and  if  you  said  you  saw  a  UFO,  they'd  send 

you to the hospital and you'd be examined by a psychiatrist to see why you wanted 

out  of  the  Air  Force.  Or  they'd  ship  you  out  to  somewhere  else  to  shut  you  up. 


Then, J. Allen Hynek, who was a technical advisor to Close Encounters of the Third 

Kind—he was hired officially by the Blue Book Project to shut everybody up; come 

up  with  something—either  auto-suggestion,  mass  hypnosis,  or  swamp  gas—those 

were  his  three  statements that he  would usually come  up  with. So, somebody said, 

"Just  turn  around  and  look!"  So,  we  all  turned  around  and  there—sitting  about,  I'd 

say,  a  half  a  mile  from  the  tower,  and  about  3,000  feet  altitude—were  three  silver 

UFOs. There's a picture of it in there. So, we all walked over to the rope, and said, 

"Yeah,  those  are  real  UFOs."  And  I  said,  okay,  if  Hynek  comes  up  here,  what  are 

you going to say? If they send a team up here, what are we going to say? Somebody 

said, "There's about 20,000 civilians and about 10,000 military on this base—some- 

body else is bound to have seen these, so when they say it's mass hypnosis, or auto- 

suggestion,  or  swamp  gas—let's  go  down  and  turn  the  radar  on,  because  none  of 

that paints on the radar." So, we all went down. Now, the two guys who were down 

there—I [asked] them, "You got your cameras—official Air Force cameras? Go out- 

side and take pictures; go out and tell me what you see." They came back and said, 

"There are UFOs sitting out there in formation!"  I said, "Well, take pictures—get 
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the cameras and take pictures." And, I told the other two:  "Turn the radar cameras 

on," because we had radar cameras that took pictures, too. 

So, that was all there, and this building we were in had one whole side that was 

glass  French  doors,  so  if  you  set  the  radarscope,  you'd  look  outside  and  see  there 

were UFOs, and so I called headquarters. I said, okay, we have a contact. He says, 

"You  mean  SAC  is  running  a  mission  against  you?"  I  said,  not  SAC;  not  SAC." 

He  says,  "What,  then?"  I  said,  "Cosmos."  He  said,  "Wait  a  minute—describe 

them  on  the  phone."  There  was  a  switch  you  could  throw  that  scrambles  every- 

thing, so I said, "Okay, my phone's scrambled; is yours scrambled?" "Mine's scram- 

bled,"  he  says,  "What  do  you  mean,  you've  got  a  cosmic  contact?"  I  said,  I  mean 

there  are  three  UFOs  sitting  out  there.  "You  taking  pictures?"  We're  taking  pic- 

tures.  "You  taking  radar  pictures?"  We're  taking  radar  pictures—taking  real  pic- 

tures.  He  says,  "Okay,  don't  say  another  word;  I  will  send  a  courier  up  there;  he'll 

get  there  in  about  six  hours—you  turn  everything  over  to  him."  And  I  said,  okay. 

About six hours later, he's there; we've got everything sealed up for him; we give it 

to him; he heads back to Air Proving Ground Command—and we were never offi- 

cially notified that they ever received those pictures. It went secret; it went black— 

like  it  never  happened.  But,  we  had  copies  of  the  pictures,  so  I  told  the  guys—the 

five—I said, okay, guys, here's a copy for all of you. Keep them for your grandkids. 

Now  as  far  as  I  know,  that  mission  was  closed—but  that  got  us  all  interested, 

because  we  had  seen  some  facts,  you  know—not  radar  scopes,  not  things  in 

crypto—but we were there, and we had pictures of them. 

When  they  started  moving  and  the  radar  antennae  went  around—the  trace  on 

your  scope  went  around  four  sweeps  per  minute—by  the  time  we  had  "painted" 

them,  they  were  out  of  sight.  Once  they  started  moving,  they  went  straight  up, 

and  then  they  went,  zap!  And  they  were  off  our  scope.  Our  scope  would  go  out 

to  260  miles;  so  you  calculate  that,  and  that's  pretty  fast.  We  never  had  anything 

back then that could go that fast in the inventory [this was in the 1940s]. 

Do  you  know  why  we  stopped  exploding  nuclear  weapons?  We  were  ordered 

to  do  it  by  those  ETs  from  Orion.  Orion—they  came  down  and  they  told  us, 

"Look,  you  can  destroy  yourselves,  so  we  won't  put  up  with  that.  If  you  do  that— 

if  you  explode  that  planet—and  you've  got  the  capability  now..."  That's  when  we 

really  got  their  attention,  and  they  came  down  and  they  said,  "Look,  we  won't  let 

you  destroy  your  planet,  so  we  want  you  to  stop  all  nuclear  testing."  They  had 

already  stopped  us  from  using  weapons,  and  then  they  told  us,  "No  more  nuclear 

testing."  Now  Russia  and  the  United  States—we  were  firm  believers,  by  then,  that 

those  people  could  do  what  they  said.  And  you  saw  the  time  they  all  showed  up 

over Washington, D.C., and we sent our jets up after them, and every time the jets 

would  go  up,  the  UFOs  would  zap  out,  or  they'd  go  to  another  dimension.  The 

jets  would  come  back  to  base  and  the  UFOs  would  be  back  over  Washington— 

scared the hell out of everybody in Washington—what are they going to do? 
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[See the testimony of AEC and Air Force official Colonel Diedrickson.  SG] 

What  happened  was  that  we  found  out  that  high-powered  radar  would  inter- 

fere with their stability, because we could watch the amplifiers and stabilizers come 

down when they were low and slow. Radar affected the UFOs when they were low 

and slow. We already knew that: we knew it before 1947, before they came down. 

Where  was  most  of  our  radar?  White  Sands,  and  down  at  Roswell.  Who  was  sta- 

tioned  at  Roswell?  The  only  nuclear  bomb  squadron  in  the  world.  So—they  were 

interested,  and  we  had  a  lot  of  radar  there,  because  we  were  going  to  protect  as 

much  as  we  could.  Well,  we  focused  several  big,  powerful  radars  on  them,  and  it 

caused two of them  to run together. One of them  was the  one that  went down and 

landed  on  the  ranch;  the  other  was  the  one  that  went  down  into  the  bank,  and  it 

had  two  aliens  on  it;  [they  were]  lying  outside  when  we  got  there.  One  of  them 

was  wounded  or  hurt,  and  the  other  was  alive  then,  but  before  we  could  get  him 

anywhere,  he  had  already  passed  on.  But,  the  other  [ET  from  the  other  crash]— 

we  kept at  Los  Alamos over here for about three  years. He got sick. We sent [sig- 

nals] out on every frequency range  we could and everything, that he was sick; that 

we  didn't  do  it;  that  they  could  come  and  get  him  if  they  wanted  to—but  he  died 

before  they  got  here.  They  came  and  got  his  body,  and  that's  when  they  went  to 

Washington and had that formation over Washington, so they retrieved his body. 

One  time  we  shot  down  one,  and  we  were  catching  hell  for  that.  But,  what 

do  you  think  we  did  with  all  these  nuclear  weapons  that  we  and  Russia  had?  We 

put nuclear weapons out in space as a line of defense—and we were ready to blow 

them up if they started in. 

Anyway, I became an E-9, Chief Master Sergeant in the Air Force, and was in 

from  1947-1968  and  had  a  top  secret  cosmic  clearance.  It's  only  for  those  people 

that  have  a  need  to  know  about  aliens,  UFOs,  and  contacts  with  aliens.  I  slowly 

worked  up,  like  I  told  you  about  being  a  CONRAD  Courier,  and  cryptographic 

intelligence,  and  so  forth.  Then,  after  the  contact  at  the  radar  site,  there  was  no 

denying it—I knew they were there because I had the pictures... 

I  became  part  of  a  group  that  would  investigate;  gather  the  information—and 

in  the  beginning,  it  was  still  under  the  Blue  Book,  Snowbird,  and  different  covert 

programs. I  would go interview people  who claimed they  had seen something, and 

try  to  convince  them  they  hadn't  seen  something,  or  that  they  were  hallucinating. 

Well,  if  that  didn't  work,  another  team  would  come  in  and  give  all  the  threats— 

threaten  them  and  their  family,  and  so  on  and  so  forth—they  would  be  in  charge 

of  discrediting  them:  making  them  look  foolish,  and  so  on  and  so  forth.  Now,  if 

that  didn't  work,  then  there  was  another  team  that  put  an  end  to  that  problem,  one 

way or another. 

When  this  one  event  took  place,  pretty  soon  24  black  helicopters  show  up 

from 54-12—talk about response teams—the Air Force had response teams all over 
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the  world.  That's  their  code  name,  54-12.  Now,  you  had  to  interview  those  peo- 

ple  who  lived  around  there,  because  you  can't  hide  24  helicopters,  so  that's  the 

example  of  going,  "What  did  you  see;  did  you  see  the  triangle?"  "No."  "Did  you 

see  the  helicopters?"  "Yes,  but  they  were  all  black."  And  so  on,  and  so  forth—so 

that's the kind of incidents that I would investigate. 

You  take  the  response  teams—their  cover  was  that  they  were  responsible  for 

nuclear  weapons  or  nuclear  triggers,  so  if  we'd  lose  one,  we'd  lose  a  bomber,  or  a 

helicopter would go down, if we were transferring them from one place to another, 

etc... 

[See the testimony of Clifford Stone who was on such a team and it was organized 

under an NBC - nuclear, biological, and chemical response teams.  SG] 

So,  there  would  be  cover  stories  deliberately  put  out  and  then  de-bunked. 

Information, disinformation has been going on for 50 years. 

We  need  help  with  most  of  the  guys  who  signed  the  security  oath—that's  the 

reason  he  needs  to  keep  doing  what  he's  doing.  You  know,  Dr.  Greer—and  get  us 

out from under that. This needs to come out. 

Germany  recovered  two  UFOs  before—it  was  1931,  1932—and  they  took 

them  to  Germany  and  started—like  we  do  now—re-engineering.  They  got  ahead, 

and  even  before  the  war  started,  they  had  a  workable  UFO.  It  was  called,  by 

them—now  I  can't  pronounce  it  exactly  like  a  German  would—but  it's  "Hun-dee- 

doo"  [phonetic]  One  and  Two. The  Two  was  the  one  you  see  about  thirty  or  forty 

feet  across,  with  the  three  balls  hanging  down,  that  go  up  and  down  when  they're 

landing—bouncing.  So  then,  the  foo  fighters  were  not  manned—those  were 

unmanned vehicles, but it had the traction that it could stay right in front of fighter 

pilots'  wing  shields,  and  there  was  nothing  he  could  do  to dodge  it—he  could  not; 

it  would  stay  right  there.  Now  the  thing  was,  it  could  fly  through  our  formations 

and  kill  the  engines  in  our  bombers  and  fighters,  just  like  today.  If  a  UFO  goes 

over you and kills your engine, it can shut down power plants, because it works on 

anti-gravity  electromagnetic  propulsion.  So,  we  began  to  experience  that  in  the 

bomber  formations.  And  the  fighters—there  was  nothing  they  could  do  to  get  rid 

of  them.  We've  got  plenty  of  film—documentary  film—to  show  that  in  the 

archives.  And  then  we  got  a  whole  bunch  more  from  the  Germans  after  the  war, 

because  we  brought—not  only  Von  Braun—but,  we  brought  Scharberger  over 

here,  and  some  of  their  electromagnetic  people  who  were  working  on  the  UFOs. 

He gave us a jump on everybody else. 

The  Russians  took  some  people,  too,  but  we  had  the  main  ones.  Scharberger 

was  out  here  in  New  Mexico,  and  he  helped  us  in  White  Sands  and  other  places 

around  New  Mexico.  Then  he  felt  we'd  done  him  wrong,  and  he  went  home,  and 

two weeks after he went home, he was killed. 
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UFOs  are  both  extraterrestrial  and  man  made.  The  guys  that  were  doing  the 

UFOs—they  weren't  sleeping—and  Townsend  Brown  was  one  of  our  guys  who 

was  almost  up  with  the  Germans.  So  we  had  a  problem—we  had  to  keep 

Townsend  Brown—what  he  was  doing  on  [the]  anti-gravity,  electromagnetic 

propulsion  secret.  Even  back  in  Tesla's  time,  we  had  free  energy  that  we  could 

transfer.  All  you  had  to  do  was  just  put  up  an  antenna,  and  put  a  stake  in  the 

ground,  and  you  could  light  this  house  and  have  all  the  energy  you  needed.  But 

what  do  we  run  on?  For  the  last  century,  we've  run  on  petroleum.  Who's  in  con- 

trol  of  the  petroleum  in  the  world?  A  lot  of  people  think  that  Iraq,  Iran,  and  so 

on,  are.  They  aren't.  We  control  it—us  and  the  British  interests.  Well,  some  peo- 

ple  refer  to  this  as  the  secret  government:  a  group  of  the  richest  men  in  the  world 

control  petroleum.  You  don't  need  cars  unless  you  have  an  internal  combustion 

engine.  Well,  if  you  have  one  of  these  units  that's  about  sixteen  inches  long  and 

about  eight  inches  high  and  about  ten  inches  wide,  then  you  don't  need  to  plug 

into  the  local  electric  company.  These  devices  burn  nothing—no  pollution;  it 

never  wears  out,  because  there  are  no  moving  parts—what  moves  are  electrons  in 

the gravity field; in the electronic field; and they turn in opposite directions, okay? 

You  put  one  in  a  car—the  car  would  rust  and  fall  down  around  it  before  it  would 

ever  wear  out.  So,  what's  that  going  to  do  to  the  world  economy  that  runs  on 

petroleum? 

So  it's  not  that  our  government  and  the  world  doesn't  want  us  to  know  that 

there  are  other  people  on  other  planets  that  have  existed  for  thousands  of  years. 

What the people in power right now don't  want  us  to know is that this  free energy 

is  available  to  everybody.  Toyota  has  a  car  that  runs  on  it;  Ford  has  produced  one 

that  runs  on  it.  Now,  Toyota  will  probably  turn  it  loose  and  bring  it  over  here— 

either  2001  or  2—because  they  have  to  pay  high  prices  for  oil,  and  we're  pretty 

soon  going  to  pay  high  prices  too.  When  this  knowledge  is  found  out  by  the  peo- 

ple,  they're  going  to  demand  our  government  release  this  technology,  and  it  will 

change  the  world.  That's  the  greatest  secret  that  they  want  to  keep—so  secrecy 

about UFOs is because of the energy issue. 

The  American  people  are  stronger  than  the  government  gives  them  credit  for, 

and I believe that; I've come to that decision myself—that the American people can 

stand  to  know  the  truth,  and  they  should  know  the  truth,  and  that's  one  reason  I'm 

coming forward. I want them to know that there's a better life possible. 

Well,  really  the  first  photographs  that  I  saw  of  Area  51  were  from  Russia. 

Russia  is  the  one  that  told  everybody  that  there  was  such  a  thing  as  Area  51;  they 

released  their  satellite  pictures  of  it—so  we  finally  had  to  admit  there  was  such  a 

thing as Area 51. 

Also,  I  saw  alien  autopsy  photos  from  Russia.  Did  you  see  what  we  said  was 

an  alien  autopsy  on  TV.?  It  was  very  similar  to  that.  They  had  pads  on  their  fin- 

gers—suction cups, really was what it looked like. There were organs in the aliens 
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that  they  couldn't  explain  what  they  did.      Now,  I've  seen  things  that  describe  the 

ones that we've autopsied—that they can't reproduce; physically, they lost that. 

[See the testimony of Colonel Corso, which states that those creatures were clones 

made by the primary ETs.  SG] 

You  know,  the  South  African  government  admits  that  they  retrieved  an  ET 

craft.  They  don't  make  any  bones  about  it.  They  put  out  a  documentary  film  that 

has a police sergeant who's saying that they recovered one—it even shows you pic- 

tures of the recovery, and so on and so forth. Now, what I've read is that an agree- 

ment  was  made  between  our  government  and  them—that  we  would  not  say  any- 

thing about them developing and using their first nuclear weapon; that if we could- 

n't  support  them  in  the  U.N.;  that  we'd  keep  our  mouths  shut—and  they  would 

give  us  that  ET  ship.  And  we  agreed  to  it;  and  they  did.  We  sent  a  C-5A  Galaxy 

over  and  brought  the  ship  back,  as  well  as  the  two  aliens  that  they  had  gotten  out 

of  the  ship.  They  went  to  Wright-Pat  Air  Force  Base  in  Dayton,  Ohio,  where  we 

usually  send  most  of  what  we  recover.  There  are  about  eight  levels  under  the 

ground, and we store it there. 

So,  who's our enemy now?  Some  would like  for us to believe, and  would like 

to  develop  the  idea,  that  the  aliens  are  our  enemy  now.  There's  no  proof  that  I 

have  ever  read  in  any  official  document  where—unless  they  were  attacked—that 

they  ever  shot.  One  instance  I'll  tell  you  about  involved  Russia:  this  involved  an 

admiral  who  had  a  son  who  was  a  MIG  pilot  in  their  air  force.  We  had  an  F-18 

up  in  Alaska,  and  the  Russians  would  send  their  Badgers  and  their  Beavers  out; 

they'd  send  their  MIGs  out;  so  the  21st  Fighter  Squadron  in  Alaska—they'd  go  up 

and  intercept  them,  and  they  were  all  armed.  Fortunately  nobody  fired.  So  our 

controller  saw—when  these  MIGs  were  mixing  it  up—that  there  was  another 

ship that  moved in, and our controller  was listening to the Russians say, "Intercept 

that  ship."  They  referred  to  it  as  "ship"—it  wasn't  anything  we  knew  or  the 

Russians  knew.  So  the  two  MIGs  started  intercepting.  Our  guy  was  told  by  our 

controller, "Get out of there;  stay in view, but don't  you try  to intercept that ship!" 

So,  as  soon  as  the  Russian  fighters  turned  on  their  armament,  targeted  the  UFO— 

the  missiles  were  both  destroyed,  just  like  that—one  after  the  other.  Our  guy  was- 

n't  shot  at,  and  he  came  on  back  home.  That  was  a  two-star  Russian  general  who 

told  that  story,  and  they  also  interviewed  the  admiral  whose  son  had  told  that 

story to him. 

So,  Russians  intercepted  one  of  these  UFOs,  and  somebody  told  them  to  fire 

on  it.  But  then  the  order  was  immediately  countermanded—but  before  they  could 

cancel the order—this one  guy had already released his  missile.  And it  was imme- 

diately  destroyed—so  near  the  missile  launcher,  that  the  MIG  that  launched  the 

missile was damaged. 
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I  think  the  aliens  are  aware  that  we're  trying  to  build  weapons  against  them. 

Now  I'll  tell  you,  we  do  have  a  defense;  we're  capable  of  shooting  some  down. 

We've  developed  that  ability.  Eisenhower  warned  the  United  States  public,  "Don't 

let the military and the industrial weapons builders get in power." He always feared 

that,  and  if  you  look  at  his  last  speech,  he  said  that  to  the  public.  Don't  let  them 

become  too  powerful.  So,  we  better  wake  up.  We've  tried  to  shoot  down  several 

UFOs—and  we've  been  successful—we  crashed  one in  White  Sands,  New  Mexico. 

We were tracking it at the time, and we were successful in damaging it enough that 

it crashed.  And  yes, there  were some aliens on it; and  yes,  we  got them. This  hap- 

pened about 1968 or 1969, about the same time the South Africans did it. 

Let  me just say that Germany is  so  much  more  free than  we are. In Germany, 

in  France,  and  in  Spain,  they've  all  admitted  this.  In  Australia,  they've  admitted  a 

whole lot, and in South  Africa, they put it out there  for the  world to  see—so  what 

are  we doing? We don't  have a threat  from Russia anymore, but if  we  keep shoot- 

ing  at  those  aliens,  we  might  have  a  threat  from  them.  We  should  quit  that.  We 

should  demand  that  our  government  stop  trying  to  shoot  down  those  aliens.  We 

should cooperate. 
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Testimony of Mr. Don Phillips, Lockheed Skunkworks, 

US Air Force and CIA Contractor 

December 2000 

Don  Phillips  was  in  the  Air  Force  at  Las  Vegas  Air  Force  Base  during  an  event  when  UFOs 

were  seen  moving  at  enormous  speeds  near  Mt.  Charleston,  northwest  of  Las  Vegas.  In  addi- 

tion,  he  worked  with  Kelly  Johnson  at  the  Lockheed  Skunkworks—on  design  and  construction 

of  the  U-2  and  the  SR-71  Blackbird.  He  testifies  that  we  not  only  have  these  extraterrestrial 

devices,  but  have  also  achieved  tremendous  technological  advances  from  their  study.  He  states 

that  in  the  1950s  and  1960s,  NATO  did  research  into  the  origin  of  ET  races,  and  disseminated 

reports  to  the  leaders  of  various  countries.  Mr.  Phillips  farther  states  that  there  are  records  and 

filmed  documentation  of  meetings  in  California  in  1954  between  ETs  and  leaders  of  the  USA. 

He  lists  a  few  of  the  technologies  we  were  able  to  develop  because  of  the  ETs:  computer  chips, 

lasers,  night  vision,  bulletproof  vests,  and  concludes,  "Are  these  ET  people  hostile?  Well,  if  they 

were  hostile,  with  their  weaponry  they  could  have  destroyed  us  a  long  time  ago—or  could  have 

done  some  damage."  Mr.  Phillips  now  develops  technologies  that  can  help  eliminate  environ- 

mental  pollutants  and  reduce  the  need  for  fossil  fuels:  energy  generation  systems  that  use  nat- 

ural energies from planet earth. 

DP:  Mr. Don Phillips 

SG: Dr. Steven Greer 

DP: My name is Don Phillips and, I live in Los Angeles, California. I have worked 

with  Government  sponsored  agencies,  as  well  as  spent  my  appropriate  time  in  the 

military,  as  a  civilian,  but  also  as  a  military  person.  I  did  have  experiences  with 

what we would refer to as unidentified flying objects. 

Let's go to a timeframe, when I was about 19 or 20. I entered college after high 

school,  but  I  also  went  to  work  for  Lockheed  Aircraft  Corporation.  And,  after  a 

year  of  employment  in  the  regular  field  of  aircraft  construction  and  design,  I  was 

asked  if  I  would  like  to  go  to  a  new  department,  or,  one  that  was  already  in  gear 

for a new project. And, of course, I said yes, not knowing exactly what it was. But, 

I figured that it was in my best interest. 

Now,  my  studies  had  to  do  with  design,  engineering,  mechanical,  electrical 

and  aeronautics.  I  was  a  private  pilot,  at  that  time,  and  still  am.  And,  at  the  time 

— what would it be 1961, '62 — I started my new job in what is called the Lockheed 

Skunkworks.  I  was  introduced  to  the  various  divisions  of  the  Skunkworks-  pur- 

chasing,  expediting  and  engineering.  I  served  in  all  of  those  during  the  '60s,  and, 

this  went  through  1965.  Our  projects  were,  of  course,  for  special  aircraft  for  the 

United  States  Government.  And  other  agencies  of  the  Government  supplied 

pilots.  When  I  left  the  employment  of  the  Skunkworks  to  go  into  the  military,  I 

felt that this was something I wanted to come back to after serving my country. 

I  think  it  was  1965  when  I  first  went  into  the  military  and  discovered  that 

some of the assignments that I was put on near Las Vegas, Nevada were very much 
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in  close  proximity  to  our  areas  where  we  tested  our  aircraft-an  area  commonly- 

known  as  Area  51.  We  call  it  Dreamland,  the  Hog  Farm,  the  Lake.  The  side  that 

I  know  it  from  is  that  it  is  high  security.  I  got  a  lot of  feedback  from  people  from 

my  division  at  the  Skunkworks  as  to  what  is  happening  out  there.  We  are  testing 

airplanes.  And,  everybody  knows  that  it  tested  special  aircraft,  such  as  the 

Blackbird,  which  I  am  very  proud  of  because  that's  my  baby.  And,  it  holds  some 

of the world's records to this day. 

Now,  the  thing  about  being  in  the  military  in  that  area  is  that  we  had  radar 

sites  attached  to  Nellis  Air  Force  Base.  Now,  Nellis  is  a  flight  test  and  pilot  train- 

ing base for the U.S. military. North of Las Vegas, way up at the end of the north- 

east of the Gunnery Range, there is what we know as Area 51. But, across the high- 

way that goes north from  Las Vegas, is a site called  Angels Peak. Angels Peak, in 

itself, covered the Area 51. But, it also covered a lot of other areas, like the Atomic 

Energy Commission test grounds to the west and to the north. 

So Angels Peak was a classified radar installation. And, it's, a lot of radar instal- 

lations,  as  we  know  them,  are  up  in  the  middle  of  no  where.  We  would  monitor 

the aircraft coming from Las Vegas into Area 51 or whatever passed by. And, it was 

whatever  passed  by  that  became  most  interesting  one  night,  in  1966,  to  '67.  That 

night, I heard a lot of commotion about 1:00 in the morning. 

We  were  at  8,000  feet;  the  radar  domes  were  at  10,500,  approximately.  So  I 

decided to get  up and  walked up to  the  main road, and  up  near  my office. I got  to 

the area where the fellows were standing — there was a group of about five people 

-  and  they  were  looking  up  in  the  air.  And,  I  looked  up  in  the  air  and  saw  these 

objects,  lighted  objects,  moving  at  tremendous  speeds.  It  was  in  the  area  slightly 

to  the  north  and  northwest  of  Mount  Charleston.  Right  at  that  instant  I  saw  these 

things  making  acute  angles  and  traveling,  I  would  estimate  3,000  to  4,000  miles 

per  hour.  And,  then  immediately  making  acute  turns.  I  knew  that  they  weren't 

ours.  And,  I  had  a  special  background  with  the  Skunkworks,  Lockheed  Aircraft 

Advanced  Development  and  Engineering,  that  said,  these  are  not  ours.  And,  hav- 

ing been a pilot, I'm thinking, if there are people in these craft, what kind of forces 

are  their  bodies  taking?  Then,  I  said,  well,  these  have  to  be  guided  by  some  type 

of intelligent pilots. 

It  went  on  for  about  another  90  seconds.  And,  then,  all  of  a  sudden,  they 

seemed  to  group,  from  what  would  be  hundreds  of  miles  in  the  sky  to  the  west. 

And  they  came  into  a  circle,  rotated  into  a  circle,  and  then  disappeared.  And,  I 

thought, wow, what a show. 

So,  the  security  Sergeant  happened  to  be  on  duty.  And,  we  all  looked  at  each 

other and said, gee, this is really something. And, he said, well, we shouldn't really 

say anything about this. 

Well, I had a buddy that was chief radar operator named Anthony Kasar. And, 

Anthony was the first one to get off of the bus after the door opened- I was stand- 
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ing right up close to the doors when they opened up. I looked at him and- Anthony 

is a very large fellow with this blonde flowing hair, and a jovial spirit — and, he was 

as serious as anybody could possibly be. He was almost as white as a sheet. He took 

one step down the steps and he looked at me and he said, did you see those? And, 

I  said,  yeah,  we've  been  watching  them-  some  of  the  fellows  have  been  watching 

them for the last four to five minutes. And, I've seen them for a little more than 90 

seconds.  He  says,  we  saw  them  on  the  radar  screen  and  we  documented  them.  He 

says,  they  are  not  bogeys.  They  are  not  apparitions.  They  are  real  solid  objects. 

And, of course, they  would  have to be in order to get a  fix  with radar, the  kind of 

radar we used there, it would have to be a solid object. And, it's not that we tracked 

them  with  the  radar-  they  would  go  in  and  out  of  the  signal  and  register  that  way. 

He  finally  documented  that  there  were  six  to  seven.  The  speeds  that  we  estimated 

were also estimated by the radar operators and their scopes. 

SG: What did they estimate? 

DP:  They  estimated,  around,  3,800  to  4,200  miles  per  hour  equivalent,  ground 

speed. These things are darting across the sky. First they look like a star. And then 

they move, in any direction or make any kind of a straight line, or just hover. 

Most of us had top secret and then there's a few that had above top-secret clear- 

ances.  Myself,  I  dealt  with  documents  of  all  types.  And  for  my  time  period  in  the 

service,  it  was  top  secret.  The  people  that  would  record  the  information,  all  this  is 

recorded,  and,  it  is  documented.  And  then  it  is  signed  off.  And  then  it  is  put  in 

the  archives.  And,  our  division,  our  radar  squadron,  was  part  of  the  26th  Air 

Division,  which  was  near  Phoenix,  Arizona.  So,  where  the  reports  go  from  there, 

it could be the Pentagon. It could be the United States Air Force headquarters. 

These  UFOs  were  huge.  And  they  would  just  come  to  a  stop  and  do  a  60 

degree,  45  degree,  10  degree  turn,  after  stopping.  And,  then  immediately  reverse 

this action. 

When  I  was  working  with  the  Skunkworks,  we  signed  an  agreement  with  the 

National  Security  Agency,  and  the  National  Security  Council,  as  well  as  the  CIA. 

And, we kept very quiet about things because they always knew where we were and 

what  we  were  doing.  I  automatically  had  that  team  spirit-  we  were  a  big  family 

there. And, I was very proud of that, having worked directly for Kelly Johnson. 

I was asked a question by a fellow businessman several years ago, in 1997: 'Do 

you  think  that  some  of  the  technology  that  you  incorporated  into  that  aircraft, 

came from outside the planet Earth? And, I said, it's very possible. But, I said, you 

have to remember, we'd still have to make it work here on planet Earth. 

SG:  Had  you  heard  of  antigravity  propulsion  systems  being  worked  on  while  you 

were at Lockheed Skunkworks? 
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DP:  The  propulsion  system  that  you  are  asking  about,  I  heard  that  it  existed.  But, 

the left hand never knew what the right hand was doing, and, for good reason. 

Again, they didn't want us asking questions. We wanted to stay focused on the 

projects  that  we  were  working  on.  I  came  in  at  the  tail  end  of  the  U-2  project. 

That still continues, the use of that type of aircraft. The first four models that I had 

to  do  with  design  and  the  construction  and  the  eventual  flight  test  were  not  the 

first  military  models.  We  have  another  air  force  in  this  United  States  that  works 

on  contract.  And,  I  won't  identify  that  name.  They  worked  it  with  contract  pilots, 

very  good  pilots.  So,  our  first  four  models  were  for  them.  They  were  very  special 

models. And then came the SR-71, otherwise known properly as the Blackbird. 

From  what  I  learned  over  a  period  of  years,  anti-gravitational  research  was 

going. Maybe by consultants to the skunk works. 

We  know  that  there  were  some  captured  craft  from  1947  in  Roswell,  New 

Mexico.  And,  yeah,  they  were  real.  And,  yes,  we  really  did  get  some  technology 

from  them.  And,  yes,  we  really  did  put  it  to  work.  And,  we  can  thank  people  in 

the  United  States  Army  to  have  the  foresight  to  put  these  technologies  into  indus- 

try for the benefit of the people of the world. 

SG: We have retrieved extraterrestrial vehicles that have been studied? 

DP:  I  know  this  to  be  a  fact.  We  put  it  to  use.  But,  it  took  us  a  long  time  to  fig- 

ure out  what it was. And, then, figure out how  we can use it and then, what to use 

it  for.  And,  are  those  products  useful  for  humanity.  It  wasn't  until  later  on,  in  the 

'80s  and  '90's,  when  I  founded  a  company  called  Light  City  Technologies,  that  I 

confirmed this. 

It  was  a  technology  development  corporation  of  a  secret  nature.  And,  we 

worked  with  data  signals,  avionics,  computers.  And,  as  I  had  talked  with  you 

before,  we  knew  each  other  from  certain  agencies  of  the  military  in  contract  with 

the  CIA,  or  other  branches  of  what  we  call  unseen  industry.  I  would  say  that's  a 

good term. We can term it black, deep black, or hidden. 

Well, the knowledge that I have of these technologies, came from the craft that 

were  captured  here-I  didn't  see  the  craft,  nor  did  I  see  the  bodies.  But,  I  certainly 

know  some  of  the  people  that  did.  And,  of  course,  they  are  passed  on  now,  from 

their  earthly  bodies.  But,  there  was  no  question  that  there  are  peoples,  or  beings 

from outside the planet, that have lived here for a long time. And, it isn't just some- 

thing  new  that's  been  happening  in  the  last  couple  of  years.  There's  been  NATO 

research conducted, joint research into this. 

And,  it's  been  documented  as  to  who  those  races  were  at  that  time.  This  was 

back  in  the  early  '60s.  Whar  precipitated  the  need  for  our  aircraft  [the  Lockheed 

Skunkworks  U2,  Blackbird  aircraft],  was  the  result  of  these  reports  [about  UFOs] 

coming out from NATO. These reports were started in the late '50's. They were 
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finished  in  the  early  '60  s  and  disseminated  to  the  appropriate  leaders  of  various 

countries.  They  were  kept  under  a  lock  and  key,  if  you  will.  And,  the  prominence 

or greater exposure of unidentified flying objects led to these reports. 

We have records from 1954 that were meetings between our own leaders of this 

country  and  ET's  here  in  California.  And,  as  I  understand  it  from  the  written  doc- 

umentation,  we  were  asked  if  we  would  allow  them  to  be  here  and  do  research.  I 

have read that our reply was, well, how can we stop you? You are so advanced. And 

I will say by this camera and this sound, that it was Presidenr Eisenhower that had 

this  meeting.  And  it  was  on  film,  sort  of  like  what  we  are  doing  now.  Bringing  it 

up  to  date,  the  NATO  report  gave  that  there  were  12  races.  To  make  a  final  sum- 

mary, they had to have contacts to go to these races in order to understand who they 

are, what they are doing, and what they could do. And the report didn't get into the 

context,  but  it  certainly  did  verify  that  they  haven't  been  here  for  just  a  few  years, 

but rather hundreds, maybe thousands of years. And, this is written in the text. 

Now,  getting  back  to  the  ET  technology  that  we  might  have  used-  the  chips, 

lasers, the night vision, the bulletproof vests, and a few others- these were all devel- 

oped.  Well,  the  chips,  what  they  call  the  central  processing  units,  were  developed 

in  great  strides.  Now,  why  did  that  happen?  Why,  you  put  a  few  things  together 

and do a bit of research, you think, wow- we did benefit. 

Are  these  ET  people  hostile?  Well,  if  they  were  hostile,  with  their  weaponry 

they could have destroyed us a long time ago or could have done some damage. 

I know that some of the technologies came from the extraterrestrial craft. And, 

the  reason  they  crashed  is  that  their  guidance  mechanism  was  interrupted  by  our 

radar and by some equipment that we have. 

Even more validating for me was that one of our contract scientists for our pri- 

vate  concern,  Light  City  Technologies,  Incorporated,  worked  with  these  technolo- 

gies.  He  worked  with  a  couple  of  those  technologies  while  he  was  with  a  very 

prominent intelligence agency of the United States Government. 

The  one  person  that  I've  talked  to  outside  of  the  military  or  the  government 

level is Dr. Greer.  And, the reason  for that is because  he  makes it the professional 

approach, which is more in line with the way we were in the military. 

About the ET lenses: there  were some eyeball coverings that allowed the peo- 

ple  inside  the  craft  that  made  the  journey  across  space  to  see  in  the  minimal  light 

that  we  know  is  now  present  during  space  travel.  These  lenses  magnified  light  but 

also  brought  in  a  certain  type  of  clarity.  And  my  reason  for  mentioning  this  was 

that  it  was  Earth  doctors  and  specialists  that  got  them  into  the  removal  and  study 

of these lenses. 

I  think  a  lot  of  this  has  been  well  documented  by  Colonel  Corso.  You  know, 

who  was  there  with  him?  Well,  there  were  a  lot  of  people  there  with  him.  But  a 

lot  of  the  things  that  are  said  in  the  book  by  Colonel  Corso,  I  can  verify,  corrobo- 

rated by people that I have worked with and do work with now. So, I can say what 
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I  know  about  it  is  very  true.  The  pathway  that  it  took,  that's  another  story.  We 

talk about hidden technologies and  why don't they let people know about it? Well, 

they  hide  it  from  the  public.  Well,  hey,  there  is  probably  a  good  reason  for  some 

of it. 

The  Government  didn't  understand  it  themselves.  Being  in  the  Air  Force, 

maybe we didn't fully know what it was. Take those technologies from Roswell, it 

took a  while to figure out how they  worked before  we  knew  what to  make  from it 

and then how to get it into industry, how can it benefit the people. 

The  sensationalism  that  reporters  and  newspapers  and  writers  put  forth  does- 

n't  do  the  public  any  good.  It  feeds  the  desire  for  sensationalism  in  people.  We 

naturally  have  a  curiosity.  But  it  can  be  fed  with  fact  and  truth,  or  it  can  be  fed 

with sensationalism and half-truth- or no truth at all. 

How  I  came  to  learn  of  that  NATO  report:  the  impetus  for  doing  the  report 

in the first place was because during that time period, late '50's- '60s, the Cold War 

was  beginning.  There  were  flying  craft,  UFOs,  intruding  upon  the  Russian  air- 

space.  And,  then  there  were  flying  craft  intruding  upon  our  airspace  and  we  were 

each blaming the other. In doing so, we were ready to push buttons. We came very 

close to pushing the buttons  and  would annihilate, perhaps, both sides. But, before 

the buttons  were pushed, there  was a secondary type of control ~  we call it human 

reason, it is something that machines can't do. They assessed the situation and said: 

wait a  minute; it  is  happening to both  sides,  something is  unusual here. Maybe  we 

should do some research and then do a report, before we push the buttons. 

And, thus, the report 

I learned of the report through working for the CIA, while I was following the 

pathway  on  some  information  that  had  to  do  with  NASA,  that  had  to  do  with 

extraterrestrial  visitation,  and  how  real  it  was.  That's  how  I  came  to  know  of  the 

NATO  report.  But,  it  was  also  through  the  military  channels.  I  had  to  make  some 

phone  calls.  And,  I  did.  Well,  we  worked  with  the  Central  Intelligence  Agency  as 

contractors.  That  was  during  the  time  of  the  Skunkworks.  You  see  the  CIA  was 

one  of  our  best  customers.  And,  it  is  the  CIA  that  has  one  of  the  world's  best  air 

forces.  We  have  Francis  Garry  Powers  —  yes  we  knew  him,  and  Schumacker  ~  a 

lot  of  these  people,  they  are  very  real  people.  And,  they  were  often  moved  around 

by politics. 

I  do  know  that  there  were  what  we  call  these  little  beings.  An  engineer  that 

did some work for us in the military was asked if he would like to do a special proj- 

ect. It was to build a flight trainer. He is a mechanical engineer and electrical engi- 

neer.  And,  through  the  process  of  building  the  trainer,  he  discovered  that  he  was 

to  work  with  some  other  people  after  it  got  to  a  certain  point.  The  other  people 

came  out  and  they  were  these  little  humanoids-  kind  of  startling,  because  they  are 

all,  you  know,  short,  short  people.  But,  very,  very  intelligent-  like  very  intelligent 

children, super intelligent children. And, pretty soon it became like us sitting here. 
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And,  what  they  were  building  was  a  trainer  for  us  to  learn  how  to  fly  their  craft. 

It's a very interesting approach. 

[See the testimony of Bill Uhouse.  SG] 

Other technologies from the retrieved ET craft were fiber optics that went into 

these  computer  chips.  And,  mind  you,  the  signal  didn't  travel  on  hard  wire  as  we 

know  it.  It  traveled  through  a  hollow  core  and  in  the  form  of  colored  light.  And, 

each  color  had  a  spectrum,  an  assignment  to  do  a  certain  thing.  So,  we  had  fiber 

optics that we put to use. They did a lot of research and reverse engineering. 

We also got these things that are handheld scanners, that we scan the body, and 

determine  what  the  condition  is.  We  can  also  treat  from  the  same  scanner.  Are 

these things real? Well, I can tell you, personally, that we've been working on them. 

And, we have ones that can cure cancer. Yes, diagnose and cure. 

Again,  politics,  and  God  bless  them,  the  FDA,  and  other  people  whose  finan- 

cial interests could be damaged by the release of certain technologies keep these out 

of view. But it can be a win-win situation for everybody. This is the way our tech- 

nology development group views the use of technologies. 

SG: Have you been associated with that group? 

DP:  I  founded  the  organization  that  became  a  corporation  in  California.  I  was 

associated with it six, seven years before, so that would be, back in the '80 s. 

We  were  contractors  to  the  CIA  while  working  for  the  Skunkworks.  Working 

for the Skunkworks was five years. And, the military, I was in for a standard four. 

In 1997, I met some of our expert recon people in the military. Highly trained 

and  they  could  blow  up  cities  and  terminate  a  great  number  of  people.  But,  they 

did  an  exercise  -this  is  a  confirmation.  Security  in  the  United  States  is  constantly 

tested.  That's  the  only  way  you  are  going  to  find  out  if  it  is  bullet  proof  or  where 

you need to improve. So this recon group was asked to breach the security at Area 

51.  And,  they  did  a  wonderful  job  and  did  it.  They  went  through  and  they  disas- 

sembled,  piece  by  piece,  the  security  at  Area  51.  And,  you  know,  they  would  take 

out  the  pieces,  piece  by  piece,  and  it  would  send  a  signal,  an  alert,  and  then  they 

would  hide.  These  guys  were  experts.  They  were  expert  recon  people  for  the  mil- 

itary. 

SG: What did they find? 

DP:  What  they  found  was  that  there  were  many  areas  at  Area  51,  and  security  is 

as crazy as ever there. You know? That says something for the security forces. And, 

they are a little bit nutty because I think they are too far out, away from human- 
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ity,  most  of  the  time.  But  the  idea  that  there  are  craft  being  worked  on  is  not  just 

an  idea.  Yes,  there  were  ET  craft  there.  I  talked  to  others  that  have  worked  on  it. 

There  are  different  levels  there.  What  you  see  on  the  surface  is  not  representative 

of all of the research areas that are there. 

I  know  there  are  two  prominent  people  that  founded  what  we  call  Area  51. 

They are two friends. I had no idea. It wasn't until 1995 and '96 that we were talk- 

ing about all this, swapping stories, if you will, that they told me that. They looked 

at  me,  and  said,  do  you  know  who  it  was  who  actually  went  out  there  for  Kelly 

Johnson? And, they named the names. But I'd like to keep those quiet for now. 

SG: Okay. Okay, that's fine. 

DP: Because they are still related to us.  I mean, they are, 

SG: They are still involved. 

DP: For the benefit of their families, yeah. Well, they are retired, but they are still 

involved in this by contract. 

SG: What corporations have been connected to these UFO projects? 

DP:  DuPont.  IBM,  what  is  now,  I  think,  Western  Digital,  EG&G.  I've  had  busi- 

ness  dealings  with  EG&G.  They  make  products  for  us.  They  have  made  products 

for  our  private  sector  corporation.  They  are  a  contractor-  very  good.  They  were 

responsible for the safe delivery and return of personnel to various  work locations. 

But, that isn't all of it. That's just a small amount of their work. 

During the Apollo landing, Neil Armstrong says, "They're here. They are right 

over there and look at the size of those ships. And, it is obvious, they don't like us 

being here." And, what he went on to describe was like a lineup of military planes, 

only  here  are  these  craft,  and  their  people,  observing  them.  Neil  Armstrong,  he 

said, they don't want us to be here. 

SG:  Do you have an audiotape of that? 

DP: No, I have the written communication. 

SG:  Do you know if Kelly Johnson knew of the UFO and ET issue at all? 

DP: Oh  yeah. I  would say  he did. But, he  was  focused on developing a job. There 

were five people in the world of his caliber. And there were three of that caliber in 

the United States... 
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I learned one thing from an associate scientist- somebody for whom I have the 

greatest,  the  highest  respect-  who  was  with  the  CIA.  He  says  the  first  thing  we 

want  to  determine  is  who  is  turning  the  wheels  on  any  project-this  is  what  I  did 

when I was with the CIA. 

You  see,  who  is  turning  the  wheels?  What  is  the  motivation?  Why  is  it  being 

done?  I  asked,  right  after  we  first  talked,  why  is  Dr.  Steven  Greer  doing  this?  I've 

done  my  research  -  maybe  a  lot  of  it.  And,  I've  watched  what's  happening.  And, 

you've  been  very  dedicated  to  what  you  are  doing,  and  professional.  That's  why  I 

am here tonight. That is why I am speaking with you. 

And,  we  still  have  those  contacts  around  the  world  that  can  verify  a  lot  of 

things. 

SG:  Do  you  know  of  anyone  else  that  you  feel  may  be  willing  to  come  forward 

now? 

DP: We all have our agreements that  we signed and they are still, you know, to be 

honored.  However,  there  isn't  any  reason  why  certain  information  can't  be  shared 

when it is for the benefit of humanity... 

Well,  Dr.  Greer,  one  of  the  purposes  for  founding  this  technology  corporation 

that I did in 1998 was to bring forth these technologies that can help get rid of the 

toxins  -  that  can  clean  the  air,  that  help  get  rid  of  the  need  for  so  much  fossil  fuel 

or  help  it  become  more  efficient.  Yes,  it  is  time.  I  can  tell  you,  personally,  that  it 

has already started. 

And I can prove what we have come up with. We can prove it. 

SG: Are these energy generation systems, or, can you speak about them? 

DP:  The  energy  generation  systems  that  the  associates  have  brought  forth  deal 

with  using  natural  energies  from  planet  Earth.  And,  there  is  a  natural  harmonics 

of the planet. That's already been proven. 

Testimony of Captain Bill Uhouse, USMC (ret.) 

October 2000 

Bill  Uhouse  served  10  years  in  the  Marine  Corps  as  a  fighter  pilot,  and  four  years  with  the 

Air  Force  at  Wright-Patterson  AFB  as  a  civilian  doing  flight-testing  of  exotic  experimental  air- 

craft.  Later,  for  the  next  30  years,  he  worked  for  defense  contractors  as  an  engineer  of  antigravity 

propulsion  systems:  on  flight  simulators  for  exotic  aircraft—and  on  actual  flying  discs.  He  tes- 

tifies  that  that  the  first  disc  they  tested  was  the  re-engineered  ET  craft  that  crashed  in  Kingman, 

Arizona  in  1958.  He  further  testifies  that  the  ET's  presented  a  craft  to  the  US  government;  this 

craft  was  taken  to  Area  51,  which  was  just  being  constructed  at  the  time,  and  the  four  ET's  that 

accompanied  the  craft  were  taken  to  Los  Alamos.  Mr.  Uhouse's  specialty  was  the  flight  deck 

and  the  instruments  on  the  flight  deck—he  understood  the  gravitational  field  and  what  it  took 

to  get  people  trained  to  experience  antigravity.  He  actually  met  several  times  with  an  ET  that 

helped the physicists and engineers with the engineering of the craft. 

I  spent  10  years  in  the  Marine  Corps,  and  four  years  working  with  the  Air 

Force  as  a  civilian  doing  experimental  testing  on  aircraft  since  my  Marine  Corps 

days.  I  was  a  pilot  in  the  service,  and  a  fighter  pilot;  [I]  fought  in  ...  after  the  lat- 

ter  part  of  WWII  and  the  Korean  War  Conflict,  I  was  discharged  as  a  Captain  in 

the Marine Corps. 

I didn't start working on flight simulators until about, well, the year was 1954, 

in September. After I got out of the Marine Corps, I took a job with the  Air Force 

at  Wright  Patterson  doing  experimental  flight-testing  on  various  different  modifi- 

cations of aircraft. 

While  I  was  at  Wright  Patterson,  I  was  approached  by  an  individual  who— 

and  I'm  not  going  to  mention  his  name—[wanted]  to  determine  if  I  wanted  to 

work in an area on new creative devices. Okay?  And, that  was a  flying disc  simu- 

lator. What they had done: they had selected several of us, and they reassigned me 

to  A-Link  Aviation,  which  was  a  simulator  manufacturer.  At  that  time  they  were 

building  what  they  called  the  C-11B,  and  F-102  simulator,  B-47  simulator,  and  so 

forth.  They  wanted  us  to  get  experienced  before  we  actually  started  work  on  the 

flying disc simulator, which I spent 30-some years working on. 

I  don't  think  any  flying  disc  simulators  went  into  operation  until  the  early 

1960s—around 1962 or 1963. The reason why I am saying this is because the sim- 

ulator  wasn't  actually  functional  until  around  1958.  The  simulator  that  they  used 

was  for  the  extraterrestrial  craft  they  had,  which  is  a  30-meter  one  that  crashed  in 

Kingman,  Arizona,  back  in  1953  or  1952.  That's  the  first  one  that  they  took  out 

to the test flight. 

This  ET  craft  was  a  controlled  craft  that  the  aliens  wanted  to  present  to  our 

government—the U.S.A.   It landed about 15 miles from what used to be an 
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army  airbase,  which  is  now  a  defunct  army  base.  But  that  particular  craft,  there 

were  some  problems  with:  number  one  -  getting  it  on  the  flatbed  to  take  it  up 

to  Area  51.  They  couldn't  get  it  across  the  dam  because  of  the  road.  It  had  to 

be  barged  across  the  Colorado  River  at  the  time,  and  then  taken  up  Route  93 

out  to  Area  51,  which  was  just  being  constructed  at  the  time.  There  were  four 

aliens  aboard  that  thing,  and  those  aliens  went  to  Los  Alamos  for  testing.  They 

set  up  Los  Alamos  with  a  particular  area  for  those  guys,  and  they  put  certain 

people  in  there  with  them—people  that  were  astrophysicists  and  general  scien- 

tists—to  ask  them  questions.  The  way  the  story  was  told  to  me  was:  there  was 

only  one  alien  that  would  talk  to  any  of  these  scientists  that  they  put  in  the  lab 

with  them.  The  rest  wouldn't  talk  to  anybody,  or  even  have  a  conversation  with 

them.  You  know,  first  they  thought  it  was  all  ESP  or  telepathy,  but  you  know, 

most  of  that  is  kind  of  a  joke  to  me,  because  they  actually  speak—maybe  not 

like  we  do—but  they  actually  speak  and  converse.  But  there  was  only  one  who 

would [at Los Alamos]. 

The  difference  between  this  disc,  and  other  discs  that  they  had  looked  at  was 

that this one was a much simpler design. 

The disc simulator didn't have a reactor, [but] we had a space in it that looked 

like  the  reactor  that  wasn't  the  device  we  operated  the  simulator  with.  We  oper- 

ated it with six large capacitors that were charged with a million volts each, so there 

were  six  million  volts  in  those  capacitors.  They  were  the  largest  capacitors  ever 

built.  These  particular  capacitors,  they'd  last  for  30  minutes,  so  you  could  get  in 

there  and  actually  work  the  controls  and  do  what  you  had  to—to  get  the  simula- 

tor, the disc to operate. 

So,  it  wasn't  that  simple,  because  we  only  had  30  minutes.  Okay?  But,  in  the 

simulator  you'll  notice  that  there  are  no  seat  belts.  Right?  It  was  the  same  thing 

with  the  actual  craft—no  seat  belts.  You  don't  need  seat  belts,  because  when  you 

fly  one  of  these  things  upside  down,  there  is  no  upside  down  like  in  a  regular  air- 

craft—you  just  don't  feel  it.  There's  a  simple  explanation  for  that:  you  have  your 

own  gravitational  field  right  inside  the  craft,  so  if  you  are  flying  upside  down—to 

you—you  are  right  side  up.  I  mean,  it's  just  really  simple,  if  people  would  look  at 

it.  I was inside the actual alien craft for a start-up... 

There weren't any windows. The only way we had any visibility at all was done 

with cameras or video-type devices. [See the testimony of  Mark McClandlish. SG] 

My  specialty  was  the  flight  deck  and  the  instruments  on  the  flight  deck.  I  knew 

about the gravitational field and what it took to get people trained. 

Because  the  disc  has  its  own  gravitational  field,  you  would  be  sick  or  disori- 

ented  for  about  two  minutes  after  getting  in,  after  it  was  cranked  up.  It  takes  a  lot 

of  time  to  become  used  to  it.  Because  of  the  area  and  the  smallness  of  it,  just  to 

raise  your  hand  becomes  complicated.  You  have  to  be  trained—trained  with  your 

mind, to accept what you are going to actually feel and experience. 
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Just  moving  about  is  difficult,  but  after  a  while  you  get  used  to  it  and  you  do 

it—it's  simple.  You  just  have  to  know  where  everything  is,  and  you  [have]  to 

understand  what's  going  to  happen  to  your  body.  It's  no  different  than  accepting 

the  g-forces  when  you  are  flying  an  aircraft  or  coming  out  of  a  dive.  It's  a  whole 

new ball game. 

Each  engineer  that  had  anything  to  do  with  the  design  was  part  of  the  start- 

up  crew.  We  would  have  to  verify  all  the  equipment  that  we  put  in—be  sure  it 

[worked] like it [was] supposed to, etc. 

I'm  sure  our  crews  have  taken  these  craft  out  into  space.  I'm  saying  it  proba- 

bly  took  a  while  to  train  enough  of  the  people,  over  a  sufficient  time  period.  The 

whole  problem  with  the  disc  is  that  it  is  so  exacting  in  its  design  and  so  forth.  It 

can't  be  used  like  we  use  aircraft  today,  with  dropping  bombs  and  having  machine 

guns in the wings. 

The  design  is  so  exacting,  that  you  can't  add  anything—it's  got  to  be  just  right. 

There's  a  big  problem  in  the  design  of  where  things  are  put.  Say,  where  the  center 

of  the  aircraft  is,  and  that  type  of  thing.  Even  the  fact  that  we  raised  it  three  feet 

so  the  taller  guys  could  get  in—the  actual  ship  was  extended  back  to  its  original 

configuration, but it has to be raised. 

We  had  meetings,  and  I  ended  up  in  a  meeting  with  an  alien.  I  called  him  J- 

ROD—of  course,  that's  what  they  called  him.  I  don't  know  if  that  was  his  real 

name  or  not,  but  that's  the  name  the  linguist  gave  him.  I  did  draw  a  sketch,  before 

I  left,  of  him  in  a  meeting.  I  provided  it  to  some  people  and  that  was  my  impres- 

sion of what I saw. 

The  alien  used  to  come  in  with  [Dr.  Edward]  Teller  and  some  of  the  other 

guys,  occasionally,  to  handle  questions  that  maybe  we'd  have.  You  know?  But  you 

have  to  understand  that  everything  was  specific  to  the  group.  If  it  wasn't  specific 

to  the  group,  you  couldn't  talk  about  it.  It  was  on  a  need-to-know  basis.  And  [the 

ET]  he'd  talk.  He  would  talk,  but  he'd  sound  just  like  as  if  you  spoke—he'd  sound 

like  you.  You  know,  he's  like  a  parrot,  but  he'd  try  and  answer  your  question.  A 

lot  of  times  he'd  have  a  hard  time  understanding,  because  if  you  didn't  put  it  on 

paper and explain yourself, half the time he couldn't give you a good answer. 

The  preparation  we  had  before  meeting  this  alien  was,  basically,  going  through 

all  of  the  different  nationalities  in  the  world.  Then  they  got  into  going  into  other 

forms  of  life,  even  down  to  animals  and  that  type  of  thing.  And...  this  J-ROD— 

his  skin  was  pinkish,  but  a  little  bit  rough—that  kind  of  stuff;  not  horrible-look- 

ing, you know—or to me, he wasn't horrible-looking. 

Some  of  the  guys  who  were  in  the  particular  group  that  I  was  in—they  never 

even  made  it.  You  know,  when  they  gave  you  the  psychological  questions,  I  just 

answered  them  the  way  I  felt  and  I  had  no  problem.  That's  what  they  wanted  to 

know—if  you'd  become  upset—but  it  never  bothered  me.  It  didn't  amount  to 

much. 
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So  basically,  the  alien  was  only  giving  engineering  advice  and  science  advice. 

For  example,  I  performed  the  calculations  but  needed  more  help...I  spoke  of  a 

book  that—well  its  not  a  book;  it's  a  big  assembly  with  various  divisions  dealing 

with  gravitational  technology,  and  the  key  elements  are  in  there,  but  all  the  infor- 

mation  wasn't  there.  Even  our  top  mathematicians  couldn't  figure  some  of  this 

stuff out, so the alien would assist. 

Sometimes  you'd get into a spot  where  you [would] try and try and try, and it 

wouldn't  work.  And  that's  when  he'd  [the  alien]  come  in.  They  would  tell  him  to 

look at this and see what we did wrong. 

Over  the  last  40  years  or  so,  not  counting  the  simulators—I'm  talking  about 

actual craft—there are probably two or three-dozen, and various sizes that we built. 

I  don't  know  much  about  the  [ET]  ones  that  they  brought  here.  I  know  about 

that  one  [craft]  out  of  Kingman  but  that's  about  it.  And,  I  know  the  company  that 

hauled  it  out  of  there—who  is  out  here  now—but...  But,  there's  one  that  oper- 

ates with certain chemicals. 

I  think  these  triangles  that  people  are  seeing  are  two  or  three  30-meter  craft, 

that  are  in  the  center  of  it  [the  triangle].  And,  the  outside  perimeter—well  you 

could  put  anything  you  want,  as  long  as  these  particular  ones  meet  the  design  cri- 

teria, and they'll operate. 

You know, there  were certain reasons for the  secrecy. I could understand that; 

it  was  no  different  than  the  first  atomic  bomb  that  they  built.  But  they  are  getting 

so far ahead now  with aircraft design.  And, like I told you gentlemen earlier—that 

by  2003,  most  of  this  stuff  will  be  out  for  everybody  to  look  at.  Maybe  not  the 

way  that  everybody  expects  it,  but  in  some  manner  they  determine...appropriate 

to show everybody. You know, a big surprise. 

The reason why I said that is because the document I signed ends in 2003 and 

I'm not the only one who signed those. 

But, that gravitational  manual—if  you ever get one of these volumes of docu- 

ments, you'd be on top of the world. You'd know everything. 

[See the testimony of Mark McCandlish that verifies human-made antigravity craft 

and also the use of cameras instead of windows for imaging. SG] 

Testimony of Lt. Colonel John Williams, (ret.)  US Air Force 

September 2000 

Colonel  Williams  entered  the  Air  Force  in  1964  and  became  a  rescue  helicopter  pilot  in 

Vietnam.  He  has  an  electrical  engineering  degree  and  was  in  charge  of  all  the  construction  proj- 

ects  for  the  Military  Air  Command.  During  his  time  in  the  military  he  knew  that  there  was  a 

facility  inside  of  Norton  Air  Force  Base  in  California  that  no  one  was  to  know  about.  He  heard 

that  there  was  a  UFO  craft  stored  there  and  that  people  such  as  certain  Senators  including  Bob 

Dole  had  visited  the  facility.  Colonel  Williams  also  relates  another  story  that  his  father  told  him: 

One  time  attending  a  dinner  party  he  had  a  conversation  with  a  high-level  RAND  official  who 

told  him  that  the  government  was  spending  more  money  on  antigravity  devices  than  any  other 

project in the history of this country. 

JW:  Lt. Col. John Williams 

SG: Dr. Steven Greer 

JW:  I'm  Lieutenant  Colonel  John  Williams.  I  entered  the  Air  Force  in  1964 

and  I  was  a  pilot.  I  also  had  an  electrical  engineering  degree  background  and  that 

also  got  me  in  the  engineering  field.  I  was  in  charge  of  all  the  construction  proj- 

ects for the Military Air Command. 

I  can  discuss  Norton  Air  Force  Base,  and  that  as  a  result  of  all  the  Military 

Airlift  Command bases under  me [I knew about this  facility]. There  was one facil- 

ity  at  Norton  Air  Force  Base  that  was  close  hold  ~  not  even  the  wing  commander 

there  could  know  what  was  going  on.  During  that  time  period  it  was  always 

rumored  by  the  pilots  that  that  was  a  cover  for  in  fact  the  location  of  one  UFO 

craft.  The  reason  for  that  location  was  that  folks  could  come  out,  land  at  Norton, 

play  golf,  be  part  of  a  golf  tournament  and  so  forth  and  during  that  process  could 

go  by  the  facility  and  actually  see  the  UFO.  But  I  was  never  allowed  in  that  area 

when I was there at Norton Air Force Base. 

[See the testimony of Mark McCandlish which establishes that indeed a UFO was 

stored at this facility at Norton AFB.  SG] 

I  heard  this  during  my  Vietnam  career  where  I  was  a  rescue  helicopter  pilot. 

Basically  you're  always  together  at  the  club  and  so  forth  and  so  close  hold-  many 

stories  started  to  come  out  during  that  time  period.  It  was  there  that  I  heard  sev- 

eral stories along that line from different pilots. All that was known, because it was 

so  close  hold,  was  the  fact  that  this  facility  did  contain  a  UFO.  This  time  period 

would  have  been  in  1969  to  1970  when  I  heard  that  first.  And  I  validated  that  the 

facility did in fact exist in the 1982 time period. 
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SG: You were able to validate that it existed? 

JW: That's correct because I was responsible for that base's facilities from 1981-82. 

SG:  What  kind  of  VIPs  would  be  put  in  and  out  of  there  that  might  have  seen 

these UFOs? 

JW:  It  can  actually  be  senators.  In  fact,  it's  my  understanding  that  Bob  Dole  was 

at  that  facility.  It's  also  possible  that  back  in  the  early  '50s  that  Eisenhower  actu- 

ally visited that facility. 

Separate  from  the  Norton  matter,  in  the  mid-1950s  my  father  relayed  to  me 

the following. Before I get into that, I would like to state who he was and his back- 

ground. During World War II he  was responsible for the entire West Coast for the 

Signal  Corps  operation.  He  was  familiar  with  electronics  because  he  taught  that 

during  World  War  II,  in  the  beginning.  During  a  dinner  party  with  a  very,  very 

close  friend,  a  RAND  employee  was  invited.  This  is  located  in  the  Ventura  area, 

which  was  near  their  RAND  operation.  This  story  impacted  my  father  and  he 

relayed it many times to me. He said that during that party after several drinks this 

RAND  official  said  that  the  government  was  spending  more  money  on  antigravity 

than  any  other  project  in  the  history  of  this  country.  Therefore  he  believed  at  that 

time  that  we  had  actually  developed  operational  antigravity  systems.  That  spend- 

ing  would  probably  have  been  started  shortly  after  World  War  II,  I  would  think. 

That this would be an ongoing effort for many years. 

I  basically  understand  that  the  person  who  relayed  this  information  was  at  a 

high  level  there  at  RAND  Corporation.  The  family  friend  who  had  this  dinner 

party  was  one  that  was  very  affluent  in  the  neighborhood—she  was  in  charge  of 

the  Republican  National  Party  for  Ventura  County.  And  she  generally  had  upper 

echelon people at her party. 

Testimony of Mr. Don Johnson 

December 2000 

Mr.  Johnson  was  putting  himself  through  college  working  at  Century  Graphics  in 

1971/72.  Part  of  his  job  was  to  run  blueprints  through  a  large  printing  machine.  Century 

Graphics  used  to  get  jobs  from  various  military  electronics  firms  such  as  Lockheed,  Litton, 

Hughes  and  RCA.  While  he  had  a  low  clearance,  there  were  times  when  his  assistance  was 

needed  on  top-secret  documents.  In  one  case  he  was  working  on  a  lithograph  negative  of  the 

routes  for  all  the  American  and  Russian  subs.  In  his  testimony  he  states  that  he  also  worked  on 

a  huge  electronic  diagram  from  Hughes-Suma  Corporation.  In  the  center  of  the  diagram  in  a 

large  rectangle  it  said  "antigravity  chamber."  When  he  completed  his  work  he  turned  to  the  man 

training  him  showing  him  the  verbiage.  This  man  told  him  that  he  was  not  supposed  to  be 

working on that and for him to put it back and forget about it. 

DJ: Mr. Don Johnson 

SG: Dr. Steven Greer 

DJ:  In  '71  or  '72,  I  was  working  at  this  place  called  Century  Graphics.  I  was  on 

the  night  shift  while  I  was  putting  myself  through  college.  I  had  to  run  blueprints 

on this large printing machine as part of my job. 

We  used  to  get  jobs  from  Lockheed,  Litton,  Hughes  and  RCA-  whoever  was 

doing  electronics  for  the  military  at  the  time.  So  a  lot  of  what  we  did  were  cir- 

cuit  designs  and  maps  and  things  like  that.  I  had  a  fairly  low  clearance  there.  I 

should  also  explain  that  sometimes  they  would  have  me  working  on  things  I 

shouldn't  be  working  on.  For  example,  one  time  I  was  working  on  this  huge  lith- 

ograph  negative  of  the  Pacific  Ocean  that  had  all  of  the  routes  for  all  of  our  subs 

and  all  the  Russian  subs.  So  there  were  times  when  there  weren't  enough  people 

and  I  would  have  to  work  on  things  that  were  secret  even  though  I  didn't  have 

the  clearance.  And  this  blueprint  I'm  going  to  tell  you  about  was  one  of  those 

situations. 

So  I  worked  at  the  end  of  the  machine  where  the  print  would  come  out.  I 

would  fold  it  and  then  have  to  cut  it  and  stack  it  and  so  on.  So  I'm  pushing  this 

piece through and it's a huge electronic diagram. In the middle of this diagram was 

this large rectangle and in the center of the rectangle it said, "antigravity chamber" 

on  it.  And  it  was  from  Hughes  Suma  -  I  think  it  was  Suma  Corporation.  It  had 

the  little  bug  or  the  logo  at  the  bottom  of  the  corner.  After  I  got  through  folding 

it  I  took  it  over  to  this  old  guy  that  was  training  me  and  working  with  me  and  he 

was  the  one  pushing  it  through.  I  don't  remember  his  name  but  I  said,  look,  look 

at  this  antigravity  chamber.  And  he  says,  you  are  not  supposed  to  be  working  on 

this, and  you didn't  see that,  and put it back and don't  say  anything about it before 

we  get  in  trouble.  And  so  I  did-  I  didn't  say  anything  about  it.  But  it  definitely 

said antigravity chamber. 
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SG: Did Century Graphics handle top-secret work? 

DJ:  Well,  that  Pacific  map  of  the  submarine  routes  was  top-secret  so,  yes.  I  know 

that this antigravity chamber blue print was secret because I remembered him chas- 

tising me for bringing that up to him. 

[Mr. Johnson corroborates the testimony of other witnesses that Hughes was heavily 

involved  with  antigravity  propulsion  research.  See  the  testimony  of  Dr.  B.,  Mark 

McCandlish, Don Philips, et al.  SG] 

Testimony of A. H., Boeing Aerospace 

in December of 2000 

A.H. is a person who has gained significant information from inside the UFO extraterres- 

trial  groups  within  our  government,  military,  and  civilian  companies.  He  has  friends  at  the 

NSA, CIA, NASA, JPL, ONI, NRO, Area 51, the Air Force, Northrup, Boeing, and others. He 

used to work at Boeing as a surface technician. He was introduced to four-star General Curtis 

Lemay and one day went to his house in Newport Beach, CA and spoke with him about this 

subject. Lemay confirmed the ETV crash at Roswell. AH's NSA contact told him that Henry 

Kissinger, George Bush as well as Ronald Reagan and Mikhail Gorbachov were all aware of the 

ET subject. His CIA contact told him that the USAF had shot down some of these spacecraft. 

A friend of AH's who worked at Boeing was part of crash recovery and personally saw and car- 

ried ET bodies. AH says that a group in the FBI discovered that radar testing was causing inter- 

ference with some of the ETV's and that this was what was causing so many crashes. He also 

says  that  there  are  underground  bases  testing  and  maintaining  extraterrestrial  technology  in 

Utah (reachable only by air), Enzo California, Lancaster/Palmdale California, Edwards AFB in 

California, March AFB, Eglan AFB in Florida, London England, and many other locations. 

AH: A. H. 

SG:  Dr. Steven Greer 

AH:  I  worked  at  Boeing  Aircraft  Company  at  Long  Beach,  California  as  a  surface 

technician,  working  for  both  the  commercial  side  and  military  side  of  Boeing  (for- 

merly McDonnell Douglas Aircraft Company). 
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Through  Ham  radio  connections,  I  was  introduced  to  four-star  General  and 

Chief of Staff of the Air Force - General Curtis Lemay. 

I  drove  down  to  Newport  Beach  where  he  lived  and  rang  his  doorbell.  And 

his wife Helen let me in. As soon as I walked in the front door there was a big bust 

of Curtis Lemay depicting him as Chief of Staff of the Air Force. We sat down and 

talked in his den. He put his feet up on his coffee table where there were Air Force 

magazines sitting. And directly to our left was a picture of him in the White House 

with President Kennedy and Curtis Lemay was fully dressed in his uniform. 

And  I  asked  Curtis  LaMay  and  I  said  Curt,  when  you  were  in  the  Air  Force 

out of the 100 percent of the sightings [of UFOs] that came into the Air Force how 

many  of  them  remained  not  identified?  And  he  said  out  of  the  100  percent  that 

came  in  only  35  percent  of  them  could  not  be  identified.  And  I  asked  well,  why 

couldn't  they  have  been  identified.  And  he  said  because  the  craft  were  too  damn 

fast.  We  can't  catch  them.  In  fact,  he  used  some  foul  language  in  there  too  in  his 

explanation. 

And then I asked him about the Roswell crash, if that really occurred. And he 

looked  over  at  me  and  him  shook  his  head  yes,  that  it  did  occur.  And  I  said  that  I 

was  particularly  interested  in  the  strange  writings  that  were  found  inside.  I  asked 

if  they  were  ever  deciphered.  And  he  said  as  far  as  he  understood  they  were  not 

deciphered when he was in office. 

[This is corroborated by Brigidier General Stephen Lovekin.] 

And  then  I  asked  him  if  he  ever  knew  where  these  things  were  coming  from, 

their  point  of  origin.  And  he  looked  over  at  me  again  and  he  said,  don't  give  any- 

thing  to  the  CIA.  He  said  they  want  their  hands  into  everything.  They  usually  do 

get  their  hands  into  everything  and  they  get  away  with  it.  And  I  said  what  about 

the FBI? And he said no it's all wrapped up within the Central Intelligence Agency 

and  they  took  it  away  from  him.  And  he  was  angry.  He  was  angry  about  this.  In 

fact,  he  became  so  angry  that  he  coughed  and  grabbed  his  stomach  as  if  his  stom- 

ach hurt. 

SG(?):  What  I  found  very  interesting  about  Curtis  Lemay  was  that  Senator  Barry 

Goldwater tried to get close to the truth. When I sat down to talk to Curtis  LaMay 

he was kind of apprehensive to talk to me about what I asking him. 

So  to  open  him  up  I  mentioned  that  I  met  the  former  chief  agent  of  the  Los 

Angeles  FBI,  Richard  Britsing,  but  he  didn't  know  him.  But  then  I  mentioned  a 

CIA agent who I met whose name is Brett Merrill, he is now passed away, who was 

living  in  Long  Beach  for  a  while.  He  moved  to  Layton,  Utah  and  then  he  passed 

away  from cancer. He didn't  know  this  gentleman either but  when I told  him  what 

they told me, then Curtis LaMay started to open up and talk about Roswell and 
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the  crash  that  occurred.  And  he  told  me  that  he  was  aware  that  it  wasn't  ours,  it 

wasn't the military's, the Air Force or the Army or the Navy, and that it was a highly 

strange  vehicle  that  crashed.  And  he  took  over  the  office  from  General  Nathan 

Twining.  Nathan  Twining  never  told  him  anything  either.  Apparently  Curtis 

LaMay  was  not  aware  of  Twinings  involvement  in  Majestic  12  [the  super-secret 

group thought  to have controlled the UFO/ET issue in the  early days after WWII]. 

And  by  the  way,  Majestic  12  is  real.  MJ12  did  exist.  But  it  does  not  exist 

today.  The  name  was  changed.  The  positions  are  still  the  same.  Henry  Kissinger 

is  very  knowledgeable  about  what's  going  on.  Henry  Kissinger  was  in  the  loop  I 

was told. 

SG: Who told you this? 

AH:  A  friend  of  mine  who  worked  at  the  NSA  [National  Security  Agency]  told 

me  this.  He  saw  Henry  Kissingers  name  on  documents.  He  saw  George  Bush's 

name  on  some  of  the  documents.  He  was  made  aware  of  what's  going  on.  About 

1978  Reagan  was  fully  briefed  on  the  alien  presence.  Reagan  told  Mikhail 

Gorbachov  of  Russia  about  75  percent  of  what's  going  on.  And  then  Gorbachov 

became very, very close to us. I find that highly strange. 

A  CNN  reporter  in  Washington,  D.C.,  the  second  time  that  Gorbachov  came 

to  America,  was  able  to  interview  Gorbachov  and  his  wife.  When  they  got  out  on 

the  street  they  drove  the  security  detail  up  the  wall.  And  a  CNN  reporter  asked 

Gorbachov  "Do  you  think  we  should  get  rid  of  all  our  nuclear  weapons?"  And  his 

wife stepped in and she said, "No, I don't think we should get rid of all our nuclear 

weapons because of alien spacecraft." 

Now  CNN put  this story on for the half hour, on CNN  headline news; I heard 

this  and  I  jumped  up  and  put  a  blank  tape  in  to  record  the  next  half-hour.  Well, 

that  story  disappeared  and  you  know  who  intercepted  that.  It  was  the  CIA  that 

got  involved  with  that  because  I  know  that  they  were  monitoring  CNN  and  all 

international  headlines  at  that  time.  They  squashed  that  but  I  heard  it.  And  this 

tells  me  that  my  information  is  correct  about  Ronald  Reagan,  from  my  NSA 

source. The secrecy is just total overkill as far as I'm concerned. And the Congress 

needs to know about this information. 

The  news  media  will  not  put  the  real  information  on  because  they  still  think 

it's a non-subject 

The  FBI  agent,  his  name  was  Richard  Britsing,  is  now  head  of  security  at  the 

Mormon  Church  in  Salt  Lake  City,  Utah.  And  he  had  referred  me  to  the  United 

States  Air  Force  office  in  LA,  near  the  Los  Angeles  Airport,  off  of  Elsegundo 

Boulevard  and  the  405  freeway  and  that  they  would  be  interested  in  hearing 

reports  of  close  sightings,  very  close  sightings  and  even  landings  of  these  things. 

And Curtis LaMay shook his head yes. 
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The CIA agent, Brett Merrill, told me that he had dealt  with the United States 

Air  Force  regarding  missiles  to  try  to  shoot  these  down  when  they  come  into  our 

airspace. He told me that he was aware of the situation and it's extremely classified 

but  he  was  aware  of  what  was  going  on.  He  was  a  national  intelligence  agent.  He 

said that  we  hit  several of them in Nevada over Ely, Nevada and other portions of 

New Mexico near Albuquerque. 

SG:  Did he indicate what time frame these things happened? 

AH: This was in the late 60s and 70s. 

SG:  Have  you  met  other  people  who  have  dealt  with  this  issue  in  the  course  of 

working at Boeing. 

AH:  Yes  I  have.  I  met  a  gentleman  who  was  in  the  Army  who  was  involved  with 

several  crash  recoveries  when  he  was  in  the  CID.  In  1947  when  he  was  inducted 

in  the  United  States  Army,  several  of  his  friends  were  in  the  CIC,  counter  intelli- 

gence  and  they  became  very  close  to  one  another.  And  he  handpicked  a  friend  of 

mine that  worked at Boeing  Aircraft Company in Long Beach to become a part of 

ET crash recovery / retrieval in northern New Mexico. 

He  saw  some  of  the  aliens  and  witnessed  the  craft  [and]  guarded  this  crashed 

disc that  had crashed, and they gave  him an  Ml carving rifle to guard against any- 

body  who  tried  to  get  close  to  it.  And  they  were  given  orders  to  shoot  anybody 

without  authorization.  They  recalled  him  on  several  other  crashes.  They  had  to 

fly him with blackened out windows to several of the crash sites. 

SG: And this was someone that you knew? 

AH: Yes, I personally know him.  He is still currently alive. 

SG:  Is he still working or retired? 

AH: No, he's retired. 

SG: And do you know his name? 

AH: Yes, I do. 

SG:  Can you share it? 

AH:  Not at this time. 

Testimony of A. H. 

395 

[Such  witnesses  can  and  should be  subpoenaed by  Congress. The  investigative 

media and the public need to demand an inquiry by the Congress so such witnesses can 

safely testify in an official setting.  SG] 

SG: Where did these crash events happen? 

AH:  One  crash  he  believes  occurred  in  the  desert  of  New  Mexico,  northern  New 

Mexico.  And  there  was  another  one  that  crashed  in  Nevada,  near  Ely,  Nevada. 

And  there  was  another  one-  a  total  of  three.  He  didn't  know  where  it  was  because 

nobody wanted to talk about it. And they were all told to shut up. 

SG:  So  when  he  was  on-site  he  didn't  really  know  where  he  was  because  he  was 

flown  in  on  an  aircraft  with  the  windows  blackened  so  they  could  not  see  where 

they were going? 

AH:  That's  correct.  They  were  taken  to  several  crash  areas  in  an  aircraft  and  then 

they  were  taken  by  jeep.  They  were  told  not  to  look  out  the  jeep  at  all,  to  keep 

their  eyes  in  one  position.  They  were  told  not  to  talk  to  anybody.  In  fact,  at  one 

of  the  locations  one  of  the  military  officers  said,  'gentlemen,  we're  not  here  on  a 

Hollywood  movie  set.  This  is  a  highly  classified  mission.  You  are  not  even  sup- 

posed  to  talk  to  your  family  about  this.'  And  they  had  to  sign  security  statements 

that they  would not talk about this  for 50  years, regarding  the crash  sites that they 

were taken to. 

My  friend  had  seen  personally  the  dead  aliens.  They  had  dark  almond-shaped 

eyes,  a  rather  large  head-  a  little  bit  larger  than  a  human  head.  Their  bodies  were 

about  the  size  of  about  a  nine-year-old  child.  They  had  four  fingers,  no  thumb. 

He  told  me  that  they  all  looked  like  they  came  out  of  a  mold  because  they  all 

looked the same. And their mouths were just a small slit. 

They  had  real  small  ears,  no  hair  on  the  head,  just  really  strange  looking  to 

him.  He  thought  they  were  probably  part  of  genetic  research.  But  the  technology 

that  he  saw  in  the  craft  could  not  be  of  human  origin  because  of  the  fiber  optics 

that  were  found  inside.  And  some  of  the  slide  switches  that  they  had  inside  the 

craft we didn't have and nobody else on Earth would have that type of technology. 

This  started  in  1947.  But  there  were  more  crashes  than  Roswell.  What  peo- 

ple  don't  understand  is  that  there  was  one  in  1948  and  there  was  another  one  in 

1949.  The  1949  crash  was  a  rather  large  craft  and  the  people  inside  were  a  little 

bit  taller.  They  were  about  5'8"  tall.  They  kind  of  looked  like  the  ancient  race 

around Palestine, probably about 3,000 BC. 

He  told  me  that  he  picked  up  one  of  these  aliens  and  put  it  onboard  one  of 

the  jeeps.  And  he  said  that  it  felt  like  it  weighed  only  about  45  pounds  at  most, 

maybe 40.   And they put them in body bags and took them to Wright Patterson 
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Air Force base at the time. Later they started taking some of them to Colorado and 

northern  New  Mexico  and  then  later  on  to  Area  51  in  the  late  1960s.  All  crash 

debris  and  technology  and  anything  that  had  to  do  with  the  alien  connected  phe- 

nomenon, all went to Area 51 after that date. 

These  craft  were  circular  shaped.  He  said  that  it  was  really  strange  metal.  He 

rubbed his hand on it and it felt really smooth like somebody had just buffed it out 

with a buffer. 

SG:  Did  he  indicate  how  these  crashes  happened?  One  of  the  arguments  is  how 

can  these  advance  ET  craft  keep  crashing.  Did  he  indicate  how  they  came  to  be 

disabled? 

AH:  Yes,  he  said  that  as  far  as  he  could  gather  from  his  friends,  the  CIC,  the  FBI 

was checking into this too. 

[See the FBI document on how powerful radar systems could interfere and down 

some of these extraterrestrial vehicles.  SG] 

They  were  interested  as  to  why  these  things  were  crashing.  And  they  found 

out  that  the  radar  testing  in  New  Mexico  was  the  cause  of  a  lot  of  them  that  were 

crashing.  When  they  would  get  too  close  to  high  powered  transmitters  they  would 

interfere  with  their  guidance  control  and  they  would  just  crash.  The  other  craft 

that crashed we had shot them down with our military weapons. 

One  of  the  things  that  I  do  remember  him  telling  me  is  that  there  is  another 

alien group that looks a lot like the human race and they are called the Orange. 

Through  my  mother  at  Boeing  Aircraft  Company  (my  mother  is  now 

deceased) I met one of  her friends  who is also now deceased — so now I can talk 

about  it.  My  mother  met  a  tube  bender  at  McDonnell  Aircraft  Company,  which 

is  now  Boeing.  And  his  close  friend  worked  at  Northrop.  He  was  working  on  the 

Stealth  program  at  the  time.  This  guy  is  an  absolute  brain  with  mathematical  fig- 

ures  and  fixing  things  and  making  things  work  and  correcting  everything  to  make 

everything work. 

The  higher-ups  at  Northrop  were  dumbfounded  by  this  guy  and  they  recom- 

mended  him  to  work  with  the  projects  up  at  Area  51  in  Nevada.  And  apparently 

he's  been  working  up  there  for  at  least  five  years  and  they  inducted  him  into  the 

alien  connected  projects  to  work  specifically  on  the  technology  and  try  to  figure 

out how these things work, to back engineer them. 

I asked him  where they [the  ET's] are coming  from and he told me he said he 

could  not  answer  that-  that's  so  highly  classified.  And  another  reason  why  he  did- 

n't answer it regarding where these things were originating from is that his son is still 

working within the connected projects and he didn't want to even talk about it. 
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But  he  did  tell  me  that  he  worked  on  the  craft  to  back  engineer  them.  He's 

aware  of  their  existence.  He  knows  that  I  met  the  Chief  of  Staff  of  the  Air  Force, 

General Lemay. He told me several times of the testing that took place at Area 51, 

that  some  of  them  come  up  behind  the  mountain.  And  they  just  blank  out  and 

disappear  and  then  they  appear  about  15,  20  miles  away  within  about  20  seconds 

and just reappear. And they do that back and forth ... 

SG: These are made by humans? 

AH:  No,  these  are  the  real  things.  These  are  the  craft  that  he  has  been  working 

on. This is our military testing these ET vehicles up at Area 51. 

I  once  asked  this  man,  "Do  you  know  of  any  openings  up  there?  I  would  like 

to  work  up  there  at  Area  51."  And  he  said,  you  know  you're  better  off  working  at 

Boeing because it's a very, very restrictive and repressive place to work. The secu- 

rity  at  Area  51-  they  have  security  within  security,  watching  other  people.  And  it 

drives them up the wall too- it drives the employees up the wall. 

[See the testimony of Don Philips that corroborates this.  SG] 

That's why they have a big exodus up there of some of the employees that work 

there.  They  can't  stand  the  environment  up  there  because  you  can't  do  anything. 

You  can't  talk  to  anybody.  He  said  it's  horrible.  It's  a  horrible  place  to  work.  Its 

like working in Russia when Russia was a communist country. 

SG: For whom was this witness working at Area 51? 

AH:  He  was  working  for  Northrop.  Directly  for  Northrop.  He  was  not  working 

for the military. He was receiving his paycheck from Northrop. 

SG: So Northrop has an involvement with Area 51. 

AH:  Oh,  yes.  So  does  Lockheed  Martin,  Boeing  Aircraft.  Boeing  does  trucking 

for  Area 51.  Also Hughes is  involved. Most of the  major defense contractors have 

something to do with Area 51. Boeing trucks for Area 51. I do know that for sure. 

I found that out from a friend at Boeing that told me that they were hiring up there 

for  trucking  for  some  of  the  military  sites.  And  I  found  out  from  him  that  he  had 

personally gone onto Area 51, escorted to Area 51, from the main highway. 

This  witness  is  still  alive.  In  fact,  he  knows  where  the  aliens  are  originating 

from.  As  far  as  he  understands  there  is  an  underground  area  there  and  there  are  a 

lot of extraterrestrial debris down below Area 51 and stored in some sort of a con- 

tainment area.    But he has never seen any extraterrestrials at Area 51 walking 
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around  and  conversing  with  anybody.  He  just  saw  the  craft  and  the  technology 

that they're trying to extract from these vehicles to incorporate that technology into 

our fighters and possibly some of our space programs. 

They  have  developed  laser  technology  and  sound  wave  defense  mechanisms 

from  studying  these  ET  craft.  They  can  use  sound  waves  to  blow  up  tanks  and 

buildings.  And  some  of  the  laser  technology  came  from  these  craft  he  told  me 

about.  And  I  also  found  out  that  they  are  moving  a  lot  of  the  personnel  and  some 

of  the  equipment  and  some  of  the  extraterrestrial  technology  equipment  and  craft 

to a base up in Utah. 

[I have heard from other deep insiders that this is true and that the most important 

extraterrestrial research facility  is now totally underground and in Utah accessible only 

by air. SG] 

He also mentioned that there is a base here in California near Enzo, California. 

And  there  is  another  base  in  the  deserts  of...  I  believe  he  said  Tacone  or  Tahone. 

There  is  a  base  near  Lancaster  and  Palmdale  area,  near  Northrop.  There  is  an 

underground area out there too that he was aware of. 

[I have spoken to other deep insiders who independently corroborate this and con- 

firm  that  both  Northrup  and  Lockheed  have  facilities  near  Palmdale  and  in  the 

Edwards  AFB  complex.  Some  of  these  facilities  are  manufacturing  ARVs  (Alien 

Reproduction  Vehicles)  and  these  are  fully  operational.  See  the  testimony  of  Mark 

McCandlish. SG] 

But he particularly stayed focused on Enzo, California. There are some under- 

ground  areas  up  at  March  AFB  that  are  researching  some  of  this  technology 

through Project Red Light. 

SG: What is Project Red Light? 

AH:  Project  Red  Light  is  a  program  to  test  these  vehicles  and  extract  as  much 

information  as  possible  from  the  alien  connected  projects  to  find  out  how  these 

things  operate.  They  want  to  gain  as  much  information  for  our  fighters  and 

bombers  and  for  our  space  connected  projects.  I  was  told  by  people  who  were  in 

the  Army  and  the  Air  Force  and  people  that  worked  at  Area  51,  all  of  whom  cor- 

roborate  what  was  going  on  regarding  Project  Red  Light.  And  Project  Red  Light 

is still continuing as of this day. 

So, Northrop hired him to go up there and help the cause  up at Area 51 to try 

to  find  out  how  these  things  work.  And  I  believe  that  he  started  in  1980.  And  he 

left there about 1997. 
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And by the way, Project Red Light and Project Grudge, they are all intermixed. 

The director of Project Blue Book, Robert Friend, told me this. He was fully aware 

of  Project  Red  Light  and  Project  Grudge  /  Blue  Book  Report  No.  13  was  written 

by  him.  Robert  Friend  used  to  work  at  Fairchild  in  Redondo  Beach  on  Aviation 

and  Rosecrance.  We  talked  for  about  an  hour  on  the  phone  ~  he  was  also  reluc- 

tant  to  talk  to  me  about  the  phenomenon  until  I  told  him  that  I  met  General 

Lemay and of course the CIA and FBI agents. 

And  so  then  he  started  to  open  up  and  talk  to  me  about  UFOs.  I  asked  him 

about some of the crash debris that were taken to Wright Patterson Air Force Base 

after  the  Roswell  crash.  He  told  me  that  yes,  some  of  the  debris  and  the  bodies 

were  taken  to  Wright  Patterson  Air  Force  Base  in  Dayton,  Ohio,  and  some  of  the 

other  stuff  was  taken  to  a  base  in  Florida.  And  that  shocked  me  because  I  never 

heard anything about a base in Florida. 

[I have other sources who have identified Eglen AFB as a key facility in Florida. 

SG] 

I  said,  you  know  I  understand  that  you  [Robert  Friend]  wrote  Project  Grudge 

Blue  Book  Report  No.  13.  And  he  said,  yes.  And  I  asked  him,  I  said,  where  are 

these  craft  coming  from?  And  he  told  me  that  he  didn't  even  know  where  these 

craft  were  coming  from.  All  he  knew  was  that  the  aliens  are  real.  He's  aware  that 

they are coming here, that they are penetrating our airspace. He said that we're try- 

ing  to  get  a  lid  on  this  to  try  to  minimize  the  sightings  and  quell  the  news  media 

and  the  witnesses  that  are  reporting  these  sightings  to  the  news  media.  The  Air 

Force  wanted  to  push  this  thing  under  the  rug  and  continue  to  research  it  and  just 

get a handle on it. He confirmed that the Air Force wanted to steer the news media 

off on some crazy idea that these sightings were created by college pranks and bal- 

loons  and  meteorological  problems.  Robert  Friend  told  me  that  the  whole  project 

was  to  collect  as  much  information  that  they  could  and  that  a  lot  of  the  informa- 

tion  was  siphoned  off  by  the  CIA  and  the  National  Security  Agency  and  people  at 

ONI, the Office of Naval Intelligence. 

Friend confirmed the  fact that there  were other agencies clamoring  for control 

and in fact were going right directly to the President to get that control. 

What  he  told  me  regarding  the  security  ramifications  were  that  if  their  mili- 

tarv  personnel  talked  about  this  they  could  be  court  marshaled  or  at  least  threat- 

ened  to  be  court  marshaled  to  get  him  to  back  down.  Other  intimidations  would 

be to hold their paychecks back, transfer them to other bases where a lot of people 

would not want to go to, like Alaska. 

My NSA contact was in the Army. The NSA is a part of the Army and he was 

in  advanced  intelligence  gathering.  He  had  a  top-secret  umbra  clearance.  He 

trained at the NSA, at Fort Meade, MD. And then they transferred him to a satel- 
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lite  monitoring  station.  He  received  several  transmissions  from  the  Pentagon  and 

from  other  satellite  monitoring  stations  of  the  NSA  that  they  were  tracking  ETVs 

[Extraterrestrial  Vehicles].  This  is  the  lingo  within  the  NSA,  how  they  communi- 

cate  back  and  forth  is  by  using  the  term  ETVs.  Other  military  services  refer  to 

them  as  Bogies  or  a  long  time  ago  as  UFOs.  He  told  me  that  the  NSA  is  fully 

aware of the extraterrestrial presence. We've intercepted many of their signals dur- 

ing the 60s. 

[See the testimony of Harland Bentley and John Maynard who corroborate this. 

SG] 

And  we  were  testing  transmissions  to  try  to  jam  their  transmissions  and  to  try 

to  communicate  with  them.  He  was  aware  of  top-secret  bases  in  Colorado  that 

were monitoring the situation. 

There  is  another  base  in  London  that  is  also  monitoring  the  situation  regard- 

ing  the  extraterrestrials  through  MI5  and  MI6.  He  told  me  that  the  President  of 

the United States, Jimmy Carter, was alerted to several events that were taking place 

overseas.  This  NSA  witness  had  handled  that  transmission  personally.  Carter  was 

brought  up to speed regarding some events that  were taking place over in Iraq and 

Iran  where  several  near  misses  occurred.  And  some  of  the  Iranian  fighter  jets  — 

which  we  sold  to  them  and  were  United  States  military  aircraft  ~  chased  some  of 

these  vehicles  and  their  instruments  went  crazy;  one  of  the  fighter  jets  almost 

crashed. But he pulled away from the object — a huge circular shaped object — and 

regained  control  of  his  fighter  jet.  This  witness  personally  handled  that  traffic  to 

the Pentagon through the NSA. It was all encrypted. 

But  Carter  was  largely  left  out  of  the  loop  -  the  control  group  didn't  trust  the 

guy  for  some  reason.  They  were  afraid  that  he  would  come  out  and  make  blan- 

keted  statements  to  the  news  media  and  they  just  didn't  trust  him.  They  left  him 

out of the loop. But he  was informed by the Joint Chiefs  of Staff that these events 

were  taking  place  in  Iran  and  Iraq.  The  ET's  are  monitoring  our  war  efforts,  espe- 

cially regarding nuclear bombs and other experiments. 

This  NSA  witness  entered  in  1974  and  left  the  military,  the  NSA,  in  about 

1985. He said that Henry Kissinger  was  involved  with  the  study group back in the 

50s  to  study  the  ramifications  of  this  information  and  to  determine  what  would 

happen  if  the  information  was  leaked  through  a  credible  source.  They  were  to  do 

a  study  and  pass  off  classified  information  to  certain  outside  study  groups  such  as 

the Rand Corporation and other think tanks of this nature. 

Basically, these projects were controlled by the Majestic 12 group, which is no 

longer  called  MJ12.  I'm  trying  to  find  out  the  new  name  of  this  group.  My  con- 

tact  that  worked  at  Area  51  knows  the  name  of  the  group  but  he's  refusing  to  tell 

me the name.    Basically it's an oversight group intermingled with the National 
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Security  Council  and  the  National  Security  Planning  Group  in  Washington,  D.C. 

There  is  a  group  called  the  National  Security  Planning  Group  that  overseas  every- 

thing.  And  Majestic  12  is  intermingled  with  these  people,  the  National  Security 

Planning Group. 

They  have  full  control.  They  alert  the  President  of  what's  taking  place  and  he 

either  authorizes  or  just  says,  hey,  you  guys  go  at  it.  They  have  full  control.  They 

have  no  Congressional  oversight  whatsoever.  They  answer  to  nobody  except  for 

the  President  of  the  United  States.  But  they  are  trying  to  push  even  that  aside, 

away from the President, from what I understand. 

The  Presidents  no  longer  have  that  much  control  over  these  groups  anymore. 

It's  like  a  separate  entity.  How  they  are  being  funded,  I  don't  know.  I  can't  find 

that  information  out.  I  would  love  to  find  it  out  because  I  can  tell  you  one  thing, 

the  General  Accounting  Office  doesn't  know  what's  going  on,  they  don't  know 

where  the  money  is  going.  They  don't  know  what  these  groups  are  doing,  what 

they are studying. They hide it all in Black Project operations. They could say that 

it's for research on why ducks don't fly that much or something like that. And they 

would  just  hide  it  in  top-secret  programs.  And  the  President  is  losing  control.  He's 

just absolutely starting to lose control over this. That's  why Carter was not brought 

into the loop. 

They  don't  want  to  release  the  information  regarding  where  the  ET's  are  com- 

ing  from.  But  some  of  the  locations  are  from  Earth.  There  are  underground  bases 

here on Earth where the aliens have constructed bases a long, long time ago, before 

Columbus  even  discovered  America  from  what  I  understand.  This  information 

would cause a major upset. 

That's  the  kind  of  information  that  the  NSA  is  worried  about  releasing.  The 

NSA  also  collaborates  back  and  forth  with  the  NRO,  the  National  Reconnaissance 

Organization,  regarding  tracking  and  intercepts  along  with  NORAD,  the  Air 

Force, and the Army. They are all in on it and it's all connected with the top-secret 

group called MAJI Control. 

SG: What did he tell you about MAJI Control and how that operates? 

AH:  MAJI  Control  is  controlled  by  the  Office  of  Naval  Intelligence.  It's  a  top- 

secret  collection  group,  like  the  Central  Intelligence  Agency  and  the  NSA.  In  fact, 

the  ONI  is  just  like  the  CIA.  It's  a  top-secret  organization  within  the  Navy.  It's 

similar  to  the  NSA  and  the  CID.  It's  all  encrypted  information.  They  have  agents 

out  in  the  field,  just  like  the  CIA,  collecting  information.  It's  all  very,  very  top- 

secret. 

[We have other sources who name Maji Control as a key control group. See the 

government document.   SG] 
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Another  project  I  learned  about  is  Operation  Looking  Glass.  It  is  a  top-secret 

program project which is ongoing at  Area 51 to try to see into the  future, to try to 

predict  and  actually  to  see  into  the  future  using  time  travel.  It's  currently  ongoing 

at Area 51 in connection with Project Red Light. 

SG: Who let you know about that project? 

AH: I heard this from a CIA buddy of mine - the same CIA agent that passed away 

from  cancer  up  in  Utah,  Brett  Merrill.  He  said  it  derives  from  the  alien  technol- 

ogy.  He  did  not  get  into  what  it  looks  like  or  how  big  it  is  or  anything  like  that. 

But it comes from the alien technology itself. The aliens can go into the future and 

find out what events will take place, many years into the future. And they can also 

go back in time too. 

[As fanciful as this sounds, I have interviewed others who confirm this project and 

the fact that covert projects have mind-boggling technologies capable of altering space- 

time.  SG] 

Most of the craft operate on antigravity and electrogravitic propulsion. We are 

just  about  at  the  conclusion  state  right  now  regarding  antigravity.  I  would  give  it 

maybe about 15 years and we will have cars that will levitate using this type of tech- 

nology.  We're  doing  it  up  at  Area  51  right  now.  That's  some  of  the  stuff  that  my 

buddy  worked  on  up  at  Area  51  with  Northrup,  who  lives  now  in  Pahrump, 

Nevada. We're flying antigravity vehicles up there and in Utah right now. 

They gave them the clearance, top secret CARVE clearance. Bob Lazar would 

probably recognize that clearance. 

Boeing has an operation in Salt Lake City, Utah right now. So that's not going 

to  be  any  problem  for  our  government  to  pull  Boeing  right  in.  They  have  moved 

most  of  the  material-  at  least  35  to  40  percent  of  Area  51-  to  Utah.  Lockheed  and 

Northrop are very involved. 

From  all  of  the  contacts  that  I've  met,  my  final  conclusion  about  this  is  that 

the  reason  why  our  government  is  afraid  to  release  this  information  is  because  of 

religion. This would probably destroy how we see ourselves. 

For  example,  the  information  that  we  have  managed  to  collect  regarding  the 

face  on  Mars,  which  I  know  for  a  fact  is  real,  would  have  a  great  impact.  I  have 

another  contact  at  NASA,  JPL  that  I  haven't  mentioned.  I  can't  mention  too  much 

about  it  because  he  is  still  working  there.  This  person  that  I  know  is  very  high  up 

in  NASA.  He  said  they  know  it's  a  face.  They  know  that  it  was  carved  by  some- 

body other than us. In an imaging area, they  know  for a fact that the  face on Mars 

is real and that it was not made by windstorms or trick of lighting or anything like 

that. They know for a fact that the face on Mars was made from an extraterrestrial 
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race  that  came  here  to  Earth  about  45,000  years  BC.  They  set  up  civilization  here 

on  Earth  and  went  back  and  forth  from  Mars  to  our  planet  Earth  to  give  us  infor- 

mation  and  to  further  the  race  that  they  created,  which  is  us.  This  is  a  shock  to  the 

human  populace.  And  I  think  it's  the  big  reason  why  NASA  and  the  governments 

—  especially  the  United  States  -  are  refusing  to  release  this  information.  Because 

one  thing  will  lead  to  another  and  somebody  will  come  to  the  conclusion  that  we 

were  created  by  an  extraterrestrial  race.  This  would  be  shocking  to  everybody  here 

on  Earth  and  this  is  what  they  are  afraid  of  releasing.  And  that's  my  final  conclu- 

sion  regarding  this  investigation  and  who  the  aliens  are.  I  really  feel  that  the  aliens 

that  were  on  the  planet  Mars  came  here  and  set  up  our  civilization  as  we  now  know 

it  and  they  created  these  gray  extraterrestrial  aliens  to  watch  over  our  planet  to 

make sure that we don't blow up their creation and their planet... 

Testimony of British Police Officer Alan Godfry, (ret.) 

September 2000 

Officer  Alan  Godfry  is  a  retired  police  officer  who  served  in  the  West  Yorkshire 

Metropolitan  Police  in  England  from  1975  to  1984.  On  November  28th  1980,  he  and  five 

other officers witnessed a UFO. He saw a diamond shaped object about 75 feet away hovering 

just five feet above the ground and he estimates it to be about 20 feet wide and about 14 feet 

tall. The bottom half appeared to be rotating and the top was stationary and it did not make 

any noise. Months after reporting this incident, he started being harassed. He was transferred 

50  miles  away  and  was  eventually  barred  from  entering  his  own  police  station.  Contraband 

drugs were placed in his locker. 

AG: Officer Alan Godfry 

SG: Dr. Steven Greer 

AG:  My  name  is  Alan  Godfry.  I'm  a  retired  police  officer.  I  served  in  the  West 

Yorkshire  Metropolitan  Police  here  in  England  from  1975  to  1984,  when  in  1984 

I had to retire due to an injury on duty. 

The  encounter  took  place  on  the  28th  of  November  of  1980.  Myself  and  fel- 

low  officers,  six  in  total,  witnessed  a  UFO.  Three  of  the  officers  worked  in  Halifax 

in  West  Yorkshire,  two  of  the  officers  were  in  a  town  called  Littleboro,  which  is  in 

Greater Manchester, and I was in a town called Talden, again in West Yorkshire. 

404 

Disclosure 

The  incidents  took  place  at  approximately  between  5  a.m.  and  5:15  a.m.  on 

that  morning.  The  three  police  officers  in  Halifax  were  P.C.  Howard  Turnpenny, 

P.C.  John  Porter  and  Policewoman  Julie  Baxter.  John  Porter  was  the  dog  handler 

and  they  had  gone  up  onto  the  moors  above  Halifax  to  search  for  some  stolen 

motorcycles. 

Whilst  up  there  on  the  moors,  a  weather  front  had  come  in,  with  very  low 

thick  clouds.  They  saw  below  the  cloud  level  a  large  blue  pulsating  ball.  It  was 

doing  movements,  strange  movements,  not  the  kind  one  would  expect  from  a  hel- 

icopter or an airplane. The movements became so erratic that the police lady, Julie 

Baxter, got  very distressed and got back  into the police car. The dog handler John 

Porter's  dog  started  barking  loudly  at  this  object.  The  object  then  came  down  and 

buzzed, swooped down above them and headed off toward Talmorden [sp]. 

About five minutes later two police officers were up at Blackshore Head, which 

is a  moorland road, in a public house car park called White House. They  sat there 

observing  below  them  the  town  of  Littleboro  and  Roxdale,  when  they  became 

aware of an object hovering between two pylons. So much so they were both mes- 

merized  by  it.  They  reported  this  incident  to  their  control  room  and  one  of  them 

did  a  sketch  drawing  of  what  they  were  witnessing.  It  was  only  there  for  several 

minutes when it shot off, again in the direction of Talmorden [sp]. 

Approximately five minutes later, which would be ten past 5 a.m., I myself was 

in  a  police  patrol  car  heading  toward  Burnleigh,  on  the  A646.  I  looked  up  the 

main road I was traveling on and I saw approximately 150 yards up in front of me, 

an  object.  My  first  reaction  was  that  it  was  a  double-decker  bus.  Nevertheless,  I 

headed  toward  this  object.  As  I  got  close  to  it—within  about  25  yards  of  the 

object—and what I saw quite baffled me. 

I  thought  one  of  these  hot  air  balloons  had  come  down.  Then  I  thought,  it's 

five  in  the  morning.  Then  I  realized  that  this  object  was  actually  hovering  off  the 

ground; as I sat in the police car I could actually  see under the object. It  was hov- 

ering  about  five  feet  off  the  ground.  The  span  of  it  was  taking  much  of  the  road 

up,  so  it  was  about  20  feet  wide,  because  the  road's  pretty  narrow  just  there.  And 

over  the  top  I  could  see  the  road  lamps,  so  I'm  estimating  the  height  of  the  object 

was about 14 feet. 

I  sat  about  25  yards  away  looking  at  it.  I  put  on  the  patrol  car's  blue  lights, 

headlights,  hazard  lights,  anything  you  can  think  of.  This  was  totally  blocking  the 

road.  It  was  diamond  in  shape.  It  appeared  to  be  in  two  halves  joined  together. 

The bottom half appeared to be rotating, the top half looked like  it  was  stationary, 

and it also I thought it had dark windows or panels that went all the way around. 

I  was  absolutely  gobsmacked.  The  bushes  and  the  trees  that  lined  the  road 

were  shaking  very,  very  violently,  as  though  there  was  a  strong  wind  blowing  but 

my car was apparently stationary. I didn't feel any vibrations in the car, I didn't hear 

any noise, it wasn't making any noise, not that I could hear. 
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I  tried  the  UHF  personal  radio  that  all  police  officers  carry  on  them.  I  tried 

the car radio, which is on VHF. None of the frequencies worked. 

[Such electromagnetic interference is not uncommon in very close encounters. See 

the testimony of Navy Commander Bethune and others.  SG] 

When  I  was  deciding  what  to  do  about  it,  I  picked  up  a  pad  and  I  decided  to 

draw  it.  Whilst  I  remember  starting  to  draw  it,  I  can't  remember  ever  finishing  the 

drawing, because at that time there was a large bright, terribly bright flash of light as 

though a thousand photographers had all taken a photograph at the same time. After 

that, which only a matter of seconds, I was about forty, fifty yards further up the road, 

actually driving the police car. If my memory serves me right, the blue light wasn't 

flashing, the hazard lights weren't flashing and I didn't have my headlights on. 

I  turned  the  car  around  and  went  back  to  where  this  object  had  been,  because 

it  had  gone.  It  had  been  raining  all  night  and  the  road  surface  was  wet  through. 

But not where this object had been- there was a whirlpool dry surface there. 

I realized that when this flash had happened there was definitely a large chunk 

of my life missing, you know, time that could not be accounted for. 

Twenty  years  ago,  I  didn't  even  think  about  UFOs,  extraterrestrials,  anything 

like  that.  At  the  time  I  was  more  concerned  -  believe  this  or  not-  that  that  thing 

was  blocking  the  road.  That  was  my  chief  concern  -  I  know  it  sounds  silly  now. 

But  that's  how  I  took  the  actual  sighting.  I  didn't  go,  wow,  this  is  a  flying  saucer, 

or  wow,  this  is  from  somewhere  else.  I  thought,  what  the  hell's  this  thing  doing 

blocking the road. 

It's totally nothing like an aircraft. You see, aircraft fly, don't they, unless you're 

a  jump  jet.  This  thing  was  actually  hovering  and  it  was  moving  and  I  suppose  it 

comes in the classic UFO, unidentified flying object, status. 

As  time  went  on  and  I  became  aware  of  the  other  police  officers'  sightings,  it 

was  a  great  relief  to  me.  You  can't  imagine  what  a  great  relief  that  was  to  me, 

because  you  can  understand  being  a  policeman  and  what  my  colleagues'  reactions 

within that small community might have been. 

But  when  I  found  out  about  the  three  police  officers  in  Halifax  and  then 

months  and  months  later  the  two  police  officers  in  Greater  Manchester,  that  was  a 

relief. I'm not crazy; I did see it. 

There  was  a  form,  believe  this  or  believe  it  not,  actually  in  our  police  station, 

on  how  to  report  a  UFO  sighting  to  the  Ministry  of  Defense.  You  sent  it  on  a 

teleprinter  as  we  had  in  those  days.  So  my  report,  together  with  the  three  police 

officers  in  Halifax  -  same  division,  same  police  force  -  went  to  the  Ministry  of 

Defense  within  24  to  48  hours.  When  I  came  on  duty  that  night  I  had  to  do  a 

statement  and  I  presume  the  other  police  officers  did  theirs  at  the  same  time.  I 

know they did do them because I spoke to them. 
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And  I  do  know  that  nearly  15,  18  years  after  the  event  they  deny  ever  receiv- 

ing  that  report.  Because  a  journalist  who  was  writing  a  book,  quite  rightly  wrote 

the  Ministry  of  Defense  and  asked  would  it  be  possible  to  review  the  reports  of 

these  police  officers.  The  letter  from  the  Ministry  of  Defense  to  this  gentleman 

says  that  regarding  Alan  Godfry's  encounter  and  the  police  officers  from  West 

Yorkshire, etc., we have no record of it! 

I  was  absolutely  amazed  at  what  happened  after  that.  My  life  just  turned 

upside  down  in  an  instant.  From  being  a  happy  go  lucky  chap,  within  a  space  of 

six  months  I  was  put  through  hell  and  turned  into  one  of  the  most  horrible  per- 

sons you could ever imagine coming across. Purely through harassment, stress, vic- 

timization, you name it, I had it. 

It  started  very  subtly  and  it  built  up.  One  day  I  arrived  at  my  place  of  work 

and  was told I  was being transferred 50 miles away, to Wakefield. I was settled in 

my  home,  I  was  married,  had  three  children,  and  the  middle  one  had  just  been  in 

hospital  for  about  12-16  weeks  with  birth  disease  of  his  hip  and  he  was  still  in  a 

wheelchair.  My wife had just had our third child.  I didn't want to go. 

The  second  incident,  I  arrived  back  off  holiday  and  I  found  out  I  had  been 

moved.  As  from  nine  o'clock  that  day,  I  was  transferred  not  to  Wakefield  but  to 

Halifax. It  was very,  very inconvenient. The fact  was I  hadn't  got a car, for a  start 

off.  And  the  shift  pattern  we  work  in  the  police  would  make  it  virtually  impossi- 

ble  to  get  there  for  parade  duty  at  quarter  to  six  in  the  morning.  The  first  bus  that 

left  wouldn't  get  you  there  at  quarter  to  six  in  the  morning,  you  follow  me?  But  I 

had  to  go  and  I  went.  And  instantly  upon  arriving  at  Halifax  I  was  taken  out  of 

the public domain. I was told I wasn't to mix with the public. 

[Note the similarity of this treatment with US military testimony from Major Filer 

et al regarding sudden transfers of personnel after major events.  SG] 

I  was  later  ordered  to  appear at  a  hospital  for  an  exam.  We  arrived  at  Stanley 

Royal  Hospital  and  lo  and  behold  it  isn't  a  general  hospital  at  all,  it's  a  psychiatric 

hospital.  At  this  time  I  became  very,  very  concerned.  So  much  so  that  I  said  to 

my  colleague,  whatever  you  do  don't  leave  me  here.  If  I  have  to  go  to  be  inter- 


viewed, you come in with me. He was absolutely wonderful. He was fully aware— 

we'd  been  ex-colleagues  from  the  previous  police  station—[of]  what  had  been 

going on. So we went into this examination room and two psychiatrists sat in front 

and  a  lady  sat  over  there  taking  notes.  They  started  off  with  the  usual,  your  child- 

hood  and  things  like  that.  It  soon  became  apparent  to  myself  and  my  colleague 

what  was  going  on.  They  said,  "we  understand  you  hallucinate."  I  said,  "Pardon?" 

"We  understand  that  you  have  hallucinations  and  you've  been  seeing  little  green 

men and flying saucers." 
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Well, I just  hit the roof and  my  colleague  said, "Whoa,  whoa. Let  me tell  you 

something.  I  ve  seen  one  and  so  have  a  lot  of  Alans  colleagues.  He  named  some 

and they just sat there with their jaws down. 

I thought I'd come here for a medical examination on this injury, and I told them 

what  the  injury  was.  I  said,  I'm  not  injured  up  here  [in  my  head].  I  said  this  inci- 

dent happened two years ago and I told them the story, very quickly. I was working 

yesterday.  Well,  they  said  we  were  told  to  check  out  your  psychiatric  stability. 

Because they feel that you're not quite right. And I said whoa, let me tell you some- 

thing: when you're going home tonight and you're in your car, if you come across an 

object like I came across, what are you going to do about it then? I suppose you're 

going  to  ring  the  police  up.  I  said,  well  I  was  that  policeman  and  there's  nobody  I 

could call for back up- and when I wanted back up, this is what's happening. 

Later,  I  went  back  to  my  old  station  and  someone  said  Alan,  you're  being 

barred  from  the  police  station.  And  I  said,  what's  happened?  (They  thought  I 

knew.)  And  I  said,  know  what,  what's  going  on?  And  they  said,  this  afternoon 

between  the  6-2  shift  finishing  and  the  2-10  shift  starting  they  got  all  the  officers 

on parade together, the two shifts together. And the order was going to be read out 

at  the  night  parade  as  well.  And  the  order  was  that  P.C.  Alan  Godfry  had  been 

barred  from  entering  the  Talmorden  [sp]  police  station,  he's  not  to  be  allowed  in 

unless he's on official duty, and  when he is in here he's to be escorted everywhere 

he  goes.  And  when  it  was  asked  why  they  were  told  "because  things  have  been 

going missing." 

Now,  I  hadn't  been  in  Talmorden  [sp]  police  station  since  being  transferred, 

bar once when I had to go back on a court case I was involved in. 

I was livid. So much so the following day I demanded to see our division head. 

I  asked  him  if  he  knew  about  this  and  he  said  not  officially,  no.  I  said,  let  me  get 

this  straight:  did  you  tell  me  that  you  as  head  of  this  division  are  totally  unaware 

that  one  of  your  officers  has  been  barred  from  one  of  your  police  stations  by  one 

of  your  underlings and  you don't know about it other than  you  heard it on the golf 

course yesterday.  I said, who runs this division? 

So  I  threatened  to  have  the  solicitor  issue  a  writ.  I've  now  given  you  notice 

that  I'm  fighting  back,  that  the  worm  has  turned.  I've  done  everything  you've 

asked  me  to  do.  I  haven't  spoken  to  the  press  about  the  UFOs  or  the  document  I 

had  to  sign.  I  haven't  spoken  to  anybody.  And  yet  you  are  persistently  giving  me 

grief. You've tried to have me certified crazy etc. 

Later, the sergeant and I went down to my locker and I tried to put the key in, 

but  the  lock  mechanism  at  the  back  dropped  on  the  floor.  When  we  opened  the 

door,  where  my  hat  had  been,  there  were  contraband  drugs  that  shouldn't  even 

have been in the police station, never mind in my locker. Now, I can only presume 

that's what it was because I didn't test it. My first reaction was to get rid of it, which 

I duly did.   It went out of my locker and down the toilet. 
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Shaken,  afraid—there  isn't  a  word  that  can  describe  how  I  felt.  Believe  you 

me, I sweated. I told the sergeant, you've got to back me on this Jim, you've got to 

back  me  on  this.  You  looked  in  my  locker  at  ten  o'clock  and  there  was  nothing 

there. He was a bit panicky himself; he said, you watch your back, Alan. 

Anyway,  we  managed  to  get  on,  finish  the  tour  that  night  and  went  home  at 

six  in  the  morning.  When  we  came  back  on  later  the  same  day,  back  on  as  night 

duty, I was called to one side and it was our internal affairs. They said we want to 

look  in  your  locker.  I  said,  what  for?  Never  mind  what  for,  we  want  to  look  in 

your  locker  and  we  want  you  present  there.  You  can  have  another  officer  present 

with  you if  you like. I said, will  you come  with  me, Jim? So  we  went down there. 

Of course the lock was already on the floor- I left it like that. I just said, the lock's 

broken and I acted surprised that the lock was broken, you know 

There  was  nothing  there,  other  than  my  uniform.  They  were  upset-  oh  they 

were  upset.  They  were  absolutely  livid.  I  said,  what's  the  matter?  What  are  you 

looking for? What am I supposed to have in here? 

SG: The implication here is that they were attempting to frame you. 

AG: Well it isn't an implication, that's what actually happened! 

[Mr. Godfry was lucky to have found the planted drugs before the internal affairs 

officials came in. I know of others not so lucky and am certain people who have known 

too much have been framed and imprisoned unjustly to keep them quiet and out of sight 

— or to destroy their credibility as a witness.  SG] 

Testimony of Mr. Gordon Creighton, 

Former British Foreign Service Official 

September 2000 

Mr.  Creighton  spent  many  years  in  the  British  Foreign  Service.  He  spent  10  years  in  China 

and  in  1941  he  saw  a  UFO  while  at  the  Embassy.  In  broad  daylight  he  saw  a  disc-shaped,  silent 

UFO  with  a  blue  white  light  on  top  flying  very  fast.  In  1953  he  spent  some  time  with  the 

Military  Defense  in  Whitehall  and  worked  on  the  floor  underneath  a  department,  Air  Technical, 

dealing  with  UFO's.  He  says  that  a  UFO  landed  on  the  estate  of  Lord  Mountbatten  in  the 

south of England near Southampton. 

GC: Mr. Gordon Creighton 

SG: Dr. Steven Greer 

GC:  My  name  is  Gordon  Creighton.  I  spent  a  good  many  years  in  the  British 

Foreign  Service.  I  was  in  the  Far-Eastern  Department,  so  I  became  a  China  spe- 

cialist. And I had already done Russian at Cambridge so in the end I had these two 

languages,  which,  of  course  I  used  a  great  deal  in  this  work.  I  spent  10  years  in 

China.  And  it  was  there  in  1941  when  I  was  with  the  Embassy  that  I  had  this 

sighting of what we call a UFO. 

I would say it was whitish, disc-shaped, totally silent, and flying extremely fast. 

It  had  a  bluish  light  on  top,  on  the  apex.  It  was  that  bluish  color  that  you  get  in 

arc welding and it was coming on rhythmically. Well, I never forgot that and I put 

it in the back of my mind. 

SG: Was this daytime or nighttime? 

GC:  Oh,  daytime,  mid-day.  And  it  was  not  high.  It  was  flying  underneath  the 

clouds.  It  certainly  was  very  fast  because  it  was  much  faster  than  the  famous 

Japanese fighter, the Zero, which we were already seeing at that time. 

I then  went to the Military Defense in Whitehall,  which  was quite close to the 

foreign office of course and worked as an Intelligence Officer, in view of my knowl- 

edge  of  Russian  and  Chinese.  And  I  was  working  there  on  intelligence  matters  to 

do  with  those  two  countries.  The  fact  was  that  physically  I  was  on  the  next  floor, 

underneath  this  department,  which  we  knew  was  dealing  with  UFO's.  So  (a)  I  had 

seen  something  in  China,  and  (b)  I  was  now  underneath  this  department,  which 

was  dealing  with  the  same  subject.  So  I  already  felt  very  certain  that  the  UFOs 

were real. 

SG: What year would that have been? 

GC: This would be '53. 

410 

Disclosure 

SG:  And do  you  know  what this division  was called  which handled the UFO  mat- 

ter? 

GC: I think it was Air Tech, Air Technical. I  was quite sure, you see. I  wasn't one 

who believed that UFO's might exist — I was satisfied they existed. 

I've  met  Germans  who  have  seen  them  of  course,  German  pilots.  I've  talked 

to RAF people who certainly saw them. 

SG: How are the Foo Fighters seen in WWII described to you? 

GC: They were described to me always as small, globular, either silvery or golden, 

or fiery, perhaps a foot or two wide. I imagine they were telemetry devices of some 

sort.  I  understand  a  very  interesting  thing  happened  in  Germany.  After  the  war 

when  the  allies  were  occupying  Germany,  one  of  our  bombers  was  flying  over 

Germany, very low of course. It was not pressurized flying very low with the waste- 

hatch open.  Apparently, one  of these things came in and  flew  up and down inside. 

Of  course,  the  whole  crew  of  eight  or  so  saw  it.  And  it  then  flew  out  again.  And 

so it probably took a total reading of every  man there,  you know, a picture of  him 

and took him and his blood pressure and his state of mental development and spir- 

itual  development,  the  whole  lot,  probably.  And  out  it  went.  And  you  know,  in 

Brazil where I was some years later, one crashed at a place called Ubatuba. And the 

bits  were  salvaged.  And  I  think  it  ended  up  with  the  Americans  in  the  end.  And 

I believe it was found to be very largely magnesium. 

Later we started a magazine, Flying Saucer Review and two of the first requests 

we  got  were  from  the  Duke  of  Edinburgh  and  from  his  Uncle,  Earl  Mountbatten. 

Now,  the  interesting  thing  there  is  in  that  same  year,  '54,  it  was  announced  to  the 

press  that  the  Duke  had  requested  the  British  Military  Defense  to  give  him  a  copy 

of every UFO report they  had. So that shows  his interest  at a very early date.  And 

Naturally,  the  magazine  went  to  him  from  then  on.  And  it  is  still  going  to  him. 

In  fact,  I  also  send  it  to  Prince  Charles.  And  of  course  it  went  to  his  Uncle,  Lord 

Mountbatten until he was assassinated. 

Reporter  Dorothy  Kilgalen  was  in  London  and  she  was  reporting  back.  And 

she  said,  "Me  and  my  husband  were  at  a  cocktail  party  last  night  and  we  met  a 

man, a man whose name is known to every American, who told us the story about 

the crash of a craft with small occupants." But, I interpreted that as being a British 

crash.  I didn't know that it was Roswell. 

But  the  interesting  thing  is  that  we  do  know  about  a  landing  on  the  estate  of 

Lord  Mountbatten,  which  is  in  the  south  of  England  down  near  Southampton.  In 

the  early  '60's,  he  had  a  man  working  on  the  estate  -  a  groundsman.  And  this 

chap,  one  morning  -  it  was  wintertime  and  there  was  snow  on  the  ground  -  saw 

a UFO hovering.   And he saw it land.   He was pretty shaken when he came into 
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the  house.  So  they  took  this  man  -  his  name  was  Bridges  -  he  had  been  in  the 

British  Army  and  the  war.  They  took  Bridges  in  to  see  Mountbatten.  And 

Mounttbaten  asked  him  to  tell  his  story.  And  he  opened,  pulled  out  a  drawer,  and 

got a lot of different types of UFO photos out and showed it to  him,  you  see,  was 

it  this  one?  Was  it  this  type?  And  apparently  Bridges  indicated  the  one  that  was 

more  or  less  like  it.  And  then  they  got  a  girl,  a  secretary,  to  come  in  and  Bridges 

made his statement. They made six copies of it. Bridges signed them all. And they 

gave him a copy to keep and Mountbatten put the other five in the drawer. So you 

see,  there  had  been  landing  on  the  estate  of  Mountbatten.  And  UFOs  were 

Mountbatten's great interest. 

We  now  know  that  Stalin  was  quicker  off  the  start  than  the  Americans  were. 

Stalin  became  aware  at  a  very  early  date,  in  '47,  after  the  UFO  crashed  in  New 

Mexico. Stalin was collecting reports from all over the place. And one day he called 

in  their  top  astronomer  and  showed  him  all  these  reports.  And  Stalin  said  to  him, 

sit down there, look at that and what do you think about it? And apparently he said, 

well, can I take it home and look at it? Stalin said, no, you are going to sit here in 

the Kremlin until I get your answer. So apparently he gave him the answer. He said, 

yes, it's not of this world. It is not of this Earth, it's extraterrestrial. And then Stalin, 

apparently, wanted him to take over the research regarding UFOs. But he said, I'm 

an  astronomer  and  mathematician-  I  don't  really  want  to  do  that.  And  of  course, 

he went on to be the head of the whole Soviet rocket program. 

Obviously,  from  the  American  point  it  view  it  was  desperately  important  that 

they should keep it top-secret. 

The  end  of  time  for  any  of  this  secrecy  arrived  when  the  Soviet  empire  dis- 

solved because there wasn't that danger any longer. 

Very little has leaked out over here. A lot less has leaked out here than over on 

your side. They really have kept the lid on it well here in Britain. 

I  asked  J.  Allen  Hynek,  my  good  friend,  what  do  you  think  caused  all  these 

UFO  events  to  start?  Assuming  they've  always  been  there,  but  what  caused  this 

great  interest  after  '47?  And  I  remember  he  thought  for  a  moment  and  he  said, 

well,  obviously  the  atom  bomb.  If  you  think  of,  if  you  accept  the  multi-dimen- 

sional theory, it is highly likely that we've done a hell of a lot of damage. In some 

areas  we  might  have  done  even  more  damage  there  than  we  did  here.  And  if  you 

kick  a  beehive  you  shouldn't  be  surprised  if  bees  come  out  and  look  at  you.  And 

if you've hurt them they might even sting you. And so my answer is that this is an 

enormously complicated problem. 

If man carries on as he is, he is going to destroy himself. Man could have sur- 

vived forever with bows and arrows. He's not going to exist forever with this pres- 

ent technology.  One or the other is going. 

I  am  certain  that  measures  have  been  taken  by  agencies  to  terminate  people 

who appear to be inconvenient or troublesome through knowing too much. 
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I  suspect  that  this  has  happened  with  at  least  one  editor  of  Flying  Saucer 

Review.  I  suspect  that  it  happened  with  M.K.  Jessup  in  the  States.  I'm  very  posi- 

tive about James McDonnell. 

[See the testimony with Dr. Wood. McDonnell was a respected scientist who knew 

the UFOs were real and testified with data before Congress in the late 1960s. SGJ 

I cannot  understand  why  that  man,  who  had a perfectly happy life, should kill 

himself as he did and to do it so terribly. 

Kennedy  may  have been engaged in a bit of a  struggle  with the CIA  in trying 

to  get  more  information  on  the  UFO  subject.  And,  the  story  goes,  that  he  might 

have  been  thinking  that  he  ought  to  take  it  up  with  the  Russians.  Now,  if  he  were 

thinking  of  taking  it  up  with  the  Russians,  the  CIA  may  have  thought  this  was  a 

premature  and  very  dangerous  thing  to  do  and  that  might  account  for  his  termi- 

nation. 

In  the  States,  certainly  there  has  been  crashed  craft.  I'm  sure  the  American 

authorities  have got corpses preserved, quite a number of them.  And I suspect that 

some other countries have too, possibly the Russians. 

Testimony of Sergeant Karl Wolfe, US Air Force 

September 2000 

Karl  Wolfe  was  in  the  Air  Force  for  41/2  years  beginning  in  January  1964.  He  had  a  top 

secret  crypto  clearance  and  worked  with  the  tactical  air  command  at  Langley  AFB  in  Virginia. 

While  working  at  a  NSA  facility  he  was  shown  photographs  taken  by  the  Lunar  Orbiter  of  the 

moon  that  showed  detailed  artificial  structures.  These  photos  were  taken  prior  to  the  Apollo 

landing in 1969. 

I  was  in  the  United  States  Air  Force  from  January  18,  1964,  until  October  18, 

1968. I got out of the  Air Force four  months early  to go back to  school, basically. 

When  I  left,  my  rank  was  sergeant.  I  had  a  top—secret,  crypto  security  clearance. 

I  had  worked  with  tactical  air  command  at  Langley  Air  Force  Base,  Virginia,  the 

4444th reconnaissance technical group. 

The  group  was  involved  in  photographic  reconnaissance.  They  were  working 

with  the  U-2  planes,  the  spy  satellite  photography,  before  anyone  knew  we  had  it. 

At  that  point  in  time  no  one  knew  that  we  were  doing  spy  photography,  spy  satel- 

lite  photography.  Of  course,  no  one  knew  we  had  the  U-2  program  operating,  or 

what  the  capabilities  of  that  program  were.  We  also  did  gun  camera  and  recon- 

naissance  film  from C-130s, all sorts of aircraft that  were going into combat  situa- 

tions. We processed the film for that. 

It  was  1965  —  I  believe  it  was  about  June  or  July  of  1965,  sometime  in  that 

timeframe.  I was a photographic technician, with a background in electronics. 

The organization that I was in was a brand new installation. It was put in place 

to facilitate the escalation of  the Vietnam War. So  we  were in a  new  facility and I 

had  come  there  in  January  of  1965  to  start  that  facility  up.  Also,  one  of  the  things 

we  were  involved  in  was  doing  automatic  terrain  sensing.  We  had  simulators  that 

did  terrain  -  you  put  a  huge  map  in  the  simulator,  a  terrain  map,  and  you  flew  a 

camera  over  that  and  did  a  recording  of  the  terrain,  and  then  they  installed  that 

film  in  a  plane  and  the  plane  could  then  fly  in  under  radar.  It  was  called  ATRAN. 

No  one  knew  we  had  that  capability  at  the  time  as  well.  So  we  were  installing  all 

that equipment. 

At any rate, I was in a color lab one day when my boss, Staff Sergeant Taylor, 

came  over  to  me  and  said  that  they  were  having  a  problem  with  some  equipment 

on the base and it  was the  first lunar orbiter program,  where they had a  mission to 

pretty  much  locate  the  first  landing  sites  for  the  1969  lunar  mission  for  the  astro- 

nauts.  So  he  said  they  were  having  some  problem  with  equipment  over  there.  It 

was  similar  equipment  to  what  we  had-  it  was  computerized  contact  printing 

equipment.  He  wanted  to  know  if  I  would  go  over  and  take  a  look  at  it.  He  said 

to me, it's an NSA facility. At the time, I didn't know what NSA was - I was pretty 
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naive.  I  thought  he  said  NASA.  So  in  my  mind,  for  a  long  time  I  thought  it  was 

a  NASA  facility  that  I  had  gone  to.  But  I  remembered  him  saying  NSA  and  con- 

verting it in my own mind to NASA. 

The  NSA  is  the  National  Security  Agency.  I  didn't  know  much  about  the 

National Security Agency until probably ten or fifteen years ago. 

So I was asked to go over to this facility on Langley Air Force Base, where the 

NSA  was  bringing  in  the  information  from  the  lunar  orbiter.  I  packed  up  some 

tools and went to the facility. A couple of officers took me into a very large hangar. 

As I walked in, there were people from other countries, a lot of foreign people from 

other  countries  in  civilian  clothes,  with  interpreters  with  them,  with  security 

badges hanging around their neck. 

[See the testimony of John Weygandt regarding the international nature of a base 

in Peru at which he was based when an ET craft was shot down.  SG] 

The first thing I thought to myself was, if this is NASA what are all these for- 

eigners doing here, what are all these people from other countries, speaking another 

language?  It  didn't  make  any  sense  to  me.  I  was  really  quite  impressed  with  that, 

it  just  didn't  grok.  What  are  all  of  these  people  doing  here?  And  they  were  very 

quiet,  very  reserved,  and  there  was  a  very  peculiar  pall  hanging  over  them.  They 

had a very concerned demeanor. 

So  they  took  me  into  this  laboratory.  I  took  a  look  at  the  equipment.  There 

was an Airman Second Class in there - I was an Airman Second Class as  well. He 

turned  the  equipment  on  and  put  it  through  its  paces.  It  didn't  do  what  it  was  sup- 

posed  to  do  -  and  I  saw  what  was  going  on  with  it.  I  said  to  him,  we'll  have  to 

take this thing out of the lab if we're going to work on it. We can't work on it here 

in  the  darkroom  environment.  So  he  called  someone  to  get  some  people  to  come 

in  and  move  it.  It  was  about  the  size  of  a  small  apartment  refrigerator.  It  wasn't 

something you could easily move. 

So  everyone  left  the  facility,  left  the  darkroom,  except  this  Airman  Second 

Class  and  myself.  We're  waiting  for  someone  to  come  to  remove  this  piece  of 

equipment.  So  while  I'm  in  there  I  said  to  him,  "I'm  really  fascinated  with  this 

process, how did they get the images from the lunar orbiter to the laboratory here?" 

He  went  through  the  whole  process,  describing  how  the  various  radio  telescopes 

around the  world  were linked and they telemetered the data into  Langley  Field.  At 

the  time  I  didn't  know  what  the  real  purpose  of  this  darkroom  and  this  operation 

and  this  facility  was.  I  thought  this  was  where  they  were  bringing  the  data  in  and 

then  releasing  the  images  to  the  public.  I  had  no  idea  that  there  were  other  issues 

involved in this facility. 

So  he  starts  telling  me  all  of  this  information,  and  I  knew  that  what  we  were 

doing was classified anyway and that he could only share a certain level of what he 
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was  doing  with  me,  because  of  the  compartmentalized  nature  of  our  jobs.  At  any 

rate,  he  told  me  how  everything  worked-  he  showed  me  the  equipment  where  the 

digital  information  came  in,  where  it  was  converted  to  photographic  images.  They 

were  doing  35mm  strips  of  film  at  that  time,  which  were  then  assembled  into  18 

by 11 inch mosaics, they were called. There was a digital signature and a gray scale 

on  every  35mm  strip  and  those  strips  were  from  successive  passes  around  the 

moon.  They  would  take  and  build  up  a  photograph.  They  would  scan  one  sec- 

tion  of  the  moon  and  then  another  and  another  and  then  they  would  get  a  larger 

image. So this mosaic then would be put in that contact printer and printed. 

So he was showing me how all this worked. We walked over to one side of the 

lab and he said, by the  way, we've discovered a base on the backside of the moon. 

I  said,  whose?  What  do  you  mean,  whose?  He  said,  yes,  we've  discovered  a  base 

on  the  backside  of  the  moon.  And  at  that  point  I  became  frightened  and  I  was  a 

little  terrified,  thinking  to  myself  that  if  anybody  walks  in  the  room  now,  I  know 

we're in jeopardy, we're in trouble, because he shouldn't be giving me this informa- 

tion. 

I  was  fascinated  by  it,  but  I  also  knew  that  he  was  overstepping  a  boundary 

that  he  shouldn't.  Then  he  pulled  out  one  of  these  mosaics  and  showed  this  base 

on  the  moon,  which  had  geometric  shapes  -  there  were  towers,  there  were  spheri- 

cal  buildings,  there  were  very  tall  towers  and  things  that  looked  somewhat  like 

radar dishes but they were large structures. 

[See the testimony of Larry Warren. SG] 

So I didn't say any more to him, because I was concerned again that somebody 

was going to come in at any moment, would catch us having this conversation and 

we  would  be  in  real  trouble.  I  realized  that  he  was  telling  me  this  information 

because he didn't have anybody else to talk to. Probably in that laboratory,  he  was 

probably  one  of  the  few  enlisted  people  and  he  was  a  worker  bee.  He  had  a  high- 

level  security  clearance,  obviously.  But  he  couldn't  share  that  information  with 

anybody  else.  And  in  those  days  we  didn't.  When  you  had  your  security  clearance 

you took it seriously. That's the way we were raised and we stayed bound by those 

agreements. 

So it  was rare that  someone  would do something like this. But this fellow and 

I  were  the  same  rank,  I  think  he  was  very  distressed.  He  had  the  same  pallor  and 

demeanor as the scientists outside the room, they were just as concerned as he was. 

And he needed to discuss it with somebody. 

So  that  was  the  end  of  it  right  there.  I  didn't  take  it  any  further  than  that.  I 

just  filed  it  away  and  I  began  to  do  whatever.  But  the  interesting  thing,  every  day 

that  I  went  home  I  would  think  to  myself,  I  can't  wait  to  hear  about  this  on  the 

news.    So I'd turn on the TV and look at the news to see if they're going to 
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announce  that  we've  discovered  a  base  on  the  back  side  of  the  moon-  Being  really 

naive,  you  know.  And  of  course,  here  it  is  thirty-some  years  later  and  we  still 

haven't heard about it. 

I'm  not  sure  what  the  resolution  on  those  photographs  were  but  I  know  that 

we  could  discern  from  the  satellite  photography  we  were  doing  at  our  installation 

the  license  number  off  a  car  at  that  point  in  time.  So  I  know  we  had  that  level  of 

technology  available.  Whether  or  not  it  was  on  that  lunar  orbiter,  I  don't  know. 

This  also  always  brings  to  question  in  my  mind  why  we're  getting  such  low  reso- 

lution  on  photographs  that  we  receive  from  Mars  and  any  of  these  other  missions. 

The  resolution  of  these  photographs  is  very  low,  when  we've  had  since  the  early  '60s 

the  capability  of  much  higher  resolution.  So  I'm  not  sure  what  that's  all  about. 

That question always comes up in my mind. 

[This  is  an  important  point:  Images  released  to  the  public  are  sanitized  and  altered 

to eliminate evidence of these objects or ET facilities. See the testimony of Donna Hare. 

SG] 

If  I  compare  it  to  what  I'm  seeing  now,  because  I  do  have  photographs  that 

have  artifacts  in  them  that  are  similar  to  what  I  saw,  they're  massive.  Some  of  the 

structures  are  half  a  mile  in  size.  So  they're  huge  structures.  And  they're  all  differ- 

ent  sized  structures  in  different  photographs.  Some  of  the  shapes,  as  I  said,  were  - 

some  of  the  buildings  were  very  tall,  thin  structures.  I  don't  know  how  tall  they 

were  but  they  must  be  very  tall.  They  were  angular  shots  with  shadows.  There  were 

spherical  and  domed  buildings  that  were  very  large.  They  stood  out  very  clearly; 

they  were  large  objects.  It's  interesting  because  I  tried  to  relate  them  in  my  own 

mind  to  structures  here  on  Earth,  and  they  don't  compare  to  anything  that  you  see 

here  in  scale  and  structure.  They're  similar  to  a  degree.  I  tried  to  relate  them  to 

metal  structures  and  I  couldn't  see  a  metal  definition,  they're  more  like  a  stone 

structure but a fabricated stone. 

Some  of  the  buildings  seemed  to  have  very  reflective  surfaces  on  them.  A  cou- 

ple  of  structures  that  I  saw  reminded  me  of  cooling  towers  at  power  generating 

plants,  they  had  that  sort  of  a  shape.  Some  of  them  were  just  very  straight  and  tall 

with  a  flat  top.  Some  of  them  were  round,  some  of  them  looked  like  a  Quonset 

hut, with a dome, like a greenhouse. 

The  particular  shot  that  I  saw,  there  were  several  clustered  together  over  a  land- 

scape,  a  fairly  large  landscape.  There  was  one  building  that  had  a  dish-like  shape  to 

it  but  it  was  very  large.  It  looked  like  a  radar  dish  but  it  was  a  building.  There  was 

another building near it with a truncated top, with an angular top that was truncated. 

I  didn't  want  to  look  at  it  any  longer  than  that,  because  I  felt  that  my  life  was 

in  jeopardy.  Do  you  understand  what  I'm  saying?  I  would  have  loved  to  have 

looked at it longer, I would have loved to have had copies.   I would love to have 

Testimony of Sgt. Karl Wolfe 

417 

said more about it, discussed it more, but I knew I couldn't. I knew the young fel- 

low who was sharing this was really, really overstepping his bounds at that point. 

I  felt  that  he  just  needed  somebody  to  talk  to.  He  hadn't  discussed  it,  could- 

n't discuss it, and he wasn't doing it for any ulterior motive other than the fact that 

I think he had the weight of this thing on him and it was distressing to him. 

[This is a familiar theme: the weight of the secrecy is overwhelming and very stress- 

fill. I have seen and learned classified information on this very secret subject from over 

400 such witnesses and can confirm that knowing these things can be stressful. Words 

indeed fail to convey the burden of such knowledge, particularly in a world that con- 

tinues to be deceived on such an important matter.  SG] 

In my case, I ultimately did have a cryptologic security clearance. When I did 

have that clearance, I had access to all of the imagery from the U-2s, from the satel- 

lite  photography.  I  had  access  to  everything  we  were  doing.  The  thing  that  was 

interesting about my job as an electronics technicians was that I got to go into every 

area of the facility. I got to go into the war room at SAC, Strategic Air Command, 

and did maintenance on equipment there. 

So  I  would  see  a  lot  of  data  that  people  generally  wouldn't  see  with  my  rank. 

Normally  you  would  go  into  your  job,  you  would  do  your  one  little  task.  If  you 

were a photographic interpreter, that's all you did. You didn't discuss what you did 

with  anyone  else.  If  you  worked  on  U-2  imagery,  you  worked  on  U-2  imagery.  If 

you  worked  on  satellite  imagery,  you  worked  on  satellite  imagery.  But  you  didn't 

discuss  your  job  with  anyone  else.  You  only  did  your  task.  If  you  were  a  photo- 

graphic processor, you only processed the images, you were not allowed to discuss 

what you saw in those images with anyone else. We were briefed extensively about 

what  this  compartmentalization  looked  like.  You  didn't  have  conversations  about 

what you were doing. 

So for me, I got to go into all these different areas and see what each of these 

people  were  doing.  Some  of  them  did  share  what  they  were  doing.  They  would 

have  photographs  of  the  missile  emplacements  above  their  desks  that  they'd  dis- 

covered.  Or  they'd  have  photographs  of  the  missiles  on  the  decks  of  the  Russian 

aircraft carriers. Or I'd see  various images  from the satellite photography around a 

missile  emplacement  in  the  Sinai  Peninsula,  as  an  example.  We  had  in  one  room 

in  our  organization  a  map  of  the  Sinai  Peninsula  at  that  time  that  was  made  up 

from  satellite  photography,  it  was  a  mosaic.  And  it  was  sixty  feet  high  and  sixty 

feet wide; it was massive, with great detail. It was fascinating. I saw vehicles on this 

satellite  photography  that  you  could  read  the  license  plate  on.  They  actually 

showed me that.  So I know that that was something that was real. 

At  any  rate,  getting  back  to  the  compartmentalization.  I  had  access  to  lots  of 

different areas only because I was a technician moving from area to area. The only 
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other  person  that  would  have  that  kind  of  access  would  have  been  an  officer  with 

a  high-level  security  clearance  that  had  a  need  to  know.  Bottom  line,  if  you  didn't 

have  a  need  to  know  there  wasn't  any  reason  to  discuss  what  you  knew  with  any- 

one else. Even if someone asked, you couldn't discuss it with them. 

Everyone  wears  a  security  badge  with  a  specific  color  and  you  know  that  that 

color represents a specific level of security clearance. As you move from area to area 

within  an  organization  you  get  into  higher  and  higher  levels  of  security  area.  You 

go through a gate, you go into a vault, you exchange your badge for another badge 

of a higher level of security. You're briefed on your job as to what your level of con- 

versation can be  with another person. I was told don't ask, don't discuss, just go in 

and fix the equipment. 

We  would  sit  down  with  a  security  officer  and  he  would  review  what  your 

activities were, what you were doing, what you were allowed to do. They didn't ask 

you  what  you'd  seen,  they  knew  what  I  was  seeing  because  they  knew  what  I  had 

access  to.  I  was  told  to  be  very  cautious  when  I  was  off  base,  I  was  told  not  to 

drink,  I  was  told  not  to  get  intoxicated,  I  was  told  not  to  do  drugs.  I  was  told  to 

be  very  cautious  of  people  striking  up  a  friendship  with  me,  because  there  were 

people  who  were  gathering  this  sort  of  information,  there  was  a  lot  of  espionage 

around  the  base,  military  espionage  or  foreign  espionage.  At  any  rate,  I  was  told 

don't  let  anyone  take  my  photograph.  Be  very  cautious  about  where  I  traveled, 

when  I  traveled.  I  knew  that  I  couldn't  go  anyplace  for  at  least  five  years  without 

telling the State Department where I was, after I left the military. 

[See the testimony of Merle Shane McDow and others who had similar restrictions. 

SG] 

Any  time  I  traveled  I  had  to  notify  and  get  permission,  even  in  the  United 

States.  They  had  to  know  where  I  was  all  the  time.  As  an  example,  if  we  went  to 

Vietnam  there  was  always  someone  there  with  us,  with  a  gun,  ready  to  annihilate 

us  basically  if  we  should  fall  into  the  hands  of  the  enemy.  They  didn't  want  the 

enemy to get us; we would be killed instead. 

So  we  knew  we  were  operating  under  these  sort  of  conditions.  Your  life  was 

in  jeopardy  all  the  time,  should  you  fall  into  the  wrong  hands.  So  we  were  aware 

of  that.  I  was  told  when  I  left  that  I  would  be  investigated  on  a  regular  basis  to 

make  sure  that  I  wasn't  involved  in  any  peculiar  activities  that  didn't  suit  the  gov- 

ernment's needs. 

My security clearance expired in — I believe it was either October or January 

of  1998.  It  was  about  1998  that  I  actually  discussed  what  I  had  seen  with  my  sis- 

ter, because she was inreresred in the phenomenon. 

I read Colonel Corso's book, The Day After Roswell. In the book he said a lot 

of fantastic things and he also said near the end of the book that there was a base 
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on the backside of the  moon. When he said that I said, a-ha. So I began to believe 

that  everything  he  was  saying  was  true.  He  was  saying  a  lot  of  really  profound 

things  about  the  crash  in  Roswell  and  alien  technology  and  whatever,  and  how  it 

had  been  mainstreamed  through  the  office  of  foreign  technology  by  himself.  So  I 

knew that he was probably telling the truth. It just said to me, this guy's telling the 

truth. Because I've had this experience and I know it's real. 

I  was  a  little  irritated  that  the  government  had  been  lying  about  all  this  for 

years  and  covering  it  up.  I  felt  it  was  time  to  get  beyond  that.  There's  a  lot  more 

weight to this than I realize, a lot more cover-up than I realized. A lot more decep- 

tion than I realized was going on. 

Testimony of Donna Hare, Former NASA contractor employee 

November 2000 

Donna  Hare  had  a  secret  clearance  while  working  for  NASA  contractor,  Philco  Ford.  She 

testifies  that  she  was  shown  a  photo  of  a  picture  with  a  distinct  UFO.  Her  colleague  explained 

that  it  was  his  job  to  airbrush  such  evidence  of  UFOs  out  of  photographs  before  they  were 

released  to  the  public.  She  also  heard  information  from  other  Johnson  Space  Center  employees 

that  some  astronauts  had  seen  extraterrestrial  craft  and  that  when  some  of  them  wanted  to  speak 

out about this they were threatened. 

DH:  My  name  is  Donna  Hare.  During  70  and  71  I  worked  in  Building  8  of 

NASA  for a contractor, Philco Ford. They changed their name several times. Over 

the  years,  I  worked  in  the  photo  lab  and  in  different  areas  of  the  company  on  and 

offsite. 

During  the  70s,  I  don't  know  the  exact  date,  I  walked  into  the  photo  lab,  into 

one of the restricted areas- I did have a secret clearance. I walked into a restricted area 

which was not my company- it was the NASA photo lab. And there they developed 

the film from the moon and satellite pictures, everything that's done by NASA. 

One  of  the  gentlemen  I  had  been  friends  with  and  I  still  talk  to  occasionally 

pointed my attention to one area of this mosaic.   It was one panel of a mosaic 
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which  are  several  panels  put  together  to  form  a  larger  picture.  I  believe  they  were 

satellite pictures but I'm  not  sure. They  were aerial looking down.  And I said, this 

is really interesting. 

He  explained  everything.  And  then,  with  a  smile  on  his  face  he  said,  look 

over  there.  And  I  looked.  And  in  one  of  the  photo  panels  I  saw  a  round  white 

dot.  And  at  the  time  it  was  very  crisp,  very  sharp  lines  on  it.  And  I  said  to  him 

what  is  that?  Is  that  a  dot  on  the  emulsion?  And  then  he's  grinning  and  he  says 

dots  on  the  emulsion  don't  leave  round  shadows  on  the  ground.  And  there  was  a 

round  shadow  at  the  correct  angle  with  the  sun  shining  on  the  trees.  I  looked  at 

him and I was pretty startled because I had worked out there several years and had 

never  seen  anything  like  this,  never  heard  of  anything  like  this.  And  I  said,  is  this 

a  UFO?  And  he's  smiling  at  me  and  he  says,  I  can't  tell  you  that.  I  can't  tell  you 

that.  What  I  knew  he  meant  was,  it  was  [a  UFO]  but  he  couldn't  tell  me.  So  I 

said, what are you going to do with this information? And he said, well, we always 

have  to  airbrush  them  out  before  we  sell  them  to  the  public.  And  I  was  just 

amazed  that  they  had  a  protocol  in  place  for  getting  rid  of  UFO  pictures  on  these 

things. 

[Ms. Hare describes speaking with other Johnson Space Center employees about the 

Apollo project and the astronauts.] 

So  as  a  precaution  they  [the  Astronauts]  were  put  in  quarantine  for  a  little 

while.  This  particular  man  was  in  quarantine  with  them  and  was  part  of  their 

debriefing.  He  said  that  a  lot  of  them  talked  about  their  experiences  seeing  these 

craft  follow  them.  I  believe  there  were  three  on  the  moon  when  they  landed.  And 

I  think,  this  is  the  best  of  my  memory,  that  the  code  word  was  Santa  Clause  for 

these craft. 

[See Harland Bentley's testimony regarding his monitoring similar events while at 

a top-secret listening post in California.  SG] 

He  said  that  some  [of  the  astronauts]  who  wanted  to  talk  were  threatened. 

They'd  signed  papers  not  to  talk.  They  would  have  their  retirements  taken  away. 

I was just overwhelmed with that piece of information so I started asking questions. 

Certain  people  that  I  knew  were  key  people  in  the  organization  so  I'd  take  them 

away  from  the  site.  We'd  go  to  lunch  and  I'd  talk  to  them.  And  alone  they  would 

tell me things and then swear if I ever said they said it, they would say I was lying. 

One  gentleman  that  I  knew  very  well  was  in  quarantine  with  the  astronauts.  He 

said,  just  about  every  one  of  them  has  seen  things  when  they  went  to  the  moon. 

In fact, one said that craft were on the moon at the time of the landing.   But this 
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man  has  disappeared  off  the  face  of  the  Earth.  I've  tried  to  find  him  but  I  only 

have his name. I've given it to Dr. Greer. 

I  also  met  a  security  guard  that  was  forced  to  burn  a  lot  of  UFO  pictures.  He 

came into my office and he was very frightened. He said, Donna, I heard you were 

interested  in  this  subject.  He  said,  I  used  to  work  out  there.  And  one  day  some 

soldiers  came  in  fatigues  and  had  me  burn  pictures.  He  said  that  he  was  burning 

them  and  he  was  forced  not  to  look  at  them.  But  he  was  tempted.  He  looked  at 

one  of  them  and  it  was  a  UFO  on  the  ground.  Shortly  thereafter  he  was  hit  in  the 

head  with  a  gun  butt  and  he  still  had  a  scar  on  his  forehead.  Now,  this  gentleman 

was  terrified.  He  was  scared  out  of  his  mind.  And  he  also  said  that  in  the  picture 

was a UFO with little bumps on it.  It looked like it had just landed. 

It's very hard knowing about this. But again, I have talked, and the people that 

know  about  it,  know  about  it.  It's  like  a  little  underground.  They  will  come  to  me 

and  talk  to  me  in  private.  But  they  are  afraid.  Most  of  them  are  very  afraid.  I 

guess  I'm  not  afraid  because  I  wasn't  debriefed.  There  was  a  point  in  time  when  I 

had  some  people  come  out  and  tell  me  I  shouldn't  talk  about  this.  They  didn't 

threaten  to  kill  me  but  I  got  the  message  I  shouldn't  talk  about  it.  But  I'd  already 

talked  about  it  so  much  it  didn't  really  matter  anymore.  And  like  I  said  at  the 

[1997 CSETI] congressional briefings, I really started feeling like this topic was like 

sex.  You  know,  everybody  knew  about  it  but  nobody  talked  about  in  mixed  com- 

pany.  I'm  waiting  to  tell  more  whenever  there's  a  congressional  hearing  where  I 

could  be  protected.  I  trust  Dr.  Greer.  I  feel  he's  done  everything  he  said  he  would 

do as far as protection, secrecy of  what I  give  him, for  now. I  want it to come out 

when  it's  necessary  and  proper  and  can  do  some  good.  I  don't  want  people  going 

around  that  are  trying  to  get  rid  of  these  people  or  hurting  them  or  challenging 

them  or  making  them  so  frightened  they  move  away-like  this  one  particular  man  I 

know  of  who  has  just  disappeared  off  the  face  of  the  Earth.  This  one  man,  he  has 

disappeared.  I just don't want that. 

One of the things that I'm upset about is that good people are forced to do ille- 

gal  things.  And  I  believe  that  this  information  should  be  given  to  the  American 

[people]. 

Testimony of Mr. John Maynard, (ret.) Defense Intelligence Agency, 

October 2000 

John  Maynard  was  a  military  intelligence  analyst  for  the  Defense  Intelligence  Agency.  In 

the  course  of  his  21  year  career  he  saw  evidence  of  the  military's  interest  in  UFOs  in  a  variety  of 

ways:  electronic  communications  which  did  not  originate  from  earth;  military  photos  of  UFOs. 

While  at  the  DIA,  he  became  familiar  with  the  compartmentalization  process  of  maintaining 

secrecy. He saw spy plane photos with clear UFOs in them. 

JM: John Maynard 

SG: Dr. Steven Greer 

JM:  My  name's  John  Maynard.  I'm  a  retired  military  intelligence  analyst  and 

retired  in  1980.  I  was  in  the  military  for  21  years  and  started  off  with  the  Army 

Intelligence  Security  Agency  as  an  analyst.  I  went  on  from  there  to  work  for  sev- 

eral  different  organizations  with  the  military,  and  ended  up  with  the  DIA  at  the 

end  of  my  career,  as  an  administrator  in  charge  of  most  of  the  documents  for  the 

Requirements and Evaluation division. 

As  far  as  being  aware  of  what  was  in  the  intelligence  world  regarding  UFOs 

and  Extraterrestrials,  this  came  early  on  in  my  career  in  the  early  1960s.  Some  of 

the radio communications that I was analyzing for the Army Security Agency were 

a  little  bit  more  than  just  the  normal  type  of  traffic.  I  think  at  that  point  when  I 

became too curious is when they decided to let me go from that position. 

I went on from there to investigate different aspects of what was going on with 

UFOs. When I got to Europe I was approached by a few of the counterintelligence 

people  there  that  had  information  on  my  background  as  far  as  analysis  goes.  I 

became involved in looking at where people were moving drugs back and forth, as 

far as the military was concerned, and at the same time, I ran across the UFO prob- 

lems  that  people  were  having—particularly  sightings  in  Europe.  I  did  preliminary 

investigations  for  these  people  and  turned  reports  in  on  what  people  were  saying; 

what was going on. 

But getting hack to my initial exposure to UFOs—that  was connected to work 

in Okinawa,  where  we  were  analyzing traffic patterns [electronic communications] 

of  the  Chinese  at  that  particular  time.  Every  once  in  a  while,  I  would  run  across 

an anomaly that wasn't really within the pattern of the type of traffic that would be 

known within our military network. 

When  I  questioned  this,  I  would  always  be  pushed  off  to  the  side,  and  they 

would say, "Well, you don't have to worry about things like that." But I just could- 

n't  let  it  go—I  still  don't.  I  pursue  it  to  the  ninth  degree,  without  getting  myself  in 

trouble.  But  I  did  get  in  trouble  that  time.  I  found  out  that  there  was  more  to 

these  communications  than  was  normal,  and  that  they  were  not  basically  earth- 

bound [were not coming from earth]. 
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And the further  we dug into it, the  more  you  noticed that it didn't belong  with 

the  normal  traffic  that  was  being  broadcast.  I  couldn't  trace  any  particular  origin, 

and  that's  what  got  me  really  interested  in  where  this  was  coming  from.  Knowing 

a  few  friends  that  worked  in  the  communications  department,  I  sought  their  guid- 

ance on which way it was going. I guess that was my downfall, because they weren't 

quite as good friends as I thought they were. 

SG: And what did you learn from that? 

JM:  Basically,  that  the  communications  really  weren't  coming  from  within  China 

itself—they  were  coming  from  another  location,  but  they  would  not  really  divulge 

it. One of my friends just kind of pointed to me off at the side and threw his thumb 

up  in  the  air.  And  I  said,  'Is  that  a  good  sign  or  not?'  And  he  said,  "No."  And  in 

private, very private talks, he admitted that they were not earthbound signals. 

We didn't really have a space program that would be moving that kind of traf- 

fic,  nor  did  we  have  the  communications  systems  and  satellites  at  that  particular 

time that would ... I'm talking about the late 1950s, early 1960s. So as far as time- 

frame goes, it had to be something else besides just us. Sputnik hadn't been up that 

long and neither had the American satellites. 

I  think  that  that  was  really  my  downfall—I  realized  it  had  to  be  extraterres- 

trial—so they found a way to get rid of me and they did it very well. 

So anyway,  while in Europe I researched these UFO reports, and we got quite 

a bit of  information about the sightings. We  would  get drawings of  what the vehi- 

cles  looked  like,  whether  they  landed  or  not,  whether  they  saw  any  people  with 

them—extraterrestrials,  things  like  that.  And,  it  just  made  an  exciting  career  for 

the next two years while I was over there. 

SG: And for whom were you making these reports during this time? 

JM:  Basically  they  were  going  to  the  CIA,  some  to  the  DIA,  and  some  to  the  Air 

Force,  OSI—Office  of  Special  Intelligence.  What  they  were  using  the  information 

for, I never learned. 

There  are  several  different  projects  that  I  ran  across  later  in  my  years  when  I 

was  in  Turkey  in  the  mid-1970s—76,  77,  [and]  early  78,  when  I  left.  I  was  an 

administrator and worked for NATO, Land Southeast Headquarters. 

I  inquired  with  a  couple  of  my  Turkish  military  friends,  and  finally  got  one 

general to actually admit that there was UFO activity in this certain area of Turkey. 

He said, "Oh yeah, it's a great area if you want to see UFOs, I'll take you out there 

some time." 

Once, while in the Pentagon, I was sent to try and get some files from Colonel 

Corso, and he made a comment that was really funny at that particular point.   I 
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didn't really connect it  with anything  until  later. He  says, "You  have no idea at all 

what  we're about, do you?" And I told him,  'No, sir, I don't.' He said, "Well, some 

day the technology will be out there that has been totally back engineered." It went 

right  over  my  head  at  that  particular  point,  but  I  just  told  him  yes,  sir,  and  off  I 

went  like  a  good  little  private,  where  I  was  supposed  to  go.  I  didn't  tell  anybody 

what  he  had  told  me.  I  just  kept  it  in  my  mind.  I  reported  back  to  my  superiors 

who  had  sent  me,  that  Colonel  Corso  promptly  just  dismissed  me  from  his  office 

and I just left it at that. 

That  happens  all  the  time  in  the  Pentagon.  Materials  are  kept  very  tightly  by 

the owners. Years later,  while at the  DIA, I saw some documents that pertained to 

extraterrestrials.  They  were  code-worded.  A  normal  person  reading  it  may  not 

catch  it—it  would  go  right  on  beyond  them.  These  were  top  secret  documents.  I 

imagine most of them are still classified. A lot of them pertained to Salt 1 and Salt 

2—the strategic arms limitation treaties with Russia. 

I  also  saw  pictures  of  UFOs  from—I  believe  it  was  called—the  National 

Intelligence  Photographic  Center  [NIPC].  Once  in  a  while  an  anomaly  would 

show  up  on  the  pictures  that  didn't  belong  there—a  round  object,  a  triangular 

object.  They  were  not  markings  put  on  the  photograph  that  indicated  some  place 

or  anything  like  that.  These  were  above  ground.  These  anomalies  came  up  in  cer- 

tain  photographs  and  things  that  we  received  at  our  office  at  DIA  and,  we  always 

thought  they  were  interesting.  They  came  from  the  NIPC,  which  I  believe  was  the 

National  Intelligence  Photographic  Center  over  on  Hayes  Street  right  there  in 

Arlington. 

You  knew  that  they  were  not  part  of  something  that  was  placed  on  the  photo- 

graph,  like  a  marker.  It  was  not  a  normal  type  of  object,  particularly  the  oblong 

ones or the circles or the  triangular ones—the triangles  were kind of funny,  with a 

rounded  corner  on  the  tail  end  of  it.  These  were  taken  most  generally  with  the 

Talent  Keyhole  Satellites,  and  they  would  show  these  objects—these  UFOs  in 

them.  They  would  be  objects  from  the  TK11,  TK12  shots  that  were  taken,  that 

showed  the  anomalies.  Sometimes  you  could  actually  track  it  photograph  by  pho- 

tograph as it moved across the [sky]—you knew that it moved. 

I  had  a  rather  interesting  incident,  not  in  an  organization  that  I  belong  to  as 

far as the DIA, but it was an office put within my area at DIA. Since it was in my 

area  of  security,  I  received  the  code  name  to  go  in  there  and  to  look  at  the  office. 

It was called Omni Project... It dealt with radar satellites. I was talking with one of 

the sergeants over there in a little show room they  had, and I noticed the satellite's 

positioning.  I  said,  "Now  this  is  supposed  to  be  a  system  that  tracks  radar  anom- 

alies on earth, right?" He says, "Yep, that's  what it does." So I ask, "Then  why are 

half of them pointed towards outer space, towards the moon, towards areas that are 

just blank space?" I said, "At least half of those satellites that you got up there aren't 

looking at Earth— well what are they looking for?" He says, "Well you got to have 
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a need to know to know about that." I said, "I see, in other words, who's coming?" 

And  he  says,  "We  don't  know."  I  just  thought  it  rather  odd  that  they  were  track- 

ing stuff from outer space. 

I  also  did  work  with  the  Camp  David  accords  and  assigning  the  SR-71s,  the 

Blackbird,  to  map  the  Sinai,  and  there  were  several  reports  at  that  particular  time 

that the Blackbird had been accompanied by something that wasn't from this earth. 

The  photos  of  the  Sinai  would  show  anomalies  that  weren't  part  of  the  terrain, 

weren't part of the people, weren't part of the atmosphere. 

In  Intelligence,  compartmentalization  is  probably  the  whole  thing.  There  is  a 

real  big  misnomer  out  here  in  the  civilian  world  about  classification.  There  are 

basically  three  classifications:  confidential,  secret,  and  top  secret.  And  that's  it.  It 

doesn't  go  any  higher  than  top  secret.  They  come  up  and  they  call  about  umbra 

and  they  call  about  this  one,  Omni.  They  called  about  TK,  Talent  Keyhole  and 

other  projects  like  that.  Well,  people  have  to  realize  that  I  had  Eumbra  documents 

that were only secret, not just top secret. It was not the same. 

I'll  get into  the background of  what Intelligence [does], how  they break things 

down:  they  keep  pretty  much  each  organization  an  island  unto  itself.  You  don't 

have cross-departmentalization a lot within the programs. Let's say I have an umbra 

clearance. Well, people say that's so high above top secret. No, it's not. It's a com- 

partment—it  is  strictly  a  compartment—it's  not  more. Top secret  is  as  high  as  you 

go.  Ultra  is  another  compartment.  That's  something  entirely  different  and  has  to 

do  basically  with  the  President.  So  you  can't  fool  around  with  it.  So  that's  it.  You 

have islands unto yourself. Each one does [its] own particular type of analysis. 

The  one  that  I  worked  for  was  called  Requirements  and  Evaluations,  at  the 

DIA.  We  were  the  ones  that  made  the  determination  to  fly  the  birds  out  of 

Wallops Island or somewhere else—to go up and put a satellite up. 

We  were  DC3.  There  was  a  DC4,  and  there  was  a  DC5.  I  would  have  to 

really dig back into my background papers to give you exact names for each one— 

that's how compartmentalized they become. 

One  of  them  did  strictly  analysis—that's  all  they  did,  and  they  would  feed  it 

to us in Requirements. But, we didn't really see all of what they did, and didn't see 

all the  material they did. They gave  us the  finished product, and  we  would look at 

the  finished  product  and  make  our  determinations  of  what  we  were  going  to  do 

from there. That's basically the  way it is. Omni Project, which  was the radar satel- 

lite—it was an island unto itself. If you didn't have an Omni stamp on your badge, 

you  didn't  get  into  their  office—period,  end  of  subject.  Same  thing  with  people 

with TK or many other things—Umbra, Ultra—same right on down the line. 

The  NRO,  National  Reconnaissance  Office,  is  basically  run  by  the  Air  Force. 

The  Reconnaissance  Office,  from  my  understanding  from  people  that  I've  had 

contacts  with  since  I  retired,  has  taken  on  a  lot  more  responsibility—  particularly 

towards the UFO and extraterrestrial activities. 
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You  could  say  that  they  picked  up  where  Blue  Book  dropped  off.  Blue  Book 

was  basically  an  Air  Force  project  for  themselves,  but  those  activities  finally  fell 

under the purview of the National Reconnaissance Office. 

Now it is basically a joint  service, but it is run by the  Air  Force and the Joint 

Chiefs of  Staff They  have a  very ominous job. Not too much is ever really  known 

about  exactly  what  they  do,  but  they're  running  the  successor  to  the  SR-71,  which 

is  supposed  to  be  a  Delta-type  aircraft  capable  of  [flying  from]  Los  Angeles  to 

London  in  about  18  minutes—so  it  goes  near  space.  It's  pretty  quick.  Satellite 

imagery  has pretty  much  gone to the background. You've  still  got Talent Keyhole. 

You've still got Omni. They've got a couple of others up there now that I don't even 

know the code names for anymore, but most of the Reconnaissance is done by air- 

craft. 

As  far  as  anti  gravity,  they've  been  working  on  it  for  a  long,  long  time—I 

know that—but basically what I've seen is the magnetic pulse engine. It has a very 

unique  signature  when  it  flies.  It  has  normal  type  fuel,  but  it  also  has  a  magnetic 

pulse  set  up  to  it.  The  signature  is  like  a  soap-on-a-rope-type  of  contrail  behind 

it. 

A  government  is  widespread,  as  everybody  knows.  It's  into  everybody's  pock- 

ets  and  everybody's  life  all  over  the  place.  The  same  thing  holds  true  for  the 

UFO/extraterrestrial subject, but very, very few people really [have] the full knowl- 

edge  of  what's  going  on.  It's  held  very  tightly  within  black  covert  operations.  If 

you want to take a good close look at some of the background on it, you can go to 

civilian  organizations  outside  of  NSA,  which  are  direct  contractors  for  NSA—like 

Drydon  Industries.  Why  are  they  flying  the  SR-71  on  Reconnaissance  using  Navy 

pilots?  What  are  they  looking  at?  What  is  NSA  looking  at,  when  you  think  about 

that?  Why  are  they  doing  these  particular  things?  They  are  not  using  it  for  train- 

ing, that's for one thing. 

Within  the  organization  at  the  executive  level,  I  would  dare  say  that  the 

National Security Advisor, when he comes on board, is fairly well treated as in-the- 

know from the top at NSA. 

His knowledge is still limited, because he's only an appointee, and at that par- 

ticular  point,  a  new  appointee  at  the  CIA  is  the  same  way.  They  will  have  knowl- 

edge, but  very limited knowledge. Only  some people  within the black covert areas 

will have very specific information about what's going on. 

But,  not  very  much  is  known  about  the  NRO—it's  one  of  those  organizations 

that's  so  low  profile...Any  time  the  question  comes  up,  it's  strictly  an  entity  that 

does  reconnaissance  in  the  Air  Force,  period.  It  leaves  a  lot  of  questions.  But  as 

far  as  UFO  and  intelligence  and  extraterrestrial  matters  go,  its  right  at  the  top— 

and  I  would  say  that  the  President  has  limited  knowledge  of  it.  I  know  Carter  did 

not  have  any  knowledge  whatsoever.  And  I  worked  right  there  with  the  organiza- 

tion, President Carter's organization. They kept it pretty secret. 
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SG: Why do you think it's being kept so secret? 

JM:  I  think  that  they  made  a  mistake  at  Roswell.  Rather  than  admitting  it,  they 

covered  it,  and  they  covered  it  because  UFO  and  extraterrestrial  activity  has  been 

going  on  a  lot  longer  than  this  government  will  admit.  I  thought  it  was  comical 

the way Bush—George W.—threw the ball into Cheney's court saying that, of any- 

body  who  would  probably  know  more  about  this  than  anybody  else,  it  would  be 

Cheney. He has some very interesting knowledge... 

Of  corporations  involved  in  this  matter,  Atlantic  Research  Corporation  is  one 

of  the  big  ones.  It's  not  very  often  heard  about.  It's  an  insider  beltway  bandit,  if 

you  want  to  call  it  that—very  low  profile—mostly  has  all  of  its  work  done  within 

Intelligence.  TRW,  Johnson  Controls,  Honeywell:  all  of  them  at  some  point  or 

another  became  involved  with  the  Intelligence  field.  Certain  works,  activities  were 

contracted  out  to  them.  Atlantic  Research  was  one  of  them—way  back.  These  are 

entities that were created out of people in the Pentagon to become a "beltway ban- 

dit":  [they]  received  projects,  grants,  and  monies  to  do  certain  projects  that  were 

so  highly  classified  and  compartmentalized  that  you  know  only  about  four  people 

would know what was going on. So it was that tightly controlled. 

You  would  have to look at corporations that  were started by people  who  were 

retired  from  the  military.  Bobby  Inman  and  his  little  oversight  group  out  there  in 

California  [SAIC],  for  example.  Some  other  things  like  that.  So  we  would  ask  the 

question,  who  really  is  controlling  JPL?  Why  was  JPL  started?  Others:  Ames 

Laboratories,  Fort  Detrick.  Some  very  interesting  things  come  out  of  Fort  Detrick. 

And  Harry  Diamond  Laboratories...  been  around  for  a  long,  long  time.  Don't  hear 

much  about  them,  because  they're  all  basically  military  contracted,  and  they  are  in 

a particular specialty. 

I  don't  know  if  you've  ever  seen  any  back  engineering  notes—how  they  do  it 

and  stuff  like  that.  Very  unique.  You  can  get  an  engineer  to  tell  you  how  they  do 

it,  and  the  specific  notes  that  you  do.  You  take  it  forward  from  somebody's  notes, 

and  you  can  build  the  item—just  from  the  back  engineering  notes.  Got  to  take  it 

apart to find out how it works. 

I  can  think  of  some  stuff  that  we've  gotten  out  of  Roswell.  There  was  also  a 

crash up in Canada in the mid-50s that was kept very, very hush, hush. There were 

definitely some engineering projects dealing with those things. 

About  weapons and space: I think that  we can  go back to a comment that  was 

made  by  one  of  the  astronauts  when  he  stepped  on  the  moon.  It  was  the  day  after 

they  got  there,  and  it  was  the  original  flight,  and  he  says,  '"You're  right,  they're 

already  here."  It  got  out  on  the  airwaves.  I  know  several  people  who  recorded  it. 

But the remark was very unique, because it was quickly taken out of all other tapes 

that  were  public  broadcast.  Weapons  in  space  is  still  a  big  enigma.  Black  covert 

operations have always been trying to do something like that, basically. Star Wars 
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was  a  big  boondoggle.  Most  of  it  didn't  exist.  It  was  just  all  on  paper.  Laser 

weapons...well,  that's  a  whole  different  story.  There  are  brand  new  leaps  and 

bounds  that  have  been  made  in  the  laser  field.  Not  only  cutting,  but  pulsed  lasers 

that basically destroys anything it hits. 

SG: Do you think then that we have weapons in space? 

JM:  I'm  sure  we  have  weapons  in  space.  There  is  probably  no  doubt  in  my  mind 

about  it.  They  were  trying  to  develop  them  long  before  Star  Wars  became  an 

entity, back in the late 60s, early 70s. 

Nixon  wanted  something  along  that  line  to  produce  weapons  for  space.  The 

project  started  then.  (Not  Nixon  per  se,  the  individual  himself,  but  in  his  admin- 

istration.)  People  wanted  it  done.  There  was  a  fear  then  of  something  out  there. 

That  was  when  the  first  stories  came  out  about  the  asteroids  impacting  the  earth, 

and  it  really  didn't  become  a  heavy  project  until  very  recently,  but  apparently  we 

had  some  rather  close  calls  back  then—a—  lot  closer  than  what  they  call  a  close 

call  today.  So  it  became  a  very  big  concern  —asteroids,  UFOs,  people  coming 

from other places. 

[See the testimony of Dr. Carol Rosin.] 

Concepts were there. Ideas were there. Paranoia was also there within the gov- 

ernment.  At  certain  levels  you  could  feel  it.  You  knew  it  was  happening.  Would 

they  tell  the  truth  about  it?  I  doubt  it.  Maybe  some  year.  Maybe  your  project  will 

tell them. Britain and the United States and Canada were the biggest party to these 

secrets. They got the Australians involved with it later on. 

The  media  is  very  one-sided  when  it  comes  to  reporting.  They  don't  step  on 

the  other  person's  toes  when  it  comes  to  things  that  would  be  controversial—  like 

UFOs  and  extraterrestrials.  There  have  been  too  many  sightings  that  have  hit  the 

mainstream  media,  but  they  die  very  quickly.  Why  do  they  die?  There  was  more 

interest  going  on  for  the  media  to  follow  up  on,  but  they  just  flat  refuse  to  do  it. 

Why did they? Were they pulled by strings from behind? I don't know. I can't say. 

And they're not saying either... 

It  goes  right  back  to  the  same  thing  with  these  beltway  bandits.  Can  you  get 

them  to  say  something?  No.  That's  where  their  bread  and  butter  is.  They're  not 

going to step on their own toes, punch themselves in the face. 

The  truth  is  they  have  hidden  things  like  UFOs  and  extraterrestrial  informa- 

tion  from  us  for  years—not  just  the  current  era,  but  back  before  the  1900s.  So  it's 

there.   It's about time for them to just come forward and say, hey, this is it. 

Testimony of Mr. Harland Bentley 
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Mr. Bentley has been involved in working on classified projects with several Government 

agencies  including  NASA  and  the  DOE.  He  has  a  BS-EE  degree  and  extensive  training  in 

nuclear engineering. Mr. Bentley recounts a story of personally witnessing a UFO crash at a 

Nike Ajax Missile Facility in Maryland and viewing a group of UFO's on radar take off at a cal- 

culated 17,000 miles an hour after having hovered on the ground. He also speaks of a 1967/68 

incident where he overheard a conversation between Houston Control and astronauts in flight 

talk about avoiding a collision with a UFO spacecraft and our astronauts actually seeing living 

beings moving about through portals on the UFO. 

HB: Mr. Harland Bently 

SG: Dr. Steven Greer 

HB:  I  was  in  the  United  States  Army  for  two  years.  Drafted.  Then  I  got  out  of 

the  military  and  went  to  college  and  graduated  in  1963  with  a  BS-EE  Degree. 

Since  then,  I  have  been  in  a  graduate  program  for  nuclear  engineering.  Also  have 

taken  pre-med  and  have  been  working  contracts  since  1963:  NASA,  Department 

of Energy and several other electronic firms in the Washington, D.C. area. 

In  1957  to  1959,  I  was  outside  of  Olney,  Maryland,  just  north  of  Washington, 

D.C.  at  a  Nike  Ajax  Missile  Facility.  I  was  a  radar  operator.  In  May  of  1958,  at 

about  6:00  a.m.  I  first  heard  a  sound  that  sounded  like  a  pulsating  transformer.  I 

looked  out  the  window  and  looked  across  the  field  and  saw  this  [disc  shaped] 

object  heading  toward  the  ground  and  saw  it  crash.  It  broke  apart  and  then  it  took 

off  again  in  flight.  I  immediately  got  dressed  and  went  up  onto  the  hill  where  the 

radar  was,  got  a  telescope  that  we  tracked  the  North  Star  with  to  line  our  radar 

antennas  and  I  sat  and  mounted  on  that  radar  and  looked  at  the  pieces  that  were 

laying across the field. The largest piece that I saw was actually glowing white hot 

and was probably the size of a washing machine. 

Shortly thereafter, Air Force personnel had arrived, and were going across this 

field  and  started  picking  up  these  pieces.  They  use  long  poles,  very  long  poles,  to 

pick up the biggest piece and they proceeded to put it on a truck that was lead lined 

and  pushed  it  in  with  another  long  pole  and  got  it  inside  the  truck  itself.  Then  the 

other personnel picked up the other pieces that were lying about. 

Now  what  was  interesting  about  it  is,  from  knowledge  of  nuclear  science,  I 

recall  that  these  personnel  were  wearing  radiation  suits,  protective  suits.  And  then 

they  proceeded  to  take  the  material  away.  I  have  no  idea  where  it  went.  When  the 

craft  took  off  again  after  it  crashed,  it  went  through  a  grove  of  trees  and  actually 

sheered  three,  four  or  five  inch  limbs,  in  just  one  fell  swoop,  like  a  knife  or  a 

machete. 

429 

430 

Disclosure 

[Note the resemblance to the crash of an extraterrestrial vehicle in Peru in 1997 as 

recounted by Lance Cpl. John Weygandt.  SG] 

Well,  that  wasn't  the  real  exciting  part.  The  real  exciting  part  happened  the 

next  evening  while  I  was  on  duty.  It  was  approximately  10:00  or  11:00  at  night 

and I got a call from the Gaithersburg facility saying that they had twelve to fifteen 

UFOs,  50-100  feet  off  the  ground.  So  I  asked  the  guy  who  was  on  the  radio  with 

me, "What do they sound like?" He took his head mike off, put it out the van win- 

dow  and  again  the  pulsating  sound  except  there  were  more  of  them.  He  was 

describing them in different shapes and so forth. 

I  had  the  radar  on,  the  M-33  sweep  radar,  and  right  next  to  the  ground  clut- 

ter  where Gaithersburg sits, we  found the blip  where these vehicles  were. Then all 

of a sudden they all took off at the same time. From my radarscope, it went in one 

sweep.  It  is  a  thirty-three  and  a  third  RPM.  To  go  that  distance  from  the  center 

out to where I got the next blip in the first sweep, at a constant velocity would have 

to be 17,000 miles an hour which we calculated from our analog computer. 

[Note the significant correlation of speed and maneuverability with the testimony 

of Graham Bethune, Merle Shane McDow, Smith, Arneson, and many others.  SG] 

It [the disc which crashed] was probably in excess of thirty feet in diameter. It 

appeared  to  have  circular  balls  on  the  outer  rim,  up  close  to  a  cake  like  fixture  on 

top. 

[Note  the  resemblance  to  the  ARV  at  Norton  Air  Force  Base  described  by 

Sorenson, 

Mark McCandlish et al.  SG] 

They  were  different  colors.  They  were  orange  and  red  and  some  yellow  but 

they  were  pulsating  so  it  was  quite  a  sight  to  see  as  it  was  wobbling  towards  the 

earth and hit. And it came in at a fairly rapid rate. 

SG: How far away was it from you? 

HB: Well, it came down over the top of the barracks so I actually saw the tail end 

of  where  it  crashed—it  was  approximately  2,000  yards  away.  The  reason  that  I 

know that is because it paralleled the launch pad  which is  2,000 yards away There 

was  one  individual  on  guard  duty  who  actually  saw  it  come  in.  The  guard  shack 

was just a few yards away from the barracks. He saw the disc actually come down 

and crash all the way from when it first appeared. 

It  landed  in  this  person's  cornfield.  In  fact,  the  farmer  was  actually  standing 

there washing his hands when he saw it crash and take off again. 
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This  happened  near  Mt.  Zion,  Maryland  just  the  other  side  of  Mt.  Zion  going 

east.  I  do  know  that  an  article  [about  the  event]  hit  the  New  York  Times  the  next 

day. 

SG: When was this? 

HB:  May  of  1958.  A  directive  came  down  not  to  mention  this  to  anybody  but  of 

course by this time it was already out in the newspapers. What did occur was when 

I tracked those vehicles that were taking off the next night, there was a question as 

to  what they really  were and  the General came back and said that those  were heli- 

copters and they were doing some Navy / Army / Air Force maneuvers. We all had 

a  big  laugh  about  that  one.  That  was  the  cover  story  used.  Obviously,  other  peo- 

ple had radars on and actually saw those go off also. 

[Note  the  pattern  of  absurd  and  implausible  cover  stories  put  out  by  officials, 

including the crash dummy cover story concocted by the Air Force in the mid-1990s to 

explain the ET bodies recovered at Roswell, NM.  SG] 

I  had  another  one,  which  I  can't  say  too  much  about.  I  can't  say  where  I  was. 

I  was  at  a  facility  in  California,  that  is  all  I  can  say,  and  I  was  doing  particular 

classified  work.  The  only  thing  that  1  can  say  is  that  it  was  occurring  at  the  same 

time  that  our  astronauts  were  doing  a  loop  around  the  moon  and  back  again. 

On  their  trip  to  the  moon  itself  I  heard  them  say  they  had  a  bogey  (term  used 

for  unknown  target,  and  often  specifically  used  to  denote  a  UFO)  coming  in  at 

11:00. 

Well,  familiar  with  that  particular  term,  I  perked  my  ears  up  and  started  lis- 

tening  and  discovered  that  Houston  and  the  astronauts  were  talking  back  and  forth 

about  a  collision.  The  astronauts  asked  for  permission  to  do  avoidance  for  a  colli- 

sion  and  Houston  finally  granted  that  permission  to  do  that.  Later  the  astronauts 

said, "It is not necessary. They are now paralleling our course" and there was a dis- 

cussion as to what was paralleling that course. 

It  was  another  type  of  ship.  There  were  portals  there  that  they  could  see  in. 

They  could  see  beings  of  some  sort.  They  did  not  describe  these  beings.  They  just 

took  photographs.  And  after  a  while,  a  few  thousand  miles,  they  [the  bogey]  took 

off  from the capsule that they  were  flying in and  went away. They just  said it  was 

a  saucer  shaped  craft.  It  was  actually  paralleling  their  craft.  They  saw  movement. 

They  saw  something  or  somebody  moving  inside  that  ship.  This  happened  before 

the  lunar  landing.  It  was  probably  in  1968,  1967  maybe,  somewhere  in  that  time 

frame.  Then  they  said,  "There  they  go."  And  they  [the  bogey]  went  out  of  sight 

almost  immediately,  from  what  I  could  gather  from  their  conversation.  This  event 

was unedited because of where I was [a secret listening post]. 
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It  was  an  extremely  restricted  channel.  As  a  matter  of  fact,  when  I  was  doing 

work  at  NASA,  I  got  into  the  NASA  library  looking  for  the  tapes  and  never  did 

find  them.  There  was  only  one  gentleman  there  with  me  when  this  happened.  He 

said  something  like,  "You  didn't  hear  anything."  And  I  said,  "hear  what?"  And 

that  was the end of  that. In fact, the  gentleman  was very disturbed that I  was even 

there  to  hear  this.  The  astronauts  were  approximately  halfway  to  the  moon  when 

this happened. 

SG:  How did the astronauts react? 

HB:  Their  reactions  were  somewhat  stoic.  No  big  thing.  They  didn't  say,  "Wow 

look  at  that.  Look  what  I  am  seeing."  Nothing  like  that  at  all.  They  just  said  the 

bogey  is  next  to  us  and  they  are  flying.  Very  professional.  Not  surprising.  I  don't 

know  what  instrumentation  they  particularly  had  but  they  knew  that  at  their 

course  they  were  going  to  intersect.  No  question  about  it.  So  they  must  have  had 

some device that would tell them that. It is obvious in space, I would imagine. 
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Douglas  for  his  entire  43-year  career.  In  his  testimony,  he  states  that  he  was  involved  in  a  spe- 

cific  project  at  McDonald  Douglas  to  study  the  propulsion  systems  of  UFOs.  In  addition,  he 
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RW: Dr. Robert Wood 

SG: Dr. Steven Greer 

RW:  My  name  is  Robert  N.  Wood.  I  have  a  degree  in  aeronautical  engineering 

from  the  University  of  Colorado,  and  I  subsequently  got  a  Ph.D.  in  physics  from 

Cornell.  I  went  right  into  McDonnell  Douglas  as  a  young  engineer  and  stayed 

with  McDonnell  Douglas  for  43  years,  graduating  basically  through  the  various 

management steps, and  wound up in charge of various aspects of our research and 

development  programs,  including  the  last  one,  which  was  the  space  station  pro- 

gram. So that's my background. 

During  my career at McDonnell Douglas in the late  '60s, there  was quite a bit 

of  publicly  exposed  information  about  UFO  events.  One  day  when  I  was  just 

doing my normal job supporting my boss, he said, "You know, General Shreever is 

retiring."  General  Shreever  was  the  guy  who  invented  the  ICBM.  The  Air  Force 

wanted  to  have  sort  of  a  symposium  for  him,  and  each  of  the  contractors,  includ- 

ing  us,  got  an  assignment  to  predict  what  the  future  would  hold  over  the  next  ten 

years. Our assignment was to talk about going to space and back. 

I  knew  my  boss  was  really  oriented  toward  nuclear  propulsion,  and  if  I  didn't 

tell  him  otherwise,  he  was  going  to  talk  about  nuclear  propulsion—but  everybody 

was  tired  of  hearing  about  nuclear  propulsion.  So  I  said,  'Gee  Ray,  why  don't  you 

tell  them  about  how  the  UFOs  allegedly  do  it?"  He  said, "That's  a  great  idea;  why 

don't  you  work  that  out."  So  I  read  my  first  book,  which  was  Donald  Menzel's 

book.  After  I  read  that  book,  I  told  my  wife,  'This  guy's  allegedly  a  scientist,  but 

he's not talking logically—he's ignoring the data.' 

So,  I  read  another  book  and  pretty  soon  I'd  read,  oh,  50  books.  And  at  that 

time  I  became  interested  in  subscribing  to  the  various  journals  and  met  Jim 

McDonald. 

There  were  two  interesting  aspects  that  fell  out  of  this  meeting  with  Jim 

McDonald.  One  of  them  was  that  he  convinced  me  that  I  had  a  story  that  I  could 

tell  to  my  management,  since  I  had  concluded  that  the  UFOs  were  real.  One  day 

when I was driving to work, I said, 'There's no other solution. They're clearly real; 
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they're clearly extraterrestrial; and they  work  somehow. I think  we ought to  figure 

out  how  they  work,  because  I  wouldn't  want  to  be  the  last  aerospace  company  to 

discover gravity control. I think we ought to be the first.' 

So,  I  took  a  briefing  to  my  management.  My  management  was  very  sympa- 

thetic  at  that  particular  time  for  some  new  creative  ideas—they  didn't  have  much 

of a basic research program. I offered a very modest project to look into this prob- 

lem, so we did some things like seeing whether we could change the speed of light 

via a large magnetic field. 

So,  this  project  was  underway,  and  Jim  McDonald  became  aware  of  the  fact 

that  there  was  a  symposium  about  to  happen  in  Boston  that  Phillip  Morrison  and 

Carl  Sagan  were  organizing  on  UFOs.  He  apparently  planted  the  seed  in  Sagan's 

ear,  said  "There's  a  group  at  McDonnell  Douglas  who's  studying  UFOs—you 

might want to give them a call and see if they want to participate." 

I had just finished reading Carl Sagan's wonderful book, Intelligent Life in the 

Universe,  written  in  about  1966.  He  had  a  tremendous  respect  for  the  ideas  that 

I had seen there, which included the serious consideration for extraterrestrial life. 

Carl  called  one  day  and  introduced  himself,  and  I  was  honored,  of  course, 

because he was clearly more outranking than I was in terms of his profession at that 

time.  He  said,  "I  understand  that  you  might  be  doing  some  work,  and  what  would 

you  want  to  talk  about  if  you  were  asked  to  give  a  paper?"  I  said,  'Well  Carl,  one 

thing I wouldn't want to do is what everybody else is probably going to do—namely 

try  to  prove  that  they're  real.'  I  said,  'It's  very  clear  to  anybody  who  studies  this  at 

all  that  they're  extraterrestrial,  and  the  most  important  thing  is  to  figure  out  how 

they work.' So I said I would give a paper discussing the different avenues that one 

could explore in order to figure out how they work. There was a long silence on the 

phone  and  he  never  invited  me  to  give  the  paper.  I  did,  however,  attend  the  con- 

ference  anyway,  and  heard  everybody  else  who  was  there  and  realized  that  at  that 

time I had begun to ask myself, 'Is there some plan to control this process?' 

So, that's two  stories that relate to  my career. There is a third story relating to 

my  career  which is  much  more subtle. It had  to do  with classified  work. The clas- 

sified program that I was working on was at the codeword level, and it actually had 

very simply to do with our ballistic missile defense program. It's very common for 

intelligence  agencies  like  the  CIA  to  ask  contractors  who  have  an  expertise  in  one 

area to study the enemy's expertise in that same area—so this program was to study 

the Soviet ballistic missile defense program. That fact, I think, is actually unclassi- 

fied. Now, the name of the program might be classified in association with it. 

As  I  became  familiar  with  the  program,  it  was  pretty  interesting.  As  you  may 

know, when you get cleared for one of these classified programs you wear your spe- 

cial badge, and you know  you can talk to anybody  who's in the room  with a lot of 

candor,  and  it  feels  like  that's  one's  psychological  group—there's  a  lot  of  cama- 

raderie that builds up. And you had access to special libraries, so one of the things 

Testimony of Dr. Robert Wood 

435 

that  we  could  do  is  go  up  to  the  library  that  the  Air  Force  ran  and  sort  of  paw 

through  top  secret  material.  Since  I  was  interested  in  UFOs,  when  I  had  some 

usual business to take care of, I'd also look in their library to see what they had on 

UFOs. For about a year I was getting quite a few hits on the subject about various 

reports.  Then,  all  of  a  sudden,  the  whole  subject  material  vanished.  The  entire 

classification  for  the  subject  just  vanished.  The  librarian  in  our  group  that  I  was 

working  with  said  he'd  been  in  that  vault  for  twenty  years  and  knew  exactly  how 

things  were  normally  done.  He  said,  "This  is  remarkable!"  He  said,  "I've  never 

seen that before— you just don't have a whole subject vanish out from under you." 

He said, "I think there is something there that you hit on." 

SG: What year was that? 

RW:  1982—somewhere  in  there.  I  was  also  encouraged  to  go  see  the  Condon 

Committee and tell them what we were doing. 

[The US Air Force funded the Condon Committee at the University of Colorado, 

which essentially debunked the UFO subject] 

So  I  did—I  wrote  them  a  nice  letter  saying  that  our  company  had  been  look- 

ing  into  the  subject  of  UFOs,  and  did  they  want  to  hear  what  we  were  doing.  I 

got  a  courteous  invitation  back  from  Condon.  We  prepared  a  briefing  that 

explained  how  you  could  take  a  loop  of  superconducting  material  and  establish  a 

strong  magnetic  field  in  one  direction,  and  then  charge  it  at  the  same  time,  so  it 

could float in the electrostatic field of the earth. 

The bottom line was that we were just about a factor of ten away from having 

superconducting  current  capacity  enough  to  do  this.  Of  course,  our  team  thought, 

"Gee, only a factor of ten—we're going to be there in a couple of years." 

Condons lack of interest in this subject was quite in contrast to his own group. 

He  called  his  group  together,  who  sat  around  and  listened  to  our  briefing.  Then 

when he said, "Therefore you can't do it," they all looked at him in amazement and 

said, "But it's only a factor of ten." So I became friendly with several of them: Roy 

Craig  and  a  couple  of  the  others.  I  concluded  that  this  [Condon  Committee]  was 

not an objective study. 

I  wrote  a  letter  to  Condon  suggesting  that  it  might  be  helpful  if  he  were  to 

establish his group in two parts, and have one of believers and one of disbelievers, 

and  let  both  of  them  go  to  work  with  their  angles.  I  said,  'I  am  taking  the  liberty 

of  sending  a  copy  of  this  letter  to  every  member  of  your  group,'  whose  address  I 

had  received  from  them  privately.  He  was  so  furious  at  that,  that  he  called  up 

James  S.  McDonnell,  who  was  at  that  time  the  chairman  of  the  newly  merged 

Douglas and McDonnell aircraft companies, and tried to get me fired.  Really. 
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I  found  this  out  three  years  later  from  my  boss,  who  reported  that  McDonnell 

said, "I don't like other people  meddling in  my business." So that  was  nice  to hear 

from  the  CEO.  He  asked  the  original  question,  "What  did  he  do?"  and  the  answer 

was,  "He  wrote  a  letter."  And  he  wrote  a  letter  that  had  been  approved  through 

my  management,  because  that's  what  I  did.  So  my  management  backed  me  up— 

he backed me up, and I never learned of this until about three years later—that my 

career was practically gone. 

SG: So the head of the Air Force Condon Committee tried to get you fired. 

RW:  Condon, personally. Right. 

In  the  meantime,  there  was  one  other  thing  that  came  about  as  a  result  of  my 

association with Jim McDonald. I liked the guy—he was really an energetic physi- 

cist and wouldn't let any grass grow under his feet. When he got a case, he would dig 

his teeth into it and present an overwhelmingly convincing story to professional soci- 

eties. He would talk to the American Institute of Aeronautics and Astronautics and 

the American Physical Society, and I happened to be members of both. So whenever 

he was in town, I would pick him up, escort him—made sure he felt welcome. 

Once  when  I  was  traveling  through  Tucson,  where  he  lived,  I  stopped—I  had 

a  two-hour  layover  to  catch  an  airplane—and  he  came  out  to  the  airport  to  have  a 

beer with me. I said, 'What's new, Jim?' He said, "I think I've got it." I said, 'What 

do  you  think  you  got?'  He  said,  "I  think  I  got  the  answer."  I  said,  'What  is  it?' 

He said, "I can't tell you yet. I have got to be sure." It was six weeks after that that 

he tried to shoot himself. A couple months after that he finally died. 

Knowing what I think I now suspect about the skills of our counterintelligence 

people,  I  think  we  had  the  capacity  to  convince  him  to  do  it  himself.  I  think  that's 

what happened... 

One  of  the  things  that  one  does  in  beginning  to  study  the  subject  of  UFOs  is 

to  answer  the  obvious  questions  of  where  do  they  come  from,  is  it  all  real,  and  if 

that's  true,  how  do  they  work,  what's  the  evidence.  So  one  of  the  things  that  I  did 

kind  of  early  on,  was  to  take  the  data  that  we  got  from  reading  the  literature  and 

take  specific cases to see  what clues  were there. For example, the case of  the Paul 

Hill  sighting  where  there  were  two  UFOs  circling  around  each  other  at  a  known 

distance apart, and under a known cloud cover, told you that there  were 135 Gs of 

acceleration. 

So,  they  really  had  a  good  number.  Likewise,  you  can  compute  the  Gs  from 

the time to disappear over the horizon. So, I developed a technical briefing of what 

we  knew  the  limits  might  be.  Also,  things  relating  to  the  physical  evidence— 

indentations  on  a  railroad  tie  that  were  so  deep  and  so  big  in  diameter,  told  you 

what  the  pressure  was  going  to  be  per  square  centimeter.  You  could  make  an  esti- 

mate of what that meant with respect to the weight of the craft. 
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These  kinds  of  things  I  just  automatically  did  as  I  was  developing  my 

thought  processes.  I  concluded  that  there  was  just  no  question  but  they  were 

genuine  real  objects,  and  that  they  worked  in  some  specific  way—and  the  only 

question  was  to  figure  out  how.  There  was  nothing  like  magic;  there  are  no 

secrets  if  you're  smart  enough.  You  just  figure  out  what  the  equations  are.  We 

weren't there yet. 

We  studied  this  project  on  company  money.  We  spent  $500,000  of  1968-70 

dollars  of  the  company's  money.  Here  we  were  studying  a  technology  that  might 

be  a  thousand  years  ahead  of  ours,  and  we  might  not  have  the  materials  or  the 

methods or anything. So the right thing to do was to cancel it. 

There  were  other  things,  as  I  became  more  familiar  with  the  literature,  that  I 

gradually  developed  an  opinion  on.  One  was  the  opinion  that  the  psychic  com- 

munication  was  always  a  clue,  and  was  usually  present.  As  I  remember,  one  case 

that particularly impressed me was of some guy in Mexico who was hiking, and he 

came around a corner, and there was this huge alien  with a device around his belt. 

So  the  guy  touched  the  belt,  turned  the  knob,  and  all  of  a  sudden  he  was  hearing 

what  the  alien  was  thinking,  directly,  just  like  that.  I  said,  'That's  what  we  need  is 

a  device  like  that—all  you  have  to  do  is  figure  out  how  it  works.  It  should  be 

straightforward once we study that.' 

When I was in the vault, I was working with a guy named Jack Houck. He had 

a good deal of  interest in  studying anomalous things that  had to do  with the  mind, 

so  he  had  been  looking  at  the  subject  of  remote  viewing  and  worked  with  Colonel 

John  Alexander,  whom  you  may  know.  Jack  got  me  interested  in  becoming  famil- 

iar  with  remote  viewing.  I  met  Hal  Puthoff  when  he  was  working  at  SRI.  Hal  told 

me  about  their  program  there,  and  one  thing  led  to  another,  and  we  did  a  little 

coordinated remote viewing program of our own. 

It  turned  out  that  Mr.  McDonnell  became  aware  of  this  fact—that  we  were 

doing  this  in  the  vault—or  at  least  we  were  thinking  about  doing  it.  He  called  me 

into  his  office  one  day  when  I  was  back  in  St.  Louis  on  a  business  trip.  I  thought, 

'I'm  about  to  get  really  chastised,'  but  he  talked  to  me  for  two  hours,  and  said  he 

was  excited  to  find  out  there  was  somebody  who  was  interested  in  this  subject— 

because  you  know  he  named  his  airplanes  the  Phantom  and  the  Voodoo  because 

he  believed  in  these  abilities.  So  he  gave  us  $20,000  to  study  this  coordinate 

remote viewing, covertly, in the vault. 

The  net  result  was  that  I  had  become  familiar  with  yet  another  corner  of 

anomalies—namely  the  psychic  end.  So,  I  started  to  inadvertently  just  add 

together  what  I  knew  about  UFOs,  and  what  I  knew  about  psychic  stuff,  and  fig- 

ured  they  were  all  interconnected.  If  you  get  one  set  of  equations  you're  going  to 

get  the  other.  Hal  Puthoff  and  I  were  in  agreement  with  that,  and  we'd  established 

a  pretty  good  relationship,  because  I  was  doing  some  innovative  things  that  Hal 

hadn't thought of. 
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I  came  to  the  conclusion  early  on  that  the  evidence  for  extraterrestrial  visita- 

tion was just overwhelming—almost so large that you don't even have to discuss it. 

As  I  became  more  familiar  with  the  UFO  program  and  projects,  especially  in  my 

conversations  with  Jim  McDonald,  I  originally  kind  of  thought  like  he  did—that 

it  either  had  to  be  a  cover-up  or  a  foul-up.  He  had  leaned  strongly  to  foul-up,  and 

there  was  certainly  enough  evidence  to  support  a  lot  of  foul-up  by  the  Blue  Book 

personnel. 

However,  in  my  last  conversation  with  him,  as  I  thought  back  on  it,  I  con- 

cluded that what he'd found was that there was a cover-up—and that he very likely 

had run into the crash retrieval story, and that's why he  wanted to make absolutely 

sure that it was right before he even told me. 

So,  since  then  I  have  not  closed  my  mind  to  any  possibility—including  the 

degree  to  which  we  might  have  been  successful  in  reverse  engineering  the  craft. 

There  is  the  possibility  that  we've  been  doing  that  same  process  in  the  psychic 

domain—and  the  possibility  that  our  intelligence  and  counterintelligence  forces 

are sufficiently sophisticated, that there's almost nothing they can't deal with. 

You could imagine—and this comes  now  from  my kind of current  work—that 

as  you  look  at  the  Majestic  documents—the  ones  that  we're  researching—that  the 

1952  documents  basically  say  that  the  most  critical  problem  is  the  control  of  the 

press.  You  can  imagine  a  group  of  guys—say  in  about  1949,  going,  "How  are  we 

going  to  keep  the  public  from  knowing  this?"  And  it  would  have  been  a  chal- 

lenge—it would have been a fun project to develop the plan to ensure that the pub- 

lic  never  really  found  out  the  truth.  And  all  sorts  of  countermeasures  would  be 

ready if this happens, if that happens... 

So  in  my  opinion,  whoever's  in  control  now  has  all  these  kinds  of  plans  all 

worked out, and  guys  like  me going around giving talks  here and there really hold 

no  problem  for  them,  because  they've  always  assumed  that  that's  going  to  happen. 

They've  assumed  that  some  of  the  people  are  going  to  leak  documents;  they've 

assumed  that  some  of  these  are  going  to  be  shown  to  be  unambiguously  genuine. 

But  they've  also  said  they've  put  out  their  small  forces  and  try  to  screw  it  up  as 

much  as  possible  in  the  meantime—so  some  of  the  critics  that  I  have,  I  think  may 

be inadvertent pawns of the guys who are trying to keep it secret. 

Clearly, in order to have effective control of this subject, you have to control it 

at all levels, and the most obvious level is the media. So you have to look at all the 

kinds  of  media  there  are—the  movies,  the  magazines,  and  of  course  in  the  early 

days  that's  all  it  is—newspapers  and  movies  and  magazines.  Now  we  have  the 

Internet  and  video  and  all  those  other  sorts  of  things,  but  as  the  technology  has 

blossomed in these other avenues, the people worrying about this control have also 

just  moved  into  those  avenues  right  along  with  them.  So  every  time  a  new  avenue 

comes up, they have a new counterpoint. 

If you look at the documents that we have recovered, it's interesting that some 
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of them discuss the reasons why one  would  want to keep this  secret. And some of 

those reasons were extremely valid at the time. For example, [among] the first doc- 

uments that we now have—in fact they just came a few  weeks ago—was one hav- 

ing to do with a Los Angeles air raid, and from that air raid, apparently, there were 

two  crashes—one  that  was  recovered  in  the  ocean,  and  one  that  landed  in  the  San 

Bernardino Mountains. 

[See the corroborating testimony of Clifford Stone. SG] 

George  Marshall,  who  was  the  chief  of  staff,  wrote  to  FDR  and  said,  "This  is 

what  happened  and  we  are  setting  up  an  Interplanetary  Phenomenon  Unit  ro  study 

this problem." So the initial process would have started during the war. That's why 

when  the  Roswell  crash  occurred,  our  teams  were  all  poised  and  ready  and  prac- 

ticed, and it was no big deal. They had probably done it several times before. 

I  understand  there  were  reasons  back  fifty  years  ago  for  secrecy.  They  would 

have been "A," to win the war with Germany, and "B," to make sure that they were 

in charge of the technology for Russia and the Soviet Union. Those reasons remain 

very  important  and  very  practical  and  very  real.  Even  today,  I  would  not  want  to 

see  Saddam  Hussein  have  this  high  technology.  He  may  be  even  less  responsible 

than  the  other  guys.  So,  to  some  extent,  protecting  this  technology  from  irre- 

sponsible people is still a useful thing to do. 

That's  where  the  problem  occurs,  because  today  as  then,  in  order  to  keep  it 

away from the bad guys,  you have to keep it away  from the good guys too. If you 

tell the public, you have to assume some of the public are bad guys, and they'll go 

off and run with it—like some people will make explosives and blow up buildings. 

But the reasons are different now for the secrecy—several things have changed. 

One,  there  is,  I  believe,  no  significant  religious  reason  for  keeping  it  a  secret.  At 

that  time,  they  didn't  really  know.  When  the  first  UFOs  crashed,  the  radio  pro- 

gram The War of the Worlds was only three or four years old. The people remem- 

bered  how  the  public  got  all  upset  because  there  were  Martians  landing  in  their 

backyard. 

I  don't  think  that's  a  problem  anymore.  The  problems  of  politics  I  think  is  the 

same.  There  are  the  people  who  are  in  power,  who  want  to  stay  in  power.  Unless 

they see this as an advantage to staying in power, there's no reason for them to do it. 

I  believe,  the  genuine  reason  for  releasing  this  information  and  story  to  the 

public  is  that  we're  paying  for  it.  I  mean,  these  covert  programs  have  cost  the  tax- 

payers  a  huge  percentage  of  our  GNP.  You  hear  numbers  like  $30-50  billion,  but 

I'd  be  inclined  to  say  we  have  spent  more  than  that.  We  have  not  only  the  well- 

known  covert  black  programs  but  we  have,  to  use  Steve  Greer's  phrase, 

Unacknowledged  Black  Programs.  So,  fundamentally  it's  wrong  to  steal  money 

from people in a democracy. 
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The  word  is  that  in  1970  or  so,  everything  went  electronic.  That  would  have 

been,  I  think,  quite  consistent  with  what  I  was  seeing,  and  what  you'd  want  to  do 

if you had a really secure program—make it go electronic, or just have it word-of- 

mouth  and  write  almost  nothing  down  on  paper  for  people  to  leak.  That  may  be 

one of the reasons we're not getting leaks today. 

The  source  of  propulsion  was  the  principal  issue  that  I  initially  attacked  from 

the  point  of  view  of  an  aerospace  company.  That  is,  how  you  get  there  from  here. 

Part  of  that  answer  has  to  do  with  getting  the  energy  to  drive  the  propulsion  sys- 

tem, because clearly it's not done by throwing little particles out the rear, as we gen- 

erally  do.  So  I  have  concluded  that  whatever  the  source  of  the  propulsion—grav- 

ity  control  is  the  same  as  the  source  to  release  energy.  Once  you  find  one  you'll 

find the other, and I also think  you'll probably  get a  good hint on how  the psychic 

things work.  So those things are likely to be interconnected at the deepest level. 
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Dr.  Alfred  Webre  holds  BS  and  law  degrees  from  Yale  and  a  Masters  of  Education  in 

Counseling  from  the  University  of  Texas.  He  was  a  Senior  Policy  Analyst  at  the  Center  for  the 

Study  of  Social  Policy  at  Stanford  Research  Institute.  In  1977  he  worked  on  the  Carter  White 

House  Extraterrestrial  Communication  Project  through  SRI.  Its  purpose  was  to  gain  knowledge 

on  the  subject  then  make  policy  recommendations.  NASA  director  James  Fletcher  and  the 

National  Science  Foundation  were  involved.  The  project  was  prematurely  and  illegally  termi- 

nated  by  the  Pentagon  soon  after  it  began  even  though  it  had  already  been  approved  within  the 

Domestic Policy Staff of the White House. 

I  hold  a  Bachelor of  Science  degree  from  Yale  University,  1964. I  hold  a  law 

degree  from  Yale  Law  School,  1967,  and  a  Master's  of  Education  in  Counseling 

from  the  University  of  Texas  at  Brownsville,  1997.  I  am  a  member  of  the  Bar  of 

the  District  of  Columbia  and  starting  in  1977  I  was  a  Senior  Policy  Analyst  at  the 

then  Center for the Study of  Social Policy at Stanford Research Institute, now SRI 

International, at Menlo Park, California. 

I  worked  on  the  1977  Carter  White  House  Extraterrestrial  Communication 

Project.  In  the  early  70s  in  one  of  my  books  I  had  published  the  Context 

Communication  Theory  of  Extraterrestrials  holding  that  the  extraterrestrial  phe- 

nomenon  can  be  interpreted  by  certain  laws.  It  is  almost  like  peripheral  cueing  of 

the  human  race.  So  it  was  with  great  interest  that  we  watched  the  descriptions  of 

Jimmy  Carter's interest and perhaps personal experience  with  some dimensional or 

intelligent source. 

When  he  {Carter}  entered  the  White  House  in  January  of  1977,  I  was  also 

entering  the  Center  for  the  Study  of  Social  Policy  at  SRI.  In  the  interview  process 

I declared explicitly that I would like to do an extraterrestrial communication proj- 

ect  at  the  Center.  I  was  brought  on  with  that  explicit  agreement  and  I  went  about 

making  inquiries  as  to  who  on  the  White  House  staff  was  interested  in  the  subject 

matter.  I  contacted  that  person  and  set  up  appointments  with  a  basic  outline  of  an 

extraterrestrial project. 

So this project  was  undertaken openly and  was of a civilian  nature  with trans- 

parency-  there  were  no  classified  aspects.  It  started  at  Stanford  Research  Institute 

in  my  offices.  I  consulted  with  and  met  with  Jacques  Vallee,  who  was  with  the 

Institute  for  the  Future.  I  co-developed  an  approach  with  him  and  co-developed 

some of the preliminary proposals with him. 

I  was  commuting  then  between  Palo  Alto  and  Washington,  D.C.  every  two  to 

three  weeks.  Every  two  or  three  weeks,  I  would  meet  with  our  White  House  staff 

people in the Executive Office Building. I was signed in and out and I would meet 
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with  her  around  the  proposals.  The  structure  of  our  proposal  was  that  the  White 

House  would  remain  the  overall  policy  director  on  this  research  proposal,  which 

was  envisioned  to  be  about  three  years  long.  Once  a  final  report  was  issued  under 

the  proposal  it  would  we  a  White  House  document  and  would  come  out  under 

their agency and their policy recommendations. 

NASA  was  one  of  the  agencies  with  which  we  would  work  on  a  contract  level. 

I  have  direct  information  from  then  NASA  personnel  that  the  proposal  was  at  the 

Office  of  the  Director,  James  Fletcher,  who  had  it  in  his  possession  at  the  time.  The 

National  Science  Foundation  was  also  to  be  part  of  that  proposal  in  terms  of  being 

able  to  work  with  a  National  Science  Board  and  a  Board  of  Advisors  who  would 

vet the research. 

The  full  management  staff  and  the  research  institute  had  signed  off  knowingly 

on  the  proposal  at  the  Center  for  the  Study  of  Social  Policy  at  SRI.  Tom  Thomas, 

who  was  the  Supervisor  of  the  Center  had  signed  off  on  it.  Peter  Schwartz  who 

was,  along  with  myself,  a  Senior  Policy  Analyst,  and  who  was  an  advisor  to  the  pro- 

posal, was fully aware of it. He is now Chairman of the Global Business Network. 

Willis  Harman,  who  is  now  deceased,  and  later  became  affiliated  with  the 

Institute  of  Noetic  Sciences  was  fully  aware  of  the  proposal.  In  later  events  as  we 

shall  see,  the  matter  came  under  Senior  Management  when  the  proposal  was 

unlawfully terminated. 

This  project  lasted  from  May  1977  when  the  initial  contacts  were  made  with 

the  White  House  until  [?]  1977  when  it  was  terminated  by  intervention  from  the 

Pentagon. 

The  goal  of  the  study  was  to  fill  the  knowledge  gap  on  this  subject  and  make 

policy  recommendations  for  the  future.  It  had  three  phases.  The  first  phase  was 

the  creation  of  a  database.  It  called  for  creation  of  central  and  regional  databases 

under  independent  control  and  would  include  data  on  UFOs  and  EBE's-  that  is: 

Extraterrestrial  Biological  Entities,  of  which  there  have  been  many  sightings.  So 

the  focus  was  both  on  UFO  and  EBE,  extraterrestrial  biological  entities.  It  would 

have  created  a  database  of  all  of  the  cases  in  private  and  non-profit  collections  in 

the  U.S.  and  overseas.  It  would  have  gone  to  as  many  foreign  countries  as  possi- 

ble.  The  government  of  France,  the  government  of  the  then  Soviet  Union,  the  gov- 

ernment  of  China  made  an  international  scientific  effort  to  create  a  centralized 

database under the aegis of the National Science Foundation. 

So  that  was  the  first  phase.  The  second  phase  was  an  evaluation  phase  with 

scientific  advisors  who  would  begin  to  construct  alternative  models  of  what  these 

phenomena  and  evidence  might  mean  in  a  dynamic  way,  looking  at  alternative 

models  including  but  not  limited  to  the  extraterrestrial  and  inter-dimensional 

model.  It  would  have  drawn  upon  the  best  scientific  minds  available  not  only  in 

the  United  States  but  in  countries  around  the  world  to  arrive  at  a  plausible  series 

of analytical options. 
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The  final  phase  was  the  final  report  and  policy  recommendations  as  appropri- 

ate,  including  but  not  limited  to  the  creation  of  a  permanent,  open,  global  data- 

base  under  independent  control  for  UFO  and  EBE  encounters.  It  would  have 

included  recommendation  for  the  rescission  of  intelligence  and  military  secrecy 

regulations,  which interfere  with  the flow of UFO and EBE data in the open civil- 

ian,  scientific,  and  public  domain.  If  warranted,  it  would  have  developed  certain 

public  policy  recommendations  for,  on  the  one  hand,  a  possible  extraterrestrial 

communication  project  to  establish  non-hostile,  open  communication  from  an 

authoritative human source to whatever intelligence the project might find. 

Finally, it would have developed certain directives in order to prepare a global 

authority  if  warranted  for  the  eventual  integration  of  earth  into  a  planetary  order 

if that is the case. 

So  it  would  have  been  a  master  study  very  much  along  the  lines  of  the  recent 

Cometa  Report  in  France  which  involved  their  head  of  NASA,  their  head  of  the 

Air Force. 

The proposal was known and approved within the Domestic Policy Staff of the 

White House and was in circulation with the White House Science Advisors Office. 

Those  were  the  agencies  named  in  the  proposal.  It  was  through  the  White  House 

Domestic Policy Staff, under Stewart Eisenstatt, that we had the initial contact. 

I  visited  the  Carter  White  House  every  20  days  and  met  with  White  House 

staff every 2-3 weeks developing the proposal to the sole- source contract stage dur- 

ing  the  period  of  May  to  September  of  1977.  My  meetings  were  at  the  White 

House  in  the  Executive  Office  Building  with  White  House  Staff  from  the 

Domestic Policy Staff. 

We  had  brought  it  to  the  proposal  stage  by  about  September  of  1977.  It  was 

enthusiastically  received.  We  were  given  the  directive  to  begin  the  personnel 

approaches  with  NASA  and  with  the  National  Science  Foundation  who  would  be 

the  actual  funding  agencies  for  the  proposal  under  the  overall  direction  of  the 

White House. 

I flew back from my meeting with the White House at which this final approval 

had been given and when I arrived back at my offices at SRI I was called back into 

the office of the Senior SRI Official. He was an African-American and I referred to 

him in my sworn affidavit as John Doe. The other person in this preliminary meet- 

ing was Peter Schwartz who was based in the same office as myself and was an advi- 

sor to the project. The Senior SRI Official stated to me that in a few minutes a sec- 

ond person, who was the SRI Pentagon Liaison would be coming in. 

The  project  was  to  be  terminated.  They  had  received  direct  communications 

from  the  Pentagon  that  if  the  study  went  forward,  SRI's  contracts  with  the 

Pentagon  would  be  terminated.  These  contracts  were  a  substantial  part  of  SRI's 

business  at  the  time  in  terms  of  studies,  monies,  missile  research  contracts,  and 

other contracts.  The Senior Official advised me, and I am quoting him, "To dis- 
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simulate" and to just pretend I was going along with it- implying that I would keep 

my job if I did so. 

What  happened  then  was  that  the  SRI  Pentagon  Liaison  whom  I  call  in  my 

sworn affidavit John Doe 11 came in and he stated that unless this project were ter- 

minated,  SRI's  contract  research  with  the  Pentagon  would  be  terminated.  He 

stated then that the project  was terminated, the project that had just been approved 

by  the  White  House,  was  terminated  because,  and  I  am  quoting  him,  "There  are 

no  UFO's."  At  that  point,  I  vociferously  objected.  I  recited  baseline  data  that 

UFO's  did  exist.  It  was  to  no  avail.  The  Senior  Official  sided  with  the  Pentagon 

person and the project was terminated. 

To my knowledge, SRI does not have a practice- and there is no case- of their 

canceling  a  project  after  explicit  approval  by  the  White  House.  Quite  the  contrary, 

they are extremely hungry for research dollars and when the White House approves 

a project, meaning that it is most certainly going to be funded by the line agencies, 

they would lunge after it. 

I  felt  betrayed  by  SRI  because  they  had  signed  on  to  the  project-  all  of  my 

supervisors-  and  yet,  had  not  carried  through  with  the  project.  I  refused  to  accept 

the  fact  that  where  the  White  House  had  approved  it,  they  would  rescind  it  and  I 

was  disappointed  in  their  unwillingness  to  stand  up  to  these  threats  from  the 

Pentagon  which  may  have  been  illusory  and  disinformation  on  their  part.  The  ter- 

mination  was  based  on  the  disinformation  that  there  are  no  UFO's.  That  person, 

in  my  judgment,  either  was  very  ignorant  or  was  carrying  out  disinformation 

because,  of  course,  the  Pentagon  is  knowledgeable  about  the  existence  of  UFO's. 

So I felt that the whole termination of the project was, in itself, a covert operation. 

I continued my trips to Washington on other projects, one of which was a con- 

tract research project with the National Science Board on Technology Transfer. Just 

prior  to  that,  there  had  been  hearings  on  the  MK-Ultra  program  involving  the  use 

of non-lethal weapons on civilians within the United States, especially dissenters. So 

I fit that profile because I had dissented from the suppression of this study. 

I  will  recite  three  separate  occasions  on  which  I  experienced  non-lethal 

weapons of either an electronic or chemical form that were directed against my per- 

son. They were intentional intrusions. 

I  am  talking  about  what  in  common  parlance  is  called  mind-control  weapons. 

These are weapons of an electromagnetic nature which can be used against a target 

civilian  which  can  stun  them,  be  used  to  deter  them,  and  which  can  be  used  to 

induce states of various panic and delusional states. 

They are generally applied in an integrated fashion with ground personnel, such 

that, if you are a targeted individual, a dissident within the government or someone 

with  knowledge  that  they  want  to  keep  private,  they  will  target  your  profile.  And 

they  will  use  an  electromagnetic  weapon  to  affect  your  mind  while  you  are  sur- 

rounded by ground personnel in the form of agents to induce paranoia in you. 
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Enough  of  that  and  a  person  can  be  destabilized  economically  and  can  be 

destabilized  from  a  health  point  of  view.  So  I  experience  this  in  three  separate 

instances  following  the  termination  of  this  project.  The  first  instance  was  while  J 

was  on  a  contract  research  proposal  trip  to  meet  with  an  assistant  secretary  level 

person in the Pentagon. I  was escorted in by an  Officer of  the Pentagon and I  was 

brought  into  the  anteroom  of  the  Assistant  Secretary  and  told  to  wait  there.  I  was 

there in a professional capacity. 

Across from me was seated a woman, I wasn't sure what she was, the Secretary 

or  whatever.  All  of  a  sudden  she  takes  a  large  placard  and  lifts  it  up  like  this  and 

on  this  placard  is  a  term  calculated  in  the  mind-control  technology  to  induce  what 

is  called  "cognitive  dissonance",  to  shake  up  the  target.  On  that  placard  was  writ- 

ten in large letters, "S-E-X". 

Because  of  my  years  of  research  in  this  area.  I  knew  exactly  what  was  taking 

place.  I  was  being  tele-guided  into  a  mind-control  for  the  purpose  of  destabilizing 

me  so  that  when  I  met  with  the  Assistant  Secretary  I  would  be  more  shaken  up  - 

and if I told this tale I would be discredited, because how could this happen within 

the halls of the Pentagon? 

Fortunately  from  my  research,  I  knew  exactly  what  was  happening  and  I  did- 

n't  panic,  I  just  sat  there  and  endured  that  episode.  The  subsequent  episodes 

became  more  serious.  I  was  on  my  way  back  to  Palo  Alto  and  stopped  in  New 

Orleans  to  see  a  brother  of  mine,  but  I  also  had  an  appointment  with  Judge  Jim 

Garrison  on  issues  having  to  do  with  the  House  Select  Committee  on 

Assassinations  in  which  the  Chairman,  Henry  D.  Gonzalez,  had  appointed  me  one 

of the public watchdogs. 

My meeting with the Judge was at the New Orleans Athletic Club on a Sunday 

morning and on Saturday I  went  with  my brother to  visit the King Tut exhibit and 

all  of  a  sudden  I  got  physically  ill.  I  went  into  massive  hallucinations.  I  was  dis- 

oriented.  I  was  forced  to  change  my  schedule.  I  could  not  meet  with  the  Judge 

and  I  could  barely  make  it  back  to  the  airplane  Sunday  night  to  go  back  to  Palo 

Alto.  When  I  went  to  the  airport  I  was  surrounded  by  covert  ground  personnel, 

dressed in suits, like agents, all with tie clips that are telescopic rifles. 

I  knew  from  my  professional  research  in  the  mind  control  area  that  these  are 

mind-control  personnel  calculated  to  come  in  on  a  targeted  individual  in  a  weak- 

ened  condition  and  induce  paranoia  and  destabilize  that  individual.  Fortunately, 

because  of  my  research,  I  was  able  to  continue  to  Palo  Alto  and  make  it  through 

this experience although it was very trying. 

I  went  to  the  Pentagon  and  I  was  hit.  I  got  on  the  airplane  to  New  Orleans 

and  I  was  hit  again.  Then,  I  got  back  to  Stanford  Research  Institute  and  I  was  hit. 

It was as though the order had been given out to take me out after the proposal had 

been terminated. 

In the third incident,  I was constantly surveyed by security personnel at 
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Stanford  Research  Institute,  both  plain-clothed  and  in  uniform,  in  a  way  that  I 

would  know  that  surveillance  was  supposed  to  take  place.  This  was  to  hinder  my 

work and my staying at SRI. As a result of all of this, within a few weeks it affected 

my  health  negatively.  I  was  hospitalized.  I  took  a  three-month  leave  of  absence.  I 

came  back  and  it  was  the  same  situation.  I  would  be  shadowed  and-  I  called  it- 

'swarmed', by agents. I then resigned from SRI. 

In  an  intervening  period  after  all  of  these  events,  the  Center  for  the  Study  of 

Social  Policy,  which  had  been  heretofore  a  vital  part  of  SRI's  research  and  quite 

profitable for them, was disbanded. 

If we take the fifty years since 1947 and we take the imposition of the secrecy 

starting  with  Project  Grudge  and  going  along  to  Project  Blue  Book  and  all  of  the 

covert operations that have surrounded the UFO and extraterrestrial issue, this study 

went  squarely  against  that  and  approached  it  in  a  transparent,  open,  and  scientific 

manner. It directly addressed the question of the necessity for security regulations. It 

is  very  interesting  to  note  that  the  mind  control,  the  non-lethal  weapons  which  I 

experienced, were described in the U.S. Congress under the Church Committee and 

in  the  Senate  and  other  committees.  The  MK-Ultra,  MK  stands  for  Mind  Kontrol, 

(control with a 'K') named after the Nazi Mind Kontrol Program. 

It  was  very  interesting  to  note  that  MK-Ultra  was  a  program  of  the  Central 

Intelligence Agency of the United States. If in fact MK-Ultra assets were deployed 

against  me  for  the  reasons  of  the  termination  of  the  program  that  may  mean,  like- 

wise, a connection to those parties that were concerned about the program, namely 

the U.S. CIA. 

Here  we  have  a  President  of  the  United  States  who  came  to  office  under  a 

pledge to open up the UFO issue; and an open study in the White House, and that 

was squelched. 

I prepared a sworn statement which creates a rebuttal presumption in law- this 

is  an  instrument  of  law.  It  was  sworn  on  August  30,  2000  in  Sacramento, 

California  and  it  contains  an  overview  of  the  study.  It  contains  all  of  the  person- 

nel that were involved in it and it contains the story of its termination. 

I  truly  hope  this  document  comes  to  public  light,  that  it  is  looked  at  both 

within  government and in private. It is time to disclose this subject and to have an 

intelligent research project to approach extraterrestrial intelligence and if indicated: 

To make a plan for the eventual integration of earth into universal society. 

In  the  few  days  that  we  have  been  doing  this,  a  colleague  that  held  a  very 

important  position  at  NASA,  contemporaneously,  has  come  forward  and  has  con- 

firmed  that  the  administrator  of  NASA  was  reviewing  this  proposal  and  this  pro- 

vides corroboration.  We have more than one witness to this. 

[See the testimony of other witnesses such as Clifford Stone and John Maynard who 

speak about President Carter being left out of the control of projects dealing with the 

UFO subject.  SG] 
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STATE OF CALIFORNIA_______________  

Affidavit of 

Alfred Lambremont Webre 

SWORN AFFIDAVIT __________________I 

I, Alfred Lambremont Webre, do affirm and swear the following to be true and 

factual: 

1.  My name is Alfred Lambremont Webre. I was born May 24, 1942 at the US 

Naval Air Base, Pensacola, Florida. My present address is 1512 West 40 

Avenue, Vancouver, BC V6M 1V8. I hold a Bachelor of Science degree from 

Yale University, 1964. I hold a Juris Doctor degree from Yale Law School, 1967. 

I hold a Master of Education in Counseling from the University of Texas at 

Brownsville, 1997. I am a member of the Bar of the District of Columbia. 

2.  1977 Carter White House Extraterrestrial Communication Study - As Senior 

Policy Analyst at the Center for the Study of Social Policy at Stanford Research 

Institute (now "SRI International", Menlo Park, California), I was Principal 

Investigator for a proposed civilian scientific study of Extraterrestrial 

communication. This Study presented to and approved by appropriate White 

House staff of President Jimmy Carter, during the period May 1977 until its 

unlawful termination of contract research on or about September 1977. 

3.  At the time of such unlawful termination, the Proposal for the 1977 Carter 

White House Extraterrestrial Communication Study had been approved for 

implementation by the management of Stanford Research Institute, and by 

appropriate White House Domestic Policy staff. On information and belief, the 

1977 Carter White House Extraterrestrial Communication Study was also 

pending review by James Fletcher, the Administrator of NASA in or about 

September 1977. 

PERSONS WITH DIRECT AND PERSONAL KNOWLEDGE OF THE 1977 

CARTER WHITE HOUSE EXTRATERRESTRIAL COMMUNICATION STUDY 

4.  On information and belief, the persons, together with their then positions, 

having direct personal knowledge of the 1977 Carter White House 

Extraterrestrial Communication Study include at least the following: 
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Testimony of Denise McKenzie, former SAIC employee 

March 2001 

Ms.  McKenzie  was  employed  by  SAIC  (Science  Applications  International  Corporation) 

in  San  Diego,  a  large  defense  contractor.  In  the  course  of  her  work,  she  realized  that  there  were 

millions  upon  millions  of  dollars  in  contracts  awarded  to  SAIC  and  in  almost  all  cases  none  of 

these  contracts  appeared  to  have  any  activity  associated  with  them.  She  elucidates  how  "black" 

budget  monies  are  hidden  in  seemingly  legitimate  projects.  A  pattern  of  sexual  harassment 

began after she brought this issue before a supervisor. 

DM: Denise McKenzie 

SG: Dr. Steven Greer 

DM:  Sophia  Hoffer  from  SAIC  (Science  Applications  International  Corporation) 

came in and asked  me to come to  work at SAIC.  And even though I  was born and 

raised  in  San  Diego,  I  wasn't  familiar  with  the  company  at  all.  I  thought  I  was 

going  in  to  interview.  And  I  came  in  and  basically  there  wasn't  any  paperwork  to 

fill  out  and  she  just  said,  "You  have  the  job".  And  you  know,  basically,  "Here  is 

where  you're  going  to  be  working.  Here  is  your  desk.  Here  is  your  office.  Here  is 

where I  sit. You report to  me and there are  seven  supervisors." I didn't even know 

what department it was at the time.  I really knew little. 

I went in — I was taken to this very large complex, numerous huge buildings. 

I  had  never  worked  for  a  place  that  large  and  so  I  was  a  little  overwhelmed  and 

thought, "Well, okay she'll tell  me, she'll be training  me". "Well, I came into  work 

the  next  day  and  she  wasn't  there  and  she  didn't  show  up  for  about  two  ~  almost 

three  weeks...  I  worked  in  the  military  division.  What  they  did  was  contract  to 

build items for the military. 

So  I  thought,  "Okay,  this  is  getting  a  little  strange."  And  pretty  soon  some- 

body came up from Human Resources and they said, "We need you to come down 

and  get  your  photo  taken  for  your  badge  because  you  have  to  have  a  badge  to  get 

into  this  department".  And  I  said,  "What  department  am  I  working  in?"  And 

that's where they told me it was the military division. There was a lot of very clas- 

sified work being done in all of the different buildings. 

And  there  were  seven  supervisors  and  basically  these  supervisors  weren't  very 

busy either. I would walk in their office and they were playing games on their com- 

puter.  There  was  nothing  on  their  desks.  I  don't  know  what  they  were  doing. 

They weren't even in meetings. 

A  supervisor  gave  me  letters  to  respond  to.  These  letters  were  asking  for  an 

update  on  certain  contracts  that  SAIC  had  with  the  U.  S.  Military  and  different 

aeronautical  companies.  I  didn't  really  know  how  to  respond  to  these  letters  and 

so  I  questioned  the  supervisor.  I  said,  "Well,"  you  know,  "what  do  you  want  me 

to write as an update?  They're requesting an update."   He said, "Oh, you know, 
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just put a letter together, compose a letter and send it off. Just say, 'Yes, you know, 

it's  being  working  on,  blah,  blah,  blah.'"  And  so  I  tried  to  do  that.  But  I  couldn't 

just  respond  generally  that  way.  I  mean,  that's  not  my  nature.  I  am  more  analyt- 

ical  and  I  had  to  have  some  sort  of  information  backing  up  the  response.  So  I 

thought,  "Okay,  well  here  are  all  these  disks,"  and  I  went  to  the  files  and  I  found 

some  files  coordinating  with  the  letters.  I  pulled  those  and  I  brought  them  into 

the  office  and  put  them  down.  And  then  I  went  through  this  whole  set  of  com- 

puter  disks  with  data  corresponding  to  these  contracts.  I  thought,  Okay,  great.  I 

can  go  to  the  previous  letters  and  I  can  read  through  those  and  I  can  see  what 

they're talking about more and maybe look in the file and see if I find some updates 

on the status of these contracts and I can at least sound halfway intelligent respond- 

ing to them because I didn't want to look bad to my supervisors. I  was new on the 

job so I thought, "Okay, you know, I've got to do this right." 

Well,  I  open  up  the  files  and  all  there  were  form  letters,  maybe  two  or  three, 

and  yet  these  contracts  were  several  years  old.  And  even  the  letters  that  were  in 

there  were  back  dated  several  years  saying  the  same  exact  form  letter:  "It's  being 

worked  on,  blah,  blah,  blah."  And  it  was  talking  about  sometimes  millions  of  dol- 

lars in contracts. All of them were six figures and up. And they were talking about 

precise things to do planes or the systems in planes. 

But  it  was  the  exact  form  letter,  just  a  different  date,  and  some  of  them  were 

signed,  some  of  them  weren't  signed.  Some  were  signed  by  supervisors  that  were 

still  there  and  some  I  didn't  recognize  the  names.  And  basically  I  thought,  "Oh, 

that's  what  they  want  me  to  do.  They  just  want  me  to  use  this  exact  form  letter 

and  put  today's  date  on  it  and  send  it  out."  And  that  bugged  me  and  I  thought, 

"Well,  you  know,  who  am  I?  I'm  the  new  kid  on  the  block.  Maybe  I  better  follow 

format  and  the  status  quo."  I  had  the  only  files  for  these  contracts.  I  went  through 

everything.  And  the  file  office  was,  gosh,  fourteen  by  twelve  feet  and  it  was  rows 

and  rows  of  cabinets,  file  cabinets.  There  was  nothing.  I  went  through  the 

archives.  I went through everything- I mean, there was nothing. 

It seemed like there were all these different contracts that needed to be updated 

but  there  was  nothing  to  back  it  up.  There  was  no  activity  on  it.  It  looked  like 

there  had  never  been  any  activity  on  it  and  that  struck  me  as  very  odd.  I  mean, 

that  didn't  make  sense.  So  then,  finally  Sophia  came  back.  And  I  questioned  her. 

I said, "You know, Sophia, I was given this work to do. I have the list of files with 

these  letters  that  need  to  go  -  be  responded  to  and  go  out.  And  I  went  through 

everything.  I  went  through  all  of  the  manila  files.  I  went  through  archives,  every- 

thing.  I  looked  up  on  the  disks.  And  all  the  disks  have  is  page  after  page  on  there 

saved  of  the  same  form  letters,  and  there  is  nothing.  So  I  don't  know  how  to 

respond  to  this."  She  got  very  upset  with  me  and  cussed  and  said,  "What  in  the 

you-know-what  are  you  doing  going  through  the  files  and  the  data?"  And  I 

thought, "Oh, God, I'm sunk."   I said, "Sophia, I'm just trying to do a good job. 
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I'm  trying  to  write  this  letter  intelligently."  And  Sophia  was  in  the  position  of  one 

of the head scientists, which I thought was interesting, because I had met her work- 

ing at a fabric store. I mean, it was just a strange situation. 

She  was  very,  very  upset  with  me  that  I  had  gone  through  the  computer  disks 

and  the  files.  And  she  said,  "Just  bring  everything  that  you  have  and  put  it  on  my 

desk  and  just  forget  about  it.  You  shouldn't  have  even  been  handed  this  and  I  will 

handle  this  from  now  on-  I  don't  want  to  hear  another  word  about  it.  Period.  You 

don't  need  to  worry  about  these  things,  whatsoever."  But  she  was  mad.  She  was 

mad. I thought, "This is just the  weirdest run place I  have  ever seen. How do they 

do business? How do they get these million dollar contracts when things are so dis- 

organized  and  nobody  seems  to  be  doing  anything"—and  I  thought,  "Nothing 

seems  real  around  here."  It's  just  like  there's  four  walls.  We're  sitting  in  a  very 

plush, very expensive building. 

I  don't  have  anything  to  do.  I  don't  even  sharpen  pencils.  This  is  crazy.  And 

as  soon  as  I'm  starting  to  do  something,  there  is  nothing  even  to  these  files.  I 

thought  they  were  getting  a  lot  of  money  for  doing  nothing  and  I  didn't  know 

where  that  money  was  going.  It's  like  a  front,  a  front  for  something.  I  mean,  it 

was  like  you  wanted  to  just  hide  funds  or  push  funds  through  and  call  it  whatever 

you  want:  "Joe's  Market".  It  was  like  Joe's  Market  on  a  huge  scale.  But  what  was 

I  to  do  about  it?  I  mean,  there  wasn't  much  I  could  say  or  do  about  it.  I  wasn't 

there  long.  Right  after  this  happened  one  of  the  supervisors  caused  a  situation  that 

was completely uncomfortable for me to stay there, so shortly thereafter I left. 

SG: What happened? 

DM: Well, actually it  was  sexual harassment but he had  never bothered  me before 

this.  He  was  the  head  supervisor  of  the  seven  supervisors.  And—should  I  say 

names? Stanley Stewart. And I don't know what the situation was with Sophia and 

him. But I went to her and I told her I was being stalked at work in the office. His 

office was right across from mine. 

SG: Did this happen after this episode with the files? 

DM: Immediately  following!  And then  he started trying  to give  me overtime  work 

when he had never given me any work where I was the only one in there. And that 

did not make me feel comfortable because, as I told you, or as I stated before, you 

have  to  have  a  special  badge  to  get  into  this  area.  Anybody  cannot  get  in  and  out, 

and  it's  locked  up.  You  can't  take  the  elevator  up  to  that  floor  without  putting  in 

your badge. 

I  thought,  "You  know,  if  he  pulls  something,  it's  not  going  to  be  a  situation 

where I can easily get out of it."  I became so upset with the whole thing, I wound 
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up—after  one  altercation  with  him,  my  throat  got  so  dry  and  I  got  so  upset,  I 

choked  on  something  I  was  eating.  I  lost  my  voice.  I  couldn't  breathe.  There  was 

a  hospital  that  you  could  see  from  the  office  window.  They  refused  to  let  me  go 

under  emergency  situations.  So  basically  I  could  have  died  on  the  spot.  Nobody 

called  911,  nothing.  And  I  thought,  "You  know  what,  whatever  is  going  on  here, 

I'm  out  of  here.  This  is  just  crazy,  because  I  don't  understand  what's  going  on  here 

and  none  of  it  makes  any  sense".  Well,  she  told  me  I  stuck  my  nose  where  it  did- 

n't belong. And I was asking a lot of questions because that's my nature. 

Later,  I  put  in  her  last  name  where  you  can  go  in  computer  and  do  a  search 

and  it  took  me  to  this  DEA  sire  and  there  was  a  picture  of  her  with  a  different  first 

name,  same  last  name.  But  according  to  this  -  this  was  the  deceased  site  for  DEA 

or  CIA  agents  and  I  was  shocked.  In  fact,  I  was  so  shocked  I  sent  it  to  a  friend  of 

mine  that  was  also  working  at  this  retail  place  where  Sophia  recruited  me  for  SAIC, 

and  I  said,  "Look  at  this!"  And  she  couldn't  believe  it.  She  was  dumbfounded.  I 

said,  "This  person  is  supposed  to  have  been  dead  years  and  years  and  years,"  you 

know... 

SG:  I  want  to  be  clear.  This  deceased  file  on  Sophia  said  she  died  before  you  knew 

her at SAIC? 

DM:  It  was  like  1987  and  I  met  her  in  1992.  It  makes  sense  as  far  as  the  whole 

weird  scenario  at  SAIC.  I  found  out  that  when  I  filed  the  sexual  harassment  claim, 

that  the  head  of  SAIC,  he  had  made  a  statement  that  appeared  in  the  San  Diego 

Union  Tribune  that  women  should  be,  basically,  "barefoot  and  pregnant  and  don't 

belong  in  the  workplace"  and  this  guy  is  the  vice-president  or  president  of  SAIC. 

And  I  thought,  "Oh,  well,  no  wonder."  And  Human  Resources  had  told  me,  "Oh, 

what  happened  to  you  isn't  any  big  deal.  We  had  a  guy  in  here  and  he  basically 

raped  an  employee  in  the  office  and  he  still  works  here.  We  just  told  him  he  had 

to  take  two  weeks  off."  And  I  said,  "What?!"  And  then  I  found  out  three  other 

women  had  quit  the  position  before  me  because  of  the  same  thing.  So  basically  I 

went  to  bat  for  everybody  before  me.  And  then  after  I  left,  this  one  girl  from  Brazil 

that  had  come  up  just  recently  to  work  there,  he  started  after  her.  But  he  quickly 

after  that,  was  given  early  retirement.  I  did  find  that  out.  SAIC  has  a  very  perfect 

situation  to  do  any  type  of  research  they  want  to  under  the  guise  of  anything-  and 

call  it  what  they  want.  And  they  definitely  aren't  working  alone  in  anything.  They 

are  what's  called  a  conglomerate.  There  is  SAIC,  but  it's  made  up  of  numerous 

individual  corporations...  They  have  some  very  big  genius  minds  there  and  a  lot 

of  very  cutting  edge  work  being  done  and  millions  and  millions  of  dollars  coming 

in.  And  since  it's  privately  owned  corporations,  the  only  people  they  would  have 

to  report  to  is  the  ones  who  they're  doing  business  with  and  are  contracting  with. 

And so if the people they are contracting with wish to do something that maybe 
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isn't  in  the  best  interests  of  everyone,  nobody  is  getting  to  know  about  it.  It's  all 

kept  in-house:  the  funding,  the  financing,  the  contracts.  There  should  be  files. 

There  should  be  documentation  and  a  regular  timeline  of  events  on  every  project, 

which  did  not  exist  whatsoever.  And  if  I'm  working  in  a  military  division  and  I 

have access to all of  the files,  where  was this documentation? So it  made  me very 

suspicious of  where all of this  money  was going. So  here  was this group of  scien- 

tists and all of this  funding coming in and a very  nonchalant, no  worries, no prob- 

lems  attitude  with  these  huge,  huge  contracts  worth  a  lot  of  money,  so  it  didn't 

make any sense to me, no. 

[I  share  this  disturbing  glimpse  into  the  military/industrial  contracting  world  to 

illustrate  how  USAP's  (Unacknowledged  Special  Access  Projects)  hide  money  in 

dummy 

projects while the real money is diverted to super-secret projects not disclosed to Congress, 

the President, or the American people. This is not the only witness I have spoken to who 

has knowledge of such schemes. In 1994, Dick D'Amato  who  was senior counsel for 

the 

Senate Appropriations Committee under then Chairman Senator Byrd personally told 

me that somewhere between $40 Billion and $80 billion was going into projects that 

they could not penetrate - even with a top-secret clearance and a Senate subpoena. He 

said he was sure money was going into UFO related projects but they could not pene- 

trate them. I remember he said, "Dr. Greer, you are dealing with the Varsity Team of 

all black projects — good luck". 

I should also comment on the strange atmosphere and sexual abuse Ms. McKenzie 

describes: This  is  common,  not rare,  in  such operations.  As  she  said, it  takes on  an 

unreal feeling. Even the story  of her recruiter/supervisor having a different first name 

and being allegedly dead years before is a common pattern. People disappear from one 

project,  allegedly  are  dead,  and  reappear  in  another  super-secret  operation  with  a  dif- 

ferent  name  or  at  least  a  different  first  name,  as  Dr. B  points  out  in  this  testimony. 

Essentially SAIC is one of the crown jewels of the super-secret, black project world and 

is  connected  to  UFO  technologies  and  covert  funding.  Former  NSA  head  Admiral 

Bobby Inman is heavily involved with SAIC, it should be noted. Here again we see the 

revolving  door  between  military  and  corporate  projects  described  by  Dr.  Rosin.  After 

meeting  with  Senator  Barry  Goldwater  in  1994, I  asked  the  Senator  to  get  Admiral 

Inman's cooperation with disclosure. He rebuffed Senator Goldwater at that time. We 

hope he and others will soon come forward with the truth.  SG] 

Testimony of Mr. Paul H. Utz 

2000 

Paul  H.  Utz  talks  about  his  father  Paul  A.  Utz  who  worked  as  a  high-level  engineer  in  Area 

51  and  had  a  "Q"  clearance.  His  father  had  always  claimed  that  he  was  an  Optical  Engineer 

working  in  Area  51  but  on  a  meeting  outside  the  US  he  told  his  son  that  he  was  actually  work- 

ing  on  a  new  kind  of  energy  source.  This  testimony  is  included,  in  part,  to  show  the  devastat- 

ing effects of secrecy on individuals and their families. 

PU: Paul Utz 

SG: Dr. Steven Greer 

PU:  My  name  is  Paul  H.  Utz,  and  my  father's  name  is  Paul  A.  Utz.  I  was  raised 

in  the  Marshall  Islands  in  the  South  Pacific  from  the  age  of  5  through  7th  grade. 

My  father  was  relocated  from  that  military  installation  to  Nellis  Air  Force  Base 

where  he  continued  to  serve  out  his  career.  He  had  always  informed  our  family 

that  he  was  an  Optical  Engineer  and  worked  at  range  61  and  range  62,  which  is  a 

non-secure  range,  north  of  Tonapah,  Nevada.  My  father  would  leave  every  morn- 

ing  at  about  4:30,  quarter  to  five  and  come  home  very  late  at  night,  about  7:30, 

8:00. So I really didn't have much interaction with him growing up. 

We lived very close to the airport, in that area of Las Vegas. And he would get 

on  a  737  aircraft-  it  was  unmarked  and  did  not  have  any  identification  numbers 

on  it.  There  were  a  number  of  them,  maybe  five  or  six  aircraft  in  the  fleet.  And 

he  would  leave  on  this  aircraft  every  morning  and  go  from  Las  Vegas  to  Area  51, 

which  is  also  known  as  Dreamland.  The  same  planes  are  being  used  today.  Also 

there were a number of different people involved with my father. One of them was 

my father's boss.  His name was Tom Hamilton. 

My father basically is very conservative. I was raised a Republican. I was very 

active  in  the  LDS  church  growing  up-  The  Mormon  Church  or  Latter  Day  Saints 

church,  which  is  a  very  conservative  [church].  Usually  most  people  that  are  in  the 

church are Republican based. 

This  whole  story  really  begins  when  he  retired  and  this  was  in  1993.  I  was 

working  in  an  export  business  and  was  going  back  and  forth  between  the  San 

Francisco  area  and  Munich,  Germany,  and  my  father  and  I  hooked-up  over  there. 

And  it  was  one  of  the  first  times  I  really  ever  had  the  opportunity  to  interact  with 

him and to converse with him. And we sat in a beer garden in Munich and he basi- 

cally  had  been  withholding  a  tremendous  amount  of  truths.  And  he  had  come  to 

a  point  where  he  wanted  to  share  with  me  a  little  bit  more  about  himself  and  who 

he was because he felt that he had neglected me growing up. 

He  had  told  me  that  he  had  worked  at  a  secure  installation.  And  as  I  queried 

him further he said he was given different technologies that were from universities. 
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That's  what  his  explanation  was.  And  that  he  and  his  team  were  to  recreate  the 

technologies,  or  adapt  them  in  certain  ways.  The  project  that  he  had  worked  on, 

he had been working on it for a number of years, like five or six or seven years. 

It concluded when they had tested a device that was supposed to be a new type 

of  energy  source.  They  had  taken  it  out  into  the  range  and  it  had  literally  blown 

up  when  they  tried  to  activate  it  and  they  tried  to  turn  it  on.  One  of  the  things 

that  he  found  interesting  was  that  it  had  a  lot  of  organic  composition  within  the 

material structure. 

And my father lives a whole life of secrets. I think this is more of an emotional 

issue for me because my whole life I thought my father was somebody else than he 

really  was.  My  parents  divorced  after  28  years  of  marriage  over  these  issues.  I 

remember in high school my father was getting security clearances and he called a 

family  meeting  and  literally  said  you  are  going  to  be  investigated.  I'm  going 

through a process right now and there may be people around you. 

My  father  told  me  that  he  was  going  for  a  "Q"  clearance.  He  was  a  GS-16  in 

Government  service.  He  had  started  at  White  Sands  Missile  Range  in  his  career 

and  then  continued  on  through  his  whole  career  going  the  same  direction.  So  my 

mother was working as a legal secretary at the time and there was people that were 

following  us  from  our  house  that  were  not  even  trying  to  be  secret  about  it.  They 

were  in  unmarked  police  vehicles  and  cars  like  that.  We  didn't  really  think  any- 

thing  of  it  because,  you  know  my  dad  told  us  that  that's  what  was  going  to  hap- 

pen. And that was something that was a little bit unusual that had occurred. 

And  then  there  had  been  some  other  things  that  had  occurred  with  Tom 

Hamilton.  When  I  was  in  high  school,  we  were  finishing  up  a  baseball  game.  My 

father  had  stopped  by  and  said  he  want  to  go  see  a  friend.  And  we  went  into  the 

bar and when I went inside, there was Tom Hamilton that I hadn't seen since I was 

5 or 6 years old. And that's when the first connection was made that Tom was still 

acting  as  my  father's  boss.  Tom  had  a  severe  drinking  problem.  He  was  an  alco- 

holic  and  I  even  remember  that  as  a  kid.  And  then  that's  what  started  the  whole 

perspective of what does my father do? You know, the planes that he gets on, what 

is he doing? Where is he going? What kind of equipment is he bringing home? 

But  I  do  remember  him  getting  frustrated  at  one  time  when  he  took  a  bunch 

of  equipment  that  he  had  to  Dreamland.  One  of  the  rules  he  told  me  is  that  noth- 

ing  comes  out  of  there.  He  says,  anything  that  comes  in  there  stays  there  even  all 

the trash and everything. 

He  would  do  a  lot  of  trips  to  Dougway  Proving  Grounds  in  Utah  and  a  lot  of 

different bases. 

This new  energy  source  he  worked on  had organic components  — almost like 

it had a consciousness.  And  he  wasn't  given the  whole piece. He  was only given a 

certain  aspect  of  it.  And  there  were  other  teams  working  on  other  aspects  of  the 

same unit.   That was part of the security protocol, to keep things segregated - a 
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need  to  know  basis  type  of  thing.  I  don't  think  my  father  would  have  told  me  any 

of  this  if  he  hadn't  been  intoxicated.  I  think,  as  the  years  get  older  my  father  is  a 

very  miserable person because he doesn't  have any family  any  more. He is retired. 

He is very  wealthy. And we really don't understand a lot about where he gets a lot 

of his funding, his money because we were raised upper-middle class but we didn't 

have an excess of anything. 

Now,  my  father  is  going  to  Club  Med's  all  around  the  world  you  know,  one 

after  the  other,  bored  with  his  life  and  unfulfilled  in  his  soul.  I  think  there  are  so 

many  secret  issues  that  he  has  dealt  with  in  this  area  that  it's  really  clouded  his 

vision. 

Oh,  the  Government  has  lots  of  secrets  and  I  realize  that.  Once,  we  were 

watching  TV  and  this  is  when  the  stealth  bomber  had  come  out.  And  my  father 

got up out of  his chair and  he  made a phone call.  And a  few  minutes later  he  was 

picked up in front of the house and he said he'd be back in a few days. 

That's  what he told us.  And then  he left.  And  when  he came back he said that 

President  Carter  had  taken  some  highly  secretive  information  regarding  the  stealth 

technology  and  released  it  to  the  media  for  the  purpose  of  creating  a  political 

agenda for himself and other people. But what had happened is that they were try- 

ing to figure out where the leak had occurred. And my father was a suspect in that. 

I was in 11th grade when that occurred and that was very, very interesting. 

We  didn't  really  operate  as  a  family  unit,  being  open  about  our  feelings. 

Everything was kept a secret. And so that was carried over even to my mother, you 

know. And so it affected us as human beings. When I graduated school it was very 

difficult  to  interact  with  people  because  I  felt  that  there  was  a  lot  of  discord  that 

was going on. And you know, what is the truth and what is a lie and where do they 

come together. 

So I had a lot of issues about that. We really kept at a distance for quite a num- 

ber of years until the encounter in Germany where he broke down to me. 

It's  amazing  that  I  remember  some  of  these  names,  like  Tom  Hamilton.  He 

was  always  drinking  and  trying  to  cover  up  the  pain.  And  that's  the  way  I  look  at 

it now. It's like there was a pain that he was covering up being involved with all of 

this, and his son Timothy. There were a lot of secrets a lot of separation. 

But  my  father  had  a  lot  of  access.  I  remember  going  up  to  secure  areas  on 

Range  61,  which  is  just  east  of  Tonapah,  it  is  mostly  that  whole  area  east  of 

Tonapah.  And  he  had  all  the  keys  and  all  the  codes  and  special  badges.  We'd  go 

through  locked  security  gates  and  then  take  Government  trucks  and  Government 

vehicles. I  was always amazed because  my  father  wasn't a  military  man and really 

despised  the  military,  didn't  really  respect  a  lot  of  the  upper-ranking  officers.  So 

there was always contention going between the civilians and the military. 

SG:  Whom did he work for exactly? 
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PU:  The  Civil  Service  Air  Force.  I  think,  it  just  really  added  up  when  he  started 

telling  me  that  he  really  wasn't  the  Optical  Engineer  that  he  had  told  me  he  was. 

And  that  he  was  involved  with  a  number  of  different  scientists  and  he  had  a  part 

in this team to create a new energy source and that's what they were doing. I mean, 

he  had  a  badge  and  it  had  his  photo  on  it  and  there  was  a  number  of  squares  that 

went  all  the  way  around  it.  And  for  years  there  was  only  certain  squares  filled  in. 

And  then  when  he  received  this  other  Q  clearance,  then  there  were  all  of  them 

filled in except just a few that weren't. 

Testimony of Colonel Phillip J. Corso, Sr., US Army (ret.) 

Our deepest gratitude to James Fox for sharing this interview 

Colonel  Phillip  Corso,  Sr.  was  an  Army  intelligence  officer  who  served  on  Eisenhower's 

National  Security  Council.  After  his  21  year  military  career  he  served  as  a  military  analyst. 

Colonel  Corso  personally  saw  deceased  extraterrestrials  from  the  Roswell  crash  in  1947  and  a 

UFO  craft  at  an  airbase.  He  had  also  seen  UFOs  travel  at  4,000  miles  an  hour  on  radar.  When 

he  worked  in  R&D  he  was  given  fragments  of  extraterrestrial  technologies  from  various  crashes 

and  his  job  was  to  seed  industry  with  these  technologies  telling  them  they  were  from  earthly  for- 

eign sources. 

These ET's are another intelligence, they are ahead of us and they've proven it- 

for  one  simple  reason  -  they  can  travel  through  space  and  we  can't.  It  boils  down 

to  that  simple.  How  are  you  going  to  overcome  that?  We  don't  know  anything 

about that so we have to start with what we know. The little we know is the great- 

est gift they gave us — the extraterrestrial not the hardware. 

The  one  craft  I  saw  was  at  one  of  the  airbases.  I'm  not  going  to  say  where  it 

was  but  it  was  there  and  that  was  it.  I  didn't  go  in  it.  I  had  a  lot  of  information 

on what was inside. There was nothing I could gain by going inside and looking 
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at  it.  I  had  the  drawings  of  how  it  looked  inside.  I  had  what  was  in  there.  Really 

to  go  in  it  would  have  been  curiosity  and  those  days  I  didn't  have  the  time  for 

curiosity. 

The extraterrestrial, he's a little different. He's composed in a way of cells also 

like humans are. And the craft is really almost a biological type of structure because 

the  extraterrestrial  fits  in  it.  Remember  these  cloners  that  made  these  beings  made 

them  in  a  way  where  they  would  fit  in  what  they  wanted  to  fit  in.  The  ship  itself 

is a biological type structure ... 

Now  when this being comes in this  world he  will  wear a suit -  skin-tight suit, 

which  we  found.  His  skin  is  atomically  aligned  and  his  suit  is  atomically  aligned. 

That  is  to  repel  radiation  and  harmful  affects  -  even  cosmic  radiation.  Since  he 

doesn't breath air, the ones that come alive in this world, will have a type of helmet 

on  them.  Since  he  doesn't  speak,  he  has  no  vocal  cords,  he  will  have  something 

that intensifies a transmission so he can communicate. 

I'll  go  through  that  story  now.  I  wasn't  at  Roswell  in  '47.  In  '47  I  had  just 

come  back  from  Italy  where  I  had  been  Chief  of  Security  in  Intelligence  in  Rome 

and  in  the  Intelligence  business  I  was  trained  really  by  the  British.  I  was  an  MI- 

19.  When  I  came  back,  I  went  to  Fort  Riley,  Kansas.  I  was  stationed  there.  I  was 

an  instructor  at  the  Intelligence  school  and  we  had  an  aggressor  force.  One  night 

I was first duty officer. First duty officer means that I was in control for that night 

and I checked all the guards, all security areas- I checked the whole post. 

So  I  went  to  the  veterinarian  section  and  a  sergeant  I  knew  very  well  was  the 

sergeant  of  the  guards  that  night.  I  told  him,  "Sarge,  how  is  everything  around 

here?"  He  said,  "fine  Sir."  I  told  him,  "they  told  me  to  be  careful,  to  watch  this 

area because you have something sensitive here." He said, "you want to see it Sir?" 

I told him, "yeah." He said, "just go look." I knew the Master Sergeant. 

I  went back and there  were 5 crates there, 5 or 6, but I  think it  was 5. I lifted 

one  up  and  here's  this  body  floating  in  fluid.  I  looked  at  it  for  about  10-15  sec- 

onds,  not  much  more  than  that,  so  I  put  it  back  down  and  said,  "Sarge,  get  out  of 

here now, I don't want to get you in trouble. I'm the duty officer I can walk around 

here  but  you  might  get  in  trouble  for  coming  back  here.  Come  out  with  me."  We 

went out and I told him, "where'd they come  from  Sarge?" He said, "well 5 trucks 

have  been  coming  through  here  from  New  Mexico  and  they're  heading  for  Wright 

Patterson Air Force base." 

Now  in  those  days  Route  40  was  about  the  only  cross-country  route  and  the 

route  that  they  took  was  Route  40  going  through  Fort  Riley,  Kansas  and  then  to 

Wright Patterson Air Force. So I say, "stay away from it Sarge I don't want you to 

get  in  any  trouble."  I  told  him,  "I  can  walk  around."  So  then  I  started  to  figure 

what was that?  First, I thought it was a child because it was small, then I looked at 
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its  head  and  all,  and  this  only  happened  in  a  matter  of  seconds,  then  I  put  the  end 

back down. The head was different, the arms were thin, the body was gray, so right 

at that moment I figured I don't know what this thing is. So in the Intelligence busi- 

ness I better just put it in the back of my head and wait in the future to see if I get 

corroboration so I can evaluate what it is. I promptly forgot about it. 

Ten  years  later,  I  was  down  near  Commando  Range  [sp]  in  New  Mexico,  in 

White  Sands  at  the  Army  &  Missile  firing  range,  right  near  Trinity  site,  my  head- 

quarters.  On  my  own  radar,  I  started  picking  up  items  going  3,000-4,000  miles 

an  hour  in  this  area.  I  had  pencil-beam  radar  which  locked  on  the  target  and  the 

boys told me these objects were going about 3,000 to 4,000 miles an hour. 

Once  I  notified  headquarters.  They  said,  "forget  it-  we're  not  interested."  So 

I  figured  I  won't  tell  them  anything  anymore.  Every  time  that  would  happen  I 

would  tell  the  boys,  "bring  me  the  tapes."  All  my  computers  had  a  tape,  which 

gave  the  whole  firing  sequence  and  we  could  check  it  if  anything  went  wrong.  So 

I told them, "deliver the tapes to me, personally." 

Then  I  left  and  went  to  Germany  and  I  started  picking  up  the  same  things  in 

Germany  -  3,000-4,000  miles  per  hour  flying  over  Germany.  Again,  the  pencil- 

beam  radar  would  lock  on  and  all  the  ones  [UFOs]  that  we  would  lock  on  would 

break loose. 

Then, I was four  years at the  White House and I kept getting reports there but 

they  were  just  reports.  I  had  all  the  clearances  so  I'd  get  them,  even  code  reports 

I'd get. I did get one time a report that NSA was getting signals from space, which 

were  not  just  space  noise,  or  unscrambled,  or  something  you  couldn't  read-  they 

were really very perfect and looked like something was guiding a real message. But 

we  were  never  able  to  decode  it.  This  was  a  very  coordinated  message.  It  wasn't 

space noise or jumbo mumbo or anything like that or just noise coming. 

[See the testimony of John Maynard and A.H..  SG] 

It  was a pattern. The evaluation  was that it  might be coming  from outer space 

beings  and  I  got  that  report  at  the  White  House  because  I  had  the  NSA  clearances 

and  all.  Then  I  came  back  and  General  Trudeau  pulled  me  in.  He  had  organized 

a  Research  &  Development  project  from  a  secondary  ...  At  first,  when  I  reported 

in I was a special assistant. Then he created the Foreign Technology Division about 

a  week later and put  me in charge of it. There I started  getting the autopsy reports 

of ET's, and I started getting  other crash reports and the artifacts from the crashes. 

And I visited the site here [near Roswell New Mexico] a couple of times. 

When I came into Research  & Development, I inherited all these artifacts and 

I inherited autopsy reports from Walter Reed Hospital.  Now at Walter Reed there 
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is  a  laboratory  there,  which  was  our  laboratory  that  we  financed.  That  is  who  did 

the  autopsies  for  us.  But  we  didn't  leave  any  copies  there.  All  copies  had  to  come 

back  to  us  because  it  was  our  lab,-we  financed  it  all.  So  there  we  started  getting 

proof that a crash really happened here. 

Of  course,  I  kept  it  quiet  for  35  years  I  had  an  oath  with  the  General  and  I 

didn't  reveal  names  of  peoples.  My  son  said,  "35  years  you  kept  a  secret  and  did- 

n't  even  tell  your  family."  I  thought,  "why  should  I  tell  anybody?"  Now  the 

General told me and said, "so let's keep a secret, but when I die I relieve you of my 

oath." 

Three  years  ago  the  General  died  and  I  started  putting  all  this  on  paper.  My 

grandchildren  said,  "what  did  you  do  during  the  war?"  I  thought  I  better  leave 

them  a  legacy.  I  had  no  intention  of  writing  a  book,  being  in  the  military.  But 

finally,  it  evolved  and  I  gradually  started  to  write  and  it  evolved  into  this.  So  that 

is my background and as I said I had the evidence that a crash did happen here. 

Wilbur Smith was a genius and the government really treated him badly. I was 

supposed  to  go  to  his  laboratory  with  him  because  the  General  told  him,  "Smith, 

you  and  the  Colonel  have  a  lot  to  talk  about.  I'll  let  the  Colonel  come  and  visit 

you at  your lab on  Lake Ontario. Well, I put it off, and in  1962 I decide to go up. 

I called up and they told me Mr. Smith died of cancer and I never really got to go 

to his laboratory. He gave us a piece of a metal that he took from a flying saucer. 

[See the Smith memo and the testimony of others including Dr. B., et al.  SG] 

We  exchanged  metal  samples  [from  crashed  UFOs]  and  he  brought  ours  back 

later. 

To  Congress  I'd  say,  "it  happened"  and  I'd  add  on  to  that.  "Give  this  infor- 

mation  to  the  young  people  of  the  world  -  they  want  to  hear  it,  they  want  it.  Give 

it  to  them.  Don't  hide  it  and  tell  lies  and  make  stories,  they're  not  stupid.  They're 

not  young  men  that  will  panic."  In  fact,  my  own  nephew  is  Research  Director  of 

DECO  [sp]  Corporation.  He  calls  me  and  says,  "Uncle  Phil,  why  don't  they  tell 

us the truth? We aren't going to panic and pull our hair out." 

One  good  example  of  this,  which  I  always  tell,  to  prove  this  point  that  the 

young people want it and aren't going to panic: I always prove it this way - I com- 

manded  a  battalion  of  1,500  men,  a  combat  battalion,  average  age  of  my  soldiers 

was 19 years old. I told my exec one day, "my God, we're sending babies into bat- 

de."  These  kids  fought  the  greatest  armies  in  the  world.  They  didn't  run.  They 

didn't  panic.  They  stood  there  and  fought.  Why  do  you  think  they'll  panic?  They 

want  this  information  and  they  deserve  it.  It's  their  information.  It  doesn't  belong 

to  the  Army  or  Department  of  Defense-  it's  theirs.  If  it's  classified,  take  the  classi- 

fication off and give it to them. 
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I  always  say  this  -  the  government  is  so  big  and  so  vast,  that  if  you  leave  it  alone 

it  will  cover  itself  up.  When  I  testified  in  front  of  Missing  Prisoners  of  War  in  front 

of  Congress,  Senate,  and  not  too  long  ago  in  front  of  the  House,  and  they  asked  me 

a  question  like  this.  I  told  them,  "look  it  amazes  me  when  General  Skolcraft  [sp] 

and  Kissinger  can  come  up  here  in  front  of  you  gentlemen  and  say  there  is  no  infor- 

mation  there.  I  sent  it  myself  from  Tokyo  over  a  teleconference  over  a  two-year 

period.  How  can  they  say  that?"  And  all  the  families  were  sitting  there  and  they 

wanted  to  hear  this.  Later  on  we  searched  and  we  found  it.  It  had  fallen  through 

the  cracks.  The  politicians  didn't  care,  they  have  their  own  little  ego,  and  do  their 

own  little  job  to  get  in  the  newspapers.  If  a  Prisoner  of  War  is  missing  from  fami- 

lies,  they  don't  care.  And  the  cover  up  happens  like  that  sometimes  with  nobody 

doing anything- it will cover itself up and fall through the cracks as I put it. 

We  never  trusted  the  CIA  because  in  my  day  Stalin  gave  orders  to  get  infor- 

mation  that  came  out  of  Roswell  to  some  of  his  top  scientists  and  agents.  That 

order  went  out  and  we  knew  that  in  Special  Intelligence  (that  I  was  in  the 

Pentagon)  the  KGB  tried  to  penetrate  that  but  they  never  did.  We  knew  that  Stalin 

sent  agents  out  all  over  this  area  here  to  try  to  get  information  on  Roswell  and  yet 

we  stood  back  like  fools  and  said  it  didn't  exist  -  we  said  it  was  a  weather  balloon. 

They  didn't  think  it  was  a  weather  balloon  because  they  had  indications  that  this 

event was happening. 

[See also the testimony of Gordon Creighton. SG] 

Countries  in  Europe  are  taking  this  very  seriously.  They're  not  like  us.  They're 

not  going  to  put  out  stories  that  dummies  came  out  of  the  air  or  that  these  were 

people  with  big  heads.  Those  people  are  more  serious  about  this  than  we  are.  But 

around  here  I'm  not  surprised  to  see  the  reaction  from  these  people.  Some  are  like 

me,  they've  never  been  out  like  this,  after  being  in  the  military  you  don't  go  out  and 

give interviews and write books. 

We  gave  information  about  the  ET  technologies  out  and  insisted  they  [the  cor- 

porations]  take  the  patents.  But  also  we  put  a  little  bit  of  a  requirement:  Feed  it 

back  to  us,  the  competitive  edge  of  the  Army-take  the  patents,  make  all  the  money 

you want, but give it to the American people and give it to the world. 

The  Japanese,  they  interviewed  me  and  I  told  them,  "when  we  put  the  inte- 

grated  circuit  out  we  also  gave  it  to  you."  I've  testified  in  front  of  six  congressional 

committees.  If  they  want  me  to  I  will  testify,  providing  they're  serious  and  they're 

not  going  to  put  it  in  the  archives  and  just  put  it  away...  I  won't  go  up  there  to  help 

a senator or congressman get elected. 

Look,  there  is  a  lot  of  stupidity  involved-  let's  face  it.  Maybe  mine  is  a  little 

stupidity  that  I  kept  quiet  so  long  but  I  had  an  oath  to  a  General  that  I  wasn't  going 

to talk until he died three years ago. Also there were other people involved and like 
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I  told  you  before  I  don't  reveal  them  unless  they  want  to  come  forward.  But  we 

should have done more. 

The  head  [of  the  ET]  really  wasn't  that  big,  but  in  proportion  to  the  small 

body  it  looked  big.  Later  I  got  my  hands  on  the  autopsy  report  in  1961,  when  I 

took  charge  of  the  Foreign  Technology  Division,  from  Walter  Reed  Hospital. 

From  there,  I  started  putting  it  all  together.  The  nature  of  the  body  inside  was 

described  in  the  autopsy  report.  They  did  an  autopsy  and  they  cut  open  the  brain 

and  all.  The  brain  was  different,  and  most  of  the  body  was  different  -  no  nose,  no 

mouth,  no  ears,  no  vocal  cords,  no  digestive  system,  no  sex  organs.  So,  then  we 

came  to  the  conclusion  that  it  was  a  humanoid  clone.  As  I  say,  when  I  saw  the 

body,  there  was  nothing  to  go  on.  Later  on,  I  got  the  autopsy  reports  that  experts 

had done, our own experts. 

But  we  kept  it  to  ourselves-  only  certain  people  knew  about  it,  head  to  head, 

brain  to  brain,  no  paper  trail.  We  were  able  to  accomplish  something.  Now  we 

had discussions  with the German  scientists [brought over  after WWII in Operation 

Paperclip]. 

General Trudeau told me one day, "it took us five years to fully develop a tran- 

sistor  that  somebody  else  started  and  the  integrated  circuit.  If  we  didn't  have  the 

help  of  people  like  Hermann  Oberth  and  Wilbur  Smith  and  the  boys  upstairs,  it 

would  have  taken  us  250  years.  The  message  in  my  book  I  like  to  see  is  that  the 

younger generation looks at this and see what we did and see the help we got from 

outer  space  and  that  these  beings  exist.  Let  the  young  people  know  that  that's  the 

future they are going to be seeing and live with. 

That's  what  I  think  the  message  of  the  book  is  and  what  I'd  like  to  see  it  do: 

Let  the  young people have it  ...  we're old,  we're  going to be gone, let  those  young 

people know... they need this help, they're going to be the ones to carry it on. 
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DATE: March 22, 1950 

TO: 

DIRECTOR, 

FBI 

FROM: GUI HOTTEL, SAC, WASHINGTON 

SUBJECT: FLYING SAUCERS 

INFORMATION CONCERNING 

The following information was furnished to _ A. 

An investigator for the Air Force stated that three so-called 

flying saucers had been recovered in New Mexico. They were 

described as being circular in shape with raised centers, approxi- 

mately 50 feet in diameter. Each one was occupied by three bodies 

of human shape but only three feet tall, dressed in metallic cloth of 

a very fine texture. Each body was bandaged in a manner similar 

to the blackout suits used by speed fliers and test pilots. 

According to Mr. __ informant, the saucers were found in New 

Mexico due to the fact that the Government has a very high powered 

radar set up in that area and it is believed the radar interferes 

with the controlling mechanism of the saucers. 

No further evaluation was attempted by _ A concerning the 

above. 
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Testimony of Mr. Phillip Corso, Jr. 

October 2000 

Phillip  Corso  jr.  is  the  son  of  Col.  Phillip  Corso.  In  his  testimony  Mr.  Corso,  Jr.  reveals 

information  he  learned  from  his  father  including  a  meeting  Col.  Corso  had  with  an  extraterres- 

trial  lifeform  in  Red  Canyon,  NM  while  Corso  was  commanding  a  missile  battalion.  Colonel 

Corso,  Sr.  discussed  the  ET  issue  with  such  people  as  President  Eisenhower,  Strom  Thurman 

and  FBI  director,  J.  Edgar  Hoover  as  well  as  CIA  leaders  and  several  members  of  the  Joint 

Chiefs  of  Staff.  He  said  that  much  of  this  information  was  kept  from  multiple  presidents 

including Carter. 

PC: Philip Corso, Jr. 

SG: Dr. Steven Greer 

PC:  In  1957  after  he  [his  father  Colonel  Corso]  took  command  of  the  552  Missile 

Battalion  he  had  several  incidents  in  the  desert.  One  of  them  is  in  a  cave  that  the 

GIs  showed  them  that  was  a  cool  place  to  in  the  desert.  You  guys  have  to  under- 

stand  Red  Canyon  [near  White  Sands  NM  where  this  event  happened]  is  very  iso- 

lated.  He  went  to  this  cave  and  when  he  was  in  the  cave  he  tells  the  story  of  the 

first meeting with the alien in the cave. 

He  said  he  was  kind  of  laying  back  sleeping,  relaxing,  dozing  off  and  all  of  a 

sudden  he  rolled  over  and  pulled  his  gun.  They  always  wore  their  gun  whenever 

they  were  off  their  post  up  there.  He  pulled  the  gun  and  pointed  it  towards  this 

form  he  says. He didn't recognize  what  the  form  was so  he asked, "friend or  foe?" 

The  form  said,  "neither."  But  he  was  very,  very  upset  because  the  message  came 

mentally  and  he  figures  how  in  the  heck  is  this  thing-  and  what  is  it  and  what  is 

it doing? He later sees it  moves a little bit and  he sees that it  has a type of helmet 

on  with  a  type  of  stone  on  the  center  of  its  head  on  a  band.  He  had  an  artist  draw 

it. 

This  creature  asked  him  to  shut  down  his  radars  for  15  minutes.  He  says  that 

he figured in his head how does this thing know that I'm the only person that could 

give  that  command  to  shut  these  radars  down?  He  asked  the  creature,  "well  why 

should I do it or  what's in it  for  me?" The creature answered, "a new  world if  you 

can  take  it."  At  the  time,  that  had  little  or  no  meaning  to  him-  only  in  later  days 

did  it  have  a  meaning  to  it.  But  he  went  out  of  the  cave  and  called  Sergeant  Rex 

and told him to shut down the radars. As he was leaving the cave he sees the crea- 

ture  standing  at  the  end  of  the  cave  and  he  does  kind  of  a  gesture  with  his  hand 

which wasn't a salute or wasn't a wave or anything but he saluted it back. That was 

basically the end of the encounter there. 

But  later  on  in  1957  his  radars  picked  up  a  ship  moving  over  3,000  miles  an 

hour  through  the  atmosphere.  It  went  down  near  Red  Canyon.  He  had  a  light 

airplane then and he got the pilot and he flew up and looked around and saw a 

468 

Disclosure 

shiny  object  on  the  ground.  He  figured  that  he  would  investigate  closer  by  him- 

self  so  he  landed.  He  did  not  take  anybody  with  him,  but  he  got  one  of  the  old 

staff cars, went out into the desert and he says he found a craft. 

He  says  it  was  perfectly  smooth,  it  was  oval  shaped,  more  like  a  cigar  than  a 

saucer,  stuck  into  a  side  resting  against  a  rock  sideways.  He  said  this  thing  would 

fade  out  completely  and  then  fade  back  in.  He  thought  he  was  hallucinating  and 

he  couldn't  figure  out  what  was  going  on.  He  was  scared  to  death  he  says  but  he 

managed  to  take  a  tumbleweed  and  throw  under  it  when  it  was  gone  just  to  see  if 

he  was  hallucinating  or  if  it  was  real.  It  came  back  again,  and  he  says  that  he 

touched it. It was cool to the touch on the side. He says when it disappeared again 

or  went  back  out  of  phase  again  the  tumbleweed  was  crushed  so  he  knew  it  was 

physical. He said there were footprints around the craft. 

I always felt like there was more there that he hasn't told- just my personal feel- 

ing  because  you  don't  see  footprints  near  a  craft,  I  don't  think,  without  having  a 

second  encounter,  but  that's  my  own  personal  view.  He  says  the  ship  began  to 

vibrate, and  he  got scared and jumped back in the  staff car, threw it in reverse,  he 

went flying backwards and he says the motor stalled. He said he saw the thing rise 

up,  turn,  and  go  up  into  the  air,  and  then  it  went  into  an  envelope  that  it  kind  of 

folded  into.  He  says  that  later  on  he  told  Werner  Von  Braun  about  it,  and  he  told 

Hermann  Oberth  about  it,  who  were  on  his  scientific  teams.  He  knew  them 

because he was in charge of Operation Paper Clip for President Eisenhower. 

[Paper Clip was the covert program to bring select Nazi scientists with important 

information into American after the end of WWII.  SG] 

So  this  is  a  man  of  credentials  telling  a  story  like  this.  I  must  say  this  about 

my  father,  when  you  see  his  presence  on  film  and  if  you  knew  my  father  for  only 

a  few  minutes,  he  never  would  change  his  story.  He  would  never  make  the  fish 

longer,  and  when  he  told  the  story  he  would  tell  it  in  front  of  anybody,  he  didn't 

care who they were- credibility, credentials or whatever. 

This scientific team would do research for the White House- they  were part of 

Operation  Paper  Clip.  If  you  want  to  know  one  of  them,  my  dad  was  the  declas- 

sifying officer on the project Terizon [sp]. See, President  Kennedy really didn't do 

such a great thing  when he said  we're going to have a  moon landing by the end of 

1969. That had actually all been proposed in project Terizon. 

Obviously, I  would say that the President probably knew about this because it 

was classified at the time. My dad was the declassifying officer on that so he knew 

what  it  was  ...  I  remember  seeing  that  as  a  boy  by  accident.  I  picked  it  up  off  his 

desk one day and it was about an inch thick and it had all color photos in it. I said, 

"wow look at this space stuff." Of course, I didn't know what it was, if it was a fic- 

tion book or what it was but I do remember seeing it. 
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My father speaks of a man named Wilbert Smith, which was a great investigator 

of UFOs and phenomenon, and built a  lot of  machinery  for  magnetic [propulsion]. 

He was Canadian. Dad exchanged metals [from ET craft] with him in the '60s. 

Of  course,  dad  has  discussed  this  issue  with  many  politicians.  He  discussed 

this issue with Strom Thurman and FBI director, J. Edgar Hoover... 

He  discussed  this  also  with  CIA  leaders.  He  says  all  branches  of  the  services 

and the Intelligence community. He briefed several of the Chiefs of Staff, and they 

did  keep  the  information  from  several  Presidents.  They  figured  that  they  just  did 

not  have  the  matrix  to  be  briefed  on  this  subject.  One  was  Carter-  he  would  never 

know,  he  said.  And  there  was  actually  a  group  of  about  30  key  generals  and  key 

military  and  key  congressional  people  such  as  House  Speaker  John  McCormick.  I 

was  under  his patronage  for a  while- I  worked on  Capitol  Hill as a Capitol police- 

man  and  as  a  page.  He  briefed  these  people.  He  briefed  another  Congressman  that 

dad was very close to, John Fient [sp] from Ohio. He briefed him. 

Why  did  they  brief  these  certain  people?  It  was  part  of  my  dad's  agenda  and 

others  at  the  time  to  keep  knowledge  secret  and  to  let  knowledge  out  in  certain 

areas  and  this  was  more  or  less  a  community  of  friends.  There  were  many  gener- 

als involved in this and the pact was the last to die could tell. And the last that did 

die  was, of course, General Trudeau, and then  my  father told everything after that. 

But if you notice there was never a word said before 1992. 

My  father  was  not  on  the  National  Security  Council  but  he  was  an  advisor  to 

the  Council  for  the  President  [Eisenhower].  In  other  words,  many  advisors  sit  in 

on  Council  meetings,  and  they  just  sit  back  and  take  notes  and  then  report  back 

to the President. Eisenhower, he says, asked him where these creatures were from,- 

I'm  speaking  of  Roswell.  Dad  says,  "we  don't  know."  He  says,  "what  do  they 

want?" He said, "we don't  know that either." So Ike said "well Corso  what is  your 

opinion?  What  should  we  say  about  it?"  And  dad  says,  the  answer  to  Ike  was, 

"look,  we're  old  military  men,  let's  just  say  nothing.  But  it  did  penetrate  our  air 

space so we have to treat them as a foe." 

So  the  cover  up  or  whatever  you  want  to  call  it  began...  But  my  father  says 

that the government doesn't need to cover itself up, it's so inefficient it will do it by 

itself. 

It  wasn't  just  chance  that  my  father  was  put  in  Research  &  Development  in 

1960  under  Foreign  Technology.  You  can  see  that  Eisenhower  was  also  another 

important President that had this information and knew of this information. 

SG: But Jack Kennedy, what did President Kennedy know? 

PC:  My dad says he knew of the information. 

SG:  What type of technologies existed and how were they transferred? 
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PC: I go back to where dad first inherited the file. The file General Trudo had 

brought  up,  as  soon  as  he  took  his  job,  was  brought  up  from  the  basements  of  the 

Pentagon.  It  had  materials  in  it-  it  had  classified  files  in  it,  it  had  files  on  the 

Philadelphia  experiment,  it  had  files  on  many  other  government  issues  besides 

Roswell, but it did have some artifacts in it. 

The  files  briefed  where  the  artifacts  came  from  and  it  was  indeed  Roswell- 

1947,  July  4th.  He  speaks  of  laying  three  of  these  artifacts  from  Roswell  in  a  tri- 

angle  on  his  desk  and  General  Trudo  walking  in  saying,  "oh,  what's  that  junk  on 

your  desk?"  And  dad  said,  "well,  you  know  these  could  change  the  world."  And 

General  Trudo  said,  "yes,  I  know  and  we  just  hope  that  people  that  come  after- 

wards  will know  what to do with these." The first ones  were  metal, and this  metal 

is kind of different because it couldn't be penetrated, folded, creased or sealed. But 

when they sent it to one of the laboratories I remember dad saying they put a cer- 

tain  frequency  and  current  to  it  and  it  became  transparent  and  it  passed  energy 

through it and it could be cut and destroyed then. 

Another object that he had was the first integrated circuit — more than an inte- 

grated circuit though. It was a wafer, a multi-stacked wafer with a kind of window 

in  the  middle  of  it,  partially  burned  on  one  end.  This  is  the  interesting  part:  my 

father  says  by  concentrating  on  this  item  he  could  make  it  glow.  It  would  glow  a 

blue  light.  He  also  had  fiber  optics  lights  in  there.  They  didn't  know  what  these 

things  were.  They  figured  they  were  wires  of  some  sort  but  didn't  know  how  they 

operated. 

The  interesting  thing  that  shows  you  that  we  have  not  achieved  a  point  of 

where  these  original  fiber  optics  are  is  my  dad  would  also  hold  them  in  his  hand 

and  when  he  would  close  his  hand  around  them  the  ends  would  be  glowing.  This 

means  they  contain  their  own  energy.  We  haven't  reached  this  state  yet  of  under- 

standing how materials can atomically align and become opaque. 

There were other items he spoke of. He spoke of an item that was moved over 

a  human  body  that  went  to  either  John  Hopkins  or  Walter  Reed.  He  never  saw  it 

again.  He  said  it  also  couldn't  be  opened.  He  had  the  first  laser  in  his  hand.  They 

didn't know what it was. He tells stories on film that he thought it was a flashlight 

and the batteries were dead. So he had no idea what this thing was. But when they 

sent it to Fort Belvoir and they put the energies and the currents to it and  this and 

that, the first laser appeared. But he says that the characteristic of this laser is noth- 

ing like what we have today.  It was molecule sized. 

He  was  sorry  he  wrote  the  book.  He  was  sorry  he  exposed  the  family  to  the 

ridicule, to the lawsuits. It's been very tough on our entire family. He did not want 

to  die  leaving  us  with  these  problems.  We  were  very  fortunate  to  find  an  angel,  a 

true  angel  in  Mr.  Kent.  If  it  wasn't  for  this  man  I  certainly  wouldn't  be  sitting  in 

front of this camera now. Just hope that  the  future people such as  yourself and  me 

will know what to do with this type of knowledge that this man brought forward. 

Testimony of Phillip Corso, Jr. 

471 

I do say that he is the first man to come forward in a high capacity and possibly it 

will start to snowball. I certainly hope  so because I'm  sure  then he  would be  look- 

ing down and be proud of us. 

SG: Which companies were involved in the development of these technologies? 

PC:  Of  course  the  paramount  company  would  be  Bell  Laboratories.  Now  let  me 

set  something  straight  for  the  record.  The  transistor  was  an  earth  invention. 

People did say it did come in 1948, began this research on it and this and that. 

It  has  nothing  to  do  with  the  integrated  circuit  except  that  it  is  solid  state  and 

it did begin the technology. And as they would plant some of this technology, such 

as  night  vision,  they  would  plant  this  technology  into  research  areas  that  were 

already  existing-  were  already  working  on  these  areas.  For  instance,  there  was  an 

infrared  night-viewing  device  or  such  that  came  from  German  technology  at  Fort 

Belvoir.  Well,  that  would  be  the  natural  place  to  take  the  lens  from  one  of  the 

alien's  eyes.  Dad  says  when  they  held  it  up  in  the  hallway  they  could  see  move- 

ments  of  the  background  of  soldiers  and  people  moving  and  such.  Now  this  again 

contained its own energy- Nothing like we have today. 

So they planted these R&D projects in already existing areas of study, but they 

didn't  plant  the  artifacts,  that's  a  big  misconception  too.  They  gave  them  a  pro- 

curement,  the  funding,  they  gave  them  what  to  develop  toward  and  then  they 

would insert from  their own laboratories certain knowledge to keep them going on 

the  right  path.  Only  if  it  took  the  ET  artifact  to  get  the  final  product  did  they  use 

it. It wasn't being done benevolently, it was being done for the Army's own advan- 

tage over the other services and over enemies and such like that. There was no rea- 

son  like  the  public  deserves  it,  or  out  of  human  kindness  or  such  like  that-  it  was 

strictly a military operation. 

He says that the Air Force had these materials from Roswell, but the ships were 

actually  at  Edwards  Air  Force  Base.  What  they  [the  Army]  had  was  simply  mate- 

rials  that  were  thrown  into  a  jeep.  But  the  whole  ship  itself  was  at  Edwards  Air 

Force  Base.  Now  dad  didn't  tell  that  except  for  on  his  deathbed.  I  guess  it's  still 

classified. He had 9 levels above top-secret, he was still almost to his dying day you 

could  saying  wavering...  For  instance,  he  found  a  key.  They  couldn't  get  the  ship 

opened  up  so  this  is  how  I  knew  he  was  still  in  contact  in  later  days.  They  could 

still  not  analyze  the  ship,  they  had  no  way  to  open  the  ship.  He  told  me  after  he 

had his first heart attack that  there  was a  key that they inserted and lines came out 

everywhere and they could then enter the ship. 

Let me go to this part to answer the question of what the extraterrestrial looked 

like.  You  know  the  alien  autopsy  film?  He  was  often  asked  if  that  was  real.  And 

he says he can't testify whether that was real or not but he says let me tell you this, 

"from an Intelligence Officer's standpoint there are three items that whoever faked 
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this  film,  if  they  did  fake  it,  could  not  know.  Number  one  there  was  no  lymphatic 

system.  Number  two  it  had  two  brains,  four  lobes.  One  of  the  brains  was  laced 

with  ICs  [integrated  circuits],  of  course  that  was  not  in  the  film...  The  other  part 

is  that  it  had  three  eyelids.  It  had  the  outside  one  that  was  removable,  it  had  a 

membrane,  and  then  the  eyeball.  So  dad  says  whoever  faked  this,  if  they  did  fake 

it,  had  the  same  report  that  he  had  from  Walter  Reed.  By  the  way  the  autopsies 

were done at Walter Reed. 

He  said  that  the  ET  was  indeed  part  of  the  craft,  integrated  into  the  craft  and 

it  was  the  propulsion  system,  for  a  lack  of  a  better  word.  There  is  really  not  a  sci- 

ence  to  describe  how  the  craft  moved  but  he  said  the  ET  was  integrated  into  the 

ship  and  so  were  the  other  occupants  of  the  ship,  part  of  the  guiding  system  etc. 

The ship was a living entity also. 

SG: How did he know that? 

PC:  He  knew  that  from  the  reports.  They  knew  it  died.  It  simply  turned  from 

blue  to  brown  and  died  like  a  fish  out  of  water  and  so  did  the  occupants  shortly 

after.  Now  I  tell  you  something  about  the  ET.  He  often  spoke  of  a  room  in  the 

Pentagon,  like  a  jail  door  and  you  slid  it  back  and  you  went  in  there  and  you  were 

not  able  to  take  any  pencil,  paper,  recording  device  -  you  simply  viewed  docu- 

ments  and  you  came  out  with  whatever  you  could  store  in  your  head.  Once  or 

twice  it  led  me  to  believe  that  there  was  something  else  that  was  kept  in  those 

rooms  that  would  give  information.  He  had  a  thread  also  that  was  from  the  cloth- 

ing.  He  says  that  the  ship's  skin,  the  alien's  silver  suit  and  his  skin  were  all  similar 

materials. 

Absolutely,  he  was  aware  of  other  crashes.  He  says  that  the  Germans  told  him 

they  had  a  crash  and  that  most  of  their  technology  and  their  advance  materials  and 

research  came  from  that.  This  was  part  of  a  team  that  he  worked  with  everyday. 

And  he  said  that  there  was  another  crash  in  1957  in  Corona  New  Mexico  of  a  very 

similar type ship. 

They  both  bordered  the  Trinity  site  [where  the  first  atomic  bomb  was  deto- 

nated] . 

The  secrecy  that  has  been  assigned  to  it  comes  from  himself,  General  Trudo 

and  the  30  Generals  that  were  in  charge  of  this  and  President  Eisenhower.  They 

were  afraid  that  -  well  first  of  all  they  knew  that  it  was  Stalin's  number  one  man- 

date  to  steal  Roswell  technology.  So  they  began  an  operation  to  hide  it.  They  felt 

that  the  CIA  was  infiltrated.  They  felt  that  their  funding  would  be  cut  off  and  they 

felt  that  there  would  be  nothing  done  with  this  material  if  they  did  indeed  leave  a 

paper trail... 

When  all  of  this  came  out  our  family  was  shocked.  We  absolutely-  we  were  in 

disbelief that he could keep this a secret all these years. 
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My  mother  would  not  even  be  the  type  to  even  listen  to  anything  like  that. 

I'm  sure  that  he  didn't  tell  her.  I'm  sure  he  never  told  another  soul  except  for  peo- 

ple that were in the loop. 

He says that this group of 30 that were in charge of this technology, he says it 

wasn't  in  a  written  mandate  for  them.  They  were  simply  hardened,  battlefield  offi- 

cers and they had an oath among themselves. I guess men that you die next to and 

that  fight  next  to-  that  oath  is  probably  just  as  good  as  if  you  signed  it  with  the 

Lord. I know my father never talked to anyone about this stuff. I'm positive. 

He  told  me  many,  many  times  there  were  no  borders  and  have  not  been  any 

borders.  He'd  say  he  and  others  who  were  in  charge  knew  by  1983  we  would 

become  a  user  country.  That  means  that  we  would  consume  about  90%  of  the 

world's  goods  and  we  were  a  fattened  cow  and  would  keep  consuming  it.  This  is 

the  way  the  economic  system  is  set  up.  He  told  me  that  he  was  taught  by  two 

Popes  the  meaning  of  money.  That  was  a  deal  he  had  worked  out  with  them  for 

doing  certain  favors  for  them.  Father  O'Flanety  [sp]  and  two  of  the  popes  taught 

him... 

He  told  me  that,  after  the  book  came  out.  He  says,  "the  Vatican  is  indeed  a 

very knowledgeable source." 

MIA  -  my  dad  knows  of  the  MIAs  that  were  left  in  Korea  and  why  and  how 

they  were  moved to Russia and he testified in open and closed Senate committees. 

He says that the  main reason  that this  was done is of course because of our liberal 

views.  You  might  say  our  infiltration  with  communist  doctrine  during  the  time, 

blackmail  (political  and  technical  blackmail),  the  Cold  War,  many  reasons  for  it. 

That's a disgraceful time for this country. There is no doubt. Like I said, my father 

interviewed  a  thousand  prisoners  from  the  other  side.  They  told  where  these  GIs 

were,  what  was  happening  to  them  and  such  like  that.  It  was  not  a  question  that 

we didn't know. We knew. 

And it's in my father's writings in detail. 

SG: And we did nothing? 

PC:  Did nothing. 

SG: Why? 

PC:  Political  blackmail,  infiltration,  not  on  our  agenda,  not  important,  trade  for 

trade,  certain  deals  made.  And  this  is  the  part  of  the  government  that  should  be 

known.  These  are  the  parts  that  I  would  like  to  release.  These  are  the  parts  that 

the  young  people  need  to  know  so  it  will  never  happen  again.  Secret  governments 

within  secret  governments  -and  that's  just  what  the  article  he  wrote  is  called,  "The 

Secret Government".  Now this is a man that has been behind the scene on many 
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administrations,  sat  in  many,  many  important  doctrine-making  decisions  and  there 

are  people  that  make  the  doctrine.  He  briefed  President  Kennedy  and  Bobby 

Kennedy  and  said,  "you  guys  do  not  make  policy"  and  he  proved  it  to  them  with 

a  still  classified  document.  But  I  happen  to  know  it  -  where  it  is,  what  it  is  and  it 

is an important history lesson... 

Back  to  what  the  ET  told  dad  at  White  Sands,  I  think  it  means  exactly  what 

it means, what it says. It's a new world if we can make it. If we can't make it, shame 

on  us.  In  other  words,  they  aren't  going  to  give  it  to  us  or  hand  it  to  us  on  a  plat- 

ter.  We're  going  to  have  to  take  it  and  do  something  with  it.  Right  now  there  is 

no  machinery  to  handle  another  crash.  If  it  happens  again,  it  will  simply  go  to  the 

military and it  will probably  be the same situation  that  happened in Roswell. Even 

though  the  time  is  different,  I  don't  think  the  military  agenda  is  any  different.  It 

will  come  under  National  Security  and  that  will  probably  be  the  end  of  it.  I  think 

that we need a movement that we as people of the Earth and people of the universe 

so if a ship does crash here again, which my father said will happen, that we could 

be in charge of that or have salvage rights. We need a planetary salvage law. 

Yes,  my  father after the book, gave John  Glenn a document on an automobile 

that  ran  in  the  laboratory  and  it  had  fluid  amplification  he  said.  When  an  array  of 

ICs were put together it would actually amplify fluid. He said the car was actually 

run on a flashlight battery for years. 

Now John Glenn, he gave him the brief on it. It was about a quarter inch thick 

and  it  was  from  one  of  the  laboratories  that  was  funded.  This  is  one  of  the  items 

that came out of the Roswell crash that no one knows about until right now, except 

for  the  people  that  built  it  and  were  in  on  the  secret  project.  But  someone  might 

ask John Glenn if he remembers my dad's visit, I think it was in '98. 

My  dad  often  said  that  there  is  a  solution  to  energy  and  pollution  because  he 

often  spoke  of  football  sized  atomic  reactors.  In  fact,  he  says  he  had  another  doc- 

ument  that  we  had  actually  built  a  small  power  plant,  stuck  it  in  the  middle  of 

Alaska  for  safety  and  it  ran  for  years.  It  produced  so  many  hundred  thousand  gal- 

lons of  water over the  years.  So yes,  we  have technologies and have had technolo- 

gies for a long time I'm sure. 

My dad said many times that Carl Sagan was CIA-sponsored and he had actu- 

ally seen his payroll and credentials. He said he was a paid debunker. 

[We know two other colleagues of Sagan who are astronomers who confirm this. 

SG] 

When  SDI  was  started  he  told  me  later  after  '92  when  he  wrote  the  book,  that 

it was a planetary defense system and that most of the leaders knew that at the time 

and  they  often  talked  about  it  ...  see  the  Cold  War  was  talked  about  as  the  Cold 

War but to many of the leaders it had a different meaning.   He told me this later. 
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He  says  the  meaning  was  that  it  was  an  extraterrestrial  war  and  it's  still  going  on 

today. It is a planetary defense system, this SDI. 

SG: And that's what it is here for? 

PC:  Absolutely.  In  fact,  Reagan  use  to  call  him  and  I  can  remember  my  father 

answering questions like  that  on the phone. That's also a  hint I  had that  something 

was  up.  I  didn't  understand  it  at  the  time,  what  a  planetary  defense  system  meant 

but I had a good idea reading between the lines... 

Testimony of Mr. Glen Dennis 

September 2000 

Mr. Dennis was a mortician in Roswell, NM. In July 1947, the time of the famous Roswell 

crash,  the  mortuary  officer  from  the  Roswell  Army  Airfield  called  him  asking  for  hermetically 

sealed  infant  caskets  but  never  explained  why.  Later  that  day  when  at  the  Airfield  for  an  emer- 

gency  he  saw  debris  of  unknown  origin.  A  nurse,  whom  he  knew,  described  to  him  the  bodies 

of extraterrestrials she had just handled at the base. 

GD: Mr. Glen Dennis 

RS: Ralph Steiner 

GD:  "Well,  our  mortuary  had  the  contract  for  all  military  services  out  at  the 

Roswell  Army  Airfield.  This  gentleman  called  and  said  he  was  a  mortuary  officer 

at  the  base  and  he  needed  some  information.  And  I  said,  what  do  you  need?  He 

said, how many hermetically sealed infant caskets do you have, three and one-half, 

four  foot,  in  stock?  I  said,  we  don't  have  any.  How  long  would  it  take  you  to  get 

them?  I  said,  well,  I  can  call  them  by  3:30  this  afternoon  and  have  them  in  here 

in the morning.  I said, what's going on?  He said, that's not important. 

Then  he  called  back  later  and  he  said,  I  need  more  information.  And  he 

wanted  to  know  what  embalming  chemicals  that  would  alter  the  tissue,  the  stom- 

ach contents, and what is our preparation for taking care of bodies that are lying 
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out  in  the  elements  for  several  days?  And  I  said,  you  are  the  mortuary  officer  and 

you are asking me? I was trying to find out who I was talking to 

Later on in the day I got an emergency. When I arrived at the base there were 

three  field army air  force ambulances backed  up against the ramp. We  were  walk- 

ing up the ramp and I saw a lot of debris. And when checked in, I said, sir it looked 

like  we  had  crash.  Do  I  need  to  get  ready  for  it?  And  he  said  who  in  the  hell  are 

you  and  what  are  you  doing  here?  And  I  said,  well,  I  had  an  emergency  and  we 

have  the  contract  for  all  military  services.  And  it  looks  like  you  had  a  crash.  He 

just  said,  stay  right  here.  Don't  move.  So  I  stayed  there.  And  pretty  soon  he  came 

back with two military police and said get this guy off of the base he's not supposed 

to be here. 

Whatever had  happened, all the doctors and nurses that  were stationed here in 

that area were given orders not to report [it]. It was my understanding that the rea- 

son  for  this  was  that  there  were  all  these  specialists  who  had  been  sent  in  from 

Wright Patterson. 

So evidently I was involved in things that I shouldn't have been involved in. 

I  knew  this  nurse.  And  this  nurse  didn't  get  her  orders  not  to  report.  She  met 

two  pathologists  from  Wright  Patterson.  They  were  examining  what  was  brought 

in from the UFO crash,  what we call the Roswell crash.  And they  said, Lieutenant 

we  still  need  some  help.  And  this  is  what  you  are  going  to  do.  And  they  wanted 

her. And so they'd turn a hand [from the ET] and she'd say, four fragile fingers, so 

many  centimeters  etc.  She  said  she  wasn't  in  there  over  20  or  30  minutes  at  the 

most  and  then  all  their  eyes  started  burning  and  their  skin  was  getting  real  warm 

and  real  hot.  So  they  had  no  idea  what  they  had,  and  the  two  pathologists  said 

there  wasn't  anything  in  the  anatomy  books  like  this.  There  wasn't  anything  like 

that  in  our  medical  schools.  They  had  never  seen  anything  like  this.  Immediately 

after that the ET bodies were put in these pouches 

RS: And the nurse actually described for you what they looked like? 

GD: Yeah, when the MP's were taking me out down the hall, that's when she came 

out of the supply room with this towel over her face and that's when she screamed, 

Glen get out of here as fast as you can. I met her the next morning at the Officer's 

Club  in  a  conference  room  and  that's  when  she  gave  me  a  little  diagram  of  what 

was going on and what they looked like. And it looks like what you see today, most 

of the little diagrams, you know the four fragile fingers and the long arms, the large 

eyes.  She  said  the  heads  were  almost  completely  demolished  but  they  could  see 

they  only  had  two  orifices.  They  didn't  have  ear  lobes;  they  had  two  ear  canals. 

The mouth was only about one inch.  And that's the way she described it to me. 

And I  was  with  her until about 11:30 that day, and then at 3:30 that afternoon 

her supervisor called me and said, your friend has been transferred out. And I have 
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her  military  serial  number  and  everything  else  but  I  never  have  found  her  to  this 

day.  I've  never  made  contact  with  her.  She  had  been  planning  to  join  a  convent. 

And  I  imagine  they  discharged  her  and  let  her  go.  It's  a  good  place  to  keep  some- 

body quiet. 

[There  is  a  repeated  pattern  of  people  who  are  witnesses  to  extraterrestrial  events 

being suddenly transferred and separated from other witnesses.  SG] 

One of the MPs took  me aside and he just  said, look  mister, you don't  go and 

start  any  rumors.  Nothing  happened  down  here.  And  he  said,  if  you  do  you  know 

there'd be real serious problems. The way my character was at that time, I just said, 

I'm a civilian and you can go to hell. And that's when he said, you may be the one 

going  to  hell.  He  said,  somebody  would  be  picking  my  bones  out  of  the  sand  if  I 

talked. 

The material I saw from  the  crash didn't look like aluminum or stainless  steel. 

What it looked like, of course, we didn't have in those days. It was a real light gray, 

almost  a  white.  And  some  of  it  was  real  dark.  It  looked  more  like  what  fiberglass 

might  look  like  today.  And  it  wasn't  dented  or  anything.  It  looked  like  it  had  been 

twisted and shredded and all this kind of stuff. But I didn't see any real sharp dents. 

I know it was very thin.  I could see that it was very, very thin. 

One of those sergeants out there said, well, let him go to hell, nobody is going 

to believe him anyway. Nobody is going to believe this happened. 

[Indeed the truth about this matter is so far outside of most people's reality that it 

is its own best cover.  The truth covers itself even if placed in plain sight... SG] 

Testimony of Lieutenant Walter Haut, US Navy 

September 2000 

First  Lieutenant  Haut  was  the  Public  Information  Officer  at  the  Roswell  Army  Air  Base  in 

Roswell  NM  when  an  extraterrestrial  vehicle  crashed  in  nearby  Corona.  He  was  the  individual 

who  put  out  the  original  story  that  a  flying  disc  had  crashed  there.  That  story  was  retracted  the 

next day. 

WH: Lt. Walter Haut 

RS: Ralph Steiner 

WH:  The  story  that  I  put  out  was  very  simple.  It  was  what  Colonel  Blanchard 

said  he  wanted  put  into  a  press  release.  When  the  Colonel  tells  a  First  Lieutenant, 

almost  verbatim,  what  he  wants  in  a  press  release,  guess  what  he  gets?  You  don't 

argue  with  him  and  say,  oh,  I  think  it'd  sound  better  if  we  said  it  this  way  or  the 

next way The answer to all was, yes, Sir. 

RS: So, what exactly did the press release say? 

WH: In essence,  it  was very  simple, to the effect that  we  had, in our possession, a 

flying  saucer.  It  was  found  on  a  ranch  up  north  of  Roswell.  It  was  being  flown  to 

General  Ramey's  office,  that  being  the  next  higher  command-  the  8th  Air  Force. 

And  that  was  the  end  of  it.  The  information  that  I  got  was  given  to  me,  almost 

verbatim,  by  Colonel  Blanchard.  He  read  off  of  a  scratch  pad  that  he  had  in  front 

of  him  and  I  was  writing  it  down.  After  we  got  all  through  with  it,  I  was  kind  of 

awed. He said, I want you to give it to the local newspapers and radio stations and 

do it post haste. 

I learned that they put all the hunks and pieces [of the crashed ETV] in an air- 

craft and it was flown out. But [after the press release went out] I got call after call 

after call... 

The  [cover  up]  was  pretty  well  orchestrated.  I  think  the  thought  of  handling 

it  that  way  came  down  from  Washington,  through  channels,  and  we  were  told  that 

we  were all  wrong, that it  was just a  weather balloon. And that  was  the only thing 

that  I  think  we  heard:  well,  that's  the  end  of  that  story  and  we  shouldn't  have 

printed  all  that  to  start  with.  These  things  happen  when  you  got  a  whole  bunch 

of rank going way above you and you are just a little First Lieutenant down on the 

bottom of the pile. 

I  think,  more  than  anything  else,  I  was  saying,  oh  God,  I  hope  that  this  thing 

[the  cover  up]  doesn't  blow  up  in  our  face.  Some  of  these  things  in  the  military- 

they  just  get  out  of  hand  and  I  was  just  hoping  that  this  would  be  one  that  would 

pleasantly bury itself. 
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I think that there was lots and lots of cover up. My sincere feeling is that thing 

was  something  from  outer  space.  And  the  military  decided  that  our  public  may 

not  accept  it  very  graciously,  something  coming  from  outer  space  and  hitting  our 

own Earth. It's a little bit hard to get many people to accept it. 

But,  I  think  that  they  could  come  out  with  every  word  about  it  and  every 

description  today  and  the  public  would  say,  well,  oh,  I've  seen  that,  and  I  remem- 

ber something about that, and would accept it. 

Testimony of Buck Sergeant Leonard Pretko, US Air Force 

November 2000 

Buck  Sergeant  Pretko  was  trained  in  communications  and  served  at  Hickham  Field  in 

Hawaii. In the early '50s at an outdoor theater with over 250 people present nine silver disks 

were seen by everyone randomly moving over the entrance to Pearl Harbor. The event lasted for 

about  10  minutes.  At  another  time  he  explains  that  he  befriended  one  of  General  Douglas 

MacArthur's  personal  security  guards  who  told  him  that  MacArthur  had  seen  the  craft  and 

extraterrestrial bodies from the Roswell crash. 

My  name  is  Leonard  Pretko.  I  am  from  Waldwick,  New  Jersey.  I  entered  the 

military  on  August  23,  1949  in  Jersey  City.  I  went  into  the  military  with  my  twin 

brother.  I  had  gone  to  Lackland  Air  Force  Base  for  my  training  in  communica- 

tions  and  then  sent  to  Hickham  Field,  Hawaii.  I  arrived  there  on  May  4,  1950  and 

left  there  May  4,  1953.  At  that  time  I  was  a  Buck  Sergeant  and  I  was  working  in 

communications  and  weather  relay.  Hickham  Field  had  two  theatres.  One  was  an 

enclosed  theatre  and  then  there  was  an  outdoor  theatre  at  the  end  of  Hickham 

Field  by  the  entrance  to  Pearl  Harbor.  One  night  I  was  watching  a  movie  outside 

in the theatre and there were about 250 people there. 

Of course, in Hawaii the only time it rains  in the summertime is in the  moun- 

tains.   So it was a clear night with the moon over our left shoulder.   I was in the 
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middle  of  the  audience  on  the  right  hand  side.  Somebody  turned  around  and  said, 

"What in the hell is that?" 

Everybody  turned  and  looked  to  the  right  and  over  the  entrance  of  Pearl 

Harbor  there  were  nine  silver  disks.  The  first  sighting  that  we  had  they  were  like 

a  letter  "L".  Before  we  knew  it  they  were  going  this  way  and  that  way  and  they 

were  making  all  kinds  of  maneuvers.  It  lasted  about  ten  minutes.  Everybody  just 

kept  looking.  We  had  some  Colonel  get  up  and  he  said,  "Don't  worry  about  it 

folks. Those are all just spotlights." 

Well,  being  an  idiot  like  me  I  jumped  up  and  said,  "Colonel,  what  do  you 

mean spotlights? There are no clouds. There is no beam of light coming from any- 

place."  He  told  me  to  shut  up.  Just  then  the  Bird  Colonel  jumped  up,  his  name 

was  Miller,  and  he  said,  "Colonel,  you  shut  up.  You  aren't  going  to  fool  the  peo- 

ple  here.  They  are  all  military."  So  we  watched  the  things  for  about  10  minutes 

and then they just took off. 

These  things,  they  were  really  fast.  There  were  times  that  we  read  in  the 

Honolulu  newspaper  that  they  had  tracked  these  objects  once  going  from  Hawaii 

to Japan in eight minutes. 

I was barracks chief and in the Air Force we were not allowed to carry weapons 

in  the  barracks.  One  day  this  guy  walks  in-  a  little  Buck  Sergeant  with  an  Army 

uniform on and a 45 strapped to his side- and I asked what he was doing there and 

he  said  to  me  that  he  was  on  TDY  from  the  states.  I  said,  "Well,  not  with  that  45 

you aren't." He said, "Well, I am authorized." 

They  called  his  CQ  and  the  guy  comes  up  and  says  to  me  that  it  is  okay  for 

him  to  carry  the  45;  that  he  is  authorized  and  he  is  a  member  of  General  Douglas 

MacArthur  security  guard.  He  is  going  to  lock  it  away  in  a  locker  and  he  is  going 

to double lock the locker. And he did that. So while he  was there  we became  very 

friendly and I happened to mention to him  the incident about the lights going over 

the field and then I talked to him about the UFO s that I saw, these nine disks. 

He  said,  "Look,  I  can't  talk  to  you  here.  Let's  take  a  walk.  Let's  go  out  across 

the  street  to  the  play  field  where  there  is  nobody  around."  So  we  went  out  there. 

He  said,  "I  am  going  to  tell  you  something.  But  if  you  say  that  I  told  you,  I  will 

swear I never even mentioned it to you." I said, "No problem." 

He  said  to  me,  "You  know  that  I  am  a  member  of  General  Douglas 

MacArthur's  security  guard.  I  am  on  my  way  to  the  States  for  TDY."  General 

Douglas  MacArthur  was  very  familiar  with  the  Roswell  incident,  the  crash  mate- 

rial,  and  also  the  bodies  because  he  himself  has  seen  them.  That  is  what  he  told 

me.  From that day on I never mentioned a word until five years ago. 

In the military they do ridicule you and I was ridiculed a few times about these 

UFO events. I was told that I would never make Master Sergeant if I brought this 
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crap  up  again.  My  superior  said,  "If  you  keep  this  crap  up  you  will  never  make 

Master  Sergeant.  You  will  get  orders  for  Tech  but  you  will  never  make  Master 

Sergeant. They will force you out of the military." 

Testimony of Mr. Dan Willis, US Navy 

March 2001 

Mr.  Dan  Willis  was  in  the  Navy  from  1968  to  1971  with  a  top-secret  crypto  level-14  secu- 

rity  clearance.  Later,  he  worked  for  13  years  at  the  Naval  Electronic  Communication 

Engineering  Center  in  San  Diego.  He  tells  of  a  time  when  he  received  a  most  unusual  com- 

munications  from  a  merchant  marine  ship  near  the  Alaskan  coast.  The  message  said  that  there 

was  a  redish-orange  glowing  elliptical  object  about  70  feet  in  diameter  that  came  out  of  the 

ocean  and  shot  off  into  space.  It  was  tracked  on  radar  going  7,000  miles  an  hour.  Many  years 

later,  Mr.  Willis  related  this  story  to  someone  he  knew  who  had  previously  worked  at  NORAD. 

He  said  that  there  were  occasions  where  objects  would  be  tracked  on  NORAD  radar  going  so 

fast  that  they  were  off  the  scale,  and  once  when  this  happened  one  of  his  older  supervisors 

causally told him that, "it was just a visit from one of our little friends." 

My  name  is  Dan  Willis  and  I  wish  to  state  for  the  record  an  incident  that 

occurred  during  my  military  experience.  It  happened  back  in  1969.  I  was  in  the 

naval  branch  of  the  service  between  the  years  of  1968  and  1971.  I  did  two  tours 

of  duty:  One  at  Naval  Communications  Station,  San  Francisco;  and  in  Vietnam,  I 

was  on  a  riverboat  repair  barge  going  down  the  Mekong,  and  I  have  a  combat 

action  medal.  I  held  a  high-level  security  clearance.  I  had  a  top-secret  crypto  level 

fourteen with extra sensitive material access, which I believe was due to my father 

being a career Marine man. 
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During  the  tour  of  duty  in  San  Francisco  I  worked  at  a  secret  complex.  The 

building  was  called  the  Block  House.  Everybody  was  given  a  security  badge  and 

there  were  different  colors  for  access  to  various  compartmentalized  areas.  In  that 

particular  era  the  primary  ship-to-shore  communication  methods  were  the 

Teletype,  which  go  through  encryption  ~  crypto  equipment  and  Morse  code.  The 

code  circuits  were  basically  used  when  atmospheric  conditions  on  the  planet  pro- 

vided  poor  communication  abilities  and  Morse  code  was  a  backup  for  last  resort 

communications. 

One day I had a very unusual experience communicated from a ship out at sea 

near  the  Alaskan  coast.  It  was  a  merchant  marine  ship  that  sent  in  this  message.  I 

heard the call letters. I went to the seat, threw on my headphones and replied back 

to the ship.  He sent in a priority message. The message was classified as secret. 

The  message  had  the  following  content.  I  don't  remember  all  of  the  specifics 

of  latitude,  longitude  or  the  name  of  the  ship,  but  I  do  remember  very  vividly  the 

details of  what the content of the  message  was. The  message revealed that coming 

out  of  the  ocean,  very  near  the  ship,  off  port  bow,  a  reddish-orange  glowing  ellip- 

tical object, approximately seventy feet in diameter, came out of the water and shot 

off  into  space.  The  ship's  radar  tracked  it.  It  was  going  over  7,000  miles  per  hour. 

It all stuck with me to this day. 

After  I  finished  military  service,  I  worked  for  thirteen  years  at  the  Naval 

Electronic  Communication  Engineering  Center  in  San  Diego.  I  worked  with 

some  of  the  personnel  that  worked  at  NORAD.  We  were  talking  about  UFOs.  He 

said,  "When  I  first  started  working  at  NORAD,"  quote,  "the  screens  which  mon- 

itored  the  radar  across  the  country,  all  of  a  sudden  something  would  come  across 

the  screen  and  the  scale  ~  reading  the  speed  on  this  thing  would  go  off  the  scale". 

And one of the older supervisors advised him, "Oh, it's just a visit from one of our 

little friends," - like just a normal occurrence. 

Testimony of Dr. Roberto Pinotti 

September 2000 

In  his  testimony,  Mr.  Pinotti  speaks  about  the  215  inexplicable  UFO  events  in  the  Italian 

Air  Force  files.  He  obtained  official  Italian  documents  that  date  back  to  the  30's,  specifically 

1936  where  the  then  Fascist  Government  was  handling  and  documenting  UFO  sightings. 

Mussolini  was  very  concerned  about  these  unexplained  craft  because  of  the  effect  they  might 

have  on  the  Italian  Air  Force.  The  documents  talk  about  elongated  craft  expelling  smaller  fly- 

ing-saucer  type  UFOs.  One  sighting  happened  over  the  sky's  of  Venice.  The  Air  Force 

attempted  to  intercept  these  craft  but  could  not  as  they  were  too  fast.  Recently  the  Chief  of  the 

Intelligence  Office  of  the  Italian  Air  Force,  General  Olivero,  spoke  about  this  subject  saying  that 

the  problem  of  UFO's  exists  and  that  the  Air  Force  has  been  dealing  with  it  since  1978.  There 

were  even  two  landing  traces  in  Campagna  near  Naples  where  the  soil  was  bombarded  with  high 

intensity,  high  frequency  microwaves.  There  was  another  important  event  documented  by  Air 

Force  General  Salvatore  Marcholetti  in  1976  where,  in  Lechi,  he  was  flying  and  came  across  a 

huge green object that appeared over his plane.  Soon the UFO took off at tremendous speed. 

RP: Dr. Roberto Pinotti 

SG: Dr. Steven Greer 

RP:  Today,  the  Italian  Air  Force  has  215  inexplicable  events,  from  the  standpoint 

of  UFOs.  This  is  important  because  it's  an  admission  that  the  phenomenon  exists. 

Their present approach is to handle the problem with a certain care but not to deny 

it. This is extremely positive. 

Another  interesting  thing  is  that  recently  we  acquired  some  old  documents. 

They  are  documents  from  the  '30s.  These  documents  are  a  link  mainly  to  sight- 

ings  in  1936.  They  show  that  even  the  Fascist  Government  at  that  point  was  han- 

dling the problem of UFOs. 

The  story  is  this:  We  received  from  an  anonymous  source  these  documenrs. 

We  had  the  problem  of  checking  everything  from  the  standpoint  of  history  and 

above all we had to have these documents analyzed from a chemical and historical 

point  of  view.  The  result  was  completely  positive.  In  fact,  we  gave  these  docu- 

ments to the Italian  Air Force in order to get their opinion  and to see if they knew 

anything  more  about  this.  The  answer  was  that  they  know  nothing  more.  But  in 

any case yes, the documents are authentic. 

The  conclusion  was  that  during  the  '30s,  Italy  was  involved  with  sightings  of 

unknown aircrafts. And at that moment Mussolini was very concerned because the 

Italian Air Force was really very important to his plans and these events could lead 

him  to  change  his  foreign  policies.  He  feared  that  these  unknown  aircraft  might 

be English or French, of course- but they were not. 
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[Note the interesting similarity to this reaction and the later Cold War period when 

US and NATO forces were concerned that these objects were secret Soviet craft- and the 

USSR thought they were US and NATO craft. Note also the persistent interest the ETs 

have  in  human  war-making  capability.  They  realize  what  many  humans  do: 

Technology advances so quickly once a certain point is reached that we risk destroying 

our world — and perhaps their worlds as well — unless we learn to live in peace or at 

least resolve our differences nonviolently  SG] 

There were cases of elongated objects like we see in UFO cases today, expelling 

smaller  unidentified  flying  objects  in  the  form  of  the  classical  flying  saucers.  This 

sighting, for instance, occurred in the sky over Venice. We had two fighters of the 

Royal  Italian  Air  Force  at  the  time  that  tried  to  intercept  the  objects,  in  vain  of 

course.  But  this  is  important  because  it  proves  what  we  always  thought:  UFO 

sightings began much before 1947 and were seen throughout the world. 

In  1978  we  obtained  for  the  first  time  an  official  dossier  of  Italian  Air  Force 

documents.  We  requested  them  according  to  certain  procedures:  it  was  not  easy. 

From  the  standpoint  of  the  nature  of  the  sightings,  the  Air  Force  documents  show 

that we are facing definite real objects and that these objects are detected by radar. 

The  Italian  military  pilots  have  had  encounters  in  the  skies  of  Italy  exactly  like  in 

the  US  and  elsewhere.  When  the  Italian  Air  Force  says  that  they  have  215  cases 

still  unexplained  this  means  that  they  are  UFO  sightings  which  have  unknown 

characteristics.  For  instance,  there  are  cases  of  military  planes  attempting  to  inter- 

cept these objects in the skies of Italy. But these objects go away  without the pos- 

sibility of being intercepted. 

SG: Have you had landing events involving these UFOs? 

RP: Yes, we have landings and landing traces where evidence was left. All this is a 

very delicate subject because just a few admissions are made by the military about 

this.  But  if  we  consider  that  even  their  blank  forms  about  the  UFO  subject  lists 

parameters  which  ask  about  landing  details  and  other  real  physical  details,  it  tells 

that  they  know  this  happens  and  are  looking  for  it.  Otherwise  they  never  would 

have  put  such  details  on  the  forms.  So  sometimes  the  documents  speak  for  them- 

selves. 

Recently  we  had  an  Italian  Air  Force  officer  speak  officially  and  in  uniform 

about the UFO issue. The speaker was General Olivero. He's the chief of the intel- 

ligence  office  of  the  Italian  Air  Force,  which  is  in  charge  of  following  the  UFO 

cases.  He  said  that  the  problem  exists  and  the  Italian  force  was  handling  this  dif- 

ficult  issue  since  1978.  He  said  that  they  have  on  file  at  least  215  UFO  cases  and 

that  really  there  are  inexplicable  cases.  He  was  also  asked  officially  by  the  press 

what he thought on a personal basis.  He said that since he's a pilot, he knows seri- 
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ous  colleagues  and  serious  pilots  who  have  related  encounters  with  UFOs,  and  he 

said, I trust them. 

In the  '90s  we  had two landing cases in Italy and both occurred in  Campagna. 

Campagna  is  the  region  near  Naples.  The  landing  traces  left  by  these  two  differ- 

ent  objects  were  analyzed  in  a  laboratory  by  our  experts.  We  got  specific  results. 

We  discovered  that  the  objects,  after  their  landing,  had  really  bombarded  the  sur- 

face  of  the  soil  with  high  intensity,  high  frequency  microwaves.  We  could  check 

and define this effect. We then compared these results  with the  world famous case 

of Trans en Provence in France, which occurred in 1981 and which is a classic from 

this  point  of  view.  It  was  very  important  because  when  we  went  to  Toulouse  we 

found that the data we saw from these cases were really similar in effect. 

This  was  very,  very  important.  We  have  a  good  relationship  with  the  French 

governmental  body  which  researches  UFO  matters  in  France.  Monsieur  Valesco  is 

the head of the governmental body who studies the UFO problem in France. 

[See  the  COMETA  report  that  includes  many  French  UFO  cases  including  the 

landing case referred to here.  SG] 

The  French,  they  think  that  the  problem  is  real,  that  we  are  confronting  a  real 

phenomenon,  a  technological  phenomenon  of  unknown  nature.  The  position  of 

the French is extremely open and extremely realistic. 

The  capabilities  of  UFOs  are  much  more  superior  than  we  think.  Really, 

probably  is  not  accurate  to  say  that  unidentified  flying  objects  fly.  What  does  it 

mean,  fly?  A  plane  flies.  But  UFOs  use  another  kind  of  propulsion  and  for  them 

it's absolutely the same to proceed in fluid like water or an atmosphere like ours or 

the  atmosphere  of  another  planet  or  even  the  vacuum  of  space.  So  it's  a  different 

kind of propulsion. 

We  have  a  lot  of  cases  of  pilot  encounters  in  Italy,  both  civilian  and  military. 

For instance, in 1973 we had a very famous case. Three planes were involved over 

the  airport  of  Turin.  At  present,  one  of  these  three  pilots  is  still  alive.  He  was  a 

guest in the San Marino symposium. We had a sighting from three different planes 

and  from  the  tower  of  the  Turin  airport  and  the  object  was  also  on  the  radar 

screens. So it's very important. 

Another important case was the case of an Air Force General - he is retired now 

-  General  Salvatore  Marcholetti,  in  1976.  When  he  was  the  chief  of  the  flight 

school of the Italian  Air Force in Lechi,  he happened to  meet a tremendous object 

during a flight. He was flying and he suddenly saw this green object over him, over 

the cockpit.  He understood that something enormous, huge, was over the plane. 

He didn't  know  what to do. Seconds later,  minutes later- he still doesn't know 

how  long  this  experience  lasted-  he  suddenly  saw  this  mass  take  off  with  tremen- 

dous speed. Only after he left the Italian Air Force did he mention this event. 
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[We  have  the  testimonies of both  General Olivera  and  General  Marchiletti  and 

they are awaiting translation as of this writing.  SG] 

If we have to try to explain all this in practical terms, I think that the extrater- 

restrial hypothesis is best able to explain what is going on. You see that the pattern 

of  evidence  and  events  leads  us  to  conclude  that  unknown  beings  humanoid  in 

form and of unknown origin are visiting us- and much before 1946. 

From  a  logical  point  of  view,  I  don't  think  that  we  have  anything  to  fear 

because  if  we  were  facing  hostile  beings,  surely  they  would  have  conquered  us  or 

made  incredible  things  happen  in  the  past-  they  could  really.  If  this  hasn't  happen, 

surely it is because we haven't anything to fear. 

Probably  there  are,  in  every  part  of  the  world,  invisible  links  with  a  definite 

invisible college that is keeping this secret. They are dealing with this subject from 

the  standpoint  of  research  secretly  in  order  to  have  gains  and  technologies  to  be 

applied in a various  ways. The UFO problem is  not only a scientific problem, it  is 

also an intelligence problem. 

This  is  the  second  important  face  of  the  UFO  reality.  When  we  begin  to 

understand  this  we  may  understand  a  lot  of  things  because  all  this  has  to  do  with 

power. Power everywhere, in every country, with every government, with every sit- 

uation. 
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New Energy Solutions and Implications 

For The National Security and The Environment 

The  ultimate  national  security  issue  is  intimately  linked  to  the  pressing  envi- 

ronmental  crisis  facing  the  world  today:  The  question  of  whether  humanity  can 

continue as a technologically advanced civilization. 

Fossil  fuels  and  the  internal  combustion  engine  are  non-sustainable  both  envi- 

ronmentally and economically - and a replacement for both already exists. The ques- 

tion  is  not  whether  we  will  transition  to  a  new  post-fossil  fuel  economy,  but  when 

and how. The environmental, economic, geopolitical, national security, and military 

issues related to this matter are profound and inextricably linked to one another. 

The  disclosure  of  such  new  energy  technologies  will  have  far-reaching  impli- 

cations for every aspect of human society and the time has come to prepare for such 

an event. For if such technologies were announced today, it would take at least 10- 

20 years for their widespread application to be effected. This is approximately how 

much  time  we  have  before  global  economic  chaos  begins  due  to  demand  far 

exceeding the supply of oil and environmental decay becomes exponential and cat- 

astrophic. 

We  have  found  that  the  technologies  to  replace  fossil  fuel  usage  already  exist 

and  need  to  be  exploited  and  applied  immediately  to  avert  a  serious  global  eco- 

nomic, geopolitical, and environmental crisis in the not-so-distant future. 

In summary, these technologies fall into the following broad categories: 

>  Quantum vacuum/ zero point field energy access systems and related advances 

in electromagnetic theory and applications 

>  Electrogravitic and magnetogravitic energy and propulsion 

>  Room temperature nuclear effects 

>  Electrochemical and related advances to internal combustion systems which 

achieve near zero emissions and very high efficiency 

A  number  of  practical  applications  using  such  technologies  have  been  devel- 

oped over the past several decades but such breakthroughs have been either ignored 

due  to  their  unconventional  nature  or  have  been  classified  and  suppressed  due  to 

national security, military interests, and 'special' interests. 

Let us be clear: the question is not whether such systems exist and can be viable 

replacements for fossil fuels. The question is whether we have the courage to allow 

such a transformation in world society to occur. 
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Such technologies  - especially those  which bypass the  need to use an external 

fuel  source  such  as  oil  or  coal  -  would  have  obvious  and  beneficial  effects  for 

humanity.  Since  these  technologies  do  not  require  an  expensive  source  of  fuel  but 

instead  use  existing  quantum  space  energy,  a  revolution  in  the  world's  economic 

and social order would result. These implications include: 

>  The  removal  of  all  sources  of  air  pollution  related  to  energy  generation,  includ- 

ing electric power plants, cars, trucks, aircraft and manufacturing. 

>  The  ability  to  'scrub'  to  near  zero  effluent  all  manufacturing  processes  since  the 

energy per se required for same would have no cost related to fuel consumption. 

This  would  allow  the  full  application  of  technologies  which  remove  effluent 

from  smokestacks,  solid  waste,  and  waterways  since  current  applications  are 

generally  restricted  by  their  energy  costs  and  the  fact  that  such  energy  con- 

sumption  -  being  fossil  fuel  based  -  soon  reaches  the  point  of  diminishing 

returns environmentally. 

>  The  practical  achievement  of  an  environmentally  near-zero  impact  yet  high  tech 

civilization  on  earth,  thus  assuring  the  long-term  sustainability  of  human  civi- 

lization. 

>  Trillions  of  dollars  now  spent  on  electric  power  generation,  gas,  oil,  coal  and 

nuclear  power  would  be  freed  to  be  spent  on  more  productive  and  environ- 

mentally neutral endeavors by both individuals and society as a whole. 

>  Underdeveloped  regions  of  the  earth  would  he  lifted  out  of  poverty  and  into  a 

high  technology  world  in  about  a  generation  -  but  without  the  associated  infra- 

structure  costs  and  environmental  impact  related  to  traditional  energy  genera- 

tion  and  propulsion.  Since  these  new  systems  generate  energy  from  the  ambient 

quantum  energy  state,  trillion  dollar  infrastructure  investments  in  centralized 

power  generation  and  distribution  would  be  eliminated.  Remote  villages  and 

towns  would  have  the  ability  to  generate  energy  for  manufacturing,  electrifica- 

tion,  water  purification  etc  without  purchasing  fuels  or  building  massive  trans- 

mission lines and central power grids. 

>  Near total recycling of resources and materials would be possible since the energy 

costs for doing so -  now the  main obstacle -  would be brought down to a trivial 

level. 

>  The  vast  disparity  between  rich  and  poor  nations  would  quickly  disappear  -  and 

with it much of the zero-sum-game mentality which is at the root of so much 
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social,  political,  and  international  unrest.  In  a  world  of  abundant  and  inexpen- 

sive energy, many of the pressures which have led to a cycle of poverty, exploita- 

tion,  resentment,  and  violence  would  be  removed  from  the  social  dynamic. 

While ideological, cultural and religious differences  would persist, the raw eco- 

nomic disparity and struggle would be removed from the equation fairly quickly. 

>  Surface  roads—and  therefore  most  road  building—will  be  unnecessary  as  elec- 

trogravitic  antigravity  energy  and  propulsion  systems  replace  current  surface 

transportation systems. 

>  The  world  economy  would  expand  dramatically  and  those  advanced  economies 

such  as  in  the  US  and  Europe  would  benefit  tremendously  as  global  trade, 

development  and  high  technology  energy  and  propulsion  devices  are  demanded 

around  the  world.  Such  a  global  energy  revolution  would  create  an  expanding 

world  economy  which  would  make  the  current  computer  and  Internet  econ- 

omy  look  like  a  rounding  error.  This  really  would  be  the  tide  which  would  lift 

all ships. 

>  Long  term,  society  would  evolve  to  a  psychology  of  abundance,  which  would 


redound to the benefit of humanity as a whole, a peaceful civilization and a soci- 

ety  focused  increasingly  on  creative  pursuits  rather  than  destructive  and  violent 

endeavors. 

Lest  all  of  this  sound  like  a  pipe  dream,  keep  in  mind  that  such  technological 

advances  are  not  only  possible,  but  they  already  exist.  What  is  lacking  is  the  col- 

lective  will, creativity and courage to see that they are applied  wisely.  And therein 

lies the problem. 

As  an  emergency  and  trauma  doctor,  I  know  that  everything  can  be  used  for 

good  or  for  ill.  A  knife  can  butter  your  bread  -  or  cut  your  throat.  Every  technol- 

ogy can have beneficial as well as harmful applications. 

The latter partially explains the serious national security and  military concerns 

with  such  technologies.  For  many  decades,  these  advances  in  energy  and  propul- 

sion technologies have been acquired, suppressed and classified by certain interests 

who have viewed them as a threat to our security  from both an economic and  mil- 

itary  perspective.  In  the  short  term,  these  concerns  have  been  well-founded:  Why 

rock  the  global  economic  boat  by  allowing  technologies  out  which  would,  effec- 

tively,  terminate  the  multi-trillion  dollar  oil,  gas,  coal,  internal  combustion  engine 

and  related  transportation  sectors  of  the  economy?  And  which  could  also  unleash 

such  technologies  on  an  unstable  and  dangerous  world  where  the  weapons  appli- 

cations  for  such  technological  breakthroughs  would  be  a  certainty?  In  the  light  of 

this, the status quo looks good. 
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But  only  for  the  short  term.  In  fact,  such  national  security  and  military  poli- 

cies - fed by huge special interests in obvious industries and nations - have exacer- 

bated  global  geopolitical  tensions  by  impoverishing  much  of  the  world,  worsening 

the  zero-sum-game  mind  set  of  the  rich  versus  poor  nations  and  brought  us  to  a 

world  energy  emergency  and  a  pending  environmental  crisis.  And  now  we  have 

very little time to fix the situation. Such thinking must be relegated to the past. 

For  what  can  be  a  greater  threat  to  the  national  security  than  the  specter  of  a 

collapse  of  our  entire  civilization  from  a  lack  of  energy  and  global  chaos  as  every 

nation  fights  for  its  share  of  a  limited  resource?  Due  to  the  long  lead  time  needed 

to transform the current industrial infrastructure away from fossil fuels, we are fac- 

ing  a  national  security  emergency  which  almost  nobody  is  talking  about.  This  is 

dangerous. 

It has also created a serious constitutional crisis in the US  and other countries 

where  non-representative  entities  and  super-secret  projects  within  compartmented 

military and corporate areas have begun to set national and international policy on 

this  and  related  matters  -  all  outside  the  arena  of  public  debate,  and  mostly  with- 

out informed consent from Congress or the President. 

Indeed  this  crisis  is  undermining  democracy  in  the  US  and  elsewhere.  I  have 

had the unenviable task of personally briefing senior political,  military, and intelli- 

gence  officials  in  the  US  and  Europe  on  this  and  related  matters.  These  officials 

have  been  denied  access  to  information  compartmented  within  certain  projects 

which are, frankly, unacknowledged areas (so-called 'black' projects). Such officials 

include  members  of  the  House  and  Senate,  President  Clinton's  first  Director  of 

Central  Intelligence,  the  head  of  the  DIA,  senior  Joint  Staff  officials  and  others. 

Usually,  the  officials  have  little  to  no  information  on  such  projects  and  technolo- 

gies  -  and  are  told  either  nothing  or  that  they  do  not  have  a  'need  to  know'  if  they 

specifically inquire. 

This  presents  then  another  problem:  these  technologies  will  not  be  suppressed 

forever.  For  example,  our  group  is  planning  a  near  term  disclosure  of  such  tech- 

nologies and we  will not be silenced. At the time of such a disclosure, will the US 

government  be  prepared?  It  would  behoove  the  US  government  and  others  to  be 

informed and have a plan for transitioning our society from fossil fuels to these new 

energy and propulsion systems. 

Indeed,  the  great  danger  is  ignorance  by  our  leaders  of  these  scientific  break- 

throughs  -  and  ignorance  of  how  to  manage  their  disclosure.  The  advanced  coun- 

tries  of  the  world  must  be  prepared  to  put  systems  in  place  to  assure  the  exclusive 

peaceful  use  of  such  energy  and  propulsion  advances.  Economic  and  industrial 

interests  should  be  prepared  so  that  those  aspects  of  our  economy  which  will  be 

adversely  affected  (commodities,  oil,  gas,  coal,  public  utilities,  engine  manufactur- 

ing,  etc)  can  be  cushioned  from  sudden  reversals  and  be  economically  'hedged'  by 

investing in and supporting the new energy infrastructure. 
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A creative view of the future - not fear and suppression of such technologies - 

is  required.  And  it  is  needed  immediately.  If  we  wait  10-20  more  years,  it  will  be 

too  late  to  make  the  needed  changes  before  world  oil  shortages,  exorbitant  costs 

and geopolitical competition for resources causes a melt-down in the  world's econ- 

omy and political structures. 

All  systems  tend  towards  homeostasis.  The  status  quo  is  comfortable  and 

secure.  Change  is  frightening.  But  in  this  case,  the  most  dangerous  course  for  the 

national  security  is  inaction.  We  must  be  prepared  for  the  coming  convulsions 

related  to  energy  shortages,  spiraling  costs  and  economic  disruption.  The  best 

preparation would be a replacement for oil and related fossil fuels. And we have it. 

But  disclosing  these  new  energy  systems  carries  its  own  set  of  benefits,  risks  and 

challenges.  The  US  government  and  the  Congress  must  be  prepared  to  wisely 

manage this great challenge. 

Recommendations for Congress: 

>  Thoroughly investigate these new technologies both from current civilian sources 

as  well  as  compartmented  projects  within  military,  intelligence  and  corporate 

contracting areas. 

>  Authorize  the  declassification  and  release  of  information  held  within  compart- 

mented projects related to this subject. 

>  Specifically prohibit the seizing or suppression of such technologies. 

>  Authorize substantial funding for basic research and development by civilian sci- 

entists and technologists into these areas. 

>  Develop  plans  for  dealing  with  disclosing  such  technologies  and  for  the  transi- 

tion  to  a  non-fossil  fuel  economy.  These  plans  should  include:  military  and 

national  security  planning;  strategic  economic  planning  and  preparation;  pri- 

vate  sector  support  and  cooperation;  geopolitical  planning,  especially  as  it  per- 

tains  to  OPEC  countries  and  regions  whose  economies  are  very  dependent  on 

oil  exports  and  the  price  of  oil;  international  cooperation  and  security;  among 

others. 

I personally stand ready to assist the Congress in any way possible to facilitate 

our  use  of  these  new  energy  sources.  Having  dealt  with  this  and  related  sensitive 

matters  for  over  10  years,  I  can  recommend  a  number  of  individuals  who  can  be 

subpoenaed to provide testimony on such technologies, as well as people who have 

information on Unacknowledged Special Access Projects within covert government 

operations which are already dealing with these issues. 
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If  we  face  these  challenges  with  courage  and  with  wisdom  together,  we  can 

secure  for  our  children  a  new  and  sustainable  world,  free  of  poverty  and  environ- 

mental destruction. We will be up to this challenge because we must be. 

Testimony of Mr. Mark McCandlish, US Air Force 

December 2000 

Mark  McCandlish  is  an  accomplished  aerospace  illustrator  and  has  worked  for  many  of  the 

top  aerospace  corporations  in  the  United  States.  His  colleague,  Brad  Sorenson,  with  whom  he 

studied,  has  been  inside  a  facility  at  Norton  Air  Force  Base,  where  he  witnessed  alien  reproduc- 

tion  vehicles,  or  ARVs,  that  were  fully  operational  and  hovering.  In  his  testimony,  you  will  learn 

that  the  US  not  only  has  operational  antigravity  propulsion  devices,  but  we  have  had  them  for 

many,  many  years,  and  they  have  been  developed  through  the  study,  in  part,  of  extraterrestrial 

vehicles  over  the  past  fifty  years.  In  addition,  we  have  the  drawing  from  aerospace  inventor  Brad 

Sorenson  of  the  devices  that  he  saw,  as  well  as  a  schematic  of  one  of  these  alien  reproduction 

vehicles—in some remarkable detail. 

I work principally as a conceptual artist. Most of my clients are in the defense 

industry I occasionally  work  directly for the  military, but  most the time I  work for 

civilian  corporations  that  are  defense  contractors  and  build  weapons  systems  and 

things  for  the  military.  I've  worked  for  all  the  major  defense  contractors:  General 

Dynamics, 

Lockheed, 

Northrop, 

McDonald-Douglas, 

Boeing, 

Rockwell 

International, Honeywell, and Allied Signet Corporation. 

In 1967 when I was at Westover Air Force Base, one night before going to bed 

I saw this light  moving across the sky; then it just kind of stopped, and there was- 

n't  any  noise.  I  took  the  dog  back  in  the  house,  and  I  brought  out  my  telescope 

and  watched  this  thing  through  the  telescope  for  about  ten  minutes.  In  fact,  it  was 

hovering  directly  over  the  facility  where  they  kept  the  nuclear  weapons—at  the 

storage facility near the alert hangers at Westover Air Force Base. It started to move 

off,  and  it  moved  off  slowly  and  kind  of  wandered  around  the  sky.  Then,  all  of  a 

sudden  it  was  gone,  like  it  had  been  fired  out  of  a  gun.  It  was  out  of  sight  in  just 

a second or two. 

Well,  it  all  started  coming  together  when  I  was  working  at  IntroVision,  and 

John Eppolito talked about this interview that he  had done with a person  who  had, 

for  some  reason,  wound  up  walking  up  to,  or  near  a  hangar  at  a  section  of  a  mili- 

tary  Air  Force  base.  [He]  had  seen  a  flying  saucer  in  a  hangar,  and  then  he  was 

arrested—hauled  off,  blindfolded,  and  debriefed—this  sort  of  thing.  Then  I 

learned  that  this  fellow,  Mark  Stambough,  had  developed  an  experiment  that  cre- 

ated  a  kind  of  levitation.  In  some  circles  it's  been  called  electrogravitic  levitation, 

or antigravity. 

What  he  did,  apparently,  was  acquire  a  high  voltage  power  source—a  DC 

(direct  current)  power  source,  and  he  took  a  couple  of  quarter-inch-thick  copper 

plates  about  a  foot  in  diameter,  with  a  lead  coming  out  of  the  middle  of  each  one 

at the top and the bottom.   [Then], he basically embedded them in a type of plas- 
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tic resin like polycarbonate or Plexiglas, or some other kind of clear resin where you 

could see the plates, and you could see the material. Apparently, he did everything 

he could to get all the little air bubbles and stuff out of there, so there wouldn't be 

any  pathways  for  the  electricity  to  break  down  the  material  and  arc  through  them. 

The  experiment  was  to  see  how  much  voltage  you  could  put  on  this  capacitor— 

the  sub-plate  capacitor—in  this  arrangement;  how  much  voltage  could  you  put  on 

this thing before the insulating material begins to just break down? 

Well,  he  got  up  to  about  a  million  volts,  and  the  thing  would  begin  to  float, 

and it floated in accordance with principles that had been described in a patent that 

was  filed  back  in  the  late  1950s/early  1960s  by  a  gentleman  called  Thomas 

Townsend  Brown.  Brown  and  another  individual  by  the  name  of  Dr.  Biefield  had 

done  this,  so  this  effect  became  known  as  the  Biefield-Brown  effect.  Well, 

[Stambough]  apparently  duplicated  the  experiments  done  by  Biefield  and  Brown, 

[and]  the  one  aspect  they  found  about  this  arrangement  was  that  the  levitation  or 

movement  would  occur  in  the  direction  of  the  positively-charged  plate.  So,  if  you 

had two plates, one is negative, and one is positive because of the direct current sys- 

tem.  If  you  have  the  positive  plate  on  top,  it  would  move  in  that  direction.  If  you 

had  it  on  a  pendulum,  it  would  always  swing  in  whatever  direction  the  positive 

plate was facing. 

Later, I got a call from a kid that I had known in school, a fellow by the name 

of Brad Sorensen. He apparently had recognized  my  name [from some  work I  had 

done  in  a  magazine],  and  had  contacted  the  art  director  who  gave  him  my  phone 

number,  and  he  called  me  up.  It  turned  out  that  he  had  gone  to  work  for  a  design 

firm  in  the  Glendale/Pasadena  area  of  California  and  ultimately  wound  up  acquir- 

ing most of the clientele for this particular agency. 

In  the  process,  he  developed  a  business  practice  where  he  would  create  con- 

ceptual  designs  and  products  for  different  clients.  The  way  he  structured  his  busi- 

ness [was to] set it up so that if he came up with some new and novel design, some- 

thing  that  was  patentable,  the  client  would  pay  to  have  the  patent  secured.  Then 

he would agree, if the patent was in his name, to license it exclusively to them and 

no one else, and they  would pay  him royalties. So, he got  his clients to pay  for all 

these  patents,  and  he  had  all  these  royalties  coming  in,  and  he  was  a  millionaire 

before 30. 

So, this is Brad Sorensen coming back to me eight years after school, and we're 

talking, and he's telling me all these interesting stories. There was an air show that 

was coming up at Norton Air Force Base, which used to be an active Air Force base 

right on the eastern fringe of San Bernardino in Southern California. 

I suggested that  we  get together and  go to this air  show. I had heard that they 

were  going  to  have  a  fly-by  (a  flying  demonstration)  by  the  SR-71  Blackbird,  and 

he  seemed  to  know  a  lot  about  it,  so  I  said,  well,  let's  do  that.  It  turned  out  [that] 

at the last minute, the magazine Popular Science came back again and [told me] 
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they  had  some  really,  really  crazy  deadline  for  another  illustration,  and  they  wanted 

to know if I could do it over the weekend, so I had to beg off on this air show. 

Brad  had  already  made  arrangements  to  go,  and  he  was  going  to  bring  one  of 

his  clients  with  him.  It  turned  out  that  this  client  was  a  tall,  thin,  white-haired  man 

with  glasses  [and]  an  Italian-sounding  last  name.  He  was  already  a  millionaire  in  his 

own  right  and  was  in  civilian  life  again  after  having  been  either  a  Secretary  of 

Defense  or  an  Under-Secretary  of  Defense.  Brad  wanted  me  to  meet  this  gentle- 

man,  and  if  I  had  known  this  at  the  time,  I  probably  would  have  told  the  magazine 

to wait, because I had no idea at that point what I was going to be missing out on. 

Believe  me,  I've  kicked  myself  ever  since,  because  the  following  week,  after 

Brad  got  back  home,  he  called  me  up  and  told  me  about  the  air  show.  He  told  me 

about  what  he  had  seen  there:  apparently,  right  about  the  time  the  Air  Force  fly- 

ing  demonstration  team,  the  Thunderbirds,  were  planning  to  begin  their  show,  this 

gentleman  that  Brad  was  with  said,  "Follow  me,"  and  they  [went]  walking  down 

to  the  other  end  of  the  airfield,  away  from  where  the  crowds  were,  to  this  huge 

hangar  that's  at  Norton  Air  Force  Base.  I  don't  remember  the  building  number,  but 

it's got to be one of the largest hangars in the Air Force inventory. 

In  fact,  on  the  base  it  was  called  The  Big  Hangar.  It  looks  like  four  giant 

Quonset  hut  style  hangars  that  are  all  connected  in  the  middle,  with  shops  and 

work areas out around the edges, and there is sort of a divider in the middle. 

[See the testimony of Lieutenant Colonel John Williams.  SG] 

This  gentleman  took  Brad  down  there.  He  said,  "I'm  here  to  talk  to  the  guy 

who  is  running  the  show,"  so  the  guard  goes  in  and  out  comes  the  same  guard  with 

a  gentleman  in  a  three-piece  suit,  who  immediately  recognizes  this  fellow  that  Brad 

is  with:  this  fellow  whom  I  speculate  was  probably  Frank  Carlucci.  They  go  inside, 

and  immediately  after  getting  inside  the  door,  this  fellow  apparently  passes  Brad  off 

as  his  aide  to  this  fellow  who  is  managing  the  exhibit  that's  going  on  inside  this 

hangar.  This  exhibit  is  for  some  of  the  local  politicians  who  are  cleared  for  high 

security information, [plus] some of the local military officials. 

Well,  as  soon  as  they  walk  in,  Brad  is  told  by  this  fellow  that  he  is  with,  "There 

are  a  lot  of  things  in  here  that  I  didn't  expect  they  were  going  to  have  on  display— 

stuff  you  probably  shouldn't  be  seeing.  So,  don't  talk  to  anybody,  don't  ask  any 

questions,  just  keep  your  mouth  shut,  smile  and  nod,  but  don't  say  anything—just 

enjoy the show. We're going to get out of here as soon as we can." 

In  the  process,  the  host  or  the  person  running  the  show  was  very  engaging  with 

the  gentleman  that  Brad  was  with,  so  they  bring  them  in,  and  they  are  showing 

them  everything.  There  was  the  losing  prototype  from  the  B-2  Stealth  Bomber 

competition.  They  also  had  what  was  called  the  Lockheed  Pulsar,  nicknamed  the 

Aurora. 
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These  things  had  the  ability  to  be  just  about  anywhere  in  the  world  30  min- 

utes  after  launch,  with  the  capability  of  121  nuclear  warheads—you  know,  proba- 

bly 10-15 megaton weapons—a tactical type nuclear reentry vehicle. 

So,  getting  back  to  Brad's  story  at  Norton  Air  Force  Base:  one  of  the  other 

things he said  was that after they  showed them all of these aircraft, they  had a big 

black  curtain  that  divided  the  hangar  into  two  different  areas.  Behind  these  cur- 

tains was another big area, and inside this area they had all the lights turned off; so, 

they go in and they turn the lights on, and here are three flying saucers floating off 

the  floor—no  cables  suspended  from  the  ceiling  holding  them  up,  no  landing  gear 

underneath—just  floating,  hovering  above  the  floor.  They  had  little  exhibits  with 

a  videotape  running,  showing  the  smallest  of  the  three  vehicles  sitting  out  in  the 

desert,  presumably  over  a  dry  lakebed—someplace  like  Area  51.  It  showed  this 

vehicle making three little quick, hopping motions; then [it] accelerated straight up 

and out of sight, completely  disappearing  from  view in just a couple of seconds— 

no sound, no sonic boom—nothing. 

They  had  a  cut-away  illustration,  pretty  much  like  the  one  I'll  show  you  in  a 

little  bit,  that  showed  what  the  internal  components  of  this  vehicle  were,  and  they 

had some of the panels taken off so you could actually look in and see oxygen tanks 

and  a  little  robotic  arm  that  could  extend  out  from  the  side  of  the  vehicle  for  col- 

lecting samples and things. So, obviously, this is a vehicle that not only is capable 

of flying around through the atmosphere, but it's also capable of going out to space 

and collecting samples, and it's using a type of propulsion system that doesn't make 

any  noise.  As  far  as  he  could  see,  it  had  no  moving  parts  and  didn't  have  any 

exhaust gases or fuel to be expended—it was just there hovering. 

So,  he  listened  intently  and  collected  as  much  information  as  he  could,  and 

when he came back,  he told  me  how he had  seen  these three flying  saucers in this 

hangar  at  Norton  Air  Force  Base  on  November  12,  1988—it  was  a  Saturday.  He 

said  that  the  smallest  was  somewhat  bell-shaped.  They  were  ail  identical  in  shape 

and  proportion,  except  that  there  were  three  different  sizes.  The  smallest,  at  its 

widest  part,  was  flat  on  the  bottom,  somewhat  bell-shaped,  and  had  a  dome  or  a 

half of a sphere on top. The sides were sloping at about a 35-degree angle from pure 

vertical. 

The  panels  that  were  around  the  skirt  had  been  removed,  so  he  could  see  one 

of  these  big  oxygen  tanks  inside.  He  was  very  specific  in  describing  the  oxygen 

tanks as being about 16 to 18 inches  in diameter, about 6  feet long, and they  were 

all  radially-oriented,  like  the  spokes  of  a  wheel.  This  dome  that  was  visible  on  the 

top  was actually the  upper half of a big  sphere-shaped crew  compartment that  was 

in  the  middle  of  the  vehicle,  and  around  the  middle  of  this  vehicle  was  actually  a 

large plastic casting that  had this big set of copper coils in it. He said it  was about 

18  inches  wide  at  the  top,  and  about  8  to  9  inches  thick.  It  had  maybe  15  to  20 

stacked layers of copper coils inside of it. 
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The  bottom  of  the  vehicle  was  about  11  or  12  inches  thick.  In  both  cases,  the 

coil and this large disc at the bottom were like a big plastic casting—sort of a green- 

ish-blue,  clear  plastic,  or  it  might  have  been  glass.  I  determined,  using  my  con- 

ceptual artist skills, that there were exactly 48 sections like thin slices of pizza pie, 

and each section within this casting probably weighed four or five tons, judging by 

the  thickness  and  the  diameter.  It  must  have  been  monstrous  in  weight.  It  was  full 

of half-inch-thick copper plates, and each of the 48 sections had 8 copper plates. 

So,  here  we  are  back  to  the  plate  capacitors  again,  and  the  prospect  of  some- 

one finding a way to use the Biefield-Brown effect—this levitation effect where you 

charge  a  capacitor  to  lift  towards  a  positive  plate.  Now,  when  you've  got  eight 

plates  stacked  up  in  there,  they  alternate.  It  goes:  negative  positive,  negative,  pos- 

itive,  negative,  positive—four  times,  so  you  ultimately  wind  up  with  the  positive 

plates always being above a set of negative plates as you go up. 

On  the  inside  of  the  crew  compartment  was  a  big  column  that  ran  down 

through  the  middle,  and  there  were  four  ejection  seats  mounted  back-to-back  on 

the upper half of this column. Then, right in the middle of the column, was a large 

flywheel of some kind. 

Well,  this  craft  was  what  they  called  the  Alien  Reproduction  Vehicle;  it  was 

also  nicknamed  the  Flux  Liner.  This  antigravity  propulsion  system—this  flying 

saucer—was  one  of  three  that  were  in  this  hangar  at  Norton  Air  Force  Base.  [Its] 

synthetic vision system [used] the same kind of technology as the gun slaving sys- 

tem they have in the Apache helicopter: if [the pilot] wants to look behind him, he 

can  pick  a  view  in  that  direction,  and  the  cameras  slew  in  pairs.  [The  pilot]  has  a 

little  screen  in  front  of  his  helmet,  and  it  gives  him  an  alternating  view.  He  [also] 

has a little  set of  glasses that  he  wears—in  fact,  you can actually buy a 3-D  view- 

ing system for your video camera now that does this same thing—so when he looks 

around,  he  has  a  perfect  3-D  view  of  the  outside,  but  no  windows.  So,  why  do 

they  have  no  windows?  Well,  it's  probably  because  the  voltages  that  we're  talking 

about [being] used in this system were probably something between, say, half a mil- 

lion and a million volts of electricity. 

Now,  he  said  there  were  three  vehicles.  The  first  one—the  smallest,  the  one 

that  was  partially  taken  apart,  the  one  that  was  shown  in  the  video  that  was  run- 

ning  in  this  hangar  November  12,  1988  at  Norton  Air  Force  Base—was  about  24 

feet  in  diameter  at  its  widest  part,  right  at  the  base.  The  next  biggest  one  was  60 

feet in diameter at the base. 

Now,  I  started  looking  at  the  design  of  this  thing,  and  it  occurred  to  me  that 

what I was looking at was a huge Tesia coil, which is kind of like an open-air trans- 

former.  What  happens  is  that  when  you  pass  electricity  through  this  large  diame- 

ter coil, it creates a field. 

That's  what  this  system  does:  it  takes  electricity,  using  two  large  24-volt 

marine-style batteries. You basically use that to somehow put an alternating current 
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through  these  windings.  [Then],  you  step  up  that  electricity  through  the  second- 

ary  coil,  which  is  on  the  column  in  the  middle,  and  you  get  this  extremely  high 

voltage. You can selectively put the voltage on any of these 48 capacitor sections. 

Well, why would you want to do that? If you're using just a normal Tesla coil, 

you  usually  have  maybe  one  or  two  capacitors  in  the  whole  system.  But,  you're 

talking  about  a  different  type  of  capacitor  here—you're  talking  about  capacitors 

that are made up of plates—plates that are shaped like long, thin triangles, and they 

are  all  radially-oriented  just  like  the  spokes  of  a  wheel,  just  like  the  oxygen  tanks, 

just like the field lines from that large diameter coil. As you look at this system, if 

you're an electrician or just somebody  who knows a little bit about Tesla coils and 

the  way  they  are  set  up,  you  begin  to  realize  that  the  orientation  of  components  is 

really the key to making the system work. 

Why  so  many  different  capacitor  sections?  If  you  just  have  one  big  disc  like 

Mark  Stambough  did  with  his  experiment  at  the  University  of  [Arizona]—which, 

by the way, was confiscated by men claiming to be from the government and claim- 

ing  privilege  under  the  National  Security  Act.  They  took  all  this  stuff,  interviewed 

all  the  people  that  saw  the  experiments,  and  told  everybody  to  keep  their  mouths 

shut  and  not  talk  about  it.  But,  I  heard  about  it  from  his  roommate  who  knew 

what  had  happened.  [Anyway],  in  that  case,  you  have  levitation,  but  you  don't  get 

any  control.  You  have  this  thing  floating  around,  and  it's  just  sort  of  floating  on 

whatever this field is that it's producing, but you don't have any control. 

So,  what  happens?  You  break  that  disc  up  into  48  different  sections,  and  then 

you can decide how  much electricity  you  want to put on this  side or over there on 

that  side,  so  you  can  control  the  amount  of  electricity  and  the  amount  of  thrust 

and  vectoring  that  you  get.  You  can  make  it  go  straight  up,  you  can  make  it  bank 

and  turn  and  pitch—whatever  you  want  to,  by  virtue  of  the  fact  that  you  can  con- 

trol where the electricity  goes in those 48 different sections. If you ever take a cir- 

cle  and  divide  it  up  into  48  equal  sections,  you'll  find  that  those  are  really  thin  lit- 

tle slices. So,  you have these  48 individual capacitors, and  you  have one big Tesla 

coil. You've got to have some kind of a rotating spark gap, just like the distributor 

in  your car, that sends the electricity out to each of those  sections. Then,  you have 

to have some way of controlling how much electricity goes to each one. 

[A disc-shaped craft like this has omnidirectional movement—it isn't limited to 

moving  in  one  direction  like  a  jet  with  a  nose  and  a  tail.  LW,  after  talking  to 

McCandlish.] 

Now,  when  Brad  described  the  control  system,  he  said  that  on  the  one  side 

there  was this big  high-voltage potentiometer—it's like a rheostat, a big controller. 

It allows  you to put progressively  more electricity through  the  system as  you push 

the lever. On the other side of the control system, there was a sort of a metallic bar 
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rhat  came  up  like  a  storks  neck,  and  right  at  the  very  tip  of  it  was  a  sort  of  metal- 

lic-looking  ball.  Attached  to  that  ball  was  a  kind  of  a  bowl  that  seemed  to  just  hang 

off  the  bottom  of  the  ball,  almost  like  it  was  magnetically  attached  to  it.  He  said 

the  whole  thing  would  just  sit  there,  and  it  would  kind  of  rock  and  list,  almost  like 

a  large  ship  at  anchor  in  a  harbor  on  the  ocean,  floating  on  the  water.  It  was  liter- 

ally on a sea of energy. 

Dr.  John  Moray  did  experiments  with  different  kinds  of  energy—something 

that  may  have  been  scalar  energy—back  in  the  early  1920s  or  the  1930s,  I  believe 

it  was.  He  wrote  a  book  called  The  Sea  of  Energy,  and  he  describes  this  type  of 

energy.  Brad  said  that  when  this  thing  was  moving  around,  the  system  wasn't  ener- 

gized  to  its  full  strength,  so  components  inside  the  ship  were  still  subject  to  some 

influence  by  gravity.  He  [said]  as  it  would  start  to  list  in  one  direction,  the  bowl, 

because  of  the  influence  of  gravity,  would  swing  in  the  same  direction.  As  it  started 

to  tilt,  it  would  slide  over  and  it  would  power  up  the  system  on  that  side,  and  it 

would  bring  it  back  to  a  righted  position  all  by  itself.  Completely  unmanned,  it 

would sit there, and it would correct itself just while it was sitting there. 

It  was  all  linked  fiber-optically.  Well,  why  would  that  make  any  difference? 

Why  would  you  want  to  have  a  system  that's  all  linked  fiber-optically?  The  reason 

is  that  if  you  find  a  way  to  control  gravity,  you  reduce  the  mass  of  it.  If  you  are  able 

to  do  that,  what  are  the  other  side  benefits?  What  if  you  somehow  found  a  way  of 

tapping  into  this  scalar  field,  this  zero-point  energy?  If  what  the  scientists  believe 

is  true,  then  the  zero-point  energy  is  actually  what  keeps  the  electrons  around  the 

atomic  structure  of  everything  in  our  universe.  It  keeps  them  energized—it  keeps 

those  little  electrons  spinning  in  their  different  clouds  around  the  nucleus  of  every 

atom  in  our  world.  It  keeps  them  going,  keeps  them  from  crashing  into  the 

nucleus  like  a  satellite  orbiting  the  earth  gets  pulled  into  the  atmosphere  by  gravi- 

tational  drag.  Well,  if  you  have  a  way  of  interfering  with  that  interaction,  that 

absorption of zero-point energy by those electrons, they begin to slow down. 

Every  atom  in  the  universe  is  just  like  a  little  gyroscope:  it's  got  all  these  elec- 

trons  spinning  around  the  nucleus,  and  they  have  a  gyroscopic  effect,  which  is  the 

effect  we  call  inertia  and  mass.  We  have  one  nucleus  with  a  proton  and  a  neutron 

and  one  electron—hydrogen—spinning  around  like  that:  not  very  much  mass, 

not  too  much  inertia.  If  you  take  uranium  235,  [with]  235  electrons  all  spinning 

around  in  their  different  clouds,  there  is  a  lot  of  mass;  there  is  a  lot  of  inertia, 

because  it's  like  a  bigger  gyroscope,  in  a  way.  At  least,  that's  the  analogy  that  I've 

kind  of  picked  up  here.  But,  if  you  have  a  way  of  interfering  with  that  absorption 

of  zero-point  energy  so  those  electrons  become  de-energized,  they  begin  to  slow 

down.  The  effect  of  that  inertia,  that  gyroscopic  effect,  begins  to  drop  off,  and  the 

mass  drops  off  too,  even  though  the  atomic  structure  is  intact;  and  it's  still  there— 

it's still uranium, but it's not as heavy. 

One of the things Einstein said was that you could never accelerate anything 
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up to and past the speed of light. If you did, you would have to have all the energy 

in  the  universe,  because  as  you  accelerate  through  space,  mass  increases.  One  of 

the old films showing this concept shows a train going faster and faster towards the 

speed  of  light,  but  the  train  keeps  getting  bigger  and  bigger  until  the  engine  just 

can't pull it, so it can never pass the speed of light. 

But,  what  if  you  have  a  system,  a  device,  that  absorbs  that  zero-point  energy 

and  prevents  it  from  interacting  with  the  atomic  structure  of  the  vehicle?  And  at 

the same time, it's providing  additional power to the capacitor section—this  whole 

electrical system that is going on in the vehicle, that's running. In effect, the faster 

you go, the easier it becomes to go up to and exceed the speed of light. 

Brad said that in this exhibit at Norton Air Force Base, a three star general said 

that these vehicles were capable of doing light speed or better. Oh, by the way, the 

largest of these vehicles was about 120 to 130 feet in diameter. I mean, that's mas- 

sive when you think about it—it's just huge. 

There  is  a  scientist  in  Utah  by  the  name  of  Moray  B.  King—he  wrote  a  book 

called  Tapping  the  Zero  Point  Energy.  What  he  maintains  is  that  this  energy  is 

embedded  in  space-time  all  around  us;  it's  in  everything  we  see.  I  think  it  was 

James  Clerk  Maxwell  who  speculated  that  there's  enough  of  this  flux,  this  electri- 

cal charge, in the nothingness of space, that if you could capture all the energy that 

was embedded in just a cubic  yard of space,  you'd  have enough energy to boil the 

oceans  of  the  entire  world.  That's  how  much  energy  is  sitting  there  waiting  to  be 

tapped.  Now,  one  of  the  things  that  Moray  B.  King  said  was  that  the  best  way  to 

tap that energy is by driving it out of equilibrium. It's just like a bunch of cigarette 

smoke  in  a  box,  but  if  you  somehow  send  a  shockwave  through  it,  you  can  get 

force—you  can  get  ripples  through  it.  Then,  if  you  have  a  way  of  collecting  that 

energy at the other end, you have a way of tapping into it and using it. 

This  Alien  Reproduction  Vehicle,  this  Flux  Liner,  has  a  way  of  doing  that 

somehow, electronically. Now, Brad had described the fact that this central column 

has  a  kind  of  vacuum  chamber  in  it.  The  vacuum  chamber  is  one  of  the  things 

that  all  of  these  scientists  describe  in  these  over-unity  or  free  energy  devices  they 

build. They all have some kind of vacuum tubes, vacuum technology. 

Brad  maintained  that  inside  this  big  vacuum  chamber  in  the  central  column 

that's  inside  everything  else—inside  the  flywheel,  inside  the  secondary  coils  of  the 

Tesla  coil,  inside  the  crew  compartment—there  is  mercury  vapor.  Mercury  vapor 

will  conduct  electricity,  but  it  produces  all  kinds  of  ionic  effects.  These  little  mol- 

ecules  of  mercury  become  charged  in  unusual  ways,  and  if  you  fire  a  tremendous 

amount  of  electricity  through  mercury  vapor  that's  in  a  partial  vacuum,  there  is 

something special, something unusual that happens in that process. 

I  believe  it's  the  process  that  Moray  [King]  came  to  describe  when  he  [pro- 

posed]  driving  the  energy  in  the  vacuum  out  of  equilibrium,  putting  some  kind  of 

a shockwave through it. 
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Now,  the  other  thing  that  I  believe  happens  here,  is  that  as  this  system  begins 

to  tap  into  this  zero-point  energy  and  is  drawing  it  away  from  the  local  environ- 

ment,  the  whole  craft  becomes  lighter  in  weight—it  becomes  partially  mass-can- 

celed, if  you  will,  which is one of  the reasons  why just a little bit of energy  in  the 

capacitors could shoot it all over the place. 

One  of  the  things  that  I  believe  happens,  is  when  you  take  a  system  like  this 

and  you  fire  it  up,  everything  in  the  system  starts  to  become  mass-canceled.  The 

next  thing  that  happens  is  that  the  electrons  that  are  flowing  through  the  system 

also  become  mass-canceled.  What  does  that  mean?  It  means  as  that  system  and 

all  the  electrons  flowing  through  that  big  Tesla  coil  become  mass-canceled,  it  also 

becomes  the  perfect  super-conductor,  which  means  the  efficiency  of  the  systems 

goes right through the ceiling. You get dramatic efficiency, just like the whole thing 

was  dunked  into  liquid  nitrogen  or  made  out  of  pure  silver  or  pure  gold,  which  at 

certain  temperatures  are  perfect  conductors—it  becomes  lighter  and  can  accelerate 

at incredible speeds. 

[The faster it goes, the lighter it gets, and the faster it's able to go. LW, after talk- 

ing to McCandlish] 

In  1992,  I  met  a  man  named  Kent  Sellen  and,  as  it  turned  out,  Kent  Sellen 

and  I  had  a  mutual  friend:  a  fellow  by  the  name  of  Bill  Scott,  or  William  Scott, 

who  was  a  local  editor  for  a  trade  publication  called  Aviation  Week  and  Space 

Technology. 

Bill  Scott  used  to  be  a  test  pilot  at  Edwards  Air  Force  Base  back  in  the  early 

1970s, and Kent Sellen  had been a crew chief  working on  the plane that Bill Scott 

flew. So I was talking to Kent Sellen about this and he nodded his head and smiled 

a big wide grin, and he winked and he kind of said, "Yes, I know what you're talk- 

ing  about."  I  [asked],  how  do  you  know  what  I'm  talking  about?  And  he  [said] 

"Because I've seen one." At that point, I keyed in on something that John Eppolito 

of  IntroVision  had  told  me  about  something  in  a  hangar—something  that  some- 

one had seen in a hangar. 

So, I [asked] Kent, when I'm meeting him at this air show at Edwards in 1992, 

was  it  flat  on  the  bottom  and  had  sloping  sides  and  a  dome  on  the  top  and  little 

camera  things?  And  he  said,  "Oh,  you've  seen  one?"  I  said,  let  me  borrow  your 

pen. I took out a little piece of paper, drew a sketch, and I [asked] does it look like 

that? He said, "Yes, that's it—that's what it looks like." I [asked] when did. you see 

this?  He  [replied],  "I  saw  it  in  1973."  I  [asked]  where,  when  did  you  see  it?  He 

[responded], "I was a crew chief, [and] I worked on Bill Scott's plane when he was 

a test pilot." 

He [told  me] one  night [his]  shift  supervisor [had told him], "Go out to North 

Base—they've got a ground power unit for an aircraft that's leaking or failed or 
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something, so we need you to take a tow vehicle out there. Go out, pick it up, bring 

it back, drop it off at the repair depot; then you can go for the night, because we've 

finished  all  our  other  work."  Well,  instead  of  going  around  the  big  perimeter  road 

that  goes  up to the  main entrance of North Base, Kent Sellen drove straight across 

the  dry  lake  bed  at  Edwards  to  the  North  Base  facility.  He  [came]  up  off  the  dry 

lake  bed,  [rolled]  right  up  on  the  tarmac,  and  [was]  going  down  these  rows  of 

hangars—they  [were]  all  Quonset-style  hangars  back  then.  He  [stopped]  in  front 

of  the  first  one  with  the  doors  cracked,  expecting  to  find  this  defective  ground 

power unit, and what [did] he see? He [saw] this flying saucer sitting in the hangar, 

hovering off the ground. 

This brings me back to John Eppolito's story about a guy who saw a UFO in a 

hangar  sometime  prior  to  1982,  when  I  met  him.  I  [asked],  what  happened?  He 

[said], "This thing was flat on the bottom, [with] sloping sides, little cameras in these 

little plastic domes all over, [and] there was a door on the side. I wasn't there for 15 

seconds,  [when]  I  heard  footsteps  running  up  to  me,  and  before  I  could  even  turn 

around and look, there was a machine gun barrel at my throat." A gruff voice [said], 

"Close your eyes and get on the ground, or we're going to blow your head off." 

They  put  a  hood  over  his  head,  blindfolded  him,  hauled  him  off,  and  they 

spent  18  hours  debriefing  him.  While  they  did,  they  told  him  things  about  this 

vehicle that my buddy Brad didn't even know. 

Brad had said that all of the components in the system were off-the-shelf com- 

ponents—things  that  you  could  find  right  in  the  inventory.  They  [had]  their  own 

oxygen supply, and he [said] they [ejected] once they [got] below 15,000 feet. The 

individual  seats  [came]  down  off  this  central  column  on  a  set  of  rails,  just  like  lit- 

tle  railroad  cars.  They  [came]  off  one-by-one,  and  the  parachutes  [came]  out,  and 

away they [went]. 

I  looked  at  all  this  information  that  I  got  from  Brad,  [and]  I  realized  there 

[was]  a  mechanical  arm  that  [could]  extend  out  from  these  little  trap  doors  that 

[opened]  up  on  the  side  of  the  vehicle.  It  [was]  obvious  that  these  things  [were] 

capable  of  space  travel.  10  [or]  15  years  ago,  I  was  talking  to Tom  Bearden  about 

scalar  effects.  One  of  the  things  that  he  said,  just  off  the  top  of  his  head,  was, 

"Have  you  ever  wondered  why  the  NASA  budget  has  been  cut  back  so  severely? 

It's  because  they've  got  all  this  other  technology  that  is  so  much  better,  so  much 

faster.  They  are  so  much  better  than  rocket-propelled  spaceships  that  take  months, 

sometimes  years,  to  get  to  the  outer  reaches  of  the  solar  system.  Why  would  you 

put  millions  and  millions  of  dollars  [into]  what  [amounts  to]  a  public  works  pro- 

gram  for  scientists?  Why  invest  all  that  money  when  you  have  this  classified  sys- 

tem that's used exclusively by the National Security Agency, the CIA, or Air Force 

Intelligence? It will go anywhere in the solar system in hours, compared to months 

or years. Why spend all that money on NASA when you've got something that will 

go there right now?" 
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When  people  speculate  that  there  [might]  be  manned  bases  on  the  back  side 

of  the  moon  or  there  might  be  bases  on  Mars,  I  can  tell  you  that  I  am  almost  pos- 

itive that that's true. In fact, I am positive that it's true. 

I  have  met  another  man  who  knows  about  these  things.  He  said,  "I  work  at 

the  B-2  bomber  facility  out  at  Plant  42  in  Palmdale  and  Lancaster.  Catty-corner 

across  from  the  big  production  facility  for  the  B-2  bomber,  down  at  the  southwest 

corner  of  the  field  is  the  Lockheed  Skunkworks—it's  that  huge  complex  down 

there."  I  said,  yes,  I  know  exactly  where  that  is.  He  [said]  "In  the  summer  of  1992, 

I  was  outside  about  10:30  at  night,  because  I  work  a  late  shift  and  was  smoking  a 

cigarette,  and  I  noticed  that  the  sheriff's  deputies  were  blocking  off  all  of  the  streets 

surrounding  Plant  42.  They  do  that  anytime  there  is  a  classified  aircraft  that  is 

coming in to land or is departing from Plant 42." 

He  [continued],  "I  noticed  all  the  streets  being  blocked  off,  and  sitting  out  in 

front  of  this  hangar  [was]  this  circular  formation  of  vehicles—but  they  [were]  really 

weird  vehicles.  They  [were]  like  a  little  tractor  with  a  turret  on  it,  and  the  turret 

[had]  a  big  mechanical  arm  with  a  basket  on  the  end  of  it.  It's  the  kind  of  thing 

that  electrical  linemen  use  to  work  on  high-tension  power  lines,  but  the  baskets 

[were]  all  up  in  the  air,  and  strung  from  each  one  of  the  baskets  in  this  big  circle  is 

this  big  black  curtain  that  [came]  down,  and  there  [was]  a  rope  that  [tied]  them  all 

together." 

He  said,  "I  looked  up  above  the  circular  vehicle,  and  at  about  500  feet  was  this 

big,  black  lens-shaped  flying  saucer,  just  sitting  there  above  the  vehicles.  Out  of 

the  midst  of  this  group  of  vehicles  [came]  a  man  with  a  big  blue-green  handheld 

flashlight.  [He  shined]  it  up  at  the  vehicle  and  [flashed]  it  three  times.  There  were 

three  blue-green  lights  underneath  the  vehicle,  and  they  [flashed  back]  at  him  three 

times." 

"Then  this  thing  [lowered]  down  into  [the]  cluster  of  vehicles.  The  arms  all 

[extended]  out  over  the  center  and  [covered]  this  craft  all  up  with  the  curtain  — 

then  they  all  [trundled]  into  the  hangar.  The  doors  [closed],  lights  [came]  on, 

[and]  the  sheriffs  [left]."  He  said  he  smoked  a  lot  of  cigarettes  for  the  next  week 

after  that,  waiting  to  see  something  else,  and  a  week  later  his  patience  was  rewarded 

when  the  whole  process  reversed  itself.  He  said  that  the  lights  [went]  out,  the  doors 

[opened],  [and]  this  cluster  of  vehicles  [came]  out.  The  arms  all  [stood]  up,  and 

after  a  while,  this  thing  silently  [rose]  up  to  about  500  feet  above  the  vehicles.  The 

guy  [came]  out  with  the  flashlight,  [flashed]  three  times,  [and]  it  [flashed]  its  lights 

at him three times. 

Then  he  said  this  thing  took  off,  [covering]  the  entire  length  of  the  runway, 

which  is  right  next  to  the  B-2  facility.  It  went  past  him  and  disappeared  into  the 

dark  in  under  two  seconds—and  this  vehicle  did  it  without  any  noise,  without  any 

supersonic  shockwave,  no  sonic  boom,  nothing—just  like  it  had  been  fired  from  a 

canon.   He said it changed [his] life.   It changed [his] whole perspective, because 
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then  he  [knew  they  had]  anti-gravity—massless  propulsion.  He  [said  they  had] 

technology  that  they  might  have  even  recovered  from  some  kind  of  a  spacecraft 

that  came  from  God-knows-where—some  other  star  system—but,  he  [said]  the 

fact [was they had] it. 

We  have  found  a  patent  filed  by  a  James  King  Jr.,  and  this  patent  looks  just 

like  this  system  except  that  instead  of  having  a  dome  for  a  crew  compartment,  it 

has a cylinder in the center. [It has] the same shape, the flat bottom, [and] the slop- 

ing sides. It has the coils around the circumference, [and] it has the capacitor plates 

that  are  all  radially-oriented.  This  patent  was  filed  initially  in  1960  [and]  was 

secured in 1967—the same year that a photo was taken near Provo, Utah that looks 

just like [this craft]. 

The  clincher  is  the  guy  who  filed  the  patent  worked  with  Townsend  Brown. 

Townsend Brown had worked at a laboratory near Princeton, New Jersey with a sci- 

entist  by  the  name  of  Agnew  Bahnson  in  the  Bahnson  Laboratories.  They  did  all 

these experiments that they were calling electrogravitic propulsion. There is [a] video 

that  was converted from the  16-millimeter film  that  was shot by  Agnew Bahnson's 

daughter.  Originally  it  was  called  "Daddy's  Laboratory",  and  it  shows  all  these 

experiments that Bahnson and Thomas Townsend Brown did, along with their assis- 

tant  James  King  [J.  Frank  King],  who  filed  the  patent.  That  film  shows  little  discs 

levitating and shooting off sparks and stuff. So, it all kind of comes full circle. 

You  see  that  now,  they  not  only  have  the  technology,  they've  got  the  technol- 

ogy  in  deployment.  Not  only  does  it  fly  but  it  looks  just  like  the  patents  that  were 

filed  back  in  the  1960s—the  same  year  the  photos  were  taken  near  Area  51— 

between  Area  51  and  Provo,  Utah,  by  a  military  pilot.  It  shows  all  the  same  fea- 

tures; it shows all the same shapes. So, the bottom line for me is that regardless of 

whether  you  understand all the fine points of the technology, the technology exists 

and there are people that have seen it. I have seen these things myself, so to me its 

just  really  a  matter  of  time  before  they  bring  this  technology  out  of  the  black  and 

begin to let us use it  for other things like pollution-free production of energy. You 

could probably take a couple  of little things that look like those flying saucers and 

put  them  around  a  crank  shaft  and  use  them  to  drive  an  engine,  pollution-free— 

no use of fuel. 

Anyway, the only other thing that I could say, is that when I was talking about 

the  fiber  optic  control  system,  that's  also  one  of  the  things  that  goes  back  to  the 

original  Roswell  account  that  there  were  all  these  little  fibers  with  light  going 

through  them, and they couldn't explain  what this  stuff  was. Well,  why  would  you 

need  a  fiber  optic  system  in  a  spaceship?  If,  suddenly,  everything  in  the  vehicle 

becomes  mass-canceled,  and  even  the  electrons  become  mass-canceled,  it  means 

that  all  of  the  telemetry  that's  going  through  your  system  is  going  to  go  haywire. 

It's going to be like, suddenly, the system goes through a phase change, and every- 

thing is super-conducting. So, you have to have some way of maintaining the same 
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level  of  control  for  your  spark  gaps—the  control  of  the  amount  of  electricity  that 

goes out of the capacitors—so that when you change the control stick, you still get 

the  same  amount  of  movement  and  deflection  in  the  system,  even  when  you  go 

into a  state of  mass-cancellation or partial  mass-cancellation, because the electrons 

are also mass-canceled, so they become super-conducting circuits. 

Why  use  fiber  optics?  Because  photons  have  no  mass,  so  they  are  unaffected. 

That  means  any  information,  any  telemetry  that  you  send  back  and  forth  to  your 

computer  gets  there.  It  doesn't  matter  if  the  computer  functions  at  the  super-con- 

ducting  level,  because  it  just  makes  it  faster,  more  efficient,  smarter.  You  want  to 

be  able  to  control  the  aircraft  so  it  doesn't  crash,  and  what's  the  best  way  to  do  it? 

With fiber optics. 
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Dr.  Paul  Czysz  is  a  Professor  of  Aeronautical  Engineering  at  Parks  College  in  St.  Louis.  He 

spent  8  years  in  the  Air  Force  at  Wright-Patterson  Air  Force  Base,  and  another  30  years  work- 

ing  for  McDonnell-Douglas  in  the  field  of  exotic  technologies.  While  at  Wright-Patterson  Air 

Force  Base,  he  was  involved  in  tracking  UFOs  over  Missouri,  Ohio,  and  Michigan.  These 

UFOs  were  seen  my  many  people:  military,  local  police,  and  civilians,  and  were  clocked  at 

speeds  around  20,000  MPH  as  they  performed  unusual,  silent  maneuvers.  Dr.  Czysz  spent 

more  than  half  his  career  at  McDonnell-Douglas  working  on  classified  and  compartmentalized 

projects,  and  testifies  to  the  processes  involved  in  maintaining  secrecy  on  these  projects.  He 

warns  against  the  human  tendency  to  make  every  new  technology  into  a  weapon,  pointing  out 

that  our  weaponization  of  space  does  not  address  the  threat  of  earth  terrorists,  and  the  idea  of 

using these weapons against extraterrestrial targets would be suicidal. 

PC: Professor Paul Czysz 

I: Interviewer 

PC: I'm a graduate of Parks  College. I started in the  Air Force at Wright-Patterson 

Air Force Base and  was in the Air Force for two  years, [plus] stayed an additional 

six  years  working  in  research.  Then  I  returned  to  McDonnell-Douglas  and  stayed 

there  for  thirty  years.  I  finally  ended  up  at  Parks  College  again  as  an  endowed 

Chair. 

At  McDonnell-Douglas,  we  did  lot  of  high-speed  work—hypersonics.  We 

worked  on  things  that  flew  from  Mach  4  to  Mach  12,  and had  some  airplanes  that 

flew Mach 12 all the way around the world. We almost built it. 

One  of  the  more  interesting  nights  I  had  at  Wright-Patterson  was  when  I  was 

the  assistant  to  the  head  officer-of-the-day  over  at  Patterson  Field.  We  had  151 

phone  calls  come  in  regarding  unidentified  objects  flying  down  U.S.  40—  then 

turning  at  Columbus  and  going  up  to  Detroit.  These  [calls]  were  [from]  state 

policemen, some doctors that worked late at night, all kinds of people that reported 

seeing  this.  We  had  radar  tracks  on  them  and  had  airliners  call  in  that  they  had 

seen them. It was very, very interesting. These guys gave very clear descriptions of 

what they saw. 

You know, probably more than half of my career was in projects that were clas- 

sified or compartmentalized. 

I: Can you describe how that process works? 

PC: Generally, depending on the level of the compartmentalization and the secrecy 

level, you have to go through a fairly significant background check. It takes between 

six months to a year to get the background checks.   Then, when you do that, if 
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you're  in  a  very  tight  compartment,  you  sign  a  statement  that  you  will  not  divulge 

the  existence  of  the  project  or  even  answer  a  question  that  could  acknowledge  the 

existence  of  the  project.  It's  not  even  on  a  need-to-know  basis;  it's  on  the  basis  of 

people being identified specifically to know what you're working on and [who are] 

directly associated with the project, so it's very closely-contained material. 

If  you  have  a  covert  project,  the  funding  would  come  through  a  number  of 

government  sources,  none  of  which  would  be  identified  to  the  workers.  Whatever 

high-level  people  were  involved  in  it—even  they  might  not  know  where  the  fund- 

ing  came  from.  It's  just  that  you  sign  a  contract  with  the  U.S.  government,  and 

the funding would show up at the right place at the right time. 

If there were non-earthbound sources of the information, the people who were 

doing  the  design  work  or  doing  the  analysis  work  would  never  have  any  idea  of 

where it [the  materiel] came  from.  All  you  would have  to  do is visit  Russia to see 

how  they  did  it.  They  would  compartmentalize  every  project  into  what  I  used  to 

call silos, and they would have a colonel or a general sitting on top of that, and lit- 

erally,  they  could  not  talk  to  anyone  outside  of  that  silo.  If  someone  else  needed 

help, one person  would be sent over to another place, sit down at a desk, look at a 

piece of paper, say, "Yes, I know what that problem is; here's the answer to it," and 

walk away.  He would not even know what it was that he was working on. 

The giant  triangles  that appear over Palmdale  move  very slowly—they're  very 

large  and  very  slow-moving.  That's  different,  I  think,  [from]  the  ones  that  appear 

all over Belgium and that are very fast-moving. 

You can't explain that in conventional physics. By conventional physics, I mean 

engines and jet engines and rocket motors and propulsion systems as we know them 

today.  You  put  fuel  in,  you  burn  something,  and  it  produces  thrust  and  accelerates 

an object. In conventional physics, you cannot explain how human beings could live 

long enough to go much beyond the edge of our little solar system. 

So, in conventional terms, no, you can't explain it. It has to be related to quan- 

tum physics, in  which things  can appear to be almost two  places at the  same time, 

and  appear  and  reappear  just  like  positrons  and  electrons  do  in  some  of  the  high- 

energy  particle  colliders.  It's  a  coupling  of  the  device  with  the  energy  that  perme- 

ates space. Probably Tesla was close to it when he said that if given the right energy 

system, the right electromagnetic spectrum, he could power a human base on Mars 

from Earth, without any loss of energy. In quantum physics and zero-point energy, 

that's a possibility. 

Sakharov  and  others  were  working  on  this  and  made  very  convincing  argu- 

ments  that  the  fabric  of  space  is  like  an  ocean,  an  energy  ocean,  in  which  solid 

energy  is  floating,  and  solid  energy  is  the  mass.  If  that's  true,  then  gravity  waves 

exist,  and  in  fact,  everything  goes  back  to  Heavyside's  [phonetic  spelling]  equa- 

tions.  Here,  the  quantum  is  now  not  mass,  but  time.  If  that's  true,  then  you  look 

at the whole universe in a different light. A lot of things become possible, that we 
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think  impossible  within  our  current  understanding  of  what  time  and  space  and 

thrust and force are. 

If  these  UFOs  come  from  another  part  of  the  universe,  it  must  involve  some- 

thing like this. Even our galaxy is about 100,000 light years across. All of the con- 

ventional thrust and force mechanisms that we conceive of just won't work in terms 

of  human  timeframes.  If  people  are  here  from  another  civilization,  then  they've 

understood the finer points of quantum physics. 

When  I  was  at  Wright-Patterson,  we  had  the  flying  saucers  that  covered  the 

distance  from  Columbus  to  Detroit  in  something  like  the  equivalent  of  about 

20,000  miles  an  hour.  Back  then,  I  don't  think  anyone  in  the  ordinary  aerospace 

business  would  have  had  any  knowledge  of  quantum  physics  or  wormholes  or  the 

types  of  things  we  know  now.  But,  if  you  went  to  CERN  now  and  talked  to  the 

particle physicists, they would tell you certainly, some of this was possible, because 

they  see  it  all  the  time.  Where  they  think  they  see  mass,  they  really  see  energy 

frozen  in  a  time  quantum.  What  they're  seeing  is  really  a  frozen  bundle  of  energy. 

It moves back and forth almost without any restrictions. 

The  UFOs  weren't  phenomena  that  were  [just]  people's  imagination. 

Whatever they saw  was real;  I couldn't explain how it  was real,  what  made it real, 

but I think they saw what they saw. 

Near  St.  Louis,  there  was  a  fairly  large  triangular  object  seen,  and  it  traveled 

the  distance  down  to  south  St.  Louis.  In  some  of  its  sightings,  it  was  moving  rel- 

atively benignly, but then it literally jumped about 20 miles in a couple of seconds. 

I  received  a  lot  of  phone  calls  from  the  local  newspapers  and  TV  stations,  asking 

how  that  could  be  done.  I  said,  I  don't  know  how  it  can,  unless  you  explain  it 

through  something like a quantum physics explanation of time and space and rela- 

tionships  that  gave  you  time  and  space  travel.  Other  than  that,  there's  no  way  to 

do  that.  And,  this  object  made  no  sound  at  all.  It  starts  out  at  hover,  and  it  liter- 

ally almost disappears and pops over here—so it's not like  a cartoon  where it goes 

"whoosh."  It's  almost  like  it  disappears  and  comes  up  over  here,  according  to  the 

descriptions that some of the police officers gave. 

The hard part is to find a way to physically do that. There are people who have 

been  experimenting  with  zero-point  energy,  or  who  tried  to  tap  zero-point  energy 

for  years.  Every  once-in-a-while,  someone  will  do  it  accidentally.  They'll  call  it 

cold  fusion,  but  I  don't  think  it's  cold  fusion;  I  just  think  it's  a  zero-point  energy 

tap.  Except  for  three  people  that  I  know,  no  one  has  been  able  to  control  it.  When 

it happens, it  happens  for a short period of time and it's almost always destructive. 

It's  like  drilling  a  hole  into  the  base  of  Grand  Coulee  Dam,  and  all  of  a  sudden  a 

jet  of  water  comes  out  that  literally  has  enough  pressure  to  cut  you  in  half. 

Without a valve on it, you can't shut it off. 

There's one guy that a friend of mine actually visited in Ann Arbor, Michigan, 

who 1 consider a mathematical genius, and who actually figured out a way to con- 
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trol  it.  He  was  terrified  that  someone  would  kill  him  for  the  knowledge  that  he 

had  and  the  ability  to  tap  this  whenever  he  chose  to,  and  control  it.  We  haven't 

seen him in five years; we don't know where he is. 

Today  you've  got  an  energy  problem  with  the  price  of  oil.  What  do  you  think 

would  happen  if  you  introduced  the  ability  to  tap  this  zero-point  energy?  Zero- 

point  energy  represents  about  40-50  megawatts  of  power  per  cubic  inch  of  space. 

That's  a  lot  of  power.  If  you  could  tap  it  at  will,  then  no  one  would  have  to  sell 

gasoline  or  oil  anymore.  You  would  just  tap  into  it.  It  would  be  like  going  out  to 

the  Great  Lakes  and  taking  out  one  drop  and  using  it—you'd  hardly  miss  it.  And, 

since  it  permeates  the  whole  universe  and  it  continually  fluctuates  as  matter-anti- 

matter interaction, it's not like it's a steady lake. It's a pool the size of the universe. 

So, for what we would use it for, you'd never even miss it. 

This  one  researcher  claimed  if  you  bottle  it  and  move  it  to  another  location 

and  release  it,  you'd  create  a  tear  in  the  time  domain  of  local  space  and  actually 

cause a problem, which he claims he did, and he will never do it again. 

Also,  it  doesn't  work  in  conventional  jet  engines.  One  has  to  create  an  actual 

zero-point  energy  engine  to  do  that.  This  researcher  in  Ann  Arbor,  Michigan  had 

one  running  in  his  basement.  It  was  not  connected  to  any  power  source  whatso- 

ever, sitting in the middle of a table, and it had been running for a year. 

But, none of these researchers  would  have an inkling of  how  you  would build 

a ship the size of a football field and make it  move at the speeds that apparently it 

[the  one  near  St.  Louis]  moved.  Speed's  actually  the  wrong  word,  because  con- 

ventionally, we think of this as speeding through space, but what if it really acts like 

some  of  the  high-energy  particles  at  CERN?  They  really  transfer  into  energy  and 

reappear  over  here,  and  there  was  no  mass  that  went  anywhere—because  all  mass 

is  solid  energy.  The  conventional  wisdom  is  that  a  complex  organic  structure  like 

[a  human]  cannot  transfer  back  and  forth  from  energy  to  solid,  but  that's  just 

because we've never seen it done. 

What  you  represent  is  solid  energy.  You  think  you're  solid,  right?  In  fact,  the 

distance between the atoms in your body [is] almost exactly relatively proportional 

to  the  same  distance  as  the  planets  around  the  sun.  So,  if  you  could  look  at  your 

individual  atoms,  you  would  be  98  percent  space.  If  you  were  the  equivalent  of  a 

neutron  star,  which  is  only  the  nucleus  and  the  electrons  compressed,  you  would 

fit  on  the  point  of  a  pin.  When  you  really  get  down  to  what  you're  made  out  of, 

the total state of you is on the point of a pin. 

James  S.  McDonnell  [who  founded  McDonnell-Douglas  Aircraft]  actually  had 

an  institute  to  study  paranormal  psychology.  That's  why  his  airplanes  were  named 

Banshee  and  Phantom.  He  was  an  Irishman  who  was  very  much  interested  in  the 

spiritual  world  and  the  paranormal,  and  he  had  part  of  his  research  department 

working with [his] foundation to study the paranormal. 
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[See the testimony of Dr. Robert Wood confirming this.  SG] 

The  "Great  Randi",  the  magician,  infiltrated  his  organization  and  actually,  for 

about  six  months,  did  sleight-of-hand  experiments  to  [deceive]  him.  There  would 

be  something  really  there,  and  then  he'd  discredit  it—the  head  of  the  research 

department eventually would not even talk about anything related to this. 

The  guy  in  Ann  Arbor  that  had  the  zero-point  energy  machine  actually  came 

to  McDonnell-Douglas.  He  and  his  partners  came  in,  and  they  were  going  to  talk 

about  this  hydrogen  motor  that  they  had.  I  got  invited  to  the  meeting,  and  about 

halfway  through  it,  I  just  said,  guys,  you  have  a  zero-point  energy  machine—why 

don't  you  admit  it?  The  head  of  the  research  department  who  was  discredited  [by 

Randi]  was  put  off  when  the  inventors  discussed  this.  [He]  had  the  guards  come 

in  and  escort  them  off  the  plant,  because  the  head  of  research  was  just  so  terrified 

of  this  happening  again—he  thought  it  was  pseudoscience.  I  said,  it's  not  pseudo- 

science; it's just beyond what we know right now. 

[There are many accounts of people infiltrating operations to discredit or spin an 

area of research so it is ridiculed, thus keeping it out of mainstream development and 

acceptance.  SG] 

Parapsychology—how  do  you  measure  it?  The  only  people  I  know  that  have 

come  close  are  the  Russians  in  their  parapsychology  institutes,  most  of  which  are 

all now defunct. They had some very interesting twins that they  were doing exper- 

iments  with:  they  were  measuring  something  that  was  occurring  between  the  two 

of them, in their brains, so they could actually know what the other one was think- 

ing.  It's  utterly  amazing—the  spectrum  of  electromagnetics  that  are  going  on 

inside the brain. 

The Russians have done a lot with what's called scalar waves and different spec- 

trum  electromagnetics  within  the  brain.  They're  convinced  that  you  can  explain 

parapsychology, if you could ever find out  what it is that you'd have to measure to 

prove that it's occurring. But, they just got to the edge of perhaps measuring some- 

thing. 

It's all based on physics. If it's scalar waves, then you're in a whole other avenue 

of  physics  that  [is]  very  controversial.  Tesla  was  very,  very  much  into  those.  The 

difficulty  with  Tesla,  is  that  when  he  passed  away,  J.  Edgar  Hoover  came  in  and 

confiscated almost everything. When his maid discovered him dead, she didn't dis- 

cover him dead alone—she discovered five FBI agents in his room pilfering every- 

thing,  and  he  was  [lying]  on  the  bed  dead.  His  nephew  sued  the  U.S.  government 

and won back, theoretically, all of his equipment, experiments, and records. 

[See government documents at the end of this interview! SG] 
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There were, theoretically, fifty boxes [of records, etc.], but they only got forty- 

five of those in Belgrade. The other five are missing, and a whole bunch of stuff is 

missing. 

We  also  found  a  record  of  a  submarine  that  was  in  the  Mediterranean  in  1917 

[or]  1918.  Tesla,  in  New  Jersey,  put  one  of  these  antennas  in  the  ocean,  right  off 

the  coast,  and  [one]  on  the  shore.  He's  holding  a  conversation  with  the  captain  of 

the submarine—one of the guys actually dug out of the Navy records the log of the 

submarine, and it essentially says: some idiot who's claiming he is in New Jersey is 

talking  to  me;  he  must  be  absolutely  crazy  because  I  know  I  am  100  feet  under- 

water,  and  no  one  can  be  talking  to  me  from  New  Jersey—and  he  had  the  match- 

ing language in Tesla's logbook. So, what was that? People say no—it was an acci- 

dent,  it  was  a  coincidence,  etc.,  but  there  are  a  lot  of  things  we  can't  explain  that 

people have actually done. 

Back  when  I  was  a  young  engineer  at  McDonnell  in  the  1960s,  we  routinely 

designed  for  the  Air  Force  and  the  Navy  airplanes  that  flew  at  Mach  4  and  6. The 

Vietnam  War  interfered  with  most  of  that,  but  we  had  running  engines  that  would 

fly Mach 6, easily. We actually had tested engines that would fly the Mach 12 air- 

planes.  In  fact,  in  1966  a  fellow  by  the  name  of  Bill  Esher—he's  still  alive,  work- 

ing for SAIC in Huntsville—had on the test stand an engine that was within 5 per- 

cent  of  predicted  performance  of  Mach  8  conditions  at  about  120,000  feet,  and  it 

ran  for  about  20  minutes.  We  were  convinced  we  could  build  them  then.  What's 

fascinating  is  I  got  to  see  the  X-33  a  couple  weeks  ago.  They  had  this  new  break- 

through—a  new  shingle  technology  that  allowed  the  inside  of  the  airplane  to  be 

room  temperature,  while  the  shingles  reflect  the  heat.  We  built  almost  exactly  the 

same  structure  in  1965  and  tested  it  to  Mach  12  conditions.  It  is  a  little  bit  more 

elegant than what we had, because they have more elegant materials these days, but 

we  were  convinced  we  could  do  it  then.  People  laugh  at  you  and  say,  no  you 

couldn't, or no, it's impossible, we're not going to do that because it's risky. But no, 

it wasn't risky, and yes, it could be done. All it takes is a dreamer. 

Can  you  imagine  the  Wright  brothers  if  one  was  a  lawyer,  and  one  was  an 

accountant? They would say: "Why do you have to build a stupid airplane? It only 

carries one person. Who's going to buy it; what kind of profit margin are we going 

to  get?  We've  got  40  percent  on  bicycles;  what  are  we  doing  this  for?  Think  of 

the  liability—everybody  can  sue  us.  It's  a  bad  idea;  let's  not  do  it."  As  long  as  we 

have that  mind-set,  we're stuck. What  you  have to say is: "By gosh,  it's something 

that no one's ever done before; let's try it." 

If  I  were  to  look  at  [the  period  of  time]  since  my  first  introduction  to  UFOs 

as  a  young  lieutenant,  to  today,  I  would  say  there's  a  large  number  of  covert  proj- 

ects  that  go  on  in  the  United  States  that  none  of  us  are  ever  aware  of.  If  you  saw 

some  of  those  things,  they  would  probably  bend  your  mind,  and  they  would  not 

fit your conception of what an airplane is—so it seems to you to be a UFO.   So, 
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maybe  a  large  fraction  of  those  [suspected  UFOs]  are  covert  projects  that  we're 

doing,  or  someone's  doing,  that  are  earthbound  [technologies].  If  you  really  knew 

what was behind them, you would say, yes, I can see how that works. 

[See the testimony of Mark McCandlish regarding functioning antigravity vehicles 

made by humans, and which could easily be misidentified as extraterrestrial vehicles. It 

is clear from many insiders with whom I have spoken that we have both man-made 

exotic craft as well as ET craft—and they are all called UFOs.  SG] 

I  think  it's  like  Project  Bluebook:  there's  this  hardcore  10-15  percent,  or  20 

percent,  that  don't  fit  any  explanation  other  than  the  fact  that  the  beings  that  are 

in the UFOs came here by  way of a process that  we're not familiar  with—and that 

is time-space travel. I firmly believe that some of those are like that. 

Almost anything you can think of can be turned around and used as a weapon. 

When  you  get  into  this  kind  of  energy,  and  energy-time  transitions,  they  can  be 

used  to  just  wipe  out  whole  segments  of  the  population  on  the  earth—and  they 

can be made to liberate us from all dependence on fossil fuels. 

[It is obvious that in order for humanity to continue with adequate technologies for 

long-term sustainability, peace is the first requirement. We are clearly at the point in 

our evolution where the option to use such technologies for war means the end of our 

civilization.  SG] 

First of all, the ballistic missile defense system is probably a pipe dream, in the 

sense  that  what  it's  designed  for  is  assuming  that  you  know  where  [the  threat]  is 

coming  from.  When  we  had  Russia,  there  was  a  50-50  chance  that  you  knew 

about  where it  would be coming  from. With the rogue  nations that  we have  today, 

it's  absolutely  ludicrous.  The  threat  is  the  guy  who  walks  in  with  the  briefcase— 

remember  that  in  the  1950s,  they  built  a  nuclear  warhead  that  has  an  eight-inch- 

diameter  body.  That  was  a  quarter  kiloton  weapon.  That  will  fit  inside  any  brief- 

case  you  can  think  of.  The  guy  may  die  carrying  it,  but  he's  going  to  die  anyway, 

so what difference does it make? I'm far more afraid of that. If beings can travel in 

time-space,  then  anything  we  would  put  in  orbit  as  a  weapon  would  be  like  going 

against Genghis Khan with a firecracker. It doesn't make sense. 

[Here he makes a very salient point regarding the weaponization of space: the real 

threats  from  earth  terrorists  would  not  be  addressed  by  such  weapon  systems,  and  the 

notion of  using them  against any  extraterrestrial target borders on the suicidal, if  not 

insane. These comments also support the idea that IF the extraterrestrials were hostile 

(thus  requiring  space  weapons),  earth  civilization  could  have  easily  been  terminated 

around the time we detonated the first nuclear weapon.   That we are still here is strong 
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support for the assessment that the ET presence is not a threat and cannot be used as an 

excuse for space-based weapons.  SG] 

When  we  talk  about  zero-point  energy,  what  that  means  is  when  everything 

comes  down  to  rest,  there's  still  energy  left.  It's  like  sea  level  in  the  ocean.  There 

is  a  constant  flow  of  energy  between  matter  and  antimatter,  as  it  annihilates  itself 

and  recreates  itself.  It  occurs  in  stars—it's  a  continual  exchange  of  energy. 

Although the average is zero, that zero may be a pretty high level above nothing at 

all.  What  Sakharov  and  some  of  the  physicists  said,  is  that  it's  this  level  that  cre- 

ates the background energy for the universe to exist. 

When I got involved in space again with Sandy McDonald, and we started what 

eventually became the National Aerospace Plane, I met a group of Russians over in 

England  at  a  conference.  One  of  them  had  been  involved  in  transmitting  energy 

from  an  antenna  on  the  ground  to  a  satellite  in  orbit,  and  back  down  to  Moscow, 

with only about 10-15 percent losses. He said the reason we can do this, is this is a 

scalar wave projector, and here's what it uses—he opens up his loose-leaf binder and 

says, "You can't take any pictures of this or make any sketches; just look at it." 

And, lo and behold, there's the tube I saw in Yugoslavia, which Tesla had built! 

This was the antenna that Caspar Weinberger was saying was the antiballistic mis- 

sile  weapon  [the  Russians  allegedly  had].  He  says  if  you  ever  go  in  the  building 

[where  this  scalar  device  is  located],  all  you're  going  to  see  is  an  empty  concrete 

building  with  a  couple  of  cables—because  it's  not  an  anti-ballistic  missile  radar— 

it's  a  scalar  wave  transmitter.  Finally,  when  the  U.S.  DoD  got  in  there,  they  found 

an  empty  concrete  building  with  a  couple  of  wires  in  it,  and  they  said,  "Ah,  they 

pulled  everything  out."  But,  he  says  it  never  was  in  there.  He  claims  he  transmit- 

ted  up  to  10  megawatts  of  power  from  this  station,  to  a  satellite,  to  Moscow,  and 

got about 8.5 to 9 megawatts of power back in Moscow. 

[Note that Dr. Carol Rosin also confirms that the U.S. exaggerated the anti-mis- 

sile threat of the Soviets—we were claiming that they had 'killer satellites' when they did 

not.  SG] 

They  were  on  the  verge  of  understanding  how  you  do  some  of  these  uncon- 

ventional  things,  but  all  of  that  is  now  gone.  I  don't  know  where  he  is.  He  lost  his 

job, [and] his institute disappeared, so a lot of that work just collapsed in the Soviet 

Union. 

[See also the testimony of Lt. Col. Bearden and David Hamilton.] 

That's  the  same  tube  that  Tesla  said  he  could  [use  to]  transmit  energy  to 

Mars—the surface of Mars—and support a human colony, or [the same] to the 
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surface  of  the  Moon.  Once  you  actually  do  that,  fuel  doesn't  become  a  problem 

anymore in orbit:  you just  use one of these  tubes to  generate the power directly to 

the  right  antenna,  and  you  can  fly  to  the  moon,  you  can  fly  into  orbit,  you  can  do 

anything you want. 

The  people  that  have  access  to  [these  advanced  energy  technologies]  don't 

know  how  to  let  go  of  it,  because  they're  afraid  of  who's  going  to  get  their  hands 

on  it.  Even  though  there  would  be  a  tremendous  benefit  to  mankind,  they're  also 

worried  that  somebody  could  take  that  same  energy  source  and  do  the  equivalent 

of  what  they  did  with  the  USS  Cole—instead  of  blowing  a  hole  in  the  side,  they 

could just obliterate the whole ship. 

The  black  budget  world  is  like  trying  to  describe  Casper,  the  friendly  ghost. 

You might see a cartoon of him, but you don't know how big he is, you don't know 

where his funding comes from, you don't know how many there are, because of the 

compartmentalization  and  the  oath  that  people  have  to  take.  I  know  people  today 

that  worked  on  one  of  the  things  I  worked  on,  and  if  you  asked  them  about  it— 

even  if  it  is  being  discussed  on  the  Internet—they  would  say:  "No,  I  have  no  idea 

what you're talking about." They're in there seventies now, but they still absolutely 

would  never  admit  that  they  even  know  what  you're  talking  about.  You  have  no 

idea,  but  it's  probably  larger  than  you  think.  And  again—there's  a  reason  for  it: 

you don't  want people  who  would be hostile  to  you  to know  what  you could do to 

them if they really caused a major catastrophe. If they knew that, you wouldn't pre- 

vent them from doing it—they would just do it another way. 
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International,  and,  since  1985,  as  Director  of  the  Institute  for  Advanced  Studies  at  Austin, 

Texas,  and  President  of  EarthTech  International,  Inc.  In  his  testimony,  Dr.  Puthoff  points  out 

that  as  we  uncover  the  technologies  that  make  space  travel  possible,  we  must  consider  the  pos- 

sibility  that  there  are  other  civilizations  who  have  been  down  this  track  ahead  of  us.  This  opens 

up  the  possibility  of  ET  visitation.  Considering  that  our  electromagnetic  technology  is  a  cen- 

tury  old,  we  must  realize  that  there  could  be  advanced  civilizations  out  there  that  are  millennia 

beyond  us,  and  their  technologies  could  be  well  beyond  our  imagination;  therefore,  the 

ET/UFO topic deserves to be taken seriously by modern scientists. 

I  think  one  of  the  discoveries  that  emerged  out  of  modern  quantum  theory 

is  that  so-called  empty  space  isn't  really  empty  at  all.  It's  actually  full  of  energy, 

so  instead  of  being  like  a  quiet  empty  lake,  it's  more  like  the  froth  at  the  base  of 

a  waterfall  or  something.  This  energy  is  basically  electromagnetic  in  nature,  and 

the  energy  density  is  quite  high.  In  fact,  it's  so  high  that  when  it  was  first  dis- 

covered  mathematically,  it  was  thought  to  be  some  kind  of  artifact  of  the  math- 

ematics. 

Then,  as  time  went  on,  even  Nobel  Prize-winning  experiments  showed  that 

this  energy  in  so-called  empty  space  was  really  there.  We  don't  usually  notice  it 

because  it  is  so  homogeneously  distributed,  but  under  certain  circumstances,  it  can 

be disturbed or perturbed, and then it has effects. 

As  I  mentioned,  some  effect  on  atomic  emissions,  for  example,  is  what  even- 

tually  ended  up  in  a  Nobel  Prize  for  Willis  Lamb  of  Yale  University.  It's  called  the 

Lamb  Shift.  This  is  recognition  that,  in  fact,  this  energy  disturbs  atoms,  so  atoms 

aren't  sitting  in  a  void—they  are  sitting  in  this  sea  of  energy.  Once  quantum  the- 

ory  realized  that  energy  was  there,  the  next  question  was:  is  there  any  way  to  tap 

it? And, it was thought originally—probably not. 

But,  back  in  about  1984,  a  researcher  at  Hughes  Laboratory  by  the  name  of 

Robert  Forward,  showed  that  there  was  a  particular  effect  called  the  Casimir  Effect, 

which demonstrated that, in fact, this energy could be tapped. 

Well,  when  you  go  to  look  at  the  numbers,  you  find  out  that  there's  enough 

energy  in  the  bottom  of  a  coffee  cup  to  evaporate  all  the  world's  oceans,  if  you 

could  get  it  all  up.  This  raised  the  issue  among  theorists:  can  we  manipulate  this 

energy; could we tap it for space flight application, for example? There are a cou- 
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ple of ways to go—could we get propulsion out of it? Could we use it as an energy 

source? So, these are the areas that modern theorists are looking at. 

One of the more interesting aspects is that if, in fact, it does look like there is a 

route from here to there; then, we consider the possibility that maybe there are other 

civilizations who have been down this track ahead of us. So, it opens up the possi- 

bility that you can't reject the possibility of, for example, ET visitation, out of hand. 

You know, you usually hear that Einstein said you can't go faster than the speed 

of light. Well, that's something of a special theory of relativity: it really is that you 

can't take an object and speed it up and then [go] through the light barrier, because 

it  would  take  an  infinite  amount  of  energy  mass  to  do  it.  But,  it  turns  out  it's  a 

faulty conclusion to say, therefore, you can't go faster than the speed of light. 

Once  you  get  into  general  relativity,  you  have  some  options.  The  options  are 

to change the properties of space itself, so that locally the velocity of light is engi- 

neered  to  be  faster  than  the  usual  value.  The  best  way  to  explain  how  it  comes 

about is that it's actually the idea of stretching space—expanding space on one side 

of  the  craft,  and  shrinking  space  on  the  other—so  that  you  are  not  only  moving 

forward  through  space,  but  the  space  itself  is  like  moving  forward  on  a  rubber 

sheet, while at the same time you are pulling the rubber sheet and expanding it. 

Then,  relative  to  the  outside  environment,  you  could  be  going  at,  say,  the 

speed  of  light  along  the  rubber  sheet,  but  if  the  rubber  sheet  itself  is  moving  rela- 

tive  to  the  rest  of  the  universe,  then  your  net  motion  is  faster  than  the  speed  of 

light. 

So, the implication then is, if you can manipulate the zero-point energy so you 

can get it out of the way, then if something tried to accelerate you, it would be easy. 

You  would  have  no  inertia.  Rather  than  using  humungous  amounts  of  energy  to 

try  to  propel  you  through  this  tremendous  force—drag—that  you  get  from  the 

vacuum  fluctuations,  you  could  throw  BB's  out  the  back,  I  suppose,  and  take  off 

like a shot. 

In  fact, the  Air Force  was sufficiently interested  in this  that they  set  up a pro- 

gram called Mass Modification, in  which  my colleagues and I  were interviewed to 

find  out  all  the  details  of  our  modeling  inertia  as  a  vacuum  fluctuation  phenome- 

non  that  might,  in  principal,  be  manipulated  to  see  if  there  was  a  possibility,  in 

some  far-distant  future,  of  reducing  the  inertia  of  a  spaceship  so  that  ordinary 

propulsive  means could be used  with relatively low energy requirements. They did 

a  year-long  study  and  went  around  to  various  universities  and  laboratories,  and 

asked people to tell them about experiments they  might be able to do to determine 

whether our model was correct. 

So,  again—there's  another  indication  that  these  are  not  just  fringe  scientists 

with  science  fiction  ideas,  but,  basically,  these  are  kind  of  mainstream  ideas  being 

published in  mainstream physics journals and being taken seriously by  mainstream 

military and NASA-type funders. 

Testimony of Dr. Hal Puthoff 
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Here at the Institute for Advanced Studies, one of our main interests is explor- 

ing  the  possibility  of  tapping  or  mining  this  vacuum  fluctuation  energy,  or  zero- 

point energy. We call it zero-point because even if you froze the universe down, all 

the  way  down  to  absolute  zero—where  most  motion  would  be  frozen  out—this 

energy  would  still  be  there.  It's  a  very  fundamental  kind  of  energy.  We  are  look- 

ing  to  see  if  we  can  extract  it  for  many  uses,  not  just  space  flight  application.  The 

grand  outcome  would  be  that  you  could  use  it  to  power  everything  from  electric 

toothbrushes, to aircraft carriers, to automobiles, to homes, to space flight. 

One of the main areas of interest, in terms of potential use, is the possibility of 

having a very cheap energy source for desalinization of water. 

I  routinely  make  presentations  and  briefings  to  various  branches  of  the  gov- 

ernment.  I've  been  taken  out  on  aircraft  carriers  by  the  Navy  and  shown  what  it  is 

that  we  have to replace, if  we have  new energy  sources to  provide new  fuel  meth- 

ods.  Of  course,  NASA  is  funding  some  of  these  breakthrough  propulsion-physics 

ideas.  Various  labs  in  the  Air  Force  are  pursuing  fundamental  studies  on  these 

kinds of exotic ideas, so there is a lot of Government interest. 

It's  getting  to  the  point  where  modern  theoretical  physicists  are  loathe  to  rule 

out any possibility. I  mean,  now  we are talking about parallel  universes and  mem- 

branes of many dimensions. Physics is just getting as wild as it can possibly be, and 

sandwiched  in  among  all  those  alternative  possibilities  is  the  possibility  that  some 

of these concepts might actually play a role in space flight application, where civi- 

lizations—ourselves  in  the  future,  or,  maybe,  more  advanced  ET  civilizations  of 

present—could, perhaps, travel long distances in relatively short times. 

[Regarding  UFOs:]  Of  course,  we  see  claims;  and  not  just  among  the  public, 

but  among  military  pilots  and  good  observers—typically  the  military—that  there 

appear to be something like craft flying around, with anomalous behavior. 

In  terms  of  some  of  the  characteristics  that  seem  to  be  attributed  to  them,  and 

given the kind of physics and the direction physics is going, you can't rule out that 

maybe some are some kind of craft or probes—maybe even more likely probes than 

craft—from some far-away civilization. 

When  you consider that our electromagnetic  technology is  a century old, basi- 

cally, you then realize that you could have advanced civilizations out there that are 

millennia  beyond  us.  You  know,  there  really  is  no  way  of  saying  whether  they 

might have some other way of making contact, or find other ways like worm holes, 

or whatever. It could be well beyond our imagination. 

NORAD  has  '"uncorrelated  targets"  that  they  can't  account  for,  and  from  time 

to time, satellites see things called fast  walkers,  which seem to be energetic signa- 

tures moving faster than can be accounted for by known planes, for example. 

There are people of some credibility, with credentials, willing to come forward 

and  say,  despite  the  giggle  factor  for  this  area:  "We  think  there  is  something  there 

that should be taken more seriously."  Well, it's another mark that this is an idea 
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whose  time  has  come,  [and  we  should  begin]  to  take  it  seriously.  You  know,  this 

should not be an area considered taboo by modern scientists. 

[About  Colonel  Corso  and  his  accounts:]  Here  we  have  a  guy  who  shows  up 

before  a  congressional  committee,  doing  whistle-blowing  activities  and,  under  cir- 

cumstances  where  a  lot  of  people—if  they  could  find  holes  in  his  credibility— 

would  be  more  than  glad  to  try  to  destroy  his  stories  and  his  credibility,  and  they 

didn't.  And  then,  you  suddenly  have  a  fellow  like  that  coming  forward  and  saying 

that  he  has  evidence  from  his  own  experience  that  there  were  crash  retrievals  and 

technologies that he personally was involved in distributing. 

Why  would  a  guy  with  that  kind  of  background  make  it  up?  I  had  a  chance 

to  ask  him  about  it  once,  and  he  said,  "Well,  the  way  it  came  out  in  the  book  is 

not  exactly  the  way  it  was,  but  it's  really  that  we  waited  until  there  were  develop- 

ments in regular  American industry, and then  we [released information] that  might 

accelerate  those  developments.  It  isn't  that  developments  got  started  on  the  basis 

of what we had, because we didn't want anybody to know we had them." 

You can't dismiss it out of hand, because it's hard to come up with a reason why 

he would have just made it up—he's a very patriotic kind of guy. So, that is really 

an enigma. 

Testimony of David Hamilton 

October 2000 

David  Hamilton  works  for  the  Department  of  Energy  in  the  area  of  new  generation  power 

systems.  He  explains  that  we  have  nearly  exhausted  the  worlds  supply  of  fossil  fuels,  just  at  the 

time  when  Asia  and  China  are  undergoing  an  "industrial  revolution"  and  are  positioning  to 

become  bigger  consumers  of  these  fuels  than  the  "first  world"  countries  already  are.  In  order  to 

alleviate  the  current  earth  crises  of  environmental  pollution,  global  warming,  etc.  and  advance 

as  a  sustainable  technological  society,  we  must  develop  technologies  that  don't  fit  into  the  old 

paradigm. 

I'm  David  Hamilton  from  the  Department  of  Energy.  My  background  is  in 

nuclear  power,  fuel  cell  systems,  and  electric  power  systems.  For  the  Department 

of Energy, I mainly focus on new generation power systems. 

We have designed a world that feeds on oil, and those oil supplies are becom- 

ing  more  and  more  limited.  Now,  if  we  look  at  what  the  supply  of  oil  is,  never 

before  in  our  history  have  we  been  in  a  position  where  supply  and  demand  would 

intersect,  but  in  about  10  years  we  will  see  the  intersection  between  supply  and 

demand, and that means that we will be seriously supply-limited. 

The other thing compounding that, and  which  we  have  seen lately—the reces- 

sion in Asia—created a worldwide "slight depression." We were isolated from most 

of that, but now Asia is coming back, and again world prices are going up, because 

demand is going up. 

And,  we're  going  to  see  that  become  even  worse—I've  got  some  curves  that 

demonstrate  this.  If  you  look  at  where  the  Asian  and  the  Chinese  people  are  in 

technology compared to where we are, and where the U.K. is, they are about at our 

1920s technology level. When they move up that curve to try to have as many cars 

as  we have per capita, the demand  for oil will be astronomical, because right  now, 

the industrialized nations are only 20 percent of the total [world] population. 

Funding  from  government  is  necessary  to  get  new  ideas  out  and  to  support 

these people who are thinking outside the box—beyond oil. 

There  are  some  things  I  know  about,  and  some  things  I  can't  really  talk 

about—but I do know that there are tremendously  impressive  weapon systems and 

potential  energy  systems  [under  development].  The  ones  that  I  have  studied  were 

available to me before they were classified, and in that capacity, I learned a lot about 

some of the weapon systems, because of my quantum mechanical background. 

There are a lot of technologies that have paths that you can follow through the 

literature,  [which]  suddenly  became  non-published—you  can  track  publishing 

records up to a certain point, and then they just disappear. You can also track peo- 

ple's backgrounds to know that they were working for a company, or they were 
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working  under  government  contracts  [during]  that  period,  and  it  seems  odd,  at 

times, why they were no longer publishing. 

I've  talked  to  quite  a  few  people  around  the  country—[and]  in  Russia  as 

well—that have seen some very  novel technologies and  want to develop them, but 

they continually have difficulties in trying to do that. 

Historically,  if  you  look  at  technologies  that  are  what  people  describe  as  free 

energy machines—not requiring oil, but high voltage or other types of applications 

that  get  more  yield  than  you  would  get  otherwise—they  have  had  a  lot  of  prob- 

lems. You  may be  familiar  with [Dr. John] Moray;  his experiment  was around the 

First  or  Second  World  War.  I  can't  remember  the  exact  time  frame,  but  it  was 

destroyed; all of it was lost, and his son never really understood the full concept of 

what he was doing, so he hasn't been able to reproduce the work. 

[See the testimony of Mark McCandlish, which describes Moray's work with dif- 

ferent kinds of energy.  LW] 

Similarly,  in  working  with  the  Russian  universities,  [I  found]  they  did  what  I 

consider  one  of  the  best  gravitational  experiments  ever  done—it  was  at  the  High 

Temperature  Materials  Laboratory  in  Russia.  They  had  done  their  experiment  off- 

site  and  demonstrated  that  this  device  could  [cause]  a  35  percent  reduction  in  the 

gravitational field. 

Now,  we  saw  that;  we  were  very  impressed  with  it.  The  high  gravitational 

researchers  at  DOE—I  had  them  look  at  it.  We  were  all  interested  in  it,  [and] 

we  would  like  to  follow  up  on  that  to  do  a  second  type  of  experiment—  dupli- 

cation,  reproducibility—getting  back  to  the  issues  of  how  do  you  get  good  sci- 

ence.  But,  you  run  into  a  lot  of  resistance  among  people,  and  in  the  Russian  case, 

it  was  even  more  so.  When  they  were  away  from  this  off-site  laboratory—it  was 

across  the  street  from  the  university,  as  I  understand  it—the  place  was  completely 

ransacked. 

All  the  equipment  was  lost.  Now,  lucky  for  us  they  had  their  recordings,  they 

had  their  videotapes,  they  had  their  presentation  materials.  All  of  that  was  still 

intact,  but  the  machine  was  lost,  as  well  as  a  lot  of  the  equipment  necessary  to 

duplicate that test. 

It may have been that there were some Mafia-type individuals involved, think- 

ing that there might be some profit in this thing. And, my  Russian friends say that 

part  of  the  government  that  does  that  sort  of  thing  is  no  different  from  the  Mafia, 

so that complicates the problem. 

[Much  like  the  US,  which  sabotages  promising  new  technologies.  See  the 

testimony 

of Colonel Charles Brown.   SG] 

Testimony of David Hamilton 
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Eventually, we have to completely get away from oil as a fuel, because it won't 

be  there  for  the  multiple  generations  behind  us.  If  we  care  about  humanity  as  a 

race, we have to do this. 

Now, through  my  work in  theoretical physics, I  will give  you  my opinion that 

Einstein  made  one  mistake  that  he  didn't  realize,  and  that  was  special  relativity. 

The reason that special relativity explains things in a  very simple  way,  for  most of 

the  things  that  we  see  in  nature  [is]—it  doesn't  account  for  gravity;  it  doesn't 

account for gravitational anomalies; it doesn't account for any space-time curvature 

whatsoever. 

I  believe  that  is  the  reason  why  general  relativity  never  got  fixed:  it  needed 

more  intense  graphical  treatment,  more  intense  algebraic  treatment,  in  order  to 

explain it properly. 

We're  currently  doing  that—about  150  scientists  around  the  world  are  work- 

ing  on  higher  topology  mathematics  and  higher  topology  geometric  structures  that 

will  help  explain  that—and  they  do  explain  many  of  the  anomalies  that  we  have 

today. 

There  is  potential  from  these  systems  that  we  may  be  able  to  coax  nature  to 

reorganize.  Some  people  might  call  this  vacuum  energy,  but  energy  is  all  around 

us:  matter  is  energy.  Everything  in  this  room  causes  space/time  curvature,  because 

everything comes from energy—energy causes space/time curvature. 

What Einstein showed in 1917 was that a planet causes this, but we also know 

from E = mc2 that there's a relationship to the energy. 

If we were to look at the energy—it's around us everywhere. A lot of it is very 

unorganized.  We  need  to  make  that  coherent,  and  that's  what  I  feel  that  the  vac- 

uum  energy  might  offer  us.  How  do  [we]  capture  that  energy,  focus  it  into  what 

we  want  it  to  work  on,  and  then  provide  the  power  for  whatever  we  need  to  do? 

Imagine  if  it's  true  that  we  can  use  electromagnetic  fields  and  adjust  them  in  such 

a way that they either decouple us from gravitation, or they create a negative grav- 

itational  effect.  Some  astronomical  researchers  feel  that  we  see  negative  gravita- 

tional effects from long-range parts of the  universe, and that this  may explain  why 

the universe is expanding rather than contracting. 

But, again, if  we can  take advantage of these effects locally, and  we can do it 

without  using  tremendous  amounts  of  energy—possibly  using  the  other  energy 

sources  that  we  were  talking  about  earlier:  the  freer  energy  concepts,  the  vacuum 

energy—then we've got a way to move material in the Z [vertical] plane really effi- 

ciently, and also with no pollution. 

As  population  grows,  this  little  planet  gets  smaller  and  smaller.  You  can  look 

at  LA's  projections  in  2050:  50  million  people.  Right  now  you  have  to  ask,  where 

are they going to go? We have some serious problems to face. 

The other side of the coin on energy  issues is the amount  of carbon  we  throw 

into the atmosphere. This has been an important aspect of what the Department 
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of  Energy  has  worked  toward:  to  try  to  get  cleaner  fuels,  to  work  with  EPA,  to 

work with other people, and try to reduce the amount of carbon. 

We've  had  a  record  amount  of  icefall  off  the  ice  shelves.  This  is  troubling—a 

100-foot  rise  in  water  is  probably  not  tremendously  concerning  to  most  people, 

but  if  you  live  under  100  feet  [elevation],  you  would  be  pretty  concerned  about 

that. 

But,  if  you  look  at  what  we've  done  in  the  United  States,  it's  focusing  on  just 

us, and what the Europeans are doing is focusing on just them. Again, we get back 

to  the  issue  that  we're  only  20  percent  of  the  population.  We've  already  used  half 

of  the  available  known  fuel,  and  now  we're  looking  at  the  other  80  percent  of  the 

world coming up using those same technologies. 

Because of this, we might well get into a carbon density problem that could be 

irreversible—and  there  have  been  quite  a  few  papers  talking  about  exactly  where 

that  is.  It  may  not  be  a  very  calm  transition  that  most  people  expect.  It  may  be  a 

catastrophic  change,  and  that  really  fits  with  the  fossil  record—there  haven't  been 

really calm changes during extinction phases—they  were  catastrophic changes that 

ended up killing large populations. 

I  think  it's  going  to  take  a  worldwide  effort  to  get  around  these  problems.  It's 

going to take an effort that divorces everyone from fossil-based fuels. 

In  order  to  do  that,  it  is  going  to  take  a  tremendous  effort.  Now,  [the]  spend- 

ing  [of]  that  money  by  countries  is  not  a  bad  thing—it  creates  high  tech  jobs. 

Over the long run, I believe  we  will create a lot of high tech jobs. I think  this is a 

good  thing  for  the  world—it's  a  good  thing  for  people;  it's  a  good  thing  for  this 

human race. We need to start doing it now before it's too late. 

I  am  concerned  that  if  we  don't  do  something  very  soon,  any  society  that 

begins to be resource-limited begins to eliminate the problem causing that resource 

limitation.  I  would  hate  to  see  us  get  into  the  position  where  other  people  want  to 

eliminate  us,  or  we  have  to  eliminate  them,  in  order  to  continue  our  lifestyle. 

That's why it's so important that we start now. 

Testimony of Lieutenant Colonel Thomas E. Bearden (retired) 

October 2000 

Colonel  Bearden  is  a  leading  conceptualist  in  alternate  energy  technologies,  electromag- 

netic  bio-effects,  unified  field  theory  concepts,  and  other  related  areas.  He  is  a  retired 

Lieutenant  Colonel  of  the  U.S.  Army  and  holds  a  Ph.D.  and  an  M.S.  in  Nuclear  Engineering 

from  the  Georgia  Institute  of  Technology.  He  is  currently  CEO  of  CTEC,  Inc.,  Director  of  the 

Association  of  Distinguished  American  Scientists,  and  Fellow  Emeritus  of  the  Alpha 

Foundation's  Institute  for  Advanced  Study.  In  Colonel  Bearden's  testimony  he  speaks  exten- 

sively  about  how  it  is  possible  to  derive  useable  energy  from  the  vacuum  without  violating  any 

currently  known  laws  of  physics.  He  and  others  have  built  electromechanical  devices  which 

actually  demonstrate  this  technology.  He  also  explains  how  certain  powers  would  rather  keep 

this  technology  from  becoming  widely  known  outside  of  small  esoteric  circles.  Time  is  running 

out  however  because  our  Earth  does  not  have  enough  oil  and  coal  reserves  to  last  even  for  this 

generation.  He  explains  how  our  top  minds  and  scientists  must  first  recognize  then  rally  around 

an effort to solve this energy problem before 2004. 

TB: Lt. Col. Thomas Bearden 

SG: Dr. Steven Greer 

TB:  My  name  is  Tom  Bearden,  Lieutenant  Colonel,  U.S.  Army,  retired.  I  spent 

20  years,  a  little  more  than  that,  in  the  active  military.  Mostly  in  Air  Defense  and 

various  other  assignments.  I  spent  quite  a  number  of  tours  in,  basically,  R&D 

work, in the military, developing missile systems and things like that. 

For about 20 years or more, some associates and I have been researching how 

to  extract  electromagnetic  energy  from  the  vacuum.  Now,  we  did  so  under  some- 

what  duress  because  the  conventional  electrodynamics  model  does  not  allow  this 

to  happen.  In  other  words,  it  doesn't  allow  you  to  extract  excess  energy  from  the 

vacuum  and  use  that  to  power  your  load.  So  it  doesn't  allow  you  to  make  a  sub- 

powering system. 

So  we  took  the  approach  that  some  of  the  phenomenology  we  had  seen  in 

experiments and so  forth, convinced  us that it  was possible. And there didn't seem 

to be any real physical reason  why it couldn't be extracted, if  we could find a  way 

to  do  it.  But  we  had  the  problem  of  why  doesn't  the  electrodynamics  allow  it  to 

be  done?  So,  at  the  same  time,  we  also  began  a  study  of  the  foundations  of  elec- 

tronics and magnetics. We pay the power company to have a giant wrestling match 

inside its generator and lose. 

The problem we ran into was that the electrodynamics had actually been mod- 

ified to throw out the very kind of systems that we had seen in our experiments. 

We  can  do  it  [get  energy  from  the  vacuum]  in  accord  with  thermodynamics. 

And  we  can  do  it  in  accord  with  physics  and  electromagnetics.  Now,  this  is 

absolutely  rigorous.  I  don't  care  how  many  folks  want  to  check  that.  It  will  hold 

up. It is rigorous. So, this was one thing we established from the study of the foun- 

532 

Disclosure 

clarions of electromagnetics. You are permitted to have electromagnetic systems to 

power themselves and their load and you don't have to put in the energy, they take 

it from the vacuum, the active vacuum. 

Our  engineers  are  taught  to  throw  away  about  ten  trillion  times  (for  a  typical 

average case) as  much energy as they pull out of the vacuum,  without even  know- 

ing  it.  They  throw  all  that  away  and  only  calculate  the  little  bit  that  we  catch  in 

that circuit and then use. So, we had built a whole science based on throwing away 

this  enormous  energy  that  is  pulled  out  of  the  vacuum  by  every  little  old  separa- 

tion of charges, every dipole. Well, in the 1950's, particle physicists, Woo and oth- 

ers,  discovered  broken  symmetry.  They  discovered  how  fundamental  a  process 

something  like  this  dipole  is,  where  we  separate  two  opposite  kinds  of  charges. 

And T.D. Lee, for example, looked at it, four physical charges and so forth, and Lee 

won a Nobel Prize for it. Any dipole is a broken symmetry and the fierce exchange 

with a vacuum is a broken three-dimensional symmetry. 

What  does  this  mean?  Cutting  through  all  the  words  and  getting  down  to 

country  boy  language:  It  means  that  nature  does  not  insist  on  conserving  energy 

in  three  dimensions.  We  do,  because  we  have  a  three-dimensional  mind.  We  like 

to think in terms of space because observation itself destroys time and what we look 

at  is  spatial.  So,  we  like  to  think  the  world  is  made  of  space,  not  space-time. 

However,  nature  loves  to  work  in  four  dimensions.  Her  fundamental  law  is  that 

conservation  of  energy  must  apply  in  four  dimensions.  Now  you  are  not  going  to 

beat  that  one.  But  there  is  no  law  of  nature  that  requires  you  to  come  in  and  say 

also  [that]  it  must  apply  simultaneously  in  three  dimensions.  If  we  build  some 

gadget  that  makes  it  apply  in  three  dimensions,  we  apply  an  extra  constraint  on 

what  nature  will  give  us.  Turning  that  around,  we  go  around  building  things  that 

insist on having this three-dimensional exchange of energy. 

So, we have a terrible situation all the way. It's called entropic engineering. We 

always  got  entropy  beating  us  to  death.  We  talk  about,  you  know,  efficiencies  at 

30%  and  so  forth  for  our  power  systems  when  we  talk  about  burning  the  coal  and 

oil. 

But  nature  doesn't  require  you  to  do  that.  Once  you  break  the  flow  in  three 

dimensions, you no longer have to conserve energy in three dimensions. 

The basic conservation of energy is an in-flow from four dimensions, out-flow 

in  three  dimensions;  from  the  fourth  dimension  converted,  and  flowing  out  into 

three  and  that  one  is  free.  Giant  negentropy  is  free.  Nature  will  start  reorganizing 

a goodly percentage of the whole vacuum for you, spreading it at the speed of light, 

and  will  continue  it  as  long  as  you  leave  the  dipole  alone.  Today  we  say  we  can't 

engineer negentropy  when negentropy is the easiest thing in the  world to engineer, 

whereas the entropy is the hard way to do it.  And that's the way we all do it. 

The  bottom  line  of  this  is:  if  we  initiate  the  negative  entropy,  and  let  it  go,  it 

is just like you punched a hole in the ground and you got a big gusher of oil.  You 
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don't  have  to  furnish  the  pressure  and  you  don't  have  to  furnish  the  oil.  Here  it 

comes.  And  it  comes  out  in  real  oil  that  you  can  use.  And  the  common  dipole  in 

every  electrical  circuit  pours  out  energy  in  that  fashion.  The  problem  is  not  how 

to  get  enormous  energy  from  the  vacuum.  That  problem  has  been  totally  solved 

[by  nature].  It  was  actually  solved  in  1903  had  we  understood  it,  had  we  under- 

stood  what  Whitaker  wrote.  We  didn't.  But  now  we  do  understand  it  and  we  do 

certify very rigorously with some of the AIS papers that that is for real. 

The  problem  now  is,  how  do  we  catch  a  goodly  bit  of  this  energy  and  use  it? 

You dump it in a load, let it power that load, and not use half of it to go back over 

and kill that little dipole. 

We  have  been  successful.  We  have  just  built  our  second  model.  The  first 

model  produced  five  times  the  output  we  put  in.  We  don't  put  any  energy  into  it 

to  actually  power  the  system.  It  comes  right  out  of  a  permanent  magnet,  which  is 

a  dipole.  The  reason  for  using  a  permanent  magnet  is  very  simple.  You  can  pass 

the  flux,  in  a  flux  channel,  back  through  the  permanent  magnet  and  those  poles 

don't  get  destroyed.  They  are  welded  into  the  material  when  you  magnetize  it.  We 

can  bypass  one  of  the  big  problems  with  a  permanent  magnet.  We  don't  have  to 

destroy the dipole. That gives us one solution going in. 

The  other  is,  how  do  we  catch  the  energy?  Well,  that  turned  out  to  be  fairly 

simple.  We  found  a  material,  which  would  separate  the  magnetic  field  from  what 

is  called  a  magnetic  vector  potential.  The  vector  potential  flows  unceasingly  from 

the  magnet.  It  will  flow  from  now  for  the  next  15  billion  years.  You  can't  slow  it 

down.  You  can't  change  it,  as  long  as  that  magnet  is  there.  So,  you  have  plenty  of 

energy flow. The question is, how to  use it. So,  we use it  by diversion. We reason 

that this  flow  will replenish just like a river. It's like a  humongous river. If  we dip 

some energy out of it, it'll replenish the hole we dipped out of at the speed of light. 

So  we  can  dip  and  dip  and  dip.  But  we  can  keep  dipping  and  the  water  fills 

as  fast  as  we  dip  it.  Then,  if  we  come  down  to  another  area  and  we  let  the  water 

that  was  replenished  still  interact  with  something,  and  at  the  same  time  we  dump 

the  water  that  we  dipped  in  there,  we  would  have  more  energy,  by  far,  than  what 

we are paying for dipping. So, we looked at it as an energy flow process, which, it 

is.  And  we  found  the  material  which  would  do  part  of  the  dipping  for  us.  It  will 

separate the magnetic field from the magnetic vector potential. 

Yes, there is a long history of over-unity systems. 

SG: What has happened to them? 

TB:  Nicola  Tesla  had  one.  Basically,  this  big  magnifying  transformer  that  he  had 

on  Long  Island  was  such  an  over-unity  system.  The  way  that  one  apparently 

worked is he got the entire Earth itself in resonance. The crust of the Earth, as you 

go down in there, is made of highly non-linear materials.   It will do phase conju- 
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gation.  And  so  eventually  what  it  does  is:  everything  going  on  is  feeding  energy 

into the Earth starts to feed energy into that wave that he created. So, he gets a lot 

more  energy  in  this  resonant  way,  fed  from  outside,  from  the  environment  in  the 

interior  of  the  earth.  And  that's  the  way  he  built  up  a  humongous  wave  of  energy. 

His  idea  was  you  could  then  put  in  a  tap  on  it,  anywhere  else  on  the  world  and 

extract it free. 

And  of  course,  J.P.  Morgan's  take  on  that  was  that's  foolish  you  can't  put  a 

meter  on  it.  So  that  actually  doomed  much  of  Tesla's  career  at  that  point  when 

Morgan  found  out  that  he,  Tesla,  was  going  to  produce  the  energy  freely.  There 

would be a small cost here at a central location, everybody else could tap it for free. 

It  wouldn't  have  powered  the  whole  world  today.  It  would  have  powered  much  of 

the  world  in  those  days.  Tesla  also,  we  are  pretty  sure,  put  a  system  in  a  car  and 

ran a car on it. The engine had no gas, no input of power, and would still run once 

Tesla  got  it  started.  And  we  know  it  is  perfectly  possible.  Tesla  apparently  knew 

how  to  use  this  giant  negentrophic  process  that's  universal.  Energy  is  free  for  the 

taking from the vacuum anywhere you want it. We just have to learn to use that. 

Some  of  the  breakthroughs,  in  the  past,  have  been  deliberately  suppressed.  I 

will name a few: T. Henry Moray was inspired, of course, by Tesla's work. And he 

demonstrated so many times, to so many scientific and engineering groups and peo- 

ple who are skilled in the art, there was absolutely no question that T. Henry Moray 

had a system that produced about 50 kilowatts out of a 55 pound box. This is  well 

established as you go back and look at all kind of certified tests and everything else 

that  he  did.  There  are  all  kinds  of  skullduggery  that  happened  there.  I  don't  think 

T.  Henry  Moray  ever  got  a  decent  chance  to  do  anything  with  that.  The  Russians 

even tried to kidnap him at one time. It read like a James Bond movie, but it is real. 

It really happened, and it really happened here in the United States. 

This  was before the War, this  was in  the 1930s. In the same general period of 

time, one of the greatest electromagnetic scientists  we ever had  was Gabriel Crone 

[sp].  Gabriel  Crone  invented  a  true  negative  resister,  working  on  a  Navy  contract 

for Stanford university. He was never permitted to reveal the exact way that he con- 

structed his negative resister. But I use direct quotes where he in fact said, we have 

a negative resistor and we can [even] disconnect a generator from this network ana- 

lyzer when we have negative resisters in there because they will power the circuit. 

So,  that  one  was,  in  fact,  suppressed.  I  don't  know  what  ever  happened  to  it, 

but  it  vanished  and  he  never  did  reveal  the  secret  of  what  he  called  his  open  path, 

connecting any two points in a circuit. But it is in the literature, and it is well doc- 

umented, because  he  was perhaps the leading electric scientist in the United States 

at that time. 

Well,  there's  another  one  that  went  down  the  tube.  Various  people  have  made 

casual  ones  from  time  to  time  over  the  years.  I'd  estimate  probably  50  different 

inventors have invented something. Even if they didn't understand it, they did get 
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it  to  go  over-unity.  But  most  of  the  time  they  incurred  a  lot  of  ridicule  from  the 

scientific community. Sometimes they were really hounded. 

Probably the best documented, scientifically, over-unity systems (self-running, 

self-powering systems)  were  developed by the Russians before World War II. It is 

in  the  French  scientific  literature  and  it  is  also  in  the  Russian  scientific  literature. 

The  papers  are  there.  I  quote  them  in  many  of  the  articles  that  I  published.  And 

you  can  go  check  the  papers.  The  theory  is  there.  Many  papers  are  published  on 

this  and  the  Russian  scientific  literature.  And  they  reached,  you  know,  goodly 

power for those days: 50 and 100 kilowatt devices. 

There are many ways of looking at the suppression that's occurred in this area. 

I've  been  a  victim  of  quite  a  bit  of  suppression.  So  has  any  other  legitimate 

researcher in this area. All I can do is give you my ideas drawn from my own expe- 

riences  and  what  I  think  it  is  and  where  I  think  it's  coming  from.  Today,  we  don't 

[have] kingdoms. Today we have big economic programs; basically, we have cartels. 

We  have  a  whole  set  of  cartels  in  an  area,  interlocking  corporations.  And  behind 

this, we have a few people who are quite wealthy and who own those things. Let's 

call that an empire. It's a corporate empire, a set of corporations and empires. 

Historically, as far back as  you  want to  go,  we  have  had cartels. Any time  we 

have a very powerful cartel, or set of people that controlled a lot of things, [we find] 

resistance  to  any  means  of  changing  its  in-flow  of  control  and  its  in-flow  of  funds 

and money and its power. You know, everybody is trying to be the big monkey. It 

is really as simple as that. And so the more powerful the agency, the more powerful 

the group, the  more powerful the cartel, the  more they  will resort not only to legal 

means,  but  to  extra-legal  means  to  suppress  their  competition.  For  example,  the 

greatest espionage in the world is industrial espionage between one corporation and 

another,  right  here  in  America.  They  are  the  ones  that  hire  all  the  spies  and  the 

spooky equipment and everything like that, by far more than the Intel agents do. 

So, that's one thing  we  have.  We have the  giant industrial  economic cartels in 


energy.  And  it  is  not  one  cartel.  It  is  many,  many  groups  in  energy.  And  each  of 

those  has  become  very  powerful  in  its  own  area.  And  each  one  does  not  wish  to 

see  simple  little  electrical  taps  pulling  out  enormous  energy  from  the  vacuum. 

They would much rather see you burning a lot more oil and so forth. 

So, yes, there is in  my  view  a very active suppression effort by those kinds of 

folks. Part of that goes into very unique areas. It's not like, you know, you just flat 

get shot. There is some of that. But one of the main ways of suppressing it is, they 

take a deep psychological profile of an individual that they  wish to suppress. They 

really wish to get him entangled in all kinds of difficulties he can't get out of. Now, 

a good trait, from a human being standpoint, may be a very valuable trait to some- 

body who wishes to manipulate you. 

For  example,  suppose  you  are  easy  to  approach.  That  is  a  vulnerability.  That 

is a serious vulnerability.   So, ones deep psychological profile is examined in great 
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depth  by  real  experts.  For  example:  who  knows  international  finance?  You  can  be 

had on a money laundering scheme easily. And not even recognize that is what you 

are  in.  So,  any  way  that  you  do  not  have  good  knowledge  or  you  have  a  vulnera- 

bility, then they arrange scenarios, just like you would write a movie. In fact, they 

do it with computers. It's all computerized. And in this scenario, we have, we write 

a  play  where  this  particular  vulnerability  is  going  to  be  exploited,  and  the  target 

[neutralized]. 

Now, they keep big psychological profiles on lots of useful fellows. These are 

people  who  basically  have  knee  jerk  reactions  or  something.  Or  they  are  radical. 

Or  they  have  some  kind  of  way  they  interact  which,  if  it  could  be  connected  with 

you, would be in the area we wish the interaction to occur to get you off into some- 

thing else, totally different than what you are doing. All it takes to set that up may 

be a phone call, and stimulate the action to occur. And then the controllers sit back 

and watch the game go. It is gaming. But it is just like watching a movie scenario. 

One of these days we will probably write a book on gaming and how it is done and 

what kind of main games they can use. 

But I can tell you they are very effective. You can get so many different games 

from so many different walks of life by so many charming folks who are really oily 

characters  that  you  would  not  believe  it.  And  those  come  at  you  en  mass.  And 

usually, they bury you. They bury you off in the courts, they bury you off, or they 

get  you  tricked  into  doing  an  illegal  act.  How  would  they  do  that  if  you  wouldn't 

violate the law? How can you be made to violate the law when you are not a crim- 

inal? Simple. 

Let me give you a for instance. A fellow comes in and he says we really need 

to  get  some  major  financing.  Every  inventor  is  poor.  Everybody  is  struggling. 

Nobody's  got  the  money  to  build  all  these  build-ups,  which  may  cost  $10,000, 

$15,000,  $20,000  a  piece.  So,  everybody  is  struggling  for  money.  So,  someone 

comes  in  and  says  we  are  going  to  form  a  stock  company.  We  are  going  to  do  all 

these  good  things.  Unbeknownst  to  you,  he  goes  off  to  the  Securities  &  Exchange 

Commission  and  several  other  people,  Treasury  Department,  and  he  says,  hey,  I 

think I  have  fallen in  with a  den of thieves. Of course, he  is the CEO now,  under- 

stand. Because, he is the guy who knows all this stuff. 

He says to these government agencies that if you'll give me immunity to pros- 

ecution,  I'll  help  you  catch  these  crooks  because  they  are  going  to  do  the  greatest 

money  laundering  thing  you  ever  heard  of.  It  is  going  to  come  right  out  of  one  of 

these  foreign  countries.  It  is  going  to  be  scrubbed.  It's  going  to  be  laundered  drug 

money,  or  something  like  that.  Now  you  have  no  knowledge  this  is  happening. 

And  the  government  will  jump  at  the  chance  and  they'll  give  him  immunity  to 

prosecution.  That's  their  normal  modus  operandi.  So  then  he  goes  off  and  sets  all 

this up and keeps you deluded about what's happening. 

If you consummate [the financial deal], you wind up behind bars for about 20 
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years,  wondering how  you  got there,  when  you  never did anything to  money laun- 

der  anything.  He's  the  fellow  who  did  it  and  who  set  it  up  and  he  testifies  against 

you  because  he  is  immune  to  prosecution.  This  is  one  of  the  standard  games. 

Machiavellian  is  not  dead.  He  still  lives.  And  these  are  the  games  that  are  played. 

And  it  is  particularly  played  in  the  systems  where  people  are  trying  to  build  over- 

unity systems. It's been very effective in stopping some of them. 

SG: Do you think lethal force has been used? 

TB:  Lethal  force  is  used.  I  worked  with  an  inventor,  for  example,  Sparky  Sweet, 

who  is  quite  well  known.  He  was  shot  at  once  by  a  sniper  rifle  from  about  300 

yards.  The  only  thing  that  saved  his  life  was,  he  was  an  old  guy  and  very  feeble, 

there  towards  that  part  of  his  life,  and  he  stumbled  as  he  was  coming  up  the  steps 

and he fell down. As his head went forward, the bullet went right by where his head 

was. And of course, the assassin was never found. 

So,  there  are  many  cases  like  that.  Some  are  killed.  I  believe  Marinov  to  be  a 

kill.  If  I  can  believe  the  reports  of  the  people  who  visited  where  his  body  lay,  the 

pavement  glowed.  And  there  is  only  one  weapon  on  earth  that  will  kill  a  human 

body  and  let  the  cement  glow  under  it.  And  that's  a  longitudinal  wave  shooter, 

what's  called  a  shooter.  He  was  probably  killed  by  either  the  KGB  or  one  of  their 

agents  from  one  of  the  other  Iron  Curtain  countries.  He  was  killed  with  a  shooter 

and thrown off the building to make it look like suicide. 

So yes, there are some rather bizarre things that have occurred to some people. 

As I say, I prefer not to dwell on that, try to get by as much of that as we can and 

try to dwell on the science. 

The only way we are ever going to beat all of this stuff, we'll have to convince 

the scientific community that there is real science here. 

[It  was  previously  assumed  that]  the  generator  powered  the  external  circuit.  It 

doesn't.  It  does  not  power  it  at  all.  We  twist  the  crank  on  the  generator,  the  shaft, 

to  turn  the  shaft,  and  that  forms  a  magnetic  field  inside  the  generator.  And  that 

energy in that magnetic field dissipates itself upon the internal charges to force the 

positive  charges  in  one  direction  and  the  negative  charges  in  another  to  make  that 

dipole.  That's  all  a  generator  does.  It  doesn't  add  one  watt  to  the  power  line.  All 

the  coal,  all  the  oil,  all  the  damns  ever  built,  all  the  nuclear  fuel  rods  ever  con- 

sumed,  never  added  one  single  watt  to  the  power  line.  All  they  did  was  keep 

rebuilding the dipole that we have designed the circuit to destroy faster than we can 

power the loads. So, we have polluted the planet, we are killing species, we are poi- 

soning our own lungs and our own environment. We don't have to do that. 

But  it's  giant  cartels,  a  giant  financial  set  of  empires  [maintaining  the  status 

quo],  and  it  is  going  to  continue  this  way  unless  we  get  the  attention  of  the  scien- 

tific community focused.   And hopefully, get some legislative action focused to 
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force  action  to  develop  these  new  kinds  of  systems.  Once  we  develop  them,  and 

start  to  use  them,  we  won't  have  to  have  all  this  nuclear  waste.  Look  how  expen- 

sive and how long it takes to build a nuclear power plant, and then all the radioac- 

tive waste you have. You know, they still store the fuel rods on the sites after they 

are  spent.  They  don't  know  what  to  do  with  them.  There  are  all  kind  of  schemes 

about  where  you  are  going  to  put  them.  The  blunt  truth  of  it  is  that  right  now  we 

are storing them on site, at the nuclear power plants. 

The other thing is we don't need to pollute with all these hydrocarbon byprod- 

ucts; we don't need to pollute the whole biosphere like that. We don't have to burn 

all that stuff just to  make a dipole. Quit destroying the dipole [in our conventional 

circuits] and we don't have to remake it. 

So if we use this system where we extract energy from the vacuum we can clean 

up this biosphere. One of the greatest, most critical things facing us is that the sup- 

ply  of  cheap  oil  has  now  peaked.  We  are  there.  What  this  means  is  we  will  con- 

tinue to  get some oil,  yes. But it  will be  more and  more and  more expensive,  year 

by  year  by  year.  Meanwhile,  the  demand  for  electricity  goes  up  everywhere  in  the 

world, which drives the oil curve, again. And what you have is a classic escalation 

of  prices  type  situation.  The  demand  is  up.  The  supply  is  down.  The  supply  gets 

more and more expensive to try to fill it and so the cost just is going to go up and 

up and they are not going to stop. 

Well,  what happens? Somewhere along the line of about 2008, the  way I look 

at it and project it, we are going to have a world economic collapse. The economy 

cannot  stand  such  increases  as  it  is  going  to  come.  And  God  help  us  if  we  have  a 

war  in  the  Mid-East.  But  I  believe  by  2008,  we  will  see  the  world  economy  col- 

lapse. Now, about a year before that, as the economies are crumbling and the stress 

on  all  these  populations  and  all  these  leaders  and  all  these  nations  increases  so 

much,  desperate  people  will  do  anything.  Desperate  leaders,  particularly  fanatical 

leaders will do anything. 

Conflicts will increase and escalate and they will start to use the weapons they 

have  in  those  conflicts.  And  there  are  about  25  nations,  according  to  the  Secretary 

of  Defense  that  have  mass  destruction  weapons.  Nuclear  weapons  for  example. 

And  if  you  don't  have  nukes,  maybe  you  bought  some  Russian  plutonium.  Look 

at  what  will happen to  your water supply in New York  City, put a little plutonium 

in  it.  And  poor  nations  that  can't  afford  nukes  have  biological  weapons.  About  25 

nations, and it is growing all the time, have weapons of mass destruction. 

Now,  by  the  way,  those  weapons  are  already  in  our  large  populations.  If  you 

will  check  Colonel  Lunev's  book  (Colonel  Lunev  is  the  highest-ranking  GRU 

defector  we  ever  had  and  his  book's  cleared  by  the  CIA)  he  tells  you  how  the 

Russian's  introduced  the  nuclear  weapons,  surreptitiously  [into  American  cities]. 

Their  operatives  [entered]  and  secreted  them  in  the  U.S.  He  tells  you  how  it  was 

done in the book. So read the book. All our big cities as far as I'm concerned, and 
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population  centers,  already  have  weapons  of  mass  destruction  hidden  in  them.  We 

used  to  call  that  dead  man  fusing.  And  so,  all  of  the  nations  have  dead  man  fused 

one  another,  one  way  or  another.  And  all  the  old  studies  show  that  in  the  height- 

ened  tension,  great  conflicts  and  high  tension,  whenever  they  start  popping  the 

nuclear weapons or weapons of mass destruction, you have a very formidable thing 

that happens to you. 

Nobody  has  defenses.  Since  we  have  no  defenses,  the  only  thing  you  have  is 

like  a  fencing  duel.  You  have  to  hit  the  enemy  before  he  hits  you.  You  have  to 

destroy  him  or  you  will  be  destroyed.  Mutual  assured  destruction  is  a  funny 

acronym.  The  only  thing  that  is  debatable  about  it  is  whether  the  destruction  shall 

be  mutual  or  unilateral.  What  happens  is  everybody  fires  on  perceptions  of  prepa- 

rations by his adversaries. And you have to fire everything you have as fast as you 

can,  as  rapidly  as  you  can,  as  massively  as  you  can,  to  try  to  destroy  your  enemy 

otherwise you have no chance of survival. So, what we get is the great Armageddon 

everybody  has  been  dreading.  The  energy  crisis  going  right  now,  in  my  view,  will 

probably evoke a great Armageddon that we've all feared so long in about 2007, if 

we don't  solve the [energy] crisis. If  we back  up from that, it  means the  first quar- 

ter  of  2004.  These  new  energy  devices  had  better  be  rolling  off  of  the  assembly 

lines  like  sausages  or  we  can  all  forget  it  and  go  home.  It's  too  late  to  change  it. 

That is how short a time we have. 

I view this as the greatest strategic threat to [the] survival of the United States, 

and in fact, of civilization itself, that has ever existed in my lifetime. Now, the fools 

may  blow  the  world  from  other  causes,  don't  misunderstand  me.  But  they  are 

going  to  blow  it  from  this  cause.  This  I'm  quite  certain  of.  So  it  means  that  any- 

thing  I  can  do  to  try  to  stop  that  has  to  be  done.  What  we  need  is  a  great 

Manhattan  project.  You  can  do  it.  This  is  a  doable.  We  have  the  principles.  We 

know  how  to  do  the  giant  negentropy.  We  have  good  scientists.  We  have  some 

sharp  young grad students and post docs. But they aren't allowed to  work on these 

kinds of things. 

For goodness sakes, let's marshal them together like we did in World War II to 

get  the  atomic  bomb  where  we  went  from  zilch  in  four  years  and  had  an  opera- 

tional bomb. Let's do the same thing  here because survival  depends on it, not only 

of us, but of civilization. 

We  had  one  friend,  for  example,  that  we  worked  with  very  closely  who  built 

practical  over-unity  systems.  He  demonstrated  at  a  conference,  for  example,  an  8- 

kilowatt system. And then, very mysteriously he and his whole family disappeared. 

We  have  found  out  since  that  he  is  still  around  and  he's  doing  very  well,  because 

he was attired in a very expensive suit and a very nice automobile. He and his fam- 

ily are okay, even though they disappeared back then. 

But  here  he  had  a  successful  unit  that  just  flat  disappeared  off  the  face  of  the 

earth.  Now, its [disappearance] has to either be for the great financial empires, or 
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it  has  to  be  for  some  kind  of  black  project.  And  they  classified  it.  Whatever  it  is, 

the survival of humanity itself, and civilization itself, is now at stake. 

I  really  believe,  through  the  auspices  of  the  U.S.  Government,  we  must  bring 

[these  technologies]  forward  to  save  ourselves  and  save  the  earth.  If  we  keep  it 

secret, or if  we  keep it in the control group's  hands  we shall all go down to obliv- 

ion in about 2007. 

I'm  the  co-author  of  a  paper  and  literature,  way  back  there,  which  reports  the 

successful  anti-gravity.  I'm  not  going  to  do  another  experiment,  not  even  going  to 

participate  in  one.  I'm  not  going  to.  You  know,  everybody's  got  a  different  cir- 

cumstance.  And  my  circumstance  [is  that]  for  me  to  go  on  living  and  staying 

healthy  and  doing  well,  depends  on  me  avoiding  certain  areas.  And  that's  one  of 

them. But I can work in energy. 

[Colonel Bearden has extensive knowledge about anti-gravity propulsion but his life 

would be in danger if he pursued that area of research and he refused to comment fur- 

ther on that area.  See testimony of Mark Bean, Mark McCandlish and others.  SG] 

What  needs  doing  immediately  deals  with  the  scientific  community.  They  are 

not  doing  anything  that  has  any  chance  of  stopping  this  problem  before  the  world 

explodes  in  our  faces.  Sure,  windmills  are  good.  Burning  the  oil  cleaner  is  good. 

All of these things, building  a couple of  more damns, is good, if you don't destroy 

too  much  of  the  biosphere,  etc.,  etc.  It  doesn't  solve  the  problem.  The  problem  is 

just exactly like what we had in World War II. We have a problem, it's a doable, it 

can be solved very quickly because we've got the first half of it already solved, how 

to get the energy out of the vacuum. 

So half of it is already done. But we can't get the scientific community to move 

on it, to turn those young grad students loose and those young post docs loose. The 

professor at the university, for goodness sakes, is trapped. He is absolutely trapped. 

All the universities are greedy. They want the overhead money. He's got to bring in 

extra money. He's got to get patents. And of course, he's got to get his papers pub- 

lished. So he's caught in a process where he must compete for the packages, which 

are  put  together  and  come  down  for  competition.  If  he  doesn't  get  those  packages 

and win them, he doesn't fund his grad students, he doesn't get the overhead money. 

He's going to be lucky if he is working for the grocery store, instead of being a physi- 

cist. So he's in a mad scramble to try keep running on a treadmill. So we've got the 

whole scientific community working on the wrong problem. 

SG: So what could the U.S. Government do about that? 

TB:  What  we  can  do  is  do  just  like  we  did  in  the  Manhattan  project.  You  can 

order the scientific community to do it, whether they wish to do it or not.   And 
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hold  them  accountable  from  the  highest  level  to  the  bottom.  How  much  money 

are  we  spending  in  our  national  laboratories  on  nuclear  stuff?  Don't  we  think  at 

least  10%  of  that  money  ought  to  be  routed  out  of  there  and  spent  on  nothing  but 

this which might save us while the other stuff takes us down the tube? 

Of  course  we  should.  In  fact,  it  ought  to  be  more  than  that.  The  best  scien- 

tists  we  have,  the  best  grad  students,  the  best  post  docs  ought  to  be  turned  loose  on 

this  problem.  And  that  means  funded.  And  that  means  that  we  do  not  allow  sci- 

entists  to  slander  and  libel  people  who  are  trying  to  do  research  in  this  area.  Right 

now  they  do  it  wholesale,  and  they  do  it  at  will.  Look  at  what  they  call  me  in  print, 

for  goodness  sake.  But  the  problem  is  the  scientific  community  resists  change  and 

it  is  doing  business  as  usual.  And  my  bottom  line  is,  unless  the  legislative  branch, 

together  with  the  Administration,  forces  them  to  get  on  this  problem  and  solve  it, 

they will not only fiddle while Rome burns, they will help burn it. 

As  we  speak,  the  Government  has  not  moved.  The  scientific  community  has 

not  moved.  I  hope  that  changes.  I'm  trying  to  change  it.  And  private  industry  - 

-  that's  a  mixed  bag.  First  of  all,  the  moment  you  try  to  do  it  in  private  industry, 

then  is  when  you  are  absolutely  vulnerable  to  all  the  games.  For  example,  a  law- 

suit  alone  can  hang  you  where  you  will  never  come  out  of  it  for  the  next  15  years. 

The  lawsuit  doesn't  have  to  be  justified  or  anything  at  all.  You  can  sue  anybody  for 

anything if you've got enough money to file the suit and want to swear. 

And  so,  the  next  thing  you  know,  you  can  be  in  court  for  20  years.  All  of  this 

comes  at  you.  This  is  part  of  the  delay.  This  is  the  control  groups  wanting  to  stay 

in  power  while  we  all  go  down  the  tubes.  They  operate,  primarily,  in  the  private 

sector. 

So  [if  you  do  it  privately]  you  are  automatically  in  that  arena  where  the  real 

lions  are  after  you  all  the  time.  And  if  you  run  this  one  with  bean  counters  [from 

venture  capitalists],  you  destroy  the  program  before  you  start.  So,  your  only 

choice,  then,  is  to  avoid  venture  capitalists  like  the  plague  and  to  try  to  go  for 

licensing.  Which  means,  the  brunt  of  doing  the  research  on  the  front  end  falls  on 

you  and  your  resources.  Which,  for  working  people  is  whatever  you  can  afford  out 

of  your  back  pocket.  But  if  you  don't  do  that,  you  are  not  going  to  do  it  anyway. 

How  many  [over-unity  energy  devices]  have  you  seen  in  the  past  that  went  the  ven- 

ture  capital  route  that  were  real?  How  many  of  them  made  it?  I  can  name  three 

or  four  that  were  real.  They  are  not  there  yet.  They  are  not  going  to  be  there.  They 

were buried. 

You  have  to  do  it  by  licensing  and  go  to  the  patent  office.  The  patent  office 

says  it's  impossible  to  do  an  over-unity  system.  The  AIP,  the  physics  institute, 

comes  down  on  you  and  says  this  is  absolutely  against  the  laws  of  nature.  It  isn't. 

But  these  are  people  who  haven't  even  studied  the  problem  and  they  [only]  know 

classical  thermodynamics.  You  can't  build  one  of  these  by  classical  thermo.  You 

build it by the other kind of thermodynamics. 

542 

Disclosure 

So  the  next  thing  you  have  is  the  scientific  community  all  over  it.  Look  at 

what  they  did  to  cold  fusion.  There  is  real  stuff  in  cold  fusion.  You  know,  600 

experiments worked, for goodness sake. 

[Refer to Dr. Eugene Mallove's testimony.  SG] 

So  the  scientific  community  is  against  you  lock  stock  and  barrel.  And  by  the 

way, everything is a distribution curve. Get off of this horse buggy about scientists 

are  always  sweet,  nice,  reasonable  people.  That  is  not  true.  10%  of  them  are  dev- 

ils.  10%  of  them  are  angels.  And  those  ought  to  be  rewarded.  But  10%  of  them 

have absolutely no ethics, are playing nothing but the big money and power game, 

and  are  absolutely  your  worst  enemy  in  this  area.  The  wolves  go  around  looking 

for  the  rabbits  and,  you  are  the  rabbit  and  they  are  the  wolves.  So  the  next  thing 

you get into is the big wolf rabbit game with the scientists who are that 10%. 

Meanwhile,  back  to  the  patent  office.  You'll  get  from  the  patent  office,  what 

are  you  looking  at?  This  is  impossible.  This  is  perpetual  motion.  You  say,  well, 

the atoms  have been doing this for 15 billion  years. It is  not perpetual  motion, but 

it  is  just  long  lasting.  But  they  call  it  perpetual  motion.  And  of  course,  there  is  an 

unwritten  law  that  anything  that  is  perpetual  motion  shall  not  be  approved  or 

looked  at.  You  can't  even  get  a  serious  consideration  in  the  patent  office.  I  speak 

as  one  who  has  submitted  patents  in  this  area.  I  know  what  I'm  talking  about  and 

have defended a couple of them. 

So  what  we  have  is  a  situation  where  the  entire  structure  of  science,  industry, 

the  organizations  of  science  and  the  patent  office  are  already  against  you.  If  you 

can't  get  a  patent,  how  can  you  license?  So,  it  is  a  real  neat  little  thing.  It's  an  old 

chicken  and  egg  situation.  If  I  had  the  chickens  I  could  get  some  eggs.  If  I  had 

the  eggs,  I  could  get  some  chickens.  This  situation  is  designed  so  you  never  get 

chickens and you never get eggs. So the only thing you can do is to try to put your 

head  down  and  continue  to  communicate.  Fortunately,  we  do  have  the  Internet. 

Sure,  it  is  full  of  a  lot  of  bad  information.  It  is  also  full  of  a  lot  of  good  informa- 

tion. You just have to discriminate. 

So,  the  other  thing  you  have  to  do  to  have  any  chance  at  all  is  communicate, 

communicate,  communicate,  communicate,  which  we  do  to  the  limit  that  we  are 

legally able to do and not lose our patents. 

But if we can get the Government to move, they can cut through all of that by 

simply issuing the order to do it. And that is what it is going to take. 

I'll  make  you  a  prediction.  If  the  Government  doesn't  move,  there's  a  75%  to 

80% chance  we  will  fail. We certainly  won't  make the first quarter of 2004 [to get 

an operating energy device to replace fossil fuels]. And if we miss the first quarter 

of  2004,  then  we  may  as  well  all  go  home  and  enjoy  our  families  for  the  time  we 

have left because it is going to blow.   It will be too little and too late.  And don't 
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come in 2006, when any  fool can then  see the  world is  fixing to blow  up and  say, 

would you guys like to try this? I'll say, no, I'm going to enjoy my family  with the 

time  I  have  left.  You  blew  it  back  in  2000,  2001.  You  decided  right  then  to  blow 

it. And so, it  is on  your head. And this  will be all  we can  do if  we don't  make the 

schedule. 

Everybody  wants  a  modern  life.  They  want  to  get  out  of  the  mud  and  the 

slime  and  everything  and  have  lights  and  have  things  that  are  powered.  And  have 

industry  and  jobs  and  homes  and  schools.  It's  a  common  striving  from  the  human 

heart.  And  to  try  to  do  that  the  way  we  are  doing  it,  we'll  destroy  the  planet  and 

we will forcefully destroy each other. It seems to me, we just ought to be wiser than 

that. 
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Hampshire  [and  distributed]  in  38  countries.  I'm  also  the  Director  of  the  New 

Energy Research Laboratory. I have two engineering degrees from MIT: a Bachelor 

of  Science  in  Aeronautical-Astronautical  Engineering  in  1969,  and  a  Masters  in 

Aeronautical-Astronautical  Engineering  in  1970.  I  also  have  a  Doctorate  in 

Engineering  from  Harvard  University  School  of  Public  Health,  in  Environmental 

Health Sciences, 1975. 

I  was  the  Chief  Science  Writer  at  the  MIT  news  office  when  the  cold  fusion 

story  out  of  Utah  broke  on  March  23rd,  1989.  Drs.  Pons  and  Fleischmann  made 

their  announcement  at  the  University  of  Utah  that  they  had  created  a  source  of 

energy  that  had  more  energy  coming  out  than  in,  from  a  vessel  of  heavy  water. 

They  thought  that  the  amount  of  heat  coming  out  was  so  large  that  it  had  to  be  a 

nuclear  source.  They  were  excellent  chemists—world  class.  They  could  not  see 

anything  else  but  a  nuclear  explanation,  even  though  they  didn't  have  proof  of  it, 

other  than  the  magnitude  of  the  excess  heat  and  some  preliminary  indications  of 

nuclear products. 

That's how it began. And by the way, it's always nice to mention that this was 

only 12 hours before the Exxon Valdez ran aground off  Alaska—a  kind of cosmic 

coincidence of great significance, in some respect. History will record mat, I'm sure. 

What we really had was a threat to the scientific establishment. Even if it were 

perceived as it was then as a bogus discovery, the threat of it even being implied as 

real, and having monies, shall we say, being diverted from physicists' favorite pro- 

grams, was a threat. 

But  it  turns  out  the  cold  fusion  effect  was  real.  Now  it  is  100%  certain.  In 

fact,  what  Pons  and  Fleischmann  found  was  only  the  tip  of  an  iceberg.  This  is  a 

huge  controversy,  one  of  the  largest,  maybe  most  intense,  controversies  in  the  his- 

tory of science in the sense that it is occurring in the modern age, well documented 

in  video  and  current  media  and  books.  There  are  huge  quantities  of  technical  lit- 

erature  published  by  the  proponents,  and  a  much  smaller  amount  by  the  people 

who  found  so-called  negative  results.  The  intensity  of  this  controversy  certainly 

equals controversies of the past, like Galileo. 

Two  very  dramatic  events  occurred  at  MIT  while  the  cold  fusion  story  was 

evolving.  Within  weeks  of  the  announcement,  the  hot  fusion  people  were  going 

into  action  behind  closed  doors  to  disprove  them.  One  day,  while  at  MIT,  I  inad- 

vertently  was  looking  through  some  piles  of  paper  that  had  been  given  to  me  in  a 

casual  manner  by  all  these  hot  fusion  physicists  as  they  were  trying  to  do  their 

kilometric  repeat  of  the  Pons-Fleischmann  experiment.  To  my  utter  astonishment, 

I can remember sitting at my desk in my study, and actually seeing these two sheets 

of paper, one dated July 10th, 1989 and another dated July 13th, three days apart. 

The  difference  between  July  10th  and  13th  was  dramatic.  My  initial  reaction 

was,  oh,  here's  the  July  10th  control  experiment—light  water.  Heavy  water—the 

real Pons-Fleischmann experiment—showed in the raw data excess heat, what 
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looked  like  excess  heat  on  the  graph.  Whether  it  was  correct  or  not  is  unimpor- 

tant,  but  it  looked  on  the  graph  like  it  was  dominantly  positive.  But  then,  on  the 

13th,  it  was  shifted  completely.  It  was  altered.  They  did  some  standard  averaging, 

which  was appropriate, in time blocks. But  the  level of the signal  had been utterly 

changed,  and  I  was  stunned.  I  couldn't  believe  what  I  was  seeing.  It  looked  like 

monkey business to  me at the time, and it  has turned out to be exactly that. It  was 

a  lower-echelon  person  in  the  plasma  fusion  center  at  MIT.  One  of  the  16  authors 

of  the  scientific  paper,  done  under  Department  of  Energy  contract,  had  altered 

data.  That  data  is  scientific  fraud  as  far  as  I'm  concerned,  and  many  other  people 

are  concerned.  It  was  represented  as  a  negative  result  when  it  was  positive.  The 

representation  of  the  altered  data  as  a  negative  was  clear  fraud—no  question.  It's 

been referred to legal authorities in the Government. 

I  asked  for  a  review  at  MIT.  I  got  nowhere.  If  this  type  of  manipulation  had 

occurred  in  any  legitimate  research  area,  such  as  cancer  research,  AIDS  research, 

global warming research, anything that is accepted as reasonable to be researching, 

the people would lose their jobs. They wouldn't be in science. 

And  yet  today,  their  data  are  used  to  reject  patents.  It  is  not  the  only  thing 

they  use  to  reject  patents  of  American  citizens  and  other  people  applying  for  cold 

fusion patents, but the MIT data is held up. It's a travesty, a very amazing thing. 

We  know  for  a  fact,  today,  that  the  cold  fusion  low  energy  nuclear  reactions 

are real. It's a class of nuclear non-dangerous reactions producing dominantly heat, 

but also nuclear changes—a very beneficial type of powerful reaction. It is a com- 

mercially  emerging  technology  in  the  hands  of  a  number  of  companies.  It  is  diffi- 

cult technology but it  will,  under the proper circumstances  of proper patenting and 

funding,  emerge  as  a  universal  energy  source.  And,  I  just  want  to  say  that  at  least 

one  of  the  reactions  is,  indeed,  cold  fusion—literally  the  joining  of  two  heavy 

hydrogen  nuclei  to  form  helium  four.  This  has  been  demonstrated  repeatedly  by 

Dr.  Les  Case,  an  MIT  graduate,  and  his  process  has  been  repeated  at  SRI 

International. 

There  is  absolutely  no  doubt  about  this.  What  that  means  is  that  in  one  cubic 

kilometer of ocean, if you fuse all the heavy hydrogen, which is just one sixty-five 

hundredth  of  that  cubic  kilometer  of  ocean,  that  would  equal  the  oil  energy  from 

combusting  all  the  known  oil  reserves  on  earth.  So,  for  all  practical  purposes,  we 

know scientifically, in a very careful manner supported by a mountain of additional 

supporting  evidence,  that  this  is  possible  in  principle  and  it  is  nearing  commercial 

application. 

Cold  fusion  has  opened  my  eyes  to  yet  other  possibilities.  These  possibilities 

are based on my evaluation of a number of devices I have seen or studied. Without 

getting into details of  what these devices are, in a  few instances I can say they are 

clearly  over-unity  electromagnetic  devices,  things  that  produce  more  electrical 

energy out than in.   We are not in Kansas any longer.   This is spectacular new 
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physics.  It  indicates  that  some  rather  dramatic  cracks  exist  in  the  foundations  of 

physics. Electromagnetic theory will require radical revision. 

There  has  been  an  extraordinary  abrogation  of  basic  legal  responsibility  at  the 

Patent  Office  and  at  the  Department  of  Energy  on  the  matter  of  cold  fusion.  Cold 

fusion patents have  not been  approved. The only  way of approving any patent that 

resembles  cold  fusion  is  to  eliminate  the  words  cold  fusion  or  anything  like  it. 

Certain people have done that and succeeded. The Patterson power cell is one such 

example. It was an age acceleration clause (because of the age of Dr. Patterson) that 

helped him, and he went through a different art group at the Patent Office. 

But  predominantly,  if  the  patent  goes  through  a  certain  gentleman  at  the 

Patent  Office  today  whose  name  is  Harvey,  he  will  reject  all  such  patents.  They 

will  not  get  through.  American  citizens  are  being  denied  their  constitutional  rights 

in  this  particular  case.  There  is  no  question  about  it.  We  have  a  complete  audit 

trail  on  that.  Yes,  there  is  serious  criminal  activity  going  on  that  ultimately  must 

be  rooted  out  if  the  cold  fusion  and  new  energy  revolution  are  to  go  forward.  If  it 

doesn't get rooted out, you will not be able to have a commercial infrastructure. 

The  field  of  cold  fusion  has  been  marginalized  by  the  establishment  by  creat- 

ing  certain  myths  about  it.  Terminology  is  being  used  which  is  highly  inappropri- 

ate and has no bearing at all on what is being done. It is called pathological science, 

junk  science,  weird  science,  voodoo  science,  etc.,  and  it's  basically  name-calling. 

They no longer look at the data. Of course, they never really looked at the data. 

[Note there is a striking resemblance between the ridicule and invective thrown at 

cold fusion and how the entire UFO matter has been handled by establishment, gov- 

ernment, academic, and media groups.  SG] 

They  said  it  must  work  like  hot  fusion.  Well,  this  was  in  a  solid  state. 

Demanding  that  cold  fusion  work  like  hot  fusion  is  like  saying  a  transistor  must 

work  like  a  radio  tube.  It  is  idiotic.  It  is  stupid.  It  makes  no  sense.  And  yet,  that 

is  what  was  demanded.  So,  they  made  straw  men—there  must  be  this  product  or 

this radiation—or we are not going to believe it. 

You know, much happened after the Wright Brothers' airplane flew. There was 

a  great  deal  of  controversy  about  that  from  1903  to  1908.  One  critic,  Simon 

Newcombe, the prominent astronomer, said it would never fly, never would be real, 

could never be done. But after it did fly he said, "Oh yes, well, I guess they really 

do have it after all, but it won't have passengers, it won't be practical," and so forth. 

This  has  occurred  many  times  in  other  controversies,  but  this  one  is  particu- 

larly  intense  because  of  the  threat  to  academic  wisdom.  There  is  nothing  worse,  I 

found,  than  suggesting  to  academic  physicists  in  particular,  and  academics  in  gen- 

eral,  that  they  are  not  only  wrong;  they  are  disastrously  wrong,  catastrophically 

wrong. 

Testimony of Dr. Paul LaViolette 

October 2000 

Dr.  Paul  LaViolette  has  written  four  books  and  has  published  many  original  papers  in 

physics,  astronomy,  climatology,  systems  theory,  and  psychology.  He  received  his  BA  in  physics 

from  Johns  Hopkins,  his  MBA  from  the  University  of  Chicago,  and  PhD  from  Portland  State 

University,  and  is  currently  president  of  the  Starburst  Foundation,  an  interdisciplinary  scientific 

research  institute.  He  is  the  developer  of  subquantum  kinetics,  a  novel  approach  to  micro- 

physics  that  accounts  for  electric,  magnetic,  gravitational,  and  nuclear  forces  in  a  unified  man- 

ner  and  resolves  many  long-standing  physics  problems.  Based  on  the  predictions  of  this  theory, 

he  developed  an  alternative  cosmology  that  effectively  replaces  the  big  bang  theory.  Dr. 

LaViolette  has  also  developed  a  new  theory  of  gravity  that  replaces  the  deeply  flawed  theory  of 

general  relativity.  Predicted  from  subquantum  kinetics,  it  accounts  for  the  electrogravitic  cou- 

pling  phenomenon  discovered  by  Townsend  Brown  and  may  explain  the  advanced  aerospace 

propulsion  technology  utilized  in  the  B-2  bomber.  In  addition  to  his  understanding  of  UFO 

and  black  budget  craft  propulsion  systems,  including  materialization  and  dematerialization,  he 

has  deep  knowledge  of  the  inner  workings  of  the  U.S.  Patent  Office.  He  states  in  this  interview 

that,  currently,  if  an  invention  doesn't  fit  into  the  accepted  physics  paradigm,  the  patent  exam- 

iners  immediately  reject  it  thinking  it  violates  the  paradigm  and  must  be  a  mistake.  In  effect, 

new  energy  technologies  are  the  underdog:  They  don't  fit  the  paradigm  so  they  are  left  out  of 

the  needed  funding,  or  their  patents  are  denied—even  to  the  point  that  the  Patent  Office  is 

breaking  the  law.  In  order  to  alleviate  the  current  Earth  crises  of  environmental  pollution,  global 

warming,  etc.  and  advance  as  a  technological  society,  we  need  technologies  that  don't  fit  into  the 

old paradigm. 

I  studied  physics  at  Johns  Hopkins  for  my  B.A.  degree  and  I  got  a  Masters  in 

business  administration  at  the  University  of  Chicago.  I  got  my  Ph.D.  after  that  at 

Portland  State  University  in  system  science,  which  was  an  interdisciplinary  pro- 

gram 

My  interest  in  electrogravitics,  which  is  Townsend  Browns  work,  began  in 

1985. I was interested because the physics area I had been  working on predicted a 

coupling  between  electricity  and  gravitation,  which  is  pretty  much  what  Brown 

was  illustrating  experimentally  In  the  standard  physics  theory  like  general  relativ- 

ity  which  is  our  current  theory  of  gravitation,  you  have  only  one  polarity  to  grav- 

ity, so masses can only attract, and there is no possibility for gravitational repulsion 

or  antigravity.  Physicists  have  proposed  that  there  might  be  some  coupling 

between  electricity  and  gravitation  at  very  high  energies.  That  is  one  of  their  rea- 

sons  for  building  these  huge  particle  colliders—they  are  hoping  to  find  this  con- 

nection.  But  if  they  just  look  before  their  eyes  to  the  experimental  evidence,  there 

is already a connection at normal laboratory voltages that you can generate. 

Brown had a maypole that he built with two discs. He would charge the discs, 

and the leading edge of each disc had a wire that would emit positive ions, [while] 
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the body of the disc was negatively charged. He charged it with 50,000 volts, about 

50 watts of power, and the discs would spin around at about 12 miles per hour. He 

is reported to have done a similar thing, but larger, on a 50-foot course, charging to 

150,000 volts—and those discs were going several hundred miles per hour. 

This  was  done  around  1953  in  Pearl  Harbor,  and  he  demonstrated  it  to  some 

top brass from the  military. This subject  was reported to have been classified after 

that, they were so impressed with the results. 

Some  people  have  said  this  is  due  to  ion  propulsion:  that  the  ions  coming  off 

of  the  front  of  the  craft  somehow  blow  the  craft  and  cause  it  to  move.  There  have 

been  experiments  done  to  show  this  is  not  the  case.  In  fact,  Brown  tested  his  idea 

in  a  vacuum,  so  this  eliminated  the  possibility  of  ions,  and  it  actually  worked  bet- 

ter in a vacuum. 

I was interested because I could explain this electrogravitic effect with my the- 

ory. Basically, the positive charges would create gravitational wells just like our cur- 

rent  concept  of  a  gravitational  well  around  a  massive  object;  whereas,  electrons 

would  do  the  opposite:  they'd  create  gravity  hills  which,  in  effect,  you'd  say  is  a 

gravitational repulsion effect. If  you look at Brown's disc,  according to  my  theory, 

you  get  a  gravity  potential  hill,  a  g-hill,  towards  the  negatively  charged  end  of  the 

craft and a g-well towards the positive. There would be an effect of a gravitational 

gradient that would tend to propel it forward. 

I  know  that  in  1952  [Brown]  put  on  a  demonstration  to  the  Office  of  Naval 

Research. 

[See the government document from the US Office of Naval Research that reports 

on these developments, in part.  SG] 

I believe that there are many ways to create a gravitational effect. Now, Brown 

was  using  high  voltage  charge,  and  it  appears  that  that  technology  is  used  on  the 

B-2 [bomber]. 

[See the testimony of Mark McCandlish, Dr. B., et al] 

One  approach  involves  using  a  maser.  This  would  be  a  different  approach 

from what Brown was doing. This is using microwaves to be able to push on a dis- 

tant surface. 

Using  masers  is  very  highly  classified  because  of  its  use  for  UFO  propulsion. 

The  beauty  of  this  is  that  the  microwaves  stay  in  the  beam;  they  don't  scatter  out. 

That's  the  nature  of  it—you  pump  up  your  beam,  in  effect,  with  energy,  and  it  is 

not  locked.  It  is  like  you  are  putting  your  energy  into  a  tube—it  is  a  resonator.  In 

effect,  you  could  create  a  craft  that  [seems  to  be]  standing  on  poles.  The  maser 

beams, in fact, become like solid poles between the craft and the ground.  This is 
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how,  for  example,  the  TR3B  is  using  anti-gravity  technology  and  has  three 

thrusters on the bottom. Well, this is what the thrusters would be: masers. 

There  have  been  triangular  UFOs  [of  man-made  origin],  and  the  TR3B  is  one 

of the triangular-shaped UFOs that we've heard about. 

UFOs  may be of alien origin, but some of them  may be ones  we  have created 

ourselves  using  this  technology.  In  some  UFO  reports,  you  often  see  three  domes 

underneath  the  object.  I  believe  these  are  actually  microwave  transmitters  for  the 

beams. 

My  first  exposure  to  the  fact  that  this  anti-gravity  research  was  quite  a  major 

endeavor by aerospace corporations came from this report, Electrogravitic Systems, 

which I found very revealing. 

The  way  I  came  about  this  report  was  that  I  was  at  the  Library  of  Congress 

looking  under  gravitation  to  see  if  there  was  anything  remotely  touching  on  the 

subject  of  electrogravitics.  At  that  time,  in  1985,  I  had  just  become  acquainted 

with  the  existence  of  electrogravitics  through  some  articles  by  Townsend  Brown. 

There was only one card in the whole catalogue that came close to this subject, and 

it  was  a  reference  to  this  report.  Interestingly,  it  was  missing  from  the  stacks  and 

they  had  to  do  a  computer  search  to  see  where  another  one  was  located.  The  fel- 

low said, "This must be a very rare report; it's only in one other library in the whole 

U.S." I said, where's that? He said, "Wright Patterson Air Force Base." 

So I went ahead and ordered it through an inter-library loan request and I was 

surprised that they actually sent it to me. 

It  was  produced  by  a  group  called  Aviation  Studies  International,  which  is  a 

think-tank  in  London  that  produces  intelligence  reports.  They  are  still  in  existence 

and  this  report  was  dated  1956.  The  report  was  trying  to  encourage  the  aircraft 

industry to develop Townsend Brown's electrogravitics technology, with the idea of 

developing a mach 3 fighter craft, or maybe even to commercialize it, so instead of 

taking jets we will fly much faster with electrogravitics. 

They  did  a  survey  of  the  aviation  industry  and  named  some  major  aircraft 

companies  involved  with  this  area.  Those  named  included  Glen  Martin  (that's  a 

former  company  name  for  Martin  Marietta,  which  has  now  merged  as  Lockheed 

Martin).  It  said  that  Glen  Martin  now  feels  ready  to  say  in  public  that  they  are 

examining the unified fields area to see what can be done, and so on. 

Companies  studying  the  implications  of  gravitics  included  Glen  Martin, 

Convair, Sperry Rand, Sikorsky, Bell, Lear, Clarke Electronics, Lockheed, Douglas, 

and Hiller. 

This  report  was  calling  for  a  Manhattan-style  project  to  develop  electro- 

gravitics, [claiming] this was going to change our whole aviation technology. Later, 

in Business Week magazine, they listed an impressive array of companies and insti- 

tutions  backing  gravity  research,  and  this  was  back  in  the  1950s.  That  included 

Martin, Grumman, Lockheed, Sperry Rand, and Hughes Aircraft. 
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[These reports and recommendations were from the 1950s—nearly half a century 

ago. We know research was going on then and continues today, and that covert projects 

already have mastered the antigravity effect and related propulsion systems. See the tes- 

timony of Mark McCandlish, Lieutenant Colonel John Williams, Dr. B., et al.  SG] 

I  do  believe  that  we  have  technology  presently  developed  which  would  allow 

us  to  easily  navigate  the  solar  system.  I  wouldn't  be  surprised  if  we  had  bases  on 

Mars and the moon, and we are regularly going there with these kinds of craft. You 

know, we have that ability. 

Let's say there was a Roswell crash, and the National Security Agency was formed 

to keep this all classified. Now, something like that is a very emotional experience 

[with] some of your Government officials. You realize there is extraterrestrial life, and 

they have this advanced technology. When you become very emotional about some- 

thing, one reaction is to hide it and then see how we can use this for ourselves—we've 

got to keep one step ahead of the other countries.  At that time  we had a Cold War 

with the Soviet Union, so the rationale was to use it for military purposes. 

Suppose  the  same  thing  happened  100  years  ago  at  the  time  the  automobile 

was  developed?  I  sincerely  believe  we'd  still  be  driving  horses  and  buggies  today, 

because  it  would  be  feared  that  the  automobile  could  change  warfare.  It  would 

mean a much higher speed of travel, and obviously, we should classify this. At that 

time  there  wasn't  the  same  mechanism  in  place;  we  didn't  have  the  NSA  and  this 

major program to contain advanced technologies. 

We think of science as being based on observation and being open to change, but 

as you learn more about it and about the scientists themselves, you realize how much 

it is a religion. It is very closed [and] resistive to changing its fundamental principles. 

For  example,  take  the  Patent  Office  examiners.  Any  new  device  that  could 

help  us  solve  our  energy  crisis  but  is  getting  its  energy  from  someplace  the  patent 

examiner  doesn't  understand,  he  immediately  thinks,  "Oh,  this  is  in  violation  of 

the  first  law  of  thermodynamics."  He  is  not  thinking  that  maybe  there  is  a  source 

of energy that we just haven't discovered. 

Right  now, it doesn't necessarily fit into the physics  framework, but instead of 

thinking that way, they immediately reject it, thinking, well, this fellow was a fraud, 

or  he  did  his  measurements  wrong.  It's  almost  like  a  very  religious  feeling  where 

the  examiners  have  ascribed  to  a  certain  belief  system;  anything  that  challenges 

that, they will deny its existence. 

There  was  a  case  of  a  Canadian  fellow  who  had  developed  a  technology  for 

producing  enough  power  to  power  your  house,  out  of  something  about  the  size 

of  a  shoebox.  It  was  a  new  way  of  wiring  something  up—some  sort  of  non-lin- 

ear  device.  He  was  very  open  about  it  and  [about]  publicizing  it.  One  day  his 

house  was  surrounded  by  SWAT  teams  and  all  of  his  equipment  was  confiscated. 

He was arrested on the grounds that he was harboring terrorist technology or 
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weaponry,  and  he  was  released  only  after  he  had  signed  something  that  said  he 

would  not  continue  doing  work  in  this  area.  Now  he  is  mowing  lawns  for  a  liv- 

ing. 

This  is  a  very  lame  excuse  for  suppressing  this  kind  of  thing.  In  my  opinion, 

if  they  are  really  that  frightened  about  these  new  technologies  they  can  always 

license them, just like you license radio stations, to keep tabs on it. I think our cur- 

rent  crisis  with  energy  is  important  enough  that  this  is  the  least  that  they  can  do, 

instead of arresting people who are trying to help the world. 

The  way  I  had  concluded  the  B-2  [bomber]  may  be  using  the  electrogravitics 

technology of Townsend Brown was through an article published in Aviation Week 

and Space Technology. There were some black project engineers who had disclosed 

to  the  editor  of  the  magazine  information  about  some  black  project  technology. 

They said that the B-2 charges the leading edge of its wing to high voltage, and its 

exhaust is charged to an opposite high voltage charge. 

They had given some explanations of how this would, for example, help soften 

the  sonic  boom  if  you  charge  the  leading  edge  of  the  wing,  which  is  true.  In  fact, 

it's one of the things that Brown had talked about. Also, they were saying how this 

helps cool exhaust and disguise the infrared signature, which is also true. They did- 

n't  go  further  to  explain  the  tie-in  with  electrogravitics,  and  that's  the  connection 

that I made. 

[See Dr. B., Mark McCandlish and others.  SG] 

I  realized  that  this  was,  in  effect,  a  description of  Townsend  Brown's  patented 

device  which  was  issued  in  1962—his  electrokinetics  patent.  In  effect,  the  jet 

becomes your electrical generator. In fact, it's a high voltage electric generator, and 

with that power,  you are able to feed the positive side of the generator to the front 

of your craft and generate your propulsion—like he was doing in those small discs 

that  he  was  testing  that  were  going  hundreds  of  miles  per  hour.  Except  here  you 

are doing it on a very large scale. 

My  theory  called  subquantum  kinetics  allows  for  the  possibility  of  material- 

ization and dematerialization. 

[See also the testimony of Fred Threlfall. SG] 

Now,  in  relation  to  the  technology  of  spacecraft,  there  are  accounts  of  how  a 

craft can actually dematerialize visually. My  theory about  this is that they are able 

to affect the gravity field of the craft and cause this. They are able to make the craft 

lighter, in effect—like a gravity potential to make a g-hill there, and the waves that 

form  the  particles  would  diminish,  go  more  towards  a  vacuum  state,  and  seem  to 

disappear. 
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Time and again, technology  has driven the physics theory.  The physics theory 

tends to be restraining on technological advancement, because all you would come 

up with is the ideas that your theory happens to predict. Now, if that were the case, 

our technological advances  would slow to a  halt. Fortunately, our patent  system is 

set up to allow us to go beyond the laws of physics to patent things that work [even 

if the physics theory has not caught up]. 

The  Patent  Office,  in  its  current  approach,  is  actually  breaking  the  law.  It  is 

trying to make happy the physicists who are with the American Physical Society— 

to  keep  them  in  power  with  their  ideas,  you  might  say,  and  withhold  from  public 

use  good  inventions  that  could  solve  our  problems,  like  the  energy  crisis.  There  is 

a whole pattern of this going on at the Patent Office. I personally know it, because 

I  was  at  the  Patent  Office  for  about  a  year  and  I  know  some  people  there,  and  I 

know  some  of  the  things  that  were  going  on.  For  example,  there  was  somebody  I 

know  who  issued  a  patent  on  a  process  of  sending  signals  faster  than  the  speed  of 

light.  This  was  then  made  fun  of  by  Robert  Park  on  his  website.  Through  their 

connections,  they  had  this  posted  somewhere  as  the  most  ridiculous  patent  of  the 

year award—this sort of thing. 

In effect, they embarrassed the Patent Office, and shordy after this embarrassing 

publicity occurred, the commissioner of the Patent Office reprimanded the examiner 

and his  supervisor. He threatened to  fire the  supervisor. In  effect,  he  was trying to 

satisfy this lobby group that has undue influence on the Patent Office and shouldn't 

really be allowed to. They can say what they want; its freedom of speech, but for the 

Patent Office to do their bidding instead of following the law—that is illegal. 

Anything  that  challenges  their  belief  system  they  are  going  to  oppose.  They 

don't care that something is going to help society, if it shows that  maybe their the- 

ories are wrong. It's self-interest—the heck with the rest of the world, you know— 

let global warming happen.  If it doesn't fit into our physics box, that's too bad. 

In  effect,  these  new  energy  technologies  are  the  underdog.  They  don't  fit  into 

the  paradigm  that  is  currently  taught  and  believed,  so  they  are  left  out  of  the 

needed  funding,  or  their  patents  are  denied—even  to  the  point  that  they  are  break- 

ing  the  law.  Without  their  patents  being  issued,  how  are  investors  going  to  invest 

in  the  company?  We  need  a  massive  education  program  to  educate  the  Patent 

Office  on  how  they  should  follow  the  law,  instead  of  breaking  the  law,  and  the 

funding  institutions  like  the  National  Science  Foundation  and  the  Department  of 

Energy need to start funding these areas. 

We  have  heard  about  the  melting  of  the  arctic,  the  rising  temperatures,  the 

global  warming  effect.  These  are  real.  We  really  have  to  start  initiating  this  pro- 

gram  as  soon  as  possible.  This  should  be  a  major  area  of  concern  for  Congress. 

The  paradigm  that  we  are  in  has  been  fine  in  the  past,  and  it's  done  well,  but  we 

are  at  a  point  where  we  need  to  go  beyond  that.  We  need  technologies  that  don't 

fit into that paradigm. 

Testimony of Mr. Fred Threlfall 

September 2000 

Mr.  Threlfall  was  a  communications  instructor  in  the  Royal  Canadian  Air  Force  at  RCAF 

Station  Toronto  in  1953,  when  he  witnessed  an  experiment  involving  the  successful  demateri- 

alization  and  re-materialization  of  an  object.  Because  of  his  top  clearance,  he  was  also  able  to 

check  out  from  the  base  library,  original  films  of  gun  camera  footage  from  WWII  planes.  Many 

times,  while  watching  these  films,  he  noticed  UFOs  in  the  footage—different  positions,  differ- 

ent shapes, but, definitely UFOs. He has also himself seen UFOs maneuvering in the sky. 

FT: Fred Threlfall 

SG: Dr. Steven Greer 

FT:  I  was  in  the  Royal  Canadian  Air  Force  back  in  the  early  1950s.  I  was  a  com- 

munications instructor and went through communications schools. 

While  in  Toronto  stationed  at  an  air  station  as  an  instructor  in  1953,  I 

observed  an  unusual  experiment.  I  had  just  finished  an  experiment,  and  I  was  on 

my  way back to my classroom. There's this one experiment that was going on, and 

it was in an approximately four-by-four glass enclosure inside this room. On a cab- 

inet  there  was  a  large  glass  ashtray.  I  said,  what's  going  on?  "Oh,  we've  got  an 

experiment underway, and we have a similar device in the other room with no ash- 

tray,"  [they  answered].  So,  we're  talking  away  and  one  of  the  scientists  said,  "Go 

ahead."  Next  thing  [I  knew],  that  ashtray  wasn't  sitting  there.  Everyone  went  into 

the next room and was excited as can be, because the ashtray was sitting there—so, 

it dematerialized and materialized—which was quite the thing! 

After seeing that, and with my knowledge of electronics in those days—which 

was  still  primitive,  compared  to  what  there  is  today—it  was  quite  exciting.  Mind 

you, this is back in 1953 when it transpired. 

SG: Where were you located when this experiment occurred? 

FT:  It  was  Station  Toronto,  which  was  the  old  hunt  club,  the  RCAF  Station 

Toronto. 

SG:  When  the  scientist  said  okay,  did  someone  flip  a  switch  or  do  something  to 

make this object dematerialize and re-materialize? 

FT:  There  was  a  panel  of  instruments  and  equipment  off  on  the  side.  [Whoever] 

was  there  had  to  throw  a  switch.  They  had  to  energize  whatever  equipment  they 

had  in  order  for  it  to  take  place.  Then,  it  just  disappeared—completely.  It  was 

there  one  minute,  and  then—boom—in  one  second  it  was  gone.  As  we  went  into 

the other room, it was sitting there. 
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SG: And, it was the identical, same object? 

FT:  Exactly  the  same  object.  Everyone  rushed  through  to  the  other  side  to  see  if 

anything  happened,  and  it  was  there.  I  was  asked,  "What  are  you  doing  here?" 

And I  said, I just  finished an  experiment,  sir, and  was on  the  way back, and I  was 

just  talking  to  a  couple  of  my  friends  here.  He  said,  "Well,  you're  not  supposed  to 

see this." I said, yes sir, and I went back to my classroom. I wasn't supposed to see 

that,  because  I  wasn't  part  of  the  investigation  team  or  a  scientist.  But  what  hap- 

pened  [was],  being  an  electronics  instructor,  I  had  top  clearance  to  be  in  facilities 

for the experiments. 

Related  to  UFOs,  I  had  another  experience  there.  With  the  clearance  that  I 

had, I was able to check out a projector and also films from the library on the base. 

I  used  to  get  the  films  that  were  taken  from  the  cameras  that  were  mounted  on 

Spitfires and Hurricanes, Mustangs, whatever, during World War II. 

You  see  the  plane  flying  along  there,  and  they're  going  after  the  German  air- 

craft, and  you  see the tracer bullets  going out, and the craft  going down in  flames, 

and  all  that.  Up  in  the  corner,  there'd  be  a  strange  little  object  sitting  there,  which 

drew  my attention. I'd seen it on  many  films—different  shapes, different positions. 

This  piqued  my  curiosity  with  regards  to  UFOs.  I  had  heard  of  the  UFO  crash 

down  in  New  Mexico.  I  have  seen  UFO  maneuvers  in  the  sky  at  complete  right 

angles and rapid speed. 

SG: Did you see aircraft gun camera footage of UFOs in more than one case? 

FT:  Oh  yes—in  many  cases,  in  many  cases.  I  have  seen  it  from  different  films 

drawn from the library—so, not just one—several times. 

[See the testimony of Nick Pope, which discusses British gun camera footage of 

UFOs seen by his MOD predecessor Ralph Noyes. SG] 

Yes, I saw the objects that were UFOs—that I could see, definitely. They were 

different shapes: some of them were round; some of them were oblong. They were 

at different distances as well, so some I'd be able to see a little more detail than the 

others. 

SG: You had no doubt that these were structured objects and not artifacts? 

FT: That's correct, yes. I saw twenty, thirty films with UFOs in them. 
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Dr.  Ted  Loder  is  a  respected  scientist  and  oceanography  professor  at  the  University  of  New 

Hampshire.  After  learning  from  his  cousin,  Brigadier  General  Stephen  Lovekin,  that  the 

ET/UFO  subject  is  not  only  real  but  is  the  key  to  technologies  that  could  preserve  our  earth's 

environment  while  advancing  humanity  into  a  sustainable  planetary  society,  he  has  become  an 

outspoken  advocate  for  ending  the  secrecy  surrounding  this  subject.  During  the  past  four  years, 

he  has  worked  to  introduce  students,  other  scientists,  and  legislators  to  the  fact  that  humans  are 

not  alone  in  the  universe  and  peaceful  interaction  with  ETs  is  necessary  to  the  survival  of  our 

planet and our people. 

TL:  My  name  is  Ted  Loder.  I'm  a  Professor  of  Earth  Sciences  at  the  Institute  for 

the  Study  of  Earth,  Oceans  and  Space  at  the  University  of  New  Hampshire.  I've 

been there since 1972.  Professionally, I'm an oceanographer. 

Four years ago I was talking to my cousin, Stephen Lovekin, who is a Brigadier 

General  in  the  Army  National  Guard  and  a  lawyer  in  North  Carolina.  He  told  me 

that  he  had been in a  meeting on the  west coast  with  some astronauts and  Russian 

cosmonauts and others. 

[This was the June 1995 CSETI initial gathering of military and government wit- 

nesses to UFO and ET events in California.  SG] 

I  said,  Steve,  what's  this  about  astronauts  you  were  talking  to?  He  flipped  out 

on  the  table  this  card  of  a  Russian  cosmonaut—English  on  one  side,  Russian  on 

the  other—and  he  looked  at  me  and  said,  "Ted,  did  you  ever  hear  of  the  Roswell 

incident?"  Of  course,  I  answered,  everybody  has  heard  of  Roswell.  "Well,  it  was 

real," he said. And I said, oh really! Tell me more. So we spent the next three days 

in intense conversation. I could barely sleep at night, frankly 

My cousin told  me the things that he had known and the people he had talked 

to  when  he  was  in  the  White  House  during  Eisenhower's  administration.  He  was 

[involved  with]  cryptography,  and  had  a  top-secret  clearance.  He  saw  material 

from  the  Roswell  crash.  And  he  had  no  reason  to  lie  to  me  at  all—he's  my  cousin 

and we were best friends for all of our childhood. 

Here  was  somebody  who  was  an  inside  person  telling  me  this  information  is 

real, so within a matter of hours I was absolutely convinced that what he was telling 

was  [the  truth].  Now  I  had  to  sort  it  out.  During  those  first  few  nights,  I  must 

admit, I spent a lot of time  lying  in bed saying, oh  my God, it's real. What are the 

implications?  I  realized,  even  at  that  time,  that  if  this  is  real,  then  [it]  is  probably 

the single most important thing on this planet today. 
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I  later  learned  that  we  already  know  how  UFOs  function,  but  this  information 

is  not  available  to  our  society.  Soon,  it  is  going  to  be  100  years  since  we've  been 

flying  fossil  fuel  powered  airplanes,  and  I  now  know  the  technology  to  replace 

[them] has existed for almost 50 years. 

I'm  an  oceanographer,  I  work  extensively  with  the  environment,  and  I  teach 

classes  about  different  aspects  of  the  environment.  I  see  how  much  damage  is  hap- 

pening  to  the  environment  and  know  that  it  is  avoidable.  [I  know]  that  some  of 

the  technologies  derived  from  the  ET  craft:  could  help  us,  and  it  is  ridiculous  to 

hold back the technology. 

The  single  biggest  piece  of  knowledge  is  that  we  are  not  alone  in  the  universe. 

We  are  actually  members  of  a  family  of  peoples  throughout  the  universe.  [The 

fact]  that  we're  not  alone  is  amazing.  It  is  going  to  alter  the  way  we  view  ourselves 

on earth forevermore. 

The  argument  that  people  can't  handle  this—I  don't  think  it  flies  at  all.  I've 

talked  to  a  lot  of  people  about  this,  and  I  have  never  seen  anybody  go  off  the  deep 

end when I told them what I know. 

Even  after  talking  to  my  cousin,  I  decided  that  I  wouldn't  go  public  about  this 

until  I  saw  something  that  was  absolutely  in  my  face,  seen  by  multiple  witnesses, 

and  there  could  be  no  argument.  That  happened  for  me  when  I  was  in  Joshua  Tree 

National Park in the fall of 1997. 

I  was  attending  a  CSETI  training  group  led  by  Dr.  Greer,  and  we  were  out  in 

the  field  doing  research  towards  observing  an  ET  craft  of  some  sort.  It  happened 

to  be  a  rather  full  moon  evening,  and  the  moon  was  off  [beyond]  my  right  shoul- 

der.  Suddenly,  just  below  the  moon,  there  appeared  an  object  like  a  globe—maybe 

a  third  to  half  the  diameter  of  the  moon.  It  just  appeared  to  the  left  side,  under- 

neath  the  moon,  and  it  traveled  from  one  side  of  the  moon  to  the  other  side,  and 

then  just  disappeared!  It  was  as  though  somebody  had  turned  [on]  a  light  bulb  on 

one  side  of  the  moon,  and  then  carried  it  across  below  the  moon.  I  saw  it  and  I 

was  so  excited!  I  asked  did  anybody  else  see  that?  I  was  almost  jumping  up  and 

down  because  it  was  so  clear  and  it  was  so  obvious  to  me.  Dr.  Greer,  luckily,  was 

facing  that  direction,  so  he  had  seen  it.  I  asked  if  anybody  else  had  seen  this,  and 

five or six people in the group said yes. 

The  technologies  behind  these  UFOs  could,  if  used  in  a  peaceful  manner,  ben- 

efit  our  earth  civilization  in  a  major  way.  Where  do  they  get  the  energy  to  travel 

these  great  speeds  and  distances?  When  we  start  to  look  into  this  area,  we  will  find 

that  they  aren't  using  jet  fuel  and  they  aren't  using  coal  to  get  here.  They  are  using 

technologies  that  the  average  guy  on  the  street—or  the  average  physicist  in  a  uni- 

versity—doesn't  have  any  clue  about.  And  yet,  it  is  very  real,  so  the  implications 

are  that  we  can  create  a  planetary  society  that  can  go  beyond  coal  and  oil  as  energy 

sources. 

In fact, one of the major problems I've seen and talked about for years is that 
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this  planet  is  basically  offering  its  people  about  a  100  to  150-year  window  to 

develop new technologies. We have a  very  short time to go from burning  wood to 

oil  and  coal,  and  [advancing  from]  nuclear  energy  to  a  sustainable  energy.  If  we 

blow it because we haven't gotten our act together, we are toast. 

I  was  appointed  by  the  Governor  of  the  state  of  New  Hampshire  to  attend  a 

closed  congressional  briefing  organized  by  CSETI,  with  people  like  [Astronaut] 

Edgar  Mitchell  speaking  about  the  reality  of  this  subject.  My  scientific  colleagues 

had varying reactions to this. 

One  scientist  who  sits  on  many  NASA  committees  initially  was  very  warm 

because  we  knew  a  lot  of  mutual  people,  but  as  I  talked  more  [on  this  topic],  he 

became colder and colder. I realized afterwards that he was very threatened because 

the  particular  job  that  he  was  doing  in  NASA  would  be  significantly  impacted  by 

the  knowledge  that  there  are  extraterrestrials  already  visiting  our  planet  and  that 

they  had  the  ability  to  travel  through  space,  etc.  He  said  a  very  curious  thing:  "I 

wouldn't believe it even if it was real." That's a direct quote from his email to me— 

"I  would  not  believe  this  even  if  it  was  real."  Then  he  [added],  "But  if  you  learn 

anything  more  about  this,  let  me  know."  This  tells  me  we  have  a  major  problem 

with  scientists and our  universities in  getting them to accept something outside the 

paradigms  that  they  have  grown  up  with.  That's  a  major  problem  within  our  uni- 

versities,  but  the  students  that  I've  lectured  to  are  far  more  open-minded  than  the 

professors—and I'm a professor and I deal with these people all the time. 

[Another] point to keep in mind is that the Roswell and similar events in New 

Mexico  in  the  late  1940s  allowed  certain  parts  of  the  Government  to  obtain 

downed  extraterrestrial  craft.  It  is  now  50-some  years  later,  and  the  black  projects 

have  pumped  hundreds  of  billions  of  dollars  into  reverse-engineering  these  tech- 

nologies,  such  as  anti-gravity,  space  travel,  and  other  technologies  of  extraterres- 

trial  origin.  Now,  if  you've  just  put  several  hundred  billion  dollars  into  something, 

you  can  be  doggoned  sure  that  something  has  come  out  of  that.  People  have  told 

me  that  [black  projects]  had  spent  a  tremendous  amount  of  money  by  the  mid- 

1950s  on  anti-gravity.  I  have  heard  from  a  number  of  different  quarters  that  we 

have  anti-gravity  techniques  actually  in  craft  that  can  fly  as  discs.  In  fact,  it  is  my 

sense of things from a number of different sources that the vast majority of "extra- 

terrestrial  craft"  that  people  observe  in  the  United  States  and  other  parts  of  the 

world  are  not  extraterrestrial.  They  are  actually  our  military,  our  covert  black  ops 

people  that  are  flying  these  craft.  I  have  seen  what  are  sometimes  known  as  alien 

reproduction  vehicles,  ARVs.  These  are  craft  that  have  been  reverse-engineered. 

I  saw  a  craft  a  few  years  ago  that  was  V-shaped  and  heading  down  the  Santa 

Barbara  Channel.  [Another  person  and  I]  witnessed  this,  and  both  of  us  [were 

using]  third  generation  night  vision  scopes.  This  craft  was  traveling  between 

4,000  and  8,000  miles  an  hour  down  the  Santa  Barbara  Channel,  and  it  may  have 

been [human-made]! 
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In Sedona two years ago, when I was there with a group of CSETI researchers, 

we  saw  an  alien  reproduction  vehicle  escorted  by  jets.  There  were  U.S.  jets  flying 

with this silent, disc-shaped object that was acting totally different [from] the jets 

As a scientist and one who knows the subject is real, I've talked to my legisla- 

tors.  I've  talked  to  my  classes.  I've  talked  to  my  students.  I  think,  very  personally, 

that people who know this subject is real owe it to our society and to our planet to 

come forth and speak out about this. I've got two sons in their early 30s and I want 

to  see  that  we  have  a  future  on  this  planet  that  is  as  good  as  I  had  it,  or  better.  I 

see that unless this subject comes out, this planet will not be as good as I had it, or 

better.  It  is  going  to  be  worse  from  a  pollution  point  of  view  and  from  a  break- 

down in our democratic society. 

I've talked to a number of people who have studied this issue and feel that the 

cover-up that has been going on for the last 50 years is probably the biggest single 

threat  to  our  democratic  society  since  this  country  was  founded  in  1776.  We  are 

at  a  major  crossroads  in  how  our  society  and  Government  function,  because  this 

topic  is  not  under  the  control  of  our  elected  Government  and  it  is  not  under  the 

control  of  our  judicial  Government.  It  is  under  the  control  of  others,  some  of 

whom  are  members  of  our  Government,  and  some  of  whom  are  members  of  the 

military-industrial  complex.  They  are  in  control  of  this  issue—the  single  most 

important  issue  on  this  planet  today.  And  that  is  not  healthy  in  the  long  run  for 

our society or our people. 

For  a  long  time  we  had  the  threats  of  Russia  and  the  Cold  War  and  we  didn't 

want  the  Russians  to  find  out  about  this  technology.  It  was  kept  away  from  the 

public  so  it  wouldn't  "get  to  the  Russians."  Of  course,  they  knew  what  was  going 

on because they were spying. So it was really being kept from the public, not from 

the Russians. 

But  that  time  has  passed.  The  Cold  War  has  ended,  in  its  own  way,  and  we 

no  longer  have  that  threat,  so  the  arguments  for  keeping  the  secret  have  gone  on 

by.  The  trouble  is,  now  we  are  finding  that  people  who  know  about  this  are  afraid 

to speak out. There are very few people who have the courage of conviction to say 

this  secret  has  gone  on  too  long.  It  is  time  for  this  information  to  become  known 

worldwide.  It  is  time  for  this  information  to  come  out  in  terms  of  the  technology, 

for  the  benefit  of  our  society  and  for  the  benefit  of  our  ecosystems  on  this  planet. 

But very few people are willing to stand up and be counted on this issue. 

The  excuses  go  on  and  on  and  on.  We  talk  to  our  senators  and  our  represen- 

tatives and they'll come  up  with any excuse in the book to avoid dealing  with this. 

This secrecy is keeping us down, and it is preventing us from moving on as a plan- 

etary society. 

What is most disturbing is that we have reports that covert programs are using 

these  advanced  technologies  to  target  and  shoot  down  extraterrestrial  craft.  We 

have numerous witnesses who have seen this and know of its existence. This means 
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that there is a small group of people on this planet who are literally declaring inter- 

planetary  war  with  extraterrestrials  who  have  come  to  this  planet  to  observe  and, 

ultimately,  to  help  mankind.  This  is  an  untenable  situation  for  the  peoples  of  this 

planet  to  be  in.  It  is  extremely  disturbing  to  me  and  to  all  of  us  who  are  aware  of 

this  fact.  That  alone  is  enough  reason  to  make  this  information  public  and  to  try 

to get people to be concerned about it. 

Conclusions 

Over the past few years I have had the responsibility of briefing senior govern- 

ment  and  scientific  leaders  both  in  the  US  and  abroad  on  the  UFO/Extraterrestrial 

subject. 

The evidence regarding this subject is clear and overwhelming: It has not been 

difficult to make a compelling case for the reality of UFOs per se. What is a greater 

challenge  is  elucidating  the  architecture  of  secrecy  related  to  UFOs  (see  the  expo- 

sition  of  this  matter  contained  in  the  paper  entitled  "Unacknowledged"  by  this 

author).  But  the  greatest  challenge  is  explaining  the  'why'.  Why  all  the  secrecy? 

Why  a  'black'  or  unacknowledged  government  within  the  government?  Why  hide 

the UFO/ET subject from public view? 

The  'what'  or  evidence  is  complex  but  manageable.  The  'how'  or  nature  of  the 

secret  programs  is  more  difficult,  much  more  complex  and  Byzantine.  But  the 

'why'  -  the  reason  behind  the  secrecy'-  is  the  most  challenging  problem  of  all. 

There is not a single answer to this question, but rather numerous inter-related rea- 

sons for such extraordinary secrecy. Our investigations and interviews with dozens 

of  top  -  secret  witnesses  who  have  been  within  such  programs  have  enabled  us  to 

understand the reasons behind this secrecy. They range from the fairly obvious and 

straight-forward to the really bizarre. Here, I wish to share some key points regard- 

ing this secrecy, why it has been imposed and why it is so difficult for the control- 

ling interests within covert programs to reverse policy and allow disclosure. 

In The Beginning 

In  the  early  days  of  the  ET/UFO  phenomena,  military,  intelligence  and  indus- 

trial interests had concerns regarding the nature of the phenomena, whether it orig- 

inated  from  our  human  adversaries  and  once  it  was  determined  to  be  extraterres- 

trial, how the public would react. 

In  the  1930s  and  1940s  this  was  no  small  matter:  If  these  UFOs  were  of  ter- 

restrial  origin,  they  would  be  evidence  of  an  earthly  adversary  with  technological 

devices  far  in  advance  of  US  aircraft.  And  once  it  was  determined  to  be  extrater- 

restrial (some quarters knew this prior to the end of WWII) there were many more 

questions than answers. To wit: why were the ET s here? What are their intentions? 

How  do  the  devices  travel  at  such  fantastic  speeds  and  through  the  vastness  of 

space?  How  might  these  technologies  be  applied  to  the  human  situation  -both  in 

war  and  in  peace?  How  would  the  public  react  to  this  knowledge?  What  effect 

would  the  disclosure  of  these  facts  have  on  human  belief  systems?  Political  and 

social systems? 
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From  the  lace  1940s  through  the  early  1950s,  a  concerted  effort  was  made  to 

figure  out  the  basic  science  and  technologies  behind  these  spacecraft,  primarily 

through  the  direct  study  and  reverse-engineering  of  the  retrieved  extraterrestrial 

objects  from  New  Mexico  and  elsewhere.  It  was  immediately  recognized  that  these 

objects  were  using  laws  of  physics  and  applied  technologies  far  in  advance  of  inter- 

nal  combustion  engines,  vacuum  tubes  and  the  like.  In  the  climate  of  the  Cold  War 

and  in  a  world  where  a  relatively  minor  advantage  technologically  could  tilt  the  bal- 

ance of power in the nuclear arms race, this was no small matter. 

Indeed,  the  theme  of  human  geo-political  dysfunction  appears  as  a  recurring 

feature of the secrecy related to UFOs - up to the present hour. More on this later. 

From  the  Wilbur  Smith  top  secret  Canadian  government  document  of  1950, 

we  know  that  this  subject  was  held  in  greater  secrecy  than  even  the  development  of 

the  hydrogen  bomb.  There  was  a  tremendous  effort  underway  by  the  late  1940s  to 

study  extraterrestrial  hardware,  figure  out  how  it  operated  and  see  what  human 

applications  might  be  made  from  such  discoveries.  Even  then,  the  project  dealing 

with this subject was extraordinarily covert. 

It  became  much  more  so  by  the  early  1950s  when  substantial  progress  was 

made  on  some  of  the  basic  physics  behind  the  ET  craft  energy  and  propulsion  sys- 

tems.  The  besr  we  can  estimate,  it  was  then  that  the  entire  project  became  increas- 

ingly 'black' or unacknowledged. 

The  compartmentalization  of  the  project  dealing  with  UFOs  was  exponen- 

tially  increased  by  the  early  1950s  when  it  was  realized  what  it  was  that  these  covert 

projects  actually  had:  Devices  displaying  physics  and  energy  systems  which  -  if  dis- 

closed — would forever alter life on earth. 

By  the  Eisenhower  era,  the  UFO/ET  projects  were  increasingly  compart- 

mented  away  from  legal,  constitutional  chain-of-command  oversight  and  control. 

This  means  that  -while  we  know  from  witness  testimony  that  Eisenhower  knew  of 

the  ET  craft  -  the  president  (  and  similar  leaders  in  the  UK  and  elsewhere)  were 

increasingly  left  out  of  the  loop.  Such  senior  elected  and  appointed  leaders  were 

confronted  with  (as  Eisenhower  called  it)  a  sophisticated  military-industrial  com- 

plex  with  labyrinthine  compartmented  projects  which  were  more  and  more  out  of 

their  control  and  oversight.  From  direct  witness  testimony  we  know  that 

Eisenhower,  Kennedy,  Carter  and  Clinton  were  frustrated  in  their  attempts  to  pen- 

etrate such projects. 

This  is  also  true  of  senior  congressional  leaders  and  investigators,  foreign  lead- 

ers  and  UN  leadership.  This  is  indeed  an  equal  opportunity  exclusion  project  -  it 

does  not  matter  how  high  your  rank  or  office,  if  you  are  not  deemed  necessary  to 

the project, you are not going to know about it. Period. 

Contrary  to  popular  myth,  since  the  1960s  concern  over  some  type  of  public 

panic  when  faced  with  the  fact  that  we  are  not  alone  in  the  universe  has  not  been 

a major reason for the secrecy. Those in the know —notwithstanding the fantastic 
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tales  spun  in  UFO  circles  and  on  the  X-Files  -understand  that  fear  of  hostile  ET  s 

has also not been a significant factor. While there has been continued confusion in 

some covert circles over the ultimate purpose behind the ET phenomena, we know 

of no knowledgeable insiders who regard the ET s as a hostile threat. 

By  the  1960s  -  and  certainly  by  the  1990s  -  the  world  was  very  familiar  with 

the  concept  of  space  travel  and  the  popular  science  -  fiction  industry  had  thor- 

oughly  indoctrinated  the  masses  with  the  idea  of  ET  s  from  far  away  being  a  pos- 

sibility.  So why the continued secrecy? 

The Cold War is over. People would hardly be shocked to find out that we are 

not alone in the universe (the majority of people already believe this - in fact most 

people  believe  the  UFOs  are  real).  Besides,  what  could  be  more  shocking  than  to 

live  through  the  latter  half  of  the  20th  century  with  thousands  of  hydrogen  bombs 

aimed  at  every  major  city  in  the  world?  If  we  can  handle  that,  surely  we  can  han- 

dle the idea that ET s are real. 

The facile explanations of fear, panic, shock and the like do not suffice to jus- 

tify  a  level  of  secrecy  so  deep  that  even  the  President  and  his  CIA  Director  could 

be denied access to the information. 

A Current Estimate 

Continued  secrecy  on  the  UFO  subject  must  be  related,  then,  to  on-going 

anxiety  related  to  the  essential  power  dynamics  of  the  world  and  how  such  a  dis- 

closure would impact these. 

That  is,  the  knowledge  related  to  UFOs/ET  phenomena  must  have  such  great 

potential  for  changing  the  status  quo  that  its  continued  suppression  is  deemed 

essential, at all costs. 

Going  back  to  the  early  1950s,  we  have  found  that  the  basic  technology  and 

physics behind these ET spacecraft were discovered through very intensive reverse- 

engineering  projects.  It  was  precisely  at  this  point  that  the  decision  was  made  to 

increase the secrecy to an unprecedented level - one which essentially took the mat- 

ter out of ordinary government chain of command control as we know it. Why? 

Aside  from  the  possible  use  of  such  knowledge  by  US/UK  adversaries  during 

the Cold War, it was immediately recognized that these devices were not your dad's 

Oldsmobile.  The  basic  physics  behind  the  energy  generation  and  propulsion  sys- 

tems  were  such  that  they  could  easily  replace  all  existing  energy  generation  and 

propulsion  systems  on  the  earth.  And  with  them,  the  entire  geo-political  and  eco- 

nomic order. 

In the 1950s, there was no great concern over global warming, eco-system col- 

lapse,  ozone  depletion,  rain  forest  loss,  bio-diversity  degradation  etc.  In  the  wake 

of WW II, what was needed was stability, not a new convulsion of the world eco- 
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nomic,  technological  and  geo-political  order.  Remember:  those  in  control  like  to 

stay  in  control.  They  are  risk  -  averse,  do  not  like  significant  change  and  do  not 

give up control and power easily. 

The  disclosure  of  the  existence  of  ET  s,  with  the  inevitable  disclosure  related 

to  these  new  technologies  soon  to  follow,  would  change  the  world  forever  -  and 

they knew it. This was to be avoided at all costs. Besides, that was the era of" what 

is  good  for  GM  is  good  for  America",  and  the  same  would  be  true  of  big  oil,  big 

coal and the like. 

The  inescapable  fact  is  this:  The  disclosure  of  the  ET  presence  would  bring 

with it the certain release of these technologies —and that release would sweep away 

the  entire  technological  infrastructure  of  the  planet.  The  changes  would  be 

immense - and sudden. 

Fifty  years  later  this  is  more  true  now  than  then.  Why?  Because  avoiding  the 

problem  in  the  1950s  -  while  convenient  at  the  time  -  means  that  the  situation  is 

more  tenuous  now.  For  example,  world  dependence  on  oil  and  internal  combus- 

tion  technology  is  greater  now  than  in  1955.  And  the  world  economy  is  larger  by 

orders  of  magnitude  now,  so  any  change  would  be  exponentially  greater  -  and 

potentially more chaotic. 

And  so  this  is  the  conundrum:  each  decade  and  generation  has  passed  this 

problem  on  to  the  next,  only  to  find  any  path  but  continued  secrecy  more  desta- 

bilizing than it would have been a decade earlier. In a maddening circle of secrecy, 

delay  of  disclosure  and  increasing  world  complexity  and  dependence  on  out-dated 

energy  systems,  each  generation  has  found  itself  in  a  greater  squeeze  than  the  one 

before.  As  difficult  as  disclosure  would  have  been  in  the  1950s,  disclosure  now  is 

even more difficult. And potentially earth-shaking in its consequences. 

The  technological  discoveries  of  the  1950s  resulting  from  the  reverse-engi- 

neering  of  extraterrestrial  craft  could  have  enabled  us  to  completely  transform  the 

world  economic,  social,  technological  and  environmental  situation.  That  such 

advancements  have  been  withheld  from  the  public  is  related  to  the  change-averse 

nature of the controlling hierarchy at the time - and to this day. 

And make no mistake, the changes would be immense. 

Consider:  A  technology  which  enables  energy  generation  from  the  so-called 

zero  point  field  and  which  enables  every  home,  business,  factory  and  vehicle  to 

have  its  own  source  of  power  -without  an  external  fuel  source.  Ever.  No  need  for 

oil,  gas,  coal,  nuclear  plants  or  the  internal  combustion  engine.  And  no  pollution. 

Period. 

Consider:  A  technology  using  electro-gravitic  devices  which  allows  for  above 

surface  transportation  -  no  more  roadways  to  cover  fertile  farmland  since  trans- 

portation could take place totally above the surface. 

Sounds  great.  But  in  the  1950s,  oil  was  plentiful,  nobody  worried  too  much 

about pollution, global warming was not the faintest concern and the powers that 
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be just wanted stability. The status quo. And besides, why risk the tectonic changes 

related to such a disclosure? Let a later generation take care of it. 

But  now,  we  are  that  later  generation.  And  2001  is  not  1949.  The  earth  is 

straining  under  the  burden  of  a  growing  population  -  now  6  billion  people  -  all  of 

whom want cars, electricity, TV s and the like. Everyone knows that we do not have 

50 more years of oil - and even if we did, the earths ecosystem could not withstand 

50  more  years  of  such  abuse.  The  risks  of  disclosure  are  now  much  less  than  the 

risks  of  secrecy:  If  secrecy  continues  much  longer,  the  earth's  ecosystem  will  col- 

lapse. Talk about a big change and global instability... 

Many  people  will  consider  the  technological  and  economic  impact  of  such  a 

disclosure as the central justification of continued secrecy. After all, we are talking 

about a multi-trillion dollar per year change in the economy. The entire energy and 

transportation  sectors  of  the  economy  would  be  revolutionized.  And  the  energy 

sector  -  the  part  where  non-renewable  fuels  are  purchased  and  burned  and  have  to 

be  replenished  -  will  utterly  vanish.  And  while  other  industries  will  flourish,  only 

a fool would dismiss the impact of such a multi-trillion dollar segment of the econ- 

omy disappearing. 

Certainly  the  'vested  interests'  involved  in  the  global  industrial  infrastructure 

related  to  oil,  gas,  coal  and  internal  combustion  engines  and  public  utilities  is  no 

small force in the world. 

But  to  understand  UFO  secrecy  you  must  consider  what  all  that  money  rep- 

resents at its core. Power. Massive geo-political power. 

One  must consider  what  will  happen  when every  village in India (or Africa or 

South  America  or  China)  has  devices  which  can  generate  large  amounts  of  power 

without  pollution  and  without  spending  huge  sums  of  energy  on  fuel.  The  entire 

world  will  be  able  to  develop  in  an  unprecedented  fashion  -  without  pollution  and 

without  billions  spent  on  power  plants,  transmission  lines  and  combustible  fuels. 

The have-nots will have. 

This  would  widely  be  considered  a  good  thing:  after  all,  much  of  world  insta- 

bility,  warfare  and  the  like  is  related  to  mind-numbing  poverty  and  economic 

depravity  in  a  world  of  great  wealth.  Social  injustice  and  extreme  economic  dis- 

parity breeds much chaos and suffering in the world. These decentralized, non-pol- 

luting  technologies  would  change  that  permanently.  Even  the  deserts  will  bloom... 

But  it  must  be  remembered  that  geo-political  power  flows  from  technological 

and  economic  prowess.  India  has  over  1  billion  people  and  the  US  about  one- 

fourth of that, but who has the greater geo-political power? 

As  these  new  energy  systems  proliferate,  the  so-called  third  world  will  rap- 

idly  reach  parity  with  the  industrialized  world  of  Europe,  the  US  and  Japan.  This 

will cause a massive shift in geo-political power. And the industrialized world will 

find  that  it  must  then  actually  share  power  with  the  now  down-trodden  third 

world. 
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Those  in  the  cat-bird  seat  currently  (and  in  1950)  have  no  interest  in  doing 

any  such  thing.  We  can  hardly  even  support  and  share  power  in  the  United 

Nations. 

The  release  of  information  on  the  UFO  /  ET  subject  will  lead  to  the  global 

proliferation  of  new  energy  systems  which  will  rapidly  result  in  an  equalization  of 

power  in  the  world.  The  US  and  Europe  have  around  600  million  people.  That  is 

only  10%  of  the  world's  population.  Once  the  other  90%  rise  in  technological  and 

economic  standing,  it  is  clear  to  see  that  the  geo-political  power  will  shift  -  or 

equalize  -  to  the  rest  of  the  world.  Power  will  have  to  be  shared.  Real  global  col- 

lective security will be inevitable.  It is the end of the world as we know it. 

When  you  combine  the  economic  and  technological  impact  with  the  geo- 

political  impact,  it  becomes  obvious  that  the  changes  related  to  ending  secrecy  are 

truly  tectonic  -  massive,  world-encircling  and  transformative.  It  is  not  to  be 

regarded lightly. 

But  50  years  after  the  world  could  have  had  these  new  technologies  -  and  50 

long  years  of  ecological  degradation,  social  and  economic  chaos  and  disparity  -  we 

find  that  we  are  the  last  generation  in  the  long  line  of  passing  the  cosmic  hot  potato 

known as the UFO secrecy problem. 

And here we stand, holding this hot potato, but what shall we do about it? 

To  end  the  secrecy  means  vast  and  profound  changes  in  virtually  every  aspect 

of  human  existence  -  economic,  social,  technological,  philosophical,  geo-political 

and  so  forth.  But  to  continue  the  secrecy  and  the  suppression  of  these  new  energy 

and  propulsion  technologies  means  something  far  more  destabilizing:  the  collapse 

of  the  earth's  ecosystem  and  the  certain  depletion  of  the  fossil  fuels  on  which  we 

depend.  And  the  growing  anger  of  the  have-nots,  who  are  needlessly  being 

deprived  of  a  full  and  dignified  life.  There  are  no  more  generations  to  which  we 

can  pass  this  cosmic  hot  potato:  we  must  deal  with  it  and  do  what  should  have  been 

done in 1950. 

The Webs We Weave 

As  if  the  foregoing  was  not  enough  to  justify  secrecy,  recall  that  extraordinary 

things  have  been  done  to  maintain  this  secrecy.  The  infrastructure  needed  to  main- 

tain  and  expand  the  level  of  secrecy  which  can  deceive  presidents  and  CIA 

Directors  and  senior  congressional  leaders  and  European  Prime  Ministers  and  the 

like  is  substantial  -  and  illegal.  Let  me  be  clear,  the  entity  which  controls  the  UFO 

matter  and  its  related  technologies  has  more  power  than  any  single  government  in 

the world or any single identified world leader. 

That  such  a  situation  could  arise  was  forewarned  by  President  Eisenhower 

when, in January 1961, he cautioned us regarding the growing "military-industrial 
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complex".  This  was  his  last  speech  to  the  world  as  president  -  and  he  was  warn- 

ing  us  directly  of  a  frightening  situation  about  which  he  had  personal  knowledge. 

For  Eisenhower  had  seen  the  ET  craft  and  deceased  ET  bodies.  He  knew  of  the 

covert  programs  dealing  with  the  situation.  But  he  also  knew  that  he  had  lost  con- 

trol  of  these  projects  and  that  they  were  lying  to  him  about  the  extent  and  full 

nature of their research and development activities. 

Indeed,  the  current  state-of-the-art  in  secrecy  is  a  hybrid,  quasi-government, 

quasi  privatized  operation  which  is  international  -  and  functions  outside  of  the 

purview of any single agency or any single government. 'The Government' - as you 

and  I  and  Thomas  Jefferson  may  think  of  it  -  is  really  quite  outside  the  loop. 

Rather,  a  select,  tightly  controlled  and  compartmentalized  'black'  or  unacknowl- 

edged project controls these matters. Access is by inclusion alone and if you are not 

included, it does not matter if you are CIA Director, President, Chairman of Senate 

Foreign  Relations  or  UN  Secretary  General,  you  simply  will  not  know  about  or 

have access to these projects. 

Indeed  the  situation  is  so  dire  that  senior  Joint  Chiefs  of  Staff  leaders  in  the 

Pentagon  who  I  have  briefed  have  no  more  access  to  such  projects  than  any  other 

civilian - unless they are on the 'inside' for some reason. But this is rare. 

To  acquire  and  maintain  such  power  all  types  of  things  have  been  done. 

We  are  reminded  of  that  poem  which  describes  'the  webs  we  weave...'.  But  how 

does  such  an  entity  extract  itself  from  such  a  web  of  secrecy,  deceit,  lies  and 

insubordination? 

To  be  specific,  this  group  has  usurped  power  and  rights  not  legally  granted  to 

it.  It  is  extra-constitutional,  both  in  the  US  and  in  the  UK  and  other  countries 

around the world. 

I  will  grant  the  possibility  that,  at  least  initially,  this  covert  undertaking  was 

designed to maintain secrecy and avoid instability. But the risks of inadvertent leaks 

-  or  a  national  or  world  leader  deciding  legally  that  it  was  time  for  disclosure  - 

made it essential to weave a web of greater and greater secrecy and of illegal oper- 

ations. And now the web has closed in on the operation itself. 

That  is,  the  complexity  of  the  compartmentalized  projects,  the  degree  of 

unconstitutional  and  unauthorized  activity,  the  'privatization'  (or  theft)  by  corpo- 

rate  partners  (the  'industrial'  part  of  the  military  -  industrial  complex)  of  advanced 

technologies,  the  continued  lying  to  legally  elected  and  appointed  leaders  and  to 

the  public  -  all  of  these  and  more  have  contributed  to  a  psychology  of  continued 

secrecy -because disclosure would expose the greatest scandal in recorded history. 

For  example,  how  would  the  public  react  to  the  fact  that  the  degradation  of 

the  entire  earth's  ecosystem  and  the  irretrievable  loss  of  thousands  of  species  of 

plants and animals now extinct due to pollution, has been utterly unnecessary —and 

could have been avoided if only an honest release of this information had occurred 

in the 1950s? 
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How  would  society  react  to  the  knowledge  that  trillions  of  dollars  have  been 

spent  on  unauthorized,  unconstitutional  projects  over  the  years?  And  that  these 

tax-payer  dollars  have  been  used  by  corporate  partners  in  this  secrecy  to  develop 

spin - off technologies based on the study of ET objects which  were later patented 

and  used  in  highly  profitable  technologies?  Not  only  have  the  taxpayers  been 

defrauded,  they  have  then  been  made  to  pay  a  premium  for  such  breakthroughs 

which  were  the  result  of  research  paid  for  by  them!  And  this  does  not  address  the 

intellectual  property  theft  of  such  technologies  from  the  ET  s.  While  the  basic 

energy  generation  and  propulsion  technologies  have  been  withheld,  these  corpo- 

rate  partners  have  profited  wildly  from  other  breakthroughs  and  benefits  in  elec- 

tronics,  miniaturization  and  related  areas.  Such  covert  technology  transfers  consti- 

tutes  a  multi-trillion  dollar  theft  of  technologies  which  really  should  be  public 

domain since taxpayers have paid for it. 

And  how  would  the  public  react  to  the  fact  that  the  multi-billion  dollar  space 

program,  using  internal  combustion  rockets  and  the  like,  has  been  a  primitive  and 

unnecessary experiment since much more advanced technologies and propulsion sys- 

tems were in existence before we ever went to the moon? NASA and related agencies 

have, for the most part, been as much a victim of this secrecy as has the rest of the 

government and the public. Only a small, very compartmentalized fraction of NASA 

people  know  of  the  real  ET  technologies  hidden  away  in  these  projects.  Certainly 

my  uncle,  who  helped  design  the  lunar  module  which  took  Neil  Armstrong  to  the 

moon, was as much a victim an anyone insofar as he was denied access to these tech- 

nological breakthroughs. He had to rely on the old physics and the old internal com- 

bustion jet thruster technologies just like everyone else. What a shame. 

The  inescapable  reality  is  this:  This  secret  project,  no  matter  how  well  inten- 

tioned initially, got carried away with its own secret power. It abused this power. It 

has hijacked our future for fifty years. 

In  fact,  the  quiet  coup  d'etat  of  the  late  1940s  and  early  1950s,  once  exposed, 

could result in real instability today. 

But the  situation is actually  much  worse than this.  All that is  written above is 

dwarfed  by  a  larger  problem:  The  covert  group  running  these  UFO  related  black 

projects have also had exclusive sway over the early days of an embryonic extrater- 

restrial-human  relationship.  And  it  was  been  tragically  mismanaged  -  nearly  to  the 

point of genuine global catastrophe. 

For  what  happens  when  an  unelected,  unappointed,  self-selecting,  militarily 

oriented  group  alone  has  to  deal  with  inter-species  relations  between  humans  and 

ET s? Well, as in most areas, if you wear rose-colored glasses the entire world looks 

red. And if  you are  wearing  military glasses, every new and uncontrolled develop- 

ment will be seen as a potential or real military threat. 

The  nature  of  such  a  group  -  which  is  inordinately  controlled  and  incestuous 

- is that it is homogenous in world - view and mind-set. Power and control are 
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preeminent  qualities.  Such  extreme  secrecy  creates  a  very  dangerous  milieu  in 

which checks and balances, give and take, are utterly lacking. And in such an envi- 

ronment,  very  dangerous  decisions  can  be  made  with  inadequate  feedback,  discus- 

sion or insight from needed perspectives which are, per force, excluded. 

In  such  an  environment  of  extreme  secrecy,  militarism  and  paranoia,  we  have 

found that immensely dangerous actions have been taken against the ET s. Indeed, 

we  have  multiple  inside  sources  who  have  described  to  us  the  use  of  increasingly 

advanced technologies to track, target and destroy extraterrestrial assets. If there is 

even  a  10%  chance  that  this  is  true  (  I  am  convinced  it  is  100%  accurate)  we  are 

dealing  with  a  global  diplomatic  and  social  crisis  which  is  utterly  out  of  our  con- 

trol but which puts the entire planet at risk. 

Remember, covert reverse-engineering projects have resulted in huge quantum 

leaps  forward  in  technologies  which,  once  applied  to  military  systems,  could  be  a 

real  threat  to  ET  s  which  may  be  here  peacefully.  The  attempts  to  rapidly  milita- 

rize space is likely a result of a  myopic,  militaristic and paranoid view of extrater- 

restrial projects and intentions. If left unchecked, it can only result in catastrophe. 

Indeed  this  group,  no  matter  how  well-intentioned,  is  in  urgent  need  of  expo- 

sure so that global statesmen with a new perspective can intercede in this situation. 

While we see no evidence that the ET civilizations are at all hostile, it is also clear 

that  it  is  unlikely  that  they  will  allow  unfettered  and  growing  interference  with 

their  operations.  Self-defense  is  likely  a  universal  quality.  And  while  tremendous 

restraint  has  been  shown  by  the  ET  s  thus  far,  might  there  be  a  'cosmic  trip  wire' 

if human covert technologies begin to reach parity and we are using such advanced 

technologies in a bellicose fashion? The prospect is sobering. 

We  need  our  Jimmy  Carters  and  Dalai  Lammas  and  other  international  states- 

men  involved  with  so  vast  a  problem.  But  if  access  is  denied  -and  the  subject 

remains undisclosed and off the global radar screen - we are left with the unelected 

few to decide our fate and act on our behalf. This must change, and soon. 

In  the  final  analysis,  while  the  changes  attendant  such  a  disclosure  related  to 

UFOs and ET s  would be  massive and profoundly impact  virtually every aspect of 

life  on  earth,  it  is  still  the  right  thing  to  do.  Secrecy  has  taken  on  a  life  of  its  own 

— it is a growing cancer which needs to be cured before it destroys the life of earth 

and all who dwell on her. 

The  reasons  for  secrecy  are  clear:  global  power,  economic  and  technological 

control,  geo-political  status  quo,  the  fear  of  scandal  surrounding  the  exposure  of 

such projects and their behavior and so forth. 

But  the  one  thing  more  dangerous  than  disclosure  is  continued  secrecy.  The 

earth  is  dying  because  we  are  killing  her.  The  top  250  people  and  families  in  the 

world have the net worth of 2.5 billion of our poorest citizens. The promising rela- 

tionship  between  humanity  and  people  from  other  planets  is  being  militarized  and 

strained by failed thinking and failed programs run completely in secret. 

570 

Disclosure 

As daunting as disclosure  may be,  with all its potential  for short-term instabil- 

ity and change, continued secrecy means that we will destroy the earth through our 

folly  and  greed.  The  future  of  humanity,  which  has  been  delayed  and  hijacked  for 

the  past  50  years,  cannot  be  hijacked  for  50  more.  For  we  do  not  have  50  more 

years - the earths ecosystem will collapse before then. 

There  are  no  easy  choices.  But  there  is  one  right  one.  Will  you  help  us  make 

it? 
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4. On the moming of April hth reder operstors at West Preugh dstscted
unddentiried objects on the soreens of their radars. A swmary of this
inoident La given below.

2. The obect was firat observed en s stationary return on the roreen of
a'rdar at Ralsoalloch. Although it range recsined apprecisbly constent
for sbaut 10 pinuces ite height appesred o alter from about 50,000 to

70,000 £, A necond radar was switched on and detected the "object® st the

same range and height.

The rader scts used wers capble of folloving sbjeote sutomatically
bastden being panuslly operated, The informstion ie heained in the farm

of poler coordinates but it can be converted o give plan position indication
together with helghts. This inforsation oen be fed into mplotting board
which disglays the position of the object by means of sn slsctronieally
operated pen, while the height is shown on & meter.

4. The unidentified objeot wes tracked on the plotting takle, each redar
being awitohed on to the table in turn to oheok for discrepancies. After
remaining at one spot for sbout ten minutes the pen moved slowly in a N.E.
direction, and graduslly increased speed. A speed check was taken which
showed & ground speed of 70 m.ph., the height was then 5,000 ft.

5. At this tine another radar station 20 ailes awsy, squinos
type ofrade: e 9
R RRgs 4T Verring given and the reder was *locked-on".

6. After the "oblect® hes travelled sbout 20 miles it made a very sharp
rn and procesded Lo sove 5., st the sare tise incressing speed. fere the
reports of the tws raler stailins &iffer in details, The Wo at Balsoslloch
tracked an'objeot” st sbout 50,000 Ft at  spasd of sbout 240 m.p.h, while
the other followed an "object® or "obfests” at 14,000 £t. s the "obiect
trovelled towards the second radnr eite the ogerstor deteoted four "obe
moving in 1ine sstern about 4,000 yards from ssch other. This obaervation
was confiraed later by the other radars, for when the chieot they were plotting
passed out of range they were sble o detect four other mumller objeots before
they to0 passed out of range.

7. It was noted by the radar spersiore Hiat the sizes of the schoss wers
oonedderably Lanzer than would be expeoted from noral sircraft., In fact they
coneidered that the size was resrer that of & ship's scho.

8. It is deduced from these reports that altogether five objacte were deteoted
by the three radsrs. At Least one of these vase to mn sltitude of 70,000 £t
mhiile remainiog appsolebly stationary in srimith wed range. ALL of thess oblec
Appeared to be carable of fpe-ds of about %0 m.p.h. Nothing osn be said of
BhyBical construetion of the objects sxoept that ihey were very sffective
Feflectors o redar signels, and that they mst have been eithar of considersble

#ize or elae constructed to be especislly good Teflectore.

3. There were mot known to be any airoraft in the vieinity nor were thers any
teorologioal balloons. Even if balloons had been in the sres these would mot
scoount for the mudden change of Airection and the sovement st high rpeed sgainet
the prevailing wind.

10. Another point which hes been considered is thnt the type of redsr used i
3apable of looking onto henvily charged olouds. Glouds of this nature could
*xtend up to the helghts in question and cause sboormally large echoms on the
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4. On the moming of April hth reder operstors at West Preugh dstscted
unddentiried objects on the soreens of their radars. A swmary of this
inoident La given below.

2. The obect was firat observed en s stationary return on the roreen of
a'rdar at Ralsoalloch. Although it range recsined apprecisbly constent
for sbaut 10 pinuces ite height appesred o alter from about 50,000 to

70,000 £, A necond radar was switched on and detected the "object® st the

same range and height.

The rader scts used wers capble of folloving sbjeote sutomatically
bastden being panuslly operated, The informstion ie heained in the farm

of poler coordinates but it can be converted o give plan position indication
together with helghts. This inforsation oen be fed into mplotting board
which disglays the position of the object by means of sn slsctronieally
operated pen, while the height is shown on & meter.

4. The unidentified objeot wes tracked on the plotting takle, each redar
being awitohed on to the table in turn to oheok for discrepancies. After
remaining at one spot for sbout ten minutes the pen moved slowly in a N.E.
direction, and graduslly increased speed. A speed check was taken which
showed & ground speed of 70 m.ph., the height was then 5,000 ft.

5. At this tine another radar station 20 ailes awsy, squinos
type ofrade: e 9
R RRgs 4T Verring given and the reder was *locked-on".

6. After the "oblect® hes travelled sbout 20 miles it made a very sharp
rn and procesded Lo sove 5., st the sare tise incressing speed. fere the
reports of the tws raler stailins &iffer in details, The Wo at Balsoslloch
tracked an'objeot” st sbout 50,000 Ft at  spasd of sbout 240 m.p.h, while
the other followed an "object® or "obfests” at 14,000 £t. s the "obiect
trovelled towards the second radnr eite the ogerstor deteoted four "obe
moving in 1ine sstern about 4,000 yards from ssch other. This obaervation
was confiraed later by the other radars, for when the chieot they were plotting
passed out of range they were sble o detect four other mumller objeots before
they to0 passed out of range.

7. It was noted by the radar spersiore Hiat the sizes of the schoss wers
oonedderably Lanzer than would be expeoted from noral sircraft., In fact they
coneidered that the size was resrer that of & ship's scho.

8. It is deduced from these reports that altogether five objacte were deteoted
by the three radsrs. At Least one of these vase to mn sltitude of 70,000 £t
mhiile remainiog appsolebly stationary in srimith wed range. ALL of thess oblec
Appeared to be carable of fpe-ds of about %0 m.p.h. Nothing osn be said of
BhyBical construetion of the objects sxoept that ihey were very sffective
Feflectors o redar signels, and that they mst have been eithar of considersble

#ize or elae constructed to be especislly good Teflectore.

3. There were mot known to be any airoraft in the vieinity nor were thers any
teorologioal balloons. Even if balloons had been in the sres these would mot
scoount for the mudden change of Airection and the sovement st high rpeed sgainet
the prevailing wind.

10. Another point which hes been considered is thnt the type of redsr used i
3apable of looking onto henvily charged olouds. Glouds of this nature could
*xtend up to the helghts in question and cause sboormally large echoms on the
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KIKTUND 7B, 144, 8 Aug = 3 Seo 20,
Allmged Sigthings of Unidentified
Aerial Ligs in Restricted Test Aange.

1. o 2 Sept 60, SCURCE related on B Aug 80, thrys Securfty Po)i~mmen sasiced
1608 S5, KAFB, 1, an duty insade the ManZano Werpcns Starsge Area sighted an
unicentified Light in the air that treveled fram North o South over the

[ Cartyons srea of the Deparcrent of Defare Restrictad Test Range an KATB, M.

Gty in Charlte Sectory. St Side of Verzmno, the thres cogerved & viry brig
ligne n the vky mprodmtely 3 mles forth.lorth East of their positien.  The
lighe traveled with Grest speed and Stopped sukdely in the sky over Coyots Canyen.
The three first thaxht the cOject was a helicopter, howver, after chsening
the scrange erial minmuvers (stop and go), they feit a Palicopter-couldn't
hive perfomed such skills. The 1ight landed in the Cojote Canycn Arca. Sametime
later, three witoemsed the Light take GEC and leave proceeding SLrRight \p at a
Fight spead and dissopter.

2. Cantral Sacurity Cantrol (CC) ineide Marzano, contacted Sandia Seurity,
Mo coricts frequmt Building checks on two alarmed strustures in the srea. They
EVised thut. o pateol vms alresdy in the ares and vald tmvestigate.

3. 0n 11 A 80, RUSS CLRTIS, Sandis Security, mivised that on 9°Ag 80, & Sardia
Security Quand, (s> wishes his name not be divulged for fear of harassnent), related

"beck.
P patral bt s redio would ot work. AG 1 spproached the chject on foot armed
Vith & shotgun, the cbject took off in & Vertical direction #t a ih rate of spewd.
The guard was & former helicopter mechmic n the U.S. Ay and stated the cbject
2 chusrved vms ot o halicepter.

¢ 00| mIoWD . DoTY, A
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NORAD COMMAND DIRECTOR'S LOG (1975)

29 0ct 75/06302:

31 Oct 75/04452:

1 Nov 75/09202:

8 Nov 75/07532:

10 Hov 75

Comand Director called by Air Force Operations
Center concerning an unknown helicopter landing
in the sunitions storage arca at Loring AFD, Wi
Apparently this vas second night in a row for this
occurrence. There was also an indication, but not
confirmed, that Canadian bases had been overflown
by a helicopter.

Report from liurtsmith AP throush Air Force Ops
Center - incident at 03552. Neliconter hovered ov.r
SAC capons.storage area then doparted ares. Tank-r
Tlying at 2700 feat made both visual sishting and
radar skin paint. Tracked object 25 SE over

Lake Nuron where contact was lost.

Received, as info, wessage from Loving AFD, Mainc,
citing probable helicopter overflight of base.

24th NORAD Reglon unkrnown track 4330, heading SSH,
12000 feet. 1 to 7 objects, 46.46°N x 109.23H. .
F-106 scrambled out of Great Fails at 07542. SAC
reported visual sighting from Sabotage Alert Team: (SAT)
K1, K3, LI and L6 (lights and set sounds). Weathor
section states no anomolous propagation or morthcrn
Tights. 08352 SAC SAT Teams K3 and L4 report vizual,
K3 reports target at 300 feet altitude and L4 reports
target at § miles. Contact lost at 00207, F-10u's
returned to base at 03502 with neqative results.
0902 Great Falls radar search and height had iniar
mittent contact. 09102 SAC teams agains had visu:
(Site C-1, 10 miles SE Stanford, Hontana). 09207 SAC
CF reported that when F-106's were in arca, tarqats
would turn out 1ights, and when F-106's left. targets
would turn Tights on. F-106's ncver gained visual

or radar contact at anytime due to terrain clearance.
This same type of activity has been reported in the
Malustrom area for several days althouan previous to
tonight no unknowns were doclarcd. The track will
be carried as a resaining unknown.

Anparently Minot AFG was reportedly "huzzed” by a
bright object. The object’s size secmed to be that
of an automobile. It s flying at an altitude of
1000 to 2000 fect and was noiscless. Ho further

information or description has been roceived by this
ogastastion. -
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CONTIMED raOM COVPLAL  #oM1, DID S &

seried prevenens described by the Sirst three. AGain the cbject Lunded in Joyot:
T e o s 42, Shjacs Takw o7 i 2

5. Coyote Caryon is part of @ large . . restricted test range used

S R Forcs Yaapens Loboratiey: Budis Liborstoria, baterae Rcheas Secy
and the Departmert of Energy. s range sas formerly Petrolled by Sandis
Security, hwever, they oly Corrt Blding checks ther? oy, 1

6. On 10 Ay 80, & New Mexics State Patrolnen sighted muserial cbject and
in the Manzano's beteeen Belen and Altuguerque, M. The Patrolman reported
the sighting to the Kirtland A% Comnind Post, Who later referred the patrolen
wmﬁm:v.'m}m‘wmm—u_.m
thragh his on sgecy. G the Kirtland Rublic Informsticn office
advised the petrolmn the USAF 5o langer investigrtes much sightings unless
they cocurd o &3 USAF base. :

7. WRITER contacted all the agwcies who utilized the test rnge ind 1t s
learned o serial tests are conicted in the Coyote Caryon ares. Only gramd
‘tests are conducted.

8. n 8 Sept 80, WRITER learned frém Saviia Security that another Security
Qiard cheerved a ‘chject lard near an alaroed structure sanetime during the £irst
weak of Agust, but did not report ifuuntdl just recantly for fear of -

The to alarmed structures located within the ares contadns HQ QR 46
'material,
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The Comwand Post «

4 3 report. (ron » SRS
——— 1101, 1 (gl
W AL 0130, while driving Lard hoe, he
Passed through the Lown of Lska. lie sow a Cigar
Shanad ohinctive with red, arecn and uhite (13shing
1ights . soing up and o and makimy sharp Lurns.

tl obseried this for tio haurs.  Sky conditions vere
clear.

18 Nov 75/12552: The Comand Post wes told that siahtings of fire
pabvesicintty of Readicino Gomly. Shtfornia,
had tiken place. Mo further infuriati
ines Yocation, durations evc.. whs avaiisie: "

25 Nov 75/12052: Petersbura,

. e ———

Virginta, reported that at about 0600 EST, she saw
an ohjeci hovering at tree-ton level in  clearing
near poucr ines one-half mile distant. 1t had

red Tights in disrond shape and 7 white Mlashing
T1ghts. "She heard no noise, Sau no. rovesent and
coulé ot distinguish any color. 'She was in her

Gar at the tine, and siowed to 10 roh but did not
Stop. A: 1310, the Comond Post wee Informed that
She'had been raintervicocd by dncal athoricies.

She stated that the objoct was diawond-shaned with

one red 1ight at cach point and Uiat she ¢id not

Seq any wings. The location wae reported Lo bo one
mile USH of Patersburg, in 3 woodcd arca where power
Vines were being instailed.

Falroniridge Canadlan Forcex suatin telaved 4 repare
(rom . AT AT T . Swllory
Outnein. lie snw o obicetn witls v apared to bo
SALTiciat 1eghe. fadtng o mod o€ with A Sechy motion.

14 Nov 75/0530

Midentifted civillm, Tocated 1o miles from Falcon-
bridge Canailan Focces atation, e 1 dnt-1ike chjoct

for 3 and 1/ hoves, 16 uan Fotat ine = puing back and
Corth a6 high altitwe and hid e n red
tihen

15 Hov 75/07422: A . sy, Ontarto,

e m———.
uns Cacing south- e ebrerved rar e irhi yellnw hisce
Gong up and back, leaving a €ail. It var very highy but
14 moe changs ronLtion i relatim 1n ather Atars

15 Nov 7S/1229%: A e S ITESTRw=EREIIR. mirr il atudent restdence.
Laurention Untveresey 7y ukarin, renocted he hed
lean Tooking €34, In a marily cloudy Ak, he am oo
helohe sbiece about 70° alevation. (ke A un in a boul.
e Vas looking 4t it theough bineculara. 1t <l isvod high
out oF cange of his bivecwiara.  lis abserved (¢ for 20
minutes and vas vitnessed by hi vila.

17 Nov 75/17052: M vatdentitied esdler reporced a lacks nrange hail

uas soan on on szimuth of 43° frum Fiver Court, Ontario.
TEhad tvo Ted Tights wd as aiatfomary.

23 sow 75717002

Ceavelling by car Trom Sudn
Toea. " They Uare followod by & hurs ovl-shoned sedect

wlEh wite blinkinn Lightn. 11 remained boioe the €ioods
g 1 e g b g . g e
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NORAD COMMAND DIRECTOR'S LOG (1975)

29 0ct 75/06302:

31 Oct 75/04452:

1 Nov 75/09202:

8 Nov 75/07532:

10 Hov 75

Comand Director called by Air Force Operations
Center concerning an unknown helicopter landing
in the sunitions storage arca at Loring AFD, Wi
Apparently this vas second night in a row for this
occurrence. There was also an indication, but not
confirmed, that Canadian bases had been overflown
by a helicopter.

Report from liurtsmith AP throush Air Force Ops
Center - incident at 03552. Neliconter hovered ov.r
SAC capons.storage area then doparted ares. Tank-r
Tlying at 2700 feat made both visual sishting and
radar skin paint. Tracked object 25 SE over

Lake Nuron where contact was lost.

Received, as info, wessage from Loving AFD, Mainc,
citing probable helicopter overflight of base.

24th NORAD Reglon unkrnown track 4330, heading SSH,
12000 feet. 1 to 7 objects, 46.46°N x 109.23H. .
F-106 scrambled out of Great Fails at 07542. SAC
reported visual sighting from Sabotage Alert Team: (SAT)
K1, K3, LI and L6 (lights and set sounds). Weathor
section states no anomolous propagation or morthcrn
Tights. 08352 SAC SAT Teams K3 and L4 report vizual,
K3 reports target at 300 feet altitude and L4 reports
target at § miles. Contact lost at 00207, F-10u's
returned to base at 03502 with neqative results.
0902 Great Falls radar search and height had iniar
mittent contact. 09102 SAC teams agains had visu:
(Site C-1, 10 miles SE Stanford, Hontana). 09207 SAC
CF reported that when F-106's were in arca, tarqats
would turn out 1ights, and when F-106's left. targets
would turn Tights on. F-106's ncver gained visual

or radar contact at anytime due to terrain clearance.
This same type of activity has been reported in the
Malustrom area for several days althouan previous to
tonight no unknowns were doclarcd. The track will
be carried as a resaining unknown.

Anparently Minot AFG was reportedly "huzzed” by a
bright object. The object’s size secmed to be that
of an automobile. It s flying at an altitude of
1000 to 2000 fect and was noiscless. Ho further

information or description has been roceived by this
ogastastion. -
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The Comwand Post «

4 3 report. (ron » SRS
——— 1101, 1 (gl
W AL 0130, while driving Lard hoe, he
Passed through the Lown of Lska. lie sow a Cigar
Shanad ohinctive with red, arecn and uhite (13shing
1ights . soing up and o and makimy sharp Lurns.

tl obseried this for tio haurs.  Sky conditions vere
clear.

18 Nov 75/12552: The Comand Post wes told that siahtings of fire
pabvesicintty of Readicino Gomly. Shtfornia,
had tiken place. Mo further infuriati
ines Yocation, durations evc.. whs avaiisie: "

25 Nov 75/12052: Petersbura,

. e ———

Virginta, reported that at about 0600 EST, she saw
an ohjeci hovering at tree-ton level in  clearing
near poucr ines one-half mile distant. 1t had

red Tights in disrond shape and 7 white Mlashing
T1ghts. "She heard no noise, Sau no. rovesent and
coulé ot distinguish any color. 'She was in her

Gar at the tine, and siowed to 10 roh but did not
Stop. A: 1310, the Comond Post wee Informed that
She'had been raintervicocd by dncal athoricies.

She stated that the objoct was diawond-shaned with

one red 1ight at cach point and Uiat she ¢id not

Seq any wings. The location wae reported Lo bo one
mile USH of Patersburg, in 3 woodcd arca where power
Vines were being instailed.

Falroniridge Canadlan Forcex suatin telaved 4 repare
(rom . AT AT T . Swllory
Outnein. lie snw o obicetn witls v apared to bo
SALTiciat 1eghe. fadtng o mod o€ with A Sechy motion.

14 Nov 75/0530

Midentifted civillm, Tocated 1o miles from Falcon-
bridge Canailan Focces atation, e 1 dnt-1ike chjoct

for 3 and 1/ hoves, 16 uan Fotat ine = puing back and
Corth a6 high altitwe and hid e n red
tihen

15 Hov 75/07422: A . sy, Ontarto,

e m———.
uns Cacing south- e ebrerved rar e irhi yellnw hisce
Gong up and back, leaving a €ail. It var very highy but
14 moe changs ronLtion i relatim 1n ather Atars

15 Nov 7S/1229%: A e S ITESTRw=EREIIR. mirr il atudent restdence.
Laurention Untveresey 7y ukarin, renocted he hed
lean Tooking €34, In a marily cloudy Ak, he am oo
helohe sbiece about 70° alevation. (ke A un in a boul.
e Vas looking 4t it theough bineculara. 1t <l isvod high
out oF cange of his bivecwiara.  lis abserved (¢ for 20
minutes and vas vitnessed by hi vila.

17 Nov 75/17052: M vatdentitied esdler reporced a lacks nrange hail

uas soan on on szimuth of 43° frum Fiver Court, Ontario.
TEhad tvo Ted Tights wd as aiatfomary.

23 sow 75717002

Ceavelling by car Trom Sudn
Toea. " They Uare followod by & hurs ovl-shoned sedect

wlEh wite blinkinn Lightn. 11 remained boioe the €ioods
g 1 e g b g . g e
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1. Early in the morning ot 27 Doc 80 (spproximitely 0300L), two USAF
securlty palice patrolmen saw dnusual Lights outside the back gate at
RAF Woodoridge. Thinklng an aircraft might have crashed or been for
down, they calied far permission to go outside the gate to investigat:
{ e d threw patrolmen ta pec

Tag a strange glowing oble:

o Gndividaats
in the forusi. The abjact was described as being mitalic fa sppearinss

| and triangular in shape, apiroximstely to to iwow meters across Lie
base and approximately iwa meters high. It {lluinsted the entire larsst
WIEh & wnita 1{ght. The object 15self tiad & pulsing req 1{gnt on tap and

| & bonk(3) of blue 11gnts underneath. The cbject was fiovering or on leds.

| s the patrolecn approached the object, it waneuvered through the tress
nd disappeared. At this time the aniuals on a nearby farm went into 2
frenzy. Tha object wes briefly sighted approximately an hour later nee
the back gate.

2. The next day, three depressions | 1/2* deep and 7* in didneter wers
found whare the object had been Sighted an the ground. The folloWing
night (29 Dec 80) the area was checkad for radiation. Beta/yamsa reasings
of 0.1 milliroentgens were recorded with peak readings In the tnree cc-
pressions and near the conter of the triangle forned by the depressiis.

A fearby tree had maderate (.05-.07) readings on the side of the tree
toward the depressions.

3. Later in the migit a red sun-ixe Mght was seEn through the trec:.
1t movad about and Dulsed.  AC one paint It appeared i Chrow off glo-
¥ particles and then broke into five separate white objects and then dis-
Sopearcd. 'lugediately theranfter, thrda star-lire objects were noticsa
in the sky, 1wo objects to the north and one to tha south, all of which
wore 4bout 100 off tha hor (zan: Tha Gjects moved rapicly’(n sharp eagciar
Tovenents. and d1aplayed rod; green sad bius 11ghis. The sbiects [0 ti
North apocared Lo Le elliplical throagh an 812 power fens. They thea
turned to full circles. The objects to the north romained in the sk: far
a0 hour or more. Th object to the South was visiblo for to or thr:
hours and beamed down a Stream of 1ight froa tive to tie. Nuarous indivi
guate. Tnciuing e undersianss, wiiosed he’accivicies in paciar.
and 3.

&
CIARLES [, T. Lt Col, USAF
,

L 4
Deputy Base Commande

Dotuninf 45 %

i P
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HAT THEY MAD SEEN STRANGE OBJECTS TN THE SKY. SOME REPORTED
XIND OF BRD-LIKE OBJECT WILE OTHERS REPORTED 2 HFLICOPTER
AT A LIGHT ON- THERE UERE NO NELICOPTERS AJRBOPNE AT THAT

e

AFTER ME T0LD TH CITIZEN TT-WAS ONLY
TZPS AND WAD TALKED T0 RENRABAD TOMER WE DECIDED YO LOOK FOR
TWSELF. WE NOTICFD AN ORJECT IN THE SKY SINILAR T A ST2R °
JIGGER AND BRIGHTER. WE DECTDED TO SCRAMBLE AN F-4 Fann

EimowiI 4G O TAVESTTGATE.
32737 0130 WRS OB TAE 1970 THE F-a T0OK GFF AND PPOCEEDED
‘0”3 ZOINT ABOUT 4D Nm NORTH OF TEWRAN.. DIE TO T1 FATLLIMMGCE
Nz ODJECT UAS EASTLY VISIGLE FRO 70 ATLES ADAT.
1STINE POy ARSOACHED 1 RANGE OF 25 W WE LOST AL INSTAUNENTATION
(R CONMUNTCATIONS (UHF AND TWTERCONI. NE BROKE OFF Tk
NTERCEPT AND HEADED BACK 70 SKANROKH . WEN THE F—s TUTHED
(kY FRoM TME ORUFET AND APMARENTLY VAS MO LONGER A THREAT
017 THE ATRCRAFT RCGATNEO ALL INSTRUMENTATION AND CoM-
IUNTCATIONS. AT D14D NRS A SEEOND Pk AS LAUNCKED. THE
JACKSEATER ACQUIRED A RADAR LOCK ON AT 27 ks 12 0°CLOCK
{TGH BOSTTTON WITH THE VC' (RATE OF CLOSURE) 5T 150 NP,
SCTHE RANGE. DECREASED Yo 25 W TWE GRJECT WOVED AVAY AT A
IPEED TUAT VRS VISTOLE O INE RADAR SEOPE END STAYED A7 28N
CLUThe SZE OF TNE RADER METORM £A5 COMPARASLE TG TRAT OF
A 707 TENKER. THE VISUAL STZE OF THE OBJECT WAS DIFFICLLT
O IDISCCRN BECAUSE OF ITS TNTENSE BRILLIANCE. THE
SGIT Ta7 T GAVE OFF bas THAT OF FASSNING STROBE Ligwrs
LARANGEG T A RECTANGULAR PATTERN-AKD ALTCRWATING SLUE. GREEN.
360" AND ORANGE i COLOR. THE SEQUENCE OF THE LTGHTS SxS SO
“iST THAT ALL THE COLORS: COULD BE SCEN AT ONCE. THE GRJECT
1D THE PURSUING oA CONTINUCA Gv 3 COURSE To THE SOUTH OF
TENRAN UNEN ANOTHER ORIGNTLY LIGNTED ORJECT. ESTINATED T0 BE
WE WALF 70 ONE THIRD TME PPARENT SIZE OF THE MOON. CAME
U7 OF THE OR IGINAL OBJECT. THIS SECOND OBJCCT WEADED STRAIGHT
Touamp T Fou AT A VERY FAST RATE OF SPEED. THE PILOT
ATTERPTED To FIRE in AI-3 WISSILE AT THE GRJECT AUT AT TMAT
INSTANT TS WEARONE CONTROL PANEL WENT OFF AND NE LoST ALL
SOMNUNICATIONS (LME ANO INTCRPMONED: AT THIS PORNT SHE PioT
INITIATED A TURN AND MPGATIVE G DIVE 1O GET AWAT. A3 HE
TURNED THE OBJEAZ FELL TN TRAIL AT VAT APPEARED 1O BE ABQUT
3-4 MR S NE CONTINUED In.WIS TURM ACAY.FROR THE PAINARY
SBJEET TUS SECOND DBJECT WENT 7O THE TNSIOE GF HIS TURM THEW
SETURNED T0 THE PRINARY GRJECT FOR & PERFECT REJOIN.
O/ SHORTLY AFTER THE SECON ORJECT JOTNED UP WITH THE
PRTHARY OBIECT AROTHER JAJKCT APPEARED TO COME OUT OF THE

B
FRYoRTYY
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£ 0THER STOE OF THE PRINZRY OBJECT GOTNG STRAIGT DOUN.ET 4 @
! GREAT RATE OF SPEEDs THE F-8 CREU HAD REGEINED COMMUNICATIONS.
END THE WEAPONS CONTROL PANEL AND WATCHED THE OBJECT EPPROACH
THE GROUWD ANTICIPATING A LARGE EXPLOSION. THIS OBJECT APPEARED
[ 70 COME 70 REST GENTLY ON THE EARTH D CEST & VERY BRIGHT
" LXGNT nvER AN AREA OF EBOUT 2-3 KILOMETERS. %
JTHE CREV DESCENDED FROM THEIR ALTITUCE OF Z6M T0.15% AN
CONTINUED TO OBSERVE AND MARK THE OBJECT®S POSITION. THEY
HAD SOME DIFFICULTY IN ADJUSTING THEIR NIGHT VISIBILITY Fom
" LaNDING SO AFTER ORSITING NEWPABAD 4 FEV TIMES THEY MENT oUT
i, Fom A STRAYGHT IN LANDING. TWERE VAS A LOT OF INIERFERENCE
L ONATHE UNE AND EACH TINC THEY PASSED THROUGH A MiG. BEARING
! OF 150 DEGREE FROM ENRABAD THEY LOST THEIR COMNUNICATIONS (UM
#ND INTERPMONE) AND THE INS FLUCTUATEN FPOM 30 DEGRELS - 5D DEGRE
[{ THE ONE CTVIL ATRLINER THAT VAS APPROACHING MEWRABAD DIRING ‘THIS
| SAME TIME EXPERIENCED COMMUNICATIONS FATLURE IN THE SAME
§ WICINITY (KTLO ZULU) BUT DID NOT REPORT SEEING ANYTHING.
Y VHILE THE F=8 VAS ON A LONG FINAL APPAOAGH TIE CREV NOTICED
{ ANOTHER CYLINDER SMAPED GBJECT (AROUT THE SIZE OF & T-8IRD
{ 4T 10M) WITH BRIGHT STEADY LIGHTS ON EACH END AND A FLESHER
' IN THE MIDOLE. VHE® QUERIED THE TOWER STATED THERE VAS NO
" OTHER KNOWN TRAFFIC IN THE AREA..OURING THE TINE THAT THE
? 0RIECT PASSED OVER THE F—4 THE TOVER DID 10T WAVE A VISUAL
“oM IT BUT PTCKED IT UP AFTER THE PILOT TOLD THEM TO LOOK
BETUREN THE MOUNTATNS AND THE REFINEPY.
E. DURING DAYLIGAT THE F-t CREW uAS TEXEN DUT 10 THE
AREA IN A WELTCOPTER VHERE THE OBJECT APPZRENTLY. HED. LANDED.
NOTWING WAS NOTICED AT THE SPOT UNERE THEY THOUGHT THE OBJECT
LANDED (A DRY LAXE BED) BUT AS THEY CIRCLED OFF T0. THE
BEST OF THE ARES THEY PICKED UP A VERY NOTTCEASLE BECPER
STGNAL. AT THE POINT WHERE THE RETURM WAS THE LOUDEST VAS
A SHALL MOUSE WITH A GARDEW. THEY LANDED AMD ASKED THE PEOPLE
MITHIN IF THEY HAD NOTICED ANYTHING STRANGE LAST NIGHT. THE
PEOPLE TALKED ABOUT A LOUD NOISE AND A VERY ARIGHT LIGHT
CIKE LIGHTENING. THE® ATRCRAFT AND AREA WHERE THE ORJECT IS.
BELVEVED 70 WAYE LANDED ARE BEING CHECKED FOR "OSSIBLE RADIATION

HORE INFORMATION VILL BE

FORUARDED VHEN IT BECOMES AVAILABLE-
”T 4
171> "
PTCCZYUS RUFKJCST12 2670810:0130-€CCC 2670835

e L R
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CLUThe SZE OF TNE RADER METORM £A5 COMPARASLE TG TRAT OF
A 707 TENKER. THE VISUAL STZE OF THE OBJECT WAS DIFFICLLT
O IDISCCRN BECAUSE OF ITS TNTENSE BRILLIANCE. THE
SGIT Ta7 T GAVE OFF bas THAT OF FASSNING STROBE Ligwrs
LARANGEG T A RECTANGULAR PATTERN-AKD ALTCRWATING SLUE. GREEN.
360" AND ORANGE i COLOR. THE SEQUENCE OF THE LTGHTS SxS SO
“iST THAT ALL THE COLORS: COULD BE SCEN AT ONCE. THE GRJECT
1D THE PURSUING oA CONTINUCA Gv 3 COURSE To THE SOUTH OF
TENRAN UNEN ANOTHER ORIGNTLY LIGNTED ORJECT. ESTINATED T0 BE
WE WALF 70 ONE THIRD TME PPARENT SIZE OF THE MOON. CAME
U7 OF THE OR IGINAL OBJECT. THIS SECOND OBJCCT WEADED STRAIGHT
Touamp T Fou AT A VERY FAST RATE OF SPEED. THE PILOT
ATTERPTED To FIRE in AI-3 WISSILE AT THE GRJECT AUT AT TMAT
INSTANT TS WEARONE CONTROL PANEL WENT OFF AND NE LoST ALL
SOMNUNICATIONS (LME ANO INTCRPMONED: AT THIS PORNT SHE PioT
INITIATED A TURN AND MPGATIVE G DIVE 1O GET AWAT. A3 HE
TURNED THE OBJEAZ FELL TN TRAIL AT VAT APPEARED 1O BE ABQUT
3-4 MR S NE CONTINUED In.WIS TURM ACAY.FROR THE PAINARY
SBJEET TUS SECOND DBJECT WENT 7O THE TNSIOE GF HIS TURM THEW
SETURNED T0 THE PRINARY GRJECT FOR & PERFECT REJOIN.
O/ SHORTLY AFTER THE SECON ORJECT JOTNED UP WITH THE
PRTHARY OBIECT AROTHER JAJKCT APPEARED TO COME OUT OF THE

B
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THIS REPORT FORMARDS INFORMATION CONCERNING THE
SIGNTING OF AN UFO IN IRAN ON 19 SEPTEMBER 1976,

Ay AT ABOUT 1238 AW ON 19 SEP 76 THE INPERIDAL IRANIAN
AIR'FORCE CIIAF) COMMAND POST RECEIVED FOUR TELEPKONE CALLS
FROK“CITIZENS LIVING IN THE SNENIRAN AREA OF TEHRAN SAYING
THAT: THEY HAD SEEN STRANGE OBJECTS IN THE 3K, SONE REPORTED
A KIND OF BIRDeLIKE OBJECT WNILE OTHERS KIPORTED A WELICOPTER
KITH & LIGHT ON, THERE WERL NO HELICOPTERS AIRBORNE AT THAT
TINE, THE CONNAND POST CALLED 8G YOUSEFI, 3SISTANT DEPUTY
CONNANDER OF OPERATIONS, AFTER KE TOLO TKE CITIZEN IT WAS ONLY
STARS AND NAD TALKED TO NEWRABAD TOMER KE DECIDED TO LOOK FOR
MIASELF, WE NOTICED AN OBJECT IN THE BXY SINILAR T0 A STAR
BIGGER AND BRIGHTER, WE OECIOED TO SCRANSLE AN Fed FRON
SHAROKHI AFB TO INVESTIGATE, p
AT 2138 WRS ON THE {STH'THE Fed TOOK OFF AND PROCEEDED
70°A POINT ABOUT 48 NW NORTK OF TEWRAN, DUE T0 IT8 BRILLIANCE
THE OBJECT WAS EASILY VISIBLE FROM 78 MILES AWAY,

AB-THE Fed APPROACHED A RANGE OF 25 NN KE LOST ALL INSTRUKEN (ATION
ANDCONMUNICATIONS (UMF AND INTERCON), KE BROKE OFF THE
INTERCEPT AND HEADED BACK TO SKAMROKHI, WHEN THE Fed TURNED
AMAY PROM THE .OBJECT :AND APPARENTLY KA WO LONGER A THREAT
0 IT"THE AINCRAFTRESAINED ALL INSTRUNENTATION AND COMs
MUNICATIONS, AT 8148 HRB A JECOND Fwd WAS LAUNCKED, TME
BACKSEATER ACOUIRED A RADAR LOCK ON AT 27 WK, {2 01€LOCK
MIGK POSITION WITK THE VC (RATE OF CLOSURE) AT 158 NNPK,
A5_THE RANGE DECREABED.TO 25 N THE OBJECT WOVED AXAY AT A
4PEED TNAT WAS VISIBLE ON TNE RADAR SCOPE AND STAYED AT 25NX
©, THE SLZETOF ‘THERADAR RETURN_XAS CONPARABLE ‘TD JNAT.OF
A TBY TANKER o' THE-VISUAL ;STZE.OF -THE ;0B JECT XABDIFFICULY.
10 DISCERN WELAUSE. OF, JTS" INTENSE BRILCIANCE ;- THE: 7 5% .7
CIGKT THAT TT, GAVE OFF -WAT THAT OF FLASNING 3TROBELLIENTS . i
IARRANGEQ™ [N A’ RECTANGUEAR #ATTERN AND ALTERNATING BLUE,: GREEN
NGE TKCOLOR, .THC" SEQUENCE: OF THE.LIGHTS NA33D
‘ THEC COLORSI COULO"RE - BEEN..A1. ONCE, “THE OBJECT.
A0 THE PURKUANG. £ad CONLINUED. ON 4 COURSELTO HE oBUTH OF

EHRAN KHEN: BRIGHTLY: LIGHTED QBJECT . ESTINATED 10 8¢
HE: HALF. 15 180 THEAFPARENT $12E OF :THE NDON}. CARE. S v |
UTOF THE S0RIGINAL~DBJECT, . THIS SECOND 0BJEC
“TONARO" THETR@4-AT.A; VERY-FAST “RATE ‘O, WFEED,
ATTESRTED.TO FEIRE- AN. AINS K13 ATSTHE,
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£ 0THER STOE OF THE PRINZRY OBJECT GOTNG STRAIGT DOUN.ET 4 @
! GREAT RATE OF SPEEDs THE F-8 CREU HAD REGEINED COMMUNICATIONS.
END THE WEAPONS CONTROL PANEL AND WATCHED THE OBJECT EPPROACH
THE GROUWD ANTICIPATING A LARGE EXPLOSION. THIS OBJECT APPEARED
[ 70 COME 70 REST GENTLY ON THE EARTH D CEST & VERY BRIGHT
" LXGNT nvER AN AREA OF EBOUT 2-3 KILOMETERS. %
JTHE CREV DESCENDED FROM THEIR ALTITUCE OF Z6M T0.15% AN
CONTINUED TO OBSERVE AND MARK THE OBJECT®S POSITION. THEY
HAD SOME DIFFICULTY IN ADJUSTING THEIR NIGHT VISIBILITY Fom
" LaNDING SO AFTER ORSITING NEWPABAD 4 FEV TIMES THEY MENT oUT
i, Fom A STRAYGHT IN LANDING. TWERE VAS A LOT OF INIERFERENCE
L ONATHE UNE AND EACH TINC THEY PASSED THROUGH A MiG. BEARING
! OF 150 DEGREE FROM ENRABAD THEY LOST THEIR COMNUNICATIONS (UM
#ND INTERPMONE) AND THE INS FLUCTUATEN FPOM 30 DEGRELS - 5D DEGRE
[{ THE ONE CTVIL ATRLINER THAT VAS APPROACHING MEWRABAD DIRING ‘THIS
| SAME TIME EXPERIENCED COMMUNICATIONS FATLURE IN THE SAME
§ WICINITY (KTLO ZULU) BUT DID NOT REPORT SEEING ANYTHING.
Y VHILE THE F=8 VAS ON A LONG FINAL APPAOAGH TIE CREV NOTICED
{ ANOTHER CYLINDER SMAPED GBJECT (AROUT THE SIZE OF & T-8IRD
{ 4T 10M) WITH BRIGHT STEADY LIGHTS ON EACH END AND A FLESHER
' IN THE MIDOLE. VHE® QUERIED THE TOWER STATED THERE VAS NO
" OTHER KNOWN TRAFFIC IN THE AREA..OURING THE TINE THAT THE
? 0RIECT PASSED OVER THE F—4 THE TOVER DID 10T WAVE A VISUAL
“oM IT BUT PTCKED IT UP AFTER THE PILOT TOLD THEM TO LOOK
BETUREN THE MOUNTATNS AND THE REFINEPY.
E. DURING DAYLIGAT THE F-t CREW uAS TEXEN DUT 10 THE
AREA IN A WELTCOPTER VHERE THE OBJECT APPZRENTLY. HED. LANDED.
NOTWING WAS NOTICED AT THE SPOT UNERE THEY THOUGHT THE OBJECT
LANDED (A DRY LAXE BED) BUT AS THEY CIRCLED OFF T0. THE
BEST OF THE ARES THEY PICKED UP A VERY NOTTCEASLE BECPER
STGNAL. AT THE POINT WHERE THE RETURM WAS THE LOUDEST VAS
A SHALL MOUSE WITH A GARDEW. THEY LANDED AMD ASKED THE PEOPLE
MITHIN IF THEY HAD NOTICED ANYTHING STRANGE LAST NIGHT. THE
PEOPLE TALKED ABOUT A LOUD NOISE AND A VERY ARIGHT LIGHT
CIKE LIGHTENING. THE® ATRCRAFT AND AREA WHERE THE ORJECT IS.
BELVEVED 70 WAYE LANDED ARE BEING CHECKED FOR "OSSIBLE RADIATION

HORE INFORMATION VILL BE

FORUARDED VHEN IT BECOMES AVAILABLE-
”T 4
171> "
PTCCZYUS RUFKJCST12 2670810:0130-€CCC 2670835
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meath nas. Thte Tight vas 4o Y risht and doun ab an sngle of sbout 159
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Seieivid Soeed. , During the-caurss of events LTJG . L. JOES had ccae to
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ANT W13 WEAPONS CONTROL PANEL KENT OFF ANO ME LOBT ALL
CONMUNICATIONS (UHF AND INTERPHONE),. AT THIS POINT THE PILOT
INITIATED A.TURN AND NEGATIVE G DIVE TO.GET ANAY, AS KE
TURNED THE OBJEAZ FELL IN TRAIL AT WKAT APPEARED'TQ BE ABOUT
Fmd KM, AS HE CONTINUED IN MIS TURN AKAY FROM THE PRIMARY
OBJECY THE SECOND OBJETT WENT TO THE INSIDE OF M1° TURN THEN
RETURNED TO THE PRINARY OBJECT FOR A PERFECT REJOIN,

Dy SHORTLY AFTER THE SECOND OBJECT JOINED UP WITH THE
PRINARY. OBJECT ANOTHER OBJECT APPEARED TO COME OUT OF THE
‘QTNER.8I0E OF THE PRIMARY OBJECT GOING STRAIGKT DIWN,AT A
GREAT.RATE OF SPEED, THE Fe=d CREN HAD REGAINED COMMUNICATIONS
AND 'THE WEAPONS CONTROL. PANEL AND WATCHED THE OBJZCT APPROACH
THE GROUND ANTICIPATING A LARGE EXPLOSION, THIS 03JECT APPEARED
TO'CONE TO REST GENTLY ON THE EARTH AND CAST A VERY BRIGHT
LIGKT. OVER AN AREA OF ABOUT ‘2«3 KILONETERS,

THE CREW DESCENDED FROM THEIR ALTITUDE OF 364 7O 15M AND
CONTIKUED TO OBSERVE AND NARK THE OBJECTIS POSITION, THEY

WAD. 8OME DIFFICULTY IN ADJUSTING THEIR NIGHT VIS13ILITY FOR
LANDING 30 AFTER ORBITING KEMRABAD A PEN TINES T ZY WENT OUT
FOR AUSTRAIGHT I LANDING, TKERE KAS A LOT OF INTZRFERENGE

ON THE UNF AND EACH TINE TMEY PASSED THROUGH A M3, BEARING

OF {Se DEGREE FROK ENRABAD THEY LOST THEIR CONNUIICATIONS (UMF
AND' INTERPHONE) AND THE INS FLUCTUATED FRON 38 DIREES = 83 DESRETS
THE ONE CIVIL AIRLINER THAT WAL APPROACHING MEHR'IAD DURING THIS
SAME TINE EXPERIENCED COMMUNIC/ TIONS FAILURE IN THE SAME .
VICINITY (KICE ZULU) BUT 010 NUT REPORT BEELING 4’ YTHING,

WHILE. THE Fed WAS ON A LONG FINAL APPROACH THE C°ZW NOTICED
ANOTHER CYLINOER SKAPED OBJECT (ABOUT THE SIZ£ O A T=BIRD

AT {6K) NITH BRIGHT STEADY LIGNTS ON EACK END AN A FLABHER

IN THE KIDOLE, NHEN QUERIZD THE TONER STATED THE  ¥AS ND
DTHER KNOKN TRAFFIC IN, THE AREA, DURING THE TINE THAT THE
OBJECT PASSED. OVER THE! Fed THETO
375 BUT PICKED. LE UR-

SETNEEN THE, KOUNTAING AND_THI oA

% DURING' DAYLIGHT:THE Fs KEN-DUT'
AREA IN A HELICOPYER..WKERE THE OBJECT APPARENTLY
NOTHING: ¥AS WOTIGED AT THE 8POT_WHERE IMEY IHOUGC ! y
LANDED (k- ORY (LAKEBED) BUT AS THEY CIRCLEQ. OFF “O/THE' ® ./
MESTOF ‘TRE 'AREK. THEY' PICKED 0P A-VERY. NOTIGEABL™ BEERER 7

ENAL, “AT: THE FOINT RHERE THE.-RETURN ‘WAS:THE.LCJDEST HAS: . 3
A SHALL HOUSE WIJH.'A -GARDEN; THEY-LANOED ANDASF D, THE PEOPLE
WLTHIN 1P THEY :HAD NOTICED  ANYTHING. STRANGE [AS™ NIGHT( THE -
: OUT A" LQUD: NOTSE.,AND.-&' VERY BRI 17~ CXGHT
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THIS REPORT FORMARDS INFORMATION CONCERNING THE
SIGNTING OF AN UFO IN IRAN ON 19 SEPTEMBER 1976,

Ay AT ABOUT 1238 AW ON 19 SEP 76 THE INPERIDAL IRANIAN
AIR'FORCE CIIAF) COMMAND POST RECEIVED FOUR TELEPKONE CALLS
FROK“CITIZENS LIVING IN THE SNENIRAN AREA OF TEHRAN SAYING
THAT: THEY HAD SEEN STRANGE OBJECTS IN THE 3K, SONE REPORTED
A KIND OF BIRDeLIKE OBJECT WNILE OTHERS KIPORTED A WELICOPTER
KITH & LIGHT ON, THERE WERL NO HELICOPTERS AIRBORNE AT THAT
TINE, THE CONNAND POST CALLED 8G YOUSEFI, 3SISTANT DEPUTY
CONNANDER OF OPERATIONS, AFTER KE TOLO TKE CITIZEN IT WAS ONLY
STARS AND NAD TALKED TO NEWRABAD TOMER KE DECIDED TO LOOK FOR
MIASELF, WE NOTICED AN OBJECT IN THE BXY SINILAR T0 A STAR
BIGGER AND BRIGHTER, WE OECIOED TO SCRANSLE AN Fed FRON
SHAROKHI AFB TO INVESTIGATE, p
AT 2138 WRS ON THE {STH'THE Fed TOOK OFF AND PROCEEDED
70°A POINT ABOUT 48 NW NORTK OF TEWRAN, DUE T0 IT8 BRILLIANCE
THE OBJECT WAS EASILY VISIBLE FROM 78 MILES AWAY,

AB-THE Fed APPROACHED A RANGE OF 25 NN KE LOST ALL INSTRUKEN (ATION
ANDCONMUNICATIONS (UMF AND INTERCON), KE BROKE OFF THE
INTERCEPT AND HEADED BACK TO SKAMROKHI, WHEN THE Fed TURNED
AMAY PROM THE .OBJECT :AND APPARENTLY KA WO LONGER A THREAT
0 IT"THE AINCRAFTRESAINED ALL INSTRUNENTATION AND COMs
MUNICATIONS, AT 8148 HRB A JECOND Fwd WAS LAUNCKED, TME
BACKSEATER ACOUIRED A RADAR LOCK ON AT 27 WK, {2 01€LOCK
MIGK POSITION WITK THE VC (RATE OF CLOSURE) AT 158 NNPK,
A5_THE RANGE DECREABED.TO 25 N THE OBJECT WOVED AXAY AT A
4PEED TNAT WAS VISIBLE ON TNE RADAR SCOPE AND STAYED AT 25NX
©, THE SLZETOF ‘THERADAR RETURN_XAS CONPARABLE ‘TD JNAT.OF
A TBY TANKER o' THE-VISUAL ;STZE.OF -THE ;0B JECT XABDIFFICULY.
10 DISCERN WELAUSE. OF, JTS" INTENSE BRILCIANCE ;- THE: 7 5% .7
CIGKT THAT TT, GAVE OFF -WAT THAT OF FLASNING 3TROBELLIENTS . i
IARRANGEQ™ [N A’ RECTANGUEAR #ATTERN AND ALTERNATING BLUE,: GREEN
NGE TKCOLOR, .THC" SEQUENCE: OF THE.LIGHTS NA33D
‘ THEC COLORSI COULO"RE - BEEN..A1. ONCE, “THE OBJECT.
A0 THE PURKUANG. £ad CONLINUED. ON 4 COURSELTO HE oBUTH OF

EHRAN KHEN: BRIGHTLY: LIGHTED QBJECT . ESTINATED 10 8¢
HE: HALF. 15 180 THEAFPARENT $12E OF :THE NDON}. CARE. S v |
UTOF THE S0RIGINAL~DBJECT, . THIS SECOND 0BJEC
“TONARO" THETR@4-AT.A; VERY-FAST “RATE ‘O, WFEED,
ATTESRTED.TO FEIRE- AN. AINS K13 ATSTHE,
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2ty a¥taion was 2
skt me to Took ab-en wusisl 1ight vidch vas to y rigat, I then sav
toat thare. vas - gloving 1ight bumsth & thta Tayer of strito-fora clows
meath nas. Thte Tight vas 4o Y risht and doun ab an sngle of sbout 159
Eoie ohjast appeeiel t 118 on the, surface and vaa throving & yallovish
B e tave Crongs the oload deck.. It appesred to be very Luryo and I
T Tovaebt-that. 15 oould be s large sty complotaly Lllomizatad. i

M, BETHURE and T Vatobed_the cbject Zox several atuutes 1n tryig o
aeteraiie ta matare.: e than called ou Mavigstor, Listesant ¥ ©
0GR to the sockplt to serutiaize the objset and zealer his cpizics a5 o

nter edge. Thts.cbject sppessed'to
Thead; 45a 15 appeured to-be.oa.a orw or loss collisin ooarse ZAth oo
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 afyeRtappecred’to amke-5:180°. tum and dhsappesred aez ts horiion Aty
Seieivid Soeed. , During the-caurss of events LTJG . L. JOES had ccae to
e ooty and be made 4 tara 4a the direction of thecblect Wt 1t vest

ot o sight fara short pericd of tioe.
Due %o, the fact that tiis object vas seen aver vater at i
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50 most dbkeizult for ne to estisate speed, slie or distaach
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obtain a better view of thee objects. However, recent attempta
in this regard Aave indicated that when the pilot in the jet
opproaches the object it invariably fodes from view.

BECOMEXDATION:
None. The foregoing is for your information.
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by the Air Force inasmuch s comasrcial or military
pilots are experfenced in the air and are not

ezpected to see odjects which are entirely fmaginative.

In each of these tnstances, the indfvidual who reports
the sighting is thoroughly interviewed by a representative
of ASr Intelligence so that a complete description of

the object sighted can be obtained.

(3) Those sightings which are reported by pilots and.
or which there ia additional corroboration, such s,
ording by radar or sighting from the ground.
Comnander Boyd aduised that this latter classificatt
constitutes two or three per cent of the total number
of sightings, but that they are the most credible
reports recelved and are difficult to ezplain. Som
of these sightings are originally reported from the
ground, then are observed by pilots in the atr and then
are picked up by radar instruments. He stated that in
these instances there is no doubt that these individuals
reporting the sightings actually did see something in
the sky. " Howeuer, he ezplaincd that these objects could
st411 be natural phenomena and still could be recorded
on radar if there wos some electricol disturbance in the
sky.

He_stated that the flying saucers are most frequently
ohserved in Greas where there is heauy air trafric, such as
tashington, D.C., and New York City. He advised, hovever, that
some reports are received from other parts of the country.
coucring the entire United Statcs and that sightings-kave also
recently been reported as far distant s Acapulco, Mezico;
lorea and French Morocco. " He aduised that the sightings
reported in the last classification hove never been satisfactorily
ézplained. He pointed out, howcvers. that it is still possible
hat ihese objects may be a natural phenomenon or some type

of ataospherfcal disturbance. He advised that 1t is not
entirely impossible that the objects sighted may possibly be
£hips from another planet such as Mars. He advised that at -
1he present time there s nothing to substantiate this theory
but the possibility is not being overlooked. He stated that —
Air Intelligence is fatrly certain thot these objects are ot
hina or mtssiles from another nation in this world, Commander
loy1 aduised that intense rescarch i3 being corried on presently
Iy Air Intelligence,and at the present time uwhen oredidle
Tepartings of sightings ars receiusd, the ASr Force is attempting
in cach instance to send up jet interceptor planes in order to

- i
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11. It is concluded that the incident wes due to the presence of five
reflecting objects of unidentified type snd origin. It is coneidered
unlikely that they were conventional sircraft, meteorological balloons

or charged cloudt
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To aduise at the present time the Air Force has
fatled to arrive at any satisfnctory concluilon in
Yts resea~ch regarding mumcrous reports of rlying sauce
Flying disca sighted throughout the United States.

PUBPOS)

DETATLS?
, Pl

Mr. ¥. ¥. Philcoz, the Bureau's Alr Force Liaisen v

Representi#ive, madé arrangements through the office of. LA

L5 Gnrat o 4. Soarord, Direstar or Air ixei igance, ()

U.5. #ir rorce, to receive 4 briefing from Commander Rindall)

Boyt of the Current Intellinence branch, Estizates Diviaion,

A3 Intelligence, regarding the present status of Atr Intelligence

Fesearch into the mumerous reports regarding flying saucers

and flying discs.

Conmander Boyd aduised that Air Intelligence has
art vp at Yright Pattersan Air Force Bane, Ohin, the Air
Technical Intelligence Conter which has been established for
the purpose of coordinating. correiating and aaking reseron
into all reports regording flyng raucers and flying discs._

He advioed that Atr Force research has indicated that the v
sightings of flying soucers gors back scveral centuries and
that th nunber of 4ightings reported varies with the amount

‘<’ adviscd #hat i=mcdictely if publictty appeare
e nuber of sightings reported increases
consigerably and that citizens imacdiately call ¥n reporting
sightings phich occurred several months previously. Comnander
Boyd stated that these reportec sightings of flying saucers
Gre nlaced fnto three classipications by Afr Intelligences

(1) Those sightings which are reported by citizens Eho
cliis thay have ceen flying scucers from the ground.
Theos sightinga vary 3 dracripiion, color and speeds.
Fery 1itile eredence §3 given in these siohtings
Lniamch ae fn most Amota ce. ey ore Lciicved to de
incyinstive or come exnlafiable shjsct which actually
croased through the shy.
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SeURT: (U) NUNEROUS UFO SIGTINGS BAVE BEEN 1S TN
IELGIUM SINCE WV 89. THE CRIDIBILITY OF SOME INDIVIDUALS
TAXTNC THE REPORTS 13 COOD.  SOME SICHTTMCS HAVE REEN
DXPLATNED DY NATUPAL/WUNDE PHEWOKENA, SONE BAVE 50T
ONVESTICATION BY THE BAP CONTINUES.

EXT: 1. (U) NUMEROUS AXD VARIOUS ACCONTS OF UTO
SICKTINGS WAVE SURFACED TH DELGIUN OVER THE PAST FEW
CNTES. THE CREDIBILITY OF OF THE ALLEDGED

3. (U) ¥R BRENIC ¥AS DRIVING ON THE ARDENNES AUTOROUTE IN
FHE BEAUPAYS REGION EAST OF LIEGE, SUNDAY, 18 MARCH 1990 .
AT 2030 NOURS WXEN ME OBSERVED AN'AIRBORNE ODJECT
APPROACHING 1), HIS DIRECTION FROM THE JORTH. IT WAS IN
THE FORK OF A TRIANGLE A00UT TIE SIZE OF A PING-PONC BALL
AMD WAD A YELLOW LIGHT SURROUKDING TT WITH A REDOISH
CENTER YARYING IN INTEMSITY, ALTITUDE APPEARED 7O BE 500
- 1000 METERS, MOVING AT A SLOW SPEED WITH JO SOND. [T
DID NOT FOVE OR BEHAVE LIKE AN AIRCRAFT.

5. (U) WD BRENIG CONTACTED A FRIEND VERY NEAR THE AREA
WilD CANE OUT AND TOOK PICTURES OF IT VITH A ZOOM LENS AND
0O AZA PILM. BOTK INSISTED THR OAJECT COULD KOT BE AN
AIRCRAFT OR HOLOGRAMNE PROJECTION &S THE SKY UAS CLOUDLESS.

5. (U) THE S3UACE B ANTICLE NICH DISCUSSES A BELGIAN
TELEVISION TTERVIEW WITH COL WIL ((DEBRGUVER)), CHIEF OF
OPERATIONS FOR THE BAP, WOST LIKELY VAS THE RESILT OF A
FOLLOW-ON ACTION TAKEN BY HR BRENIG VHEN HE CONTACTED
LTOEN ((TERRASSON)), COMMANDER, BELGIAX TACTICAL
(OPERATIONAL) COMMAND. GEN TERRASSOK CATEGORICALLY
ELININATED ANY POSSIBLE BAP ATRCRAFT OR ENGINE TEST
INVOLVEMENT VHICH COL DEBROUVER CONFIRED DURING THE 25

s
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by the Air Force inasmuch s comasrcial or military
pilots are experfenced in the air and are not

ezpected to see odjects which are entirely fmaginative.

In each of these tnstances, the indfvidual who reports
the sighting is thoroughly interviewed by a representative
of ASr Intelligence so that a complete description of

the object sighted can be obtained.

(3) Those sightings which are reported by pilots and.
or which there ia additional corroboration, such s,
ording by radar or sighting from the ground.
Comnander Boyd aduised that this latter classificatt
constitutes two or three per cent of the total number
of sightings, but that they are the most credible
reports recelved and are difficult to ezplain. Som
of these sightings are originally reported from the
ground, then are observed by pilots in the atr and then
are picked up by radar instruments. He stated that in
these instances there is no doubt that these individuals
reporting the sightings actually did see something in
the sky. " Howeuer, he ezplaincd that these objects could
st411 be natural phenomena and still could be recorded
on radar if there wos some electricol disturbance in the
sky.

He_stated that the flying saucers are most frequently
ohserved in Greas where there is heauy air trafric, such as
tashington, D.C., and New York City. He advised, hovever, that
some reports are received from other parts of the country.
coucring the entire United Statcs and that sightings-kave also
recently been reported as far distant s Acapulco, Mezico;
lorea and French Morocco. " He aduised that the sightings
reported in the last classification hove never been satisfactorily
ézplained. He pointed out, howcvers. that it is still possible
hat ihese objects may be a natural phenomenon or some type

of ataospherfcal disturbance. He advised that 1t is not
entirely impossible that the objects sighted may possibly be
£hips from another planet such as Mars. He advised that at -
1he present time there s nothing to substantiate this theory
but the possibility is not being overlooked. He stated that —
Air Intelligence is fatrly certain thot these objects are ot
hina or mtssiles from another nation in this world, Commander
loy1 aduised that intense rescarch i3 being corried on presently
Iy Air Intelligence,and at the present time uwhen oredidle
Tepartings of sightings ars receiusd, the ASr Force is attempting
in cach instance to send up jet interceptor planes in order to
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A3 Intelligence, regarding the present status of Atr Intelligence

Fesearch into the mumerous reports regarding flying saucers

and flying discs.

Conmander Boyd aduised that Air Intelligence has
art vp at Yright Pattersan Air Force Bane, Ohin, the Air
Technical Intelligence Conter which has been established for
the purpose of coordinating. correiating and aaking reseron
into all reports regording flyng raucers and flying discs._

He advioed that Atr Force research has indicated that the v
sightings of flying soucers gors back scveral centuries and
that th nunber of 4ightings reported varies with the amount

‘<’ adviscd #hat i=mcdictely if publictty appeare
e nuber of sightings reported increases
consigerably and that citizens imacdiately call ¥n reporting
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8. (U) MR BEEXIC HAS SINCE ASSURED THE COMMUNITY THAT HE
I3 PERSONALLY ORGANIZING A NEW UFO OBSERVATION CANPATGH

WD SPECIFICALLY REQUESTS THE MEL OF THE BELGIAN MOD.

9. EESSSSSSCEIN TELATED A SINILAR UFO SICETING UNTCH
APPARDITLY NAPPENED TO A BELGIAN AIR oFFicER 1N THE
SANE ANEA NEAR LIECE DURING NOVEMBER 89. THE OFFICER AD

IS VIFE, VERE ALLEDGEDLY BLINDED DY A WOCE BRIGHT FLIING
OBJECT A3 TEY WERG DRIVING OF THE AUTORGUTE.  THEY
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() Memorandum

INFORMATION: Unidentified Traffic Sighting owe 18 1885
By Japen Atrlines DEC

AMr Traffic Manager, Anchorage ARICC, ZA¥-1 e

Masager, Alr Traffic Division, AKL-500
ATIN: Evaluation Spectalist, AAL-514

The attached chromolegy sumsarizes the comsunications ané acticss of
Japaa Atrlines Flight 1628 on November 18, 1986,

Radar date recordsé by Anchorage Center doss mot confirm the pre
the traffic reported by Flight 1628. No further inforsation has been
Teceived from civil or military sovrces sioce the date of the sightings.

Major Johuson of the Elmendorf Reglonal Operations Comsand Center (ROCC)
1 checking their records and the operations persomoel for further
detatls. Be vill forvard any adéftionsl inforsstion to Anchorage Center
a8 soon as possible.

Should you have aay oms or meed additional information, comtact
Tony Wylte, Quality Assurace Specialist, 265-1162.
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1. Early in the morning ot 27 Doc 80 (spproximitely 0300L), two USAF
securlty palice patrolmen saw dnusual Lights outside the back gate at
RAF Woodoridge. Thinklng an aircraft might have crashed or been for
down, they calied far permission to go outside the gate to investigat:
{ e d threw patrolmen ta pec

Tag a strange glowing oble:

o Gndividaats
in the forusi. The abjact was described as being mitalic fa sppearinss

| and triangular in shape, apiroximstely to to iwow meters across Lie
base and approximately iwa meters high. It {lluinsted the entire larsst
WIEh & wnita 1{ght. The object 15self tiad & pulsing req 1{gnt on tap and

| & bonk(3) of blue 11gnts underneath. The cbject was fiovering or on leds.

| s the patrolecn approached the object, it waneuvered through the tress
nd disappeared. At this time the aniuals on a nearby farm went into 2
frenzy. Tha object wes briefly sighted approximately an hour later nee
the back gate.

2. The next day, three depressions | 1/2* deep and 7* in didneter wers
found whare the object had been Sighted an the ground. The folloWing
night (29 Dec 80) the area was checkad for radiation. Beta/yamsa reasings
of 0.1 milliroentgens were recorded with peak readings In the tnree cc-
pressions and near the conter of the triangle forned by the depressiis.

A fearby tree had maderate (.05-.07) readings on the side of the tree
toward the depressions.

3. Later in the migit a red sun-ixe Mght was seEn through the trec:.
1t movad about and Dulsed.  AC one paint It appeared i Chrow off glo-
¥ particles and then broke into five separate white objects and then dis-
Sopearcd. 'lugediately theranfter, thrda star-lire objects were noticsa
in the sky, 1wo objects to the north and one to tha south, all of which
wore 4bout 100 off tha hor (zan: Tha Gjects moved rapicly’(n sharp eagciar
Tovenents. and d1aplayed rod; green sad bius 11ghis. The sbiects [0 ti
North apocared Lo Le elliplical throagh an 812 power fens. They thea
turned to full circles. The objects to the north romained in the sk: far
a0 hour or more. Th object to the South was visiblo for to or thr:
hours and beamed down a Stream of 1ight froa tive to tie. Nuarous indivi
guate. Tnciuing e undersianss, wiiosed he’accivicies in paciar.
and 3.

&
CIARLES [, T. Lt Col, USAF
,

L 4
Deputy Base Commande

Dotuninf 45 %
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By Japen Atrlines DEC

AMr Traffic Manager, Anchorage ARICC, ZA¥-1 e

Masager, Alr Traffic Division, AKL-500
ATIN: Evaluation Spectalist, AAL-514

The attached chromolegy sumsarizes the comsunications ané acticss of
Japaa Atrlines Flight 1628 on November 18, 1986,

Radar date recordsé by Anchorage Center doss mot confirm the pre
the traffic reported by Flight 1628. No further inforsation has been
Teceived from civil or military sovrces sioce the date of the sightings.

Major Johuson of the Elmendorf Reglonal Operations Comsand Center (ROCC)
1 checking their records and the operations persomoel for further
detatls. Be vill forvard any adéftionsl inforsstion to Anchorage Center
a8 soon as possible.

Should you have aay oms or meed additional information, comtact
Tony Wylte, Quality Assurace Specialist, 265-1162.
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MEHORUDU FOR: Director of Central Intellizence
THRY Deputy Director for Intelligence 2
swsor © Usidentified Flyin Objects

1. O 20 August, the DCI, after a briefing by OSI on the above i
subject, directed the preparation of az MSCID for subassion o the p
Counctystating the need for investigation und &irecting sgeactes
concerned to cooperate in such investizations.

2. In attespting to &raft such a directive and the suportizg
stesr stuiles, it becane epparent 1o DD/T, Acting AD/SI and AD/IC
that the problen vas largely a research and developaeat probles, nd
1t vas decided by DD/I to sttexyt to fnftiste action through RIB.
A conference vas beld betveen DI/USAF, Chairsan of RUIB, DD/I, Acting
D/ST end AD/IC ot vhich tize 1t vas deciced that Dr. Whitoen, Chatrman
‘of B&T5, would Lavestigate the ossibility of undertaking research and
developZent studies throwgh Adr Force sgencie

3. 0n erproxtmtely 6 ovesber, ve vere advised by Chasrasn,
RAD3, that irquiries in the Air Staff did not disclose "undue concern"
over tis avier, bit that 1t had bren referred to the Air Defasse
Comand fon consiéeration. o further word has beea received from.
RIs.

. Recent regorts reaching CT\ fndicated that further sction vas
gestrable and sother bristing by the"Cognizant A-2 and ATIC persoanel
¥as held on 25 Yovesber. At thls tise, the reports of incidents convince
us that here is somethiog Going on that must have msedlate attention.
The details of some of these incidents have been discussed by AD/SL
¥ith 0CT. Sihtinge of unexplained cbjects et great eltitudes fad
travelliz: at hizh speeds 4n the vicinity of pajor U.S. defense i
stallaticas ore of such nature that they are not attributable to
Beturdd shescaesa of koovn types of serial vebicles.

- 5. ~0SI 1s proteetin to the establishsent of & consulting group’
of suffteient competence and stature to Teview tils mtter and convinde
the Tesponeible authorities in the commnity that ismediste resesrch
zent on this subjoct rust be undortaken. Thic can be done

expeditiously unter the 3ezis of CEXIS.
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ExmRacTs

FROM THE L0G AT MOVENENT 4 IDENTIFICATION SECTION AbcC

09 yaxes
10:58

Usknows airerart flying Tasgo Route imbousd. ¥o kzown
sircraft in ares but oe advised by Tocumen, WEZ BLB ATC.

Tsldentified Blip believed to be weather balloon picked
up between Albrook asd Taboga. Appears to be orbitisg.
o air traffic in area at ail. Advised ATC of possibi-

“1ity of object interfering with atr trattic.

23:55

24:00

10 Mazeh
00:44
00:55

02:10
10:12

“souths

Advised that a balloos bad been released earlier iz the
evening at approximately 1830R but should be down south.
east of Albrook at presest time

Tower advised P-301 (Pan American Fiight) is cleared by
ATbrook ATC Tor DF instractions in order to avoid object.
Fiight P01 vill cross the casal over Albrook.

Distance of chiect from D Battery (Plimtngo) is 4870
yazda, Belght 3.3 thovaand feet. AL the present time, n
Eearchlight from harbor eptrance control point 4s Deing

- $med to 35 in identitication purpones, 1o be sxagited

by one AP-Naval crash bot.

Object sow at

0 foet movisg avay very raptdly to the
<.

Radar advises that se soon as seazchlight was esploved,
the object becaze evasiye. Object mow at 10.0 feet,
7800 yards from stte. Tvo returss, one at 10.0 Zest,
other at 08, : A

Branits Flight 400 reports negative sightisg of Sbjsct
Guring brief favestigation. Radar reported alTeralt was
approxizately 100 yards from objict.

Radar reports two targets uow approximately 100 yards
apart. Braaiff Plight 400 landed at 0047,

Badar contact lost. -

Usknows atrcraft at KJ1646, speed 290K, Yo known air-
Albrook, Bovard, ATC

To'a Complete atop for meveral mizutes before
movisg again.

Najor Dayts st Howard Operations advised of UFo. Ee will
0 5p and take a look.

AP 5289 (1-33) airborae to check TTO. Owas observed
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[MEMoRANDUX FOR:  The Director of Central Intelligence
[111egible]: Deputy Director (Intelligence)

suBgECT: Unidentified Flying Objects

[illegible]: Request of the Director of 10 December 1952

1. The following is a summary of the current situation with respect
%o the investigation of unidentified flying objects. Recent
incidents include

a. Movies of ten (10) unidentified flying objects (unexplained
on the basis of natural phenomena or known types of aircraft),
near Trementon, Utah on 2 July 1952.

b. A very brilliant unidentified light over the coast of Maine
£0r about four hours on the night of 10-11 October at a height
computed to be two or three times that which can be sustained by
any known device.

©.  Alleged contact with a device left on the ground in Florida
late this summer which left some presently unexplained after-
effects.

d. Numerous other sightings of lights or objects which either
in configuration or performance do not resembie any known aerial
vehicle or explainable natural phenomena.

2. In furtherance of the I/C action on 4 December, O/SI has
been working with Dr. H.P. Robertson, consultant (former Director of
Research, [illegiblo] establishing a panel of top scientists and
engineers in the fields of astrophysics, nuclear energy, electronics,
otc., to review this situation. ' [11legible] cooperation has been
secured by DI/USAF and ATIC, and a ‘illegible], Dr. Robertson, and
Mr. Durant of SI to ATIC is planned for Friday. It is hoped to
grgenize the panel and undertake substantive scientific review of
this subject within the hext two to three weeks.

H. MARSHALL CHADWELL
Assistant Director

4 scientific Intelligence

[omitted]
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Doring the period 9 through 13 Karch, three unexplainable
radar contacts have been made by equirment located in the Canal
Zome. On two occasions, aircraft were vectored into the area by
the radar sites, with megative results. Iaterrogation of scope
operators has indicated that returns were strong and sasily dis-
tinguishadi@ron cloud formations. Returns were definite when
associated with clouds. Gemerally the tracks were triangular with
speed of movement very erratic. Novement appears at times to be
evesive action. The incident of 9 - 10 March was tracked by gun
laying radar. During period of observation, radar maintenance per-
sonzel checked out their system thoroughly. In addition, lock was
broken, however, the equipment immediately picked up target and
locked on. A second tracking radar situated on Taboga Island,
locked on the return. Target gemerally remained in Same area half
way betzoen radar sites. Personnel stationed at sites reported
Soeing red and green 1igh.. but no moise was associated with lights
Visibility was good. - Eowever, lights were visible, for only & Short
period: A commercial flight volunteered to investigate target.

He was vectored within a bund... yards of target and reported mega-
tive sizhting. Target faded out at 0208R on 10 March.

At 10:12R ob 10 March, search radar reported unidentified
target west of canal. A T-33 from Howard Field was seat to inves—
tigate. Negative results. Aircraft was in the izmediate area of
targes with negative Sighting. .Comtact with target was broken 2t
14:152, é 9 A

& e

VERNON D, ADAMS
Captals, USAF
Ass't. Director of Intelligeace

APPROVED BY:

s

GEORGE #ELTER
Lt Col., USAF
Director of Iatelligence
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MEORICUM FOR THE DIRECTOR, FEDERAL BUREAU OF IWVESTIEATION
SUBJECT: Papers Recoverad on the Death of Nicola Tesla (U)

cor the death of Mcola Texla in 1343, KA was a brillant
elactrical engineer (1.e. the Tesla Coil) who wai & Bioneer fn varfous
aspects of electrical transwission pherosens.

{U) We undarstand that the TBT may have possesfon of 2 masber of papers
found il

{c) We delieve that certain of Tesl:
wich would be of consicerable val,
Bod. 1t would be very helpful

pasers may contatn basic principles
certain cagoing research within the
have access to hls papers.

(U) Since we have really no fdes of the possible volume of these papers,
e would be hacpy to provide 8 researcher who could assist you in reducing
the magnitude of the search. 1f there are further cuestions, 1 am the
pofat of contact within the DoD and can be reached at £95-6364 or 6957417

s f 1B
REGISTERED iyl
gas_§§5454_ M:‘:m Sace Systems
\‘[&/ Mﬁ"’f"“’bo.;:j‘?, 53

? 12 ng

Classites
Declassify on: February 1987

. SOMag -
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I accordace with Department of the Army Intelligece Col-
Jection Memorasdum 7200-72B-1, dated 6 August 1957, mubjecs:
“Dacenventional Atrcraft™, the follovizg inforastica is subattted:

1. 0o 10 larch 1958, Capt. Barold I. Stablasa, Operatioss
Officer, 764th Anti-Aircraft Operations Center (AAGL), Fort Claytos|
Cazal Zone, reported inforaation coscerning the sighting of a3
unideaticiod Ziying object. At 20037, 9 March 1958, Stahimaa, as
2or Aati-Aireratt Defenses, wis motiiied

Bad ceceived & radsr Teport of aa unidentified aircrart approachisg|
the Pacizic side of the lathmis of Pacami. Biahlman arrived at the
XAGC 2t approximately 2008R.

Duricg the radar trackiog of the Zirat blip which appeazed|
on the radar scress, two additionsl blips were observed st 2043R.
The 223t echo was identified i a Chilean Alrlizes atrerart v
Ianded 3t Tocusen Airport, Tocuses, Republic of Pamams, The two
other blips, which wers not id
objecta were in the vicimity of Fort Kobbe, Canal Zose. A clvilias
afrcritt ip the gemeral vicinity of the objects made a visuil

arch of the area with negative resulis, The orig)
picked up by Search Radar and thes trassterred to the Track Racar
Dait located at Plaenco Island, Fort Amador, Camal Zope. This
§R4E vas ableto dock on the'usldentizied onjects aad theTviic
iaformition vas obiained: K

Nuaber of Objects: w0, approximately oce
B Bundred yarda apart.

Duration of Radar Observation: 2003R, § March 1958, to
02083, 10 Nareh 1058,

Location of Radar. Battery D, 764ts AsA Bo,
a3 Flasenco faland
Locatton of ObJect: 132853, (Geo-Rez, M1

_, | tary Grid Referesce Syates)
Prevititcg eathizs £ e o ptaibility ualinteed,
Lo B

Direction of Fligh

“Avegage amsle of elevatios,
-7 363, "Keiaten, 330 aile

Masser-of Fligh

Steady, sisght ctroular
Path over the vicizity of
Fort Kobbe, Canal Zose.

Aleteude Varted from two to ten
thousasd feet. Average of
seven thousaad feat.

Aa attespt vas made by meabers of the Radar Site, Flamesco
Island, to observe the objects by serrblights. ¥hes the 1ight
touched the obiects, they raveled frow An altitude of fwo thoussad
Zeet to ten thousasd fest in five to ten seconds.
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This was such vement, taac the Touck Radsc, shich maa
Tocket on tary the Track lock axd vas usable o keep uj
b ae ascent 62 the objects. -As Track Radac can oaiy be locked
a2 5olid object, which vas done in the case of the two uaideati-
ied Ziying cbjects, 1t was assumed that the objects vers solid.
The posaibiliey that the Sightiags might bave bees weather balloons|
vas Elicarded vhen the AL Force was contacied aad ziated that 3o
balloozs were in the Air at that time. -3)

2. 0a 10 Varch 1958, Capt. Stablaas sade asother report con-
corntop the sighting of an uaidentified flying cbject by Search

Fadar located on Taboga Islnd, Republic of Passsa. The following
{neéraation was obtained in repard o the sightings

Nusber of Objects: Oae.

Duration of Radar Observation: ' .10i28 to 14128,
10 March 1958,

Location of Radar: Taboga Ialsad Fadar
Site

Location of Object: XL 1646, (Geo-Rez,
M{1itary Grid Reference
Systez)

Preveiliag Teather: Birtly Cloudy.

Manzer of Pligh

From an erratic to a
triangular shaped
2111t pattera.

Aitgeude Doteterninable due io
radar system used.

Speed: Jarissie; trom boverig
- "t approtimately o
| thousand miles per

Trick Radar indicated thaf the obicet moved sway from two
Tosted States Alr Force Jot Aircraf: that vere approaching. At
iEat tine the Speed of the object was calculated At Approximately
one thousand miles per hour. The use of Track Radir was tersinated
feptirin

. 0o 11 Karch 1958, Lt. Roy . Strom, Operations Officer,
76425 AAA Ba, Tort Claytos, Cisal Zoe, reported information re.
ceived from 4 Fan-American Airlines Pilot conceraicg am veidentifie
71ying object. At approximately 0400R, i1 ¥arch 358, the pilot of
fncoming aircrart C-509, a Pan Americss Airiines DC-8, observed an

&Firing object 12 degrass North on Fox Trot Touts. The
ared lafger than the aircraff asd vas travellsg fa a
Soithenatenly dsraction.
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[MEMoRANDUX FOR:  The Director of Central Intelligence
[111egible]: Deputy Director (Intelligence)

suBgECT: Unidentified Flying Objects

[illegible]: Request of the Director of 10 December 1952

1. The following is a summary of the current situation with respect
%o the investigation of unidentified flying objects. Recent
incidents include

a. Movies of ten (10) unidentified flying objects (unexplained
on the basis of natural phenomena or known types of aircraft),
near Trementon, Utah on 2 July 1952.

b. A very brilliant unidentified light over the coast of Maine
£0r about four hours on the night of 10-11 October at a height
computed to be two or three times that which can be sustained by
any known device.

©.  Alleged contact with a device left on the ground in Florida
late this summer which left some presently unexplained after-
effects.

d. Numerous other sightings of lights or objects which either
in configuration or performance do not resembie any known aerial
vehicle or explainable natural phenomena.

2. In furtherance of the I/C action on 4 December, O/SI has
been working with Dr. H.P. Robertson, consultant (former Director of
Research, [illegiblo] establishing a panel of top scientists and
engineers in the fields of astrophysics, nuclear energy, electronics,
otc., to review this situation. ' [11legible] cooperation has been
secured by DI/USAF and ATIC, and a ‘illegible], Dr. Robertson, and
Mr. Durant of SI to ATIC is planned for Friday. It is hoped to
grgenize the panel and undertake substantive scientific review of
this subject within the hext two to three weeks.

H. MARSHALL CHADWELL
Assistant Director

4 scientific Intelligence

[omitted]





index-153_2.png
T
R R e

At the same time Lt. Strom repoited that an unidestifie

£1yi=s object vas picked up by Bawk Radar. The object vas plotted
tice 3t approxinately OSOBR heading Northveat at LE 3853, On the
hi=Z plot, at OSI7R, the object had moved fo LK 5434 in & South-
westarly direction. 'Eleven minutes elapeed during the confirma-
tioz of the thres plots. At 0SSR, the object was sighted at LE
4303, Incomizg aircratt C-509 vas'ia the sase ares asd Hawk Radar
i iaked £ £t vas the Same track that was picked up previcusly.

The acsver was megative. The object was last plotted at LI 3254
at 036R, still traveling in s Southwesterly diractics. Radar

Gontact Yas lost at that time. The size, Shape, or altitude of
$he object could not be deterained by radsr.

233

‘ G2 USARCARIB COMMENT: -DAICN #200-725-1 mentiozed abor
regutres that: g

"The Seadquarters of the pearest Major Alr Comasnd should be zoti-

216 0f sightings which coae to the attestion of Arzy personsel’

| reforenced DAICH contimies, "Air Force Comsanders have instructisnd
Srox ke Deprrimect of the’Az Torce which cover epertiag oo aub-

36C% (ATR-200-2: "Uidentified Piying Objects Reportisg; Short
Title: TIOE)! (D). This office tontimues to report irforsstion
s devercped. -
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MEORICUM FOR THE DIRECTOR, FEDERAL BUREAU OF IWVESTIEATION
SUBJECT: Papers Recoverad on the Death of Nicola Tesla (U)

cor the death of Mcola Texla in 1343, KA was a brillant
elactrical engineer (1.e. the Tesla Coil) who wai & Bioneer fn varfous
aspects of electrical transwission pherosens.

{U) We undarstand that the TBT may have possesfon of 2 masber of papers
found il

{c) We delieve that certain of Tesl:
wich would be of consicerable val,
Bod. 1t would be very helpful

pasers may contatn basic principles
certain cagoing research within the
have access to hls papers.

(U) Since we have really no fdes of the possible volume of these papers,
e would be hacpy to provide 8 researcher who could assist you in reducing
the magnitude of the search. 1f there are further cuestions, 1 am the
pofat of contact within the DoD and can be reached at £95-6364 or 6957417

s f 1B
REGISTERED iyl
gas_§§5454_ M:‘:m Sace Systems
\‘[&/ Mﬁ"’f"“’bo.;:j‘?, 53

? 12 ng

Classites
Declassify on: February 1987
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1 fired once sir, could you hang on so that I can go to a

STION. That won't be necessary Squadron Leader, you have told me
£ I wanted to know goodby:

h the meantime military parsonnel were contacted in America to try to
find out what vas happening at Wright Pattterson AFB.

Y, Can't ger any information about arrival of UFO_but
tablished that Wright Patterson was put on Red Alert on 23rd. June,
989. ('m). is the day the UFO was proported to be shipped to Wright
Patterson.

July 31st. this year our informant arrived in this country and by
Brior arrangement took up temporary residence with Dr. Heury. He
nformed us that he was on route to Wright Patterson AFB on a militar
sion and would depart on the Gth.August. he contacted the Soutl
frican Embassy from Dr Henry's home to let them know where he was
taying in case they needed to contact him. He later made a sworm
fatenant to us confirming his story. (Slide 9)

had photographs taken with us (Slide 10, 11. 12,)
2'were informed that various hiroglyphics were found inside the craft

stated that the military had been able to decipher them, (Slide
Will talk about this.

also did a draving of the interfor of the craft and the general
ayout
o

1s0 shoved us and peraitted us to photograph two NASA'passes which
for his use at Wright Patterson AFB

this time we made contact with a second intelligence officer in
th Africa who spoke to Dr. Henry personally. This officer told us
t he had seen and had access to a series of black and white

phs of the captured alfens and their craft and a 50 page telex
ron Wright Patterson AFB relating to the recovery of the UFO,
d_how dangerous it would be to get the papers but stated
uld forward a set of the black and white photographs and a
of the telex as soon as he was able.

@ of the named American personnel who was present at the retrieval
Lacee”spoken o uc Welghe Patteraon "A7s by O Hensy ac the 051
Poactment. (Hency Will speak about this)
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CLASSIFIED. PAGE TWO OF THREE.

RE: SPECIAL SECURITY ADVISORY. EFFECTIVE IMMEDIATELY. FOR ALL
SOUTH BASE OPERATIONS AND SPECIAL SECTORS.

A SHUTDCHN HAS HERE BY BEEN ORDERED FOR ALL SOUTH BASE
OPERATIONS AND SPECIAL SECTOR PROGRAMS. SPECIAL CONDITION
PROCEDURES FOR SEQUENCE "BLUE FIRE® ARE NOW IN EFFECT. ALL
ENLISTED PERSONNEL AND CIVILIAN PERSONNEL ARE TO BE SRIEFED

ON A "BLUE FIRE" SCENARIO, N A NEED TO KNOW" BASIS ONLY.
ALL SPECIAL SERVICE DIVISIONS, SPECIAL SCIENCES DIVISIONS

AND EXECUTIVE SECURITY TEAMS WILL BE UNDER LOCKDOWN CONDITIONS
OR ON RESTRICTED ROAM L.R.R.P. PROCEDURES.

ON 31 JULY 1991 AT 2000 HRS. A CIVILIAN ORGANIZED EVENT IS TO
BE EELD IX THE TOWN OF RACHEL, NEVADA. THE INDIVIDUALS WHO HAVE
ORGANIZED THE EVENT ARE FAMILIAR TO SECURITY TEAM PERSONNEL
THAT HAVE HAD PRIOR CONTACT WITH PRIMARIES AND / OR THEIR

SUPPORTERS. PRIMARY SUBJECTS ARE IDENTIFIED AS FOLLONS: £ st
1.NORIO AYAKAWA / FOUWDER OF e 1 o — B "‘
CIVILIAN INTELLIGENCE NETWORK o
e e - home
GARDENA, CA. orre

2.GARY CLARK / AXA; SCHULTZ / FOUNDER OF
SECRET SAUCER BASE EXPEDITIONS
aenmr

SANTA MONICA, CA.

BOTH OF THE SUBJECTS OPERATE THEIR ORGANIZATIONS FROM A POST
OFFICE BOX IN THE CITY OF GARDENA CALIFORNIA. ( PLEASE SEE PRIOR
SPECIAL ADVISORY NOTIFICATIONS.)

BOTH SUBJECTS AND THEIR SUPPORT PERSONNEL WILL BE IN ADVISORY
PERIMETER WITHIN A 46 HR. TIME PERIOD OF THIS NOTICE. ALL AREA
PERSONNEL ARE TO REMAIN ON ADVISORY ALERT UNTIL 5 AUGUST 0500
HRS. AND PROCEED WITH CAUTION IF APPROACHED BY ANYONE BELIEVED
TO BE AFFILIATED WITE THESE GROUPS. THESE SUBJECTS MAY ALSO
BE ACCOMPANIED BY INDIVIDUALS FROM THE NIPPON TELEVISION NETWORK
OR THE TOKYO BROADCASTING SERVICE OF JAPAN, IN ADDITION TO
VARIOUS PRINT MEDIA PERSONNEL FROM VARIOUS ASSIGNMENTS EOTH
NATIONAL AND INTERNATIONAL. ALL BASE COMMANDERS AND SECURITY
TEAM PERSOSNEL ARE TO INSTRUCT SUBORDINATES CONCERNED TO REPORT
ANY HARASSMENT EITAER TO THENSELVES OR ANY OTHER BASE PERSONNEL
THAT THEY MAY BECOME AWARE OF. FAILURE TO DO SO IN A TIMELY
MANNER WILL RESULT IN IMMEDIMTE DISCIPLINARY PROCEDURES WITH
NO_EXCEPTIONS.

THIS EVENT IS TO BE HELD AT "THE LITTLE ALE-INN" FORMERLY,
KNOWN_AS,"RACHELS BAR AND GRILL". MR. AND MRS. TRAVIS HAVE
GRANTED PERMISSION TO THESE INDIVIDUALS FOR THE USE OF THE
PACILITIES ON THE EVENING OF 31 JULY 1991.

ALL BASE SPECIAL OPERATIONS IN SECTORS CONCERNED ARE TO BE
RESCHEDULED TO AN ASSIGNMENT DATE AFTER 0500 HRS. ON 5 AUGUST.
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PERSONNEL ARE TO REMAIN ON ADVISORY ALERT UNTIL 5 AUGUST 0500
HRS. AND PROCEED WITH CAUTION IF APPROACHED BY ANYONE BELIEVED
TO BE AFFILIATED WITE THESE GROUPS. THESE SUBJECTS MAY ALSO
BE ACCOMPANIED BY INDIVIDUALS FROM THE NIPPON TELEVISION NETWORK
OR THE TOKYO BROADCASTING SERVICE OF JAPAN, IN ADDITION TO
VARIOUS PRINT MEDIA PERSONNEL FROM VARIOUS ASSIGNMENTS EOTH
NATIONAL AND INTERNATIONAL. ALL BASE COMMANDERS AND SECURITY
TEAM PERSOSNEL ARE TO INSTRUCT SUBORDINATES CONCERNED TO REPORT
ANY HARASSMENT EITAER TO THENSELVES OR ANY OTHER BASE PERSONNEL
THAT THEY MAY BECOME AWARE OF. FAILURE TO DO SO IN A TIMELY
MANNER WILL RESULT IN IMMEDIMTE DISCIPLINARY PROCEDURES WITH
NO_EXCEPTIONS.

THIS EVENT IS TO BE HELD AT "THE LITTLE ALE-INN" FORMERLY,
KNOWN_AS,"RACHELS BAR AND GRILL". MR. AND MRS. TRAVIS HAVE
GRANTED PERMISSION TO THESE INDIVIDUALS FOR THE USE OF THE
PACILITIES ON THE EVENING OF 31 JULY 1991.

ALL BASE SPECIAL OPERATIONS IN SECTORS CONCERNED ARE TO BE
RESCHEDULED TO AN ASSIGNMENT DATE AFTER 0500 HRS. ON 5 AUGUST.
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T"CIC,"P40 4 8, P.0. Box 379, Kaoxville, Tennesses

OSUTCTS ST OFER OiK RINGS -..:‘:.‘..!..."‘“‘“. o =‘““'n"._""“"‘“ H
ST Refer; Sumary of Information, Swbiect: & above, dated 15 Get 1950.)

n 13 Ortaber 1950 Ltomie Eneray Security Patrol Trooper, Téward D. Zmer
¢ a caretaker, John Koaeymsker, fron the University of Temessse Reseirch mu
3t Cak Ridge, saw an object at about 12,000 to 15,000 feet adove Solowar Gite
of the "Control Zone." This cbject appeared Lo be an eircraft which we: siarting
to meke an outsid loop, tratling smoke behind. Socn these two en Teciized that
the Zomeorly described snoke behind the abrcrart vas & Luil. This object
continued to descend in a controllad dive, Tuch slomer than an aireraft vould
¢ive, and ¥oen 48 approsched the ground i1 lovelled off and Qew slovly, parsllel
to the ground. This object came within tno hundred and ten (210) foet of the
o observors and vas paralleling the grownd at sppreximately the spesd that &
nin could walk, &t a helght of approxizately six (6) feet. Troopsr Rymr atteroted
%o arproach the object but as he iproached the object becaze cxaller ani sieried
zoving 4 8 socthessterly dizecticn, This object i3 said to have approached

{9) oot cyclone chiin 1ink fence und made 4 controlled Rovemmt bo clec:
ite fence, then a Killow tree, then a telephons post and vire, after thich,ths
bject galned momentun end aliitude ané cleared a hill at azsFoximstely ong (1)

e orky. T oviect ppearad to be peer shipsds T this cegect wie cter the
Tl B ST TSI s the same bissd Cojech that vas cbserved vhen {aur

Zirty (50) foct away. (The cxplanstien siven mas that this object grew lecer
45 4 guined altitude and speed.)

ipproximately five minutes later the object appesred agein Naving reappecrod
fron approximately the same location from vhich it had disappeared. The cbisct
s seen again five minutes luter for spproximately ten seconds.

Duzing the above happemings, lir. Join Meneymker had visual referercs of
thie cbject curing ita first s\ight for spproxisately seven cinwbes. Irooper
Rmer vas interrupted tice curing which tines he called his hesdquarters in an
attenpt to get other observors. also, during the fantastic Zlight of this
o fect,, Trooper Ryoer stopped Lr. B. V. Hightomer, ¥ho w8 ca the highwr in his
vehicle, to verify vhat 12s being seen, LUr. Hightorer's sttezent substantistes
the desiripticn o8 before. x

3y the tine the object appered the second time, Joe Zarsecki, Capt. of the
.temic Snergy Comission Security Patrsl, vas rresent and also witnessed this
Phencrenca.

Zach of the cbservors descrived the object substantislly as follevs:

. Then the ohject wis first sighted it sspecred to be an aireraft,
trailing smoke, or better described as "smoke xriting."

Sy o Readamriers, TR ey T oo g Serwriiy Bivision, 155, GF T
cc 051, Knexville, Temnessee 1 ce Flle z
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17 cetober 1050

SUMTARY OF INFORMATION

""TIS, Fa0 4 8, P. 0. Bax 379, Kaoxville, Teanesses w

(EJIOTS SIGHTED OVER OMK RIDGE

b. ¥hen the obect vas cpproaching the prownd in its descent, it tock on
the shpe of & bullet with a large tail.

C. Uhen the object was sighted on the growmd (fres spprodimtely to
Inndred and tea (210) fest) Lt apoeired o be eproxinately the size
7 of & 2x5cerd, vith a trenty (20) foot ribbon tail. The object and
16 Tail 'vus L1Lernetely moving Up ind dom, tnd the ritben sppeared |

£'cv a5 to be xaving in the breese, The color vis 4 etllic grey.

g
1717 4. hen Trooper Bymer ceme within firty (50) feet of the object he |
described it similar to the above except that the first two and cos-half
Test of the ail tppecred nore 5014, but the lust seventesn und one-half)
(271) Zeet, of the tail appesred alnost transpurent and wes gloving,
Irtemitiantly, o sections. “The Tail srpenred to bave fou o fivy
i

sectios which xould low intermittently.

Trooper Rymerts rocord 45 eoong the best of the troopers gt the atozic
Energy Cozmission Security Patrl, kr. John Moneymuker holds budge He. UT-1647,
ane 33 employed by the University of Tennsssee Agriculturel Research Fara as a
caretaker for smail aninals. Lr. 5. V. Rightoner holds badge No, 6633 and is
2 exployee of the liaxon Constructien Company.

The Controller, Capt. W. kin, of Detachent Ho. 2, 662 iC ind U Sed.,
KeGeeTysen adrport, P, 0. Box 202, Uaryville, Temnesses, 2t the Kaxrille
wirport Radar Site, ‘made a report that he had seen peculiar rescings oo the
Tadar scopes at spproxinately 1520 hours. pparestly the radar picture ws
indefinite, intermittent, and insccurate, because the objects sighted by radsr |
ould enly rake a short Apainting on the scope &nd woyld then cisappear ooly |
4o reappear at ancther location.

0n 26 October 1950, ot apprexnstely 1520 hours, five perzons (us yet uikomn)
sighted objects hovering over the w25 plent ot Guk Sidge, Temessee, Further
information and descripticn is expectod fron thess scurces. Bowever, the rader
scopes b Lnoxrille Alrport were giving an wnintelligible Teacing. .pparently the
Comunding Officer vas reluctant to rake any statement concerning these reuciags
due to higher Headguarters doubting the event o the pust few dis.

Severtheless, a fighter aircraft from the 5th Fighter Sgd. ves sent to
igentify e object shich vas reported to be hovering over K-25. Upon appreaching
the srea the radar equipnent tboerd the sircraft got an imige on its scope und
the pilot pursued this image and identified it a3 & light type aircrart. Growsd

o Security Divisien, B

3 cs Hesdquurters
. ce File

1 ce GSI, Enoxvild
] 5 S vhmn

WD 568

B emamns
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CLASSIFIED. PAGE THREE OF THREE.

SPECIAL SECURITY SERVICES ARE HERE BY INSTRUCTED TO COMMENCE
WITH PROPER PROCUREMENT AND ENFORCEMENT OF SPECIAL SECURITY
ADVISORY SECTIONS AND PRACTICES DURING THIS TIME PERIOD. IT
IS EXPECTED THAT MEMBERS OF THESE GROUPS AS WELL AS OTHER FRINGE
ELEMENTS WILL REMAIN IN AND AROUND THE GENERAL AREAS OF CONCERN
FOR AS MANY AS A FEW DAYS PRIOR TO, AND FOLLOWING, THIS SCHEDULE
EVENT.

ALL PERSONNEL BOTH MILITARY AND CIVILIAN WHO ARE BELIEVED
TO EE OR KNOWN TO BE COMMUNICATING OR CORRESPONDING IN ANY WAY
OR BY ANY METHOD WILL BE CONSIDERED TO BE IN VIOLATION OF THIS
SPECIAL SECURITY ADVISORY AND THEREBY CHARGED WITH WILLFUL
DISREGARD OF A SPECIAL SECURITY ADVISORY AND BE SUBJECT TO
IMMEDIATE ARREST AND PROSECUTION FOR VIOLATION OF THE NATIONAL
SECURITY ACTS.

NOTE; THIS DOCUMENT CONTAINS INFORMATION AFFECTING THE NATIONAL
SECURITY OF THE UNITED STATES WITHIN DESCRIPTION OF THE
ESPIONAGE ACT 30 U.S.C.,31 AND 32 AS AMENDED.

ITS TRANSMISSION OR THE REVELATION OF ITS CONTENTS IN ANY
MANNER TO AN UNAUTHORIZED PERSON IS STRICTLY PROHIBITED
BY LaW. IT MAY NOT BE REPRODUCED IN WHOLE OR IN PART BY
OTHER THAN UNITED STATES AIR FORCE SPECIAL SECURITY
SERVICES EXCEPT BY PERMISSION OF THE DIRECTOR OF SPECIAL
INTELLIGENCE T-2 USAF/NRO.
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1. o 2 Sept 60, SCURCE related on B Aug 80, thrys Securfty Po)i~mmen sasiced
1608 S5, KAFB, 1, an duty insade the ManZano Werpcns Starsge Area sighted an
unicentified Light in the air that treveled fram North o South over the

[ Cartyons srea of the Deparcrent of Defare Restrictad Test Range an KATB, M.

Gty in Charlte Sectory. St Side of Verzmno, the thres cogerved & viry brig
ligne n the vky mprodmtely 3 mles forth.lorth East of their positien.  The
lighe traveled with Grest speed and Stopped sukdely in the sky over Coyots Canyen.
The three first thaxht the cOject was a helicopter, howver, after chsening
the scrange erial minmuvers (stop and go), they feit a Palicopter-couldn't
hive perfomed such skills. The 1ight landed in the Cojote Canycn Arca. Sametime
later, three witoemsed the Light take GEC and leave proceeding SLrRight \p at a
Fight spead and dissopter.

2. Cantral Sacurity Cantrol (CC) ineide Marzano, contacted Sandia Seurity,
Mo coricts frequmt Building checks on two alarmed strustures in the srea. They
EVised thut. o pateol vms alresdy in the ares and vald tmvestigate.

3. 0n 11 A 80, RUSS CLRTIS, Sandis Security, mivised that on 9°Ag 80, & Sardia
Security Quand, (s> wishes his name not be divulged for fear of harassnent), related

"beck.
P patral bt s redio would ot work. AG 1 spproached the chject on foot armed
Vith & shotgun, the cbject took off in & Vertical direction #t a ih rate of spewd.
The guard was & former helicopter mechmic n the U.S. Ay and stated the cbject
2 chusrved vms ot o halicepter.
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8 Nov 75 (06352) ~ A security camper tesn at X-i reported UTO
with white lights, onk red light 50 yards behind white light.
Personnel at X-1 seeing same cbject.

8 Nov' 75 (06457) - Height personnel picked up ‘objects 10-13,000
feet, Track J330, EKLB 0648, 18 knots, 9,500 feet. Objects as
zany as seven, as few as two A/T.

8 Nov 75 (07532) - J330 unknown 0753. ' Stationary/seven knots/
12,000, One (varies seven objects). None, no possibility,
EXIB 3746, two F-106, GIF, SCR 0754. NCOC notified.

8 Nov 75 (08202) - Lost radar contact, fighters broken off at
0825, looking in area of J331 (another height finder contact).

8 Nov 75 (09052) ~ From SAC CP: L-sites had fighters and objects;’
figiters did not get down fo Ghjects.

8 Nov 75 (09152) - Trom SAC CP: Prom four &ifferent poists:
Observed cbjects and fighters; when fighters arrived

area, the lights weat out; when fighters departed, the lights
caze ‘back onj to NCOC,

8 Nov 75 (0953z) - From SAC CP:’ L-5 reported object increased
in speed - nigh velocity, raised in aleitude and now camaot tell |
the object from stars. To NCOC.

8 Nov 75 (11057) - From SAC CP: E-1 reported-a bright white
1light (site is approximately 60 nautical miles north of Lewisto
NCOC notified. ‘i

S Nov 75 (0305Z) - SAC CP called and advised SAC crews at Sites i
1-1, -6 and N-1 observing OFO. Object yellowish bricht round |}
Tighe 20 miles north of Harzowion, 2.60 4,000 feet.

9 Nov 75 (0320z). - SAC CP|Teports UFO 20 miles southeast of
Lewistown, orange white disc object. 24th NORAD Region surveil-
Zzzce-checking ares. Surveillasce wable £o gat height check.

9 Nov 75 (03202) = PAA Watch Supervisor Teported he had fiva
air carriers vicinity of UFO, United Flight 157 reportsd sesing
metecr, "arc welder's blus" in color. SAC CP advised, sites sii
report seeing object stationary.

9 Nov 75 (0348Z) - SAC CP confirms L-1, sees cbject, a mabile
security team has been directed to get closer and report.

9 Nov 75 (06292) - SAC CP advises UFO sighting reported arousd
03057. Cancelled the flight security team from Site L-1,
area and all securs, 2o mote sightings.

cE c, JAEs, 1, USAF Cy to: EQ USAT/DAD

Director of Administration EQ USAT/JACL
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10 Nov 75 (01252) - Received a call (rom SAC CP. Report UFOQ
sighting (rom site +.-1 around liarlowton area. Surveillance checking
arca with height filer.

- 10 Nov 75 (01532) - Surveillance report unable to locate track,
that would ‘correlate with UFO sighted by K-L.

10 Nov 75 (I252) - UFO sighting reported by Minot Alr Force
Station, a bright star-like object in the west, moving cast, about the
Size ofa car. Firs:scen approximately 1015Z. Approximately 11202,
the object passed over the radar sation, 1,000 fect to 2,000 feet high,
no noise heard, Three people from the site or local area saw the
object. NCOC noti

12 Nov 75 (023CZ) - UFO reposted from KOL They say the object
i over Big Snowy rata with a red light on it at high allitude. Attempt-

ing to get radar on it from Opheim. Opheim searching from 1200 to
140°

12 Nov 75 (02482) - Sccond UFO in same area reported. Appeared
to be sending a beam of light to the ground intermitteatly. At 02502
object disappeared.

12 Nov 75(02512) - Reported that both cbjects have disappeared.
‘Never had any joy (contact) on radar.

13 Nov 75 (095 Z) - SAC CP with UFO report. P-SAT team enroutc
from R-3 1o R-4 53w a white lite, moving {rom cast to west. In sight

approx | minute. Mo determination of height, moving towards Brady.
No contact on radar.

19 Nov 75 (1327Z) - SAC command post report UFO observed by
FSC & a cook, obscrved object travelling NE between M-8 and M-1
ata (st rate of speed. Object bright white light scon 45 to 50 sec
following torrain 200 ft off ground. ‘The light was two to thr
brighter than landing lights on a jt.

-t LAST ENTRY PERTAINING TO TIESE INCIDENTS- -

times
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LY. I fired once sir, could you hang on so that I can go to a

TON. That won't be necessary Squadron Leader, you have told me
£ 1 vanted to know goodbye.

' the meantiae military personnel were contacted in Aserica to try to
nd out what was happening at Wright Pattterson AFB.

¥ Can't get any information about arrival of UFO but

1ished that Wright Pattersan was put on Red Alert on 23rd. June,
89. (mx). is the day the UFO was proported to be shipped to Wright
trerson.

July 31st. this year our informant arrived in this country and by
dar arrangement took up temporary residenca with Dr. Henry. He

at he was on route to Wright Patterson AFB on a militar
uld depart on the 6th.August. He contacted the Soutl
y from Dr Henry's home to let them know where he was
ying in case they needed to contact him. He later made a sworn
temant to us confiraing his story. (Slide 9)

had photographs taken with us (Slide 10, 11. 12.)

ware informed that various hiroglyphics were found inside the craft
stated that the military had been able to decipher them. (Slida
Dr. Will talk about this.

also did a drawing of the interfor of the craft and the gemeral
out
e

1s0 showed us and permitted us to photograph two msAc;., which
for his use at Wright Patterson AFB

this time ve made contact with a second intelligence officer in

th Africa who spoke to Dr. Hency personally. This officer told us

t he had seen and had access to a series of black and white

tographs of the captured aliens and their craft and a 50 page felex
age from Wright Patterson AFB relating to the recovery of the UFO.

atressed how dangerous it would ba to get the papers but stated
he would forward a set of the black and white photographs and
of the telex as soon as he was able.

of the nsmed American personnel who was present at the retrieval
later spoken to at Wright Patterson AFB by Dr Henry at the OSI
ztaent. (Henry Will speak about this)
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ntually a paint like compound was received at the site and painted
the object which appeared to neutralise the magnetic field.

1st the recovery
air attantion was suddenly attracted to a noise from the
aft. They noticed that an opening had appeared in the side. It was a
rway but hed only opened to a small gap. Attempts were made to open
door but without success so hydraulic pressure gear was used to
e the door open.

s00m as the d.or opened two small alien entities staggered out and
iamediately arrested by security personnel present. A makeshift
rea was set up. One OF the entities app:
jseriously injured but doctors withdrew when one of them wa
y one of the aliens. The attacked doctor received severs deey
ratches to the face and chest from the claws of the alien. (Slide 8
angenents were made for the UFO and the aliens to be transported to
ht Patterson AFB, Dayton Ohio; USA.

cargo was flown out in two Galaxy C2 Aircraft on the 23rd. June
9 accompanied by the American Air Force personnel. .

As. 1t of this information a person who will remain unn
prelephoned the South Aftican AFD whero the Mirage Fighters had b
¥

raabled. This man was a Private Investigator in Aaerica for many
ars and therefore well versed in speaking American. He asked to be
onnected to Squadron Leader .

sece.e the  conversation went as
1lows:

s that Squadron Leader .

LY Yes.

QUESTION. This is Gemeral Brunel speaking from Wright Patterson. T
have the document in front of me code mamed +.evusvss

(REPLY.  Yes.

UESTION. I am confused, this document does not say how many times
fired at the object.

LY. Who did you say you were sir.

UESTION.  General Brunel, 1y Squadron Leader Lt's a straight
rvard question, how many times did you fire at the darn thing.
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MANSMANK RANCH
5716 E. Jensen Avenue
Fresno, CA 93725

May 6, 1987

Dear

A reoccurence of cancer, a very bad farming situacion and che
resultant financial problems that needed irmediate attention, pre-
cluded che possibility of my involvement in any but priority dutles.

ore, your July 30, 1986, letter is in a box with many others
need'to be addressed, researched, answered and sent.

1 am still in the midst of this battle, so my reply will be shorc.

The events you are familiar with had to have happened as stated
by both Bob Jacobs and myself because che statement made from each
of us after 17 years matched. What vas on the film vas seen only
twice by Bob Jatobs, once in Film Quality Concrol and once in my
office at,_the CIA aitended showing. I saw it four times. Once in
By dwn quility control review and editing for the General and his
STaff; once in review with the Chief Scientist and his assistant;
once for the Commanding General with only ome Of his staff; and the
fourth tine with the Chief Scientist, his assistanc, the three govers
ment men and Bob Jacobs

I ordered Lt. Jacobs not to discuss what he saw with anyone beca
of the nature of the lsunch, the failure of the leunch mission and
the probability that the optical instrumencacion (the film) shoved
an interferance with normal launch pacterns. Now for your questions:

1. The object ‘was saucer-shaped. (Dome? Don't remember.)
2. Do not know the names of the CIA persormel.
3. Qnly asaumpcions from the seriousness of the sicuation.
Shrtog tra-dered tor fodlscuss any of uhit was seen or discussed

s. 1 only passed my order, as the ranking optical
instrumentation officer, on to Lieutenant Jacobs. There was mo one

b
A was ever released from our archives without a signature.
g X office on short notice. However, I :efened the film to
;: ;y.::i:l;- I.:,\ c:\: Ex:gﬁ!r :‘;d O\ﬂﬂfm\ my part and the statements
. T, Jacobs myst were factual atement
T b N
Im and cthat the rocket did hit its targec," makes no sens
e, he film is availadle and the records of the launch and
1873, ale available, L [E che Air Force spokeszan did review

(continued next page)
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‘Never had any joy (contact) on radar.
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from R-3 1o R-4 53w a white lite, moving {rom cast to west. In sight

approx | minute. Mo determination of height, moving towards Brady.
No contact on radar.

19 Nov 75 (1327Z) - SAC command post report UFO observed by
FSC & a cook, obscrved object travelling NE between M-8 and M-1
ata (st rate of speed. Object bright white light scon 45 to 50 sec
following torrain 200 ft off ground. ‘The light was two to thr
brighter than landing lights on a jt.

-t LAST ENTRY PERTAINING TO TIESE INCIDENTS- -

times
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Page 2 ~ T. Scott Crain, Jr. - 5/6/87

7. Furcher? If the government wishes to withold such vital information
vhich most certainly relates to cur basis Star Wars rescarch, then
this information must be protected.

Working in special projects my entire Air Force career from the
earliest airborne radar in WWII, Air Defense Systems during the
Korean War, Airborne Reconnaissance Ssytems during the Cold War.
Photo computerized systems of unprecedented utilization and incelligence
hering during the Vietnam conflict, (therefore a veteran of four
wars and more combat area Cime than most), I may be over protective
of our security. .

1 can only say in regard to your research that in all my activities
to date, indications point to one fact...the information gathered
from space is very favorable to our side.

Sincerely yours,

F. J. Mansmann, ScD.
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[Ducing the (Clcst wveak in July I receivad corlspondence from MNe.X
vhich stated that a UF0 had crashed in the Kalahari Dasert and ha
been recovered by a teas of South African Military persomnel to
secret Air Force base. He also informed me that two live al
entities had been found in the craft. The information also stated that
a group of American Wilitary personnel had arrived and had taken over
the investigation. He stated that he would forward a copy of tha
Official South African Top Secret document to me but would send it
Later in a letter which would not contain any details of the seader iu
case the letter was intercepted.(slide 2)

and
the

A veek later I received the document which consisted of five page
with the South African Air Force crest. Every page o
unent was marked Top Secret. (Slide 3

e story told by the document was as follows

(slide 4, 5, 6, 7, 8.

At 1.45pm. on the 7th. May, 1939 a Naval Frigate of the South African

navy was at ssa when it Contacted Naval Headquarters to report am

unidentified flying object on their radar scope, heading towards the

South African continent in a North Westerly diraction at a calculated

speed of. 5746 nautical miles per hour. This message was acknowledged
d confirmed that the object was also being tracked by airborn radar
@ilitary geound radar installations

The object entered South African airspace at 1.52ps. and at this time
Zadio contact was attempted but to no avail. As a result two Mir
!jn fighters were scrambled on an intercept course.

At 1.59pn. Squadron leader --s=-=- the pilot of one of the Mirag

Tighters stated over the intercom  that they had radar and visual

confirmation of the craft. The order was given to arm and fire the
r 2 experigental laser canon. This was done.

[Thor 2 is & Top Secret experinental beam wespon)

e Squadron Leader reported several blinding flashes eminating from

the object which had stacted wavering and it stacted to decrease sp

and aititude at the rate of 3000 feet per minute. It eventually
hed at a 25 degree angle into the dessert in Botswana

recovery team was dispatched to th

Ehat the UFQ was eabedded in the side of & larze crater in the sande

nd in the vicinity of the object was fused togather due to the

heat. One telescopic leg protruded froa the side of the craft
s Lf caused by the impact.

crash site where it was found

Tge recovery helecopters were flown to the site and the fdrst one
aching the scene overflew the object at a height of 500 feet and
ediately stalled and crashed. Five crew meabers wera killad. It
ound that vehicles approaching the object also developed engl:

Fouble due vo an intenss electro magnatic field cosing froa the
ect.
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ntually a paint like compound was received at the site and painted
the object which appeared to neutralise the magnetic field.

1st the recovery
air attantion was suddenly attracted to a noise from the
aft. They noticed that an opening had appeared in the side. It was a
rway but hed only opened to a small gap. Attempts were made to open
door but without success so hydraulic pressure gear was used to
e the door open.

s00m as the d.or opened two small alien entities staggered out and
iamediately arrested by security personnel present. A makeshift
rea was set up. One OF the entities app:
jseriously injured but doctors withdrew when one of them wa
y one of the aliens. The attacked doctor received severs deey
ratches to the face and chest from the claws of the alien. (Slide 8
angenents were made for the UFO and the aliens to be transported to
ht Patterson AFB, Dayton Ohio; USA.

cargo was flown out in two Galaxy C2 Aircraft on the 23rd. June
9 accompanied by the American Air Force personnel. .

As. 1t of this information a person who will remain unn
prelephoned the South Aftican AFD whero the Mirage Fighters had b
¥

raabled. This man was a Private Investigator in Aaerica for many
ars and therefore well versed in speaking American. He asked to be
onnected to Squadron Leader .

sece.e the  conversation went as
1lows:

s that Squadron Leader .

LY Yes.

QUESTION. This is Gemeral Brunel speaking from Wright Patterson. T
have the document in front of me code mamed +.evusvss

(REPLY.  Yes.

UESTION. I am confused, this document does not say how many times
fired at the object.

LY. Who did you say you were sir.

UESTION.  General Brunel, 1y Squadron Leader Lt's a straight
rvard question, how many times did you fire at the darn thing.
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[Ducing the (Clcst wveak in July I receivad corlspondence from MNe.X
vhich stated that a UF0 had crashed in the Kalahari Dasert and ha
been recovered by a teas of South African Military persomnel to
secret Air Force base. He also informed me that two live al
entities had been found in the craft. The information also stated that
a group of American Wilitary personnel had arrived and had taken over
the investigation. He stated that he would forward a copy of tha
Official South African Top Secret document to me but would send it
Later in a letter which would not contain any details of the seader iu
case the letter was intercepted.(slide 2)

and
the

A veek later I received the document which consisted of five page
with the South African Air Force crest. Every page o
unent was marked Top Secret. (Slide 3

e story told by the document was as follows

(slide 4, 5, 6, 7, 8.

At 1.45pm. on the 7th. May, 1939 a Naval Frigate of the South African

navy was at ssa when it Contacted Naval Headquarters to report am

unidentified flying object on their radar scope, heading towards the

South African continent in a North Westerly diraction at a calculated

speed of. 5746 nautical miles per hour. This message was acknowledged
d confirmed that the object was also being tracked by airborn radar
@ilitary geound radar installations

The object entered South African airspace at 1.52ps. and at this time
Zadio contact was attempted but to no avail. As a result two Mir
!jn fighters were scrambled on an intercept course.

At 1.59pn. Squadron leader --s=-=- the pilot of one of the Mirag

Tighters stated over the intercom  that they had radar and visual

confirmation of the craft. The order was given to arm and fire the
r 2 experigental laser canon. This was done.

[Thor 2 is & Top Secret experinental beam wespon)

e Squadron Leader reported several blinding flashes eminating from

the object which had stacted wavering and it stacted to decrease sp

and aititude at the rate of 3000 feet per minute. It eventually
hed at a 25 degree angle into the dessert in Botswana

recovery team was dispatched to th

Ehat the UFQ was eabedded in the side of & larze crater in the sande

nd in the vicinity of the object was fused togather due to the

heat. One telescopic leg protruded froa the side of the craft
s Lf caused by the impact.

crash site where it was found

Tge recovery helecopters were flown to the site and the fdrst one
aching the scene overflew the object at a height of 500 feet and
ediately stalled and crashed. Five crew meabers wera killad. It
ound that vehicles approaching the object also developed engl:

Fouble due vo an intenss electro magnatic field cosing froa the
ect.
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. b. 24th NORAD Region Senior Director's Log (Milmstrom . -
FB,” Montana) .

1 Nov 75_(2035Z) - Received a call-from the 3dlst Strategic iir
loumand Post (SAC CP), s2ying that the following missile locations
feported seeing a large zed to orange o yellow object: -1,

i3, LIMA and L-6. The gemeral cbject location would be 10 !
ziles south of Hoore, Montana, and 20 miles east of Buffalo,
fontana. Conmander and Deputy for Operations (DO) imformed.

7 Wov 75 (12037) = SAC advised that the ICF at Harlowton, Montana,
Sbserved an object which emitted a 1ight which illuminated fhe

site arivevay.

7.Nov 75 (13192) - SAC advised X-1 says very bright object to
their east is now southeast of them and they aze locking at it
with 10x50  binoculzzs. - Object seems to have lights (several)

n it, but no distizct pattern. The orange/gold object overhead
1130 has small lights om it. SAC also-advises female civilian ,
ceports having seen an object bearing south from her position | f
ix miles west of Lowistown.

B
7 Fov 75 (13272) - -1 Teports that the object o' their northeast |
seens to b issuing a black object from it, tubular in shape. .

Iz all this time, sirveillance has not beex sble to detect any
sort of track except for known traffic. $

7 ¥ov 75 (13552) = X-1 and L-1 report that as the sun rises, 3o do
the objects they have visual. %

7'Nov 75 (1429%) - From SAC CP: As the.sun Tose, the UFOs dis-
appeared. Commander and DO notified.
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